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Bütün hüquqlar qorunur.

Jindřich  Bayer  1988-ci  il  Müəllif  Hüquqları,  Dizaynlar  və  Patentlər  Qanununa  uyğun  olaraq
müəllif kimi müəyyən olunmaq hüququnu müdafiə etdi.Bütün hüquqlar qorunur.Müəllif Jindřich
Bayerin əvvəlcədən icazəsi  olmadan bu nəşrin heç bir  hissəsi  təkrar istehsal  oluna,  axtarış
sistemində saxlanıla və ya axtarış sisteminə daxil edilə və ya hər hansı formada və ya hər hansı
üsulla (elektron, mexaniki, surətçıxarma, səsyazma və ya başqa üsullarla) ötürülə bilməz.

Mən bu kitaba öz töhfəmi verdiyimi anamın və atamın xatirəsinə həsr etmək istərdim, o vaxtlar indi
bildiklərimi  bilsəm,  bu gün də bizimlə olacaqlar.Ümid edirəm ki,  bu  məlumat  digər  ailələrin  bizim
ailələrin yaşadıqları çətinliklərdən keçməsinə mane olacaq.

Bu tərtibin məqsədi sirr yağlarının/ekstraktlarının tibbdə istifadəsi ilə bağlı mövcud bilik status-
kvonunu təqdim etməkdir.Bütün məlumatlar üçün təqdim olunuryalnız təhsil məqsədləri üçün,
və  odurheç  bir  halda  təhlükəli  asılılıq  yaradan  narkotiklərin  istifadəsini  təşviq  etmək
niyyəti ilə təqdim edilməmişdir, Əksinə.Biz bu kitaba daxil olan məlumatların hər hansı sui-
istifadəsinə görə məsuliyyət daşımırıq.

Jindrich Bayer,mart2022

- 1 -



Mündəricat
şüarı..................................................................................................................................................3
Niyə RSO adlanır?...........................................................................................................................3
Yüksək THC və ya Yüksək CBD Yağı?...........................................................................................4
Yan təsirlər.......................................................................................................................................7
Hansı Ştamlar/Növlər?...................................................................................................................10
Xarici və Daxili..............................................................................................................................13
Rik Simpson Protokolu..................................................................................................................15
Buxur və Mirra...............................................................................................................................18
Buxur və Mirra qatranlarının emalı...............................................................................................21
Siqaret çəkən sirr............................................................................................................................21
Dəri vəziyyəti, yanıqlar, ekzema və s............................................................................................22
İstehsal məsləhətləri.......................................................................................................................36
Dekarboksilləşmə...........................................................................................................................40
Həlledicilər.....................................................................................................................................41
XərçəngVə sübut............................................................................................................................51
Endokannabinoid sistemi...............................................................................................................60
Xərçəng haqqında rəylər................................................................................................................62
Ağciyər Xərçəngi Xəstələri üçün Əlavə Məsləhətlər....................................................................92
Artrit, Ağrı, Əzələlər......................................................................................................................93
Diabet.............................................................................................................................................98
Həzm və Crohn Xəstəliyi.............................................................................................................106
Ürək, qan təzyiqi..........................................................................................................................108
Astma, Nəfəs alma, Ağciyərlər....................................................................................................111
Hepatit..........................................................................................................................................115
Uşaqlar.........................................................................................................................................118
Süpozituarlar................................................................................................................................129
Süpozituarları necə hazırlamaq olar?...........................................................................................130
Qidalanma boruları......................................................................................................................133
Cərrahiyyə, Kimya və ya Yağ?....................................................................................................133
PMS, Menopoz............................................................................................................................137
Bədən çəkisinin tənzimlənməsi....................................................................................................138
Narahatlıq, Paranoya....................................................................................................................140
Depressiya....................................................................................................................................142
Çox Skleroz (MS)........................................................................................................................142
Həblər, Siqaretlər və Detoksifikasiya..........................................................................................143
Asılılıqlar.....................................................................................................................................146
Həyat keyfiyyəti...........................................................................................................................149
Yuxu, Yuxusuzluq........................................................................................................................154
Görmə qabiliyyətinin bərpası.......................................................................................................165
Heyvanlar - Testimonials.............................................................................................................166
Nəticə...........................................................................................................................................181

- 2 -



şüarı
“Kanabis/çətənə  olmadan  iqtisadiyyatı  rasional  idarə  edə  bilməzsiniz,  bu  qeyri-mümkün  bir
missiyadır.Eyni şey tibbə də aiddir - sirr olmadan dərmanı yaxşı və rasional edə bilməzsiniz,
sadəcə olaraq işi ən yaxşı şəkildə edə bilməzsiniz.Dediyimə görə yox, belə olduğu üçün.” JB

Niyə RSO adlanır?
“Jack Herer bunu Rick Simpson Oil  və ya RSO adlandırmağa başladı.Rik onun adının belə
verilməsini istəmirdi və onu bunun yaxşı fikir olduğuna inandırmaq üçün mənə bir az vaxt lazım
oldu.İş ondadır ki, orada çoxlu çətənə/kannabis yağları var və bir yağ və ya ekstrakt istehsal
etməyin bir çox yolu var və bir çox xəstələr aşağı keyfiyyətli yağlar və ya ekstraktlar almaq üçün
aldadılıblar.

RSO müəyyən bir üsulla, xüsusi materiallardan və xüsusi bir şəkildə istehsal olunur, buna görə
də  onun  nə  olduğu  -  RSO  adlandırılmalıdır.RSO  BHO  (butan  bal  yağı)  deyil,  RSO
dekarboksilləşdirilmiş və çox güclü və sakitləşdiricidir.Ən yaxşı RSO 95-98% THC, 1-2% CBD-
dir  və  son  dərəcə  güclü  və  sakitləşdiricidir.Əksər  digər  ekstraksiya  növləri  sadəcə  olaraq
dərman  kimi  güclü  yağ  istehsal  etməyəcək  və  çox  vaxt  onlar  hətta  lazımi  şəkildə
dekarboksillənməmişlər.Biz adətən böyük miqdarda sirri emal edirik və Rik üsulu çox səmərəli
və böyük miqdarda emalı üçün sadələşdirilmişdir.Siz dünyanın əksər yerlərində tapmaq asan
olan avadanlıqdan istifadə edərək, bir funt sirr emal edə və çox qısa müddətdə neft istehsal edə
bilərsiniz.Məsələ dərmanı mümkün qədər tez hazırlamaqdır ki, xəstə gözləməsin.JB”

“Rik bunu RSO adlandırmağa başlamadı, başqaları etdi.Bu, yaxşı termindir, çünki o, insanları
metodlar  və  materiallar  haqqında  Rik  məlumatlarına  aparır.Rik  haqlı  olaraq  insanların  öz
metodlarına uyğun hazırlanmayan yağı adlandırmasından narahatdır və Phoenix Tears və ya
RSO  istehsalı  üçün  başlanğıc  materialı  tövsiyə  edir.O,  xəstələrin  müalicəsi  ilə  bağlı  böyük
təcrübəsinin nəyin işlədiyini  bilir  və o,  çox xəstə insanların bildiklərini  almasına əmin olmaq
istəyir, nəinki eyni adlı “yaxşı ola bilər”...” Metyu

“Rik Simpson və JB-ni tapdığım üçün həmişə minnətdaram... Həyatımı dəyişdiLaurie”

“Rik və onun videosu olmasaydı,  onun xərçəngi müalicə etdiyini  bilməzdim...  təxminən 27 il
istifadəçi  və  yetişdirici  olmağıma  baxmayaraq,  onun  tərkibində  bu  keyfiyyətlərin  olduğunu
bilmirdim...  indi  Rik  Simpson  sayəsində  bunu  edirəm.  ..  və  onun  cəsarəti  və  səmimiyyəti
olmasaydı, hamımız bu barədə qaranlıqda yaşayardıq ...bu səbəbdən mən hesab edirəm ki,
RSO  neft  üçün  yaxşı  addır...lakin  RSO  RS  təlimatlarına  uyğun  edilməlidir  ...yox  bəzi
başqainsanın nəyin ən yaxşı olduğu barədə fikri... pozulmayıbsa, onu düzəltməyin.” Peter

“Mən dispanserdə işləyəndə biz böyük miqdarda sirr emal edirdik... Biz yüzlərlə funt-sterlinqdən
danışırıq...  hər  ekstraksiya  üçün!Nə  qədər  co2  və  ya  n  butan  növündən  keçdiyiniz
heyrətamizdir.Mən müdrikləşdim və hər şeyi əvvəlcə bubble hash halına gətirdim, sonra onu
çıxardım.Bununla  belə,  BHO  THC-də  RSO-dan  daha  aşağıdırƏgər  siqaret  çəkirsinizsə,
ağciyərləriniz üçün mümkün qədər təmiz olmasını istəyirsiniz.Əgər onu yeyirsinizsə, vücudunuz
heç bir  problem olmadan bir  az  bitki  maddəsi  ilə  məşğul  ola  bilər.Nafta metodu,  onu evdə
istehlak etmək üçün edirsinizsə, ən yaxşı şəkildə işləyir.Çox adamın BHO çıxarılması və hər
hansı  çirkləri  çıxarmaq  üçün  vakuum  təmizləməsi  üçün  laboratoriyaya  və  ya  tibbi  dərəcəli
butana çıxışı yoxdur.Rikin metodu mənim və saysız-hesabsız digər insanlar üçün işlədi, mən
qüsursuz işləyən bir şeyi düzəltməyə ehtiyac görmürəm!” Li

“Mənə bunun nə adlandığının əhəmiyyəti yoxdur!!!Xahiş edirəm bunu istədiyiniz kimi adlandırın,
amma Rik kimi minlərlə insanın həyatını xilas edən və bütün həyatını sözün yayılmasına sərf
edən bir insanı zibil etməyin.Sadəcə düzgün deyil!!” Donna
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“Mən onu hər zaman çətənə yağı adlandırıram, çünki bu belədir, lüğətdə bu, sirr üçün başqa bir
sözdür.Bu köhnə moda terminidir, lakin düzgün termindir.Onun nə danışdığını hamımız bilirik”.
Dion

“Butan  ekstraksiyaları  dekarboksilləşdirilmir.Çox  aşağı  temperaturda  çıxır.Mən  ISO  99-dan
istifadə edirəm və ümidsiz olmuşam və 91 faiz ISO-dan istifadə etmişəm.Yaxşı işlədi və bu,
sadəcə mənəm.Mən bunu 93-cü ildə denaturalizə edilmiş spirtlə etməyə başladım, amma bu,
sadəcə mənəm, çünki mən çoxlarından biriyəm.Bütün həllediciniz bişdiyi müddətcə, deyərdim
ki, bu, insanların çoxunun nahar üçün yediyi yeməkdən daha təhlükəsizdir.

Ölüm  yatağında  olanda  bu  dərman  mənim  həyatımı  xilas  etdi.Neft  bağışlandı  və  o,  həm
naftadan,  həm də İSO-dan hazırlanmışdı  və bütün həlledicilər  bişdikcə,  fərqi  heç vaxt  deyə
bilməzsiniz.Bilik paylaşdığınız üçün hamınıza təşəkkür edirəm, bu qiymətsizdir və elm dəfələrlə
təkrarlanan bir sıra tədqiqatlardır.Anladığım qədər THC əsasən xərçəng hüceyrələrini boğur və
digər  xərçəng  hüceyrələrinin  ölməsini  dayandırır,  lakin  THC-ni  THC-yə  çevirəcək  qədər
qızdırılan güclü yağ qəbul etdiyiniz müddətdə sağlam hüceyrələrə heç bir zərər vermir, beləliklə
THC-ni aktivləşdirir. istiliklə.

Sualım tam dekarboksilləşdiyi zaman necə bilmək olar.Willow Creek Springs Ca-da Bob və Ann
mənim Youtube videomdur və mənə 3 həftə ömrüm olduğunu söylədikdən sonra göstərir.İki il
sonra mən Pasxa bayramınız mübarək deyirəm və mən inanıram ki, xəstə və ya olmasın hər
kəs bu dərmanı həm də profilaktik olaraq qəbul etməlidir.Xərçəng və ya başqa bir  xəstəliyə
tutulmaq üçün gözləmək lazım deyil.Sevgi.” Bob

-- Yaxşı izah və gözəl ifadə, Bob, təşəkkür edirəm.Ən asan yol, yağı paslanmayan polad kuboka
qoymaq  və  təxminən  bir  saat  və  ya  daha  çox  müddətə  130  °  C-də  quraşdırılmış  sobaya
yerləşdirməkdir.Və ya yağın səthində tamamilə aktivlik olmayana qədər.Sizə ən xoş arzular və
xoşbəxt Pasxa.JB

“BHO və RSO müalicəyə gəldikdə iki  fərqli  dünyadır,  yaxşı  RSO-nu dispanserlərdə tapmaq
qeyri-mümkündür, mən dəfələrlə onları maraqlandırmağa çalışmışam - bəziləri çox maraqlanır,
digərləri  yox.Özünüzü  hazırlamağınız  kifayət  qədər  sadədir,  mən  günəşli  bir  gündə  yük
maşınımın kapotunda ilk partiyamın spirtini Pyrex pasta qabına tökdüm.Həmin 1-ci kiçik partiya
həyatımı dəyişdi.

Mən həm RSO, həm də BHO-nu düzəldirəm ƏGƏR SİZ XƏSTƏSƏNİZƏ VƏ YAXŞI OLMAQ
İSTƏYİRSƏNİZƏ  MÜQAYISƏ  DEYİL  ---  SİZ  RİK  SİMPSON  NÖVLÜ  YAĞI  QƏBUL
ETMƏLİSİNİZ  -  RSO  sadədir,  hər  halda  düzəldilməyə  ehtiyac  yoxdur.Yaxşı  tumurcuq
materialından istifadə edin və yaxşı dərman alırsınız.Düşünürəm ki, ikisini etmək üçün istifadə
olunan  templər  fərqin  əsas  səbəbidir.İstilik  RSO-nun  müalicəvi  xüsusiyyətlərini  aktivləşdirir”.
Michael

“Sehr trixomanın kürə şəklindədir.Zavodda başqa heç bir  yerdə THC yoxdur.Bitki reproduktiv
hissələrini qorumaq üçün THC istehsal edir.Bu hissələrə, qönçələrə nə qədər yaxınlaşsanız, bir
o  qədər  çox  trichomes.Buna  görə  də  qönçələrdə  ən  çox  dərman  var.Bu,  fərziyyə  deyil,
elmdir.Məni bacardığım ən yaxşı yağı hazırlamağa ruhlandırdığına görə Rikə bir daha təşəkkür
edirəm.Gözəl şəffaf kəhrəba yağı.” Toni

"Sosial media kampaniyam sayəsində RSO kimi tanınır." JB

Yüksək THC və ya Yüksək CBD Yağı?
“Bir  qədər  çaşmışam.Dostumun 4-cü  mərhələdə  böyrək  xərçəngi  və  ağciyərlərində  xərçəng
var.Yüksək CBD yağı və ya THC yağı vermək yaxşıdır?CBD yağında yalnız THC izi var?Mən
ona on qramlıq bir boru aldım və onda 18% CBD və 1% -dən az THC var.Mən bu barədə yanlış
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yola gedirəm?” Richard

-- "Bəli, belə deyil, əsl RSO-nu əldə etməlisən."Mikees

--  95-98% THC 18% CBD deyil,  elə  deyilmi?Bunu sizə  kim  veribsə  deyin  ki,  bunu  etməyi
dayandırsın.Yüksək  CBD  marketinq  şırıngası,  göründüyü  kimi  bir  çox  şübhəsiz  xəstəni
öldürəcək, bu kədərlidir.Niyə onlar həqiqətən işləyən təlimatlara əməl edə bilmirlər?Yüksək CBD
yağlarının  istifadəsi  çox  məhduddur,  onlar  hətta  dəri  vəziyyətlərində  belə  yaxşı  işləmirlər,
həqiqətən hamının CBD cəfəngiyyatına niyə bu qədər  qəzəbləndiyini  anlamıram.Bəli,  bu da
güclü bir dərmandır, lakin onun istifadəsi real RSO ilə müqayisədə həqiqətən məhduddur.

95-98% THC,  1-2% CBD,  son  dərəcə  güclü  və  sakitləşdirici  və  eyforik;  bu  sizin  ən  yaxşı
yağınızdır və ən yaxşısı da budur.Əvvəlcə bunu sınayın.Bunu etdiyiniz zaman o yüksək CBD
yağına toxunmayacaqsınız və ya yaxınlaşmayacaqsınız və fərqi  biləcəksiniz və heç kim sizi
sındırmayacaq.Əvvəlcə RSO.JB

"Əgər biz 20% THC ehtiva edən xüsusi bir  ştamdan yağ hazırlasaq, ondan 98% necə əldə
etmək olar?Bunu başa düşməyin”. Ascen

-- Yaxşı süzülüb qaynadılırsa, 95%-ə yaxın olan yağ çox asanlıqla əldə edilir.98% bir az daha
çox bacarıq və ya olduqca yaxşı gərginlik tələb edir.Rəqəmlərə çox diqqət yetirməyin, yağın
mümkün qədər güclü və sakitləşdirici olduğundan əmin olun.Siz həmçinin onu daha güclü etmək
üçün yenidən buxarlaya bilərsiniz.Bütün bu məlumatlar Rick Simpson Protokolundadıre-kitab.JB

“Qolumun yuxarı hissəsində həkimim çıxarmaq istədiyi çox böyük lipoma var idi.Təxminən bir
aydan sonra 2 və ya 3 dəfə yerli olaraq yağ tətbiq etdikdən sonra bu, indi bir qəpik ölçüsündədir!
Məndə də skolioz  və  degenerativ  disk  xəstəliyi  var  və  ağrılarım olan hər  an yerli  tətbiq  ilə
DƏRHAL rahatlaşıram!Bu, sadəcə məni uçurur!!” Jill

"Ərimin alnında kiçik bir xərçəng yarası var idi, bu yağ tətbiq edildikdən bir ay sonra tamamilə
yox oldu." Gina

"Bu bitki həqiqətən bir hədiyyədir." Chelle

“Mən bu səhifədən  və ondan öyrənə biləcəyim məlumatdan  çox  zövq  alıram.Bununla  belə,
THC-dən  başqa  digər  kannabinoidlərin  də  ikinci  dərəcəli  hesab  edildiyini  eşitmək  çox
məyusedicidir.Bu  qız  və  onun  valideynləri  CBD-ni  ikinci  dərəcəli  görmürlər.Bu  ona  həyat
verdi.Bunu  edən  THC deyildi,  CBD idi.Xahiş  edirəm,  hər  şeyə laqeyd  yanaşmayın.İnsanları
yüksək  CBD  suşlarını  sınamaqdan  çəkindirirsiniz,  çünki  onlara  həqiqətən  kömək  edə
bilərsiniz.Yüksək THC hər şeyə cavab deyil və buna görə də zavodda birdən çox kannabinoid
var. Tina Babcock

"JB  Dravet  sindromu  deyil,  ağciyər  xərçəngi  haqqında  cavab  verdi,  heç  kim  heç  bir  şeyə
qarışmır.Xərçəng  üçün  xəstə  hesabatları  və  elmi  araşdırmalar  göstərir  ki,  THC  xərçəngi
öldürür.CBD-nin bəzi xərçəng növləri üçün faydalı olduğunu söyləyən bəzi tədqiqatlar var, lakin
THC ilə edilən tədqiqatlarla müqayisədə azdır.İndi nöbetlər və bəzi digər yüksək CBD şərtləri
axtardığınız şeydir. Kellin

-- Kellin və Tina, istifadə etdiyimiz yağlar da qıcolmalara qarşı işləyir.Və xəstələr həqiqi olanı
istifadə  etsələr  və  yalnız  simptomları  deyil,  səbəbi  müalicə  etməyə  çalışsalar,  müqayisə
olunmayacaq dərəcədə yaxşı nəticələr əldə edərdilər.

Mən CBD-ni azaltmıram, bu, həqiqətən güclü bir dərmandır və məncə, məsələn, uşaqlar üçün
saqqız çeynəməkdə əladır.Ancaq real gücə sahib olmaq istəyirsinizsə, sizə ən güclü RSO və
çoxlu THC lazımdır.Sadəcə olaraq bunu dəri vəziyyətlərində sınayın və yanıq və ya yaranın real
RSO və ya onun aşağı dərəcəli yüksək CBD versiyası ilə daha tez sağalıb sağalmayacağına
baxın.Mən bunu öz gözlərimlə görmüşəm, özüm üçün yüksək CBD yağları ilə sınaq keçirməyə
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ehtiyacım yoxdur.Özüm üçün də, xəstələrim üçün də ən yaxşısını istəyirəm.Ən yüksək CBD
yağları 95-98% THC ilə ən yaxşı və ən güclü və sakitləşdirici RSO ilə müqayisədə ikinci dərəcəli
keyfiyyətə malikdir.

Əsas probleminiz odur ki, Big Pharma-nın sirr dərmanlarından qazanc əldə edə bilməsi üçün
təkan  verdiyi  tək  kannabinoid  nəzəriyyəsini  aldınız.Həqiqətən  dərman  istəmirsiniztək
kannabinoidlərə əsaslanaraq, ən yaxşı nəticələr üçün ən güclü və sakitləşdirici yağ istəyirsiniz.

Bitkiləri özünüz yetişdirə bilərsiniz və yağı özünüz də edə bilərsiniz, həqiqətən də onu böyük
əczaçılıq  şirkətlərindən almağa ehtiyac  yoxdur,  onlar  acgözlüklərindən başqa heç bir  səbəb
olmadan dekarboksillənmiş sirr qatranına böyük qiymət etiketi qoymağa çalışacaqlar. .

Özünüz və ya ailəniz üçün bir gün sizə kiloqram yağ lazım ola bilər və çox güman ki, qramı üçün
nə qədər ödəmək istəyirsiniz?Bitkilər açıq havada və geniş miqyasda əkilmişsə, bir dollar çox
çoxdur.Beləliklə,  xüsusi  vergilər  yoxdur,  buna  bənzər  bir  şey  yoxdur.100%  leqallaşdırma
getməyin yeganə yoludur və bunu indi etmək lazımdır, dünyada yüz milyonlarla xəstənin əziyyət
çəkməsinə imkan vermək üçün heç bir səbəb yoxdur.Bu barədə mübahisə etməkdən çəkinin;
amma hər halda bu barədə edə biləcəyiniz hər şey budur.Ən xoş arzular, JB

"Bir il ərzində bu qədər sirr istifadə etdiyini başa düşə bilmirəm, amma cəhd edərkən ölməkdən
çəkinməyəcəyəm." Susie

“Lütfən, siz olduğu kimi izah etməyə davam edin, mən sizin üçün qeydlər aparıram və nəyin
yaxşı olduğunu sizdən bacardığım qədər öyrənirəm, mənim üçün düzgün biliklə hazır olmaq və
hazır olmaq istəyirəm və mənim...Yüksək THC-yə ehtiyacınız olduğunu söyləməsəydiniz, hər
hansı birinin yaxşı olduğunu düşünərdim, BÜTÜN MƏLUMATLARA görə minnətdaram.” Viki

“Rick həmişə yüksək THC-nin sizə ən yaxşı şansı vermək üçün vacib olduğunu müdafiə etdi,
bu, açıq-aydın ən yaxşı nəticələrini əldə etdi.CBD-nin daha yaxşı ola biləcəyi bir çox şey var, o,
adətən Dravet Sindromu, DEHB və ağır obsesif-kompulsif pozğunluq üçün uşaqlarda istifadə
olunur,  çünki  bir  çox  insan  hələ  də  uşaqları  böyütməkdən  qorxur.THC  sizi  yüksəldən
şeydir.İnsanların əksəriyyətini müalicə etmək üçün yüksək THC yağı istifadə edən bəzi insanlar
tapdım, lakin xəstə ümid etdiyi kimi cavab vermirsə, yüksək CBD-yə keçdilər və bu daha yaxşı
işlədi.

Düşünürəm  ki,  hər  kəs  fərqlidir  və  hər  xərçəng  fərqlidir.Ancaq  bütün  lazımi  tədqiqatların
aparılmasına  icazə  verilənə  qədər  Rik  metoduna  sadiq  qalmaq daha  yaxşıdır.Yüksək  THC,
protokola uyğun olaraq dominant  göstərici.Deyilənə görə,  kiçik dozalara başlasalar və hər 4
gündə iki dəfə artırsalar, xəstə tez bir zamanda tolerantlıq qura bilər və yağda bir müddət sonra
şiddətli  yuxululuq  azalacaq.Rik  yağı  95-98%  THC-dir,  lakin  psixoaktiv  təsirlər  sizə  zərər
verməyəcək.

Və kimin metoduna riayət edəcəyinə qərar verməyə çalışarkən, heç kimin Rikdən daha çox bu
dərmanla  təcrübəsi  olduğuna inanmıram.Mən Hollandiya üsulunu  görmüşəm və fikirləşin  ki,
kimsə ölürsə, niyə dərmanı sulandırırsınız? Nik

"Yüksək CBD yağlarının qıcolmalara kömək etdiyini eşitdiyimdən bəri mən həmişə fikirləşmişəm
ki,  əgər  bu valideynlər  övladına hibrid,  lakin üstünlük təşkil  edən indica yağı  versələr,  uşaq
sağalacaq.Mən  CBD yağlarının  qıcolmalara  nəzarət  etdiyini  bilirəm  və  mən  çox  şadam  ki,
Şarlotta kimi uşaqlara NƏZƏR kömək edə bilər, lakin THC və bitkidəki kannabinoidlərin digər
spektri  verildiyi  təqdirdə  baş  verə  biləcək  şəfanı  təsəvvür  edin.Beləliklə,  uşağınız  THC
səbəbindən  çox  yatır,  bədənləri  dozaya  uyğunlaşacaq.Mən  yalnız  tam  bitkinin  ən  faydalı
olduğunu düşünürəm, heç bir kannabinoid seçilmir. Sara

“Media kannabinoidlərin ayrılmasına diqqət yetirir, lakin sübut edilmişdir ki, həm THC, həm də
CBD  xərçəngi  öldürür  və  şişləri  kiçildir.Cannabis  Indica-dan  hazırlanmış  Rick  Simpson  Oil
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Landon və Brave Mykayla və bir çox başqalarını müalicə edən dərmandır və hər kəs bunu edə
bilər.Medianın sizə bu müalicəni gözləməyiniz lazım olduğunu düşünməsinə imkan verməyin və
ya CBD-ni ayırın!THC bizim endokannabinoid sistemimizlə də işləyir. Hanan

"Mən  onlayn  olaraq  THC  olmadan  yüksək  CBD  yağı  satdığını  iddia  edən  bir  neçə  sayt
tapdım.Mən şanslıyam və sağlamam, amma bunların qarşısını almaq üçün pula dəyərmi deyə
düşünürəm.Biri əsl elmi yağdır.Onlar 50-nin hamısına göndəriləcəyini iddia edirlər.Kimsə?” Mayk

“Əsl elmi yağ heç bir THC-yə malik olmayan sənaye çətənəsindən çıxarılır.Mənim addımımana
ALS üçün CBD yağı və RSO qəbul edir.CBD yağının faydaları var, amma düşünürəm ki, digər
kannabinoidlər olmadan, o qədər də təsirli deyil. Cennifer

“Müxtəlif ştammların və yağların qarışıqlarının hazırlanması və istifadəsi təcrübəmdə mən yalnız
CBD növünün təsirsiz və ya daha az təsirli olduğunu tapdım.Bu, məni inandırır ki, CBD-lərin
dərman vasitəsi olan hər hansı bir sağlamlıq problemində təsirli olması üçün ən azı kiçik bir
THC faizi qalmalıdır. Zəngin

“Çox vaxt bu məhsullar, xüsusən də daxili istifadə baxımından gözləntilərə cavab vermir.Həqiqi
RSO ilə (yəni təxminən 95% THC ilə dekarboksilləşdirilmiş son dərəcə güclü və sakitləşdirici sirr
qatranı)  müqayisə  edildikdə,  CBD  məhsulları  əksər  hallarda  müqayisədə  solğun
olacaq.Məsələn, dəri xəstəlikləri və kosmetikada yerli istifadə üçün əla işləyəcəklər.Daxili olaraq
istifadə edildikdə, əksər hallarda yenidən real RSO-dan daha az təsirli olacaqlar.

CBD yağları sadəcə fərqli bir məhsuldur və onlar real RSO meyarlarına cavab vermir.Həqiqi
RSO ilə müqayisə edildikdə, CBD yağları çox vaxt yalnız həddindən artıq qiymətli yalan ümid
olacaqdır.Təəssüf ki.

Yenə  də,  həmişə  olduğu  kimi,  mümkün  olduqda  öz  yağınızı  istehsal  edin,  həmişə  tapa
biləcəyiniz ən güclü və sakitləşdirici qönçə materialı ilə işləyin.20% THC və ya daha çox olan
son dərəcə güclü  və sedativ  göstərici  dominant  suşlar  ən yaxşı  şəkildə  işləyir  və  ən yaxşı
məhsuldarlığı təmin edir.Yalnız ən yaxşısı yaxşı işləyir.Bunun fərqində olun və heç kimin sizi
sındırmasına icazə verməyin.Həyatınız təhlükə altında ola bilər, həqiqətən diqqətli olun.Çox vaxt
yalnız bir şansınız olur və ikincisini əldə etməyəcəksiniz, bunu unutmayın.

THC-nin nə qədər olmasından asılı olmayaraq, sirr/çətənə bitkisinin yetişdirilməsi və emalının
qanuniləşdirilməsi üçün qanunvericilərinizi itələyin.Onlardan qarğıdalı və ya çayı tənzimlədikləri
qədər tənzimləmələrini xahiş edin.THC və qatran bitkiləri qoruyur.Və düşünürəm ki, belə son
dərəcə  təhlükəsiz  və  effektiv  dərman  istehsal  edə  bilən  bitkilər  ən  yaxşı  qorunmağa
layiqdirlər.Razısan?" JB

Yan təsirlər
“Telefonumun təqviminə baxdım ki,  fevralın 8-i nə vaxtdı.Cümə gecəsi idi və o, bazar ertəsi
səhərə  qədər  yatdığını  söylədi.Haha,  ürəyinə  şad olsun.Düz  bir  qram götürsək,  bunu  başa
düşürəm.Bərəkət versin ona rəhmət eləsin”. Maranda

“Yağı ilk dəfə qəbul etməyə başlayanda məndə “Dəhşətli” yan təsirlər oldu, yəqin ki, yarım qutu
donut yemişəm!!!Ha Ha Ha!!!Kaş ki, daha çox olsaydım, gözəl yatsaydım!Hər gün yatmaq üçün
gecəni səbirsizliklə gözləyirdim.Saat 7:00-da bir az yağ götürərdim, təxminən 9:30-da yuxuya
gedirdim və 8:30-a qədər yatırdım.Möhtəşəm!!!” Tom

“Heç  bir  qorxu  hekayəsi,  asılılıq,  yan  təsirlər  və  ya  əlaqəli  ölümlər  olmadan  hər  gün  sirr
konsentratları  qəbul  edən  insanların  çoxlu  hekayələrini  eşitməyimiz  ironik,  lakin  yerli
qanunvericilər  marixuananın  becərilməsi,  istifadəsi  və  satışına qarşı  “ictimai  maraq”  naminə
mübarizə  aparır.  təhlükəsizlik  narahatlıqları,  bu,  Big  Pharma-ya sadiqliklərini  və  ABŞ-da sirr
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sənayesinin böyüməsini  məhdudlaşdırmaq üçün 'Booze-Baron'un maliyyə rüşvətini  ört-basdır
edir..." Raphael

“Bu  həftədən  atama  yağ  verməyə  başladım.Sümüklərdə  bəzi  ləkələrə  yayılan  inkişaf  etmiş
prostat xərçəngi.İndiyə qədər çox yatır və iştahı bərpa olunub.Boğazındakı radiasiya ağrısından
heç  nə  yemirdi.Həm  də  onun  narahatlığının  bir  hissəsi  başındakı  şən  görünən  hadisələrə
çevrildi!

O,  hələ  də xəstəxanada  işlər  nəzarət  altına  alınana  qədər  kəskin  ağrılar  üçün faydalı  olan
ağrıkəsicilər alır.Həkimlərin neftdən xəbəri yoxdur.Biz hətta yağı dərmanlarla birləşdirmək fikrinə
işarə etdik,  lakin həkimlər dəhşətli  yan təsirlərin  uydurmaları  ilə  geri  döndülər.Onlardan bizə
araşdırmaları göstərmələrini xahiş etmək istədik, amma atamın azadlığa buraxılmasını təhlükə
altına  almaq istəmədik.onu daha da pisləşdirən həddindən artıq  dərmanlara  ehtiyacı  şübhə
altına almaq üçün "çətin" olaraq qeyd edildi.

Ən  qatı  düşmənimin  xəstəxanada  xərçəng  müalicəsini  istəməzdim.Dəhşət  hekayələrini
eşitmişdim,  amma  yəqin  ki,  müəyyən  səviyyədə  atam  üçün  hər  şeyin  fərqli  olacağını
düşündüm.Ümid edirəm ki, gec deyil”. Edmund

-- Edmund, onlar mümkün yan təsirlər haqqında haqlı idilər, lakin bunlar ona verdikləri kimyəvi
maddələrdən  qaynaqlanırdı,  yağdan  deyil.Onu  evə  nə  qədər  tez  qaytarsanız  və  onu  yağla
doldursanız, bir o qədər şansınız olar.Yağdan başlamaq heç vaxt gec deyil, yeganə sual onun
xəstəliyin önünə keçməsi üçün çox gec olmadığıdır.Ancaq bu, onun içinə nə qədər neft və nə
qədər tez daxil ola biləcəyinizlə birbaşa bağlıdır.

Bununla  mən  demirəm  ki,  siz  protokola  əməl  etməməlisiniz  və  ya  böyük  dozalarla
başlamalısınız.Onu evə aparın, protokola əməl edin və ən yaxşısına ümid edək.JB

“Salam Jindrich, mən neftin bəzi “yan təsirlərini” bölüşmək istəyirəm.Əvvəlcə bir müddətdir ki,
özümü düzəldirəm və həm də dispanserdən bir az alıram (özümü daha yaxşı edirəm!), Mənim
heç bir xüsusi vəziyyətim və ya xəstəliyim yoxdur, yəqin ki, 2012-ci ildən bəri 30 ml-ə yaxın
qəbul etmişəm, buna görə…

– Artıq spirt  içə bilmirəm...  bir  stəkan şərab və mən bayırdayam!Mən içməyi  dayandırmağa
çalışmırdım, amma həqiqətən bədənim onu tamamilə rədd edir və aydın başlı olmaq həqiqətən
gözəldir!

--  Gözlərimin  irisi  tamamilə  yaşıldır...burada  və  orada  daha  kiçik  qəhvəyi  nöqtələr  yoxdur
(iridologiyanı bilirsinizsə, o kiçik nöqtələr orqan nasazlığının və ya hətta ölümün göstəricisidir),
ona görə də aydın gözlər böyük sağlamlıq deməkdir!

-- Mənim 10 yaşlı çoban köpəyim üçün eyni təsir aydın gözlər və çoxlu enerji!(Onun təxminən 6
dozası  var).Yağ  və  bütün  gözlənilməz  yan  təsirlər!!Bu  dərmanı  dünya  ilə  bölüşmək  üçün
göstərdiyiniz bütün səylərə görə sizə və Rikə təşəkkür edirik.Çox sevgilər, Estelle”

Q.Kaliforniya və ya Koloradoda qanuni  olaraq rezident  ola biləcəyim və xərçəngimi  müalicə
etmək üçün yağ ala biləcəyim bir yataqxana varmı?təşəkkürlər.

A.Bu  yaxşı  sualdır,  Devid  Karpenter.Mənə  deyilənlərə  görə,  sizə  lazım  olan  tək  şey  motel
ünvanıdır və sonra həkim sizə sirr yaza bilər.Ona görə də mən hesab etmirəm ki, hardasa əlavə
pul ödəməyə ehtiyac yoxdur.Ancaq işgüzar düşüncəli biri bunu oxuyursa, deyim ki, dünyanın
hər yerindən bir çox insan müalicə almaq üçün Koloradoya və ya Kaliforniyaya uçmağa etiraz
etməz.Bu,  hər  kəs üçün bir  həll  yolu deyil  və pulu olmayanların bu şansı  olmayacaq,  lakin
şübhəsiz  ki,  daha  sonra  başqalarına kömək edəcək  və ya edə biləcək bir  çox  başqalarına
kömək edəcəkdir.JB

Kimya terapiyası alan xəstələr yağdan istifadə etməyə başlayanda yağın etməli olduğu ilk şey
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bədəni  zərərsizləşdirməkdir.Beləliklə,  xərçəngin  özünə  hücum  etməyə  başlamazdan  əvvəl
bəzən 120-150 q yağ alır.Kimyavi dərman qəbul etmək həqiqətən yaxşı bir fikir deyil, xüsusən
də tibb sisteminin on illərdir xərçəngin müalicəsi kimi sirr haqqında bildiyini nəzərə alsaq, bu
tamamilə lazımsız olduqda.JB

“Keçən həftə mən yağda qusma haqqında yazmışdım.Mən nəhayət dayandım və hələ də eyni
neft  partiyasından istifadə edirəm.İndi özümü əla hiss edirəm.Düşünürəm ki,  bütün əczaçılıq
dərmanlarını  sistemimdən  çıxarırdım.Bu  acınacaqlı  bir  təcrübə  idi,  lakin  detoks  heç  vaxt
əyləncəli deyil." Robin

“Mən  dəqiq  bilmirəm,  amma  mənim  təxminlərimə  görə,  siz  çox  tez  çox  şey
götürmüsünüz.Həddindən  artıq  yüksəlmək  kimi  bir  şey  var  və  bu,  bəzi  insanları  qusdura
bilər.Mən bunu  şəxsi  təcrübəmdən bilirəm.(Bunun  bir  növ  alçaldıcı  səsləndiyini  indicə  başa
düşdüm.Mən bunu belə demək istəmirdim.)” Tina

“Tina, mən də bunu düşündüm və niyə bu qədər xəstə olduğum barədə çoxlu suallarım var
idi.Mən  həqiqətən  inanıramKeçən  dekabrda  başıma  gələnlərə  görə  detoks  oldu.Onkoloqum
mənə dedi ki, mənim "son mərhələlərim"dəydim, yağım bitdi və sümüklərimi gücləndirmək üçün
IV Zometa qəbul etdim.Məlum oldu ki, yağ allergiya həbi kimi işləyir və məni Zometa təsirindən
xilas  edir.Yağdan  çıxdıqdan  sonra  anoreksiya  oldum,  Zometa sümüklərimə girdiyi  üçün  çox
ağrıyırdım və qusurdum, titrəyirdim və xəstəxanaya yerləşdirildim.

O hadisədən sonra mən hind üslubunda belə otura bilmədim, çünki oynaqlarım və ombalarım
çox  ağrıyırdı.Yağa  qayıtmağa  başlayanda  əvvəlcə  yaxşı  idim,  amma  sonra  yavaş-yavaş
xəstələndim.Sonra həqiqətən xəstələndim və günlərlə qusduğum və acınacaqlı olduğum zaman
qəribə bir şey oldu, bütün oynaqlarım təmizləndi və 6 aydan sonra məndə artıq oynaq ağrısı yox
idi.Mən yenidən çevikəm.Yalnız inana bilərəm ki, yağ mənim oynaqlarımdan bir il sizinlə qala
biləcək o pisliyi çıxarıb”. Robin

“Terminal xəstəyə mümkün qədər tez daxil  olmaq çox vacibdir.Terminal xəstələrin əksəriyyəti
kimya/radiasiya, ağrı kəsiciləri və s.Düzgün hazırlandığından əmin olun və mümkün qədər tez
qəbul  etməyə  başlayın  və  ən  azı  xərçəng  tamamilə  yox  olana  qədər  onu  qəbul  etməyi
dayandırmazdım!” Bonny

"Həkimləriniz  sizə  "sən  son  vəziyyətdəsən"  dedikdə,  orada  olan  hər  şeyi  sınamaq
istəməzdinizmi?Bir  düşünün...Belə  bir  diaqnozdan sonra nə itirməlisən?Bu gün sağ olan bir
qardaşım qızı var...bu yağa görə...Daha çox deməliyəm?” Carol

“Mən onun bacısı qızıyam.Bu, həqiqətən də işlədi”. Joanne

“Mən yarım marafon keçirdim, xərçəng araşdırması üçün 5000 dollar topladım.Heç bilmirdim ki,
artıq bir  lanet  bir  müalicə var və onu mənə verməyəcəklər....Mənə iki  dəfə həqiqətən güclü
kimyaterapiya verdilər.Qaraciyərimi xarab etdilər; böyrəklərimi xarab etdilər.Keçən ilin aprelində
məni evə vəfat etməyə göndərdilər.Altı həftə yaşamayacağımı dedilər.Və mən bu gün, hələ də
sağam,  çünki  PhoenixTears.ca  saytını  tapdım  və  Rik  Simpson  mənə  öz  dərmanımı  necə
hazırlamağı göstərdi ki, bu gün burada ola bildim.

Bu müalicəni hər kəsə söyləməliyik.Hər kəs bilməlidir: yaşamanıza kömək edəcək və xərçəng
xəstəliyindən  əziyyət  çəkən  dostlarınızın  yaşamasına  kömək  edəcək  faktiki  tibbi  marixuana
məhsulları var.Hər kəs bilməlidir: heç kim xərçəngdən ölməməlidir.Müalicəsi var, həmişə çarəsi
olub.Onlar sadəcə...Big Pharma bizə icazə verməyəcək.Necə cəsarət edirlər?!Xərçəng tədqiqatı
çox milyard dollarlıq bir sənayedir.Bəs onlar nə edirlər?Mənim kimiləri narkotiklə öldürürlər.Bu
cəfəngiyatdır!Müalicə var!Phoenix Tears yağı işləyir!Hamıya deyin.Xahiş edirəm!” Joanne

"Salam Rick Simpson,  mən yağa inanıram və onu xərçəng xəstəsi  olan anam üçün istifadə
edirəm, amma bir sualım var, siz deyirsiniz ki, üç ayda 2 unsiya istehlak edilməlidir, amma anam
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çox zəifdir. xəstəlik və yalnız bir unsiya olaraq qəbul edilir və üç aydır görüşmək üzrədir, amma
yenə də alıram və eyni  təsir  olub olmadığını  bilmək istəyirəm,  çünki  üç  ayda olması  lazım
olduğunu söylədiniz.Xahiş edirəm mesaja cavab verin, çünki narahatam”. Esmeralda

“Onun  indiyə  qədər  nə  qədər  aldığına  görə  çox  narahat  olmayın.Sadəcə  onu  bir  az  daha
yeməyə məcbur  etməyə  çalışın.Ona deyin  ki,  əvvəlkindən  daha  böyük  bir  tikə  yesin,  gecə
yatanda yavaş-yavaş daha çox yeyə biləcək.Gecə daha böyük dozada yediyinə əmin olun və o,
daha tez tolerantlıq formalaşdıracaq.İlk üç ay atam da eyni şeyi etdi.Gündə yarım qramdan çox
yemək yeyə bilməsi çox vaxt apardı və hətta gündə 1/4 qram az yedikdə belə xərçəng yox
olurdu  (şiş  getdikcə  azalırdı).İndi  gündə  bir  qrama  qədərdir  və  10  ayda  yüz  qramdan  çox
yeyib.Uğurlar!" Xose

“Hər kəsə salam, mənim çox nüfuzlu, özəl yağ istehsalçısından alınmış saf CO (təxminən 70-
80% THC və üzvi taxıl spirti ilə hazırlanmış) ilə xroniki lyme xəstəliyini müalicə etməyə çalışan
bir  dostum var.Təxminən 3,5 həftə əvvəl o,  gündə təxminən 3/4 qrama çatdıqda iştahsızlıq,
fasilələrlə ürəkbulanma və çox yumşaq nəcis (demək olar ki, ishal) hiss etməyə başladı.gündə
ən azı 3 dəfə - bu, indi də baş verir və heç yaxşılaşmayıb, həm də pisləşməyib, bu yaxşıdır.

Artıq bir aydır ki, onun bədəni hər səhər hər şeyi sözün əsl mənasında yoğun bağırsağa tökür
və qoxu evin digər ucunda aşkar edilə bilər (TMİ üçün üzr istəyirik!) Qəribə odur ki, onun nəcisi
həqiqətən zəhərli iy verməyə başlayıb. ..az qala kimyəvi maddə kimi, dozanı qramın 1/2-dən
3/4-ə qədər artırdıqdan təxminən bir həftə sonra.Qoxusu çox qəribədir - hətta nəcis qoxusu belə
gəlmir!!

O,  indi  gündə  bir  qramdır  (son  1,5  həftə  ərzində)  və  bir  az  da  pis  olmasa  da,  hələ  də
belədir.Başqa heç bir problem və ya problem yoxdur və o, həqiqətən tez sağalır və son 10+ ildə
antibiotiklər,  bitki  mənşəli  protokollar  və s. istifadə etdiyindən daha yaxşı işləyir.İndiyə qədər
onun  sağlamlığının  yaxşılaşması  son  dərəcə  dramatik  olmuşdur...  daha  yaxşıya  doğru!!Bu
zəhərli  qoxulu  nəcis  lyme  bakteriyalarının  məhv  olması,  detoks  və  ya  başqa  bir  şeyin
nəticəsidir?Mən əslində onun kolon xərçəngi və ya yağın qayğısına qaldığı başqa bir xərçəng
ola  biləcəyini  merak  etdim,  bu  dəhşətli  qoxuya  və  tez-tez  yumşaq  nəcisə  səbəb  ola
bilər.Məsləhət varmı??Bu normaldır?”

“Gözlənilən  budur.Neftin  üstündə  olanda...(düzgün  hazırlanmışsa)  bədən  böyük  bir  detoks
edir.Bunu təsvir etməyin ən sadə yolu...bədəninizə daxil olan və dərmanın xoşuna gəlməyən hər
hansı bir şey, o, tullantıları xaric etməyin bir yolunu tapacaqdır.Sanki provayderiniz nə etdiyini
bilir,  çünki  sorğuladığınız  bu  simptomlar  hamımızda  və  ya  xəstələrimizdə  baş  verir.Bu  cür
simptom 3 aydan çox arvad və məndə davam etdi.

Məni  narahat  edən  yeganə  şey  məhsulda  THC və  CBD hesablanmasıdır.İstehsal  etdiyimiz
zaman biz orta hesabla 93-97% THC və 1,34 və 1,59% CBD arasındayıq.Bu, yalnız həlledicinin
dəyişdirilməsi və ya sözügedən məhsulun dekarboksilləşməsini dəyişdirməklə əldə edilə bilər.

-- Pəhrizinizə çətənə toxumu əlavə edin, nəcisləri çox tez nizamlayacaqlar.Çox axıcı olduqda,
bərk bir şey əlavə etmək lazımdır.Və bu toxumdur.Onun heç bir kimyəvi həb qəbul etmədiyinə
əmin olun.Qoxusu detoksdur, narahat olmağa dəyməz”. JB

"Yan təsirlərə aşağıdakılar daxildir: bütün həftə sonu cizgi filmlərinə baxmaq." Matt

Hansı Ştamlar/Növlər?

“Mən bu məsələdə Riçardın yanındayam.İşlədiyi  sübut edilmiş suşların siyahısı varmı?Hansı
yaxşı toxum şirkətlərindən sifariş vermək olar?Sadəcə bir  neçə toxum sifariş etdim.Yaxşı bir
gərginlikdə axtarmalı olduğum şeylər hansılardır?THC, CBD, indica vs sativa?Sifariş verdiyim
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ştamın THC səviyyəsi 18-23% və CBD 0,7-1,0% arasında dəyişir. Cisco

-- Kaş ki, mən belə bir siyahı təqdim edə biləydim, Cisco, amma bunu sizə deyə bilmək üçün
bütün lazımi araşdırmaları  edə bilməyincə,  bunu edə bilmərəm və etməyəcəyəm də.Riçarda
yazdığım budur: Mən həqiqətən bir ştamın adını verə bilmərəm, siz həmişə onu sınamalı və
onun  hansı  ağrıkəsici  təsirlərə  malik  olduğunu  görməlisiniz.Bu  xəstənin  nə  istifadə  etdiyini
bilmirəm.Rikin  böyütdüyü  Ağ  Dul  əla  ağrıkəsici  idi,  Avropalı  Ağ  Dullar  o  qədər  də  təsirli
deyil.Beləliklə, həmişə olduğu kimi, 20% THC və ya daha çox olan ən güclü və sakitləşdirici və
taxt  kilidləyən  göstərici  (dominant)  suşlar,  ən  yaxşı  nəticələr  üçün  bir  neçə  suşdan  yağları
qarışdırın.Bir  neçə  nəfəsdən  sonra  sizi  sıxışdıracaq  həqiqətən  vəhşicəsinə  güclü  suşlar
axtarın.Ən xoş arzular, JB

"Erkək bitkinin faydalı komponentləri varmı?" Bill

--  Zənginlərin  yumşaq  paltarları  üçün  lif  üçün  gənc  erkək  bitkilərdən  istifadə  olunurdu.Mən
kişilərdən dərman hazırlamazdım, bəzi insanların polenə qarşı allergiyası olacaq və bu, problem
yarada bilər.Şirəsi verə bilərsinizonları və ya çay üçün istifadə edin (sağlamdırsa və üzvi şəkildə
yetişdirilirsə).Ancaq bitkilərdən ən yaxşı dərmanı ala bilməyəcəksiniz.JB

Q.Əfqan Kuş neft hazırlamaq üçün uyğun bir məhsuldurmu?Küçə məhsullarından bir az yağ
hazırladım və son iki həftədir ki, yuxu problemim olduğu üçün istifadə edirəm, indi körpə kimi
yatıram və səhər yaxşı istirahət edirəm.Problem ondadır ki, Londonda yaxşı şeylər əldə etmək
çətindir, ona görə də AK sifariş etdim, sadəcə indi sizin fikrinizə ehtiyacım var.Çox sağ olun

A.Mən həqiqətən gərginliyin adı ilə gedə bilmirəm.Güclüdürsə və yuxu gətirirsə, yaxşı dərman
istehsal etməlidir.Bildiyiniz kimi, biz ən güclü və ən sakitləşdirici ştammları (tercihen 20% THC
və daha çox) tövsiyə edirik və ən yaxşı yağlar bir neçə çox güclü və sakitləşdirici ştammların
birləşməsindən  istehsal  olunur,  ona  görə  də  mən  bir  neçə  sedativ  ştamm  sifariş  etməyə
çalışardım. hər şey mümkündür, bu ideal olardı.Ancaq hətta tək süzgəcli yağlar da möcüzələr
yarada  bilər,  demək  istəyirəm  ki,  ən  yaxşı  yağlar  adətən  bir  neçə  ştamın  birləşməsindən
hazırlanır.Ən xoş arzular, JB

“Rik Simpsonun Indica-dan yalnız yüksək səviyyəli THC istifadə etməyi tövsiyə etməsinin yaxşı
səbəbi var. Indica, şəfa üçün zəruri olan istirahət və yuxuya kömək edən sakitləşdiricidir. Sativa
enerji verir və qan təzyiqinizi yüksəldir. Bəzi hallarda bu, yüksək qan təzyiqi və ya sistemləri
pozulmuş insanlar üçün təhlükəli ola bilər, ona görə də məsləhət verməzdən əvvəl, LÜTFƏN
mövzu  ilə  tanış  olun.  Heç  kimi  incitmək  istəmirsən.  Əksər  insanlar  üçün  Sten'in  məsləhəti
(səhərdə sativa, yatmadan əvvəl göstərici) yaxşıdır, əgər hibriddən istifadə edirsinizsə, bunun
ən azı 80=90% Indica olduğundan əmin olun. Uğurlar." Gary

“C: Salam Jindrich.....Mən Rik Simpsonun müalicəsi üçün yeniyəm (məndə xərçəng var)...Mən
burada sirr alıcılar klubuna aidəm... Buna görə də almaq üçün bir az ştamm seçimim var.Mən
sadəcə maraqlanıram ki, müalicəni hazırlamaq üçün ən yaxşı seçimim hansı olacaq?Hər hansı
bir təklif çox yüksək qiymətləndirildi.Çox sağ ol.

JB: Salam C, ən güclü sedativ göstəricini, tercihen bir neçə ştamm alın.Seçiminiz varsa, mən
mövcud olan ən ağır suşların/qönçələrin hər birindən 3-4 unsiya alar və bunun bir funtundan yağ
edərdim.

C:Yaxşı sağ ol...ən ağır dedikdə nəyi nəzərdə tutursan?

JB: Ən sakitləşdirici, super yuxulu, nokaut effekti ilə

C: Bağışlayın, amma bunlar mənim üçün yenidir.

JB: Problem yoxdur.Son dərəcə, demək olar ki, narkotik sedativ, çox ağır.
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C: Yaxşı

JB: Bu sözlərdən istifadə edin və əkinçilərə deyin ki, mənim nə danışdığımı biləcəklər, inşallah.
C: Bilirəm ki, onların qush, hash vadisi var.Digər adları xatırlamıram.

JB: Yenə də, təcrübəli birisini özünüzlə aparın və onu sizin üçün sınamasını təmin edin.

C: Yaxşı

JB: Və ən güclü, ən sakitləşdirici suşlarını, 20% THC və ya daha çoxunu alın.

C: OK....etdiyiniz hər şey üçün çox sağ olun

JB: Xoş gəldiniz, C.

C:  Rikə  də  təşəkkür  edirəm...Siz  indiyə  qədər  mənim həyatımı  sözün  əsl  mənasında  xilas
etdiniz.

JB: Mən ona səndən danışacağam.Zəhmət olmasa, ən yaxşı nəticələr üçün saytımızdakı bütün
təlimatlara  əməl  edin.Tövsiyə  olunduğu kimi  yağı  götürün,  bədəninizin  pH-sını  artırın  (limon
suyu, qarpız və s.), hər gün iki almanın toxumu yeyin, yaşamaq istəyirsinizsə həkimlərdən, CT
və rentgenlərdən uzaq durun.Onlar sizi  ölümcül  “təsdiqlənmiş”  müalicələri  ilə danışdırmaqda
ustadırlar və xəstələrimiz onların məsləhətini aldılar, yağdan istifadəni dayandırdılar və öldülər.

C: Edəcəyəm....bir daha təşəkkür edirəm.

(dörd saat sonra)

C: Salam Jindrich.Əvvəlcədən köməyinizə görə təşəkkür edirik.Mən Indica OG Kush və Hash
Truffle  qarışığını  əldə etdim.Klubdakı  insanlar,  deyəsən,  dərman hazırlamaq üçün bunun ən
yaxşısı olduğunu düşünürdülər.

JB: Yaxşı.Yaxşı səslənir.

C: Yaxşı :-)...Deməli, bunun dərman hazırlamaq üçün yaxşı olacağını düşünürsən?

JB: Mən materialı özüm görüb sınamasam, heç nə düşünmürəm.Adlar yaxşı və tanış səslənir,
amma  qönçələrin  nə  qədər  güclü  olduğunu  və  əslində  nə  əldə  etdiyinizi  bilmirəm.
C:  Ah,  yaxşı.Təxminən  6  həftədir  dərman edirəm...içimdəki  dəyişikliklər  heyrətamizdir...Məni
tanıyan hər kəs heyrətlənir.Yaxşı, bir daha.Bilirsiniz, Jindrich, məndən 3 gün sonra mənimlə eyni
xərçəng  diaqnozu  qoyulmuş  bir  qadınla  tanış  oldum.Biz  eyni  yaşdayıq,  xərçəngin  eyni
mərhələsindəyik, hər şey eyni.Mənə də onun kimi şüalanma təklif etdilər.Dedim ki, olmaz, mən
Rik  Simpsonun  müalicəsini  edirəm.Radiasiyanı  seçdi.Jindrich,  o,  4  gün  əvvəl  radiasiyadan,
yoluxmuş  dəhşətli  yanıqlardan  öldü.O,  cəmi  55  yaşında  idi,  güclü  idi,  lakin  "müalicə"  onu
öldürdü.Sadəcə məni seçimimlə doğru şeyi etdiyimə daha çox əmin edir.

JB: Mən belə hekayələr bilirəm.Onların xəstələrə etdikləri həqiqətən iyrəncdir.Ən xoş arzularla,
C.Nə edəcəyinizi bilirsiniz”.

“Düşünürəm ki, yağların keyfiyyəti arasındakı fərqi izah etmək üçün yaxşı bir yol:

95-98% THC tam sağalma və sağ qalma şansı 95-98% təşkil edir.

80% THC tam sağalma və sağ qalma şansının 80%-nə bərabərdir

70% THC tam sağalma və sağ qalma şansının 70%-nə bərabərdir

60% THC tam sağalma və sağ qalma şansı 60% təşkil edir.və s.
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Bununla belə, 100% THC 100% tam sağalma və sağ qalma şansına bərabər deyil,  çünki o,
yağdan fərqli bir maddədir.

Xəstə yağla birlikdə kimya və radiasiyadan istifadə etdikdə və ya əvvəllər  bu müalicələrdən
keçibsə, faizləri iki və ya üç, bəlkə də dörd və ya beşə bölün, belə hallarda yağın onu kəsmək
üçün kifayət qədər gücü olub-olmayacağını heç vaxt bilmirsiniz. .Belə xəstələr 2 və ya 3 dəfə
çox yağ yeməlidirlər (altı ay ərzində 120-180 q).

Bu,  yalnız  izahat  məqsədi  ilə  qeyd  olunub,Beləliklə,  insanlar  yağın  keyfiyyətinin  və  THC
tərkibinin əhəmiyyətini daha yaxşı başa düşəcəklər. Əsas meyar yağların qəbulu zamanı çox
güclü  və  sakitləşdirici  təsir  göstərməsidir.Ən  yaxşı  yağlar  son  dərəcə  sakitləşdiricidir,  lakin
eyforikdir (beləliklə siz onları yeyirsiniz, yuxuya gedirsiniz və bir neçə saatdan sonra uşaq kimi
kıkırdayıb oyanırsınız).

Yağınızı yaxşıca süzdükdə və qaynama prosesinin sonunda bir neçə damcı su əlavə etdikdə (və
buna  görə  də  onun  tərkibində  lazımsız  bitki  materialları  yoxdur),  həm  də  yaxşı  bir  şans
var.əslində yağın dadını bəyənəcək.Beləliklə, təkrar-təkrar -- müalicənin ən yaxşı nəticəsi üçün
yağınızın həmişə güclü və sakitləşdirici olduğundan əmin olun.Yağı istehsal edərkən və istifadə
edərkən təlimatlara əməl edin, beləliklə, xəstə üçün bacardığınız maksimumu etdiyinizə əmin
ola bilərsiniz.Ən xoş arzular, JB”

"Mən inanmıram ki, 95 faiz olmalıdır." Zəngin

-- 95% THC, Zəngin olmaq məcburiyyətində deyil, lakin təxminən 95% THC olan yağlar ən güclü
yağlardır və yağ nə qədər güclü və sakitləşdiricidirsə, bir o qədər dərman kimi işləyir.Siz həmişə
daha  güclü  yağdan  daha  az  qəbul  edə  bilərsiniz  və  o,  aşağı  dərəcəli  yağdan  daha  yaxşı
işləyəcək.Bu, həqiqətən bu qədər sadədir.JB

“Standartlar və keyfiyyətə nəzarət - bəli.Ancaq Rik qeyd olunan standartları və qc-ni təsdiqləsə."
Sue
-- Biz heç vaxt keyfiyyətə nəzarətin əleyhinə olmamışıq, Sue.Ancaq reallıq budur ki, sirr qeyri-
qanuni olduğu və laboratoriyalar onu sınaqdan keçirə bilmədiyi üçün dünyanın əksər yerlərində
keyfiyyətə nəzarət mümkün deyil.Biz həqiqətən yalnız ABŞ-dan deyil,  dünyanın hər yerindən
olan insanlarla işləyirik.Sınaq hazırda bir neçə ölkədə mövcuddur, çox az adamın buna çıxışı
var.Xəstələrimizin əksəriyyəti həlledici və düyü bişirici almaq üçün kifayət qədər pul tapmaqda
çətinlik çəkir, ona görə də hədd nə qədər aşağı olarsa, bir o qədər yaxşıdır.

Əlbəttə, biz hər şeyi daha da mürəkkəbləşdirə bilərdik, lakin bunu etmək istəmirik.Biz bunu sadə
saxlamağı  xoşlayırıq.Sadə təlimatlara  əməl  etsəniz,  çox  keyfiyyətli  yağ əldə edəcəksiniz.Nə
qoysanız, son məhsulda nə olacaq.Beləliklə, onu sağlam bitkilərdən hazırlasanız, çox güman ki,
yaxşı və pestisid, herbisid və başqa nə pulsuz olacaq bir yağ istehsal edəcəksiniz.JB

Xarici və Daxili

“Jeff, məsələ ondadır ki, məşhur inancın əksinə olaraq, THC sizi sakitləşdirir.CBD anandamidin
qəbulunu maneə törədir və sizi əsəbiləşdirir.Təcrübəmizdən bilirik ki, 95-98% THC olan yağlar
istehsal edilə bilər və onlar çox sakitləşdirici ola bilər.Amma onları bu qədər sakitləşdirici edənin
tam olaraq nə olduğunu söyləmək üçün kifayət qədər nəticələrim yoxdur; üstəlik, hər bir partiya
fərqlidir və biz onu hər halda təkrar edə bilmərik, ona görə də yaşadığımız şəraitə görə hazırda
sınaqlara çox diqqət yetirmirik.

Müalicədə ən yaxşı nəticələr üçün yağların mümkün qədər güclü və sakitləşdirici/couchlocking
olmasını istəyirik.Nə qədər narkotik sedativ olsa, bir o qədər yaxşıdır.Gördüyümüz yüksək CBD
suşlarının əksəriyyəti işləməyi sevdiyimiz şeyin potensialına yaxınlaşmadı, buna görə də onları
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çox tövsiyə etmirik, hamısı budur. JB

“35 yaşında həyat yoldaşımı xərçəngdən itirdikdən və qardaşım xərçəng səbəbiylə son beş ildə
qaraciyər  transplantasiyasını  gözləyəndən  sonra  dispanserlərdə  RSO  axtarırdım.Vaşinqton
ştatında onun qiyməti 100 $/q-dan 30 q-a qədər dəyişir.RSO adlanan yerlərdən birində daha
yüksək CBD ilə allahsız 7% THC-də yağ var idi, buna dəyərmi?Bu 30 q yağ idi.Yüz dollar qram
neft  90-dan yuxarı  idi,  məncə 92%.Hər  üç psixoaktiv  kimyəvi  maddənin  mükəmməl  balansı
nədir?Təşəkkürlər.” Heath

-- Heath, ən yaxşı RSO təxminən 95-98% THC-dir, adətən təxminən 1% CBD və son dərəcə
güclü və sakitləşdiricidir, güclü və sakitləşdirici sözlərə diqqət yetirir (divanda kilidləmə, qəbul
edildikdə sizi çox yuxulu və rahat etməlidir. .Olmayanda, başqa bir partiyanı sınayın və topikal
istifadə üçün enerji verən yağı saxlayın).

7% THC olan "yüksək CBD" yağlarına gəldikdə, ən azı indi niyə belə yağlara qarşı olduğumuzu
bilirsiniz - hazırda tədarük edilən yüksək CBD yağlarının əksəriyyəti zibil adlandırdığımız şeyin
sinonimidir,  çünki  yüksək  dərəcəli  yağlar  arasındakı  fərqi  bilirik.  neft  və  əsasən  hər
şey.Həqiqətən  ən  yaxşısıdırsadəcə  mümkün  olduqda  öz  yağınızı  hazırlayın.Qönçəni
dispanserlərdən  alın,  onlarda  olan  ən  yaxşısını  alın,  sonra  yağı  düzəldin,  əslində  heç  nə
yoxdur.Mən  özüm  yağı  heç  kimdən  almazdım,  həmişə  özüm  düzəldərdim.Siz  öz  keyfiyyət
nəzarətiniz olmaq istəyirsiniz, heç kimdən asılı olmaq istəmirsiniz.Bir fincan qəhvə və ya mojito
hazırlaya bilsəniz, yağı da edə bilərsiniz.JB

“Mən hamısını birləşdirən 5 laboratoriya tanıyıram” HEÇ VAXT “96% THC” yağı görməmişəm...
Heç kim.Son 5 ildə minlərlə test.Buna yaxın heç nə yoxdur – hətta laboratoriya mütəxəssisləri
nümunəni müqayisə etmək üçün var gücü ilə cəhd etsələr də… Onların əldə edə biləcəyi ən
təmiz göstərici 88%+-dir.Və bunlar ixtiyarında olan tam resursları olan peşəkarlardır.” Fil

-- Bu yalnız sübut edir ki, onlar istehsal oluna biləcək ən güclü yağları sınaqdan keçirməyiblər,
başqa heç nə.JB

"Omg, o qədər ziddiyyətli şərhlər var ki, çaş-başam?!?!" Diana

-- Nə etdiyini və dediyini bilənlərə qulaq asardım.Kim olduğunu seçmək sizin ixtiyarınızdadır.JB

“JB-nin  dediyiniz  yaxşı  məqamdır.Mən  sizin  yazdıqlarınıza  və  məsləhətinizə  etibar
edərdim.Aydındır ki, Nafta ən çox seçilir (alkoqoldan fərqli olaraq).Düşünürəm ki, çaşqınlıq odur
ki,  Rikin veb saytında və kitabında indicadan istifadə etmək tövsiyə edildi,  lakin indica daha
yüksək CBD məzmununa sahib olduğu bilinir və siz yuxarıda ikisi arasındakı sərhədin itdiyini
deyirsiniz.Mənim kimi  sadə bir  insan üçün bu,  qarışıqdır.Indica Sativaya qarşı.THC-yə qarşı
CBD və s.Beləliklə, ən azı 20% THC seçmək lazımdırsa, Sativa-nı seçməməlisiniz?Yoxsa Indica
seçmək fikri, lakin yüksək THC səviyyəsi ən azı 20% THC (CBD məzmunundan asılı olmayaraq)
ilədir?Zəhmət olmasa məsləhət verə bilərsiniz ki,  mənim kimi yeni başlayanlar ailə üzvlərinə
kömək edə bilsin?” Jyoti

--  Bəli,  bəli,  amma mümkünsə  ən  güclü  və  sakitləşdirici  olanlar.Yüksək  CD təbliğatı  aşağı
dərəcəli  yağları  itələmək üçün istifadə olunmağa başladı.Üstəlik,  ideal  yağlarımızda 95-98%
THC olacaqdır.Yenə də orada CBD üçün o  qədər  də çox  yer  yoxdur.Bizim üçün "güclü  və
sakitləşdirici" sözləri "yüksək CBD"dən daha vacibdir." JB

"Yaxşı,  lütfən,  gülüşlər  olmadan  gərginlik  yarada  bilərikmi?Kocanın  saat  3-də  gülməsi
qocalır.Lol.” Thistle

“Mən təmiz  THC-nin  bədxassəli  hüceyrələrə  in  vitro  yeridildiyi  və  onların  apoptisiya  edildiyi
tədqiqatları oxudum.CBD üçün belə bir araşdırma görmədim.Mənə elə gəlir ki, CBD yanaşması
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insanların THC-dən əsassız qorxusu ilə oynayaraq və “dəhşətli, asılılıq yaradan, yüksək təsir
göstərən THC” olmadan sirrin faydalarını təbliğ etməklə, insanların kannabinoid dərmanlarından
faydalanması üçün bir yoldan başqa bir şey deyil. CBD-ni möcüzə kimi təbliğ edərkən, çətənə
yağının SÜBÜT EDİLMİŞ performansından pul qazanmaq və ya pul qazanmaq, Allaha şükür ki,
dəhşətli THC-nin əksi olan möcüzə kimi, delilikdən və fırıldaq qoxularından faydalanmaqdır.Mən
CBD-nin, məsələn, topikal olaraq faydalarının olmadığını demirəm, lakin araşdırmadan aydın
olur ki, THC ən dərmanlıdır.Qadağançılara müraciət etmək və CBD-yə diqqət yetirmək böyük bir
zərərdir.Tədqiqatı  daha  aşağı  olan  bir  birləşməyə  yönəltməyi  necə  izah  edəcəksiniz?Bu
cəfəngiyatdır”. Cory

“Bəli, CBD, şübhəsiz ki, metastatik xərçənglə mübarizə apara bilər.Xüsusilə THC-nin 95-98% -ni
ehtiva etməli olan Rick Simpson Oil-in bir hissəsi olduqda.Bu, CBD-lərin əhəmiyyətinin təqdim
olunduğu qədər böyük olmadığını söyləyir.Ancaq ümid edək ki, bir gün tibb alimləri də RSO-nu
sınaqdan keçirəcəklər.Əgər  onlar  neftin  istehsalı  və  istifadəsi  ilə  bağlı  göstərişlərimizə əməl
etsələr,  onlar  da  bizim  kimi  gözəl  nəticələr  əldə  edəcəklər.Əgər  etməsələr,  yaxşı,
etməyəcəklər.Bu qədər sadədir”. JB

Rik Simpson Protokolu
“İnsanlara yarım dənli quru qısa dənəli düyü ölçüsündə kiçik dozalarla başlayın.Yağın zərərsiz
olmasına  baxmayaraq,  müalicəyə  başlayanlar  üçün  daha  az  daha  yaxşıdır.Başlanğıcda  bu
heyrətamiz maddədən hər səkkiz saatdan bir kiçik zərrə götürün, sonra müntəzəm olaraq hər
dörd gündə bir  dozanı  artırın  və  tezliklə  tolerantlığınız  artacaq.Əgər  şəxs  onun təsirini  hiss
etmədiyini və ya bir az hiss etdiyini söyləyərsə, mən bunu yeni başlayanlar üçün yaxşı bir doza
hesab edərdim.Siz sadəcə onların sistemində dərmandan bir az almaq istəyirsiniz ki, onlar buna
öyrəşsinlər.

İnsanın necə cavab verəcəyini heç vaxt dəqiq bilməyəcəksiniz, ona görə də yavaş-yavaş davam
edin və xəstə hər 24 saatdan bir cəmi bir qram qəbul edənə qədər onların dozasını hər dörd
gündən bir artırın.Xəstə yağdan istifadəyə öyrəşdikdən sonra, buna nail olmağın ən yaxşı yolu,
yağdan istifadə etməyə öyrəşdikdən sonra hər səkkiz saatdan bir qramın üçdə birinə bərabər
olan dozaları qəbul etmələridir.Bununla belə, çətinlik çəkənlərə xatırlatmaq istərdim ki, onların
dozası  daha  yavaş  artırıla  bilər,  lakin  ən  yaxşı  nəticələr  üçün  mümkün  qədər  tez  qəbul
edilməlidir.

Rikin tövsiyə etdiyi dozaj təlimatları, əgər xəstə dözümlülüyünü kifayət qədər tez qura bilirsə.Bu
protokola əməl edilərsə, bir çox xəstə üç həftə ərzində hər 8 saatda bir qramın üçdə birini qəbul
edə biləcək nöqtəyə qədər işləyə bilər.Lakin orta hesabla xəstələrin çoxu hər dozada bu miqdarı
qəbul  etməzdən  əvvəl  adətən  dörd-beş  həftə  çəkir,  bundan  sonra  onlar  sağalana  və  ya
vəziyyətləri nəzarət altına alınana qədər gündə bir qram qəbul etməyə davam edə bilərlər.

Rik bu dərmanı iynələri olmayan plastik şprislərdə tədarük etməyi xoşlayır, bunun əvəzinə yağın
sıxılması üçün sadəcə kiçik bir açılış var.O deyir ki, yağın bu şəkildə verilməsi pasiyentin öz
dozasını ölçməsini asanlaşdırır və yad maddələrin dərmana bulaşmasının qarşısını alır.

Çoxlarının qəbul etməli olduqları miqdarı anlamağın ən asan yolu onu qısa dənəli quru düyü
kimi bir şeylə müqayisə etməkdir.Başlayanlar üçün doza bu düyü taxıllarından birinin ölçüsünün
təxminən yarısı  və ya düymün səkkizdə biri  uzunluğunda olmalıdır,  bu miqdar  bir  damlanın
dörddə birinə bərabər olacaqdır.Bəzi hallarda, çox aşağı tolerantlığa malik olanlar hətta bunun
başlanğıcda rahatlıqla öhdəsindən gəlmək üçün çox böyük ola biləcəyini görə bilərlər, buna görə
də ehtiyac olarsa, daha azdan başlaya bilərlər.

Bu ölçülü dozalar gündə üç dəfə, səhər tezdən, günortadan sonra və xəstə yatmazdan təxminən
bir saat əvvəl qəbul edilməlidir.Bir başlanğıcın etməli olduğu yeganə şey plastik şprisdən bir
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yarım quru düyü ekvivalentini sıxmaqdır və bu, onların dozasıdır.Söhbət çox az miqdarda olsa
da  və  xəstəyə  heç  bir  zərəri  olmasa  da,  təsir  gücünə  görə  bu  maddə  hörmətlə  istifadə
edilməlidir.

Bu dozada dörd gündən sonra, düyü taxılının ölçüsünə bərabər olan dozalara və ya şprisdən
sıxıldığı zaman uzunluğu təxminən dörddə bir düym olan dozalara qədər ikiqat artır.Sonra, dörd
gündən  sonra,  doza  yenidən  ikiqat  artır  və  bu,  xəstə  hər  bir  dozada  on  altı  düyü  dənəsi
ekvivalentini qəbul edənə qədər hər dörd gündə davam edir.Bu miqdar hər dozada təxminən
səkkiz-doqquz damcı yağa bərabərdir ki, bu da qramın təxminən üçdə birinə bərabərdir.

Bir ml çəkiyə görə bir qramdan bir qədər artıqdır, buna görə də xəstələr istəsələr, dozanı təyin
etmək üçün bu ölçüdən istifadə edə bilərlər.Bu nöqtədə xəstələr, adətən, tibbi vəziyyətləri ilə
istənilən effekti əldə edənə qədər bu dozada davam edirlər.Dozajlarını bu qədər sürətlə artıra
bilməyəcək xəstələr olacaq, lakin Rik onları  mümkün qədər tez qəbul etməyə çağırır  ki,  yağ
onların əziyyətini yüngülləşdirsin.Bundan əlavə, bu dərmanı daha tez qəbul edə bilənlər olacaq
və Rick bununla heç bir problemi yoxdur, nə qədər ki, xəstə onu daha sürətli qəbul etməkdə
rahatdır, bu, sadəcə olaraq, onların daha tez sağalacağı deməkdir.

Əslində, Rik bu dərmandan istifadə edərkən xəstələrin öz rahatlıq zonasında qalmalı olduğunu
düşünür.Ancaq  yenə  də  düşünür  ki,  vəziyyəti  ağır  olan  hər  kəs  bu  maddə  ilə  oyun
oynamamalıdır,  çünki düzgün qəbul edilmədikdə,  müalicəsi  nəzərdə tutulan vəziyyəti  aradan
qaldıra bilməyəcək.

Bu dərmanı istifadə etmək çox təhlükəsiz olduğundan, biz adətən dozaları dəqiq ölçmürük, lakin
dəqiq  ölçmələri  və  kifayət  qədər  dəqiqliyə  sahib  olan  tərəziləri  sevənlər  üçün  ilk  dörd  gün
ərzində  gündə  üç  dəfə  təxminən  0,01  q  ilə  başlayın.Sonra,  əgər  bacarırsınızsa,  dörd  gün
ərzində 0,02 q, sonra dörd gün ərzində 0,04 q, dörd gün ərzində 0,08 q, 0,16 q və sonra 0,32
qrama qədər artırın.Bu, bu maddəni tez qəbul edə bilənlər üçün ideal dozaj cədvəli olardı.

İşləmək üçün yüksək dərəcəli indica bud suşlarını əldə edə bildiyiniz zaman, istehsal olunan yağ
son dərəcə sakitləşdirici olacaqdır.Əsl “Rick Simpson Oil” istehsal etmisinizsə və narahat olmaq
üçün  çox  az  şey  varsa,  yağın  göstərəcəyi  təsir  budur.Xəstələr  sadəcə  yuxuya  gedirlər  və
nəhayət oyanacaqlar.Bəziləri başlanğıcda bir az daşlaşmış hiss edə bilər,  lakin onlar heç bir
zərər görməyəcəklər və adətən qalxdıqdan bir saat sonra bu yuxu hissi yox olur.Yağ çətənənin
sativa  növlərindən  istehsal  olunursa,  problem  və  uzunmüddətli  enerji  verən  yüksək  sativa
gözləyin.Xərçəng  kimi  ciddi  xəstəlikləri  olan  insanların  bu  təsirlərlə  yağ  almağa çalışmasını
istəmirsiniz və xəstə yaxşı bir göstəricinin təmin edə biləcəyi dərman faydalarını almayacaq.Hər
kəs  yüksək  olmağı  sevmir  və  bu  maddəyə  həddən  artıq  daşlaşmaq  dərman  baxımından
məqsəd  deyil.Ancaq  bəzi  hallarda  xəstələrin  həyatı  təhlükədə  olduqda,  onlara  daha  böyük
dozalar vermək onların həyatını xilas edə biləcək yeganə şey ola bilər.

Məsələ odur ki, dərmanı gündə üç dəfə xəstəyə daxil edin.Xəstə sadəcə barmağına qoya bilər
və sonra dişlərinə sürtüb çıxara bilər.Sonra bir içki soyuq su və ya çay götürün və onlar onu
udmaq üçün olduqca asan tapmalıdırlar.Bəzi suşlar  xoş dadı olmayan ekstrakt  istehsal edir,
lakin  bununla  mübarizə  aparmaq  asandır.Sadəcə  olaraq  xəstələrin  dozasını  kiçik  bir  çörək
parçasına qoyun və qatlayın, sonra ağzına tökün və onlara bir içki verin.Eyni şey banan və ya
digər meyvə növləri ilə də edilə bilər.İdeya, yağın mümkün qədər tez xəstəyə daxil olmasıdır,
lakin Rik hələ də onların rahatlıq zonasında qaldıqlarını görmək istəyir.

Hər kəs fərqlidir və bu dərmana qarşı tolerantlığımız insandan insana dəyişəcək, ona görə də
xəstənin qəbul etdiyi miqdardan rahat olduğundan əmin olun.Bir çox ciddi şərtlərlə xəstələrin bu
dərmanı tez bir zamanda qəbul etmələri vacibdir, buna görə də sağ qalmaq üçün daha yaxşı
şansları ola bilər.Artıq qeyd etdiyim kimi, yağ zərərsiz olsa da, həddindən artıq qəbul edilərsə,
çox vaxt xəstələr təcrübəni bəyənmirlər.Beləliklə, onların dozasını yavaş-yavaş artırın; bu yolla
onlar ondan istifadə etməkdə rahat olacaqlar.
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Yenə də, demək istədiyimiz kimi, aqressiv xəstəliklər aqressiv şəkildə müalicə edilməlidir, buna
görə də həyatım üçün təhlükə yaradan bir şey olsaydı, mümkün olan ən qısa müddətdə qəbul
edə biləcəyim qədər ekstrakt qəbul edərdim.Düşünürəm ki, buna hazır olmaq lazımdır, ona görə
də bacaran insanlar mümkün qədər tez yağın təsirinə alışmağa başlamalıdırlar, çünki o zaman
daha böyük dozalar qəbul etmələri lazım gələrsə, nə gözləyəcəklərini biləcəklər.

Bədəninizi yaxşı bir sağlamlıq vəziyyətinə qaytarmaq üçün standart müalicə üç ay ərzində qəbul
edilən 60 qram yüksək keyfiyyətli yağdır.Kimya və radiasiya qəbul edənlər üçün mümkün qədər
tez 120-180 qram yağ qəbul etmək yaxşıdır.Adətən, 60 q ciddi xərçəngi sağalda bilər, lakin tibbi
sistem  tərəfindən  zədələnmişlər  üçün  xərçəngin  geri  qayıtmasının  qarşısını  almaq  və  bu
müalicələrin geridə qoyduğu zərəri aradan qaldırmaq üçün daha çox tələb olunur.

Xəstə yenidən sağlam olduqdan sonra, dozanı ayda bir və ya iki qrama və ya xəstənin qəbul
etməyi xoşladığı qədər azalda bilərsiniz; bizim nöqteyi-nəzərimizdən, nə qədər çox olsa, bir o
qədər  yaxşıdır.Baxım  dozalarını  qaçırmayın,  çünki  onlar  sağlamlığı  qorumaq  üçün
vacibdir.Axşam işdən sonra ayda bir qram və ya gündə bir damcı o qədər də səslənmir, lakin
Rikə görə, bu lazımdır.bədəninizi sağlam saxlamaq üçün kifayətdir.

Bundan əlavə, o, xəstələrin yağ müalicəsi ilə birlikdə alma toxumu və buğda otu kimi digər təbii
şeylərdən istifadə etməyi xoşlayır.Təcrübəmə əsasən, xəstələrə çətənə toxumu (və buxur, mirra
və şerbetçiotu) yeməsini xahiş edərdim, çünki onların tərkibindəki yağ çox qidalı və bədən üçün
faydalıdır.

Rik həmçinin hesab edir ki, xəstələr qarpız və ya limon suyu və s. kimi şeyləri qəbul edərək
bədənlərinin pH səviyyəsini  mümkün qədər tez yüksəltməyə çalışmalıdırlar.O deyir ki,  bu ən
böyük əhəmiyyət kəsb edir və bunu etmək xəstəyə sağ qalmaq üçün daha yaxşı şans verə bilər.

Xəstələr həmçinin daha çox çiy meyvə və tərəvəz yeməyə başlamalı və daha az ət, xüsusilə də
daha  çox  toksin  ehtiva  edən  emal  edilmiş  sortları  yeməlidirlər.Rik  şirəçəkən  maşınların
istifadəsinə çox inanır və o, böyük dozada C vitamininin də böyük fayda verə biləcəyini düşünür.

Bu Rick  Simpson protokoludur  və  onun adının əbədi  olaraq tanınmasının səbəbi  budur.Bu,
yəqin ki, bütün zamanların ən mühüm kəşfidir və bu insanın bizə bəxş etdiklərinin faydalı təsirini
qiymətləndirmək  olmaz.Müasir  tibb  və  texnologiya  işləməyəndə  nəyə  lazımdır?Nəticələri
görmək istəyirsinizsə, Rickin müalicə üsulunu sınayın.

Bu yağı hər şeyin dərmanı adlandırdığımız üçün tənqid olunduq, amma bu qədər tibbi problemi
müalicə  etmək  üçün  uğurla  istifadə  edilə  bilən  maddəyə  başqa  nə  deyə  bilərsiniz?Bəziləri
düşünür ki, hər şeyi müalicə edir sözləri bu yağın əbədi həyatı təmin edəcəyini ifadə edir, lakin
Rikin niyyəti bu deyildi.Şübhəsiz ki, bu dərman sizin həyatınızı uzada bilər və siz onun istifadəsi
ilə daha çox yaşaya bilərsiniz, buna çox az şübhə yoxdur.Yenə də bu o demək deyil ki, o, əbədi
həyatı təmin edəcək.

Bu yağ hələ də əksəriyyət üçün qanuni olaraq mövcud deyil və ona görə də onun neçə il əlavə
edə biləcəyini müəyyən etmək çox uzun vaxt aparacaq.Hələlik biz bu dərmana ölümsüzlük iksiri
kimi baxmırıq və onun sizi güllə keçirməz hala gətirməyəcəyinə qəti şəkildə inanırıq.Yenə də
Rikin  dediyi  kimi,  əgər  ölümsüzlüyün  açarını  tapa  bilsək,  o,  çətənənin  əsas  tərkib  hissəsi
olacağına əmindir.

Zəhmət olmasa, onu istifadə edərkən virusa yoluxa bilməyəcəyinizi düşünməyin.Siz hələ də qrip
kimi  şeylərə  tutula  bilərsiniz,  lakin  onun  təsiri  xeyli  azala  bilər  və  siz  daha  tez
sağalacaqsınız.Pandemiya və ya buna bənzər bir şey halında, bu bitkinin təmin edə biləcəyi
gözəl yağı qəbul etsəniz və ya artıq qəbul edirsinizsə, yaşamaq şansınız mütləq xeyli artacaq."
Jindrich Bayer,Phoenix Tears: Rick Simpson Hekayəsi,ilk iki nəşrin epiloqu

“JB,  mənim bir  sualım var,  qardaşım xərçəngdir,  onun mədəsini  çıxardılar  (tibb  müəssisəsi)
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sonra ona kimya verdilər, daha çox xərçəngə səbəb oldu ki, heç bir şey, hətta maye belə yeyə
bilmir, onları qusdurur.Sonra mən nəhayət ona qatran aldım; yenim etdi, amma konsistensiya bir
az  qalındır  (şəkilə  bax).Amma  o,  verir  və  alır.Tıxanma  yuxarı  bağırsaqda,  xərçəng
böyüməsidir.Ağzı çox qurudur, çünki güclü ağrılar səbəbindən morfin də qəbul edir.Nəhayət bir
az maye içdi, lakin iki dəfə maye qusdu və üçüncü dəfə qan olmadı.Həkimlər ona 2 həftə vaxt
veriblər və evə göndərirlər.Mən nə edə bilərəm???Xahiş edirəm kömək edin, onun ¼ funt ağ dul
ştamından 11 qram qatran var.Zəhmət olmasa,  onun üçün bütün tələblərə cavab verən real
RSO-nu haradan əldə edə biləcəyimi tapmaqda mənə kömək edə bilərsiniz.O, Kaliforniyada,
LA-dadırvə  mən  El  Salvadordayam.Çox  çətin  vəziyyətdir  və  mən  buradan  çox  şey  edə
bilməmişəm.Zəhmət  olmasa  bəzi  məsləhətlər  verin."  Rikardo
-- Yaxşı, o, yağı qəbul etməyə nə qədər tez başlasa, ümid edirəm ki, onun həyat keyfiyyəti bir o
qədər  tez yaxşılaşacaq.Ona bu qatranı  təxminən bir  saat  130°C (266°F)  qızdırılmış sobaya
qoymasını  və sonra onu yeməyə başlamasını  deyin.Kiçik  dozalarla  başlamaq yaxşıdır,  lakin
xəstələr morfin qəbul edərkən, onlara daha çox yağ və daha az morfin verə bilərsiniz.İlk bir neçə
gün qarşılıqlı təsirlərə görə çətin ola bilər.Ən xoş arzular, JB

“Mən sadəcə olaraq hamıya bildirmək istəyirəm ki,  anam üçün hazırladığım ilk yağ partiyası
böyük uğur qazandı və yüksək dərəcəli qönçənin bir unsiyasından yaxşı 4/5 qram geri aldım!İlk
cəhdimlə ayın üstündə.Və mənə inanın uşaqlar, bu, qəhvə hazırlamaq qədər asandır!Biz səni
sevirik Rik.......” Mark

Buxur və Mirra
“Buxur  sirr  yağı  müalicəsinə  əla  əlavədir.Həm daxili,  həm  də  yerli  olaraq.Əgər  sirr  yağının
olmadığı  bir  yerdə  yaşayırsınızsa,  buxurdan  istifadə  edin,  o  da  möcüzələr  yarada
bilər.Tapdığınız ən güclü və sakitləşdirici növləri axtarın.”JB

“Mən buxurdan istifadə edərək ağrıları aradan qaldırmağa kömək etdim.:)" Carole

“Mən  Rick  Simpsonun  Phoenix  Tears  ilə  Young  Living  Essential  Oils-dən  buxur  yağından
istifadə etdim.Atam 10 saat ağrısız gedə bilərdi... O, 4-cü mərhələdə xərçəngə tutulmuşdu və
heç bir şey olmamış kimi yeriyirdi. Shelly

“Buxur çox şey üçün əladır.Mən dərimdəki günəş ləkələrində istifadə edirəm, hər gün üzümə efir
yağları ilə yuyulduqdan sonra tonik üçün xiyarla qarışdırılır.Buna görə də 65 yaşımda çox gənc
görünürəm.LOL!Zarafat.Mənim qırx iki  yaşım var.Amma mən heç bir  paraben və ya kimyəvi
maddə istifadə etmədiyim üçün gözəl dəriyə sahibəm”. Daniya

“Ot mağazalarında onu digər adı,  Boswellia altında axtarır.Əsasən Advil ilə eyni işləyir, lakin
daha yaxşıdır. Sharon

“Buxur, mirra, zeytun yağı və sirr tələb edən köhnə bir vasitə var.Mirraya işıq!Diabet xəstələri
üçün yerli və daxili olaraq möcüzələr yaradır!” Brian

“Təbiətdə  bitən  hər  şey  bizə  qayğı  göstərə  bilər.Zərərli  olduğunu  sübut  edən  bu  şeylərin
hamısının sintetik  versiyalarıdır.Bütün bu bitkilər  (buxur,  mirra,  lavanda,  mixək,  nanə və s.),
xüsusən  də  yerli  zonalarındakı  qədim  bitkilər  yırtıcılara  və  ətraf  mühitə  qarşı  qoruyucu
maddələrini təkmilləşdirmək üçün illər sərf etmişlər və bu şeylərdən istifadə oluna bilər. sadəcə
müalicə edin, amma müalicə edin!” Wendy

"O,  daha  bir  onillikdə  bütün  növ  şərtlər  üçün  tibbi  sirrdən  təsdiqlənmiş  istifadənin  mərkəzi
olacağını  proqnozlaşdırdı,  çünki  dərmanlar THC kimi  işləyən,  lakin xəstələrə "yüksək"  təsirə
səbəb  olan  aktiv  tərkib  hissəsi  olmadan  hazırlanacaq.Mechoulam  marağını  təkcə  sirrlə
məhdudlaşdırmayıb.O,  Yerusəlimdəki  Müqəddəs Məbəddə buxur  kimi  istifadə edilən  levona,
buxur  və  ya  Boswellia  sacra  üçün  ibrani  sözü  ilə  bağlı  araşdırmalar  aparmışdır.İvrit
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Universitetinin kimyaçısı o vaxtkı doktorantı Arieh Moussaieff ilə birlikdə göstərdi ki, Yaxın Şərq
buxurunun əsas tərkib hissəsi narahatlığı azaldır və siçanlar üzərində antidepresan kimi təsir
göstərir.

"Talmud  Bosveliya  qatranını  şərabın  içinə  qoyulan  iksir  kimi  qeyd  edir  ki,  ölümə  məhkum
edilənlər  narahat  olmasın...Bu [onların tapıntıları]  dərin  köklü mədəni  və dini  ənənələr  üçün
bioloji  əsas  verir”.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Kenevir yağı və buxur müalicəvi təsirlərinə görə çox oxşardır.Sadəcə olaraq diyetinizə yüksək
keyfiyyətli  buxur  (boswellia  sacra)  əlavə  edin  və  ya  gündə  üç  dəfə  yeyin  (daha  az  ciddi
xəstəliklər üçün gündə üç dəfə 150  mq, daha ciddi xəstəliklər və ağrılar üçün 300 mq və ya
daha çox və s.) Və ya eyni protokola əməl edə bilərsiniz və RSO-dan istifadə etdiyiniz kimi eyni
dozalardan  istifadə  edin.Buxur  bədəninizi  DNT səviyyəsindən  yuxarıya  doğru  düzəldə  bilər,
həmçinin xərçəngi və bir çox digər “sağalmaz” xəstəlikləri müalicə edə bilər.Məncə, bunu bilmək
də yaxşıdır.JB

“Dünən Axilles vətərimi pozduğum üçün çox məyus oldum.Mən 5k daha taxt yoxdurçətinliklə
gəzmək.Kiminsə tez sağalmaq üçün məsləhəti var?” Jenna

-- Yerli və daxili olaraq çoxlu yağ.Güclü sirr məlhəmi və ya şi yağı/kokos/çətənə toxumu yağı ilə
qarışığa kündür və mixək yağı əlavə edin.Həmişə olduğu kimi 20-30% THC məlhəmləri ən yaxşı
işləyir.Müalicədən həzz alın.JB

“Mən saf boswellia freana efir yağını ağciyərlərə və sümüklərə metastaz edən IV mərhələli safra
kanalı xərçəngi üçün qəbul edirdim və 2 aydan sonra qaraciyərim normal fəaliyyət göstərir, heç
bir tıxanma yoxdur və 9 aylıq yaşamaq üçün diaqnozumu dəyişdirdim. , və ciyərimdəki şişlər
kiçilir və biri ölür!!Mən hələ də sirr yağı ilə çox maraqlanıram, amma yayılmasını dayandırmaq
üçün kimya ilə məşğul oluram və bilirəm ki, gələn ay kimya terapiyası bitdikdən sonra bədənimə
bacardığım hər şeyi vurmaq istəyirəm.Kitabı aldım, indi sadəcə yağı necə hazırlayacağını bil və
mənə kömək etmək üçün kimsə tapmalıdır”. Sarah

“Salam  demək  üçün  dayanıb.  Yenə  də  gedirəm,  17  iyul  gündə  1-2ml  qəbul  etməyə
başladığımdan 1 il keçir, həyatım tamamilə dəyişdi və demək olar ki, 200 kiloqram arıqlamışam,
tam olaraq 9 kiloya çatmışam, dispanser aptekim məni 179 mq CBD-dən 179 mq THC yağına
malikdir.  Gündə  .5ml  və  gündə  87%  THC  və  4%  CBD  1ml.  Və  buxur,  mirra  və  şirələr.
BİLDİYİNİZ KİMİ İŞLƏYİR JB, sadəcə sizə bildirmək istədim ki, mən hələ də gedirəm!” Bill

“Mən Haşimoto üçün mirra ilə Frankincense istifadə edirəm və işləyir! Təəssüf ki, yaşadığım
yerdən neft ala bilmirəm, çünki bu, qanunsuzdur”. Cynthia

“Mən 3 gün əvvəl hər iki saatdan bir dilindən bir damla belə beyin şişini kiçildən bir qız haqqında
eşitdikdən sonra buna başladım.” Lindsay

“Mən artıq bir  neçə ildir ki,  buxurları kapsullara qoyuram. Mən sirr yağına təhlükəsiz çıxışım
olmadığı vaxtlarda xərçəngimi (kimya və ya radiasiya olmadan) müalicə etmək üçün buxurdan
özüm qəbul edirdim. RSO-ya sahib olmayanda və ləkələrin görünməyə başladığını gördükdə,
sadəcə dərimə bir neçə damcı müqəddəs buxur vurdum və ləkələrin bir neçə gün ərzində yox
olmasına baxdım. Mən tamamilə heyran oldum! Artıq illərdir ki, insanlara deyirəm.Əsas şişin yox
olub olmadığını görmək üçün hələ də kolonoskopiya (CO-da sığorta aldığım zaman) lazımdır.
Xərçəng  və  ya  olmasın,  onkoloqumun  tövsiyə  etdiyi  kimi  (ömürlük)  etdiyim  işi  davam
etdirəcəyəm. O, heyrandır!” Lisa

"Bir  neçə  ay  ərzində  gündə  iki  dəfə  itimin  yeməyinə  kündür  qatranı  qoydum  və  qreypfrut
ölçüsündə şiş getdi." Karen

“FRANKINCENSE  –  onun  şişləri  kiçildiyi  və  xərçəngin  inkişafını  dayandırmadığı  təqdirdə
yavaşlatdığı  deyilir.  Mən onun şişləri  kiçildiyini  bilirəm, qolf  topu böyüklüyündəki  şişləri  heçə
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endirdiyini görmüşəm!” Tamara

"Mən bunu bir neçə il əvvəl kopaiba və limon otu yağları ilə birlikdə metodologiyamın ayrılmaz
hissəsinə çevirdim,  nəticələr  tamamilə  heyrətamizdir.  JB ilə  paylaşdığınız  üçün təşəkkürlər."
Mark

"Ən azı bir səbəb ona görədir ki, onlara videolarda və bloq yazılarında buxur yağının tərkibində
bosvellik turşusu - kündür saqqızı qatranının antitümöral aktiv tərkib hissəsi olduğunu deyirlər.
uçucu  ola  bilməyəcək  qədər  ağır  molekuldur.  Buxur  saqqızı  qatranında  bir  neçə  bosvellik
turşusu  var  və  onların  molekulyar  çəkiləri  450  –  500  aralığındadır.  Bununla  belə,  uçucu
molekulların – buxarlanma qabiliyyətinə malik olanların – hamısının molekulyar çəkisi 300-dən
aşağıdır”.
-- Buna görə də mən buxur və mirra qatranını çeynəməyi və buxur və mirradan istehsal edilmiş
(inşallah/iddia edilən) efir yağlarını qəbul etməməyi tövsiyə edirəm. JB

"Frankincense Oil mənə bir həftə ərzində Bell iflicindən qurtulmağa kömək etdi! İndiyə qədər
aldığım ən yaxşı müalicə "qanuni" idi." Jason

"Mən dörd aydır ki,  nöbetlər  üçün Justin-də Frankincense, İlanq İlanq və bəzən Clary Sage
istifadə edirdim və yaxşılaşma müşahidə etdim. Mən başlayanda o,  gündə üç dəfə qıcolma
keçirirdi  və  bu,  gündə  birə  enirdi.  bəzən  iki-üç  günlük  nöbetsiz  qaçış.  Mən  oxumuşam  ki,
Anjelika da qıcolmalara kömək edir. Onun nevroloqu hər şeyə kömək edir, lakin heç bir real
məlumat və ya hər hansı protokol növü yoxdur. Aromaterapistlər, deyəsən, istifadəni çox yaxşı
bilmirlər.  qıcolmalara  nəzarət  üçün  efir  yağları  da.  İnhalyasiya  və seyreltilmiş  topikal  tətbiq,
görünür,  işə  yarayır,  lakin  bir  az  göstəriş  olsa  yaxşı  olardı.  Mən  çətin  yoldan  öyrəndim ki,
kamfora birləşmələri (rozmarin, evkalipt, sünbül) kimi hər hansı bir şey kimi qaçınmaq üçün bəzi
yağlar var. lavanda, ispan adaçayı) və ya thujone və bir neçə başqa." Judy

"Bizim  seçdiyimiz  xilasedici  tibb  açıqdır.  Mən  onu  rəfdə  saxlayıram  və  onu  MCT yağı  ilə
seyreltmək üçün istifadə edirəm. Eyni daşıyıcı yağ Rae CO ilə şifahi olaraq istifadə edir.
Bir  və ya iki  burun altında,  sonra qulaqların arxasında,  məbədlərdə,  boyunda,  biləklərdə və
ayaqların altında. Bu günə qədər ən yaxşı xilasedici dərmandır. Sürətli və effektiv, lakin bütün
açıqlama ilə; hər dəfə deyil." Mark

“Buxur yağı Boswellia serrata ağaclarının qatranından gəlir. Bəzi aromaterapiya yağları, ətirlər
və bəzi buxur növləri bu yağı ehtiva edir. Hindistanın ənənəvi səhiyyəsi olan Ayurveda təbabəti
də  bir  neçə  vəziyyəti  müalicə  etmək  üçün  buxur  yağından  istifadə  edir.  Memorial  Sloan-
Kettering  Xərçəng  Mərkəzinə  görə,  Qərb  təbabətində  buxur  yağı  iltihab  əleyhinə
xüsusiyyətlərinə görə maraq doğurur. Bəzi yan təsirlər mümkündür, lakin MSKCC qeyd edir ki,
buxur steroidlər  və qeyri-steroid antiinflamatuar dərmanlar kimi iltihablı  şərtləri  müalicə edən
dərmanlardan daha az mənfi təsir göstərir.

Həkimlərin masa üstü arayışına görə, buxur yağı qəbul edərkən mədə-bağırsaq yan təsirləri
mümkündür.  Bunlara  mədə  pozğunluğu,  ürəkbulanma,  mədə  ağrısı,  yanma  hissi  və  ya
xoşagəlməz dolğunluq hissi daxil ola bilər. Buxur yağı da mədə və ya mədə ağrısını daha da
pisləşdirə bilər.

Buxur yağı qan durulaşdırıcı təsirə malikdir və Merilend Universiteti Tibb Mərkəzinin qeyd etdiyi
kimi, anormal qanaxma riskini artıra bilər. Bu, ilk növbədə qanaxma pozğunluğu olan insanlar və
ya  warfarin,  heparin,  ibuprofen,  aspirin  və  ya  ginkgo  biloba  kimi  antikoaqulyant  təsiri  olan
dərmanlar və ya digər otlar qəbul edən hər kəsi narahat edir. Cərrahi və ya diş proseduru üçün
planlaşdırılan hər kəs əvvəlcədən buxur yağı qəbul etməyi dayandırmalıdır." Shelley
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Buxur və Mirra qatranlarının emalı
Buxur dondurun, buz kubları kimi mikserdə əzin (bir  neçə saniyə çox yüksək sürətlə), sonra
tozun üzərinə çox isti (100°C) zeytun yağı tökün. Bir kokteyl kimi qarışdırın, 3 dəqiqə və ya daha
çox. Yağ qarışığını bir şüşəyə tökün və bir neçə gün oturmasına icazə verin, təbəqələri ayırın və
buxur ekstraktı aldınız. Əgər sizdə varsa mirra əlavə edin - eyni şəkildə emal edin - dondurun,
əzin, isti yağ əlavə edin, oturun, ayırın.

Sonra buxur, mirra və zeytun yağı qarışığına sirr yağı əlavə edin. Siz də gündə üç dəfə yeyə
bilərsiniz. Ayrı-ayrılıqda çətənə toxumu yağını da əlavə edib ayaqlarımı masaj edərdim. JB

Siqaret çəkən sirr
“28 yaşlı  dostum bu gün  döş xərçəngindən  əməliyyat  olundu,  deyirlər  ki,  xərçəng  çıxarılıb,
amma yenə də ona kimya tətbiq etmək istəyirlər.Biz əvvəllər danışmışıq və mən ona dedim ki,
kimyadan imtina etsin və sadəcəRSO qəbul  edin.Bu barədə düz deyirəm?Phoenix Tears-da
oxuduqlarımdan  mən  bunun  doğru  olduğunu  düşünürəm,  lakin  buna  cavab  verməkdə
yardımınızı istərdim.Təşəkkürlər.” Justin

-- Aferin, Castin.Kimya və ya skan yoxdur.Əməliyyata ehtiyac yox idi.Növbəti altı ay ərzində ona
120-180 q yağ yedirin və saytımızdakı təlimatlara əməl edin.JB

“Təsəvvür edin ki, insanlara şalvar geyinməyi öyrətməyə çalışırsınız...Bu asan görünür.İnsanlar
hər gün sizə mesaj yazaraq şalvarlarını necə geyinəcəyini soruşsalar necə?(ağırlaşdıraraq) Bu,
donuz günü kimidir!Əgər şalvarımı geyinsəm və hər şey düzgün aparılıbsa, bu, başqa birinə
göstərəcəyim yoldur.Mən şalvarlarını arxaya taxıb deməyə çalışan insanlara gülə bilərdim: “Hey,
onlar  yaxşı  yaraşırlar,  əlbəttə,  amma bu onların arxada olması  faktını  dəyişmir!(Khris  Kross
üçün işlədi).  JB sadəcə olaraq bizə nəyin işlədiyini  söyləyir  və başqa yol deməyəcək,  çünki
başqa yollara ehtiyac yoxdur.Təlimatlara əməl edin və ya şalvarınızı arxaya geyinərək gəzin,
lakin  JB-nin  sizə  bunu  etmək  üçün  düzgün  yolu  göstərdiyini  başa  düşdüyünüz  zaman
əsəbiləşməyin!Biz  kitabdakı  mətni  dəyişməyə  çalışmırıq,  sadəcə  olaraq  başqa  kitabları
araşdırırıq!” Çad

-- Təşəkkür edirəm, Çad, bu əla izahat idi və bəli, haqlısan.RSO təbabətinin bütün bu məsələsi
o qədər sadədir ki, əslində onu daha da mürəkkəbləşdirir.İnsanların buna inanması çox sadədir,
yəni dərmanı özləri sınaqdan keçirə bilmədikdə və yalnız bu barədə oxumaq məcburiyyətində
olduqda.

Və  hər  şey  ondan  ibarətdir  ki,  insanların  həyatı  təhlükədədir.Onlarla  şəxsən  danışıram,
üzlərindəki  ağrıları  görürəm,  bu  illər  sonra  mənə  nə  etdiyini  soruşma.Mənim  üçün  burada
improvizasiya üçün çox yer yoxdur, uzun bebop soloları və ya pulsuz caz üçün vaxt yoxdur.Bu
möhkəm köhnə taymer on iki bar bluzdur və on iki bar uzunluğundadır.Rik bizə əməl etməyimiz
üçün  istiqamətlər  verdi,  lakin  hər  kəs  bəzi  eqo  problemləri  və  ya  digər  insan  zəiflikləri
səbəbindən təkəri yenidən kəşf etmək istəyir.

Bu  barədə  demək  istədiyim  tək  şey  budur  ki,  əvvəlcə  düyü  bişirən  və  ventilyatoru
mənimsəyin.Əvvəlcə RSO, sonra sirr dərmanının bütün digər (daha az güclü) formaları.Çünki
potensial  vacibdir.Yağ  nə  qədər  güclü  və  sakitləşdirici  olsa,  xəstə  üçün  bir  o  qədər
yaxşıdır.Daxili şərtləri test etməli deyilsiniz, əvvəlcə dəri vəziyyətində sınayın və 95-98% THC ilə
real çox güclü və sakitləşdirici RSO ilə və ya başqa bir şeylə daha tez sağalıb sağalmayacağına
baxın,  bu sizin  üçün cavab verəcəkdir.O zaman bilin  ki,  bu  dərmanı  qəbul  etdiyiniz  zaman
dərinizdə baş verən eyni şey bədəninizdə də baş verir.

Bunu etdikdən sonra sirr  dərmanının daha az təsirli  formalarına marağınızı itirəcəksiniz.Bəzi
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hallarda kömək edə bilmədiklərinə görə yox, eyni pula birinci sinifdə uçmaq və eyni zamanda
həyatınızı daha tez və etibarlı şəkildə xilas edə bildiyiniz halda niyə ikinci və ya üçüncü dərəcəli
uçmaq lazımdır?

RSO premium tibbdir və mənim ona baxdığım bütün qalanları premium tibb deyil.Mən premium
dərman  istəyirəm,  niyə  real  şey  əvəzinə  seyreltilmiş  dərman  istəyəm?Yağ  nə  qədər  güclü
sakitləşdirici və güclüdürsə, bir o qədər dərman kimi işləyir və bu, heç vaxt dəyişməyəcək”. JB

“Ən yaxşı RSO 95-98% THC və son dərəcə güclü və sakitləşdiricidir.Bundan başqa hər hansı
bir şey (xam sirr, şirələr, yeməklər, yüksək CBD yağları, dekarboksillənməmiş BHO, tinctures,
məlhəmlər,  qarışıqlar,  maseratlar,  siz  adlandırırsınız)  sirr  dərmanının  daha  az  təsirli
formasıdır.Şübhəsiz  ki,  sirr  dərmanının  bütün  formaları  müəyyən  dərəcədə  faydalıdır,  lakin
həyatınızı sirr dərmanının daha az təsirli formalarına bağlamayın”. JB

Dəri vəziyyəti, yanıqlar, ekzema və s.

“Bazar günü səhər barmaqlarımda 3-cü dərəcəli qaynar yağ yanığı aldım.Böyük blisterlər və çox
ağrılıdır.RSO oxumağın yanıqları sağaltmaq üçün heyrətamiz olduğunu xatırladım, buna görə
də cəhd etdim.OMG Millət, yanıq cəmi 40 saat ərzində tamamilə yox olur.Ondan ümumiyyətlə
əlamət yoxdur.Yaxşı bir məbləğ tətbiq etdimBlisterlərə, təzə Aloe Vera filesi və sarğı üzərinə
RSO.12 saat sonra təkrarlanır.3-cü tətbiqə ehtiyac yoxdur.SƏN ROK RİK SİMPSON.” Bobbi

“İlk dəfə mən yağı (kokos yağı ilə infuziya edilmiş) yaşlı qonşunun kürəyinin yerli müalicəsi üçün
hazırladım.Onun hər yerində pis qaşınma yaraları var idi.Yataq böcəkləri istisna edilir, qoturlar,
birələr,  sketters  və  bu  kimi  şeylər  istisna  edilir,  çünki  o,  kürəyindən  başqa  heç  bir  yerdə
təsirlənməmişdir  və  yatağında  canlı  fəaliyyətinin  əlamətləri  yoxdur.Oğlunun  nə  etdiyini
bilirsən???Mövcud  olmayan  böcəklərdən  qurtulmaq  üçün  döşəyinə  güclü  kimyəvi  maddələr
səpdi.Mən ona yeni döşək verdim ki, onu çiləməmək lazım deyil, ehtiyacı olduğu müddətcə ona
mənimdir.O,  qanaxma  xorası  üçün  xəstəxanaya  getməli  oldu  və  orada  olarkən  kürəyinin
problemini bildirdi və bilirsən həkimlər ona nə dedi???Saçını və bədənini bit üçün yuyun.Onun
biti  yoxdur.Səncə,  ona  kömək  etmək  üçün  kimə  qulaq  asacağam?Həkimlər?YOX.Mən  yağ
hazırladım, onunla kürəyini müalicə etdim və yaxşılaşma və sağalma gedir”. Mişel

“Qızım donuz ətini dərin qızardırdı və barmaqlarını qaynayan yağa ilk düyünlərə qədər batırırdı
və bişmiş toyuq kimi ağarırdı.Biz onlara RSO qoyduq və ağrı təxminən bir dəqiqəyə yox oldu, o,
onları gündə 2 dəfə RSO ilə örtdü.Onlar bir neçə gün ərzində çox tez sağaldılar və heç bir dəri
itkisi və ya yara izi yox idi.Təəccüblüdür ki, biz indi mətbəxdə bir az soyuducuda saxlayırıq, ona
görə də kimsə yanırsa (xüsusilə də uşaqlar) dərhal RSO tətbiq edəcəyik, ona qulluq edəcək
təbii bitkimiz olduqda belə ağrı hiss etməyə ehtiyac yoxdur. .” Debra

“Günəş  yanığı  zamanı  istifadə  etdim.Əla  işlədi,  bir  həftədən  az  müddətdə  bıçaq  yarasını
sağaltdığını  gördüm.Halitozu  da  müalicə  edir.Mən  onu  altı  aydır  istifadə  edirəm  və  nöbet
dərmanlarını tamamilə dayandırdım.Mən bayıra çıxanda kiçik bir tutma keçirdim.Bəxtim gətirdi
ki, belə dərman ala bildim, sinir ağrılarında da istifadə etməyi məsləhət görürəm”. Cek

“Mən  istilik  üçün  odun  sobasından  istifadə  edirəm,  buna  görə  də  bir  çox  soyuq  aylarda
biləyindəki  yanıqlar  məni  müşayiət  etdi.Keçən  payızda  dərin  bir  yanma  oldu,  hələ  oyaq
qalmamışdı.Mənə əvvəl RSO yağı verildi, ona görə də bir dab tətbiq etdim, yanığı örtdüm və iki
gün ərzində bölgə çəhrayı, təmiz yamaq oldu, heç bir blister və ya yanıq görünüşü olmadı!100%
satılmışam!” Janine

“Bir  neçə il  əvvəl  başımı  təraş  etdikdən dərhal  sonra  gözəl  günəş yanığı  aldım.Səhəri  gün
təxminən 14 saat Kolorado günəşində qaldım.Daha əvvəl başımda belə pis bir günəş yanığı
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almışdım.İlk dəfə sağalması aylar çəkdi və bütün müddət ərzində sızdı və ağrıyırdı.Bu sonuncu
dəfə epik şəkildə günəş yanığı olan başıma sirr tərkibli losyon sürtdüm.3 gün sonra bir dəfə
soyuldu və sonra tam sağaldı.Günəş yanığı olan insanlar üçün sirr!” Neyt

"Sualım var.Bunu şingles üçün istifadə edən hər kəsi tanıdınız?Xüsusilə stresli  olanda onları
tez-tez alıram və sadəcə maraqlanıram.Çox sağ ol." Trina

- Yağı çiy və ya tincture şəklində ağrılı yerlərə sürtün və ən yaxşı nəticə üçün xəstəyə də yağı
yedirin.JB

“Oynaqlarım barmaqlarımda titrəyir və bir az yağ sürtün, ağrı getdi.Keçən həftə özümü yanıq
çəlləyində yandırdım, biləyimin içərisində 3 düymlük qara, köpürən dəri.Az miqdarda yağ, sarğı,
iki gün sonra heyrətamiz çəhrayı dəri.Yenidən tətbiq olundu, eyni, iki gün sonra sağaldı ...Çox
sağ ol!!!" Janine

"Səhər Şotlandiya, dünən axşam bacımla danışdı və o, hamısının sağaldığını söylədi!!!!Dərman
onun şingəsini sağaltdı.:) O, özünü gözəl hiss etdiyini deyir.Sizə yazmazdan əvvəl 100% əmin
olmaq istədim.Dəstəyinizə görə çox sağ olun”.

“Oğlum da, mən də onu yalnız şingles göründüyü ilk andan yerli  olaraq istifadə etdim. Yeni
yoxdurşingles göründü və başqa simptomlar aşkar edilmədi. Möcüzə.” Matija

“Mən  üzümdəki  cadugərliyə  qarşı  RSO  tipli  yağdan  istifadə  etmişəm.İki  tətbiq  bandajla
örtülmüşdür və demək olar ki, yox olur!” Leslie

“Mən də onunla 2 ziyil çıxartdım.Onları ömrüm boyu ayağımda gəzdirdim”. Mişel

“Mən yanıqlar və kəsiklər üçün sirrlə infuziya edilmiş zeytun yağı istifadə etmişəm və onlar bir
neçə  gün  ərzində  sağalırlar.Heç  vaxt  belə  bir  şey  görməmişdim.Mən  RSO-nun  daha  yaxşı
olacağını  bilirəm.Bizim hökumət acgözlük etməzdən əvvəl  sirr  hər  şeyi  müalicə etmək üçün
istifadə olunurdu. David

“Mən  yağı  qızdırdım  və  üz  kremi  bankamla  qarışdırdım.Gündə  2  dəfə  istifadə  edirəm  və
təxminən  2  aydır  istifadə  edirəm.Əvvəllər  əldə  etdiyim  dərin  dərin  sızanaqlar  (sizin  növünü
bilirsiniz, onların səthə çıxması bir həftə çəkir və BÖYÜKdür!) artıq yoxdur.O sızanaqların izləri
də solur.Mən hətta dərinin dartılmağa başladığını görürəm!Gülməli bu yazı buradadır, çünki mən
bu  gün  nəticələri  görürdüm!Bu  yağ  heyrətamizdir  və  üz  kremi  bir  çox  istifadədən  yalnız
biridir.Təşəkkürlər Rik.” Cennifer

"Mən özümü egzoz  borusunda  çox  yaxşı  yandırdım və  üzüm  toxumu  ekstraktı  ilə  infuziya
edilmiş bir az sirr yağı qoyduq və o, bir həftədən az müddətdə sağaldı və demək olar ki, ağrı və
ya qıcıqlanmadı və çapıq yox idi!" Daniel

“Mən  onu  yanıqlarda  istifadə  etmişəm  və  harada  yandığımı  deyə  bilmirəm.Qorxu  və  iz
yoxdur.Möhtəşəm.Bir  həftə yanığım var  idi,  sağalmadı.Mən yağı  istifadə etdim və dörd  gün
ərzində yeni dərim var.Bir həftə sonra harda yandığımı deyə bilmirəm.Möhtəşəm şeylər." Clifford

“Bəli, bəli, mən RSO ilə yanıqları sağaltdım.Və çapıq yoxdur!” Erin

“Ağrı sanki dərhal yox olur və bir gün ərzində iltihab yox olur.Artıq bir neçə ay əvvəl bir yanığı
müalicə  etmişəm  və  hazırda  müalicə  edirəm.Həftələrlə  və  həftələrlə  sağalma  müddətini
sürətləndirir.Yanıq  nə  qədər  şiddətlidir  və  yanıq  olduğum  yerdə  QORXUMA və  həssaslıq
YOXDUR.Mən  yağı  hər  şeydə  istifadə  edirəm  və  hər  şeyi  nəzərdə  tuturam.Mən  də  bu
yaxınlarda yediyim keyfiyyətdə olmayan bir partiya hazırladım, ona görə də o, ciddi şəkildə yerli
olaraq istifadə olunur.Üz baxımı etdim, OMGosh, heyrətamiz nəticələr.Mən RSO-dan ağla gələn
hər bir xəstəlik üçün istifadə edirəm."

“Dəri xəstəliyindən çox qorxurdum ki, mənə təxminən 6 ay ərzində dəhşətli dərmanlar verildi.Oh
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sürpriz!Müalicədən  bir  neçə  həftə  sonra  dərim  yenidən  pisləşir.Bunu  bilmək
yaxşıdır.Dərmanlardan  dəhşətə  gəldim,  əhvalım  pozuldu,  dəri  qurudu,  tərləmə,  allahım  bu
dəhşətli idi.Bir daha həkimə müraciət etməyəcəyik." Nikki

“Mən yağdan dəri infeksiyaları, baş ağrıları, ağcaqanad dişləmələri, göbələklər, yuxu və sadəcə
rahatlama üçün istifadə etmişəm.1-də çox faydalıdırstyardım dəsti." Silvia

“Hörmətli cənab, mən 60-cı illərin qoca hippiiyəm və Şimali Kaliforniyada yaşayıram.Mükəmməl
nəticələrlə 8-9 ildir ki, müxtəlif qatar qəzası və ağ dul qadını hibertləşdirir.Gördüm ki, Rik də Ağ
Duldan  istifadə  edirdi.Hazırda  Reddinqdə,  Cason  adlı  bir  Hospis  xəstəsinə  kömək  edirəm.
sağalma dövründə, kim idi/kim idi? köhnə həkimim Dr. Ronald Sandın göstərişi ilə MRSA-nın
son mərhələlərində ölmək...Mən onu dörd ay əvvəl hazırladığım tinctures ilə başladım və həm
sudan qönçənin çıxarılmasına, həm də sadəcə yağ ekstraksiyasına peçenye verdim.

Birlik Kilsəsində iştirak etdiyim başqa bir yetişdirici qardaş dostum, cəmi üç həftə əvvəl məni veb
saytınıza çevirdi.Jason "JOY GREASE" üzərində başladı  və o,  ilk  borusundan keçdi və indi
ikincidir.Bir  aydan  bir  az  əvvəl  onun  topları  voleyboldan  çox  böyük  bir  qovun  ölçüsündə
idi...Çörəklərimi yeyəndən və düz “Sehrli Yağ” qəbul edəndən bəri o, hər gün yaxşılaşır və cinsi
vəziləri demək olar ki, normal ölçüsünə qayıdır...Deyirlər MRSA-nın müalicəsi yoxdur???

Ceysonun kürəyində çox pis böyük yataq yaraları var, çünki o, yan və ya mədəsi üstə uzana
bilmir.İndi  o,  mənə deyir  ki,  onlar  sakitləşirlər  və həkimimiz şəhərdə başqa bir  komanda ilə
gələndə onun niyə  ölmədiyini  və  niyə  yaxşılaşdığını  başa düşə bilmədilər.Mən hələ  həkimə
çətənə  yağı  ilə  müalicəm  barədə  danışmamışam,  lakin  tezliklə  hər  hansı  bir  gün...Mən
həqiqətən həkimdən icazə istəyirəm ki, indi onun yaralarını Oil ilə yerli olaraq müalicə edim, razı
deyilsiniz???Yaşamaq üçün yalnız ayları olan bir xəstədə MRSA-nı dayandıra bilsək, bunun tibb
ictimaiyyətinə nə deyə biləcəyini və ya deməli olduğumu düşünün.Sülh və hörmət, Kreyq”

“Həyat  yoldaşımın  dəri  transplantasiyası  tələb  edən  yanıqdan  30  illik  çapıq  var  idi...Mən
düşündüm ki, aha, bu heyrətamiz məhsulu sınaqdan keçirmək üçün başqa bir yer.Yaxşı, onun
hər şeyi edəcəyinə sıfırdan az inanırdı ...Bir neçə tətbiqdən sonra morfləşir, indi heç olmadığı
yerdə piqmentə malikdir.30 ildir ki, heç bir saç uzanmamışdır. Rebecca

“Evdəki yanğın nəticəsində üzümdə və qollarımda ikinci dərəcəli yanıq xəsarətləri aldım.Mən bir
ay  ərzində  RSO-nu  kakao  yağı  ilə  qarışdırdım  və  heç  vaxt  yandığımı  çətinliklə  deyə
bilərsiniz.Onun nə qədər tez işləməsi heyrətamizdir və bu, mənim indiyə qədər istifadə etdiyim
ən yaxşı ağrı kəsicidir”. Amerikalı

“Baş dərimdə bu yaxınlarda qaşınmağa başlayan bir mol var idi.Bir neçə gün ərzində gündə bir
dəfə bir dab tətbiq etdim və köstebek əslində kiçilməyə başladı!heyrətamiz haqqında danışın."
Amanda

"Mənim sirrim kokos yağında da dayandırıldı və alopesiya olanda çox kömək etdi." Matty

“Mənim  qız  yoldaşım  2  ildən  çox  davam  edən  MRSA  infeksiyası  keçirdi  və  ən  güclü
antibiotiklərdən  biri  də  daxil  olmaqla,  bir  çox  antibiotikləri  sınamışdı.Açıq  süzgəcdə  sarğı
üzərində buxarlandırıcı şlanqdan qatılaşdırılmış yağdan istifadə etdik və ağrı dərhal kəsilərək
keçdi.Onun həyat keyfiyyəti daha yaxşıdır.

2 ildir arxamda şübhəli bir qabar var idi, nəticədə rəngi dəyişir və çox ağrıyırdı və bunun nə
olduğundan çox şübhələnirdim.Mən sarğıda RSO istifadə etdim və o, yox oldu.Bunu sınadıq,
çünki  Rickin  Run  from  the  Cure  videosunu  gördük.İnanıram  ki,  bu  mesajı  yaymaq  böyük
əhəmiyyət kəsb edir və mesajı çatdırmaqda sizə kömək etmək üçün aktivlik, sosial media və
yayım imkanlarımız vasitəsilə tam sürətlə irəliləməyə hazıram.” Robert

“Məndə fibromiyalji var və dərmanlar ağrılarımı götürmür.Amma neft edir”. Donna
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“Mən  möminəm...Gutu  düzəldir...o,  yin  və  yangı  tarazlaşdırmalıdır,  çünki  əvvəllər  xoşbəxt
olduğumu  düşünürdüm,  amma  son  vaxtlar  içimdən  gələn  xoşbəxtlik  hissini
tapıram...Təşəkkürlər Rik Simpson.” İrvinq

“Salam Corrie, mən təxminən 3 həftədir ki, ayağındakı podaqraya görə dərman verirəm və o, əlil
arabasından  pilləkənlərlə  qalxıb-enə  bilib  və  2  saatlıq  gəzintiyə  çıxıb.  Həftə  sonu.Bu  təkcə
Xərçəng  üçün  deyil...sadəcə  sağaldır.Şəkillər  çəkməliydim...Böyük  fərq.Adi  dərmanlar  ona
toxunmur.Dərman qəbul etməzdən əvvəl 3 həftə əlil arabasında.

“Mən  onu  yanıqlarda  istifadə  etmişəm  və  harada  yandığımı  deyə  bilmirəm.Qorxu  və  iz
yoxdur.Möhtəşəm.Bir  həftə yanığım var  idi,  sağalmadı.Mən yağı  istifadə etdim və dörd  gün
ərzində yeni dərim var.Bir həftə sonra harda yandığımı deyə bilmirəm.Möhtəşəm şeylər." Clifford

"Bəli, bəli, mən RSO ilə yanıqları sağaltdım və çapıq yoxdur!" Erin

“Ağrı sanki dərhal yox olur və bir gün ərzində iltihab yox olur.Artıq bir neçə ay əvvəl bir yanığı
müalicə etmişəm və hazırda müalicə edirəm.Yanmağın nə qədər şiddətli  olduğunu və yanıq
olduğum yerdə  çapıq  və  həssaslığın  olmadığını  gözləyərək,  sağalma  müddətini  həftələr  və
həftələr  sürətləndirir.Mən  yağı  hər  şeydə  istifadə  edirəm  və  hər  şeyi  nəzərdə  tuturam.
**bu yaxınlarda heç vaxt yediyim keyfiyyətdə olmayan bir partiya hazırladım, ona görə də ciddi
şəkildə istifadə olunurtopically & üz etdi.Vallah, heyrətamiz nəticələr.Mən RSO-dan ağla gələn
hər bir xəstəlik üçün istifadə edirəm**” Mişel

“Bunu bacardım,  18 yaşlı  oğluma verdim.İndi  heç  bir  xərçəng əlaməti  yoxdur.Rik  Simpsona
böyük təşəkkür borcum var.” Amanda

“Mən ondan açıq yaraları sağaltmaq üçün istifadə etmişəm.Mən bu yaxınlarda açdığım diabetik
xoramda  istifadə  etdim.Ümid  etdiyimdən  daha  yaxşı  sağaldım.Bir  gecədə  pişik  cızıqları  da
sağaldı.Gecədə digər cızıqlar.Yarım cızıq üzərinə yağ çəkin, bant yardımı ilə örtün, ertəsi gün
müalicə olunan tərəfi müalicə olunan açıq infeksiya göstərərək bağlayın.Bu dərman hər bir ilk
yardım dəstində olmalıdır”. Jared

“11 yaşından (hazırda demək olar ki, 30 yaşım var) dərimdə, əsasən boynum sinə və kürəyimdə
bir  növ göbələk əmələ gətirir.Bu qırmızı  dəyirmi  ləkələr  hər il  dərimdə görünür və mən dəri
vəziyyətimi müalicə etmək üçün lazım olan hər şeyi götürmüşəm.Dermatoloqların təyin etdiyi
dərmanlar bu ləkələri götürmək üçün 5-6 gün, tamamilə yox etmək üçün isə daha 5 gün çəkir.

Keçən gün bu ləkələrin yenidən görünməyə başladığını gördüm, AMMA bu dəfə üzərinə bir az
sirr yağı sürtmək qərarına gəldim ...və bu, həqiqətən sehr idi !!!Cəmi 2 dəfə tətbiq etdim və
ləkələr  HAMISI yox oldu.Gözlərimə inanmadım!Mənim üçün daha həb və kremlər və xüsusi
şampunlar  yoxdur!İndi  mən sirr  yağı  ilə  infuziya  edilmiş  hindistan cevizi  yağı  hazırladım və
ləkələrin  yenidən  görünməyəcəyinə  əmin  olmaq  üçün  onu  daha  bir  həftə  və  ya  daha  çox
çəkməyə davam edəcəyəm.Bütün kömək və məlumat  üçün RS & JB-ə çox  sağ olun,  mən
həmişə minnətdar olacağam.” Ioanna

"Yağ gözə yaxın papillomalar və ya dəri etiketləri üzərində işləyirmi?" Sean

-- Bəli, Şon, amma diqqətli ol ki, yağ gözlərinizə düşməsin, yoxsa o, təxminən bir-iki saat pis
yanar.Gözə zərər verməyəcək, lakin xoşagəlməzdir.JB

“2002-ci  ildə  dəhşətli  qəza keçirdim.Hər  yerimdə kəsiklər  var  idi  və  qolumdakı  sümüyün bir
hissəsini itirdim.Dəri və sümük transplantasiyasından sonra demək olar ki, sağaldım və qolumda
infeksiya  yarandı.Sümük  infeksiyası  olduğu  ortaya  çıxdı  və  hər  şeyə  yenidən  başlamalı
oldu.Buna  görə  nə  vaxt  kəsiklər/yanıqlar  alsam  (mən  qaynaqçıyam)  onlar  həmişə
yoluxardılar.Keçən il mədəmdə işdə buxar xəttindən dəhşətli yanıq aldım.Təmiz saxlamaqla və
yağdan  istifadə  etməklə,  bir  HƏFTƏ  ərzində  bir  toxunuşla  sağaldı!Mənim  kiçik  qaynaq
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yanıqlarım 4-6 həftə davam edə bilər.Artıq yağımla deyil.Neosporini vidalayın, mən YAĞ istifadə
edirəm!” Chris

“Mən  yağı  qızdırdım  və  üz  kremi  bankamla  qarışdırdım.Gündə  2  dəfə  istifadə  edirəm  və
təxminən  2  aydır  istifadə  edirəm.Əvvəllər  əldə  etdiyim  dərin  dərin  sızanaqlar  (sizin  növünü
bilirsiniz, onların səthə çıxması bir həftə çəkir və BÖYÜKdür!) artıq yoxdur.O sızanaqların izləri
də solur.Mən hətta dərinin dartılmağa başladığını görürəm!Bu yağ heyrətamizdir və üz kremi
çoxsaylı istifadələrdən yalnız biridir!” Cennifer

“Meşədə müdirim üçün işləməyi başa çatdırdım, orada bir yığın zəhərli palıd ağacının köçürülüb
yandırılması  lazım  idi  və  onun  orada  olduğunu  bilmirdim.Təbii  ki,  mən  zəhərli  palıd
tutdum.Rəhbərim bunun selülitin  astanasında olduğunu gördü,  sonra  Rick  Simpson yağı  ilə
müalicəyə başlamaq üçün məni  geri  göndərdi.Bir  neçə gündən sonra  qolum bir  dayanacaq
axmağa başladı, o da özünü tərsinə çevirməyə başladı.SƏN MƏNƏ BU BİTKİ HƏÇ BİR ŞEYİ
MÜALİCƏ ETMƏYƏCƏYİNİ DEYƏ BİLMƏZSİN!” Harri

“Qolumdakı zəhərli sarmaşıq... Səpki və yanıqlar 5 dəqiqə ərzində getdi... Heç bir qabar, səpgi,
ağrı yoxdur... Mən bir az kokos yağı ilə RSO düyüdən istifadə edirəm... 5 dəqiqəyə KETDİ!!!Mən
yağımı sevirəm!!!” Estelle

“Mən  bu  yağdan  3  il  əvvəl  prostat  xərçənginin  4-cü  mərhələsini  öldürmək  üçün  istifadə
etdim.Başlamaq  üçün  hormon  terapiyasından  istifadə  etdim  və  sonra  RSO  haqqında
öyrəndim.Bu işləyir.Mən şəxsən hər  gün bir  çox xəstəliklər  üçün istifadə edən onlarla  insan
tanıyıram.Xərçəng xəstələri üçün çox böyük köməkdir, amma mənim ən heyrətamiz olduğunu
düşünürəmVəhy  kiminsə  bədəninin  90%-dən  çoxunun  olduğu  ağır  sedef  xəstəliyini  müalicə
edirdi.Bu insan 6  həftə ərzində gündə 1/4-1/2  qram yağ qəbul  etməklə,  uşaqlıqdan əziyyət
çəkdiyi  bir  vəziyyətdən  sanki  sağalmış  olur.Bu  yağın  gördüyüm işlərə  saatlarla  davam edə
bilərdim.Görəcəksən, fikrini açıq saxla və Rikin göstəriş verdiyi kimi et, peşman olmayacaqsan”.
Dan

"Bir aydan az müddətdə artrit psoriazı ..." Giulliana

“Mən yağı  yeməyə  başladıqdan  sonra  sedef  xəstəliyim  yox  oldu...Sadəcə  yağı  yerli  olaraq
istifadə etmək mənimkimə o qədər də kömək etmədi - mən onu şifahi olaraq istifadə etməyə
başlayana qədər tamamilə yox olmadı.Hələ qayıtmayıb.Mən indi baxım dozasındayam, buna
görə də sedefdən uzaq olmaq üçün bunun kifayət olduğuna Ümid edirəm.Demək olar ki, 4 aydır
ki, məndə heç bir əlamət olmayıb.Həkimlər mənə dedilər ki, bu, heç vaxt tamamilə keçməyəcək
və  onun  "təmizlənəcəyi"  yeganə  vaxt  həqiqətən  xəstə  olduğum  və  immunitet  sistemimin
mübarizə aparacaq başqa şeyləri olduğu zaman olacaq.Yaxşı...Özümü xəstə hiss etmirəm və
pislik KEÇDİ!” Lindsay

“Həmçinin bir neçə günə tendoniti sağaltdı.Hətta 7 aylıq zədə.Gündə bir dəfə ağrılı bölgəyə bir
az qazan yağı və ya RSO sürtmək kifayətdir.Möhtəşəm şey.Keçən bazar-çərşənbə axşamı 3-cü
dərəcəli yanıqda RSO istifadə etdim, 40 saatlıq müalicədən sonra yanıq izi yox idi.Təbii ki, baş
verəndən sonra ondan istifadə etmək istərdim.Bu, məni saatlarla böyük ağrılardan və üzərində
buz tutmaqdan xilas edə bilərdi.” Bobbi

“Bir dostum iki il  yarım əvvəl “Run from the Cure” filminə baxmaq üçün məni oturtdu ki, bu,
sedef  xəstəliyimə kömək  edə  bilər.Yağı  birlikdə  hazırladıq  -  ilk  dəfə  ikimiz  üçün  -  üç  həftə
ərzində  lövhə  sedefim yox oldu.O vaxtdan  yağ hazırlayıram və  uduram.Əgər  mən hər  gün
udsam və yağı gecələr təsadüfi görünən fərdi ləkələrə tətbiq etsəm, sedef çox idarə olunur və
demək olar ki, görünməzdir.Bu təcrübəyə görə mən iki ayağımla atladım və indi Koloradoda ilk
tam  dövlət  lisenziyalı  Tibbi  Marixuana  Biznesinə  sahibim.İşimdən  bir  il  sonra  atama  IV
mərhələdə melanoma diaqnozu qoyuldu - bu,  ağciyərlərinə və qaraciyərinə yayıldı.Onkoloqu
ona 3 aydan 12 aya qədər vaxt verdi və hospis baxımına hazır olmasını söylədi.Mən onu dərhal
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RSO rejiminə başladım və beş ay sonra onun xərçəngi getdi.Getdi.Dünyanın ən asan işi!Bu
heyrətamiz dərmanı dünyaya yenidən təqdim etdiyiniz üçün təşəkkürlər Rik!” Erika

“Nə  kömək  edə  bilməz?Təhsilim  sayəsində  imkanlar  sonsuzdur.Üzümdə  yanağımın  sağ
tərəfində kista  var.Beş gün yağı  qəbul  etdikdən sonra (udma) kist  sürətlə  kiçildi.Yağ şaxtalı
yarpaqlardan və həmişə şəffaf şəkildə isladılmış kiçik qönçədən hazırlanmışdır.Qarışıq 2 həftə
dayandı.Yağın  ilk  gecəsi  mənim  kistamda  sızanaq  hissi  var  idi.Beş  gün  sonra  getdi.Yağ
işləyir.Həddindən artıq  sübut  var  və bütün bunların arxasında duran elm heyrətamizdir.Sinir
sistemindəki  bütün  reseptorlarımıza  cavab  verən  kimyəvi  birləşmələr  var,  təbiətin
işidir.Təəccüblü tərəfi odur ki, hamısı bir bitkidə olur.KƏNABİS.İnsanların nə qədər uzağa gedə
biləcəyini görməyin vaxtıdır.İnkişaf etmək vaxtıdır”. Ceremi

“İlk dəfə mən yağı (kokos yağı ilə infuziya edilmiş) yaşlı qonşunun kürəyinin yerli müalicəsi üçün
hazırladım.Onun hər yerində pis qaşınma yaraları var idi.Yataq böcəkləri istisna edilir, qaşınma,
qaçış,  sketters  və  bu  kimi  hallar  istisna  edilir,  çünki  o,  kürəyindən  başqa  heç  bir  yerdə
təsirlənməmişdir  və  yatağında  heyvan  fəaliyyətinin  əlamətləri  yoxdur.Oğlunun  nə  etdiyini
bilirsən???Mövcud olmayan böcəklərdən qurtulmaq üçün döşəyi güclü şəkildə kimyəvi maddə
ilə səpdi.Mən ona yeni döşək verdim ki, onu çiləməmək lazım deyil.O, qanaxma xorası üçün
xəstəxanaya getməli oldu və orada olarkən kürəyinin problemini bildirdi və bilirsən həkimlər ona
nə dedi???Saçını və bədənini bit üçün yu, onun biti yoxdur.Səncə, ona kömək etmək üçün kimə
qulaq  asacağam?Həkimlər?YOX.Mən  yağ  hazırladım,  onunla  kürəyini  müalicə  etdim  və
yaxşılaşma və sağalma gedir”. Mişel

“Mən  təxminən  20  il  əvvəl  herpes  virusuna  yoluxdum.Mən  bu  günə  kimi  ildə  5-6  dəfə
epidemiyaya  düşənlərdənəm.Təsəvvür  etdiyiniz  kimi  bu  mənim  üçün  asan  olmadı.Mənə
maraqlıdır, əgərsirr ilə müalicə ilə uğur qazanmış başqaları haqqında hər hansı bir təklif və ya
məlumatınız varmı?Vaxt ayırdığınız üçün təşəkkür edirik”.

--  Sadəcə  olaraq  herpesin  yayıldığı  yerlərə  yağ  (yaxud  tincture  və  ya  yağ  ilə  məlhəm)
qoyun.Lazım olduqda təkrarlayın.Ən azı 60 q müalicə yemək də yaxşı bir fikirdir, bəzən herpes
virusu  tamamilə  yox  olur.Yağı  müalicə  etmək  üçün  istifadə  etsəniz,  epidemiyalar  tez-tez
olmayacaq və sizdə heç bir  ağrı  olmayacaq və s.Yağ bütün növ herpes üçün işləyir  və siz
herpesdə yağdan daha yaxşı işləyən heç bir şey tapa bilməzsiniz.Ən xoş arzular, JB

“Keçmiş arvadım ona doza vurduqdan sonra virusdan azad oldu!!!Onun həkimi çaşqın idi və
qalır.O, DARE məzunu idi və indi özü üçün bir neçə bitki saxlayır...” Tomas

“Səhər  Şotlandiya,  dünən  axşam  bacımla  danışdı  və  o,  sağaldığını  söylədi!!!Dərman  onun
şingəsini sağaltdı. :) O, özünü gözəl hiss etdiyini deyir.Sizə yazmazdan əvvəl 100% əmin olmaq
istədim.Dəstəyinizə görə çox sağ olun”.

“Şingili  olan  qızın  başına başqa bir  şey  gəlib  və o,  ailəsinə nəyin  səhv olduğunu heç vaxt
deməyib.Budur, o, indicə mənə göndərdi: “Bir daha salam, dünən bildim ki, bir il əvvəl bacımın
qalxanabənzər vəzində böyümə var idi, amma ailəmizə demədi.Görünür, həkim ona dedi ki, ona
nəzarət  edəcəklər,  böyüsə,  əməliyyat  edəcəklər.Onun biopsiyasını  almaq üçün kifayət  qədər
böyük  deyildi.Hər  halda,  o,  keçən  həftə  həkim  qəbulunda  olub  və  şişin  böyüməsini
dayandırdığını öyrənib.O, dərmanın böyüməni dayandırdığına inanır.Bu gözəl xəbər deyilmi?O,
növbəti görüşünün yağın şişləri öldürdüyünü sübut edəcəyinə ümid edərək bunu qəbul etməyə
davam edir.Bu baş verəndə sizə daha çox məlumat verəcəkdir." şotland

“Keçən yazda çənəmin sol tərəfində qırmızı bir işarə gördüm.Mən bunu tezliklə keçəcək bir yara
kimi  rədd etdim.Yaxşı,  olmadı  və mən bunu bilmədən ikincisi  çıxdı;  əlavə olunmur,  lakin  ilk
işarədən  bir  qədər  düz  xəttdə.Dərman  şkafında  tapdığım  bəzi  polisporin  və  digər  kremləri
çəkdim, amma rəngini  və ya görünüşünü heç nə dəyişmədi.Mən əlaqə saxlayıb doktorumun
ofisinə  daxil  olanda  daha  çox  şey  var  idi,  lakin  bəzi  bölgələrdə  fərqli  bir  görünüş  almağa
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başladı.Daha ləkəli görünürdü.Doktorum məni müayinə edəndə sifətində mat qalmış bir ifadə
vardı.Sonrakı iki ay ərzində o, müxtəlif antibiotik kremlər və həblər təyin etdi.

O,  həmişə  deyirdi  ki,  mən  bunun  xərçəng  olduğunu  düşünmürəm.Xərçəng  olduğunu
düşünmürəm.Qəribə görünürdü ki, o, mənə növbəti görüşlər üçün narahat olmamağımı, sadəcə
hər həftə onun dediyi  kimi ofisinə gəlməsini  və məni dərhal görəcəyini  və imtahan otağında
deyil,  şəxsi  kabinetində  olacağını  söyləməsi  qəribə  görünürdü.  vaxt.Bir  az  qorxduğumu
söyləmək, bu heç bir  yerə getmədiyi  üçün bir  ifadə idi.Bir neçə dəfə ondan bir dermatoloqa
müraciət etməyi soruşdum və o, belə cavab verdi: "Biz biopsiya edəcəyik və sonra Halifax'a
maşın  sürməyə  etiraz  etməsən,  səni  bir  dermatoloqa  göstərəcəyik"...  "Mən  gedəcəm.  ürək
döyüntüsündə”  dedim  ki,  üzümdəki  bu  işarələrin  nə  olduğunu  öyrənsin.Vaxt  keçdi  və  mən
Halifaxdan dermatoloqla görüş barədə eşitməmişdim.Mən doktorumdan yenidən soruşdum...
Sonra o qeyd etdi ki, Halifaxda vəfat etmiş bir dermatoloq var idi və orada olan çox məşğul
idi.Zaman sanki ayağını sürükləyirdi... heç nə baş vermirdi...

Doktorun mənə verdiyi dərmanları sınaqdan keçirdikdən sonra qərara gəldim ki, məsələni öz
əlimə götürüm.Mən bir neçə sorğu etdim və bəzi RSO əldə edə bildim(Rick Simpson Oil) və ya
sadəcə olaraq yaxşı hazırlanmış çətənə yağı.Mən yağdan istifadə qaydalarına əməl etdim.Bir
azını bandajın üstünə qoydum və gecə üzümdəki izləri örtdüm.Mən də hər axşam bir az uddum.

Oxuduğum hər şeydən bu şeylər sizə zərər verə bilməz, amma əvvəlcə çox qəbul etsəniz, sizi
ayağınızdan yıxa  bilər.Yaxşı,  bir  neçə  dəfə  bir  az  çox  götürdüm və bir  neçə  gün  işə  gedə
bilmədim.Baxmayaraq ki, etdiyim şey, yağı mənim kimi gecələr tətbiq etməyə davam etdiisraf
etmədən edə bilərdi.Mən bunun fərq etdiyini görürdüm.Əminəm ki, daxili qəbul etdiyim məbləği
tənzimləməyə vaxt ayırsaydım, motor funksiyama hər hansı mənfi reaksiyalar olmayaydı.LOL

Bütün  bunlar  işləyir  və  mənim  doktoruma  ən  son  səfərlərimin  birində  o,  “Bu,  əvvəlki  kimi
aqressiv görünmür” dedi.  Bu, özümü daha yaxşı hiss etdim və biopsiya hesabatı da toxuma
nümunəsinin  bədxassəli  olmadığını  bildirərək  geri  qayıtdı!Tam  səmimi  deyirəm  ki,  yağ
çənəmdəki hər şeyi təmizlədi.

Əksər hallarda böyüyən qırmızı  işarələr  yoxdur,  sadəcə olaraq əvvəlkilərin "kölgələri"  var.Bir
həftədən  sonra  Dermatoloqun  yanına  gedirəm.Ümid  edirəm  ki,  o,  məndə  olan  və  ya  olan
şeylərə  bir  qədər  işıq  sala  bilər.Rahatlıq  üçün  dəqiq  bilmək  istərdim.Daha  çox  məlumatım
olanda mütləq bir yeniləmə verəcəyəm.Hələlik... Mənə sağalmağımda kömək edənlərə böyük
təşəkkürümü bildirmək istərdim!” Bill

Q.Maraqlıdır, RSO anamın radiasiyadan yanıqlarına kömək edəcəkmi?O, "ənənəvi" müalicəyə
davam etmək qərarına gəldi  və indi başqa sözlə,  sinəsi əsəbləşdi.Sadəcə ona baxmaq ağrı
verir.Yadımdadır ki, ya siz, ya da Rik bir dəfə yanıb, yəqin ki, RSO hazırlayarkən, yanıqlarda da
yağın necə işlədiyini göstərən şəkilləri göstərdiniz.Deməli, bu onun üçün bir xeyir verə bilərmi?

A.Sinəsinə və kürəyinə yağ və ya çətənə məlhəmi sürtün.Təbii ki, o, yağı yemək və həkimlərdən
və bütün digər lazımsız zərərlərdən uzaq durmalıdır.JB

“Anamın  (72)  təxminən  2  ildir  ki,  barmaqlarının  çoxunda  ağrılı  çatlaq  dəri  var  ...  çox
ağrılıdır.Həkim  deyir:  “Bəli,  bu  yaşla  gəlir”.  Dufuss!!!Çox  az  miqdarda  yağı  akvaforla
qarışdırdıq...Bir  müalicə,  bir  gecədə...  getdi!Onun ağrılı  çatları  sağaldı  və  artıq  bir  həftədən
çoxdur ki, yaxşı olmağa davam edir!MÖCÜLLÜ!" Dolly

“Mən yağı təzə açıq cərrahiyyə yarasında istifadə etdim.2012-ci ilin sentyabr ayında üzümdən 2
bazal  hüceyrəli  karsinoma  şişi  çıxartdım.Biri  böyük  idi  və  onu  yayan  qidalandırıcı  şiş
idi.Həmçinin  yanağımdakı  daxili  şiş  biopsiya  üçün sıyrıldı.Evə gəlib  yaramı  açanda üzümdə
krater var idi.

İlk 4 gün şi yağı ilə yağı qarışdırıb çəkdim.Sonra düz yağa keçdim və dayanmadım.Mən post-op
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randevuma getdiyim zaman plastik əməliyyat olacağımı düşünən doktor sağalmağıma heyran
qaldı.Mən ona həqiqəti söyləmək qərarına gəldim, reseptdən istifadə etməmişəm, onu Cannabis
Oil  ilə  sağaltmışam.O, Rick Simpson və Phoenix Tears haqqında eşitmişdi,  məni mühakimə
etmədi və dedi ki, yaxşı işə davam et.Bir aydan sonra ikinci əməliyyatıma gedirəm, bu yaranın
sağalması üçün tədbirlər planı... Kenevir yağı.Bu cərraha deyim?Post op görüşümdə!Sevgidə
və işıqda." Patti-Jo

-- Patti, yağla davam etsən, heç bir əməliyyata ehtiyac olmayacaq.Və ya lazım gələrsə, başqa
60  q  təxirə  salın,  lakin  mümkünsə  cərrahiyyə  və  həkimlərdən  uzaq  durun.Bir  çox  hallarda
müalicənin müvəffəqiyyəti üçün kədərli bir şərtdir.JB

“RSO mənim sedef xəstəliyimi demək olar ki, yox etdi.Artıq üç ildir ki,  baxım dozasını qəbul
edirəm və dərim təmizdir, fikrim aydındır və mən heç vaxt bu qədər sağlam olmamışam”. Erika

"Mənə yaxın birinin Rickin yağını pis yanıqda istifadə etdiyini görmüşəm ki, bu da pis bir yara izi
buraxacaqdı və yağı tətbiq etdikdən sonra bir həftə ərzində o yox oldu və heç bir çapıq və ya
yanıq izi yox idi." Janice

“Qızım  indi  neftlə  məşğuldur.Onun  hər  iki  dirsək,  qol  və  bir  dizində  sedef  xəstəliyi
var.Başlanğıcda  şəkil  çəkdirdi.İndiyə  qədər  quru  pullu  sahələr  getdi.Dəri  qırmızı,  lakin
hamardıryüksəldilmiş və iltihablı  əvəzinə.Çöldəki kiçik sahələr tamamilə təmizləndi.Bunun işə
yarayacağına əminik.Hər  gün və ya nəzərəçarpacaq yaxşılaşma olduqda şəkil  çəkirik.Bütün
bunlar  bir  həftədən  az  müddətdə  yağdan  yerli  olaraq  istifadə  olunur.Rik  və  JB  xalqlarını
sağaldacaq bu dərman haqqında məlumatlandırdığınız üçün çox sağ olun.Hər gün paylaşımlar
edirəm və dinləyən hər kəsə deyirəm.O, batmağa başlayır”. Ron

Q.Bu qarışıqlar sızanaqlara təsir edirmi?

A.Jennifer, yağ 'hər cür dəri vəziyyəti' üçün işləyir. Bu, sızanaq daxil olmaqla deməkdir.Ən xoş
arzular, JB

“(Yağ  haqqında  öyrəndim)  3  ay  əvvəl  internetdə  sızanaq  və  rosacea  üçün  müalicə
axtarırdım.Bunu dərhal aydınlaşdırdı!Gündə bir dəfə üzümə və boynuma istifadə etmək üçün
kokos yağına iso yağı əlavə edirəm.Ərim deyir ki, mən 15 yaş cavan görünürəm!Bu məlumatı
paylaşdığınız üçün çox sağ olun.Allah hamınızı qorusun.Yaxşı işlərə davam edin”. Toni

“And içirəm ki, buna görə bacılarımdan daha gənc görünürəm.4 nəfərin ən böyüyüyəm.Hamı
deyir ki, mən kiçik bacımdan ən azı 20 yaş kiçik görünürəm”. Məryəm

“Üzdəki  tüklər  üçün də işləyir.Mən onu 23 yaşlı  oğlumda 2 tətbiqdə müvəffəqiyyətlə  istifadə
etdim.TƏK SEVGİ." Patti-Jo

“JB, hər hansı elmi sübutunuz varmı, yoxsa sadəcə marixuanaya allergiyası olduğunu bildirən
insanlar?Bu  mümkündürmü?Düşünürəm  ki,  insanı  qaşındıran  trixomalardır,  çünki  kəsmə
zamanı  əllərinizdə  qaşınma  bir  növ  izolyasiyaya  toxunmaq  kimi  olur.Amma mənə  iki  nəfər
dedilər ki, onlar marixuanaya allergiyası olduğuna inanırlar və ətraflarında olanda və ya tüstü
onlara  yaxın  olanda  pətəklərdə  yaranır.Amma  mən  hər  ikisinin  də  tədqiqatımın  bir  hissəsi
olmasını istərdim, ona görə də maraqlandım ki,  kimsə marixuanaya qarşı allergiyanın şahidi
olubmu və ya özü bunu yaşayıbmı?”

--  Baxın,  sirr  bir  bitkidir,  ona görə də bəli,  bəzi insanlar  təbii  ki,  onun bəzi komponentlərinə
allergik ola bilər.Amma biz hələ yağa qarşı allergiya görməmişik və düşünürük ki, əgər bu baş
verərsə, insanlar yalnız tərkibində digər terpenlər olan başqa bir ştammı sınamalıdırlar.Yağ hər
növ allergiyanı  müalicə etmək üçün istifadə olunur.Ancaq biz  yeddi  milyardıq və hər birimiz
unikalıq,  ona  görə  deyərdim ki,  bəli,  yəqin  ki,  bəzi  insanlar  bəzi  yağ  növlərinə  allergiya  ilə
qarşılaşacaqlar.JB
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“Çarli gəzir.Ağrı dərmanı yoxdur.O, hündür dayanır.Onun addımları düz və genişdir.O, qaça və
oynaya bilər.Onun boynu demək olar ki, 90 faiz sağalıb.İki ildir ki, belə görünmürdü.Dünən bir
banan, pizza, yarım sendviç, qızardılmış düyü, qatıq və daha çox yedi.O, heç vaxt bu qədər
yeməmişdi.(…)

Çarlinin sağ dizi  ən pis idi.Bu,  təxminən 50 faiz yaxşıdır.Keçən gecə qaşınması  və yenidən
qabarması  istisna  olmaqla,  sol  tərəfi  demək  olar  ki,  tam  sağalıb.Amma  böyük  bir  şey
yoxdur...Ən böyük dəyişiklik boynunda və qoltuq altındakı  yaradır.Boyun,  qoltuqları  kimi  tam
sağalıb.

Hamamdan əvvəl onun g-tubesindəki yağdan kiçik bir damcı istifadə edirəm.Diz ağrılarına da
kömək etdi.Dizləri ağrıyırsa, o damcı alır.Mən heç bir tylenol və ya ibuprofen əlavə etmirəm.Bu
hiylə edir.Mən də özüm məlhəm hazırlayıram.Mənim suyu süzən və qələvi suyu turşudan ayıran
su maşınım var.Turşu oksigenli su dəri üçün çox faydalı olduğundan və həm də antibakterial
olduğundan mən turşulu su götürüb onu metoselülozla qarışdıraraq məlhəm yaradıram.

Konsentratı  əlavə  edirəm  ki,  vazelin  konsistensiyasına  bənzəyir.Onun  sarğılarını  bununla
yağlayıram və yaralarında istifadə edirəm.BU tək ağrı, qaşınma və sağalma ilə inanılmaz fərq
yaradır.Tezliklə sizə şəkillər göndərəcəm.Hər dəyişikliyi götürmüşəm.Düşünürəm ki, neft daha
bir  ay  davam  edəcək,  amma  bunu  ilk  dəfə  etdiyim  üçün  edirəməmin  deyiləm.Mən
həyəcanlandım.Onun iştahı heç vaxt bu qədər yaxşı olmamışdı.O, dünən bütün il olduğundan
daha çox yemək yedi”. Trisha

“Hey Rik və dostlar, mənim bir dostum var ki, bu yara (təqribən.diametri 2 düym x 4 düym) sol
çiyin bıçağında artıq 4 ildir davam edir, sürətlə infeksiya, yerində qaşınma yoxdur, sadəcə təmiz
xam deşik, səthin altında toxunmağa həssas olan sərt beysbol ölçüsündə bir parça hiss edə
bilərsiniz. .

O, daxili istifadə üçün də təxminən 2 həftə sonu ilə 7 ayda 8 dəfə yağı yerli olaraq tətbiq etdi.
Qabıq  və  yara  izi  getdi,  açıq  yara  üzərində  çapıq  qaldı  və  dostum  yağdan  istifadə  etmək
şansına sahib olduğu üçün özünü xoşbəxt hiss edir”. Rebecca

“Boynumda  iki  nöqtədə,  biri  döşdə  və  bir  qarnımda  şişlər  var...son  üç  həftədə  mənimkilər
kiçildi...boynun  və  qarnımın  arxasındakı  yer  demək  olar  ki,  getdi...qulağın  arxasındakı  yarı
ölçüdə...KENAN YAĞINA GEÇ!!!!!!” Sharon

"Sadəcə kiçik hekayəmi izah etmək üçün ...bir dostum uzun illərdir dərin damar trombozundan
əziyyət  çəkir.2  ildir  ki,  ayağında  dörddəbir  böyüklükdə  yara  var...Rik  Simpson  hekayəsini
gördükdən sonra yağı təklif etdim, o, hər şeyi sınayacağını söylədi...Buna görə də siqaret çəkən
olduğum üçün yağın bir hissəsini aldım.Ona gündə iki dəfə qəbul etməyi söylədi.2 ədəd düyü
ölçüsündə...2 həftə keçdi...gülümsəyirdi, bunu çoxdan görməmişdi...Yara kiçilmişdi??????...Yeni
dəri başlayır???Bu ola bilməzdi???...Yoxsa ola bilər???...Daha iki həftə davam etdi...sonra daha
böyük bir təbəssümlə göründü...yara getdi???...Tamamilə yeni dəri və ağrısız...WOWWW...İndi
biz inanırıq, görmək inanmaqdır...ümidi yaşat!” Jason

-- Bəli, ola bilər, Ceyson Hildebrandt, sən bunu gördün və indi bilirsən ki, sənin və ya dostların
hər hansı birinin başına gələn hər şeylə necə davranacağını bilirsən.Sadəcə bir az yağ sürtün
və yeyin, əslində bu qədər sadədir.Təşəkkür edirəm və ən xoş arzularımı bildirirəm, JB

“Dünən işdə blenderdə barmağımı  kəsdim.Saat  3-də barmağımın döyünməsinə oyandım ki,
mən  buz,  peroksid,  neosporini  sınadım.Heç  nə  işləmir.Hələ  çırpınırdı.Sonra  eşitmə  yağının
hüceyrə  bərpasına  kömək  edəcəyini  və  ağrıları  dayandıracağını,  yara  izlərini  və  dəri
problemlərini  sağaltacağını  xatırladım,  niyə  cəhd  etməyək.Beləliklə,  bir  damla  götürdüm  və
barmağımın bütün ucuna yaydım.1 dəqiqə ərzində ağrı 80% yox oldu.30 dəqiqə ərzində.Mən
barmağımı  bir  az  ağrı  ilə  vura  bildim,  amma əsl  ağrı  yox  idi.Satılmışam.12  saatdan  sonra
yenidən müraciət etdim və o vaxtdan bəri heç bir ağrım olmadı”. Rebecca
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"Strechmarks?" Ənbər

-- Bəli.JB

“Hey  Rik,  əgər  bunu  yerləşdirsəniz,  adımı  məxfi  saxlamaq  istərdim  (buna  etiraz
etmirəm).Rəfiqəm həqiqətən kobud tərbiyə aldı və depressiyaya düşəndə  biləklərini kəsməyə
müraciət etdi, bu problem illər və illər arxada qaldı, amma biləyində bəzi olduqca pis yaralar
hələ də qalmaqdadır.Orada olduqca görünən və bir  qədər  qabaran görünür,  bir  çox insanın
onunla ilk görüşdükdə fərq etdiyi ilk şey, onlardan qurtulmaqdan başqa bir şey istəməzdi.

Mənim sualım budur ki, yağ yara izlərindən qurtulmağa kömək edəcəkmi?Və ya heç olmasa
onların daha az görünməsinə kömək edirsiniz?Mən sənin gördüyün işi sevirəm və kaş ki, babam
xərçəngdən  xəstələnəndə  neft  haqqında  biləydim,  sən  xilas  etdiyin  bütün  həyatların
qəhrəmanısan!”

--  Çapıqlara topikal  olaraq yağı  tətbiq etməyə başlayın,  çox  güman ki,  həftələr  və ya aylar
ərzində  yox  olacaqlar.Mən  də  onu  yağa  çəkərdim,  bu  da  onun  TSSB-dən  keçdiyi  bütün
xatirələrdən  xilas  olmağa  kömək  edəcəkdir.Bu  həm  də  onun  yuxu  keyfiyyətini
yaxşılaşdıracaq.Zəhmət  olmasa,  fotoşəkil  və  video  çəkin,  çapıq  həqiqətən  yox  olacaq  -  ya
tamamilə yox olacaq, ya da onlar çətin görünəcək.Ən xoş arzular, Jindrich

“Mənim də ayağımdakı yaralarla eyni problemim var.Birinci ona görə ki, mən diabetdən əvvəl
idim.Amma böcək və ağcaqanad dişləmələrinə qarşı çox həssas olduğumu bildim.Üzərinə yağ
çəkib gecəni sarğı qoyuram, dişləmələri sağalır”. Mişel

--  Yağın  ağcaqanad  və  ya  gənə  dişləmələri  üçün  nə edə  biləcəyi  sadəcə  heyrətamizdir.Bir
sınayın, görərsiniz ki, niyə deyirik ki, heç kim evdən çıxmasın ki, üzərində yağ yoxdur.Neftin o
qədər istifadəsi var ki, onsuz yaşamağa çalışmaq məsuliyyətsizlikdir.JB

“Yağ yeyin...İki aydır ki, yağı qəbul edirəm, sedef xəstəliyim demək olar ki, 80% aydındır və
ümumiyyətlə heç bir dərman istifadə etməliyəm...Və artritimi də götürdüm...” Giuliana

“Mən  sirr  zeytun  yağı  qarışığından  istifadə  etdim  və  bir  həftə  ərzində  sedef  xəstəliyim
təmizlənməyə başladı.Təəssüf ki,  məndə bir az var idi  və onu həm daxili,  həm də xaricdən
götürməyə  kifayət  etmədim.MÜŞAHİDƏ EDİN,  məndə  real  RSO yox,  zeytun  yağı  üzərində
hazırlanmış sirr yağı var idi”. Teemu

-- Ümid edək ki, tezliklə daha çox neft alacaqsan, Teemu.Semptomları idarə etmək və həmçinin
yağı  yemək  üçün  yerli  olaraq  istifadə  etmək  yaxşıdır,  problemin  əsas  səbəbini  də  aradan
qaldırmaq istəyirsiniz.Ən xoş arzular, JB

“O, ağcaqanad dişləmələrində və diş ağrılarında da yaxşı işləyir.Qızımı 15 dəqiqə ərzində ən azı
50 dəfə ağcaqanad dişlədi,  zarafat  etmirəm!  Deep Woods böcək spreyi.Mən banan qabığı,
dezodorant, aloe vera, dermaplast və hidrokortizon sınadım.Bunların heç biri şişkinliyi azaltmadı
(o, ağcaqanad dişləmələrinə qarşı allergiyası var və onlar çox şişirdilər) və ya onun rahatlığını
təmin etmədi.Çarəsizlikdən qatranı buxarlayıcıdan çıxartdım, bir az kokos yağı ilə qarışdırdım ki,
daha asan yayılsın və onunla ayaqlarını “yağladım”.Təxminən yarım saat ərzində bütün şişlik
azaldı və dişləmələrinin olduğu yerdə hələ də qırmızı nöqtələr var idi, onlar onu narahat etmirdi
və mən ona Benedryl verməkdən çəkindim.

Ağzımda abses əmələ gəldi və mən vapedən olan qatranı təsirlənmiş dişin ətrafına yığdım və
yenidən təxminən yarım saat ərzində şişlik azaldı və mən onu sağalda bildim, o vaxtdan bəri
heç bir  problem yox idi.Əmin olmaq üçün iki  gün qablaşdırdım.İndi  deyə bilərəm ki,  qatranı
qablaşdırma (əgər siz ekranı dəyişdirdiyiniz konus içərisində Vapir No2 varsa, demək olar ki,
təmiz hash toplayır, çox konsentrədir). .

Hətta yataq otağına getməyə kömək etməsi üçün qonaq otağından ərimə mesaj yazdım.Dilaltı
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dərmanlar daha yaxşı işləyir, buna görə də ER-də infarktdan şübhələndikdə dilinizin altına nitro
püskürürlər.İndi  hər  şey  qaydasındadır,  mən  həddindən  artıq  dozadan  ölmədim,  dəhşətli
dərəcədə aclıqdan oyanmadım və ən yaxşısı...Böyük miqdarda Tylenol və ya Advil qəbul etməli
və mədəmə və qaraciyərimə daha çox zərər verməli deyildim.

Bilirəm ki,  qatran ən təsirli  yol  deyil  və onun işləyəcəyinə belə əmin deyildim, amma qeyri-
qanuni  bir  dövlətdə  yaşadığım  üçün  işləməli  olduğum  şey  bu  idi.Düşündüm  ki,  zərər  verə
bilməz.Mümkün  olan  ən  yüksək  keyfiyyətdə  öz  üzvi  başlanğıc  materialımı  sərbəst  şəkildə
yetişdirə biləcəyim, öz yağımı hazırlaya biləcəyim, özümü və bütün ailəmi sağalda biləcəyim bir
dövlətdə yaşamaq üçün səbirsizlənirəm...o cümlədən keçən il cəhənnəmdən keçən, demək olar
ki, 2 yaşlı qızım, çünki heç kim onun nə olduğunu anlaya bilmir.

İndi  onun zülal  pozğunluğu olduğunu düşünürlər,  lakin bu,  onların ətrafa atdıqları  başqa bir
şeydir, çünki əslində nəyin səhv olduğunu bilmirlər.Onu yağa salmaq onun həyatını xilas edə
bilər.Dəqiq diaqnoz qoymağı çox istərdim, ona görə də nəyi müalicə etdiyimi bilirəm, amma
nəticə odur ki, körpəmin özünü daha yaxşı hiss etməsini istəyirəm və bu, adi cəmiyyəti pozmaq
deməkdirsə, mən bunu edəcəm." Sara

“Deyəsən, neft canlanır.Tətbiq edildikdə parlayır.Əlimi yandırdım (sizə necə deyəcəm) amma
yağla  sağaltdım.Yalnız  2  tətbiq  üçün  kifayət  qədər  təmiz  yağ  qaldı,  sonra  içinə  dəmlənmiş
yağdan istifadə edildikokos yağı.Hec bir ağrı yoxdu.Və sonunda yara izi yoxdur.Parafin cuna,
infeksiya, ağrı həbləri yoxdur.Bunu dünya ilə paylaşdığınız üçün Rikə bir daha təşəkkür edirəm."
Carol

“Etdikləriniz üçün təşəkkürlər kifayət deyil.Zəhərli palıdımın üstünə yağ sürmüşəm burada.Mən
sənsiz heç vaxt cəhd etməzdim.Keçən il kiminsə od vurmasına görə bədənimin təxminən 100%-
nə toxunması 2 aydan çox davam etdi, ona görə də indi hər yerdə alacağam və daha da pisi
deyirlər ki, biz buna qarşı immunitet yaratmırıq.

Bir gün əvvəl ortaya çıxdı.Belə ki, dünən gecə yağ, qaşınmanı heç kəsə dayandırmadı.Ancaq
hər gün onun yaraları sağaldığını görürəm, buna görə də inanıram.Bu səhər, 1-ci tətbiqdən 24
saat  sonra  onun  işlədiyini  və  cızıqlarımdan  yaralanan  dərini  sağaldığını  görürəm.Beləliklə,
yağıma  bir  az  sink  oksidi  pastası  ilə  zəhərli  palıd  üçün  1  #  kömək  tapmış  ola  biləcəyimə
inanıram.Mən, həqiqətən, gələn mövsümə qədər gözləyə bilmirəm ki, bəlkə də neft bu problemi
ömür boyu düzəltmək üçün sağalsın.Mən sizə xəbər verəcəyəm.Bu əla olmazmı?Yenə də hər
şeyə görə təşəkkür edirəm”. Rebecca

-- Neft də bunu düzəldə bilər.Bütün tibbi problemlər üçün müalicə və ya nəzarətdir.Nə qədər tez
tətbiq olunarsa, o, düzəldilməli olanı bir o qədər tez düzəldəcək, hər şey bu qədərdir.JB

“Qolumda zəhərli sarmaşıq...səpgi və yanıqlar 5 dəqiqə ərzində yox olur...heç bir qabar, səfeh,
ağrı  yoxdur ...Bir  az kokos yağı ilə RSO düyüdən istifadə edirəm...5 dəqiqəyə getdi!!!Mənim
yağım!!!” Estelle

“Üzümdə zəhərli palıd var, ikinci gündən sonra alnımdan boynuma qədər idi, böyük qaşınma
ləkələri, çiy və cızıqdan qanaxma var.Kokos yağı ilə bir az yağ qarışdırdım ki, asan yayılsın.Mən
onu taxdım və qaşınma və ağrıdan dərhal xilas oldum, bir saat ərzində xamlıq və iltihab getdi,
ertəsi gün səhərə qədər görünmürdü.Bu, şübhəsiz ki, bir neçə qaş qaldırdı və nəhayət, bəzi
skeptiklər həmişə nə haqqında danışdığımı başa düşdülər.Esrarın müalicəvi gücü!” Cindy-lee

“İnsanların bilməsini istəyirəm ki, RSO xəstə olduğum üçün çox uzun müddət yataqda yatarkən
yoldaşımın dabanında yaranan böyük blisteri təmizlədi.Üzərinə yağ sürdüm, bir həftə içində yox
oldu.Bunun  daha  ciddi  bir  şeyə  çevriləcəyindən  tamamilə  qorxdum.Bütün  dabanını
örtdü.Etdiyiniz hər şeyə görə Rik Simpsona təşəkkür edirəm”. Susan

“25+ ildən artıqdır ki, ayaq qoxusunu yaxşılaşdıran bal mumu, zeytun yağı, kokos yağı və neem
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yağından məlhəm hazırladım...Neem qoxusunu kəsmək üçün lavanda və sitrus yağları əlavə
etdim.Və indiyə qədər aldığım hər hansı dəri kremindən daha yaxşı işləyir.Arvad isə heç vaxt bu
qədər xoşbəxt olmamışdı”. Robert

-- Qarışığa bir az yağ əlavə edərdim, Robert.Bir az əlavə etmək heç vaxt zərər vermir, üstəlik,
əlbəttə ki, daha yaxşı işləyəcək.Məsələn, çətənə toxumu yağı ilə qarışdırılan yağ tək başına
eyni şeyi edə bilər və güclü sirr məlhəmi ilə ayaq masajı bu dünyada yaşaya biləcəyiniz ən xoş
şeylərdən biridir.Təsəvvür edə bilərsinizmi ki, onları on dəqiqə ərzində ilıq seyreltilmemiş yağa
batırsanız, ayaqlarınız üçün nə qədər gözəl olardı?Bunun yanıq, diabetik xora, dəri xərçəngi və
s. olan insanlar üçün nə qədər təsirli olacağını təsəvvür edə bilərsinizmi?Mən bacarıram.JB

“Əgər  qadınlar  bunun  qocalmış  dərini  geri  qaytardığını  və  zədələnmiş  dərini  bərpa  etdiyini
bilsəydilər (bu şəxsin vəziyyətində olduğu kimi) sirr leqallaşdırılması dəstəyi damdan keçərdi!Bu
heyrətamiz təbii dərmanın sıxışdırılması sayəsində bütün iqtisadiyyat inkişaf etdi və biz hamımız
onun birlikdə dağılmasını seyr edəcəyik,  çünki getdikcə daha çox insan məlumatlandırılır  və
sadəcə özlərini müalicə etməyə başlayır. Gil

“Mən qırışları oxudum?Qırışlara kömək edir?” Margie

Q.Qırış müalicəsi üçün üzünüzə çəkirsiniz, yoxsa şifahi və ya hər ikisini qəbul edirsiniz?” Toni

A.Hər ikisi ən yaxşı nəticələr üçün, lakin aktual tətbiq yalnız çox şey edə bilər.JB

“Mənə keçəlləşmə resepti lazımdır.Bir hissə çətənə yağı ilə on hissə çətənə toxumu yağı varmı?
Zəhmət olmasa kömək edin!Nişanlım saçlarını itirir və mən onu tərk etmək istəmirəm... Bizim
əkizlərimiz var, ona görə də onun yanında qalmasına ehtiyacım var, ha ha”. Jenna

-- Bu işləyə bilər.Biz çətənə toxumu yağına, 96% spirtə və ya digər daşıyıcılara 20-30% yağ
əlavə etməyi xoşlayırıq, lakin ondan az da olsa yerli olaraq istifadə edildikdə möcüzələr yarada
bilər.İdeal olaraq,  əlbəttə ki,  onun bir  vedrə yağı olardı  və onu birbaşa istifadə edərdi.Çünki
sulandırılmamış dərman, seyreltilmiş dərmandan daha yaxşı işləyir.Ən xoş arzular, JB

“Mexanik olaraq mən yağdan bəzi pis kəsiklərdə istifadə etmişəm və siz 100% düz deyirsiniz...o,
dərini hər şeydən daha tez sağaldır”. Cory

“2 həftə ərzində cəmi 3 tətbiq ilə genital ziyillərim sağaldı.Xəstəxanada GUM klinikasında bir
neçə çox ağrılı müalicə almışdım, bu da onları daha da pisləşdirdi.Hər üç gündə təxminən 10
mq istifadə etdim (məndə 5 idi).Mən yuyurdum, amma yağ udulana qədər hər dəfə 3 gün sabun
istifadə etmədim, sonra yuyundum və yenidən tətbiq etdim.Ziyillər sadəcə olaraq heç bir ağrısız
sürtülən ölü dəriyə çevrildi və geridə yeni sağlam dəri buraxdı.Bu barədə həkimimə dedim və o,
məni  yalançı  adlandırdı?Mənim  bəxtim  gətirdi  ki,  mənə  kölgə  və  qönçə  yarpağından  yağ
hazırlayan bir dostum var ki, adətən tullantı materialı olardı”. Miles

“Hazırda qara rəngə çevrilmiş iyrənc bir köstebin müalicəsi prosesindəyəm.Hər səhər səxavətli
bir  miqdar  düz  mole  tətbiq  edirəm,  sonra  bant  yardımı  ilə  örtün.3  həftədən  sonra  köstebin
kiçildiyini  vizual  olaraq  görə  bilirəm.İŞLƏYİR.Mən  də  hər  gün  bir  az  yeyirəm...enerji
səviyyəsində nə qədər fərq var.ŞƏRƏR İLƏ DƏBA XƏBƏT!!!!!!” Gözəl

"Kişi tipi keçəllik üçün bunu başımda sınamaq istədiyim üçün özümü günahkar hiss edirəm."
Robert

-- Olmayın, işləyir və yəqin ki, hər halda az miqdarda yağa ehtiyacınız olacaq.Əlbətdə ki, çoxlu
miqdarda qoya bilərsən və bu daha yaxşı olardı, amma bir qram və ya daha çoxunu 100 ml
çətənə toxumu yağında həll  etsən,  onun da nə edəcəyini  görmək istərsən,  Robert.Həmçinin
istifadə etdiyiniz şampun və digər kosmetik məhsullara bir neçə mil toxum yağı və yağ qarışığı
əlavə edin, onun yaradacağı fərqi də bəyənəcəksiniz.Şəkillər çəkin, bir çox başqalarına kömək
edə bilərsiniz.Bizdə bunun yalnız bir  neçə fotoşəkili  var,  buna çox diqqət yetirməmişik,  başa
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düşüləndir.Amma həqiqətən işləyir, bir cəhd edin və bir saniyə belə utanmayın.JB

“Etiraf edirəm...Mən yöndəmsizəm...Çəngəlin dişlərini ayağıma yapışdırmaq kimi pis vərdişim
var.RSO birbaşa yerində, bandajla örtün, ağrı saniyələr ərzində keçdi, 3 günə sağaldı. Heather

“Mən yağın daha az təsirli balzam versiyasının günlər ərzində sedef xəstəliyini məhv etdiyini, 20
dəqiqə  ərzində  menstruasiyanın  1-ci  günündə  yumurtalıqların  şişməsini  azaltdığını  və  kiçik
yanıqlara dərhal tətbiq edildikdə çapıq və ağrının qarşısını aldığını gördüm.Həqiqətən də məni
neftin nə edə biləcəyini düşündürür...” Beres

“10  yaşım  olanda  ayağımın  ən  pis  hallarından  birini  yaşadım,  kaş  ki,  məndə  də  yağ
olaydı.Amma indi məndə var.47 ildən sonra hər şey qaydasındadır.Ən çox hər şeyi sağaldır”.
Donald

“Qızım donuz ətini dərin qızardırdı və barmaqlarını qaynayan yağa ilk düyünlərə qədər batırırdı
və bişmiş toyuq kimi ağarırdı.Biz onlara RSO qoyduq və ağrı təxminən bir dəqiqəyə yox oldu, o,
onları gündə 2 dəfə RSO ilə örtdü.Onlar bir neçə gün ərzində çox tez sağaldılar və heç bir dəri
itkisi və ya yara izi yox idi.

Təəccüblüdür ki, biz indi mətbəxdə bir az soyuducuda saxlayırıq, ona görə də kimsə yanırsa
(xüsusilə də uşaqlar) dərhal RSO tətbiq edəcəyik, ona qulluq edəcək təbii bitkimiz olduqda belə
ağrı hiss etməyə ehtiyac yoxdur. .” Debra

“Mənim  dirsəklərimdə  kiçik  bir  topaq  var  idi,  onları  yağla  müalicə  etdim  ...Bir  həftə  sonra
dirsəyim hamar və qabar yoxdur...Düşünürəm ki, onlar ziyil idi, amma həkimlərə inanmadığım
üçün sizə dəqiq deyə bilmədim”. Carla

-- Dərinizdə hansı problemin olmasından asılı olmayaraq, sadəcə olaraq yağı çəkin, bandajla
örtün və hər gün və ya iki gün və ya bandaj yıxılanda yağı yenidən tətbiq edin.Yanıqlar, ziyillər,
ekzema, psoriaz...To neftin ne oldugu vecine deyil  ve onu duzeldecek,  sadece vaxt  ve yağ
ver.JB

“Hazırladığım yağdan ''yuma'' etdim və başdan ayağa AĞIR sedef xəstəliyindən əziyyət çəkən
və 4 ildən artıqdır ki, şəklini çəkməyən dostumdan onunla yuyunmağı xahiş etdim.1 DƏFƏ - o,
bədənini yuyarkən mən bütün qırmızı, yamaqlı dərinin POOF getdiyini və bədəninin bir hissəsini
siləndən sonra HƏYATƏTLİ sağlam dərini müşahidə edərkən ŞOK idim.O gecə onun şəkillərini
çəkdim və yerləşdirdim.O, İNDİ şəklini çəkdirməkdən Zövq alır... GÜNLÜK!

Bir  neçə başqası  onu necə qarışdırdığımı soruşdu və mən sevindim və təəccübləndim, MS
xəstələri  və  xəstəliklərdən  əziyyət  çəkən  başqaları  hamamlarında  istifadə  edirdilər,  biri  isə
həyatında ilk dəfə KÖRƏK kimi ağrısız yatdığını söylədi.” Traci

“Dostumun üzündə kist var idi və bir neçə gün yağ qəbul etdikdən sonra yox oldu.Və o, yerli
olaraq istifadə etmədən onu qəbul edirdi." Conatan

“Mən düyü taxıl ölçüsündən bir qədər çox götürürəm.Mən əslində burnumu bir az qaldırdım və
allergiyam demək olar  ki,  yox oldu.Mən iki  itlə  motorlu evdə yaşayıram və bizi  qonşu ağac
təpəsindən tozcuqlar bombalayır.Keçən il hər gün benedril qəbul edirdim.Bu mövsüm heç bir
şey qəbul etməmişəm və daha yaxşı yatıram”. Judy

“Xərçəng xəstəsi deyiləm, amma dabanımda müalicəyə cavab verməyən infeksiya var idi.Mən
hətta bunun üzərində yara baxımı texnologiyası ilə məşğul idim ... yayılmağı dayandırmaq üçün
infeksiya aldı, amma yenə də sağalmadı.Üzərinə yağ sürtdüm və BİR günə qızartı az oldu.İkinci
gün və qızartı  getdi.Üçüncü gün və infeksiya yenidən dəri kimi görünür!Möhtəşəm müalicəvi
yağ!” Tammie

“Evimdən çölə çıxmayacağım məqamda idim.Həkimin perioral dermatit olduğunu söylədiyi bir
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səpgi aldım və mənə verdikləri hər şey ya işə yaramadı, ya da məni xəstə etdi.Onlar bunun
nədən  qaynaqlandığını  və  ya  bundan  birdəfəlik  necə  qurtulmaq  barədə  heç  bir  fikirlərinin
olmadığını söylədilər.Vankuverə getdikdən sonra RSO-nu səfeh üzərinə qoymağa və nə baş
verdiyini görmək qərarına gəldim.Ertəsi gün demək olar ki, yox oldu.Mən yağı indi daxili qəbul
edirəm və o vaxtdan bəri bu ağrılı səpgi ilə qarşılaşmadım.Bu şey heyrətamizdir.İndi bir xanımın
Allahdan başqa heç kimin bizə bəxş etmədiyi  bu heyrətamiz şeylə döş və mədə xərçəngini
sağaltmasına baxıram!!!” Çay

“Mən hovuz  və  spa  şirkətində  işləmişəm...  Mən açıq  dəriliyəm,  bütün  günü  çöldə.Üzümdə,
başımda və qolumda həmişə sürücünün pəncərəsindən çıxan bəzi çılğın ləkələr görünürdü.Yağ
bir neçə həftə ərzində bu ləkələri təmizlədi!Mən indi hər hansı xəstəliklə mübarizə aparmaq və
immun sistemimi güclü saxlamaq üçün hər gün .5 qram təmiz THC qəbul edirəm.BTW heç vaxt
qrip peyvəndi olmamışdır!Uşaqlıqdan qrip olmayıb”. Jay

“Yanıqlar və günəş yanıqları üzərində heyrətamiz işləyir.Zeytun yağı ilə seyreltilir”. Rachael

“18 ay əvvəl  ayağım əməliyyata  görə yoluxmuşdu.Həkim bütün antibiotikləri  və prosedurları
sınadıqdan sonra bilirlər ki, onlar əsasən imtina etdilər və bağlanmasını gözləmək üçün məni
evə  göndərdilər.Yalnız  özümü  yüksək  dozada  sirrlə  müalicə  etməyə  başladıqdan  sonra
regenerasiyanın başladığını görə bildim!” Ariel

“Onu dodaqlardakı soyuq yaralar və blisterlər üçün istifadə etdim, düşündüyümdən daha yaxşı
işlədi.Mən bunun işləyəcəyini bilirdim, amma sağalma vaxtı bir gecədə 24 saat idi.6 saat yox, 1-
2 gün düşünürdüm”. Kevin

“Anam 2 ilə yaxındır üzündəki ləkəni 4 günə yağla qurtardı!!Sonra dedik ki, əgər onun xarici
xərçəng ləkələrinə edə biləcəyi şey budursa, onun daxildə nə etdiyini düşünün!” Ənbər

“Mənim sol tərəfimdə getdikcə böyüyən kiçik qəhvəyi ləkə var idi.  Üzərinə bir  az yağ sürən
sevgilimə göstərdim. Diqqət yetirin, bunun bir şey edəcəyini düşünmürdüm. Dörd gündən sonra
yoxladım, (bu barədə unutmuşam) ləkənin olduğu yerdə kiçik bir qırmızı nöqtə istisna olmaqla,
tamamilə yox idi. heç nəmayor, amma bu məni mömin etdi”. Carol

“Salam JB.Qızım dünən əlini sobada yandırdı.O, bayıra çıxdı və mənə əlində qabarmış yanığı
göstərdi.O, ağrıdığını söylədi.Mən ona dedim ki, evə gir, yağı götür, sarğı taxıb yanığı ört.Mən
ona dedim ki, yara izi olmadan sağalacaq.Beş dəqiqə sonra çıxdı.O, ata dedi ki, ağrı keçib.Mən
dedim ki, bəli, neft belə etməlidir.

Yağın nə edə biləcəyinə şübhə ilə yanaşan bacım ondan dərman seçimi kimi istifadə etdiyimi
qəbul etmədi.Söhbət neftdən gələndə heç vaxt mənə zərbə vurmadı.Amma eybi yoxdur!Çünki
hamımız uzun müddətdir  ki,  yalan danışmışıq,  onların yalanlarına inanmışıq.Bacım həkimlər
tərəfindən ağır xəstəlikdən əziyyət çəkir.Uzun sözü qısaltmaq üçün.O, yağ qəbul etməyə başladı
və son  altı  ayda  60  kilo  arıqladı.O,  indi  neftə  əsl  inanandır.Və  bunu  hamı  ilə  açıq  şəkildə
paylaşır.Bu məqsəd üçün etdiyiniz hər şeyə görə təşəkkür edirəm”. Ron

“Bilirəm  ki,  buradakı  uşaqlar  həmişə  təmiz  RSO-dan  istifadə  edin  deyirlər  və  mən  bu  işin
həqiqətən böyük pərəstişkarıyam.Ancaq insanlara bildirmək istəyirəm ki,  şəkər yarpaqları  ilə
hazırlanmış kokos yağı dəmləməsi bizim üçün neosporini tamamilə əvəz etdi, mən 2 ildir ki, o
məhsulları almalı deyiləm.O, daha yaxşı və daha sürətli işləyir və mən onu insanların əllərinə və
üzünə sürtə bilirəm və təsadüfən onu yesələr, onların xəstələnəcəyindən narahat olmaq lazım
deyil”. Tina

-- Tina, heç bir şey təmiz RSO-dan daha yaxşı və sürətli işləmir, amma nə demək istədiyinizi
bilirəm.Əlbəttə ki, sirr dərmanının daha az təsirli formaları da möcüzələr yarada bilər.Problem
ondadır ki, müvəffəqiyyət sulandırılmamış ən güclü RSO ilə olduğu qədər etibarlı deyil.
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Cannabis kosmetikası, qadınlar yağın onların gözəlliyi üçün nə edə biləcəyini öyrəndikdən sonra
tezliklə mövcud kosmetikaların əksəriyyətini əvəz edəcək.Çətənə toxumu yağı, hindistan cevizi
yağı və şi yağı mənim sevimli daşıyıcılarımdır, lakin yaşadıqları yerdə yerli populyar olan hər
hansı bir şeyi istifadə edə və ona yağı əlavə edə bilərsiniz.Kremlərdəki 20-30% RSO möcüzələr
yaradır, lakin 0,01-1% daha az ciddi şərtlər və gündəlik qulluq üçün də böyük fayda verə bilər.JB

İstehsal məsləhətləri
“Heç vaxt fanatsız olmaz!!!Bu o deməkdir ki, heç vaxt”. JB

“Bəzi  pərəstişkarlar  çox  təhlükəli  ola  bilər,  ona  görə  də  kimsə  fərqi  bilmirsə,  (mən elektrik
mühərrikinin geri sarmaçısıyam) həlledicini alovlandıra bilər və yəqin ki, alovlandıracaq.Yalnız
müəyyən  fanatlar  istifadə  edilə  bilər.Əksər  insanlar  bütün  günü  bir  fana  baxsalar  fərqi
bilməyəcəyi üçün bu yaxşı məsləhətdir.Nəzərə alınmalıdır ki, ventilyatordakı elektrik mühərriki
işə salarkən daxili  qığılcım yaradırsa,  siz  bunu mühərrikdən kənardan görə bilməzsiniz,  bu,
həlledicini  alovlandıracaq.Qapalı  məkan dərman hazırlamaq üçün  çox  təhlükəli  yerdir,  çünki
əminəm ki, çoxunuz bilirsiniz!Bunun səbəbini hamı bilməlidir...Elektrik sobaları, işıqlar, açarlar,
sobalar, su qızdırıcıları, lampalar və evinizdəki demək olar ki, hər bir elektrik cihazı, siz onu görə
bilsəniz də, görməsəniz də, həllediciləri alovlandıracaq bir qığılcım yaradır.Bu qığılcımların çoxu
avtomatik  olaraq  baş  verir  və  siz  bunu  heç  vaxt  bilməyəcəksiniz!Evinizdə  bunu  əvvəllər
müvəffəqiyyətlə etmiş olsanız belə, bu, dəfələrlə alışmayan saatlı bombaya bənzəyir, amma nə
vaxtsa qaçmağınız mümkün olmayan bir partlayışla nəticələnəcəksiniz, bu, çox tez baş verir!
Evinizdəki  hər  kəs  təhlükə  altında  olacaq!Xahiş  edirəm,  heç  vaxt  bu  xəbərdarlığa  məhəl
qoymayın.Jindrich Bayer burada sizə bir məsləhət verdi, ona əməl etsəniz, yəqin ki, həyatınızı
xilas edəcək.Təşəkkür edirəm Jindrich." Entoni

“Mən sizinlə 100 faiz razıyam, çünki mən də keçən həftə sonu eyni nəticəyə gəlmişəm.Onu da
əlavə etmək istərdim ki, nafta/yağı süzmək üçün qəhvə filtrindən istifadə etmək də ən yaxşı
yoldur...Pendir parça və ya qəhvə filtrindən başqa hər hansı bir şeydən istifadə etmək həqiqətən
sizə  daha  çox  yağ  verəcək,  lakin  daha  zəif  yağ  olacaq,  ola  bilsin  ki,  rəngi  daha  yaşıl
olacaq.tərkibində çoxlu bitki materialı var.Əsas odur ki, Nafta və qəhvə filtrindən istifadə edin və
Rikin  dediyi  kimi  materialı  artıq  əzməyin.Fikrimcə,  Rik  xərçəngi  müalicə  edən  təmiz  yağ
hazırlamaq prosesini  təkmilləşdirib  və onun dediyi  kimi,  vaxt  və materialın dəyərsiz itkisidir.”
Mari

“Salam  JB.Təcili  ehtiyacınız  olduqda  qönçəni  qurumağa  ən  qısa  müddət  nə  qədər  qoya
bilərsiniz?Təşəkkürlər.”  Priscilla
--  Sümük quruyana qədər.Ancaq mən yalnız tez quruyan 5-7 q qönçə deyərdim ki,  bu sizə
təxminən bir  qram yağ verəcək,  başlamaq üçün kifayətdir  və  sonra  düzgün  qurudulduqdan
sonra,  bir  həftə  və  ya  daha  çox  müddətdə  bitirə  bilərsiniz.Emal  etməzdən  əvvəl  başlanğıc
materialı nə qədər az işləsəniz, bir o qədər az qatran sərf edəcəksiniz.Ona görə də yaxşı olar ki,
başlanğıc materialı  dekarboksilləşdirməyin  (GW-nin  heç bir  səbəb olmadan etdiyi  kimi,  yağı
qızdırmaqla  daha  az  problemlə  dekarboksilləşdirə  bilərsiniz,  hər  halda  həlledici  qalıqlarını
çıxarmaq üçün bunu etməlisiniz).Ediləcək ən yaxşı şey, mümkün olduqda, qönçəni heç bir əlavə
işləmədən birbaşa qurutma otağında emal üçün bir vedrəyə qoymaqdır.Qönçəyə nə qədər az
toxunsanız, bir o qədər yaxşıdır.JB

“Bryan,  bilirəm  ki,  şərait  ideal  deyil,  amma  yenə  də  eyni  mahnını  oxumağa  davam
edəcəyəm.Başqa  nə  edə  bilərəm və  niyə  melodiyanı  dəyişdirməli  və  standartlarımızı  aşağı
salmaq lazım olmadığı halda aşağı salmalıyam?Təbii ki, müxtəlif növ yağlar olacaq, bəziləri yerli
istifadə üçün (60%-ə qədər), bəziləri istirahət üçün (60-90) və bəziləri müalicə üçün (90 və daha
yuxarı), ən yaxşı yağlar isə 95-98% olacaq. THC və son dərəcə güclü və sakitləşdiricidir, bu
barədə hər şey var.Ancaq indi insanlara öyrətməliyik ki, 95-98% THC yağı kimi bir şey var və
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onlar ən yaxşı keyfiyyəti hədəfləməlidirlər və işləyə biləcək, lakin işləyə bilməyən orta məhsullar
üçün deyil.

Şəxsən  mən  bəzən  və  bəzi  hallarda  ancaq  praktiki  olaraq  bütün  hallarda  işləyə  biləcək
dərmanımız olduqda işləyə biləcək dərmanları araşdırmaqda çox da maraqlı deyiləm.

Bütün  bu  şirələr  yaxşı  və  gözəldir,  lakin  siz  görərsiniz  ki,  insanların  10-20-30%-də  bitki
materiallarına qarşı allergiya yaranacaq və ya dadı xoşuna gəlməyəcək, ona görə də ondan
dərman kimi düzgün istifadə etməyəcəklər.Sirr yetişdirildiyi torpağı zərərsizləşdirir, siz bu bitki
materiallarını  çox  da  qəbul  etmək  istəmirsiniz.Bəzən  bəli,  yəni  bitkinin  harada  və  necə
yetişdirildiyini bildiyiniz zaman, amma mən özüm belə şirələri içməkdə çox diqqətli olardım, siz
onun tərkibində nə olduğunu heç vaxt bilmirsiniz və mən sirr yetişdirmək üçün hansı kimyəvi
maddələrin  istifadə  edildiyini  bilirəm.Ona görə  də  mən özüm şirə  çəkməyi  tövsiyə  etməkdə
diqqətli olardım.

Yağın düzgün işləməsi üçün onun dekarboksilləşməsi lazımdır, onu qaynatmaq lazımdır, yoxsa
düzgün işləmir  və qan beyin  baryerindən keçməyəcək,  buna görə  də “qeyri-psixoaktiv  şirə”
məntiqi olaraq heç vaxt işləyə bilməz. 95-98% THC ilə dekarboksilləşdirilmiş yağlar kimi.Yenə
də dəri vəziyyətində sınayın və fərqi görün.

Əsasən eyni şey CBD-yə də aiddir - yenə bəli, o, bəzən və bəzi hallarda işləyəcək və o, həm də
əla  bir  dərmandır,  məsələn,  uşaqlar  üçün saqqız  çeynəməsinə  bir  tərkib  hissəsi  kimi  əlavə
edildikdə, lakin mən bundan başqa həmişə ilk növbədə sirr dərmanının ən güclü formasından
istifadə etmək istərdim.Olmazmı?JB”

“Şəxsi  təcrübəmdən  şirə  çıxara  bilmirəm,  bu  məni  çox  pis  yıxır.Məndə  də  qan  laxtalanma
pozğunluğu var və ağır xlorofil, yüksək vitamin K səbəbiylə qanı seyreltmək üçün dərman qəbul
edənlər üçün "yox"dur." Dena

“Virciniya, başa düşməlisiniz ki, biz çoxlu yağlar görmüşük və əksər yağlar xəstələrin öz şərtləri
üçün  istifadə  etməsini  istədiklərimizə  yaxınlaşmır.'Özünüzü  yaradın'  strategiyası  həqiqətən
məna kəsb edən yeganə strategiyadır, sizin üçün neft hazırlamaq üçün heç kimə bağlı olmaq
istəmirsiniz, öz keyfiyyətə nəzarət etmək istəyirsiniz və nəyin olduğunu bilmək istəyirsiniz. və
necə hazırlandığı.Orada həddən artıq çox fırıldaqçı var və onların əksəriyyəti adekvat keyfiyyət
təmin etmir və bu kədərli bir faktdır və bunun qarşısını almağın yeganə yolu insanlara necə
davranmağı öyrətməkdir.özlərini düzəldin ki, fərqi bilsinlər.Və bəzən neftin keyfiyyətindəki kiçik
bir  fərq  kiminsə  həyatında  bütöv  bir  dəyişiklik  yarada  bilər.Buna  görə  də  biz  daim  yağın
keyfiyyətini və potensialını artırmağa çalışırıq.

Biz  necə baxırıqsa,  bir  fincan qəhvə hazırlaya bilsələr,  yağı  da edə bilərlər,  əslində heç nə
yoxdur.Özləri üçün yağ hazırlaya bilməyənlər ümumiyyətlə hər halda yardıma ehtiyac duyurlar,
buna görə də kimsə lazım gələrsə, həmişə onlar üçün edə bilər, üstəlik belə insanlar aptekdən
95-98% THC RSO ala bilməlidirlər.Və ya heç olmasa yaşamaq istədiyim dünyada.JB

“1.)  Sümük  qurudulmuş  qönçələri  yalnız  əllərimlə  üyüdüm,  heç  bir  dəyirman  istifadə
edilmir.Başlanğıc materialı təqribən çox kiçik qönçələrə bənzəyirdi.Diametri 5 ilə 10 mm, buna
görə də əsasən toz yoxdur.İndi mənim öz “yemək bişirmə” təcrübəm olduğu üçün C bəndindən
başqa bütün məqamlarda sizinlə tamamilə razıyam.Mən spirtlə hazırlanmış yağlar görmüşəm,
onlar adətən daha tünd olur, çünki spirtdəki su xlorofilləri həll edir.Yağımı laboratoriya dərəcəli
təmiz neft efiri ilə hazırladım.Bu yağ daha parlaq rəngdədir (qızılı-qəhvəyi) və sınamaq şansım
olan alkoqol  yağı  ilə  müqayisədə əla,  dadlı  ədviyyatlı  dada malikdir.Buradakı  fikrim odur  ki,
Nafta spirt kimi çoxlu terpen və xlorofilləri soymur.Həm də spirt kimi daha çox idarə olunan və
idarə olunan qaynar.Beləliklə, mənim sualım budur ki, sizcə, Nafta ilə üyüdülmə / yuyulmanın
birləşməsi keyfiyyətli yağ üçün Alkoqol ilə üyüdülmə / yuyulma qədər zərərli olmaya bilərmi?

-- Əvvəlcə materialı üyütməyin.Quru qönçə materialının hər hansı bir şəkildə istifadəsi THC və
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digər kannabinoidləri  itirməyinizə səbəb olacaq (masadakı  incə toz vedrədə qalmalı  idi).Bəli,
üyüdülmə və nafta  üyüdülmə və spirtdən "daha yaxşı"  olardı  -  bu  birləşmə demək  olar  ki,
zəmanətli uğursuzluqdur, sadəcə olaraq bu yolla yaxşı yağ əldə edə bilməzsiniz.

Qönçəni  bir  vedrəyə  qoyun,  nafta  ilə  nəmləndirin,  iki-üç  dəqiqə  çubuqla  əzin,  yağ-həlledici
qarışığı vedrəyə tökün.Keyfiyyətli materialla işləyirsinizsə, ikinci yuma edin və ikinci qarışığı ilk
yuma ilə vedrəyə tökün.Yüksək dərəcəli materialdan istifadə etmirsinizsə, ilk yumadan yalnız
daxili  məqsədlər üçün istifadə edin (və işləmək üçün daha yaxşı material  axtarmağa davam
edin).

Eter böyük yağlar əmələ gətirir  (biz kəhrəba yağlarını tünd yağlardan daha çox sevirik, lakin
unutmayın ki, bəzi suşlar digərlərindən daha tünd yağlar çıxarır).Biz də praktiki səbəblərə görə
kəhrəba yağlarını sevirik - kim qara xlorofil  dişlərə sahib olmaq istəyər?Amma biz bunu çox
tövsiyə etmirik, çünki efirlə işləmək kifayət qədər təhlükəlidir, dünyanın əksər yerlərində onu əldə
etmək  çətindir  və  biz  neft  hasil  edənlərin  təhlükəsizliyindən  çox  narahatıq.Nisbətən  aşağı
temperaturda  çox  asanlıqla  buma  gedə  bilər.Beləliklə,  əksər  insanlar  üçün  nafta  yaxşı
işləyəcək.Biz adətən naftadan istifadə edirik, lakin efir bizim seçdiyimiz həlledicidir.

Bizim şəxsən istifadə edəcəyimiz həlledicilərin cari siyahısı: 1.efir, 2.təmiz yüngül nafta, 3.99%
izopropil spirti, 4.qida dərəcəli spirt - tercihen 99%, lakin onu əldə etmək adətən çətindir və çox
bahalıdır.96% spirt ilə işlədiyiniz zaman qalan 4% adətən sudur.10 litrdən 4%-i 4dcl-dir, demək
olar ki, bir pint suyu qaynatmaq məcburiyyətində qalacaqsınız - və daha məhsuldar sərf etmək
üçün vaxt lazımdır.

2.) Mən də bütün həlledici qalıqlarını tamamilə təmizləmək üçün son 60°C isti  yağı 1,5 saat
vakuum  altında  qoyuram.Sizə  yazdığım  kimi  yağı  35  qram  sonra  dekarboksillədim...
Dekarboksilləşmədən əvvəl yağın dadı daha ədviyyatlı idi, daha pis deməzdim, amma geğirmə
mövzusunda haqlısınız.

-- Keçən dəfə dediyim kimi, geğirmə qalıq sudan idi.İstifadə etdiyiniz “elmi” aşağı temperatura
görə su orada idi.Hər halda yağı dekarboksilləşdirməlisiniz, buna görə də 110°C-də sönəcək bir
düyü bişiricisi  yaxşı  işləyir.Və ya,  əlbəttə,  istifadə etmək üçün ən yaxşı  şey olardıyenə də -
amma yenə də deyirəm, bir çox insan onlara sahib deyil və onları necə idarə edəcəyini bilmir və
partlayış riski həmişə mövcuddur. Əgər kimsə həlledicini qaynatmaq üçün düzgün qurulmamış
qazdan istifadə etsə, o, partlaya və ciddi xəsarətlərə səbəb ola və bütün evi sökə bilər. Amma
əgər düyü ocağının içindəkilər hər hansı bir  şəkildə alovlansa və proses açıq havada və ya
yaxşı  havalandırılan  bir  ərazidə  aparılırsa.O  zaman  nefti  istehsal  edən  hər  kəs  çaxnaşma
etmirsə,  yanğını  nəzarət  altına  almaqda  çox  çətinlik  çəkməməlidir  və  bəli,  əlinizdə
yanğınsöndürən olması həmişə yaxşı bir fikirdir.

Vakuuma gəldikdə - əlbəttə ki, niyə olmasın.Əgər avadanlığınız varsa və ondan düzgün istifadə
etməyi bilirsinizsə, yağda həlledici qalıq olmadığına 100% əmin olmaq istəyirsinizsə və ya yağı
bağlamaq  istəyirsinizsə,  bu  şəkildə  bitirmək  pis  fikir  deyil.  neft-kimya  həlledicilərinə  qarşı
olanların ağzı.Bəziləri bundan böyük uğurla istifadə edir və mən bunun əleyhinə deyiləm.Ancaq
bildiyiniz kimi, insanların əksəriyyəti bu avadanlıqa sahib deyil və bir çox pasiyentlərimiz hətta
düyü bişirən və ventilyator ala bilmir və ya buna imkan vermir, ona görə də biz zərurət olaraq
vakuum etməyi məsləhət görmürük.

Rik metodunun nə qədər asan və sadə olduğuna və hələ də cavab verməli olduğumuz neçə
suala baxın.İndi təsəvvür edin ki, biz neft hasil etməyin başqa üsulları haqqında məlumat əlavə
etdikdə nə baş verəcək.Bu, yalnız daha çox çaşqınlığa səbəb olacaq və mən "çaşqın" insanların
suallarını cavablandırmaq üçün günlər və həftələr sərf  etməli olacağam, onsuz da daha çox
etməyəcəyim.

3.) Zəhmət olmasa izah edin, nə üçün yağı borudan birbaşa ağıza, kapsulsuz qəbul etməyi təklif
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edirsiniz?Bəzi udma problemi?Yağın çoxunu siqaret kağızı üzərində yeyirəm, lakin evdən daha
çox saatlar  çıxmalı  olsam,  kapsullardan nadir  hallarda istifadə edirəm.Üstəlik,  dişlərimin  hər
tərəfində olmasını sevmirəm, çünki onu çıxarmaq çox çətindir...

--  Bir  neçə  səbəbə  görə.Əsas  odur  ki,  bu  qəbul  üsulu  xəstələr  üçün  ən  təsirli  və  faydalı
olduğunu sübut etdi.Ağız gigiyenasını yaxşılaşdırır, çünki o, həmçinin ağzı dezinfeksiya edir və
sonra  həzm sistemindəki  və  ya boğazınızdakı  hər  hansı  bir  vəziyyətdə  kömək  edir.Əslində
boğazım  ağrıyanda  yağı  ağzımın  arxasına  sürtüb  sonra  dayana  bildiyim  qədər  ağzımda
saxlamağa  çalışıram.Əksər  hallarda  qrip  və  ya  boğaz  ağrısı  (və  ya  onun  simptomları)  bir
gecədə müalicə olunur.

Dediyiniz kimi, yağın bir hissəsi dişlərinizdə və dilinizin altında qalır, ona görə də bu qəbul üsulu
əslində yağın dilaltı  emalını  (ala Sativex və insanların istifadə etdiyi  digər dilaltı  spreylər  və
tinctures) və mədə və mədədə emalını birləşdirir. bağırsaqlar.Əsas odur ki, yağı mədəyə daxil
edin.Odur ki, dadı o qədər də xoş olmayan yağınız varsa içinə bir tikə çörək və ya banan və s.
(və ya siqaret kağızı, içindəki kimyəvi maddələri yemək istəsəniz) qoyub, qatlayıb udmaq olar.
bir  həb  və  su  və  ya  çay  və  ya  istədiyiniz  hər  hansı  bir  şeylə  yuyun.On  dəqiqədən  sonra
dişlərinizi yağla fırçalayın, ağız gigiyenasına da kömək edəcəkdir.Bir çox yağların ləzzətli dadı
var  (xüsusilə  başlanğıc  material  üyüdülmədikdə  və  yağ  istehsal  etmək  üçün  spirt  istifadə
edilmədikdə).Xlorofil  adətən  pis  dad  verir  və  hətta  yerli  olaraq  istifadə  edildikdə  də  çox
narahatlığa səbəb ola bilər - tünd yağlar paltarlarınızı ləkələyəcək, bunu həqiqətən istəmirsiniz
və ya ehtiyacınız yoxdur.)

Kapsullar  -  a)  onları  pulunuzla  dəstəklədiyiniz  Big  Pharma-dan almalısınız,  b)  bəzi  insanlar
onlara  allergikdir,  c)  bəziləri  mədədə  deyil,  bağırsaqlarınızda  əriyir,  d)  dilerlər  tez-tez  bir
kapsulda olması  lazım olduğundan  daha  az  yağ,  e)  bir  çox  şərtlər  üçün o  qədər  də yaxşı
işləmirlər, f) ağciyər xəstəlikləri üçün birləşmə etmək və ya yağı buxarlamaq istədiyiniz zaman
onlardan yağı çıxarmaq çətindir. və ya yağı yerli olaraq istifadə etmək istədiyiniz zaman.Mən
kapsul  istifadə  edə  bilməyəcəyinizi  demirəm,  yalnız  onu  deyirəm  ki,  yağı  birbaşa  borudan
istifadə etməyi  öyrənmək daha yaxşıdır.Daha çox təcrübə əldə etdikdən sonra yağı  heç  bir
narahatlıq olmadan necə istifadə edəcəyinizi öyrənəcəksiniz.Şəxsən mən yağı düyü qabından
yeməyi  xoşlayıram,  sadəcə  barmağımı  ona  batırıb,  nə  qədər  götürə  bilərəmsə,
götürürəm.Nəzərə alın ki,  bu çox 'yağ istehlak edir'  və siz adətən şprisdən daha çox qəbul
edəcəksiniz.Yağ yaxşı olduqda, "aşırı doza" sizi yalnız yuxuya aparacaq, böyük bir şey.Amma
təbii  ki,  təcrübəm  və  tolerantlığım  sayəsində  bunu  edə  bilərəm,  etməzdim  vəBunu  yeni
başlayanlara  və  ya  çox  təcrübəsi  olmayanlara  tövsiyə  etməyin.Sənə  də  xeyirli  olsun,
Stefan.Jindrich”

“Xərçəngdən narahatsınızsa, bu, xərçəng dərmanlarının əksəriyyətinin əlavə ödənişindən qat-
qat  ucuzdur  və  xərçəng  üçün  evdə  qəbul  etdiyiniz  bəzi  dərmanlar  sığorta  ilə  əhatə
olunmur.Ailəmdə  kiməsə  xərçəng  xəstəliyinə  bu  yağ  lazım  olsa,  bunun  yolunu
tapardım.Uğurlar!!!!" Lisa

-- Razıyam, Liza, bütün digər məsrəfləri və məsrəfləri nəzərə alanda neft daha ucuz müalicə
üsuludur.Üstəlik,  tibbi  sistemin  təmin  edəcəyi  hər  şeydən  müqayisə  olunmayacaq  dərəcədə
təhlükəsizdir, daha səmərəli  və etibarlı işlədiyini və zəhər və ya radiasiyadan daha əyləncəli
olduğunu qeyd etmək olmaz.JB

Q.Niyə quru materialın üyüdülməsi THC itkisinə səbəb olur?Bunun hər hansı bir izahı varmı?
A.Heç  həqiqətən  güclü  qönçəni  yerləşdirmisiniz?Əgər  etmisinizsə,  bunun  səbəbini
bilməlisiniz.Əzdikdən sonra masanın ətrafında olan ağ toz THC (və ya trichomes) və yağda
qalmalı idi.Üstəlik, üyüdüldükdə, o, çox incə olur və siz əslində yağınıza soymaq istəmədiyiniz
bir çox şeyi soyacaqsınız.

Nafta və ya seçdiyiniz həlledici ilə nəmləndirdikdən sonra sümük qurumuş bütöv qönçələri emal
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edin, lakin emal etməzdən əvvəl ona çox toxunmayın, çünki hər dəfə toxunduqda bir hissəsini
itirəcəksiniz.Torpaq  materialından  istehsal  olunan  yağlar,  nəmləndirildikdən  sonra  əzilmiş
qönçələrdən hasil edilən yağdan əhəmiyyətli dərəcədə az güclüdür.

Birinci sürətli yuma ən güclüdür və mövcud THC-nin təxminən 70%-ni, ikincisi təxminən 20%-ni,
üçüncüsü isə təxminən 5%-ni təmizləyir.Onu üyüdərkən, yağınızda hər üç yuma (əslində dörd)
olur və siz bunu istəmirsiniz.Kəmiyyətdən çox keyfiyyət.JB

Q.Bilirəm ki, siz RSO-nu özünüz etməyi məsləhət görürsünüz, amma bir dispanserdə yerli var
və mən sadəcə olaraq bunun ədalətli qiymətinin nə qədər olması ilə maraqlanırdım?

A.Bir qram yağ hasil etmək üçün 4-7 q yüksək keyfiyyətli tumurcuq lazımdır ki, bu da “düzgün
qiymət” olmalıdır.Çətənənin gülünc qiymətlərini müzakirə etməyək, mənim üçün 60 q doza üçün
düzgün qiymət 50-100 ABŞ dollarıdır (və ya daha az, əgər qanuni olaraq açıq havada geniş
miqyasda yetişdirilmişsə).Mən demirəm ki, indi o qiymətə haradan alacağımı bilirəm.Yaşadığınız
yerdə ən yüksək dərəcəli yağın qiyməti nə qədər yüksəkdir.JB

“Sadəcə yeniləmək və hələ də sağ olduğumu bildirmək lazım idi!Möhtəşəm iş görürəm və HƏLƏ
HƏLƏ  YAŞAYIram,  mənə  dedilər  ki,  3  ayım  qalıb.Həkimlərinizə  inanmayın!Həyatımı  xilas
etməyə kömək etdiyiniz üçün bir daha təşəkkür edirəm!” Li

Dekarboksilləşmə

"Hazırda  mən  bütün  bitkini  dekarboksilləşdirirəm,  həmçinin  RSO  və  kərə  yağı/yağları
hazırlayıram." Cheryl
-- Bütün bitkini dekarboksilləşdirməyin.Yağı super quru qönçədən hazırlayın (kəsməyin, ona çox
toxunmayın,  həmişə  arxasınca  getdiyiniz  THC-ni  itirəcəksiniz).Yağı  hazırlayın,  sonra  yağı
dekarboksilləşdirin (təxminən bir saat 130 ° C-də quraşdırılmış elektrik sobasına qoyun).Bitkiləri
yağa emal etməzdən əvvəl onlarla heç nə etməyin.Onlara nə qədər az toxunsan, bir o qədər
yaxşıdır.JB

"Dekarbı təmizləmək üçün sobaya 266 dərəcə Fahrenheitdə (130 °C) bir saat qoymaq kifayətdir,
bütün həlledicini düyü ocağında və ya qazanda yandırdıqdan sonra bu şəkildə ümumi dekarb
alacaqsınız." Rayan
-- Bununla belə, mən güveçdən istifadə etməzdim.Bir gün yağını yandıracaqsan.Düyü bişirən
sönəcək, bu, həqiqətən daha yaxşı seçimdir, deyərdim.JB

“Sağ dekarboksilləşmə mükəmməl yağ istehsalında çox vacib bir hissədir, çünki xam bitkidirçox
təmiz delta9-THC təmin etmir  və CBD əvəzinə turşuları  THCA və CBDA deməkdir.Karboksil
qrupunu çıxarmaq üçün istilik prosedurudur.Dəyərli molekullarınızı yandırmamaq üçün bunu çox
diqqətlə  edin.Mən Xromatoqrafiya jurnalında yağı  qızdırmaq üçün lazımi temperatur  və vaxt
olan yaxşı bir qeyd tapdım, çünki düyü ocağından asılı  olaraq templər kifayət qədər olmaya
bilər.Beləliklə, yağınızı minimum 27 dəqiqə qızdırmaq yaxşı bir fikirdir. 122 dərəcə Selsi.Yağınızı
həddən  artıq  qızdırmamaq  üçün  həmişə  rəqəmsal  ölçmə  cihazı  ilə  qızdırıcı  plitənin
temperaturunu  yoxlayın.Aşağıdakı  cədvəldə  heç  vaxt  çatmamalı  olduğunuz  əsas
kannabinoidlərin qaynama nöqtələrini görürsünüz, əks halda onları bişirirsiniz.Əlavə olaraq qeyd
edirəm ki, Rik öz videolarında yağı çox qızdırmır, amma müalicəvi yağ hazırlamaq üçün istilik
lazımdır.Təxminən bir saat diaqramda göstərilən müddətdə düzgün dekarboksilləşmə prosesi
üçün minimum 106,2 dərəcə Selsi temperaturu lazımdır.Yağınız yalnız THCA və CBDA-nın turşu
formasına malikdirsə, bu o qədər də təsirli deyil, çünki turşular CB1 və CB2 reseptorlarına çox
uyğun  gəlmir.Odur  ki,  bunu  düzgün  şəkildə  etməyinizə  diqqət  yetirin,  çünki  Rikin  dedikləri
doğrudur, canlıdan asılı olduqda yalnız ən yaxşı hazırlanmış yağ işi görə bilər.(…)
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Bəli,  düyü  ocağında  kannabinoidlərin  həlledici  maye  qarışığını  qızdırdığınız  zaman
dekarboksilləşmə prosesinin davam etdiyini başa düşmək üçün bu elmi diaqrama baxın və şərh
edin.Beləliklə, qrafiklər göstərir ki, maksimum dekarboksilləşmə əldə etmək üçün temperaturu
kifayət  qədər  uzun müddətə 130 dərəcə Selsiyə çatdırmaq böyük işdir.Ən yaxşı  səviyyələrə
çatmaq üçün bütün temperatur və vaxt məsələsi.

Əgər siz rəqəmsal temperatur ölçən alətdən istifadə edib, həlledicini buxarlamaq üçün bütün
proses  boyu  onu  düyü  bişiricinin  dibinə  qoyursanız,  görərsiniz  ki,  prosesin  yalnız  gec
mərhələsində su damcıları  suyun son nöqtəsinə daxil  olur.  sobada temperatur  100-110°C-ə
çatır.Lakin bu diapazondakı vaxt, əsasən, bütün dekarboksilləşmə prosesi üçün kifayət qədər
uzun deyil.Bundan sonra  yağı  kiçik  bir  polad qazanda qızdırıcı  lövhədə daha uzun müddət
qızdırırsınız.Uzun müddətdir  ki,  heç bir  fəaliyyət  (daha qaz baloncukları  yoxdur)  siz qızdırıb
gözləyirsiniz.Temperaturu  nəzarət  edin  və  yaxşı  olar  ki,  yarım  saat  ərzində  130  dərəcədən
yuxarı qalxmayın.Unutmayın ki, THC-nin 157 dərəcə qaynama nöqtəsi var, ona görə də lütfən,
həddindən artıq istiləşmə ilə riskə getməyin, əks halda istədiyiniz kannabinoidlər buxarlanacaq
və küləklə uzaqlaşacaq...

Əsasən dekarboksilləşmənin pik miqdarını əldə etmək vacib deyil, belə ki, uzun müddət sonra
bədəninizdə kifayət  qədər yağ əldə edirsiniz.Maraqlıdır ki,  gündə BİR qram və ya daha çox
qəbul etməlisiniz.Təbii ki, sizə nə qədər yağ lazım olduğu, həqiqətən yağda nə qədər delta9THC
olduğundan asılıdır - dekarboksilləşmənin nə qədər effektiv olduğunu bildirir.Rickin tövsiyəsinə
əməl etsəniz və yağı 130 dərəcə C-yə qədər kifayət qədər uzun müddət qızdırdığınızdan əmin
olun - hər şey yaxşı olacaq.Hansı həlledicidən istifadə etməyiniz müstəqildir”. Stephan

Həlledicilər
"Bəzi  adi  bitki  yağlarının (kanola və ya kolza) çox oxşar şəkildə istehsal olunduğunu bilənə
qədər həlledicidə (nafta) asılı qaldım." Graeme

“Nafta neft efirinin ticarət adıdır, ona görə də cəhd edin və axtarın ki, ev heyvanları üçün efirin
bir çox sənaye məqsədləri var, tinerləri rəngləmək üçün yağdan təmizləyici.” Al

“UNUTMAYIN ki, THC və CBD qeyri-qütbdür...və xlorofil və H2O qütbdür...Beləliklə, ən yaxşı
yağ qeyri-qütblü həlledici ilə hazırlanır... təmizdir... xlorofilsizdir. Michael

“Bir kimyaçı dostum bütün hekayəni mənim üçün sadələşdirdi və mənə izah etdi ki, nafta nə
üçün daha yaxşı ola bilər (baxmayaraq ki, o, ciddi düşünmür): nafta qeyri-qütblü həlledicidir, ona
görə də qeyri-qütb molekullarını daha asan və effektiv şəkildə çıxarır  (THC və CBD əsasən
qeyri-qütb molekullarıdır) və qütb molekullarını buraxır.

İzopropil spirti (və bu məsələdə efir) zəif qütblü həlledicidir, ona görə də bu məqsəd üçün çox
yaxşıdır, lakin ola bilsin ki, naftadan bir qədər azdır - çünki JB deyir ki, onlar hər ikisini sınaqdan
keçiriblər və onlar daha güclü olub.EDIT: Oh, bəli, demək olar ki, unutdum: o da dedi ki, Rick
Simpsonun təqdim etdiyi reseptə əməl etsəniz, son məhsulda nafta (və ya iso) qalması qorxusu
yoxdur (rəfiqəm plastik vedrə istifadə etməməyi söylədi, lakin, ancaq şüşə və ya paslanmayan
poladdan) və əmin deyilsinizsə, sadəcə JB-nin həmişə dediyini edin - bir az su əlavə edin və
sobaya qoyun ki, tamamilə buxarlansın.Baxmayaraq ki, o, izopropil spirtindən istifadə edərdi,
çünki sən bunun olması lazım olduğuna əminsən...” Sandra

-- Sandra, Rikin dünyaya göstərdiyi üsul ən sadə, sadə və sərfəli üsuldur.T-yə verilən təlimatlara
əməl  etdikdə  demək  olar  ki,  ağılsızdır.Şüşə  yaxşıdır,  amma  qırılır  və  bunun  olmasını
istəmirsiniz,  heç vaxt.Paslanmayan material,  əlbəttə ki,  yaxşıdır.99,9% iso yaxşı  işləyir,  lakin
mümkün olduqda yenə də özümüz yüngül alifatik naftadan istifadə edərdik.Və ya efir.JB
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“Mən də çıxarmadan əvvəl hər şeyi mümkün qədər soyumağı məsləhət görürəm.Çoxları spirt,
sirr, qablar, ekstraksiya ilə əlaqəli hər şeyi 24-48 saat dondurucuya qoyur.Bu şəkildə daha təmiz
məhsul  əldə  edəcəksiniz.Məhsuldarlığınız  aşağı  olacaq,  lakin  o  qədər  də  ehtiyacınız
olmayacaq.Hər hansı bir yazı səhvi və ya çatışmayan sözlər üçün üzr istəyirəm, MS pisdir və
mənim dərmanım yoxdur, lol.Bərəkətli olsun”. Çak

-- Çak, dondurma hər şey yaxşıdır, lakin keyfiyyətli qeyri-qütb həlledicilər və başlanğıc materialla
işləyərkən bunu etmək lazım deyil.Üstəlik, əllərimizi üşütməyi sevmirik, otaq temperaturu bizim
üçün yaxşı  işləyir  və  qönçənin dondurulmasından bir  neçə ay və ya il  sonra artrit  ilə  bağlı
problemimiz  olmayacaq.Üstəlik,  yağ tez-tez  dondurucu olmayan yerlərdə  hazırlanır.Beləliklə,
bəli, istəsəniz dondura bilərsiniz, lakin biz bunu özümüz etməzdik.

Mən özüm də dondurulmuş tərəvəzləri sevmirəm, imkan daxilində onları yeməkdən qaçıram,
ona görə də istisna edib, hamısından ən çox bəyəndiyim tərəvəzi niyə dondurmalı olduğumu
anlamıram.Amma bəli,  yağ çıxarmaq üçün spirt istifadə etməli olduğunuz zaman kömək edə
bilər, ona görə də mən buna tamamilə qarşı deyiləm.

Sadəcə olaraq,  biz  spirtdən həlledici  kimi  istifadə etmirik  (yaxud daha yaxşısı:  bu,  bizim ilk
seçimimiz olan həlledici deyil), bir həlledici üçün dövlətə əlavə vergi ödəməyimin bir səbəbini də
görmürəm.  hər  halda  buxarlanacaq  (mümkün  olanda  biz  nə  edəcəyimizi  bir  sabit  istifadə
etməsəniz).Mən bir litr yüngül naftanı təxminən 3-4 dollara ala bilərəm, bir litr 99% spirt daha
baha başa gələcək və o, daha az neft verəcək və bu neft çox güman ki, yüngül nafta və ya
99,9% izo ilə istehsal olunan yağlar qədər yaxşı olmayacaq. .

Bəs spirtin həlledici kimi istifadəsinin üstünlüyü tam olaraq haradadır?Neftin tərkibində heç bir
həlledici qalıq olmadığını nəzərə alsaq, neftin düzgün hasil olunduğu zaman narahat olacağı
halda, spirtin təmiz aşağı qaynama nöqtəli yüngül alifatik naftadan üstün olmasının bir dənə də
məntiqli səbəbini görə bilmirəm.Düzgün istehsal edilmədikdə, yağda həlledici qalıq var və ya ola
bilər.Amma  düzgün  istehsal  olunmayan  yağlara  görə  bizi  qınamayın,  əslində  başqalarının
verdiyi yağların keyfiyyətsizliyinə görə məsuliyyət daşıya bilmərik.Bu qədər sadədir.JB

“RSO  düzgün  hazırlandıqda  istifadə  etdiyiniz  həlledicinin  əksəriyyətini  saxlamayacaq.RSO
xərçəngi  müalicə etdiyindən və yediyiniz/nəfəs aldığınız  hər  şey  xərçəngə səbəb olur.Qalan
artıq qalıqlar, əgər varsa, məni çox narahat etməzdim.RSO öz növbəsində ilkin qəbul zamanı
dəyişdirilmiş hüceyrələri/DNT-ni düzəldə bilər.Əgər həlledici hər hansı bir  zərər verə bilsəydi,
yağın  içindəki  faktiki  THC  həlledici  qalıqlarının  vurduğu  hər  hansı  zədələri  düzəldəcəkdir.
Amanda

-- Amanda düz başa düşdü.Yağda qala biləcək bir neçə ppm həlledici qalığın kompulsiv şəkildə
vəsvəsəsi  olanlar  yağı  sadəcə  vakuumla  təmizləməlidirlər.Bu  heç  də  çətin  deyil.Bunu
etməyənlər hələ də çox narahat deyillər.

Yağda 0,1% həlledici qalıq olsa belə (hər halda bu, çox olardı,adətən bir neçə yüz ppm olur, ola
bilsin ki, neft 80-100°C ətrafında qaynama nöqtəsi olan təmiz yüngül naftadan istifadə etməklə
düzgün istehsal edildikdə, 60 q dozada yağda 0,06 q qalıq olacaq ki, bu da yeyilə bilər. iki və ya
üç ay müddətində.

Şəxsən məni  çox narahat  etmir,  bu,  şübhəsiz  ki,  qida məhdudiyyətlərindən çox aşağıdır  və
onsuz da yeməyinizdə yediyiniz  həlledici  qalıq miqdarından çox aşağıdır.Sizcə,  ən çox bitki
yağları  nə ilə  istehsal  olunur?Həlledicilərlə,  həlledici  kimi  istifadə etdiyimiz eyni  və ya oxşar
karbohidrogenlər.

Sizdən  soruşum  --  siz  həqiqətən  də  avtomobilinizə  benzin  qoyan  zaman  əllərinizi  həmişə
yuyursunuzmu?Əgər  belə  etsəniz,  düzgün  istehsal  olunan  yağda  həlledici  qalıqların  olması
barədə  narahat  olmağa  davam  edin.Yoxdursa  və  ya  ən  azı  bir  dəfə  onları  yumadığınızı
xatırlayırsınızsa, zəhmət olmasa başqa bir iş tapın, həqiqətən də narahat olmaq üçün daha çox
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ciddi problemlər var.

Qəbul  etdiyiniz  hər  həbdə  daha  çox  zəhər  var,  bu,  əmindir.Neft  məhsullarına  gəldikdə  isə,
məsələn,  vitamin  qəbul  edirsiniz?Onların  əksəriyyətinin  neft  törəmələrindən  hazırlandığını
bilirdinizmi?

Əgər  neftdən  hazırlanmış  bir  şeyi  heç  vaxt  ağzınıza  qoymayacağınızı  düşünürsünüzsə,  o
zaman sizdən soruşum - dişlərinizi nə ilə fırçalayırsınız?Taxta parçası ilə, yoxsa diş fırçası ilə?
Bəs neft əsaslı plastikdən hazırlanan digər stomatoloji qulluq vasitələri və aksesuarları haqqında
nə demək olar?Onların heç birini istifadə etmirsiniz və ya istifadə etməmisiniz?Əgər varsa və ya
varsa,  düzgün istehsal  edilmiş  RSO-da həlledici  qalıqları  ilə  bağlı  narahat  olmaqdan başqa
görüləsi başqa işlər də var.JB

“Heç vaxt bitməyən sualın çox sadə izahı...Mən şəxsən neft hazırlamaq üçün nafta, izo, spirt və
butandan istifadə etmişəm...Və bu günə qədər ən yaxşı ... ən təmiz ...ən güclü...və ən dadlı neft
naftadan idi ...İnsanların nəyi bəyənmədiyini anlamıram... Düzgün işlənəndə yanacaq qalmır...və
nafta da bitkiləri daha çox qoparır...Bunu daha tez edir...Daha təmiz yağ...(qızıl)...” Peter

“Bu  insanlar  öz  saytlarında  mənim  arxamca  gəldilər.Erinin  qrupu  Rikin  getdiyi  yerə  nifrət
edir.Onlar Rikdən bəhs edən hər kəsi döyürlər.Mənə görə bu, healers üçün dayanmalı deyil.

Mənim üçün bütün Nafta işi Riki cəzalandırmaq üçün bir bəhanədir.Çünki sonda hamı bilir ki, sirr
yağı naftadakı toksinləri yox edəcək.Rik naftanı müdafiə edir, çünki insanların çoxunun tapması
asandır.Rik açıq-aydın deyir ki, onun üstünlüyü efirdir – və distillyatoru sevir.Nafta güclü bir neft
istehsal edir - bu, əsasdır - güclü bir yağ - bir şeyi rədd edənlərin buraxdığı bir şeydir.Taxıl spirti
güclü yağ istehsal etmir - və Riki zibil edənlər bunu bilirlər.Nafta insanları çaşdırmaq üçün bir
bəhanədir - beləliklə, onlar öz neftlərinin daha yaxşı olduğunu söyləyə bilərlər.Rikdən əvvəl bu
insanlar harada idilər - zəhmət olmasa, harada idiniz? Tom

“Yüngül  nafta  30  °C  ilə  90  °C  arasında  qaynayan  fraksiyadır  və  5-6  karbon  atomu  olan
molekullardan  ibarətdir.Ağır  nafta  90  °C  ilə  200  °C  arasında  qaynar  və  6-12  karbonlu
molekullardan ibarətdir.Nafta əsasən yüksək oktanlı benzin istehsalı üçün xammal kimi istifadə
olunur (katalitik reforminq prosesi vasitəsilə).Bundan əlavə, bitum mədən sənayesində seyreltici
kimi,  buxar  krakerlərində  olefinlərin  istehsalı  üçün  neft-kimya  sənayesində  və  həlledici
(təmizləmə)  tətbiqləri  üçün  kimya  sənayesində  istifadə  olunur.Onunla  hazırlanan  ümumi
məhsullara  alışqan  maye,  düşərgə  sobaları  üçün  yanacaq  və  bəzi  təmizləyici  həlledicilər
daxildir.

“Holventlər, nafta, neft distilləsi...Meth laboratoriyası və ya başqa bir şey kimi zəhərli səslənir.Su
ilə emal etmək üçün bir üsul hazırlayın.Bu mümkündür?" xristian

-- Siz bizimlə eyni maddəni istehsal etməyəcəksiniz və bunun üçün çoxlu lazımsız əlavə iş tələb
olunacaq, nəticədə xeyli pis olacaq.JB

"Bu çox pisdir.Kaş bir yol olaydı.Həlledicilər və onların qalıqları zəhərli və təhlükəlidir”.xristian

-- Yağın düzgün istehsal edildiyi zaman narahat olacağınız heç bir qalıq yoxdur.Zəhmət olmasa
bunu fakt kimi qəbul edərdiniz?Sizcə, ən çox bitki yağları nə ilə istehsal olunur?JB

“Nafta CnH2n+2 kimyəvi formuluna malikdir.Yüngül nafta 5 və/və ya 6 karbon atomuna malikdir,
bu  da  Pentan və Heksan kimi  tanınan C5H12 və C6H14-ə enir.Deməli,  aradığınız  şey  sırf
pentan və heksanın qarışığından ibarət naftadır”. Wouter

“Mən sadəcə həlledicilər haqqında bir şey yazmaq istədim.Kimya üzrə bir neçə fəlsəfə doktoru
və magistr dərəcəsi olan dostumun yanına getdim və ondan neftdən naftanı tamamilə çıxarmaq
üçün nə edə biləcəyimi soruşdum.O dedi: “5 ml izopropil spirti götürün və son dəfə köpürməyi
dayandırdıqdan sonra qarışdırın.Buxarlanacaq və özü ilə nafta aparacaq.Zəhərli həlledici sonra
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toksik olmayan həlledici olur.Bu mənim əsl adım deyil, işdən çıxarılmaq və ya tibb bacısı kimi işə
götürülmək qorxusundan real hesabımdan istifadə edə bilməməyim ayıbdır”. Bobbie

“Böyük  Britaniyada  Nafta  tapmaq  üçün  “panel  silmək”  və  ya  “sürətli  panel  silmək”i
axtarın.Avtomobilin  kuzov  təmirində,  metalı  təmizləmək  və  heç  bir  qalıq  qoymamaq  üçün
istifadə  olunan  məhsuldur.Çətinlik  dəqiq  maddələrin  ətraflı  siyahısını  tapmaqdır,  çünki  onlar
dəyişə bilər.99,9% izopropanol tapmaq asan olmalıdır”. Em

“Biz VM&P Naphtha istifadə edərək prosesinizi izlədik və gözlədiyimizdən bir  az daha maye
çıxan ilk bir neçə şpris çəkilişi istisna olmaqla, hər şey plana uyğun getdi.Bir-iki damcı su əlavə
etdim və yenidən cəhd etdim, görünür, yaxşıdır.Mənim yeganə narahatlığım/sualım daddır.Hələ
də həlledici kimi dad verir.Bu yaxşıdır, yoxsa başqa bir şey etməliyəm?Bunu alan şəxs hər dəfə
yağı qəbul edəndə təxminən 12 saat yatır.Tolerantlıq inkişaf etdirənə qədər bu düzgündürmü?
İstənilən kömək çox yüksək qiymətləndirilir." Pamela

-- VM&P yaxşı həlledici kimi görünmür (baxmayaraq ki, bəzi MSDS vərəqlərində onun istifadə
etmək istədiyimiz maddə ilə eyni maddə olması lazımdır).Deyəsən, ağır naftadır və tamamilə
qaynamır və görünür, əlavə qulluq tələb edir.

Mən bir az su əlavə edib onu bir neçə saat, bəlkə bir gecədə və ya həlledici tamamilə yox olana
qədər  130  °  C-yə  qədər  qızdırılan  elektrik  sobasına  qoyardım,  bəziləri  həlledici  qalıqlarını
çıxarmaq üçün dörd günə qədər vaxt lazım olduğunu söyləyir.Yağ düzgün istehsal olunarsa və
yağ  axıcı  deyilsə,  həlledici  dad  olmamalıdır,  daha  çox  yağ  kimi  olmalıdır.Yağın  həqiqətən
düzgün süzüldüyünə əmin olun, çünki həlledici qalıqları bitki materiallarına yapışmağa meyllidir.

Sadəcə istifadə etmək istədiyiniz həlledici ilə barmaq testi edin.Barmağınızı ona batırın və onun
30 saniyə ərzində və ya daha tez buxarlandığını yoxlayın.Nə qədər tez buxarlanır, heç bir film
qoymazsa, bir o qədər yaxşıdır.

Əgər  təmiz  yüngül  alifatik  nafta  (Avropada  benzin  də  deyilir,  64742-49-0  CAS  nömrəsini
soruşun, o, avtomobillərdə yanacaq kimi istifadə edilən növü deyil, həlledici kimi istifadə olunan
növü ilə çox müxtəlif adlar altında satılır. və ya boya tiner), mən 99% və ya daha yaxşısı 99,9%
izopropil spirtini seçərdim -- bunu dünyanın demək olar ki, hər yerində tapmaq mümkün görünür.

Hazırda biz yüngül alifatik (az qaynayan, hidrogenləşdirilmiş) naftaya üstünlük veririk, çünki o,
hazırda  istifadə  olunan  əksər  həlledicilərdən  daha yaxşı  və  güclü  yağlar  istehsal  edir.Yağın
tərkibində nə qədər az bitki materialı və xlorofil varsa, o, dərman kimi daha yaxşı işləyir, bir o
qədər  dadlıdır  və  bir  o  qədər  güclüdür.Bütün  hiylə,  yağın  nə  qədər  güclü  və  sakitləşdirici
olmasıdır.Nə qədər güclü və sakitləşdirici olsa, bir o qədər yaxşıdır.JB

“ABŞ-da  düzgün  nafta  SATILMIRTraktor  Təchizatında,  Home  Depotda,  Lowes  və  ya  hətta
Sherwin Williams-da deyil.Hələ də Kanadada satılır.Mənim bir dostum var ki, onu 100°F-ə qədər
distillə edir və yağ hazırlamaq üçün istifadə etmək üçün ayrılan həllediciləri saxlayır. Stiv

“Əgər siz ABŞ-da yaşayırsınızsa, o zaman düzgün Nafta əldə etməyəcəksiniz, ABŞ-da istehsal
olunan  bütün  naftalara  bu  növ  həlledicinin  tərkibindəki  inqrediyentlərə  dair  boş  tənzimləmə
səbəbindən etibar etmək olmaz.ABŞ-da heç vaxt saf nafta əldə etməyəcəksiniz, hətta VM&P bir
şüşədən digərinə tamamilə uyğunsuz ola bilər və hətta təmiz kimi reklam olunmur.Kanadada
onlar saf nafta hazırlayırlar və bu, ISO və ya Taxıl spirti ilə müqayisədə istifadə üçün ən yaxşı
həlledicidir, böyük səhvə yol verməyin və dərmanları israf etməyin və ya daha da pisi, yanlış
həlledicidən istifadə etməklə özünüzü və ya başqasını daha da xəstələndirin.Xəbərdar olun ki,
ABŞ-da mövcud olan nafta tamamilə lazım olduğu kimi görünən bir neft yarada bilər,  amma
yenə də sizi çox xəstə edə bilər." Chase

-- Saf alifatik naftanın ABŞ-da hər yerdə satılmaması o demək deyil ki, CAS nömrəsi 64742-49-
0 və qaynama temperaturu 60-80°C olan saf alifatik nafta yoxdur və ya var. düzgün istifadə
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edildikdə, əksər digər həlledicilərdən daha yaxşı yağ istehsal etmir.Əgər təmiz yüngül nafta əldə
edə bilmirsinizsə, 99% və ya daha yaxşı 99,9% izopropil spirti bizim ikinci seçimimiz olardı.

Amma yenə də imtina etməzdim -  bitkilərdən yağ çıxarmaq üçün yüngül  nafta və ya oxşar
həlledicilərdən istifadə olunur, ona görə də mən bitki yağı istehsalçıları ilə yoxlayırdım və onların
nədən istifadə etdiyini  görərdim.Avropada yaşadığım yerdə həlledicini  praktiki  olaraq hər  bir
avadanlıq və ya boya mağazasından ala bilərəm, uşaqlığımdan xatırladığım ən çox yayılmış
texniki  mayelərdən biridir,  biz  ondan velosiped zəncirlərini  yağdan təmizləmək üçün istifadə
edirik  və s.  və praktiki  olaraq hər  kəsin  bir  şüşəsi  var  idi.  ondan evdə.Beləliklə,  həlledicilər
haqqında  bu  bitməyən  mübahisə  mənə  bir  qədər  gülünc  görünür.Düzgün  yüngül  naftadan
istifadə etdiyiniz zaman heç bir həlledici qalığı yoxdur, bəlkə də bir neçə ppm, çox vaxt tövsiyə
etdiyimiz kimi eyni həlledici ilə istehsal olunan ucuz bitki yağlarında olduğu kimi.JB

“Düyü  bişirənlər  pisdir.Elektrikli  ızgara  və  9x13  pireks  çörək  qabı  daha  yaxşı  işləyir.Yağı
pyrexdən yığmaq çox asandır və teflon yoxdur.Temperatur modulyasiyası da daha çox idarə
olunur.Siz  JB  öz  eqonuza  dərindən  qarışırsınız.Sizdən  daha  ağıllı  insanlarla
qarşılaşacaqsınız.Bu,  sadəcə  olaraq  olduğu  kimidir.Onların  biliklərini  ağlınızdan  çıxarmaq
əvəzinə onlardan öyrənin.Hər kəsin JB tapmacasının kiçik bir parçası var.” Jody

--  Jody,  əlbəttə ki,  pyrex əladır,  xüsusən də qırılana və bütün yağını  itirənə qədər.Siz  başa
düşməlisiniz  ki,  bunlar  mümkün qədər  az avadanlıqla  bütün dünyada istifadə üçün nəzərdə
tutulmuş əsas təlimatlardır.Bir çox insanlar bəzi ölkələrdə düyü bişirənləri ödəyə bilmir və hətta
tapa bilmirlər, hər kəsin düşündüyü qədər sadə deyil.

Təbii ki, biz sizə neft hasil etməyin çox mürəkkəb və baha başa gələn yolunu göstərə bilərik,
amma sən mənə söz verməlisən ki, bir il ərzində hər gün burada oturub onunla bağlı suallara
cavab verəcəksən.Əksər insanlar hələ də düyü bişirməyi mənimsəməyiblər və onlar əsasən öz
inanclarına əsaslanaraq və ya nəyisə başqa cür  etmək lazım olduğunu “düşündükləri”  üçün
digər hasilat növləri ilə işləmək istəyirlər.

RSO bu şəkildə istehsal olunur,  insanlar  üzərində sınaqdan keçirilib  və işləyir.Digər üsullara
gəlincə, məncə, biz onları bütün illər ərzində sınaqdan keçirmişik, sən düşünmə.Ancaq bircə
onu bilirəm ki,  heç bir  başqa üsul bu qədər uğur qazanan bir  çox insan üzərində sınaqdan
keçirilməyib.Nəzərə alın ki, biz başqalarının dayandığı yerdən başlayırıq, terminal xəstələrimiz
ala biləcəkləri ən yaxşı yağa ehtiyac duyurlar - və bu, RSO-dur.Bəyənsin ya yox.JB

“Yüngül  alifatik  nafta  əla  işləyirdi,  dadı  gözəldir,  yağımda heç bir  həlledici  izi  qalmadı.Rikin
göstərişlərinə məktubla əməl etsəniz, heç bir probleminiz olmayacaq." Rik

“Naftanın 2 əsas kateqoriyası  var --  yüngül  və ağır.Yüngül naftada benzol  YOXDUR, Raina
bunu nəzərdə tuturdu (heksan deyil).Əgər sirr  ekstraktı  nafta qalığı  üçün istehsal edildikdən
sonra sınaqdan keçirilməsə, hətta yüngül nafta tövsiyə etməsəm də, həlledici üçün əldə edə
biləcəyiniz hər şey budursa, ondan istifadə edilə bilər.Əsas odur ki, ekstraktı qaynatdığınızdan
əmin  olunqalın  yağ  vəziyyətinə  --  bu  zaman  naftanın  çox  hissəsi  yox  olmalıdır.Distillə
avadanlığından istifadə ən təmiz, solventsiz, lakin əksər orta insanların imkanlarından kənarda
yağ hazırlamağın yoludur.Ümid edirəm ki, bu kömək edir.” Mark

“Raina,  mən səninlə  mübahisə  etməyəcəyəm.Vikipediyadan:  “Neft  efiri,  benzinin  sinoniminə
baxmayaraq, benzol və ya benzin ilə qarışdırılmamalıdır,  baxmayaraq ki,  bir  çox dillər bunu
benzindən alınan adla çağırsa da, məsələn, “Benzin” (Almanca), “ benzol” (Hollandiya) və ya
“benzina” (İtalyan).Neft efiri alkanların, məsələn, pentan, heksan və heptan qarışığıdır, benzol
isə siklik, aromatik karbohidrogendir, C6H6.Eynilə, neft efirini RO-R' funksional qrupunu ehtiva
edən  efirlər  adlanan  üzvi  birləşmələr  sinfi  ilə  qarışdırmaq  olmaz.  Mənim  keçmişim
mikrobiologiyadır -- burada mən üzvi kimya, bəzi biokimya / bəzi qeyri-üzvi kimya öyrənmişəm...
Əlbəttə,  hamısını  bilmirəm, amma bir  az bilirəm.Yüngül nafta benzol DEYİL - dövr.Şərhinizə
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məhəl qoymayacağam.Elmi məlumatlardan kənar iddialar irəli  sürməsəniz,  hər kəsin xeyrinə
olardı”. Mark

“Düzgün deyil,  qalıq  həlledicilər  ən çox Zəhərdir!THC ürək  çatışmazlığını  zəhərdən düzəldə
bilməz.Əsas əczaçılıq şirkətləri bu məhsulu hazırlamalı olanlar və ya təhlükəsizlik üzrə sertifikat
kursu keçmiş insanlardır, həyətyanı sirr həvəskarları DEYİL.” Derek

--  Onlar  sərbəst  şəkildə  öz  yağlarını  düzəldə  bilərlər,  mənim  bununla  heç  bir  problemim
yoxdur.Yağın  düzgün  istehsal  edildiyi  təqdirdə  narahat  olmanız  lazım  olan  həlledici  qalıq
yoxdur.JB

“JB, sən hər gün yüzlərlə qəribə şikayət və suallara dözmək üçün müqəddəssən.Mən sadəcə
olaraq burada olduğunuz və bu işi sarsıtmağa çalışan təbliğat axınına qarşı sağalmağa dəstək
verdiyiniz üçün sizə təşəkkür etmək istəyirəm.Onlara ayıb olsun, sizə xeyir olsun!” Merilin

“Atanıza nə vermək istərdiniz?Ən yaxşısının  ən yaxşısı  və ya oxşar  görünən,  lakin  sadəcə
düzgün effektləri  olmayan bir  şey?Dərmanı Rickin göstərişlərinə uyğun hazırladığınız zaman
müalicə  zamanı  uğursuzluq  şansı  çox  aşağı  olur.Yağı  "mütəxəssislərin  və  alimlərin"
göstərişlərinə  uyğun  hazırladığınız  zaman  fərqli  bir  məhsul  hazırlamış  olursunuz.Və
təcrübəmizə əsaslansaq, o, tövsiyə etdiyimiz kimi işi görməyə bilər.

Elə isə susmağımı və onlara aşağı dərəcəli zibil göndərməyimi istərdiniz?Yoxsa məndən/bizdən
öyrənməyi və bunu necə düzgün edəcəyinizi bilmək istərdiniz ki, xəstələrimizin danışdıqları eyni
nəticələrə sahib olasınız?” JB

“Mən JB ilə razıyam.Bəzən onlarla eyni intellektual səviyyəyə qalxmalı və çatmağa çalışdığın
insanlarla  eyni  taktikalardan istifadə etməlisən.İstər  mübahisə,  istərsə də dram.Bəzi  insanlar
yalnız  dram və  mübahisələrə  cavab  verirlər.Kədərli  olduğu  kimi.İnsanların  çoxu  hələ  də  bu
şəkildə yetişməmişdir”. Mitzi

“Mən 99% izopropil spirtindən istifadə edirəm, mənim üçün ən asan olan budur.Mən məhsul
qönçələrimin  kremindən  istifadə  edirəm,  100%  üzvi  və  pestisidsiz,  yaxşı  qulluq  edilmiş  və
sümük qurudur.Ibir  çox  indica  suşları  ilə  qarışdırın.Mən Hodgkin  Lenfoması  olan bir  xəstəni
müalicə etdim, o, 4-cü mərhələdə idi və göstərişə uyğun olaraq yağı qəbul etdikdən sonra 6 ay
ərzində  o,  indi  xərçəngdən  azaddır!Bu  məlumatı  hamı  üçün  əlçatan  etmək  üçün  verdiyiniz
fədakarlığa görə Rik Simpsona təşəkkür edirik!Bu yaxınlarda başqa bir 4-cü mərhələdə xərçəng
xəstəsi  kömək  üçün  mənə  müraciət  etdi,  onun  böyrəklərindən  birində  şiş  var  və  əməliyyat
olunmur.Ardıcıl iki təsdiqlənmiş müalicə almaq üçün dua etmək.Allah sizə Rik Simpson və JB-yə
rəhmət  eləsin,  bu  gözəl  müalicəvi  çətənə  yağı  haqqında  insanları  məlumatlandırmağa  və
maarifləndirməyə davam edin." Grow Goddess

-- Bir neçə ştammı qarışdırmaq həmişə yaxşı fikirdir.Sadəcə olaraq baxın, siz konkret ştamın nə
üçün yaxşı olduğunu bilmirsiniz, ona görə də bir neçə ştammı qarışdırdığınız zaman daha yaxşı
ədyal  əldə  edirsiniz.təsiri.Üstəlik,  bu  cür  yağlar  sizi  daha  yüksəklərə  aparacaq  -  “əyləncəli”
siqaret çəkənlər nə danışdığımı biləcəklər.Təsəvvür edin ki, dostlarınızla oturub hər birinizə ən
yaxşı qönçəni təqdim edin.Bir neçə saatdan sonra çox şey edə bilməyəcəksiniz.Və bu, ən yaxşı
nəticələr üçün sizə lazım olan təsirdir, buna görə də yenə də ştammları qarışdırmaq ən yaxşı
yoldur.Ən xoş arzular və təşəkkürlər, GrowGoddess, sadəcə olaraq göstərişlərə əməl edən və
danışdığımız nəticələri əldə edən insanlar haqqında eşitməkdən həmişə məmnunam.JB

“Mən sıfır dərəcə Fahrenheitdə izopropil spirtindən istifadə edirəm. Yalnız paslanmayan polad
qablarda və ekstraksiya üçün ekranda quraşdırılmış süzgəcdə. Sonra ikinci qabın üzərindəki
ekrandakı süzgəcdə üç böyük qəhvə filtrindən süzürəm. Son nəticələr filtrdə yalnız trichomesdir.
Bu resept Hep C-yə qalib gəlmək üçün qəbul etdiyim reseptdir.” Michael

“Salam JB, mənim elektrik düyü bişiricisi ilə bağlı problemim var, gördüklərim hər şey 100ºC-ə
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enir,  mən  bazardakı  bütün  markalara  baxdım  və  onların  hamısında  məzmun  temperatura
çatdıqda sönən bir termostat var.Nə tövsiyə edirsiniz?" Kristina

--  Kristina,  problem  tam  olaraq  nədədir?Siz  həmişə  yağı  130°C  (266°F)  temperaturda
quraşdırılmış  elektrik  sobasına  qoya  və  təxminən  bir  saat  orada  saxlaya  və  bu  şəkildə
dekarboksilləşdirə bilərsiniz.JB

“Temperatur 100°C-ə çatanda elektrik düyü bişiricisi sönür!Həlledici 110°C-ə çatmır”. Kristina

-- Məncə, həlledici o temperatura çata bilməz, çünki o, qaynayır.Soba ilk dəfə sönənə qədər
həlledicini  qaynatmağa  davam  edin  (son  partiyaya  bir  neçə  damcı  su  əlavə  edin).Sonra
soyumasını gözləyin və yenidən yandırın.Bütün etdiyimiz budur.JB

“Yenidən  açılır  və  o,  qayıdana  qədər  qaynamağa  icazə  verin?Sonra  sönür  və  yağ  artıq
hazırdır?” Kristina

-- Düyü bişiricini yandırın, ilk dəfə dayanana qədər qaynadın, sonra soyuyana qədər beş dəqiqə
gözləyin, yenidən yandırın və ikinci dəfə sönənə qədər gözləyin.Sonra yağı paslanmayan polad
stəkana töküb 130°C (266°F) qızdırılmış sobaya bir saat qoyun və yağınız hazırdır.JB

-- Sağ ol JB, həyatımı xilas etdin.Kristina

“Neft  hazırlayarkən  Naftadan  nəfəs  alırsan.Bunu  belə  etdikdə  ZƏHƏR  nəfəs  alırsınız.Əgər
qoxusunu  hiss  edirsənsə,  artıq  ölmüsən.Həyatımda  yüzlərlə  dəfə  Coleman  düşərgə
yanacağının,  zippo  alışqan  yanacağının  və  qismən təmizlik  və  sənaye  tətbiqlərində  istifadə
olunan  naftanın  iyini  hiss  etmişəm...Hələ  ölməyib.lol.Ciddi...Təmiz  bir  həlledicidən  (əlavəsiz)
istifadə etsəniz və həlledicini sonunda əlavə edilmiş daha yüksək qaynama nöqtəsi olan su ilə
düzgün  şəkildə  qaynatsanız,  iso,  spirt  və  ya  nafta,  hamısını  çıxaracaqsınız.Bir  il  ərzində
avtomobilinizə  öz  qazınızı  vurmaqla,  ömür  boyu  düzgün  hazırlanmış  neftdən  istifadə
etdiyinizdən daha çox nafta qəbul edirsiniz”. Metyu

“Dərmanların  inkişafına  tək  molekullu  Big  Pharm  yanaşması  sağlamlığa,  nəticələr  elminə
ƏSASLANMIR... O, patent gəlirlərinə əsaslanır və bitki dərmanlarına baxış tərzimizi tamamilə
dəyişib.Onların əksəriyyəti  təbii  tamponlarla  baş verir  və bir  birləşməni təcrid etmək,  onların
meydana  gəldiyi  formalarda  istifadə  etmək  qədər  sağlam  olma  ehtimalı  yüksək
deyil.Etnobotaniklər, faydalı bitkinin ən yaxşı bitkilərin toxumlarını və polenlərini yayan heyvan
toplayıcılar  tərəfindən yetişdirildiyi  bir  forma olduğunu söylədikdə 100% doğrudur.Təbabətdə
istifadə olunan bitkilər kimyəvi komponentlərin təbii nisbətində tibbi olaraq istifadə edildikdə ən
təsirli  olacaq  -  çətənə  toxumu  EFA  nisbətlərinə  baxın  -  onlar  insan  sağlamlığı  üçün
optimaldır.Niyə  siz  3  EFA növündən  birini  çıxarıb,  onu  təkmilləşdirib  onu  möcüzə  əlavəsi
adlandırırsınız  (həmçinin  daha  2  digərinə  məhəl  qoyulmursa,  onların  birləşməsi  ən  sağlam
formadır)?Bu axmaqdır”. Alan

Q.Salam  JB,  mən  bu  Naftanı  öz  ərazimdə  tapdım...(link)  İşıq  Nafta  deyilmir...  bu  hələ  də
işləyəcəkmi?Bütün köməyiniz və super məlumatınız üçün bir daha təşəkkür edirik!

A.O, yüngül alifatik nafta olmalıdır -- onun heç bir qatqısız təmiz yüngül nafta, Avstraliyada şellit,
Avropada  (texniki  və  ya  sənaye)  benzin  olub-olmadığını  yoxlamaq  üçün  MSDS-ni
yoxlayın.benzin,  yoxbenzol,  və  avtomobillərdə yanacaq  kimi  istifadə olunan növü deyil).Çox
fərqli adlar altında satılır.Boya durulayıcı, həlledici, yağdan təmizləyici kimi istifadə olunur, çox
yayılmış məişət həlledicisi və ya tekstil yağdan təmizləyici kimi istifadə olunur, yüngül maye kimi
də istifadə edilə bilər.Qaynama nöqtəsi təxminən 60-80 ° C, nə qədər aşağı olsa, bir o qədər
yaxşıdır.

Təmiz bir Petri qabına sürtün və ya barmağınızı ora batırın və otuz saniyə ərzində buxarlanırsa
və heç bir yağlı qalıq qoymursa, istifadə etmək yaxşıdır.Çoxlu təchizatçı var, hansının ən yaxşı
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olduğunu və ya hazırda nəyi tövsiyə edəcəyimizi deyə bilmərəm, ona görə də biz yalnız ümumi
təlimatları təqdim edirik.

CAS nömrəsi 64742-49-0, təmiz, neft distillatı, mümkünsə heç bir əlavəsiz və qaynama nöqtəsi
mümkün qədər aşağı olmalıdır.Əksər neft emalı zavodları onu istehsal edir, sadəcə onlardan
bitki ekstraktları üçün nə tövsiyə edəcəklərini soruşun.

İkinci  seçim  99%  və  ya  99,99%  izopropil  spirti  və  ya  çox  bahalı  99%  qida  dərəcəli
spirtdir.İzopropil spirti və qida spirti nafta kimi həlledici kimi təsirli deyil və onlar yağda daha çox
bitki  materialı  və  xlorofil  çıxararaq  onu  daha  az  güclü  və  dadlı  edir,  buna  görə  də
mümkün/mövcud olduqda həmişə naftadan istifadə etməyi tövsiyə edirik.Ən xoş arzular, JB

Q.Rik,  Meksikada  'nafta'  bir  neçə  nafta  növü  məhsul  adından  biridir.Ölümcül  bir  səhvə  yol
verməmək üçün istifadə etdiyiniz "nafta"nın elmi adını verərdinizmi?

A.Heç bir əlavə inqrediyent olmadan təmiz yüngül nafta axtarın.Bu, əsasən aşağıdakı fotoda
görə biləcəyiniz  Coleman yanacağı  ilə  eynidir,  lakin  Coleman yanacağına  əlavə  edilən  pas
əleyhinə əlavələr olmayan nafta axtarın.

Ölkənizdə yüngül alifatik naftanın qadağan edildiyini bilsəniz (məsələn, Hondurasda belə idi),
99% və ya daha yaxşı  99,9% izopropil  spirti  axtarın,  onu  tapmaq asan olmalıdır.99% spirt
istifadə edəcəyimiz üçüncü həlledicidir, lakin biz onu istifadə etməmək üçün mümkün olan hər
şeyi edəcəyik, çünki o, çoxlu xlorofil və digər arzuolunmaz bitki materiallarını soyudur.Bəziləri
izopropil  spirti  və  ya  spirti  həlledici  kimi  istifadə  edərkən  həlledicini  və  başlanğıc  materialı
dondurmağı  sevirlər.Məcbur  olmadıqca  və  əllərimizi  dondurmağı  sevmədiyimizə  görə,  biz
şəxsən həmin həlledicilərdən istifadə etmirik,  ona görə də biz  əslində onun dondurulmasını
təbliğ etmirik, lakin bəziləri bunun yağın keyfiyyətini yaxşılaşdırmağa kömək etdiyini deyir.Aşağı
qaynama  nöqtəsi  ilə  qeyri-qütblü  təmiz  yüngül  naftadan  istifadə  edərkən,  heç  bir  şeyi
dondurmaq lazım deyil və təlimatlara əməl etsəniz, yenə də yaxşı məhsul əldə edəcəksiniz.JB

"Mən sadəcə xoşbəxtəm ki, insanlar bunu etmək üçün yeni yollar öyrənirlər, bu o deməkdir ki,
xəbərlər ora çıxır." Alicia

-- Ümid edək ki, neft sınanacaq siz olmayacaqsınız.Mən, xüsusən də xəstələrimizin əksəriyyəti
kimi ölümcül bir  xəstəliyim varsa,  artıq işlədiyi  sübut  edilmiş şeylərdən istifadə etməyi üstün
tuturam.Bütün eksperimentçilərə ən xoş arzular.JB

“Əvvəlcə Rik Simpson NAPTHA-dan istifadə etməyi təklif edir.Bu ümumiyyətlə yaxşı seçim deyil
və insanların çoxu həlledici kimi Everclear kimi yüksək sübutlu spirtdən istifadə edir.

İkincisi,  oğlumun iki  yaşı  var,  15  aylıq  olarkən terminal  beyin  və onurğa xərçəngi  diaqnozu
qoyulub.O, 8 aydır yüksək THC sirr yağı qəbul edir, heç kimya və ya radiasiya yoxdur və şişləri
yox olur!Əslində, onların çoxu tamamilə getdi, yalnız biri qaldı!!Kenevir yağı işləyir!” Suzetta

“Fantastik!!!Dua edirəm ki, o, tam sağalsın və elə səslənir.Niyə insanlar yüksəlmək üçün dərman
yox, dərman kimi baxa bilmirlər?Bu dərmandır və Hökumət yaxşılaşmağımızı istəmir, ölməyimizi
görməyi üstün tuturlar.Mən də xərçəng və bir çox tibbi problemlərim var.Bu nöqtədə, 2013-cü ilin
avqust  ayından  bu  yana  xərçəng  geri  qayıtmadı.Mən həqiqətən  bunun  xərçəngin  müalicəsi
olduğuna inanıram.Niyə hamı həqiqətə gözünü aça bilmir!!!” Linda

-- Yüngül alifatik nafta ilə istehsal olunan yağlar adətən Everclear ilə istehsal olunan yağlardan
daha güclüdür.Yağ nə qədər güclü və sakitləşdiricidirsə, bir o qədər dərman kimi işləyir.Beləliklə,
mən  sizin  yerinizdə  olsaydım,  istifadə  etdiyiniz  həlledicini  yenidən  nəzərdən  keçirərdim  və
əvəzinə qeyri-qütblü həlledicidən istifadə edərdim.Sizə və oğlunuza ən xoş arzular, JB

“Everclear-dan istifadə yağa yaşılımtıl rəng verir.İndi biz burada 99,9% İSO-nu axtarırıq, çünki
burada Light Alifatik Nafta əldə edə bilmirik”. Sara
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“Holventinizi  dondurun  -  Everclear  190  proof,  95%  və  ISO  99%  dondurucuda  bir  gecədə
qoyulmalı  və dondurucudan çıxardıqdan dərhal  sonra istifadə edilməlidir.Həmçinin,  qönçələri
dondurmaq yaxşı bir fikirdir.Əgər spirt dondurucuda soyudulursa və siz spirt hələ çox soyuq ikən
3-5 dəqiqə tez yuyursunuzsa, onda onun yaşıl rəngi olmamalıdır...” Jose

-- Nə qədər az yaşıllıq bir o qədər yaxşıdır.Yağda nə qədər az bitki materialı varsa, bir o qədər
güclüdür.Bu  cür  məna  kəsb  edir.Qönçəni  və  həlledicini  dondurmağı  seçsəniz,  yəqin  ki,
əlcəklərdə işləyərdim.Yaxşı bir qeyri-qütblü həlledici və yaxşı qönçədən istifadə etdiyiniz zaman
heç bir şeyi dondurmaq lazım deyil və siz yenə də böyük yağ çıxaracaqsınız.JB

“Haşdan yaxşı yağ edə bilərəmmi?Və daha az nafta istifadə edin?” Jon

-- Sizdən yaxşı yağ olmayacaq.JB

“Maraqlıdır.Təbii ki, mən bunun əksini düşünürəm.Zəhmət olmasa kömək lazımdır?” Tielman

-- Nə kömək?Bu deyil,  siz hash-dən danışdıqlarımızı etməyəcəksiniz.Siz onu yüngül naftada
həll edib süzə bilərsiniz və o, hashdan daha güclü olacaq, amma yenə də olmayacaq və onsuz
da ondan 95-98% THC yağı hazırlaya bilməyəcəksiniz.JB

“Jindřich Bayer, feniks gözyaşları ilə çörək bişirmək haqqında nə düşünürsən?Onu fıstıq yağı
stəkanına qoysam, nə isə? LinZy

--  Linzy,  mən  adətən  insanlara  deyirəm  ki,  yağı  onunla  nə  etmək  istəyirlərsə,  üstünə
qoysunlar.Beləliklə,  orada neftin necə olduğunu görə bilərsiniz.Tövsiyə etdiyimiz şey o qədər
güclüdür ki, onsuz da hər bir xidmət üçün mikroqramla düşünməli olacaqsınız, buna görə də
həqiqətən  lazım olduqda  fıstıq  yağı  fincanının  üstünə  bir  damla  yağ  qoyun.Bilirsiniz  ki,  biz
insanlar yağı birbaşa şprisdən yeməyə üstünlük veririk, bunun da üstünlükləri var.Onu qida ilə
qarışdırmaq həmişə dərmanı sulandıracaq.JB

“Ancaq fan-klubunuzu qınamayın, çünki çörək bişirmə və yağ çıxarmanın müalicəvi və daha az
qaçınma  olduğu  sübut  edilmişdir...Biz  hamımız  bu  mübarizədə  birlikdəyik,  xahiş  edirəm,
başqalarının cəhdlərini qınamayın”. Pamela

“Pamela, çörəkçilik və kərə yağı çıxarılması sirr yağı DÖVRÜ ilə eyni müalicəvi və bərpaedici
xüsusiyyətləri  təmin  etmir.Xərçəngi  sağaldacaq,  Crohn simptomlarını  uzaqlaşdıracaq,  şəkərli
diabeti,  lyme  xəstəliyini  sağaldacaq.Kərə  yağı  və  ya  yeməklər  heç  bir  şəkildə  müqayisə
olunmayacaq, əgər yeməklərinizdə feniks gözyaşları istifadə etməsəniz, BƏLKƏ.Sülh və sevgi."
LinZy

“Pamela, daha az təsirli üsul tövsiyə edə bilmərəm.Ən yaxşı nəticələr üçün düz yağ, buna alışın
və sonra dozanızı  artırın.Yeməli  yeməklər  çox vaxt  gözlənilməz olur,  siz  adətən onlarda nə
qədər yağ olduğunu bilmirsiniz və s.” JB

“Məndə düyü bişirən və ya qazanım olduğundan əmin deyiləm.Temperatur  parametri  yalnız
aşağı med salam deyir, temperaturu yoxlamaq üçün bir yol varmı? Ceremi

“Bu,  bir  qab  olardı.Bir  düyü  bişirəndə  adətən  2  parametr  var.Bişirin  və  qızdırın."  Deb
“Bir ət termometri və ya lazer nöqtəli termometr alın və temperaturları su və ya yağ kimi başqa
mühitlə yoxlayın.Deyəsən, sizdə istifadə oluna bilən krujka var, amma templəri daim izləmək
lazımdır, düyü bişirən almaq daha yaxşı olardı”. Luka

"Araqdan istifadə edə bilərikmi?" Monika

-- Kokteyllər üçün?Bəli.JB

"Qida dərəcəsi"  sadəcə FDA tərəfindən təhlükəsiz hesab edilən deməkdir.Orada çox yüksək
standart yoxdur.Beləliklə,  sadəcə "qida dərəcəli spirt" demək, onu hər hansı ümumi spirtdən
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daha yaxşı  etmir.Əgər  bir  həlledici  haqqında paranoyaksınızsa,  hamısı  haqqında paranoyak
olmalısınız." Ben

“Ölkəmdə izopropil  spirti  və  ya nafta  əldə  edə  bilmirəm!Bəs mən nə  edim?Özüm hazırlaya
bilmədiyim üçün bu yağı necə əldə edim?” Aişə

-- Yağı tapdığınızdan hazırlayın və sonra yenidən buxarlandırın, Ayişə, belə hallarda bu, yəqin
ki, ən yaxşı yol olardı.JB

“Şirə süzmək üçün ORQANİK su ilə yetişdirilmiş sirrdən başqa heç nədən istifadə etmək yeganə
TƏHLÜKƏSİZ  yoldur,  çünki  Jindřich  Bayer  zavodda  gizlənən  şeylər  haqqında  çox
haqlıdır.Hamımızın qorxduğumuz və diqqət  yetirdiyimiz  “ev heyvanı”  mövzularımız var,  lakin
ümumilikdə təhlükəsiz təcrübələri qəbul etsək, toplanmış elmi məlumatları oxusaq (ANLAŞaraq)
və ehtiyatlılığın daxili səsinə Etibar etsək, ağıl daxilində müalicələrimizi yarada bilərik.

RSO  düzgün  yerinə  yetirildikdə,  laboratoriya  nəticələri  yağda  həlledici  olmadığını
göstərir.Düzgün  və  sadə,  düzgün  həlledici  ilə  düzgün  etmək  üçün  edilir.Mən  RSO  üçün
həlledicidən,  qazandan/tavadan,  soba/ocaqdan və s.-dən lazım olan HƏR ŞEY olan onlayn
dəsti görmək istərdim, ona görə də sizə sirr əlavə etmək kifayətdir.Düşünürəm ki, bu, Xərçəng
xəstələrini özləri üçün bunu etməyə həvəsləndirəcək.

MRSA alovlanmalarım olsa belə, hazırkı sağlamlığıma görə Allaha şükür edirəm, amma bilirəm
ki, ən pisi gəlsə, həyatımı xilas etmək üçün Rik Simpson və Jindrich Bayerin göstərişlərinə əməl
etməyə cəsarətim olacaq, çünki yaşamaq üçün çox şey var (Sevimli ərim) və pərəstiş etdiyimiz
bir körpə oğlan) qorxu altında çökmək.

Allah Rik və Jindriçə güclərinə görə rəhmət eləsin.Mən də Allahdan bu yolu öz yolu ilə gedən
hər kəsə bərəkət diləyirəm, çünki bu, asan yol deyil, şəfa üçün doğru yoldur”. Platypus Ana

-- Çox sağ olun, PlatyPusMom.Bu kimi mesajlar mənə hər kəsin bu dərmanı sərbəst istifadə
etmək hüququ uğrunda bu uzun, lakin son dərəcə mənalı  mübarizəni davam etdirmək üçün
enerji verir.Bu zavod bütün dünyada qanuniləşdirilənə qədər dayanmayacağam, sizə söz verə
bilərəm.JB

“Həlledicilər  təmizlənə  bilər.Bəzən  kimyəvi  istehsalçılar  şübhəli  səbəblərə  görə  digər
çirkləndiriciləri  əlavə  edirlər.Bunlar  bir  həlledicidən  daha  təhlükəli  ola  bilər  və  bunların
həlledicilərə necə əlavə olunduğuna dair  çox az vahidlik var.Təkcə həlledicilərdən uzaq olan
neftin  hazırlanmasının  mürəkkəbliyini  başa  düşənlər  bu  mübahisəni  gülməli  hesab
edirlər.Kimyəvi pestisidlər haqqında nə qədər şərh oxumusunuz?Təmizlənməmiş həlledicilərə
nisbətdə  adətən  tapdığınız  bunların  faizi  neçədir?Bu  mübahisə  haradadır?Bir  çox  insan  bu
müzakirəni həlledicilərin seçiminə endirdi.Bu gülüncdür!Öz araşdırmanızı aparın, skeptik olun,
rüsvay olun və qəbul etdiyiniz sübutları yüksək səviyyəli bir əfəndimə təqdim edin.” Paul

“Burada heç kimlə mübahisə etməyə belə əhəmiyyət verməyin, əgər neft-kimya həlledicilərindən
istifadə edirsinizsə və qalıqları təmizləyəcəksinizsə, vakuum kamerasından istifadə edin, mən
bu vəzifədən kənardayam.Cannabis yağı xərçəngi müalicə edir və nafta çıxarıla bilər, qida taxıl
spirti neft-kimya həllediciləri kimi güclü bir yağ yaratmır.Mən yalnız neft-kimya əsaslı həlledici
(saf yüngül alifatik nafta) və qida taxıl spirti (95%, 190 davamlı) partiyalarını hazırladım və hər iki
yağı  xəstələrlə  sınaqdan  keçirdim  vəNəticələr  dəfələrlə  eyni  idi,  təmiz  yüngül  nafta  ilə
hazırlanmış yağ əslində taxıl spirti yağından daha güclü və daha sakitləşdiricidir.Əgər neft-kimya
həlledicisindən (nafta, butan, heksan, aseton) istifadə etmək istəyirsinizsə, bunu belə qoyun,
SİZƏ  MÜMKÜN  ƏN  TƏMİZ  YAĞ  OLDUĞUNUZDAN  ƏMİN  OLMAQ  ÜÇÜN  PROSESİN
SONUNDA VAKUUM KAMERASINDAN İSTİFADƏ EDİN!!!Mən qida keyfiyyətini də tozsoranla
təmizlədim və naftadan hazırlanmış neftin tam təmizlənməsindən daha çox vaxt tələb olundu
(vakuum kamerasında  mayalanma və  köpürmə)  buna görə  də  getdin,  neft-kimya  həlledicisi
aldın  və  qalıqlardan narahat  oldun,  onların etdiklərini  et.  sənaye və onu 35 psi-də vakuum
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kamerasına qoyun və qalıqların udulmasına baxın!Söhbətin sonu və faktiki TƏCRÜBƏ!!!” Rayan

“Əgər  düzgün  naftadan  istifadə  etsəniz,  neftdə  heç  bir  qalıq  qalmayacaq.  Laboratoriyada
sınaqdan  keçirdim.  Yaxşı,  bir  az  qalıq  idi,  amma muuuuuuch  sıx  şəhər  havasından  və  ya
yanacaqdoldurma  məntəqəsində  yanacaq  doldurarkən  və  ya  bağçanızda  nəsə  boyayarkən
aldığınızdan daha azdır...” Şapka

“Biz artıq bir neçə ildir ki, neft istehsal edirik və əksəriyyət kimi taxıl spirti ilə başlamışıq, lakin bir
müddət sonra təcrübə bizə susuz həlledicilərdən istifadə etməyi öyrətdi. Düzgün emal edildikdə,
RSO 100 ppm-dən çox aşağı həlledici qalıq səviyyələrinə sahib olacaq və eyni şey taxıl spirti ilə
həyata  keçirilə  bilər,  çünki  ölçülən  yalnız  spirtdir,  lakin  diqqətdən  kənarda  qalan  hissə  taxıl
spirtinin  su və suyun həyat  daşımasıdır.  Biz ISO ilə  hazırlanmış RSO gördük və mikroskop
altında baxdıqda həyat yoxdur, ancaq dispanserlərdən çıxan, taxılda israr edən bəzi yağlar canlı
bakteriyalarla doludur!

Mən laboratoriyalarda çox vaxt və pul sərf etmişəm və yəqin ki, laboratoriyaya taxıl spirti yağı
götürən və onu qalıq həlledici və qalıq su səviyyələri üçün sınaqdan keçirən yeganə insanam.
Əslində,  mən əminəm ki,  yağda  nə qədər  suyun olduğunu  ölçmək üçün  həqiqətən bir  alət
yoxdur. Təxminən nə qədər “boş bağlanmış” və “sıx bağlanmış” suyun qaldığını müəyyən etmək
üçün müxtəlif  alətlərlə  işləmək üçün həkimə müraciət  etməli  oldum və onun üzərində dəqiq
rəqəm deyə bilməsə də, bunun faizlə deyil, faizlə ölçüləcəyini söylədi. milyonda hissə. Beləliklə,
məni heç vaxt tərkibində su olan yağdan istifadə etməməyə inandıran bir laboratoriya və bir alim
oldu. Təəccüblüdür ki, həlledici su kimi deyil, riyaziyyatla məşğuldur; 100 ppm-də siz xəstəliyi
məğlub edənə qədər iki və ya üç ay ərzində 0,06 qram həlledici istehlak edəcəksiniz. Bu 0,06
qram və ya təxminən 1,2 damcı,

Mən də müalicə planımda GI ilə işləmişəm. Biz rəqəmləri araşdırdıq və ISO-nun 100 ppm-də o,
həqiqətən narahat deyildi və bu səviyyədə 10 dəfə narahatlıqları mümkün boş bağırsaqlara və
pis nəfəsə qədər yüksəldi. Bu, mənim həyatımı xilas etmək üçün istifadə etdiyim yağdır və bu
gün baxım üçün istifadə edirəm, lakin indi dispanserlər bizim yağımızı istədikləri üçün biz də etil
spirtindən istifadə etməliyik və indi test nömrələri bir az aşağı geri qayıdır, amma geri dönüş
miqdarı çox böyükdür. artıb. Bir daha, biz ilk işə başlayanda mən Ever Clear-ın geri alınmasının
yaxşı bir fikir olduğunu hiss etdim, necə ki, həlledicidə yaxşı seçimdir. Elm və qanun mənim
“hisslərimin” yanlış olduğunu sübut etdi; elm mənə suyun zərərli ola biləcəyini göstərdi və TTB
dövlətləri Ever Clear-ı geri qaytarmağın cinayət olduğunu söylədi. Sean

"Düşünürəm  ki,  Rik  və  JB  deməyə  çalışdığı  şey  budur  ki,  Rik  neft  metodu  bir  çox  insanı
yaxşılaşdırıb və biz başqa bir hasilat metodunun bu qədər təsirli olduğuna dair sübut əldə edənə
qədər, işlədiyinə sadiq qalırıq." Rebecca

XərçəngVə sübut

“22/4/13 tarixində ərimin son qan testlərinin nəticələrini aldıq və o, son bir neçə həftədə boğaz
ağrısı  virusu ilə  mübarizə  aparsa da,  vəziyyəti  çox  yaxşıdır.Bu  Indica  Cannabis  Oil  Extract
leykemiyasını müalicə etmək üçün gözəl bir iş görür!

Onun limfosit sayı durmadan azalır və trombositləri normal diapazondadır, buna görə narahat
olmayın.biz Neftin növbəti partiyasına davam edərkən, o, Blackberry Kush, Granddaddy Purple
və Washington Red-in Indica qarışığıdır.Bu Xərçəng Müalicəsi Dərmanının hər damlasına daxil
olan yaxşı vibrasiya və şəfalı düşüncələrlə mübarək.Sağ ol Cannabis." Debra

“Mənim üçün işləyib.Həyat yenidən heyrətamizdir." Zed

"Bunu daha yaxşı deyə bilməzdim!" Peter
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“Rick Simpson Oil elmi ədəbiyyatı oxumaqdan əziyyət çəkirsinizsə, tam elmi etibarlılığa malikdir”
Robert Melamede, aka Dr. Bob

"Hüceyrələrin  sağ qalma yolunun maneə törədilməsi  Bad-ın  defosforilasiyasına  və  bu Bcl-2
zülalının mitoxondriyaya köçürülməsinə və sonradan apoptoza səbəb olur." Ummmm, Laymanın
şərtləri zəhmət olmasa???” Şans

-- Bu, belə tərcümə olunur: "Cannabis xərçəng hüceyrələrini öldürür," Şans.JB

"Kenevir yağı ilə bağlı gördüyüm bir çox şərh və videolardan deməliyəm ki, çətənə bitkisi insan
orqanizmi üçün "standart" və ya "optimal" parametrləri ehtiva edir." Remi

“Onurğası  olan  hər  şeyin  endokannabinoid  sistemi  var.Nə  yazıq  ki,  əhalinin  yarısı  hələ  də
xəbərsizdir.Endokannabinoid sistemi hər bir elm və tibbi kitabda olmalıdır.Gələcək həkimlərimizə
məktəblər bunu öyrətməlidir.Necə insanlar bunu ciddi şəkildə görməməzliyə vura bilərlər,  bu,
bədənin  necə  işlədiyinin  bir  hissəsidir.Hansı  “əsl”  elmi  dərc  edəcəyini  seçmək  və  seçmək
korrupsiyadır.Bu yalan praktikadır.lol” Chloe

“Bu,  zədələnmiş  immunitet  sistemini  gücləndirən  və  ya  düzəldən  güclü  immunomodulyator
olduğu üçün işləyir.O, həmçinin əks transkriptaza inhibitorları və proteaz inhibitorları kimi DNT-ni
məhv edən dərmanların səbəb olduğu DNT və ya mitoxondrial zədələri təmir edir.Bədəninizi
qeyri-sağlam həyat tərzinin və ya digər səbəblərdən dəyən zərərləri aradan qaldırmaqla və arv
dərmanlarının vurduğu zərəri aradan qaldırmaqla, bəli, deyə bilərsiniz ki, “yardımları” sağaldır.”
John

“Hər hansı bir xəstəlik bu yağla tam sağalmazsa, kömək edə bilər.Hansı xəstəliklə bağlı sualınız
olursa olsun, cavab həmişə HƏ olacaq”. Kathy

"O, dostum üçün onurğadakı degenerativ diskləri, şişləri və sinir zədələrini sağaltdı və itimdəki
xərçəng şişlərini sağaltdı." Sarah

“Mən tibb tələbəsiyəm, tibb fizikası sahəsində təhsil alıram, bu sahədə əsasən xərçəng xəstələri
ilə tibbi görüntüləmə və radioterapiya ilə məşğul oluram.Bircə onu deyə bilərəm ki, məni çox pis
yuxudan oyandırdığınız üçün çox böyük TƏŞƏKKÜR EDİRƏM.Mən mümkün olan hər tərəfdən
sonsuz sayda məlumatı  araşdırmışam və bu dərmanla bağlı  ağlımda heç bir  şübhə kölgəsi
yoxdur.Kursuma  cəlb  olundum,  çünki  mən  həqiqətən  xərçəng  və  hər  hansı  digər  xəstəlik
forması olan insanlara kömək etmək istəyirdim, amma yenə də korrupsiyalaşmış tibb sistemi
üstünlük təşkil edir.Deyəsən, yeganə maraq (BURADA İRELANDİYADA) ölməkdə olan insanları
pul  qazandıqdan  sonra  onları  çuxura  atmazdan  əvvəl  kimya  və  raddə  son  qəpiklərini
qurutmaqdır.İnsanların ölümünü seyr etmişəm.Bütün xəstəlikləri ilə yavaş-yavaş yox olur, hələ
də  həblərdən  və  başqalarından  ibarət  kokteyllər  yeyərkən  və  mən  bununla  mədəmi
bulandırıram.Bunu  edən  sistemin  bir  hissəsi  olmaq  necə  istəyə  bilərəm?Daha  yox.Siz  bir
ilhamdan başqa bir  şey deyilsiniz və siz (RIK) həyatıma elə toxunmusunuz ki,  mən izləməli
olduğumu bilirəm və inanın ki, insanların adınızı bildiyinə əmin olmaq üçün burada İrlandiyada
hər şeyi edirəm.Bu dərmanın heyrətamiz qabiliyyətlərini şərh etməyə belə ehtiyac yoxdur, çünki
faktlar özləri üçün, onları araşdırmaq istəyən hər kəs üçün danışır.

Bilirsiniz, keçən gün bir şey oxudum və bilmədim ki, üzümü çevirim, yoxsa gülüm.İrlandiyanın
aparıcı siyasətçisi (Micheal Martin) dedi ki, MS və ya Xərçəng və ya ona aid olduğu qədər hər
hansı bir xəstəliyi müalicə etmək üçün sirrdən istifadə (baxın) dəstəklənmir, çünki “VAR”BUNU
DƏSTƏKLƏYƏCƏK HEÇ BİR TİBBİ DÜŞÜL VƏ ARAŞTIRMA YOXDUR.” Onu batmadan əvvəl
bir neçə dəfə oxumalı oldum.NƏ **** bu yerdə səhvdir?tibbi sübut yoxdur??Üzr istəyirəm, amma
hirslənmədən buna necə davam edəcəyimi belə bilmirəm...” Brendan

--  Hörmətli  Brendan,  mən  çox  şadam  ki,  siz  neftin  nə  olduğunu  görürsünüz  və  bu  sözü
yayırsınız.Maykl Martinə gəlincə,  o,  mənim görüşdüyüm digər  siyasi tiplərlə  eyni səslənir.Nə
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üçün bu cür  korlanmış axmaqların sistemimizi  idarə etməsinə icazə veririk?Ümid edirəm ki,
cənabMartin xərçəngə tutulur ki, təbliğ etdiyi şeyləri yerinə yetirəcək və kimyəvi dərmanı özü
alacaq.Brendan  dəstəyinizə  görə  təşəkkür  edirəm  və  yaxşı  işdə  davam  edin.Bu,  qalib
gələcəyimiz bir döyüşdür.Ən xoş arzular, Rik Simpson

“Kannabinoidlər  laboratoriya  heyvanlarında  şiş  böyüməsini  maneə  törədir.Onlar  bunu  əsas
hüceyrə  siqnal  yollarını  modulyasiya  etməklə,  bununla  da  şiş  hüceyrələrinin  birbaşa
böyüməsinin  dayandırılmasına  və  ölümünə  səbəb  olur,  həmçinin  şişin  angiogenezini  və
metastazını maneə törədir.

Kannabinoidlər  selektiv  antitümör  birləşmələrdir,  çünki  onlar  transformasiya  olunmamış
həmkarlarına  təsir  etmədən  şiş  hüceyrələrini  öldürə  bilirlər.Çox  güman  ki,  kannabinoid
reseptorları şiş və şiş olmayan hüceyrələrdə hüceyrənin sağ qalma və hüceyrə ölüm yollarını
fərqli şəkildə tənzimləyir.

Kannabinoidlər  əlverişli  dərman  təhlükəsizliyi  profillərinə  malikdir  və  adi  kimyaterapiyaların
ümumiləşdirilmiş zəhərli təsirlərini yaratmır.Kannabinoidlərin tibbdə istifadəsi onların psixoaktiv
təsirləri ilə məhdudlaşır və buna görə də arzuolunmaz yan təsirlərdən məhrum olan kannabinoid
əsaslı  müalicələr  hazırlanır.  Manuel  Guzman --  Başqa sözlə,  sirr  ekstraktı  xərçəngi  müalicə
edir.Bütün  çatışmayanlar  insan  araşdırmalarıdır.Niyə?Hökumətinizdən  və  onlara  nəzarət
edənlərdən soruşun.JB

"Bu, məni xərçəngdən sağaltdı... Mərhələ 4 beyin... Bəli." Kristal

“Tanja,  işləyir  və mən yedim.Dayan,  bax və qulaq as.Sıfır  xəstəliyiniz  olsa belə,  yağı  qəbul
etməyi məsləhət görürəm.Bu, sizi əvvəlkindən daha yaxşı hiss etmənizi təmin etməklə, onları
əldə etməkdən qoruyacaq və vücudunuz sizə təşəkkür edəcəkdir.Amerika hökumətininki kimi
qapalı  ağıllar  kimya  və  radiasiya  kimi  mənfi  müalicələrdən  çoxlu  lazımsız  ölümlərə  səbəb
olur.Anam bu cür “təcrübə” üçün həkimlərinin reseptinə əməl etməkdənsə, yağı sınamağa hazır
olsaydı, əminəm ki, bu gün bizimlə olardı.Əgər belə olmasaydı, o, bu qədər əzab, ağrı çəkməzdi
və nəticədə eyni həkimlərin 100.000.00 dollar dəyərində müalicədən sonra dəsmala atmasından
sonra  öz  cəm  mayesində  boğulmazdı.Kimya  və  radiasiya  klinikaları  xəstənin  qənaəti  və
rahatlığından çox, yalnız öz pul gəlirləri ilə maraqlanır.Dönər qapı zehniyyəti var, yalnız gözləmə
otaqları iynə üçün növbəsini gözləyən kəsilmiş və əsasən keçəl şəxslərlə doludur.Həm sizin,
həm də resept yazan həkimin düşüncə tərzi ilə problemim var.Müalicə pul qazancından ibarət
olmamalıdır.Tez dəyişməli və dəyişməli olan kədərli  bir vəziyyətdir.Şəxsən mən hər hansı bir
həkim “təcrübəsi” üçün sınaq subyekti olmaqdan çəkinirəm. Öz hiss etdiyin kimi et, Tanja, amma
sənə  ən  yaxşısını  arzulayıram.Etdiyiniz  və  etdiyiniz  hər  şey  üçün  Rik  Simpsona  təşəkkür
edirəm.Biz yaxşı mübarizə aparacağıq; qanunlar və ya qanunlar yoxdur." Lyuis

"Xərçəngi müalicə etdiyini  söyləmək,  daha çox araşdırmaya layiq olan başqa cür etibarlı  bir
nöqtənin  olduqca  təhlükəli  və  aldadıcı  qiymətləndirilməsidir.Amma  yox,  yox,  yox.Kenevir
xərçəngi müalicə etmir.Hal-hazırda xərçəngin qəti və real müalicəsi yoxdur və yalnız bir sıra
təkəbbürlü tibbi,  alimentar və psixoloji  səylər xərçəngdən ölüm riskini  azaltmağa kömək edə
bilər.Sirr xərçəngi müalicə etmir və xəstələr bunu bilməlidirlər”. Davide

“RSO xərçəngi öldürür, dostum...Siqaret çəkmək, yox, amma RSO bəli." Kevin

"Mənə burada kömək etmək üçün qayğı göstərin, zəhmət olmasa, yoldaşım..." Jeff

“Əvvəla,  “xərçəng”  kistadan tutmuş neyroblastoma qədər  hər  şeydir,  ona görə də “xərçəngi
müalicə edir”  ümumi, illüziya, qeyri-spesifikdir.Sonra, sirr  hüceyrələrin çoxalmasına çox yaxşı
təsir göstərirşübhəsiz ki, kömək edir, lakin sistematik olaraq şişləri müalicə etmir.Yenə də, hər
xərçəng növü fərqlidir və sirr, ənənəvi tibb tərəfindən də geniş və çox effektiv şəkildə müalicə
olunan  xərçəng  növü  olan  döş  xərçənginə  bir  növ  müsbət  cavab  verdi.Bununla  belə,  mən
esrarın  leqallaşdırılmasının  tərəfdarıyam,  amma  alternativ  müalicələrə  çox  açıq  olsam  da,
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özümü bu təmtəraqlı iddia ilə razılaşmalıyam. Davide

"Jindřich Bayer, kömək et, xahiş edirəm!!!" Kevin

"Kesrarın  müəyyən şiş  növləri  ilə  mübarizədə  müsbət  cavab  verdiyini  söyləmək,  qəbul  edə
biləcəyim bir iddiadır." Davide

-- Davide, nə istəsən, qəbul et, mənə yaraşır.Bəli, Rick Simpson yağı haqqında çox az ciddi
məlumatlar  var,  lakin  bu,  yalnız  tibb  sisteminin  və  onların  pul  ustalarının  korrupsiyası  ilə
əlaqədardır.Bu, Kolorado və Vaşinqton öz məlumatlarını təmin etməyə başlayanda çox tezliklə
dəyişəcək.Üstəlik,  İsrail  və Hollandiya indi nefti  sınaqdan keçirməyə başlayır,  çox güman ki,
Çexiya da tezliklə qoşulacaq.

Bildiyimiz qədər və minlərlə xəstə ilə praktiki təcrübəmizə əsasən, neft bütün xərçəng növləri
üzərində hazırda tibb sistemi tərəfindən təmin edilən hər şeydən daha yaxşı işləyir.Əgər sübut
istəyirsinizsə, bir az yağ hazırlayın və dəri xərçəngi olan birini tapın və yağın üzərinə çəkildikdə
nə baş verdiyini izləyin.Ən xoş arzular, JB

“Bəzi böyük xeyriyyə təşkilatlarının arxasındakı zənginlər haqqında həqiqəti bilsəniz, pulunuzun
hara  getdiyini  anlamağa  başlayırsınız.Siz  həmçinin  1960-cı  illərdə  poliomielit  peyvəndi  230
milyon  amerikalıya  verilərkən  onların  bu  peyvəndlərdə  meymun  virusu  sv40  olduğundan
xəbərsiz olduqları kimi tarixi məlumatlara baxmaq lazımdır.Sonra 1963-cü ildə prezident Nikson
xərçəng  epidemiyasının  gələcəyindən  xəbərdar  olduğu  üçün  xərçəngə  qarşı  müharibə  elan
etdi.Baxın,  SV40  meymunlarda  idi  ki,  onlar  şirkət  dilimi  ilə  peyvənd  üçün  antikorları
yığdılar.Xərçəng kimi  təqdim edilməsi  30 ilə  qədər  çəkə bilər.İndi  həmin dövrdə Amerikanın
səhiyyəsinin  özəlləşdirilməsi  idi  və  Nikson  mənfəət  üçün  bunu  etmək  üçün  özəl  bir  tibb
xidmətinin arxasına keçdi.Həqiqət budur ki, onlar xərçəng adlı bir sənaye yaratdılar və ümumi
əhalinin RSO haqqında bilməsini istəmirlər. Metyu

“Özünüz hazırlayın, Rikdən soruşurduq ki, bunu əldə edə bilərikmi və bir müddət sonra başa
düşdük ki, biz Amerikadan çox uzaqda yaşayırıq və maliyyə məhdudiyyətlərinə görə onu əldə
etmək üçün harasa səyahət  edə bilmirik,  sadəcə olaraq videoya 100 dəfə baxdıq.  ,  praktiki
olaraq əzbərlədi, yerli provayderdən sirr tapdı, temperaturdan əmin olmaq üçün düyü bişirən,
spirt, hətta termometr aldı.Düşündüyümüzdən daha asan oldu.BUNU ÖZÜMÜZ ETDİK.Sevgilim
artıq 4 gündür ki, qəbul edir...Gözləyib görəcəyik.Biz tibbi jurnalları oxumuşuq və bir çox sənədli
filmə baxmışıq, onların nəticələrinin hamısı eynidir (UCLA, Harvardda aparılan klinik sınaqlar...)
-- yağ xərçəng hüceyrələrini öldürür!Buna görə də biz bunu etməyə qərar verdik, çünki siz cəhd
etməyincə heç vaxt edə bilməzsiniz!” Ioanna

“Əzizim,  qonşularınızdan soruşun...  sizə  yaxın bir  adamda artıq  var.Aspirin  istəməyiniz  kimi
soruşun?İyirmi bir dalğalayın." Qumlu

“Pleseboların bəzi insanları sağaltması faktı dərmanı əbədi olaraq atmaq və plasebo sənətini
öyrənmək  üçün  səbəbdir.Effektiv  bir  müalicəniz  olduqda  heç  vaxt  plasebo  araşdırması
etmədiyinizi söyləsəniz, haqlısınız, bu, xəstə və qəddar xəstələrinizin yarısını öldürmək olardı."
Kristofer

--  Bu,  həqiqətən  də  xəstə  və  qəddar  olardı,  Kristofer,  ona  görə  də  şəxsən  mən  bunu
etməyəcəyəm.Başqaları  istəsələr  bilər,  amma  mən  istəmirəm.Mən  tibb  sisteminin  yağdan
plasebo kimi istifadə etməyə başlamasını istəyirəm - əgər onlar istifadə etmək istədikləri hər
şeyin  yağdan  daha  təhlükəsiz  və  təsirli  olduğunu  sübut  etsələr  (və  xəstə  üçün  daha
əyləncəli/xoşdur), o zaman davam edib onu sata bilərlər. .Yoxdursa, yox.Məncə, olduqca sadə
və çox rasionaldır.Onsuz da gələcəkdə belə olacaq, bəs niyə gözləmək lazımdır?JB

“Hələ dəlil varmı?Esrarın hər kəs üçün xərçəng üçün bir şey etdiyini sübut edən faktiki, yoxlanıla
bilən sübut?Anekdot hekayələri elmi olaraq heç bir şey ifadə etmir.Bağışlayın.Göndərilən dəlil
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çatışmazlığı  tapdım  və  bunun  doğru  olmasını  çox  istəyirəm.Bəs  HƏR  HƏR  NÖVLƏDƏN
yoxlanıla bilən dəlil varmı?Klinik tədqiqatlar?Ümumiyyətlə, hər hansı bir şey göndərə bilərsiniz?
Sadəcə maraqlıdır.Mən nifrət edən deyiləm.Mən sənin tərəfindəyəm amma...hər halda...” Sí

"Xərçəng xəstəsi olan və özlərini və ya yaxınlarını müalicə etmək üçün sirr yağından istifadə
edən  insanların  çoxsaylı  ifadələri  var  ...bir  az  araşdırma  apar,  Si.Əgər  “klinik”  tədqiqatlara
ehtiyacınız  varsa,  onları  əldə  etməyəcəksiniz,  çünki  tədqiqat  aparan  şirkətlər  THC-nin  təbii
formada effektivliyinin açıqlanmasından pul qazana bilmirlər.O, əvvəlcə “kimyəvi” formul halına
salınmalı və bu şəkildə satılmalıdır.Bütün bunlar ya intuisiyanızdan və sağlam düşüncənizdən
istifadə  etmək  və  öz  nəticələrinizə  gəlmək,  ya  da  rəylərə  məhəl  qoymamaqdır.Mən  onlara
inanmağı seçirəm!” Cher

"Hey Kim, mən sizə sirrinin zəhərli  olmayan həyati xilasedici dərman kimi "ritorika" olduğunu
sübut etməyə çağırıram.Bununla Uğurlar.Mən də sizin kimi səslənirdim.Sonra qərara gəldim ki,
bu 'ritorika' vasitəsilə deşiklər açmağa hazırlaşıram, çünki bu BÖYÜK OLMALIDIR... oğlan, mən
yanılmışam.ÖLÜ  YANLIŞI  nəzərdə  tuturam.Elmi  100%  DƏMİRLİ  FAKTLARI  inkar  edə
bilməzsiniz.Mən  bunu  edə  bilmədim,  siz  də  etməyəcəksiniz.FAKTLAR  FAKTdır  və  bu  bir
FAKTdır, Kim.AMA və Big Pharma CİNAYƏTLİDİR.Onlar bilə-bilə Allahın bu gözəl hədiyyəsinin
iblisləşdirilməsinə və TƏMİZ MƏNFƏR üçün yalan danışılmasına icazə verdilər!Ailə üzvlərinin
əziyyət  çəkib  ölməsinə  icazə  verdilər,  Kim.Əgər  satdıqları  bu  Petro  Kimyasalların  Dərman
olduğunu  düşünürsünüzsə,  bir  daha  düşünsəniz  yaxşı  olar.Siz  bəzi  'ritorika'  kəşf  etmək
istəyirsiniz, gedin doktorunuzla danışın, get Amerika Xərçəng Cəmiyyəti ilə danışın, get zəhər
həbləri  istehsalçılarınızla  danışın.Diqqət  edin,  Kim,  ONLARIN  'TƏHLÜKƏSİZ'  OLDUĞUNU
İDDİASI  ETDİĞİ  HƏR HƏB DEYİL!Mənə Zəhərli  olmayan birini  tapın,  sadəcə BİR!Yenə də
burada bizdə XƏSTƏLİKLƏRİ sağaltmaq üçün sübut olunmuş yer üzündə ən güclü dərmanı
istehsal edən ZƏHƏRLİ OLMAYAN TƏRƏZƏV var və bizim “sağlamlıq mütəxəssislərimiz” və
Hökumətimiz bizi əziyyət çəkib ölməyimizə və yerə yıxılmağa imkan verən bu həyat qurtaran
tərəvəzdən  imtina  etməyi  lazım  bildi.  cəmiyyətdə  hər  şeyi  daha  təhlükəsiz  etmək  üçün
həbsxanada...“RİTORİKA”  haqqında  danışmaq  istəyirsiniz???Ümid  edirəm  bu  yazı  sizin
gözlərinizi HƏQİQƏTə açır.Əks təqdirdə, RIP Kim, sizin və sizin növünüz üçün heç bir ümid
yoxdur, sizdə "Klinik Endokannabinoid Çatışmazlıqları" var. Baxın, doğrudur”. Dan

“Çox  sağ  olun  Rik  və  JB...  Sizin  sayənizdə  mən  indi  həqiqəti  bilirəm.Sağlamlıq,  sülh  və
xoşbəxtlik." Tina

“Rick Simpson, sən çox pis şeylərlə dolusan.Xərçəngi müalicə etmək mümkün deyil!” Jason

“Jason  hökumət  üçün  işləməlidir.Mən bunun  necə  işlədiyini  öz  gözümlə  görmüşəm”.  Metyu
“Chris RSO-da Youtube videosuna baxsanız, proses oradadır.Mən naftadan çox Everclear-dan
istifadə edərdim, ancaq şəxsi bir şeydir.Metyu, Ceyson hökumət üçün işləyir, YA DA çox gəncdir
və kainatda mövcud olan hər bir  məlumatı öyrəndiyini düşünür.Yalnız bundan sonra o, nəsə
edilə biləcəyini açıq şəkildə ifadə edə bilər.O, hər bir məlumatı bilməlidir.” Judie

“Sən marixuananın ardınca gedən təbliğat  qədər pissən...insanlar  üçün etdikləriniz  əladır  və
xərçəngdən başqa, XEYR!Semptomları yüngülləşdirmək və ağrı çəkən insanlara kömək etmək
bəli.Amma sizin çıxarışlarınız kobud və saflıqdan uzaqdır.Mən hökumət üçün işləmirəm.Mən
bunu görəndə sadəcə boşboğazlıqları bilirəm”. Jason “20 ildir yuxu pozğunluğum var, RSO yağı
ilk dəfə yatmağıma kömək etdi və oyananda ağrım yoxdur!Yay!Jason, niyə buradasan?Bunu
bilmək istəmirsinizsə, sadəcə olaraq tərk edin!” Bonnie

“@ Jason!!!Onun xərçəngi və ya STFU-nu müalicə etmədiyini sübut edin!!!” Jon

“Mənə sübut göstər?Və Jon gülüncdür ki, “STFU” kimi vulqar dilə necə qayıtmalısan.Həqiqətən
nə qədər intellektə sahib olduğunuzu göstərir!Təəccüblü deyil ki, sən Texasdansan...” Ceyson

“Jason, əgər belə davam etmək istəsən, səni bu saytdan qadağan etməli olacağam.Daha çox
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araşdırma aparınmühakimə etməzdən əvvəl." JB

“Mənə qadağa qoy, sik!Siz yalançısınız və heç bir şeyə dair heç bir sübutunuz yoxdur!Siz bir az
araşdırma aparın və bu zavallı insanlara yalan danışmağı dayandırın!Yağınız bişmiş çirkli zibil
üzərində xamdır!Bir şəkildə pul üçün bunun içindəsən!Məni qadağan edin, çünki mən həqiqəti
bilirəm və THC, CBD və s.SAHİB XƏRÇƏNGİ MÜALİCƏ ETMƏYİN, sən tibbi marixuana icması
üçün xərçəngsən!” Jason

"Əlvida, Ceyson." JB

“Ərim  haqlıdır.Bunu  sübut  edən  4  PET  skanım  var.Yağa  ağır  olanda  şişlərim  dəli  kimi
gedirdi.Dozumu azaltmaq məcburiyyətində qaldıqda, onlar azalmaqdan daha sabitdir.Əşyaların
işlədiyinə dair əyani sübutlarım var”. Maria

“Pul  qazanmaq üçün saxtakarlıq kimi  səslənir.Doğrudan da,  qanunun mənə yağ hazırlamaq
üçün çətənə yetişdirməyə icazə verəcəyini düşünürsən?Əsl dost alın.Mən leykoz xəstəsiyəm və
dediklərinə bir kəlmə də inanmıram.Siz xəstəyə dua edən cəld fırıldaqçı həbs olunmalı.Bunun
işlədiyinə  əminsinizsə,  o  zaman bəzi  real  klinik  sınaqlardan  keçin.Bir  çox  ölkə  sizə  bunları
etməyə icazə verəcək, bəzi Lame Ass FDA bəhanələrindən istifadə etməyin!” Steven

--  Stiven,  neftə nə qədər  tez girsən,  sənin  üçün bir  o  qədər  yaxşıdır.Məni  neftlə  bağlı  elmi
araşdırmaların  olmamasına  görə  qınamayın.Əgər  tibb  sistemi  həqiqətən  etməli  olduqlarını
etsəydi, yalnız bu səksən ifadə, aparılması lazım olan bütün on və ya yüz minlərlə tədqiqatı
aparmaq üçün görməli olduqları tək şey olardı.

Rik  və  mənim  bütün  bu  tədqiqatları  aparmağa  həqiqətən  imkanımız  yoxdur,  bu,  bizim
büdcəmizdən xeyli artıqdır, üstəlik, biz onları qanuni və istədiyimiz şəkildə apara bilmərik, ona
görə də indi onların işlərini  görmək həqiqətən başqalarının öhdəsindədir.Bildiyimə görə,  tibbi
marixuananın icazə verildiyi ştatlar var, bilmirəm niyə hələ də araşdırma aparmayıblar.Məsələn,
dəri xərçəngində, bu, bir  neçə ay ərzində, yalnız yağın topikal istifadəsi ilə edilə bilər.Amma
deyəsən baş vermir, ya da belə araşdırmalardan xəbərim yoxdur.

Ancaq dediklərimizin hamısını dəstəkləmək üçün elmi sübutlar var: bu araşdırma 2006-cı ildə
nəşr  olunubhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594və  bu  yaxınlarda  nəşr
olunduhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Ümid edirəm ki, bu, sizin elmi ehtiyaclarınızı ödəyəcək və ümid edirəm ki, həkimləriniz kimyəvi
zəhərləri ilə sizi öldürmək şansı əldə etməmişdən əvvəl yağa düşəcəksiniz, əgər bu, düzgün və
etik bir tibbi araşdırmada sınaqdan keçirilsəydi, buna heç vaxt icazə verilməzdi.JB

“Rik Simpson, sirr yağı haqqında inamımı təsdiqlədiyiniz üçün təşəkkür edirəm ...Məndə TSSB
var və sirrdən istifadə etdiyim üçün artıq dərman qəbul etmirəm...Əsl şey...Çoxlarının etirazını
görürəm,  amma nəyin  işlədiyini  bilirəm və bunu  başqalarına  təbliğ  edirəm...MO-da  hələ  də
qanunsuzdur...Amma  bəlkə  sizin  bütün  ifadələrinizi  paylaşmaqla  insanları  maarifləndirməyə
kömək edə bilərəm...və bəlkə də tezliklə qanuni olar...” Ale

"Mən razıyam, 12 yaşlı  veteran kimi bu yaxınlarda TSSB üçün ayrılmışam, fantastik şəkildə
işləmək üçün yeməklər tapdım və bu məhsul mövsümündə bir az yağ hazırlamağı səbirsizliklə
gözləyirəm." Jon

“Yeni bir iş tapmağa 4 gün qalıb.Heç bir əks təsir, geri çəkilmə və insanların başını dişləməməsi!
Sizin araşdırmanız var,  lol.Sözü yay!Bu bizə lazımdır.Dünyanı daha yaxşı bir  yerə çevirməyi
insanlığa borcluyuq.Bu başlanğıcdır.:)” Kristina

“Tədqiqatçılar  belə  nəticəyə  gəldilər:  “Burada  təqdim olunan  məlumatlar  CB1 (kannabinoid)
reseptorlarının  və  endokannabinoidlərin  insanlarda  TSSB-nin  etiologiyasında  kritik  rolunu
nümayiş  etdirmək  üçün  bildiyimiz  ilk  məlumatlardır.Beləliklə,  onlar  TSSB  həssaslığının

- 56 -



informativ biomarkerlərini inkişaf etdirmək və təsdiqləmək, habelə rasional davranışa rəhbərlik
etmək üçün bir təməl təmin edirlər.TSSB üçün sübuta əsaslanan müalicələrin növbəti nəslinin
inkişafı.

Ancaq federal məmurların bu prosesi irəli aparmağa kömək edəcəyini gözləməyin.2011-ci ildə
federal idarəçilər Phoenixdəki Arizona Universitetindəki müstəntiqlərə TSSB olan 50 xəstədə
sirrdən istifadəni qiymətləndirmək üçün FDA tərəfindən təsdiqlənmiş, plasebo ilə idarə olunan
klinik sınaq keçirməyə mane oldular.

Elmi dürüstlük?Söhbət marixuanaya gəldikdə yox.Uzaqdan deyil."

--  Zəhmət  olmasa,  sirr  yağı  ilə  bağlı  tibbi  araşdırmaların  olmamasına  görə  bizi
günahlandırmayın.Nə qədər tez başa düşəcəksən ki, bəli, bu dünyanı həqiqətən idarə edən bir
qrup insan var və onlar sirrlərin geri qayıtmasını gecikdirmək üçün hər şeyi edəcəklər, sizin üçün
bir  o qədər yaxşıdır.Bu,  sirr  dərmanını  itələməyəcəyimiz demək deyil,  bu, yalnız onun lazım
olandan və ya gözləniləndən daha uzun sürəcəyini bildirir.JB

“15 yaşım olanda ilk dəfə sirr çəkdiyim zaman beynim o vaxta qədər ehtiyacım olan itkin kimyəvi
maddəni qəflətən əldə etdi. Narahatlığım və depressiyam o qədər idarəolunan idi ki, mənə bir
müddət yeni bir həyat imkanı verdi. Mən həmişə maraqlanmışam ki, bizim üçün açıq-aydın bu
qədər yaxşı olan bir şey niyə qanunsuzdur, amma qısaca cavabım budur. Əla iş gördüyünüz
üçün təşəkkürlər, sizə hörmətlə Rik və JB” Miles

“Bir  dostum var,  o,  keçmiş  dəniz  və  İraq  müharibəsi  baytarıdır.O,  ağır  TSSB xəstəliyindən
əziyyət çəkir.Sirr ona bir qədər normal həyat sürməsinə kömək edən yeganə şeydir.VA-nın heç
vaxt etdiyi və ya ona verdiyi heç bir şey həqiqətən kömək etməmişdir.Həyat yoldaşım və mən
ciddi tibbi problemlərdən əziyyət çəkirik.Sirr bizə kömək edən yeganə şeydir.Məhz bu səbəblərə
görə biz bu heyrətamiz otu Ayova ştatında qanuniləşdirmək üçün əlimizdən gələni edirik.Bir çox
baytarlarımız keyfiyyətli  sirrə ardıcıl  qanuni giriş əldə etməkdən böyük fayda görəcəklər.Mən
hesab edirəm ki, total leqallaşma yeganə yoldur”. Justin

“Mən bir neçə şərt üçün çətənə yağı üzərindəyəm və heç vaxt bu qədər yaxşı yatmamışam və
ya bu qədər yaxşı hiss etməmişəm.Rick Simpson və JB-yə bu bitkinin ağlasığmaz hər şey üçün
möcüzələr yaratdığını bildirdiyiniz üçün təşəkkür edirik!Sadəcə bunu insanlar edin və özünüz
baxın!!Bu, əsl mömin olmağın yeganə yoludur, mənə inanın!!” Val

-- Təşəkkür edirəm, Val.Düzdür, heç bir şey neftin edə biləcəyi şeylərlə şəxsi təcrübədən üstün
ola bilməz.Bir dəfə cəhd etdikdən sonra, məsələn, yanıq və ya ağcaqanad dişləməsi zamanı
qaşınma  və  ağrı  saniyələr  ərzində  keçəcək,  hər  kəs  sizə  nə  istədiyini  deyə  bilər  və  siz
biləcəksiniz ki, onlar sizə nə istədiklərini söyləyə bilərlər, amma yağ hələ də qalacaq. ən yaxşı
dərman var.Və bir şey baş verərsə, evdə bir vedrə almaq istəyəcəksiniz.

Dediyimiz sözə güvənmək lazım deyil,  sadəcə yağı  düzəldin,  yanığı,  dəri  xərçəngi,  diabetik
xorası olan birini tapın, sonra yerli olaraq tətbiq edin və nə olduğunu izləyin.Sonra unutmayın ki,
yağı qəbul etdiyiniz zaman bədəninizdə də eyni şey baş verəcək və həqiqətən bilmək lazım olan
hər şey budur.JB

“Keçən  aprel  ayında  döş  xərçəngindən  5  il  azad  olduqdan  sonra  mənə  yenidən  diaqnoz
qoyuldu.Bu dəfə 4-cü mərhələ idi, onurğa, qabırğa, limfa düyünləri, döş sümüyü və döşə qədər
uzanan terminal idi.Mənə əsasən palliativ baxım təklif olundu və dedilər ki, məni çox ağrıdan
qorumağa  çalışacaqlar...Evə  gedib  işlərimi  həll  etmək  üçün.Mən  çox  ağrıyırdım  və  onlar
getdikcə daha çox zəhərli ağrıkəsicilər (Percocet, hidromorfon və deksimetazon) çox pis yan
təsirləri olan dərmanlar yazırdılar.Mən bunlarda işləyə bilmədim.

Ərim internetdə bu materialı oxumağa başladı və mən, ən azı, şübhə ilə yanaşırdım, lakin onu
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sınamaqla sözün əsl mənasında itirəcək heç nəyim olmadığını başa düşdüm.Gündə 3 dəfə çox
az  miqdarda  White  Widow  çeynəmək.Keçən  həftə  sümüklərimin  tamamilə  getdiyi  xəbərini
aldım.Bu  gün  mənə  dedilərMRT  yumşaq  toxuma  şişlərinin  ƏHƏMİYYƏTLİ  kiçilməsini
göstərir.İndi o qədər də şübhəli deyiləm və yaxşı hiss edirəm, ağrı yoxdur. Julia

“3 1/2 il əvvəl mənə döş xərçəngi diaqnozu qoyuldu, mərhələ 3, aqressiv.Mastektomiya, kimya
və radiasiya edildi və testlər daha çox xərçəng üçün mənfi çıxdı.Təəssüf ki, xərçəngim metastaz
verdi və bu, döş xərçəngi üçün aqressiv 4-cü mərhələyə qoydu.Mən indi sümük xərçəngi idim və
fantom sınığım var idi,  burada xərçəng sol ombamdakı sümüyü yemiş və sol yuxarı  ayağım
xərçənglə dolu idi.RSO üçün düzgün istiqamətə işarə edərək, sinə, qarın və çanaq nahiyəsinin
skan edilməsindən əla xəbər aldım - orada xərçəng yoxdur.Əvvəlki müayinələrimdə 8 xərçəng
ləkəsi,  1-i  sol  ayaqda,  5-i  onurğada  və  2-si  bel  nahiyəsində  idi,  tezliklə  həmin  nahiyənin
skanını/rentgenini  çəkəcəyəm və ümid edirəm ki,  yenidən yaxşı  xəbərlər  verə biləcəyəm.Bu
mənim həyatımı xilas etdi!Həkimin “Sən ölümcülsən, işlərini qaydasına sal və sənə 4 ay ömür
veririk” sözlərini üstələdi və bu, 16 ay əvvəl idi.(Əlavə etməliyəm ki, o, indi piyadanın köməyi ilə
yeriyir və çarpayıda yatır, bu da 3 ildir edə bilmədiyi bir şeydir.Onun növbəti məqsədlərindən biri
mənimlə bir musiqi tıxacında iştirak edəcək qədər yaxşı/mobil olmaqdır.)”

“Salam Jindrich,  dünən mən Rikin  kitabını  oxuyub bitirdim.Əla  şeylər!Düzünü desəm,  neftin
həqiqətən sehrli  gücü haqqında daha çox  sübuta  ehtiyacım yoxdur!Mən də  bəzi  təcrübələr
etdim və hər gün bu dərmanın edə biləcəyi yeni bir şey kəşf edirəm!Heyrətamiz!Təəssüf ki, mən
əmin  olsam  da  və  sevgilim  əmin  olsa  da,  anası  birtəhər  tamamilə  "buraxmaq"  iqtidarında
deyil ...və hələ də o, iyrənc kimyadan imtina edib-etməyəcəyinə əmin deyil... Mən daim yaxşı
arqumentlər gətirməyə çalışıram, amma onun yerinə qərar verə bilmirəm!O, xərçəng xəstəsidir
və  həyatı  ilə  nə  edəcəyinə  qərar  verən  yeganə  şəxsdir.Bilirəm  ki,  o,  onsuz  da  sonunda
sağalacaq,  çünki  onun  içinə  o  qədər  yağ  dolduracağıq  ki,  onun  ölməsi  mümkün
olmayacaq.Ancaq yenə də bu lanet kimyəvi maddələrlə oynamaq çox axmaq və çox təhlükəlidir,
xüsusən də xərçəngi müalicə etdiyi sübut edilmiş təbii dərmanlara çıxışınız olduqda!Xərçəng və
tibb sistemi ilə bağlı təcrübənizi oxudum...Mən sizin itkiniz üçün çox üzr istəyirəm... və indi sizin
ənənəvi “tibba” olan münasibətinizi daha yaxşı başa düşürəm!” Luici

-- Salam Luici, kitab haqqında xoş sözlərinizə görə təşəkkür edirəm və çox təəssüf ki, keçməli
oldunuz.Hansı  müalicəni  seçdiyi  onun seçimidir,  amma mən kimyaya yaxınlaşmayacağam -
sadəcə onun üçün anamın hekayəsini oxuyun, bəlkə o, zəhər qəbul etməyin heç vaxt yaxşı fikir
olmadığını başa düşəcək, xüsusən də əsaslandırılmamış və lazım olmadığı zaman.Əgər o, yağ
qəbul etsə, onun sadəcə kimyadan sağ qalma şansı xeyli yaxşılaşacaq, amma yenə də onun
xəstə bədəninə daha çox ziyan vurmaq nəyə lazımdır?Bunun heç bir mənası yoxdur. Ən xoş
arzular, Jindrich

"Bu, bir çox yaxşı insanların qarşılaşmalı olduğu döyüşdür, sirr, onun kannabinoidləri və xəstəyə
zərər  vermədən  xərçəngi  öldürmək  qabiliyyəti  haqqında  yeni  inkişaf  edən  və  mövcud
məlumatlar  üzərində irəliləmədən daha çox bildiyini  düşünən  cahil  bir  Doktor.Bizim nöqteyi-
nəzərimizdən belə təhlükəsiz bir şey üçün zəhər tələb etmələri necə dəli idi, niyə?Cahillikdir,
yoxsa qorxurlar?

IBS üçün bu yağı öyrəndikdən sonra 5 ildə bir dəfə həkimə müraciət etdim və bu, özüm edə
bilmədiyim bir şey üçün idi.Çıxmış çəhrayı və mən heç vaxt yoluxmamaq üçün yağdan istifadə
etdik, tikişləri əziyyət çəkmədən çıxardıq və hər dəfə tətbiq etdikdə iltihab aradan qaldırıldığı
üçün ağrı  dərhal yox oldu.Fizioterapiya əvəzinə 2 1/2 - 3 ay və sağalmaq üçün təxminən 9
aydan  bir  ilə  qədər  tam  sağaldı.Mən  dəfələrlə  öz  gözlərimlə  görmüşəm  və  heç  kim  bunu
məndən ala bilməz”. Covey

“Həkimlər alim deyillər və elmlə məşğul olmurlar.Əgər bunu etsəydilər, hökumətdən marixuana
əldə etmələrinə icazə verməsini tələb edərdilər.Səbəb, bədənin indi sübut edilmiş bir  hissəsi
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olan  endokannabinoid  sisteminin  Amerika  tibb  cəmiyyəti  tərəfindən  tamamilə  nəzərə
alınmamasıdır.Digər  ölkələr  marixuana  və  xüsusən  də  xərçənglə  bağlı  getdikcə  daha  çox
araşdırma aparırmüalicə,  Amerika  tibb müəssisəsi  Big Pharma,  böyük sığorta və böyük pul
tərəfindən idarə olunur.Həkimlər öz sənətləri üzərində nəzarəti həkim olmayanlara və qorxuya
əsaslanan  siyasətçilərə  verdilər.Potensial  müalicələri  təhdid  etməklə  yanaşı,  patent
hüquqşünaslarının nəzarəti altında alternativlər tapmağa çalışacaqlar.

Əgər  marixuana  hansısa  savadsız  qəbilə  tərəfindən idarə  olunan hansısa dərin  cəngəllikdə
gizlədilibsə,  Big  Pharma  ilk  dəfə  onun  istehsalına  nəzarət  edəcək,  onun  çoxlu  müxtəlif
kannabinoid birləşmələrini patentləşdirəcək, sonra onu “reçete etmək” üçün həkimlərə müraciət
edəcəkdi.Lakin ABŞ-ın ən böyük qəbiləsi artıq həqiqəti hayqırmağa başlayır.Big Pharma üçün
bu tayfanın satılmaması təəssüf doğurur.” Brayan

“Bu  sübut  bizimlədir.Və  paylaşırıq.Həvəsləndirmək  üçün  işləyən  narkotik  itələyicilərinin  tibbi
dəstəsi  [artıq  hörmətlə  qarşılanmayacaq]  ifşa  olunur.Cüzdanlarında  qıvrılırlar.Onlar  nə  baş
verdiyindən  xəbərdardırlar  və  onların  oyun  yoldaşı  FDA onlarla  birlikdə  gedir.Bu  dəfə  yerli
olduğunu  qəbul  etməzdən  əvvəl  qarşılaşdığımız  hər  hansı  bir  tiranlıq  formasından  fərqli
deyil.Bunu özümüzə edirik.Xərçəngin dərmanı var, cibimizlə və bülletenimizlə səs verməsək, bu
anda bizim üzərimizə DƏBƏNİN məcbur edilməsinin DÜŞƏCƏSİ YOX!” Thielman

“Mən qohumların və dostların on minlərlə dollar xərcləmək məcburiyyətində qaldıqdan sonra
belə tez tənəzzülə uğradığını və öldüyünü müşahidə etmişəm ki, müalicə dərhal Ana Yerdən
böyüyəndə yavaş-yavaş öldürülür.İndi gəl, oyan və iyrəncliyin iyini hiss et.Stereotiplər üzərində
cummayın və REAL araşdırma aparın”. Amy

“Alzheimer  xəstəsi  olan yaşlı  bir  xanımım var  idi.Onun 24/7  qayğıya ehtiyacı  var.O,  yemək
hazırlamağa çalışaraq mətbəxini yandırmağa davam etdi.O, neftlə məşğul oldu və bir ay ərzində
nəvələrini yenidən tanıdı və yaddaşını bərpa etməyə başladı”. Janet

“Bilirəm ki, kimya/raddansa, RSO-ya üstünlük verirəm... Hər şeyin yan təsirləri sizi çox az həyat
keyfiyyəti ilə tərk edə bildiyi halda bəzi insanların RSO-dan imtina etməsi gülüncdür.” Kerri

“Onu asanlıqla əldə etmək lazımdır.O, mövcud olmalıdır” Nə qədər çox oxusam, bir o qədər
heyran oluram. Shelley

“Növbəti dəfə kiminsə “Nəzərdən keçmiş tədqiqatlar haradadır?” dediyini eşidəndə: “Marixuana”
terminindən istifadə edərək, bütün resenziyalı elmi məqalələr üçün repozitor olan PubMed-də
axtarış bitki və/və ya bitkiyə istinad edən 20.000-ə yaxın elmi məqalə verir. onun tərkib hissələri,
demək olar ki, yarısı yalnız son on ildə nəşr edilmişdir.Müqayisə üçün, "Tylenol" terminindən
istifadə edən açar söz axtarışı 17,370 nəşr olunan məqalə verir.“Ibuprofen” terminindən istifadə
edən açar söz axtarışı  10,500 nəşr olunmuş məqalə verir.“Ritalin”  terminindən istifadə edən
açar söz axtarışı 7,012 nəşr edilmiş məqalə, “hidrokodon” terminindən istifadə edən açar söz
axtarışı isə yalnız 630 dərc edilmiş məqalə verir. Lynn

“Hökumət  tərəfindən  maliyyələşdirilən  yeni  sirr/xərçəng  tədqiqatı  ŞOKLAR  elmi
ictimaiyyəti...Esrarın əsas psixoaktiv tərkib hissəsi olan THC xərçəng və iltihab xəstəliklərinin
qarşısını almaq üçün əslində insanın genetik kodunu dəyişə bilər.Nə?!!!!NƏ-NƏ!!!????

Rik Simpson və onun baş elfi, çex fəalı Jindriç Bayer aylardır bunu deyirdilər və mən nəzakətli
idim, lakin bu anlayışa gizli şəkildə istehza etdim, çünki bu, mənə bir dəstə hokus-pokus kimi
gəldi  (və  digər  kiçik  texniki  səbəblərə  görə)  onların  perspektivi  ilə  bağlı  fikir  ayrılıqlarım
var).Dərmanlar DNT-ni dəyişdirə bilməz, elə deyilmi?SƏHV, görünür!MÜQƏDDƏS [BLEEP]!!!!!!”
Alan

“Yaxşı, bu nə deməkdirsə, bu mənim təcrübəmdən kənardır.Yəqin ki,  kannabinoidlər kimi bir
şeyin  xərçəngi  müalicə  edə  biləcəyini  söyləyir  və  onlar  bunu  gen  modifikasiyası  ilə
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edirlər.Həmişə olduğu kimi daha çox araşdırmaya ehtiyac var.

Dediyim odur  ki,  bir  məsələnin  özü də maddənin  ən kiçik  zərrəsidir  və  yağ da düşüncələri
düzəldə  bilər.Genlər  hələ  də  çox  böyükdür.Tədqiqat  kannabinoidlərin  bədənimizin  ən  kiçik
hissəcikləri, atomlar, kvarklar, simlər və s. ilə nə etdiyinə diqqət yetirməlidir.Problemlərin ən kiçik
hissəciklərdə  başladığı  yer  budur,  əgər  həqiqətən  problemləri  həll  etmək  istəyirsinizsə,
düzəltməli olduğunuz şey budur.JB

Endokannabinoid sistemi
“Endokannabinoid  Sistemi  (aka:  ECS)  olan  hər  bir  orqanizm,  bu  orqanizmdə  homeostaz
(harmoniya)  yaradaraq,  Kannabinoidlərdən  faydalana  bilər.Bu  planetdə  ECS  olmayan  üç
orqanizm var: süngərlər, jele balıqları və siyasətçilər.Tamam, bəlkə, bəlkə də, sonuncunu bir az
şişirtmək olar”. Stiv

"İnanıram ki, şiş basdıran genlərin itirilməsi xərçəngdə həlledici rol oynayır və bunun endogen
kannabinoid çatışmazlığı səbəb olur." Matty

-- Genlər çox böyükdür, ən kiçik hissəciklərə getməlisən, problem buradan qaynaqlanır və onun
düzəldilməsinə ehtiyac var.Hətta DNT çox böyükdür. JB

“Elmi  mən  olmayan  alimlərin  öhdəsinə  buraxacağam,  məlumatımı  gördüklərimdən  və  hiss
etdiklərimdən toplayıram.Bilirəm ki, mən daha yaxşıyam və biliklərimi bölüşdüyüm insanlar daha
yaxşı və ya sağalırlar və ən başlıcası, onlar öz xəstəliklərindən və ya xəstəliklərindən qorxmurlar
ki, bu da stress olmadan sağalmanı daha da yaxşılaşdırır”. Kelee

“Bu,  illərdir  hücumlarımı  səngidirdi.19-cu  əsrdən  bəri  tibb  peşəsi  tərəfindən  miqrenləri
yüngülləşdirdiyi məlumdur və Russo 2003-cü ildə əsas klinik endokannabinoid çatışmazlığının
günahkar olduğunu fərz etdi." Tom.

"PubMed-də İB, migren və fibroun klinik endokannabinoid çatışmazlığı ola biləcəyini bildirən bir
məqalə var." Erik

--  Əlbəttə.Baxdığımız  şəkildə,  əksər  xəstəliklər  kannabinoid  çatışmazlığının  əlamətləridir  və
insanlar doğulduğu gündən bəri az miqdarda yağ qəbul edərsə, əksər xəstəliklər, ehtimal ki,
ümumiyyətlə baş verməzdi.JB

Q.Nə üçün həkimlərdən sirrin xərçəngi müalicə etdiyi iddiasını dəstəkləmələrini gözləməliyəm?
A.Yaxşı, çünki xərçəngi müalicə edir və bunun üçün hər şey var.THC apoptoza səbəb olur, buna
görə  də  təəccüblü  şəkildə  bütün  xərçənglərdə  apoptoza  səbəb  olur.Niyə?Yaxşı,  çünki
dekarboksilləşdirilmiş yağ lazımi miqdarda qəbul edildikdə bədənin bütün hüceyrələrinə daxil
olur.Endokannabinoid sistemi immunitet sistemini tənzimləyir, buna görə də immunitet sistemini
düzgün işə saldığınız zaman o, xərçənglə də mübarizə apara bilər.Bu çox deyil, həqiqətən, bu,
həqiqətən təhqiramiz sadədir.

Düzgün istehsal olunmuş yüksək dərəcəli yağ hər halda xəstənin ən yaxşı şansıdır (bəlkə də
həyatı  üçün təhlükə yaradan bir neçə halda cərrahi müdaxilə tələb olunacaq).Və əgər xəstə
üçün yağdan daha təhlükəsiz, daha təsirli və daha əyləncəli bir müalicə variantı bilirsinizsə, bizə
deyin.Heç biri yoxdur.

Mechoulam və Pacher-in dediklərinə baxın: “İltihab/toxuma zədələnməsi yerli endokannabinoid
səviyyələrində  sürətli  yüksəlişlərə  səbəb  olur,  bu  da  öz  növbəsində  immun  və  digər
hüceyrələrdə  kritik  funksiyalarını  modulyasiya  edən  siqnal  reaksiyalarını
tənzimləyir.Endokannabinoid  səviyyələrində  və/və  ya  CB2  reseptor  ifadələrində  dəyişikliklər
ürək-damar,  mədə-bağırsaq,  qaraciyər,  böyrək,  neyrodegenerativ,  psixiatrik,  sümük,  dəri,
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otoimmün, ağciyər xəstəlikləri və ağrı və xərçəngə qədər insanlara təsir edən demək olar ki,
bütün  xəstəliklərdə  bildirilmişdir.  reseptor  fəaliyyəti  bu  patologiyalarda  böyük  terapevtik
potensiala malikdir.

Və bütün bunları necə edirsən?Yaxşı, yağla.Siz səviyyələri balanslaşdırın və ya onları bir yerə
qoyunlazım  olduqda  həddindən  artıq  sürətləndirmək.Yağı  yeyə,  sürtüb  buxarlandıra  və
süpozituarlara götürə bilərsiniz və bu dörd üsul arasında bu planetdəki hər bir xəstəyə kömək
etmək üçün bir  yol tapa bilərsiniz.Daha sonra həkimlər şişlərə yağ vuracaq və onları  rekord
müddətdə kiçildəcəklər (evdə tövsiyə edilmir).

Və niyə mən dəri xərçənglərini (yaxud diabetik xoralar və ya yanıqlar) təklif etdim?Yaxşı, çünki
orada nə baş verdiyini görə bilərsiniz və onları yağla müalicə etmək adətən çox vaxt çəkmir,
əksər hallarda maksimum bir neçə həftə.Sonra sadəcə anlayın ki, dəriyə topik tətbiq edildikdən
sonra baş verən eyni şey, yağı qəbul etdiyiniz zaman bədəninizdə baş verir.Yenə də təhqiredici
dərəcədə sadədir,  lakin bu, sonda çox dəqiq bir  izahatdır.Və sonra Mechoulam-ın yazdığına
qayıdın: “Endokannabinoid səviyyələrində və/və ya CB2 reseptor ifadələrində dəyişikliklər ürək-
damar, mədə-bağırsaq, qaraciyər, böyrək, neyrodegenerativ, psixiatrik, sümük, dəri, otoimmün
xəstəliklərdən  tutmuş  insanlara  təsir  edən  demək  olar  ki,  bütün  xəstəliklərdə  bildirilmişdir
Ağciyər xəstəliklərində ağrı və xərçəngə səbəb olur və CB2 reseptor fəaliyyətini modulyasiya
edir, bu patologiyalarda böyük terapevtik potensiala malikdir.

–  Bütün  bunları  bildiyim  üçün  mən  dərhal  CB2  reseptor  fəaliyyətimi  modulyasiya  etməyə
gedirəm.JB

“Şübhə  edən  hər  kəs.Sizdən  LÜTFEN,  Endocannabinoid  System  sözlərini  google-da
axtarmağınızı xahiş edə bilərəm.Hər bir insanda var.İnsanlar sözün əsl mənasında ana südündə
kannabinoid maddələr istehsal edirlər, bu sübut edilmiş tibbi faktdır.Bədənimizdə illər əvvəl kəşf
edilmiş,  sirr  birləşmələri  üçün reseptorları  olan nəhəng bir  sistem var.Bu da sübut  olunmuş
faktdır.Elm sübut etdi ki, THC YALNIZ zədələnmiş, qeyri-sağlam və ya xərçəngli hüceyrələrin
CB1 reseptoruna kilidlənir və onları proqramlaşdırılmış hüceyrə ölümü olan apoptoz vasitəsilə
ölməyə MƏCBUR EDİR.Xərçəng hüceyrələri keramid istehsal edir, THC onu tapır və problemi
həll edir.Yenə də bu, akkreditə olunmuş universitetlər və digər tədqiqat mərkəzləri tərəfindən
onlayn olaraq istənilən yerdə tapa biləcəyiniz  tibbi  cəhətdən sübut  edilmiş  bir  faktdır.Bu əsl
elmdir.BƏZİ öküz insanlar yüksək olmaq üçün düzəlməz.

Mən bilirəm ki, bir neçə uşaq sirrdən istifadə edərək xərçəngi sağaldır və ya sağaldır.Oğlum da
onlardan  biridir.Sizcə,  mənim  iki  yaşlı  uşağım  böyümək  istəyir?Sizcə  mən  uşağımı  yüksək
istəyirəm?YOX.AMMA,  mən  də  ona  kimya  verməyəcəyəm,  həkimlər  onu  müalicə
etməyəcəyimizi söylədilər.Və mən onun ölməsini qətiyyən istəmirəm.Belə ki...bəli, mən ondan
istifadə edəcəyəm və həqiqəti bildiyim hər kəsə deyəcəyəm.Və ümid edirəm ki, bəzi şübhələri
başa düşəsiniz...Bəlkə bir gün bu söhbət onların ya da tanıdıqları birinin həyatını xilas edəcək...”
Suzetta

“Lipid mübadiləsində baş verən dəyişikliklər xərçənglə sıx bağlıdır.Bioloji aktiv lipidlərin bir neçə
sinfi  neoplastik  transformasiyada  və  şiş  böyüməsində  və  irəliləməsində  iştirak  edən  siqnal
yollarının tənzimlənməsində rol oynayır.Lipiddən əldə edilən endokannabinoidlərdən, onların G-
proteinlə  əlaqəli  reseptorlarından  (GPCR)  və onların  metabolizmi  üçün fermentlərdən ibarət
endokannabinoid sistemi xərçəngdə perspektivli terapevtik hədəf kimi ortaya çıxır.

-- Endokannabinoid sistemi birbaşa immunitet sistemini tənzimləyir, ona görə də bəli, xərçəngin
müalicəsində böyük rol oynayır.Bunu anlamaq üçün universitet diplomu lazım deyil.

Və  endokannabinoid  sisteminin  funksiyasını  necə  tənzimləyirsiniz?Cannabinoids  ilə,  bəlkə?
Bəs sirrin hansı forması ən güclüdür?Yaxşı, yağ.Və xəstələr ondan necə istifadə etməlidirlər?
Əksər digər dərmanlar kimi, onlar sadəcə yeyə bilərlər.Gündə üç dəfə.binqo.JB”
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Xərçəng haqqında rəylər
Şüar: Xərçəngin kortəbii remissiyası sirr yağının mövcudluğunda təəccüblü 
dərəcədə tez-tez baş verir.
“Dostumda sümük xərçəngi var.Keçən həftə yağa yeni başladım, ağrı getdi, özünü daha yaxşı
hiss edir.Onkologiyahəkimlər şokdadır”. Joe

“Mən yaxşı bir dostumun intensiv kimyadan sonra son ayaqlarında döş xərçənginin dördüncü
mərhələsi ilə ölməsini izlədim.Mən ona xüsusi peçenye verdim, sonra hər 4 saatdan bir feniks
göz yaşı  tökdüm.O,  sağaldı  və  inkişaf  edir!Heç vaxt  özünü  yaxşı  hiss  etmədiyini  söylədi!  ”
Charlene

“O qədər insanın həyatını xilas etdin...Dostlarımdan biri çətənə yağı ilə müalicə olunan 45 gün
ərzində onun sümük xərçəngini sağaltdı”. Gyan

“Dünən bir az gözəl xəbər.Həkiminə təzəcə yağ vermişdik, bir neçə həftə sonra məlum oldu ki,
onun ağciyərindəki şişlər də, qaraciyərindəki şişlər də yox olub, ancaq bir yerə qədər kiçilib.Kiçik
bir  boru!Yolda  olan  bir  neçə  nəfərimiz  var  və  hamısı  yaxşı  işləyir.Ümid  edirəm  işlər  yaxşı
olar.Phoenix Tears canlı və sağlamdır." Chris

"Xose: Yeniləmə - 81 yaşlı dostum üzündən (dəri xərçəngi) skuamöz hüceyrəli karsinomadan 3
şişi birlikdə keçdi.Onların dünyanın ən yaxşı dərmanına qarşı şansları yox idi.Yağda 5 həftədir
və o,  15 ildə olduğundan daha yaxşı  hiss edir.İştahı  geri  döndü!O, döyüşdə qalib gəlir!!!Biz
döyüşdə qalib gəlirik!

Stiv: O, yağı udub onu yerli olaraq da istifadə edirdi?

Xose: Hər ikisi

Stiv: Əla.Kiminsə həyatında belə bir dəyişiklik edə biləcəyimizi bilmək heyrətamiz deyilmi?

Jose: O, zeytun yağı və hindistan cevizi yağı ilə qarışdırılmış 68% THC yağı səthə çıxmazdan
əvvəl 2 həftə yanağına sürtməyə başladı.Onu da yanağının içinə sürtdükdən sonra zeytun yağı
olmadan qəbul edir.

Jose: Onun doktoru dünən mənə zəng etdi və dedi ki, onun da dəri xərçəngi var və özü də bir
az yağ sınamaq istəyir.

Steve:  İndi  bu,  həkimin  kömək  istəməsi  ilə  bağlı  fantastik  xəbərdir.sağol  dostum!!!!81  yaşlı
dostunuzun yenidən həyatdan zövq almağa qayıtmasına şadam.

Xose: Bəli, həqiqətən heyrətamizdir!Biz onu çağıracağıq Dr. P, bir neçə kitabın tanınmış müəllifi
və böyük Naturopat Healer və MD.Son 2 həftədə 5 xəstəsini mənə yönləndirdi.Bütün terminal
xərçəng xəstələri."

“İki həftə əvvəl başqa bir dəri/boğaz xərçəngi xəstəsimə/dostuma bir az kokos yağı ilə birlikdə
qəbul etmək və yerli olaraq istifadə etmək üçün bəzi müalicəvi yağ verdim.Çərşənbə axşamı o,
mənə dedi ki, yanağının dərisi açılıb və şiş açılıb.Mən ona yağı tətbiq etməyə davam etməsini
söylədim, amma kokos yağı olmadan, yalnız təmiz müalicəvi yağ.O, şəfalı yağı birbaşa açılmış
şişin üzərinə sürdü və dedi: “Çıxarılan qabar ertəsi gün yox oldu.Üzərinə sürtüldükdən bir neçə
dəqiqə sonra axmağa başladı.O sızdı - yağ məlhəm kimi xərçəngi çıxardı. Xərçəng şişi orada
idi, indi getdi...İki həftə!!!" Xose

“Salam  Rik  Simpson  və  Jindriç  Bayer,  mən  çox  ŞƏXBƏT  XƏBƏRLƏRİ  bölüşmək
istədim.Ananın skanları qaraciyər və mədəaltı vəzidəki BÜTÜN şişlərin ölçüsündə “ölçülə bilən”
azalma göstərdi.Eləcə də,  onun ağciyərindəki  şiş  artıq TAM, 100% KETDİ!!!Ətrafda gəzmək
üçün çoxlu təşəkkürlər var, lakin ən çox sevgiyə layiq olan bir nömrəli şəxs Rik bu məlumatı
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dünya ilə bu qədər açıq şəkildə paylaşdığına görə başlayır.

Dəstək mehribanlığınız və göstərişləriniz də daxil olmaqla gördüyünüz hər şeyə görə Jindriçə
təşəkkür edirəm.Bilirəm ki, biz hələ də onun diaqnozu/proqnozu ilə yumurta qabıqları üzərində
gəzirik, amma işlər yaxşılaşmağa davam edərsə (şişlər kiçilir və ya başqa metastaz olmadan
"həll  olunur").Nəhayət,  onu  sizə  tibbi  hesabatlardan  əvvəl  və  sonra  göndərəcəyəm ki,  açıq
havada öz ot bağçasını əkən inanılmaz, sevən, aktiv, xeyirxah bir qadının həyatını xilas etməyə
kömək etdiyinizi görəsiniz.yazdığım kimi.Çox sevgi, Barbara"

--  Salam  Barbara,  təşəkkür  edirəm,  e-poçtunuzla  günümüzü  keçirdiniz.Bizim  üçün  ananıza
salam deyin və onun başqa taramalara, rentgenlərə və ya başqa kanserogen cəfəngiyyatlara
getməməsinə əmin olun.Ona hiss etdiyi kimi getsin, altı ay və ya daha az müddətdə 120-180 q
yağ yeməlidir.Mən onun yerində olsaydım, həyatımın qalan hissəsi üçün hər gün yağ yeyərdim,
bədəndə yağ olduqda xərçəngin çox az şansı var.Baxım dozaları bu metodun son dərəcə vacib
hissəsidir.Ən xoş arzular, Jindrich

“Dostumun  əri  xərçəng  xəstəliyindən  sağaldı  və  onkoloqlar  ona  3  aylıq  olduğunu
bildirdilər.Xəbərdarlıq budur: onun möcüzəvi sağalmasından məəttəl qaldıqları üçün onu hər 6
aydan bir kontrast boya ilə MRT-yə yazdırdılar.Son MRT-də bədəni boyaya reaksiya verdi və
MRT-də ürəyi dayandı və o,  az qala öləcəkdi.Mən JB ilə razıyam.Testlər onların “müalicəsi”
qədər zəhərlidir.Ehtiyatlı ol."Colette

“Anam 3-cü mərhələdə kiçik hüceyrəli ağciyər xərçəngini yağla müalicə etdi!Diaqnozdan cəmi
dörd ay sonra onun xərçəngdən azad olduğunu dedimmi?Bax, belə də oldu”. Sübh

“Atamın da mədəaltı  vəzi  xərçəngi  var,  kimyəvi  terapiya  zamanı  qaraciyərinə və ağciyərinə
yayıldı, sonra yenidən yayıldı, çox pisləşdi və tez pisləşdi.O, neftə 3 ay əvvəl başlayıb.Bazar
ertəsi  son  skan  7  ləkənin  hamısının  yox  olduğunu  və  mədəaltı  vəzi  xərçənginin  azaldığını
göstərir.O,  100%  daha  yaxşı  hiss  edir  və  həyat  keyfiyyətinə  qayıdır.Neft  həqiqətən
heyrətamizdir”. Lisa

“Atam da mədəaltı vəzi xərçəngindən başqa yeddi yerə yayılan yağdan istifadə edir.Artıq 5 aydır
ki,  neftlə  məşğuldur.Kimya  terapiyası  zamanı  görünən  yeddi  ləkənin  hamısı  yağın
başlamasından sonra yox oldu və mədəaltı vəzi xərçəngi kiçildi.Neft onun həyatını xilas etdi!”
Lisa

“Salam,  mən  sadəcə  sizi  yeniləmək  istədim.5  ay  əvvəl  mədəaltı  vəzi  xərçəngi  üçün  yağa
başladıqdan sonra babam başqa bir müayinə keçirdi.Son müayinə mədəaltı vəzindəki xərçəngin
kiçildiyini və kimya müalicəsində olarkən görünən digər 7 ləkənin yağa başladıqdan sonra yox
olduğunu göstərdi.Yeni nəticələr göstərir ki, mədəaltı vəzi xərçəngi yenidən kiçildi və pankreas
xərçənginin yayılma sürətinə görə bu qədər ölümcül olduğunu nəzərə alsaq, qanlı fantastik olan
başqa  ləkələr  yoxdur.Belə  ki,  8  ay  boyunca  o  ayın  5-i  neft  atasından  istifadə  edərək  əla
işləyir.Əslində o, indi ilk diaqnoz qoyulduğu vaxtdan daha yaxşı hiss edir.Beləliklə, Rick, JB və
bu məlumatı əldə etməyə kömək edən hər kəsə bir daha təşəkkür edirəm.Neft olmasaydı, atam
olmazdı!!” Lisa

“2013-cü  ilin  oktyabrında  atamda  ağciyər,  limfoid  və  mədəaltı  vəzi  xərçəngi  diaqnozu
qoyuldu.Mədəaltı vəzi xərçəngi 95% ölüm nisbətidir.Ona 2-4 ay ömür verdilər.Biz bu işdən xəbər
tutan  kimi  onu  dərhal  neftə  başladıq.26  mart  2014-cü  ildə  atama  xərçəng  diaqnozu
qoyuldu.Heyrətamiz!!Bu yağ atamın həyatını xilas etdi.O, daha yaxşı yatır və daha yaxşı yeyir”.
Melissa

“Atam da mədəaltı vəzi xərçənginin 4-cü mərhələsi idi.Onun qaraciyərində də 10 ləkə var idi...
2012-ci ilin noyabr ayının sonu idi.İndi onun qaraciyərində 1 ləkə (.08) və mədəaltı vəzində (8
mm) 1 ləkə var.Biz bunu döyürük.Onun həkimləri şokdadır.O, kökəlməyə başlayır və ümumilikdə
özünü əla hiss edir.Kenevir yağı da yaxşıdır”. Angie
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-- Sulandırılmış dərmanla oynama, Angie.Yerli istifadə üçün yaxşıdır, lakin xərçəng xəstələrinə
onların yeganə müalicəsi olaraq sirrlə infuziya edilmiş yağlar vermək istəmirsiniz.Tam güclü tam
spektrli hücum ən yaxşı işləyir.

Xüsusilə "məcbur olanlar" üçün skan etmək "çox gör" necə sağaldığını.Belə insanlar protokola
avtomatik  olaraq daha 60 q yağ əlavə etməlidirlər,  çünki  onlar  özlərini  necə hiss  etdiklərini
"görmək" üçün lazımsız olaraq yüksək kanserogen prosedurdan keçiblər.Maraq pula başa gəlir,
buna görə üzr istəyirəm.Təbriklər və ən xoş arzular.Fərqli düşünən insanların uğurunu görmək
çox gözəldir.JB

“Mən bu yağ sayəsində 4-cü mərhələdə mədəaltı vəzi xərçəngindən sağ qalmışam.Mən 2013-
cü  ilin  dekabrında  kimyaya  başladım,  tədqiqatda  iştirak  edənlərin  hamısı  (200-dən  çox)
öldü.Yağı  götürüb  həkimdən  gizlətmək  məcburiyyətində  qalan  tək  mənəm.İndi  mən  neft
haqqında danışdığım üçün və o, iyunun 5-də məni xərçəngdən azad elan etdi, O, hələ də məni
kimyaya davam etməyə inandırmağa çalışır.Mən imtina edirəm!Bu həkimin etdiyi hər şey səhv
çıxdı, lakin Rik Simpsonun söylədiyi hər şey doğru çıxdı.Tibbi sənədlərim həkimlərin dediklərini
göstərir,  mən yanvara qədər ölməliydim, hələ iyunun sonundayam.Təşəkkürlər  Rik!Yağ məni
xərçəngdən xilas etdi, ümid edirəm ki, məni kimyadan xilas edər”. dostum

“Mən faktiki sübutam ki, RSO MPNST və NF1-ə birbaşa təsir edir.Tibbi qeydlər, MRT, PET, CAT
skanları şiş ölçüsündə və avidliyin əhəmiyyətli dərəcədə azaldığını sübut edir." Kristyne

“Mənim xayamda 3,7 sm-lik şiş var idi.Mən başqa heç bir dərman olmadan gündə bir qram RSO
qəbul etdim və həkimə qayıdanda o, çaşdı.O, şişin getdiyini və bunu izah edə bilməyəcəyini
söylədi.Ona görə də RSO qəbul etdiyimi söylədim.O, "Mən bu mövzuda çox savadlı deyiləm,
amma deyəcəyəm ki, bunun yox olmasının yeganə səbəbi bu olmalıdır." Bu yaxınlarda məndə
başqa bir  popup var  və düşünürəm ki,  bu,  baxım dozası  etmədiyim üçün.Beləliklə,  30  gün
ərzində  gündə  bir  qram  daha  edəcəm  və  sonuncusu  kimi  yox  olub  olmadığını
görəcəyəm.Ondan sonra saxladığımdan əmin olun.” Brandt

"Yaxşı  mənim Peeps.Bu gün yalnız  ümid etdiyim gündür  ki,  baş verəcək.Biopsiya  nəticələri
var.Corrie  Yelland  ONUN  XƏRÇƏNGİNİN  100%  TAM  KİTAB  OLDUĞUNU  TƏSDİQ
ALMIŞDIR!!!!MƏN XƏRÇƏNGDƏN AZALAM!!!!!Hətta heç bir displazi deyil, böyük C.

Dərman ala bilməyimə kollektiv şəkildə cavabdeh olan inanılmaz, heyrətamiz dostlarıma = hər
birinizə  necə  minnətdar  olduğumu  təsvir  etmək  üçün  heç  bir  söz  yoxdur.Hamınız
heyrətamizsiniz!

Məni ilk dəfə “MÜALƏMƏDƏN QAÇ” göndərən Hizerə -- Bu video mənim həyatımı tamamilə
dəyişdi.Bunu  kim  düşünərdi,  hey?Mən  səni  sevirəm!Rik  Simpsona,  Jindriç  Bayerə
ürəkdən...Biliyiniz  və  dəstəyiniz  üçün  TƏŞƏKKÜR  EDİRƏM.Mən  bu  gün  sizin  sayənizdə
yaşayıram!

Belə gözəl ailə və dostlara sahib olduğum üçün həqiqətən xoşbəxtəm”. Korri

“Salam Jindrich, bu gün həkimimi gördüyümü bildirmək üçün qısa bir qeyd.Hesabatda deyilir ki,
xərçəng (anal kanal xərçəngi) artıq aşkar edilə bilməz.Keçən payız mənə dedilər ki, radiasiya
etməsəm,  2-4  ay  vaxtım  var.Mən  heç  bir  radiasiya  etməməyi  və  bunun  əvəzinə  RSO-nu
sınamağı seçdim.Aydındır ki, işlədi!Ürəyimin altından, təşəkkür edirəm, təşəkkür edirəm, Rikə
və özünüzə TƏŞƏKKÜR EDİRƏM!!!!" Corrie

-- Korri, btw, bu hansı xərçəngdi?Yağı çapığın üstünə qoyun, yəqin ki, o da keçəcək.Hər halda,
həkimlərdən uzaq durun, daha çox skan etməyin və s., və bacardığınız qədər baxım dozası
qədər yağ yediyinizə əmin olun.JB

“Təxminən 2 ay əvvəl bir radio şousunda Riklə danışmaq şansım oldu...Mən ona rso-nun mənə
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bu qədər kömək etdiyini  danışırdım...Farrah Fawcett  ilə  eyni xərçəngə tutuldum...Anal  kanal
xərçəngi  olduqca  nadirdir...kolorektal  xərçənglə  səhv  salmayın...  və  mən  heç  vaxt  yağı
dayandırmaq niyyətindəyəm." Korri

-- Mənim də neftdən istifadəni dayandırmaq fikrim yoxdur, bu, başa düşüləndir.JB

“Son  uğur  hekayəm.Bu,  3-cü  Mərhələ  diaqnozu  qoyulmuş,  lakin  4-cü  Mərhələ  Ağciyər
Xərçənginə çox yaxın olan 50 yaşlarında bir qadındır.Bu gün bunu aldım: “Yaxşı, anam bir ay
əvvəl kompüter tomoqrafiyasına getdi və bir neçə gün əvvəl nəticələrini geri aldı.Tamamilə yox
oldu!Həkimi onları oxudu və dedi ki, daha böyük kütlə aydındır və heç bir şey qalmamışdır...

Onun  hələ  də  KOAH  var,  amma  biz  bunun  üzərində  işləyəcəyik  və  onun  siqaret
çəkməsi...Hamınıza görə çox sağ olunheç vaxt bilmədiyimiz şeylərin məsləhəti və biliyi.Hər şey
bir səbəblə bir araya gəldi və biz çox xoşbəxtik.Allah sizi və ailənizi qorusun”. Korri

-- Ağciyər xərçənginin kortəbii remissiyası sirr yağının mövcudluğunda təəccüblü dərəcədə tez-
tez baş verir.JB

“Cəmi 4 qramdan sonra sidik kisəsi xərçəngi olan atamın qan hesabatlarında (ESR) və böyrək
testində kəskin dəyişiklik  gördük,  o,  yaxşı  yatır,  gülümsəyir,  ümid edirəm ki,  Rik Simpsonun
vəziyyətinə baxaraq normala qayıdır. fədakarlıq və güvən, mən bütün həkimlərə qarşı çıxdım və
atamın  Kimyaterapiyadan  keçməsinə  icazə  vermədim,  bu  günə  qədər  qərarımdan  peşman
deyiləm. Təşəkkür edirəm, Rik Simpson”. Arpit

“Hamınızla bölüşmək istərdim.Burada BC-də bir qadın var, döş xərçəngi ilə düzgün istiqamətə
işarə etdim.Ağciyərlərinə, mədəsinə və beyninə metastaz vermişdi.O, bir aydır ki, həkimdədir və
dünən onkoloqa müraciət edib.Bütün şişlər kiçildi və onun şiş marker testi NORMALdır.Bir daha
Peeps – KƏNABİS YAĞI XƏRÇƏNGİ ÖLDÜRÜR!” Korri

“Yaxşı,  mənim  bütün  gözəl  Peeps,  bu  uzun  bir  oxu  olacaq,  amma  düşünürəm  ki,  dünən
PAYDIRT-ə daxil olmuşam.Keçən sentyabrdan bəri diş həkimimi görməmişəm.O vaxt mən həyat
mübarizəsinin içində idim.Diş həkimimə o vaxt dedilər ki, xərçəng var.Adi söhbətimiz oldu, mən
ona  dedim  ki,  şüalanma  etmirəm  və  “alternativ  müalicə”  edirəm.O  vaxt  nə  etdiyimi
soruşmuşdu.Mən  ona  deməyə  tərəddüd  etdim,  çünki  o,  "sərtliyi"  ilə  tanınırdı,  amma  ona
baxmasını söylədimMüalicədən qaçın.Baxdıqdan sonra həqiqətən mənə zəng etdi.O, bir  tibb
mütəxəssisi olaraq qutuda olmağa meylli olduğunu, bir qardaşı (həkim) və başqa bir qardaşı
(farmakoloq) olduğunu və bəzən "bütün cavablara sahib olmadığını" söylədi.

Sürətlə dünənə doğru irəliləyin.O, mənim necə yaxşı göründüyümü görüb məəttəl qaldı və ona
sirr yağının işlədiyini deyəndə bir anlıq susdu.Hər cür suallar verməyə başladı.Onların bir çoxu
cavab verə bilmədiyim “elmi suallar”dır.O, klinik sınaqlar, sirr ilə müalicə olunan müxtəlif xəstəlik
şərtləri və s.O, qardaşı ilə özüm, həmçinin xərçəngin “müalicəsi” kimi sirr haqqında danışmaq
istəyir və həmçinin qardaşının sirri dərman kimi araşdırmasını istəyir.O mənim mobil nömrəmi
və e-poçt ünvanımı götürsə, yaxşı olarmı?

Burada böyük olur.Qardaşı Dr. Jake Theissen əvvəllər dekan idi və Waterloo Universitetində
Farmakologiya  proqramının  öncülü  idi.O,  hazırda  dərman  şirkətləri  üçün  məsləhətçidir  və
“Xərçəngin müalicəsində yeni yanaşmalar” üzrə ixtisaslaşmışdır. O, Kanada Xərçəng Cəmiyyəti
ilə  sıx  bağlıdır.(Həmçinin  o,  hökumət  tərəfindən  sulandırılmış  kimya  qalmaqalı  ilə  bağlı
araşdırmaya rəhbərlik  etməyi  xahiş  edən şəxsdir.)  Con deyirdi  ki,  qardaşı  tez-tez deyirdi  ki,
xərçəngin müalicəsi üçün orada daha yaxşı bir şey olmalıdır.Kimyəvi deyil, təbii bir şey.Mən ona
dedim ki, “artıq baxma”. Sirr "təbii bir şeydir". Korri

“Həyat yoldaşıma təxminən 6 il əvvəl prostat xərçəngi diaqnozu qoyuldu.Biz tibb ictimaiyyətinə
güvəndik və ənənəvi müalicə yolu ilə getdik ki, xərçəng yenidən bərpa olunduqdan sonra 4,5 il
ərzində  “fəlakətli  uğursuzluğa  düçar  olduq”.Mən  2  aya  yaxın  ardıcıl  olaraq  bütün  alternativ
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müalicələri, o cümlədən çətənə yağını araşdırdım və 3 ay ərzində ərimin xərçənginin sayı yarıya
qədər azaldı.On ay sonra və onun PSA səviyyəsi .11-ə enib - aşkar edilmir.

Hökumətimizin  xəstəliyin  müalicəsində  çətənə  yağı  da  daxil  olmaqla  hər  hansı  alternativ
dərmanı qəbul etməkdən imtina etdiyini  eşitmək çox təəssüf  doğurur,  lakin sizin kimi biz də
“peşəkarların” və hətta bəzi ailə üzvlərinin ələ salınmasından başqa bir şey görməmişik.Orada
olan bütün "cəmiyyətlər" böyük əczaçılıq nəzarəti qruplarıdır, lakin mən bunu başa düşürəm ki,
bir sənayedə işləyən milyonlarla insandan ibarət bir sistemin sökülməsi ilə bağlı ildə 20 milyard
dollar qazanc əldə edilir ki, heç vaxt müalicə olmayacaq.qəsdən!!

Bütün  bu  proses məni  dovşan  dəliyinin  nə qədər  dərinə  getdiyini  göstərdi  və  mən hazırda
tapıntılarım haqqında müvafiq olaraq “nöqtələri birləşdirin” adlı kitab yazmaq prosesindəyəm.Bu,
GMO-ların,  sənaye əkinçiliyinin  və böyük dərmanların və onun hər  bir  insanın sağlamlığına
təsirinin  tarixi  perspektividir.Mən  sizi  bu  internet  saytında  izləməyə  davam  edəcəyəm  və
hamınıza ən yaxşı və cansağlığı arzulayıram.Etdiyiniz və etməyə davam etdiyiniz hər şey üçün
təşəkkür edirəm.Hörmətlə, K”

"Xərçəngin  gec  mərhələlərində,  leykemiya  üçün  kimya  və  radiasiya  işgəncə  proqramından
əziyyət çəkən bir dostum üzüm bağından "Müalicədən qaç" haqqında öyrəndi və hər şey onu
sağalda bilmədiyi üçün yağı sınamağa qərar verdi. xəstəlik.Təəssüf ki,  o,  özünü xilas etmək
üçün çox gec qalmışdı,  amma onun biliyi  və qayğıkeşliyi  məni xilas etdi.Məhz onun istifadə
etmək imkanı olmayan neft məni sağalmağa doğru aparmağa başladı”. Stephan

“Qayınatam bu səhər  onkoloq  doktorunu  müayinə  üçün gördü.Dr.  susdu.Qayınatam 15  ildir
leykoz xəstəsidir.O, neftin üstündə olub.Bu gün onun ağ qan hüceyrələrinin sayı normal hədlərə
qayıtdı.hansı xərçəng??SƏRƏR YAĞI XƏRÇƏNGLƏRİ SALAM EDİR!” Karen

-- “Susdurulmuş bir doktordan yaxşı bir şey yoxdur!hehe onu sevirəm!Günümü qurdu!” Jackie

“Bir  daha  salam  Rik!Ümid  edirəm bu  e-poçt  sizi  yaxşı  tapacaq.Bu  gün  yazıram  ki,  sizdən
soruşmaq istəyirəm ki, xəstə yağda nə qədər qalmalıdır?Nəhəng şişi olan bir xəstəmiz var.O,
martın 15-də başlayıb və indiyə qədər 40 qram çəkib.2-ci gündən gündə 1,5 qram və ya daha
çox qəbul edir.60 qramlıq Terapevtik dozada dayanırsınız?Bu xəstə üçün pul faktordur.O, indiyə
qədər dərmanlarına heç bir ödəniş etməyib.Onların Baxıcısı ilk 60 qram yağı bağışladı, lakin
əbədi olaraq pulsuz dərman verə bilməz.Girişiniz üçün təşəkkür edirik.Mən sizin anlayışınızı
qiymətləndirirəm.Hörmətlə, Janet”

“Hörmətli Janet, siz deyirsiniz ki, o, ikinci gündən gündə 1,5 qram və ya daha çox çəkir.İstehsal
etdiyim yağ o qədər  güclüdür  ki,  gündə 1  qram qəbul  edə biləcək səviyyəyə çatmaq üçün
ortalama bir insana təxminən 5 həftə vaxt lazımdır.Bu yağlı çətənə suşlarını istehsal etmək üçün
istifadə edilən ştamla bağlı problem ola bilər, onların müalicəvi qabiliyyətləri çox fərqli ola bilər,
buna görə də problem gərginlik ola bilər.Adətən xəstə 60 qram yağ qəbul etdikdə xərçəng yox
olur.Amma olmasaydı, mən onlara yağı verənə qədər davam edərdim.Lazım olan vaxt və tələb
olunan  yağ  miqdarı  insandan  insana  çox  dəyişə  bilər.Hamımız  fərqliyik  və  bəzi  insanlar
digərlərindən daha tez sağalırlar.Adətən kimya və radiasiyadan çox zədələnmiş insanlar daha
uzun müalicə və daha çox yağ tələb edir.Neft  bu sözdə müalicələrin arxasında qalan bütün
zərərləri  aradan qaldırmalıdır.Məsləhətim odur ki,  başqa bir  güclü indikator  ştammından neft
hasil etməyə cəhd edəsiniz, lakin hər halda onu yağda saxlamaq onun həyatını xilas edə biləcək
yeganə şeydir.Ən xoş arzularla, Rik Simpson”

“Kanabis yağı sizi ölümcül kimyaterapiyadan xilas edə bilməz.Xəstə kimyadan imtina edərsə,
yağ daha çox kömək edə bilər”. Stiv

“Bunun uğur  olub-olmadığına əmin deyiləm, amma mən bunu bir  uğur  hesab edirəm!Kimsə
mənim niyə kişi səsimin olması ilə maraqlanırsa, bu, siqaret çəkən və ya başqa bir şey olduğum
üçün deyil, heç vaxt siqaret çəkməmişəm, tiroidimi çıxartdığım üçün.51 yaşım var (yarım!) və 20
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yaşımdan bəri yağdan istifadə edirəm.Mən həmişə buxarlanmağı ləzzətli hesab etdim.Bir neçə il
əvvəl - udmaqda çətinlik çəkməyə başladım və həkimlərim qalxanabənzər vəzimdə düyünlər
tapdılar.Xərçəng  testinə  getməli  olduğum  tiroid  bezi  düyünləri.Bunu  etdikdə  -  onlar  sadəcə
boğazınıza böyük bir iynə vururlar və sınaqdan keçirilmək üçün düyünlərə daxil olurlar.Yerinə
görə sizə heç bir şey vermirlər - heç bir anesteziya vermirlər.Buna görə də bunu bir neçə dəfə
edin və sakit otura bildiyinizə baxın.Hər halda- 6x-da bıçaqlanandan sonra- və qalxanabənzər
vəzim  o  qədər  böyüdü  ki,  udmaqda  və  nəfəs  almaqda  çətinlik  çəkdim-  tiroidimi
çıxartdım.Ailəmdəki  bütün  xərçənglə  -  mən  oyunun  qabaqda  olacağımı  düşündüm.Xərçəng
yoxdur.Heç biri.Ailəmdə bu günə qədər xərçəngdən xilas olan yeganə adamam.20 yaşımdan
neftlə məşğulam.Demək olar ki, hər birini yaşadımailə tarixi səbəbiylə orada xərçəng testi- və
nada indiyə qədər Allaha şükür!Riyaziyyatla məşğulsan :-)” Janet

“Mən Rik Simpsonun Feniks göz yaşlarını Facebook divarımda dəfələrlə paylaşdım... sonra bir
gün bir  dostum Lenfoma xəstəliyindən ölüm yatağında idi.Yağdakı yazılarımı görəndə dərhal
yağı qəbul etməyə başladı və indi XƏRÇƏNGDİR!Onun həkimləri heyrətlənir.Onlar ona dedilər
ki, üç ay ömrü var... SƏHV EDİB.” Jamie

"Mən TERMINAL  xərçəngi  olan  bir  qadını  RS  çətənə  yağı  ilə  müalicə  edir  və  nəhayət
yaxşılaşır.İŞLƏYİR!” voodotattooo

“İndi də eyni şeyi edir.25% THC SKYWALKER OG, sonuncu OG yağı mənim PSA 160 idi.100
qramdan sonra bu gün 7-dir. Jimmy

“Salam Chris,  yeniləmə...xərçəng yox olur...dünən səhər çaşqın vəziyyətdə olan onkoloqdan
zəng gəldi.Adətən bizim üzbəüz görüşümüz olur,  lakin  o,  bir  neçə həftə əvvəl  edilən  bütün
skanların nəticələrini ona məsləhət vermək üçün bu dəfə ona zəng etdi.Qaraciyər -  xərçəng
artıq  görülə  bilməz.Ağciyər  xərçəngi,  bir  ağciyər  xərçəngi  getdi  və  digər  ağciyər  xərçəngi
əhəmiyyətli  dərəcədə azaldı.Döşünü qeyd etməsə də...Ona görə də anam ona bir neçə sual
vermək və onunla söhbət etmək, keçmiş və son skanlara baxmaq üçün görüş təyin etmək üçün
ona zəng edir.Qorxuram ki,  doktor  qaraciyər və ağciyər xərçənginin yoxa çıxması  haqqında
danışmağa başlayanda o, bir az şok oldu və döş bölgəsi haqqında soruşmağı unutdu.

Bütün skanlar yeni hormon terapiyası sınağı üçün əvvəlcədən müayinə üçün idi...lakin Dr deyir
ki, o, artıq bir xəstənin olması lazım olan hormon araşdırması üçün namizəd deyilartımxərçəngli
bölgələrdə və onun bütün sahələri  böyümür,  lakin ölür.Neftin nəticələri  ilə ayı  keçdik!!!Bir  ay
əvvəl Rik ilə anamla bağlı danışanda o, ona ikinci 90 günlük müalicəyə getməyi təklif etdi və biz
bunu sentyabrın əvvəlində planlaşdırırıq.Bu vaxt biz ona baxım dozası verəcəyik. Heyrət! Vay!
O, müalicənin əvvəlindən yağın onun şişləri  üzərində işlədiyini  bilirdi  ki,  onların kiçildiyini  və
getdiyini hiss edirdi.Məni sənədli film ideyanızla tanış etdiyinizə və bu müalicəni paylaşdığınıza
görə hamımız çox minnətdarıq.Həmişə minnətdaram, Sindi"

“Salam əziz Korri...Sadəcə sizə bildirmək istədim ki, mən anamdan aldığım yağı döş xərçəngi
olan bir dostumun dostuna verdim...Bir ay çəkdi və remissiyadadır ...Bəzi xərçəng hüceyrələri
şişdə ölür...Və həkim heyran və müsbət idi və yəqin ki, növbəti dəfə daha yaxşı nəticələr əldə
edərsə, yağla bağlı bir şey etməyə başlayacaqlar.Mən çox xoşbəxtəm və bu qadına sirr yağı
haqqında bu məlumatı verə bildiyim üçün Allaha şükür edirəm..:)) Kaş anam yağı hər gün qəbul
edəydi...”

“Salam Rik,  yaxşı  xəbərim var.Anam döşündə xərçəng olduğunu bildiyinə psixi  olaraq daha
dözə bilmədi, ona görə də əməliyyat olundu.Bununla belə, o, 30 qram doza yedi və o, hər cür
dərman bitkiləri olan bir oğlandan bir neçə bitki çayı içdi və bu otlardan da sarğı qoydu.Hər
halda,  həkimlər  həmin  xərçəngi  çıxaranda  onun  ölçüsü  7  mm-dən  çox  deyildi  və  100%
toxumadan ibarət  idi,  yalnız  1%-i  aktiv,  bədxassəli  və  ölüm mərhələsində idi.3  həkim buna
baxırdılar və dedilər ki, heç vaxt belə bir şey görmədilər ...Deməli, 1-2 həftədən çox əməliyyatsız
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getsəydi,  hər  şey  yox  olardı.İndi  o,  hər  gün  1  qram  yarım  yağ  qəbul  edir  və  əməliyyatın
tamamilə lazımsız olduğunu indi anlayır.

Ancaq  o,  indi  əvvəlkindən  daha  sakitdir,  çünki  çılğın  idi,  ona  görə  də  onu  əməliyyatdan
kənarlaşdıra bilmədik...amma indi  hər  şey  yaxşıdır,  otlar  və yağlar  da öz işini  görür.Nə isə,
axmaq həkimlər ona 23 radioterapiya verdilər, amma o bunu etməyəcəyini söylədi və həkim
sətirlər  arasında  dedi  ki,  haqlıdır.Bu  həkimlərin  nə  qədər  uzağa  getməsi  inanılmazdır.Hamı
salam deyir,  Rik.Tövsiyə üçün çox sağ olun və verinJindriçə bir  daha çox təşəkkür edirəm."
Sasa

“Rick...bir  dostun başından beyin şişi çıxarılmışdı...onun ağciyərlərində ləkələr var...kimya və
radiasiyadan keçməsini istəyirlər...kimya və radiasiya zamanı yağı qəbul etmək israfçılıq olardı?
Beyin  şişi  götürüldükdən sonra onun necə olduğunu görmək diqqətəlayiqdir,  o,  keçən həftə
başında  o  şeylə  olduğundan  80%  daha  yaxşıdır...Mən  ona  demək  istəyirəm  ki,  kimya  və
radiasiya ilə məşğul olmasın və neftlə məşğul olsun, amma bu mənim seçimim deyil...” Sharon

-- Şeron, bu onun sağ qalma şansını artırardı.Ancaq əslində, kimya qəbul edərsə, zərəri aradan
qaldırmaq üçün daha sonra 120-180 q yağ qəbul etməli olacaq.Təbii ki, o, zəhərlənmədən sağ
çıxsa.Ən xoş arzular, JB

“Rik Simpsonun fırıldaqçı olduğunu düşünən bütün gülməli adamlar üçün bilməlisiniz ki, Mişel
Aldriç  Valeri  Korral  və  WAMM tərəfindən  təmin  edilən  sirr  yağı  ilə  3-cü  mərhələdə  ağciyər
xərçəngini  sağaltdı!Niyə  media  və  həkimlər  birdəfəlik  həqiqəti  deməyə  başlaya  bilmirlər?!
Kannabis  xərçəngi  sağaldır,  kahretsin!!!Və  məsuliyyətsiz  insanlar  bu  reallığı  susdurmağa
çalışanlardır,  mənim  və  Tommi  kimi  dünyanın  sirr  və  xərçəng  haqqında  həqiqəti  bilməsini
istəyən insanlar deyil. Steven Hager

“Mən sadəcə olaraq Rick Simpson, JB və Rick-in illər ərzində gördüyü işlərlə əlaqəli olan hər
hansı digər şəxsə böyük təşəkkür etmək istədim.Həyat yoldaşıma təxminən 18 ay əvvəl beyin
şişi diaqnozu qoyuldu və onkoloqlar ondan dərhal imtina etdilər, çünki o, artıq 4-cü mərhələnin
3-cü ilində idi.Biz neftə 2014-cü ilin əvvəlində başladıq və biz həm şiş ölçülərində azalma, həm
də onun həyat keyfiyyətində artım oldu.Beyin şişi diaqnozundan təxminən 18 ay keçsə də, həyat
yoldaşım hələ də hər gün maşın sürür və özünü məşğul saxlamaq üçün həftədə 3 gün işləyə
bilir.Onun enerji səviyyələri də yavaş-yavaş qayıdır və o, saçlarının yenidən uzanmasını sevir!
LOL  -  sizin  kimi  insanların  zəhməti  və  əzmkarlığı  olmasaydı,  bunların  heç  biri  mümkün
olmayacaqdı.Çox sağ olun və yaxşı işlərə davam edin”. Barri

“Mənə 5 həftə əvvəl sağ ağciyərimin aşağı hissəsində 12 mm ölçülü şiş diaqnozu qoyuldu.Mən
özüm hazırladığım 1/3 q tünd qızılı rəngdə olan RSO-nu kiçik bir jelatin kapsula yerləşdirdim və
bir qadında tapılan boruşəkilli “şprisşəkilli” alətin köməyi ilə gündə 2 dəfə süpozituar kimi daxil
etdim.  şkafımda  olan  maya  infeksiyası  kreminin  müalicəsi.Bu,  süpozituar  kapsulunu
yerləşdirməyin son dərəcə səmərəli  və asan yolu idi...Sonrakı 4 həftə ərzində bir neçə skan
edildikdən sonra şiş 1 mm ölçüsündə kiçildi və hərəkətsiz idi...bu ÖLÜ deməkdir!!!Bu, 4 həftə
çəkdi  və  indi  xərçəng  Dr.Məsləhət  üçün  təşəkkürlər  JB...  Bu,  həm  də  tamamilə  eyforiya
deyildi.Bundan əlavə, gündə 3 dəfə 1 qram eyni yağı qəbul etdim.1 AY və xərçəngimi öldürdü!!”
Qabriella

“Təşəkkür edirəm Rik Simpson!!Sirr yağı 15 yaşlı qızımın 8,8 illik beyin xərçəngi ilə mübarizəsini
aylar ərzində sağaltdı!!!!Allah rəhmət eləsin!!!!!!” Karen

“Hər kəsə salam, əla xəbərim var.Arvad bazar ertəsi PET müayinəsinin nəticəsini aldı.O, 6 tur
kimya və bir kök hüceyrə nəqlindən sonra 5 il xərçəng xəstəliyinə tutuldu, sonra yenə də geri
döndü.6 ay əvvəl o, başqa bir transplantasiya etməli idi, lakin donor tapa bilmədiklərinə görə
ləğv edildi.Beləliklə,  o, neftə başladı.Bazar ertəsi həkim xərçəngin getdiyini söylədi.Yağ üçün
təşəkkürlər, Rik.Sən adamsan, sağ ol.” Luc
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--  Təşəkkür  edirəm,  Luc.Tibbi  sənədlər  çox  xoş  olardı.Baxım dozasında  qalmalıdır.Mümkün
qədər çox yağ yeyərdim.Mümkünsə, onu daha çox skan etmədən uzaqlaşdırın.Youtube video
şahidlik əla olardı.Ən xoş arzular, JB

“Xərçəngim üçün bağışlanan yağ üçün (xxx) təşəkkür etmək istərdim!İndiyə kimi bədənimdə
xərçəng  aşkarlanmayıb!!Bu,  həqiqətən  işləyir  dostlar,  bütün  sübutlar  tibbi  qeydlərimdədir!
Hamınıza çox sağ olun və Tears üçün böyük dəstək!!!” Becky

“Jindriçə  təşəkkür  edirəm,  o,  topik  tətbiqin  sarğıya  deyil,  birbaşa  dəriyə  tətbiq  edilməsində
tamamilə  haqlı  idi.Fərq  gecə  ilə  gündüz  kimi  idi”.  Ronnie  Smith
--  Əlbəttə.20-30-50%  yağlı  tinctures  də  əla  işləyir,  çünki  onlar  asanlıqla  səthin  altına
düşürlər.Bəzi hallarda çətənə toxumu yağı  (və ya şi  yağı) və çətənə yağı qarışıqları  da çox
faydalıdır.Amma məntiqlə yaraya nə qədər çox yağ vursanız, bir o qədər yaxşıdır.JB

“Daha əvvəl yazmışdım ki, döş xərçəngini müalicə etdik.İndi həkimlər xəstəyə dedilər ki, nəticəsi
o qədər yaxşıdır ki, işə getməlidir.Xəstə ALLAHA ŞÜKÜR dedi və həkim dedi ki, allaha deyil,
ona təşəkkür etmək lazımdır və mən soruşuram ki, heç bir şey etmədi, ancaq ona kimya və şüa
almalı olduğunu söyləməkdən başqa... dəli həkim...

Amma biz  bunu növbəti  səviyyəyə qaldırdıq,  5 il  əvvəl  həblərlə  məhv edildiyi  üçün kiminsə
üzünü sağaldırıq.Bu adamın bağırsaqlarında böyük problemlər var idi və əvvəlcə bunun xərçəng
olduğunu düşünürlər  və ona güclü həblər verirlər  ki,  onun üzünü məhv etməkdən daha çox
qurbağaya bənzəyirdi.Sonra dedilər ki, Kron xəstəliyi ola bilər və sairə.

Sözümün  canı  odur  ki,  bu  adam  5  ildir  ki,  üzünü  sağaltmağa  çalışırdı,  heç  bir  uğur  əldə
etmədi.O,  üzünə 5 dəfə çətənə yağı  sürdü və yenə dərisinin  indi  necə göründüyünə inana
bilmirik.OMG o, indi o qədər xoşbəxtdir ki, yenidən özü ola bilər.

Bir az şəkil çəkdirməyə çalışıram amma hər 3 gündən sonra dəri o qədər tez sağalırdı ki, onun
üzünün  əvvəllər  necə  göründüyünü  sizə  göstərə  bilmirəm,  amma  onun  icazəsi  ilə  növbəti
günlərdə  köhnə  şəkillərini  göstərəcəyik  (yalnız  üz  dərisi)  və  yenisi  ki,  insanlar  fərqi  görə
biləsiniz...” Jasmin

“Mən 39 yaşlı 2 yaşlı qadınam və döş xərçəngi ilə qarşılaşmışam.Bu yağ mənim dərmanım və
dərmanımdır.Bu insanlar  tamahkarlıqla  doludur.Onların  bizim və ailələrimizin  çəkdiyi  ağrı  və
iztirablardan xəbərləri yoxdur.Sadəcə eqoist hərislik.Karma." Sally

“Yaxşı,  iki  həftə...Həkim dedi  ki,  sidik  kisəsində 2-3 sm şiş  var.Məni  birbaşa OR-a aparmaq
istədi.14 gündən az bir müddətdə yox oldu.CT taraması ilə təsdiqlənir.2/15-də diaqnoz qoyuldu,
2/29-da CT müayinəsi edildi. Gersh

“Bu kompüter tomoqrafiyası sidik kisəmdə 2-3 sm ölçülü şiş müşahidə edildikdən 14 gün sonra
aparıldı.Cəmi 14 gün ərzində, yalnız efir yağından istifadə edərək, sidik kisəsində heç bir şiş
müşahidə edilmir.Yalnız sirr ... 14 gün ...getdi.Qanunvericilər bunu başa düşsünlər.Dərmanımı
götürmə.Bu, sərxoş olmağın başqa bir yolu deyil.Bu dərman mənim həyatımı xilas edir”. Gersh

"TAMAM ...Patoloji  hesabatı  aldım.Sidik  kisəmdəki  şiş  onu  çıxarmazdan  əvvəl  kiçildi.Həkim
sonuncu  dəfə  onu  görəndə  təxminən  2,5  sm  ölçüləndi.Onu  çıxaranda  0,5  sm-ə  qədər
kiçildi.Maraqlıdır, bu həkim buna nə deyəcək”. Gersh

“8 ay əvvəl onlar sidik kisəmdə kiçik sünbüllü kirpiyə bənzəyən şişlər tapdılar.Patoloji hesabatda
deyilir ki, onlar yüksək dərəcəli, çox aqressiv bədxassəli, karsinomadır.Onlar kəsilə bilərdi.Mən
bir  neçə  yerli  müalicəyə  cəhd  etdim,  lakin  məni  çox  xəstə  etdiyinə  görə  dayandırmalı
oldum.Dekabr ayında mənim ikinci əməliyyatım, onlar daha çox şiş və divara düz uzanan yeni
yüksək aqressiv bədxassəli  xərçəng tapdılar,  buna görə də onu kəsə bilmədilər.Bu tip digər
orqanlara sürətlə yayılır.
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Ona görə də dünənki  cərrahiyə əməliyyatı  XƏRÇƏNG YOXDUR deyəndə və həkimim sidik
kisəmin  uşaq  kisəsi  kimi  təmiz  olduğunu  deyəndə  özümü  möcüzə  kimi  hiss  edirəm!Əgər
maraqlanırsınızsa, indi mən nə etdim.Narahat olmayın, sadəcə bacardığınızı istifadə edin və
yenə də orta səviyyədə bəyəndiyinizdən həzz alın...” Mişel

“Qardaşımın  4-cü  dərəcəli  təzyiq  yarası/xorası  var  idi.Yalnız  4  mərhələdən  bu  mərhələ
sağalmazdır.Qərb  təbabətinə  görə,  3-cü  mərhələyə  çatdıqdan  sonra  dəri  transplantasiyası
olmadan sağalmaq mümkün deyil.Sümük və toxumalar  görünürdü,  lakin 3 gün ərzində yerli
RSO yeni dərinin böyüməsinə səbəb oldu!Hospisin tibb bacıları bunu "möcüzə" adlandırdılar.
Bu, sadəcə sirr idi!

O, gündə .2-dən 1 tam qrama qədər işləyib.5 həqiqətən məni çaşdırardı, ancaq yuxuya getməsi
üçün sümük xərçəngindən kifayət qədər ağrı kəsilməsi üçün daha çox ehtiyacı vardı.Yağı indika
ilə  hazırlamalısınız  ki,  hər  hansı  yüksək  doza  1  saatdan  1,5  saat  sonra  başlayan  kimi
istifadəçinin yuxuya getməsinə səbəb olsun.Bu, sizi dərin yuxuya aparır və gözəl bir dərin, REM
yuxusunu aldığınız zaman şəfanızın çoxunu edirsiniz.

Nə qədər çox alsanız,  xoşagəlməz bir  hiss deyil.Sadəcə daha sürətli  və daha dərin yuxuya
getməyinizə səbəb olur.Əgər yuxudan tez oyanırsınızsa, sərxoş kimi başgicəllənmə hiss edə
bilərsiniz, lakin narahat bir şəkildə deyil.lol

RSO xəstəxanada qaldıqdan sonra aylar sonra ilk dəfə qardaşıma rahat yuxuya getməyə icazə
verdi.Otun buxarlanması ona 80+ mq Oxycontin və digər pk kokteylindən daha çox rahatlıq
verdi.O, həmçinin fentanil IV-də idi, lakin heç bir şey onu RSO qədər rahatlaşdıra bilmədi.Mən
bunu heç vaxt unutmayacağam!” Mişel

“Mən  indi  RSO  hekayəmi  yaşayıram.Nadir  bir  növ  yumurtalıq  xərçəngi  ilə  mübarizə
aparır.Cərrahiyyə və kimya keçirdi və daha sağlam həyat tərzi, üzvi bütün qidalar, əlavələr və s.
qəbul etdi, lakin xərçəng geri döndü.Sonra müalicədən qaçmağı tapdım!NZ-də sirr qeyri-qanuni
olduğu üçün işləri təşkil  etmək bir  qədər vaxt apardı.Amma kiçik bir  partiya yağ hazırlamağı
bacardım və  ondan  istifadə etməyə başladım.2 həftə  sonra  şiş  markerlərim 200-dən 140-a
düşdü, bir ildə ilk dəfə azaldı!5 həftədən sonra yağım bitdi və əllərimi daha çox götürmək 2 ay
çəkdi.Şiş markerləri  yenidən yüksəldi  (son testdə 262...),  lakin biz artıq 3 həftə sonrayıq və
barmaqlar çarpazlaşırsa, növbəti qan testi ilə yenidən aşağı düşəcəklər...

Mən RSO-ya inanıram və hesab edirəm ki, biz onu ehtiyacı olan hər kəs üçün əlçatan etməliyik!
Xərçəngim RSO tərəfindən müalicə edilməsə belə (amma inanıram ki, olacaq!) bu, artıq mənə
çoxlu  xeyir  verdi.Bu  mənə  əla,  rahat  yuxu  verir!Və  bağırsaq  hərəkətlərimi  tənzimlədi  ...Rik
Simpsonun bəşəriyyət üçün etdiklərinə böyük heyranam.O, ən yaxşı tibbi yenidən kəşfə görə
Nobel mükafatına layiqdir!Və sizin və təşkilatınızın etdikləri üçün!Mən sadəcə qanunlara tabe
olan sadə bir vətəndaşam və özümü müalicə etmək üçün qeyri-qanuni işlər görməkdən dəhşətli
hiss edirəm.Beləliklə, davam edin!Enerjimi bərpa edəndə hərəkata qoşulacam!” Diny

“Rikə görə mən RSO-nun nəticələrini sanki gördüm.Qısa müddət klinikada işlədim.Mən oraya
başlayanda  dördüncü  mərhələdə  boğaz  karsinoması  olan  bir  adam  gəldi.Onu  RSO-ya
qoydular.90 gün sonra tam sağaldı”. Carl

“İndicə sidik kisəsi xərçəngi diaqnozu qoyulan atamı müalicə etdim.5 həftəlik müalicədən sonra
şişlər  ölüb.Rik  Simpsona  biliyiniz,  ilhamınız,  qətiyyətiniz  və  insanlara  olan  sevginiz  üçün
təşəkkür edirəm”. Christine

“Mən indi iki nəfər üçün RSO hazırlamışam, hər iki dəfə əla nəticələrlə!Birində MRSA var idi, o,
yağı bir həftə yerli olaraq tətbiq etdi...ŞAĞA!!İkincisi bazal hüceyrəli dəri xərçəngi idi, 2 həftə
ərzində yerli  tətbiq olundu ...ŞAĞA!Oh, və mənim üzümdə ləkə var idi,  bunun dəri  xərçəngi
olduğunu düşündüm, ona görə də 6 gün yerli tətbiq etdim...GETDİ!!!” Mariah
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“Fantastik!Anam 2011-ci ilin fevralından bəri döş xərçəngi ilə mübarizə aparır və xərçəng yavaş-
yavaş bütün bədənə metastaz  etdi  və  bir  neçə ay ərzində demək olar  ki,  hər  həftə  drenaj
edilməli olan ağciyərləri də daxil olmaqla, demək olar ki, hər dəfə içəri girəndə 11 ml xərçəngli
maye boşaldıldı.Son vaxtlara qədər.RSO qəbul etdikdən sonra bir həftə ərzində onun üzündə və
boyundakı şişlik yox oldu və rosacea da yox oldu.O, hətta 20+ ildir qəbul etdiyi təzyiq dərmanını
qəbul  etməyi  dayandırdı  və  ağciyərlərindəki  maye  6  ml-ə  qədər  azaldı!!!İnanıram  ki,  bu
müalicədir!Nəhayət, belə bir dəhşətli xəstəlikdə o gümüşü görmək çox gözəldir”. Mələk

“Ona görə də bunu yoxlayın!

- Həyat yoldaşına 14 dekabr 2012-ci ildə uşaqlıq boynu xərçənginin III-b mərhələsi diaqnozu
qoyulub.

- Arvad bundan bir ay keçməmiş sirr yağı almağa başladı.

- Arvad 2013-cü ilin fevralından əvvəl kimya və radiasiyaya başladı.(Texasda çox seçim yoxdur)

- Arvadı dedilər ki, 6 may 2013-cü ildə xərçəng əlaməti demək olar ki, yoxdur.

5 aydan az müddətdə həyat yoldaşım 3-cü Mərhələ xərçənginə qalib gəldi, hamısı neftə görə!”
Colt

“Əziz Rik, Allah səni qorusun!Anamı, nənəmi, sevimli bibilərimi, əmilərimi və dostlarımı bu illər
ərzində xərçəng xəstəliyindən itirmişəm.Amma məni ən çox vuran gözəl, ağıllı, gözəl bacım Kim
oldu.2010-cu ilin iyulunda 42 yaşında ona 4-cü mərhələdə ağciyər xərçəngi diaqnozu qoyuldu
və 2011-ci ilin fevralında o öldü.Onun hansı müalicə üsullarından istifadə etdiyini bilmirəm, çünki
o, ailədə çox gec öləcəyini heç kimə demədi və keçmiş aşiq əri onun himayəsinə keçdi və ailəni
bağlayıb.Son aya qədər neftdən xəbər tutmadım və o vaxtdan bəri çox araşdırdım.Əvvəlcə bir
çox başqa şeylər kimi bunun ilan yağı olduğunu düşündüm, lakin indiyə qədər onunla xərçəngi
sağaltdığını və ya əhəmiyyətli dərəcədə azaldığını iddia edən 27 nəfəri sadaladım.27 nəfər!!!Və
bu yalnız YouTube-da və yalnız onlayn bloqlarda!Kaş ki, bu barədə 1997-ci ildə, anama diaqnoz
qoyulanda, 2000-ci ildə nənəm remissiyadan çıxanda, ya da 2010-cu ildə bacıma evə gedib
ölməsini söyləyəndə və ya keçən il qardaşımdan xəbər tutaydım. -Law'a ağız və boğaz xərçəngi
diaqnozu qoyuldu və üzünün yarısı çıxarılaraq yenidən qurulmalı idi.Amma indi edirəm, sizin
sayənizdə.Allah Sizi və bütün sevdiklərinizi qorusun və bu gözəl dərmanı hər kəs üçün əlçatan
etmək üçün çox çalışdığınız üçün təşəkkür edirəm." Denise

-- Hörmətli Denise, mən nə deməliyəm?Anamı erkən kiçik hüceyrəli  ağciyər xərçənginə görə
kimya  ilə  öldürdülər,  ona  görə  də  necə  hiss  etdiyinizi  dəqiq  bilirəm.Xoş  bir  şey  yoxdur.Hər
zaman dərman mövcud olmalı idi və yalnız kimsə pul qazanmaq istədiyi üçün deyildi.C'est la
vie,  amma hamı  onu  mənim qədər  dinc  şəkildə  udmayacaq.Bütün  yağın  nəyi  müalicə  edə
biləcəyini  və  ya  idarə  edə  biləcəyini  və  bunun  əvəzinə  nəyin  istifadə  edildiyini  öyrəndiyiniz
zaman çox travmatik bir təcrübədir.

Zəhmət olmasa, həmin onlayn rəylərin siyahısını mənə göndərin, bu, Riklə tanış olmamışdan və
“ənənəvi  tibb”  sahəsində  işlərin  real  vəziyyətini  öyrənməmişdən  əvvəl  mənim  kimi  beyni
yuyulmuş  başqaları  üçün  maraqlı  və  faydalı  ola  bilər.  Dəstəyinizə  və bu  dərman haqqında
məlumatı yaymağa kömək etdiyinizə görə təşəkkür edirik.Rik ilə iki  il  yarım işlədikdən sonra
deyə bilərəm ki, düzgün istehsal və istifadə olunan yağ onun dediyi kimi edir.JB

“Salam Corrie!Bir daha MÖHÜBƏT xəbər.Dostum ***** ***** siz danışdınız və Los-Ancelesdə ***
göndərdiniz, o, təxminən 2 aydır ki, sirr yağındadır və bu gün tibbi müayinədən keçməyə getdi
və  bədənində  ARTIQ  XƏRÇƏNG  YOXDUR!!!!!!!HƏR  ŞEY  AYDINDIR!!!!!!!O,  ona  səndən
danışdığın  üçün  mənə  sonsuz  minnətdardır  və  ona  ****  haqqında  danışdığın  üçün  də
minnətdardır!!!daha  çox  TƏŞƏKKÜR EDİRƏM.Siz  o  qədər  yaxşısınız  ki,  heç  tanımadığınız
bütün bu insanlara kömək edirsiniz və bütün dünyada insanların həyatını xilas edirsiniz!Mən
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onunla işləmək üçün Los-Ancelesə gedəcəyəm və bütün ishalımı dayandırmağa və məni gündə
60-80 dəfə tualetdən çıxarmağa çalışacağam.Başqa bir heyrətamiz hesabat üçün buna necə
baxırsınız?Biz bunu çox sevirik!!”

“Bu gün həkimimdən bir şərhi bölüşmək istəyirəm.Uzun müddətdir kisəsi infeksiyası keçirmişəm!
Vaxt keçdi və Dr infeksiyanı müalicə etdi.Bu gün o, kamera ilə ilk baxışdan baxdı (çox əyləncəli
deyil)  VƏ!!Görünür,  məndə  yerində  ÖLƏN  (onun  sözləri,  mənim  deyil)  və  infeksiyanın
uzanmasına səbəb olan sidik kisəsi kütləsinin (şiş) qalıqları var.

YENİDƏN!ONUN SÖZLƏRİ MƏNİM DEYİL; "Mən 40 ildən artıqdır ki, tibblə məşğul oluram və
heç vaxt bir şişin bir növ kənar müdaxilə olmadan yerində öldüyünü görməmişəm" dedi. IMart
ayından bəri  yağı  çıxarıb götürdüm, amma məhsulum gələndən bəri  təxminən 6 həftədir  ki,
ikiqat dozada yağ verdim.Kütlənin getdiyinə əmin olmaq üçün oktyabrın 8-də kiçik təmizləmə
əməliyyatına gedəcəyəm (əgər ondan əvvəl keçməsəm).

Mənim neftlə bağlı bir az şübhəm var idi, amma insanlar daha çox şübhə etmirəm.Təxminən 5
və ya 6 unsiya yağ hazırlamaq üçün kifayət qədər qönçə materialım var.İstifadə olunan material
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC-dir.İndiyə qədər nəticələrdən necə məmnun olduğumu
sizə deyə bilmərəm.Mən hələ doktoruma heç nə deməmişəm, çünki FLa-da bəzi həkimlər sizi
müalicə etməkdən imtina edəcəklər.Deməli, hələlik heç nə bilmir”. John

- Amma sən kifayət qədər çox şey bilirsən, Con.Təbrik edirik.Yağ almağa davam edəcəkdim və
əməliyyatı sonraya buraxacaqdım.Mümkünsə, daha çox tarama yoxdur.Mən də yağı süpozituar
şəklində  götürərdim,  siz  həmişə  yağı  mümkün  qədər  ağrılı  yerə  yaxınlaşdırmaq
istəyirsiniz.Həmçinin,  mümkünsə,  ən  yaxşı  nəticələr  üçün  yağı  birdən  çox  süzgəcdən
hazırlamağa çalışın.Sizə ən xoş arzular, JB

“Orada tam razılıq  var,  JB.Və əməliyyatın  gecikməsini  vurğulayın.İstənilən  invaziv  bədən işi
infeksiyaların sisteminizə keçməsinə imkan verir.Səliqəsiz vərdişlər və öz ecazkar dərmanlarına
tam  hörmətsizlik  nəticəsində  bizdə  indi  əksər  xəstəxanalarda  geniş  yayılmış  antibiotiklərə
davamlı  ət  yeyən  bakteriyalar  var.RSO  bunu  düzəldəcək,  bəs  cərrahi  'boş  iş'?Müalicədən
qaçınhər şeyi deyir." Tielman

“3 gün əvvəl bir dostun bazal hüceyrəli karsinomasını RSO ilə müalicə etdik.Bu gün yoxladıq və
demək olar ki, getdi.Biz RSO-nu yenidən tətbiq etdik və sarğı ilə bağladıq.Biz onu başqa 3 gün
ərzində yoxlayacağıq və əvvəlki 3 günün nəticəsinə əsasən yoxlanacağını gözləyirik.Bu onun
sağ əlindədir.Əvvəllər müalicə etdiyimiz xərçənglər sol əlində idi.Yaşasın, işləyir." Mark

-- Bəli elədir.Etmədiyimiz şeyi etməzdik.JB

“Anama bu yaxınlarda 4-cü mərhələdə beyin  xərçəngi  diaqnozu qoyuldu,  radiasiya dövrünü
yenicə  bitirdi.Sənədlər  onun nə  qədər  yaxşı  olduğuna  görə  şokdadırlar!Əvvəlcə çox  pis  idi,
danışmaq qabiliyyətini itirdi.Biz ona yağ verməyə başlayandan bəri o, getdikcə daha yaxşılaşır,
indi o, əvvəllər etmədiyi şeyləri edə bilir, kimi sadəcə bir və ya iki söz əvəzinə ifadələr söyləyir və
normal yeriyir.Onun anlayışının daha yaxşı olduğunu da deyə bilərik.Həmçinin o, etdiyi aqressiv
şüalanma və kimyadan heç vaxt xəstələnməyib.Bir gün ürəkbulanma və ya qusma deyil!Ona
görə də kiminsə bunun işləməyəcəyini söyləməsi təhqirdir!Faktlarınızı düz alın!Bunu etmək də
ÇOX asandır!Hər kəs sizin üçün marixuana ala biləcək birini tanıyan birini tanıyır!Müalicənin
necə  aparılacağına  dair  təlimatım var,  ona  görə  də  kiminlə  maraqlansa,  şərhdə  yazacam!”
Diana

-- Diana, o kimya və radiasiyadan uzaq dur.Əgər həkimlər və onların üsulları onun qarşısında
dayanmasaydı, neft işi xeyli asanlaşdırardı.120-180 q yüksək dərəcəli yağ, mümkün qədər tez
qəbul edə bilərsə, daha kanserogen skan etməz.Ən xoş arzular, JB

“Mənim adım Corcdur və mən sizə öz ifadəmi vermək istərdim.82 yaşında, 22 dekabr 2010-cu
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ildə mənə özofagus xərçəngi diaqnozu qoyuldu.Mənə dedilər ki, 6 aydan 2 ilə qədər ömrüm
olacaq və udma ilə kömək etmək üçün radiasiya müalicəsindən sonra nə vaxtsa boğazımda
stentin qoyulması tələb oluna bilər.

Diaqnoz  qoyulmazdan  əvvəl  nəfəs  almaqda  və  yemək  udmaqda  çətinlik  çəkirdim,  hər  iki
ayağımda  şişlik  var  idi  və  yüngül  hərəkətlərdən  yoruldum.2011-ci  ilin  əvvəlində  radiasiya
müalicəsi almışam.2011-ci ilin sentyabrına qədər mən bərk qidaları udmaqda və çeynəməkdə
çətinlik  çəkirdim.Mən boğulduğumu hiss etdim.Yeməyim xırda-xırda doğranmalı  idi.Mən şirəli
yemək yeməyə və bunun əvəzinə Boost kokteyllərinə üstünlük verdim.Mən də mədəmdə güclü
qaz  hiss  edirdim.Qaz  ildırım  və  şimşək  kimi  qarnımı  yarıb  keçdi.Baş  gicəllənməsi,  nəfəs
almaqda çətinlik,  nəfəs darlığı  və tərləmə hiss etməyə başlamışdım.Balansım zəif idi və çox
yaxşı hərəkət edə bilmirdim.Nəfəs darlığı və tərləmə olmadan otağıma ərzaq daşımaq çətin idi.

Daha sonra şiddətli başgicəllənmə epizodu məni xəstəxanaya göndərdi və həkim mənə ikinci
qan təzyiqi həbi verdi.Xəstəxanada qaldıqdan qısa müddət sonra bir qərib mənə yaxınlaşdı və
xərçəngimi müalicə etmək üçün mənə bir az çətənə yağı təklif etdi və əlavə məlumat üçün məni
Phoenix  Tears  veb  saytına  yönləndirdi.Mən  əvvəlcə  narahat  idim  və  çətənə  yağı  qəbul
etməkdən qorxdum, həmişə sirrin asılılığa səbəb olan və məni digər ağır narkotiklərə aparan bir
qapı  dərmanı  olduğunu  düşünürdüm.Rick  Simpsonun  çətənə  yağını  araşdırdıqdan  sonra
müalicə almağa qərar verdim.Müalicə zamanı və sonra başa düşdüm ki, çətənə / sirr yağı daha
yaxşı sağlamlıq üçün "qapı"dır.

İlk dozadan sonra -1/2 düyü dənəciyi Çətənə Yağı, onun bədənimdə dərhal işlədiyini gördüm.
-  Bədənimdən  barmaqlarımdan ayaq  barmaqlarıma  qədər  axdığını  hiss  etdim.Mən  rahatlıq,
xoşbəxtlik və yumorumun güclənməsi hissi yaşadım.Ayaqlarım 6 saatdan sonra solğun rezin
kimi hiss etdim.Nəfəs alma həm istirahət edərkən, həm də yatarkən daha sakit idi.

Günlərdən/həftələrdən  sonra:  Xovlarım/hemoroidlərim  yox  oldu.Çiyindəki  ağrı  azaldı.Nəfəs
darlığı azaldı.İkinci gündən qaz yığılması və mədə narahatlığı sakitləşdi və daha nizamlı oldu və
müalicəni davam etdirdi.Qan təzyiqim həddən artıq aşağı olduğu üçün təzyiq həblərimi azaldıb
dayandırdım.Qan təzyiqi həblərini buraxdıqdan sonra təzyiqim normallaşdı.Hər iki  ayaqda və
topuqda şişlik əhəmiyyətli  dərəcədə azaldı.İştahımı cilovladım və çəkimi tənzimlədim - indiyə
qədər  26  kilo  arıqladım.Dərinin  rəngi  yaxşılaşdı.Başgicəllənmə  itdi.Ürək  döyüntüləri  daha
nizamlı görünür və o qədər də narahat edici deyil, nəzərə alsaq ki, doğuşdan bəri nizamsız ürək
döyüntülərim  var.Bağırsaq  hərəkətləri  daha  nizamlı  oldu.Daha  yaxşı,  daha  rahat  yuxu
yaşadı.Balans  və  Koordinasiya  yaxşılaşdı.Nəfəs  darlığı  olmadan  daha  yaxşı  gəzə
bilir.Söhbətlərdə daha ifadəli  oldu.İşlərə baxışımı dəyişdim və əhvalımı yüksəltdim.Marixuana
haqqında fikirlərimi dəyişdim.

Ümumiyyətlə, çətənə yağı müalicəsini qəbul etməzdən əvvəl yaşadığım bütün simptomlar yox
oldu.
Müalicəni tamamlamaq üçün 3 1/2 ay çəkdim.Bu təcrübə o qədər də xoşagəlməz deyildi.Mən
dozaları  artıranda bu düzəliş idi,  amma bir-iki  gündən sonra hər şey düzəldi.Rik Simpsonun
təklif etdiyi doza artımlarına az-çox əməl etdim.

2 aylıq müalicədən sonra Onkoloqa gəlişim təəccüblü oldu.Dərimin rənginin yaxşı göründüyünü,
təzyiqin və ürək döyüntülərimin normal olduğunu,  udqunma problemim olmadığı üçün stentə
ehtiyac olmadığını bildirdi.Bundan əlavə, o, əvvəlki görüşdən rentgenin yaxşı göründüyünü və
ən  azı  6  ay  geri  qayıtmağım lazım olmadığını  bildirdi.Normalda  hər  3  aydan  bir  Onkoloqa
getməyi planlaşdırırdım...

Mən çətənə  yağının  Xərçəngimi  öldürdüyünə  inanıram.Çətənə  yağından  əldə  etdiyim  bütün
digər  sağlamlıq  təkmilləşdirmələri  məni  yeni  bir  insan  kimi  hiss  edir.Mən  çətənə  yağının
möcüzəsinə heyranam.Çətənə yağını götürməyə qərar verdiyim üçün çox minnətdaram.
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Çətənə yağı sağlamlığımı təzələdi, ömrümü uzatdı.Rik Simpsona təşəkkür edirəm, Allah səni
qorusun!Yaxşı  işlərə  davam edin!Mən tamamilə  əminəm ki,  çətənə  yağı  həyatları  xilas  edə
bilər.Çox sağ ol." George

“George üçün mini yeniləmə....Bu günə qədər +31 funt arıqladı, indi, bir müddət əvvəl arıqladığı
üçün (əvvəllər 280 funt idi) diş həkiminə getməli oldu.O, indi istəsə, çox asanlıqla çəki qazana
biləcəyini öyrəndi, lakin o, daha sağlam, daha az çəki və həyat tərzi seçir), protezlərini yenidən
oturtmalı/tənzimləməli idi.Diş həkimi onun nə qədər yaxşı göründüyünü və rənginin daha yaxşı
olduğunu qeyd etdi.

Qeyd etməliyəm ki,  Corc hələ də yaxşı  nəfəs aldığını  və  bu günə qədər  boğulma ilə  bağlı
problem olmadığını söylədi, bu həftənin əvvəlində şam yeməyi üçün biftek, kartof və tərəvəz var
idi və yeməyi həmişəkindən çox, daha asan azalır. "müalicəsindən" əvvəl istifadə edirdi. O, bizə
həkiminə baş çəkdiyini deyir(adi sənəd) bu həftənin əvvəli...Həkimi qışqırdı: “VAY!VarƏvvəllər
gördüyüm Corc olduğuna əminsən? Həkimi də rənginin yaxşılaşdığını söylədi.Corc mənə deyir
ki, o,  sonradan həkiminə hər iki ayağında nə qədər maye itirdiyini göstərib və onun az qala
getdiyini düşünür...Sonra həkim dedi: "George, artıq ödem yoxdur."

O, bəzi köhnə tibbi məlumat sənədləri əldə etdi və ona da dedilər ki, (indi) növbəti görüşdə
(iyun) Onkoloqdan köhnə rentgen və CT skan şəklini  (diskdə) almağa cəhd etməlidir.O, indi
onkoloq qəbuluna daha tez getməyə çalışır...indi onun GP-nin köməyi ilə.Həmin səfərdə o, MRT
istəyəcək.O, indi uzun yollar keçib... lakin onun yeganə əsl problemi (əks halda o, əla olardı
deyir!!) doğulduğundan bəri nizamsız ürək döyüntüləri keçirməsi və son vaxtlar adi haldan bir az
daha çox artmasıdır.Onun arıqlaması onun qeyri-müntəzəm ürək döyüntüsünü, yoxsa həyatını
dəyişən bu hadisənin həyəcanını tətikləyir, yoxsa bunu nə edir, bilmirəm, mən yalnız bilirəm ki,
bu onun üçün çox sabit olsun.İndi onun ürək döyüntüsü ilə bağlı kardioloqa müraciəti var.Həm
də bu yaxınlarda onun rəngi daha da yaxşılaşdı, daha qırmızı/çəhrayı üzü var, dövranı da daha
yaxşı görünür.Hələlik əldə edə biləcəyim bu qədər... Sülh 1♥”Azadlıq

“Dünən suallarımı cavablandırdığınız üçün Rik/JB-yə təşəkkür edirəm.Mən bir adam tanıyıram
ki,  anasında  bu  var.Ona  baxmaq  üçün  göndərə  biləcəyim  bir  şey  almaq  istəyirdim.Siz
əlasınız.Kaş ki, daha çox kömək edə bildim.Bu məlumat indi çoxlarına çatır.Bu barədə dünyaya
danışmaq  üçün  çox  gözəl  iş  görürsən,  Rik.Sizi  müasir  dövrün  müqəddəsi  hesab  etmək
olar.Zarafat etmirəm.Möhtəşəm adam.Bütün bunlarda sizə ilişib qalan Rick və JB haqqında hər
şeyə kifayət qədər yaxşı şeylər deyə bilmərəm.Rikə kömək etmək üçün hər ay 5 kitab alacağımı
düşünürəm.Böyük  məlumatı  saxlayın,  uşaqlar.Sən  ən  yaxşısısan.Hamıya  sülh  və
sağlamlıq.RSO.Allahın dərmanı”. Peter

“Yaxşı, Rik və Jindriç, mənim zəhmətim və RSO-ya bağlılığım nəhayət öz bəhrəsini verdi.2004-
cü ildən bəri Rik və Feniksin göz yaşlarını izləyirəm və mən neftin müalicəvi imkanlarına dərhal
inanırdım.İnsanlar  gülüb  məni  dəli  adlandıranda  belə,  sözü  yaydım  və  100%  arxasında
dayandım.Mən indi terminal xərçəngi olan 3 nəfəri sağaltdım və ən son pasiyentimə həqiqətən
tibbi sistemdən keçdiyimə və bütün müalicələrdən imtina etdiyimə və onun xərçəngini müalicə
etmək  üçün  RSO-dan  istifadə  etdiyini  sənədləşdirdiyimə  görə  çox  kredit
borcluyam...ağciyərlərinin hər ikisi xərçənglə dolu idi və ona ilk diaqnoz qoyulanda 3 ay ömür
verdilər...5 ay əvvəl.

Bu gün o, rəsmi olaraq xərçəngdən azaddır və əslində 27 kilo qazanıb.Xərçəng həkimləri onun
yalnız  5  ay  ərzində  möcüzəvi  şəkildə  sağalmasından  heyrətə  gəldilər  və  heç  bir  kömək
almadılar və əslində onun indi olduğundan daha sağlam olduğunu söylədilər.lol.O, xəstəxanada
həkimlərin  önündə  yağı  yeyirdi  və  içində  Phoenix  gözyaşları  məqaləsi  olan  Weed  dünya
jurnalını gəzdirir, onu bütün digər xəstələrə göstərir və RSO haqqında söz yayırdı.Tezliklə RSO-
nun  xərçəngini  sağaltdığına  dair  bütün  xəstəxana  sənədlərinin  surətləri  məndə
olacaq...Sənədlərində onun müalicə üçün çətənə yağından istifadə etdiyi yazılıb.
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Mümkün qədər sözün yayılmasına kömək etmək üçün onun üçün ən qısa zamanda bir hekayə
hazırlayacağam.Mən RSO möcüzəsinin  bir  çox  müxtəlif  xəstəliklər  üçün  işlədiyini  görən  25
başqa insanı  da tanıyıram və onlar  indi  də  özlərini  müalicə  etmək üzərində  işləyirlər...  söz
bitdi!!!!:)  Sağalmış  və  tezliklə  mənim ərazimdə  daha  çox  olacaq  insanlar  adından  panacea
dərmanının  yenidən  kəşf  edilməsi  üçün  davamlı  zəhmətinizə  və  fədakarlığınıza  görə
TƏŞƏKKÜR etmək istərdim...Siz uşaqlar, xilaskarsınız...Eynən!!PA-dan SÜLH VƏ SEVGİ” Stiv

“Mənə kimsə yağı onun dəri xərçənginin (üzünün) kiçik bir nöqtəsinə sürtdü və bir gündən sonra
daha da pis görünür.Onun reaksiyası varmı, yoxsa yağ əvvəlcə əşyaları çıxarıb dərinin səthinə
çəkir?O, yoluxmuş kimi yaşılımtıl görünür.Bu normaldır?Bəzən?” Migel

“Bəli, bu normal ola bilər!Bu yaxşı əlamətdir, əgər qaşınma hiss edirsinizsə və yağın işlədiyini
görsəniz, qoyunüzərinə daha çox yağ.Yaşıllıq yağdan gələ bilər.Yağ düzgün hazırlanırmı?” Anna

“Oh, bəli,  yağdan yaşıl deyil, mənim hazırladığım qızılı  yağdır, evdə bunu hazırlayarkən əldə
edə biləcəyiniz ən təmiz yağdır.Bu, həqiqətən, yaşıl ağımtıl bir infeksiyaya bənzəyir.Mən əmin
idim ki, bu, öz işini görən neftdir, sadəcə olaraq başqasından bəzi təsdiq istəyirdi.Təşəkkürlər.”
Migel

“Salam, sizə dünən baş vermiş möcüzə haqqında bir hekayə danışmalıyam.Mənim bir dostum
var və onun adı Şennon O'Brayendir.O, 17 illik beyin xərçəngindən sağ qalmışdır.Artıq bir ilə
yaxındır ki, onun əməliyyat olunmayan şişi var.Demək olar ki, beyninin bütün ölçüsünə qədər
böyümüşdü.Mən onunla RSO-nu paylaşdım və dünən onun MRT nəticələri şişin demək olar ki,
yarıya qədər kiçildiyini göstərdi.Fevraldan bəri qəbul edir.14.Bunun bir Salam Məryəm olduğunu
başa düşməlisiniz.Mən çox minnətdaram ki,  ruhum sizin hekayənizi tapıb və mən onu ötürə
bildim”. Nadine

“Həyat  yoldaşım artıq 11 aydır  ki,  RSO-dan istifadə edir.Onun IV mərhələdə metastatik  döş
xərçəngi var və MD Anderson Xərçəng Mərkəzində onkoloqlar onun kimyaterapiya, radiasiya və
ya cərrahiyyə üçün çox irəli getdiyini bildiriblər.Onu əldə etmək üçün qeyri-qanuni vəziyyətdə
olan evimizdən 26 saat birbaşa hüquqi dövlətə getdi.Onun şişləri kiçilir.Əgər o, ehtiyac duyduğu
əlçatanlığa  malik  olsaydı  (hazırda  o,  gündə  cəmi  2  qram  qəbul  edir)  indiyə  qədər  onun
xərçəngdən azad olacağına inanırıq.RSO həyat yoldaşımı sağ saxlayır və bizim də əlil oğlumuz
var.Allah bilir ki, onun burada işi bitməyib!!” Frederik

“Yaxşı, Rik, özümü daha yaxşı hiss edirəm.Beyin şişi və diabet üçün təxminən 30 gün RSO-da
oldum.Qan şəkərim düşür.2 gün əvvəl qan şəkəri çox aşağı düşdüyü üçün insulini dayandırdım”.
Jeff

“Bu, başqa bir dostunun döş xərçənginin 1-ci mərhələsini də təmizlədi.İki həftə ərzində qolf topu
ölçüsündə  şişdən  noxuddan  daha  kiçik  bir  şişə  keçdi.Gündə  iki  dəfə  0,4  q,  xam  yağ.Dəri
xərçəngi olan başqa bir dost onu birbaşa dəriyə sürtülmüş yerli həll ilə çıxardı.

Öz üzərimdə mən infeksiyadan və pis dişdə şişkinlikdən xilas oldum, astma xəstəliyindən sonra
ağ  ciyərlərimi  təmizlədim və dərimdən xərçəng  ola  biləcək  və ya  olmayan  iki  iyrənc  ləkəni
çıxartdım...  heç  vaxt  müayinə  etməmişəm  və  getdi...Kimya,  şüalanma,  yan  təsir,  problem
yoxdur”. Bruce

“Bütün köməyinə görə JB-yə təşəkkür etmək istərdim!Bəzi insanların bildiyi kimi, həyat yoldaşım
sümüklərinə yayılan 4-cü mərhələdə döş xərçənginə malikdir.Doktor dedi ki, o qədər şiş var ki,
saymağı dayandırmalı oldular və ona 6 ay yaşamaq üçün vaxt verdilər!Onu son 5 ayda kimyaya
başladılar, mən ona 1 ay yarım ərzində 5 düyü dənə RSO yağı verdim!Mən sadəcə bir ömür
möcüzəsinin  şahidi  oldum!O,  indicə  MRT-ni  aldı  və  skan  etdi  və  onlar  xərçəngin  heç  bir
əlamətini tapa bilmədilər!

Mən yağın bununla heç bir əlaqəsi olduğunu sübut edə bilmərəm, lakin mən 99% əminəm ki,
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bu, onun qabıqdan çıxmasına kömək etdi!Heç kimya protokolunu da bitirməyib, müalicəsinə 4
ay qalıb!2012-ci ildə dedilər ki, 4-cü mərhələdə xərçəng müalicə olunmur, ona görə də dediyim
kimi, neft işləmişdir!Xərçəngi olan hər kəsə ən qısa zamanda bu RSO yağını almağı tövsiyə
edirəm.Heç  bir  şeyə  zərər  verə  bilməz!Dediyim  kimi,  bütün  köməyə  görə  JB-yə  təşəkkür
edirəm!”

"Baxım mərhələsində ona neçə Düyü böyüklüyündə damcı verməliyəm?" Jeff

-- Ayda 1-2 q edə bilər, Jeff, gecə bir damla, xəstələrin əksəriyyətinə baxım dozası kimi tələb
olunur.Amma o, kimya dərmanı qəbul etdi, ona görə də kimyadan sonra qalan zərəri aradan
qaldırmaq üçün onun ən az 60 qr tez yemək yeməsini istərdim.Təşəkkür edirəm, JB

“Rikin video təlimatlarından istifadə edərək hazırladığım yağdan istifadə etdim və özümü 4-cü
Mərhələ Diffuz Böyük B Hüceyrəli Lenfomadan, guya “sağalmaz” follikulyar xərçəngdən cəmi 58
gündə sağaltdım!

O vaxtdan bəri  mən özüm və başqaları  üçün yağ hazırlamağa davam etdim və 10-dan çox
təsdiqlənmiş  Ağciyər,  Döş,  Prostat,  Beyin,  Kolon,  Leykemiya,  Pankreas,  xəstələrin  özlərini
sağaltdığını gördüm.tünd yaşıl yağlardan istifadə!!YALNIZ yaşıl yarpaqlarda olan xüsusi iltihab
əleyhinə birləşmələrə görə HƏM yarpaqlardan və çiçəklərdən istifadə edərək yağ hazırlayıram!

1992-ci  ildə  bütün  yoğun  bağırsağımı  itirdim.20  ildir  ki,  adi  santexnika  kimi  işləyən  nazik
bağırsağımdan 7 il əvvəl qurd çıxarmalı olan “kisə”m var!PAMF-da qastroenteroloquma görə; O,
ağır kannabinoid istifadəsini sağlam bir çantaya "ilk qoyulduğu gündən 20 il əvvəl daha yaxşı
vəziyyətdə"  hesab  edir.  O,  eyni  nəticələri  kannabinoidlərdən  istifadə  edən  bir  çox  digər
xəstələrdən eşitdi və indi bunu xəstələrinə tövsiyə edir!” Craig

“Mən sadəcə sizə təşəkkür etmək istəyirəm.5 illik "Oyanıq Gözləmə"dən sonra ərimin follikulyar
limfoması öz çirkin başını qaldırır.O, neftlə 3 həftədir və özünü əla hiss edir, hətta həftənin 4
günü qolf oynayır.Davam etdikcə sizi xəbərdar edəcəyəm.” Coys

“Mən  2  illik  müayinələrimə  getdim  və  onlar  XƏRÇƏNGDƏN  VƏ  SON  DƏFƏ  BİR  AZDA
GÖRDÜKLERİ  RADİYASİYA ZƏRİNDƏN TAMAMİLDİR.MƏN TAM XƏSTƏLİKDƏN AZALAM
RSO  OIL.ALLAHIN  RİK  SİMPSONUN  YAĞI  NƏ  GÖNDƏRİB  ÇOXLARINA...Etdiyiniz  bütün
məlumatları ötürdüyünüz üçün təşəkkür edirəm." Linda

“Dostumun həyat yoldaşı kolon xərçənginin son mərhələsindədir.Həkimlər onu evə göndərdilər,
dedilər  ki,  onun üçün başqa heç nə edə bilməzlər.Ağciyərlərinə və beyninə yayılıb.O, hansı
dozanı qəbul etməlidir?Onun tolerantlıq yaratması nə qədər vaxt aparacaq?O, gündə 3 damcı
düyü dənəsinin ölçüsünü qəbul etməlidirmi?Verdikləri kimyaterapiya onu çox zəiflədib... daha
kimya verməyəcəklər...Ümid edirəm ki, neft çox gec olmadan vurulan zərəri düzəldə bilər.Ona 4-
6 ay vaxt verdilər...” Simon

--  Simon,  başqa  hər  şeylə  eyni  protokol.Dərmana öyrəşdikdən  sonra  nə  qədər  çox  və  tez
yeyirsə, bir o qədər yaxşıdır.JB

“Mən dörd ay əvvəl həkimi bir ildən az müddətdə 4 dəfə sidik kisəsindəki çoxlu xərçəngi cərrahi
yolla çıxardıqdan, ona bir neçə kimya müalicəsindən sonra 2014-cü ildə bunu etməkdən vaz
keçən bir əmisi oğlu üçün sirr yağı hazırlamağa başladım. onun növbəti addımı sidik kisəsini
çıxarmaq idi.Yanvar  ayında  yağı  qəbul  etməyə  başladı  və  iki  həftə  əvvəl  xərçəngdən  azad
olduğunu öyrəndi.İndi yağı özü hazırlayır və gündəlik profilaktik doza qəbul edir”. Çarlz

“Salam,  mən  sadəcə  sizinlə  yaxşı  xəbər  paylaşmaq  fikrindəydim.Sizə  əvvəllər  haqqında
danışdığım  xərçəng  xəstəsi  bu  yaxınlarda  CAT  müayinəsindən  keçdi.Heç  bir  şiş  yoxdur!!!
Sinəsində beysbol topu boyda şiş var idi.O və digər şişlər tamamilə yox oldu!Qalan tək şey
çapıq toxumasıdır.O da, mən də bu gözəl dərmana görə Allaha həmd edirik.Cannabis, möcüzəli
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bitki,  hamımıza  Allah  tərəfindən  verilmiş  bir  hədiyyədir.Biz  hamımız  Rik  Simpsona  və onun
insanların Allahın bitkisinin nə edə biləcəyindən xəbərdar olması üçün etdiyi fədakarlıqlara görə
təşəkkür etməliyik.Xəstə itirdiyi 40 kiloqramı geri qaytardı.O, heç görmədiyimdən daha sağlam
və daha  yaxşı  görünür.Mən 100% əminəm və  əsl  inanıram ki,  Rick  Simpson  Yağı  düzgün
hazırlandıqda və istifadə edildikdə xərçəngi müalicə edə bilər.Artıq 12 il bu xəstəliklə mübarizə
aparan bu xəstə xərçəngdən azaddır.Bunun üçün yalnız Allaha izzətimizi verə bilərik.

Bir  daha  təşəkkür  edirəm,  Rik,  insanlar  üçün  çox  böyük  fədakarlıqlar  edən  stand-up  oğlan
olduğuna görə.Artıq bir ildir ki, mən RSO-nun nə edə biləcəyi barədə məlumat yayıram.İndi mən
100%  əminəm  ki,  sizin  videolarınızda  deyilənlərin  hamısı  əsl  mavidir.Mən  başqa  bir  4-cü
mərhələdə  xərçəng  xəstəsini  qəbul  edirəm  və  çox  əminəm  ki,  o,  bir  ildən  az  müddətdə
xərçəngdən  azad  olacaq.Əlimdən  gələnin  ən  yaxşısını  yaymağa  davam edəcəyəm.Mən də
bacardığım qədər çox insana kömək edəcəm.Həqiqət qalib gələcək.Etdiyiniz və indi də etdiyiniz
hər şey üçün təşəkkür edirəm.Hörmətlə, Grow Goddess”

“Dr. Rondeau Miladdan əvvəl mənə dedi ki, belimdəki bu qara ləkə melanomadır.Qan axmağa
başlayandan sonra yanına getdim.Evə gəldim və kürəyimə qönçə yağı sürməyə başladım və
mən də sabit yağ yeməyə başladım.2 həftədən az çəkdi və belimdəki ləkə təmizləndi və mən
təxminən 2 unsiya yağ yeməyə davam etdim.Kürəyimdə ancaq bir iz var və özümü fantastik hiss
edirəm.

Filip də bir illik müayinədən keçib və bir ildən artıqdır ki, xərçəngdən azad olub.Buna görə də
xərçəngsiz deyirlər.Onun ən azı 3 il həkimə müraciət etməsinə ehtiyac yoxdur.O, heç kimya və
radiasiya qəbul etmədi, təxminən 4 unsiya sirr yağı qəbul etdi və hələ də demək olar ki, hər gün
bir  az  yeyir.Çox  adam bağırsaq  xərçənginə  qalib  gəlmir.Rik  bizim  qəhrəmanımızdır”.  Fleyta
Ağacı

“Ancaq sirr  yağının müalicəvi gücü haqqında təhsil  almaq şansı olmayan insanlara inanmaq
çətindir...  Mən  Rik  Simpsonun  olduğu  ərazidə  yaşayıram  və  10  ildir  müalicəvi  gücünü
görmüşük.Xərçəngi,  şəkər  xəstəliyini,  əzələ  xəstəliklərini,  diş  ağrılarını  sağaldır,  xüsusilə
yanıqlar üçün möcüzəvi vasitədir (inanmaq üçün mütləq görmək lazımdır).

İndiyə  qədər  gördüyümüz  heç  bir  şey  yoxdur  ki,  düzgün  və  müntəzəm  qəbul  edilərsə,
işləməyəcək.Xüsusilə  dəri  xərçəngi,  ürəkbulanma,  mədə krampları  və  ehtiyacı  olan  hər  şey
üçün  yaxşıdır.Yaxşı  bir  gecə  yuxusu.Kenevir  yağı  kimi  stressi  aradan  qaldıran  heç  bir  şey
yoxdur və daxili problemlərimizin əksəriyyəti stressdən qaynaqlanır.Beləliklə, siz gedin.Hər kəsə
uğurlar.Bu, həqiqətən işləyir, sadəcə ona etibar etməlisiniz.Allaha və Rik Simpsona güvənin”.
Terri

“Bildiyim tək şey odur ki, getməyə hazır idim, daha dözə bilmədim, hekayəmi buraya qoydum və
mələyim ayağa qalxdı və məni RSO yağı ilə bağladı.Yeməyi dayandırmışdım və yağın bir neçə
ölçüsündə düyü dənələri ilə içimdəki dəyişikliyi hiss edə bildim.Bundan əvvəl mənim həyatım
divanda isitmə yastığı ilə, içkilər altında saxlanılırdı.Ancaq ikinci günə qalxdım, buz qutusunda,
yemək üçün bir şey axtarırdım, duş qəbul etdim.Bəziləri üçün bu o qədər də vacib deyil, ta ki
duş qəbul etmək üçün kifayət qədər dayana bilməyəcəyiniz vaxt gələnə qədər.Onda qaldım,
kökəldim, yenidən yaşamağa başladım, həqiqətən də həyatımı bərpa etdim.Yalnız əməliyyatdan
əvvəl bu barədə bilmədiyim üçün təəssüflənirəm.56, ağdərili qadın döş xərçəngi qurbanı Ketlin”

“Atamın indi 75 yaşı var, təxminən 18 il əvvəl atamın mədə xərçəngi diaqnozu qoyuldu, mədəsi
çıxarıldı, 15 ilini yenidən yaşamağı öyrənməyə sərf etdi.3 il əvvəl ona xərçəng lezyonlarına görə
aşağı bağırsaqlarını və kolonunun bir hissəsini çıxartmalı olduğunu söylədilər.2 il əvvəl ona yeni
xərçəngin əməliyyat oluna bilməyən yerlərdə olduğunu söylədilər...

Mən bu barədə xəbər tutanda mən 24 saatlıq neft partiyası hazırladım (1/2 gallon Everclear-da
350 qram üst qönçə).Bir il sonra müayinəyə gedəndə həkim xərçəngini tapa bilmədi, görünür,
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yağ xərçəngi görünməz və ölümcül təsirsiz hala gətirir...O, indi şişləri olan ən yaxşı dostu Ellie,
Labrador itini müalicə edir ... və o, yağa çox gözəl reaksiya verir... Mən ABŞ-da sizin ən böyük
fanatınızam.Mənim həyatım bu yağdır.Rik Simpsona təşəkkür edirəm”. Rebecca

“Bu gözəl xəbəri sizinlə və izləyicilərinizlə bölüşməliyəm...Həyat yoldaşımın iş yoldaşı bir neçə
ay əvvəl ona ərinin mədəaltı vəzi xərçənginin ikinci dəfə qayıtdığını söylədi, arvadım və mən
sizin RSO-nu artıq bilirdik, ona görə də bu barədə daha çox öyrənmək üçün onları saytınıza
yerləşdirdik  və  s.,  yaxşı  başladı.  dərhal  bunun  üzərinə  çıxdı  və  dünən  ən  son  testlərinin
nəticələri üçün xəstəxanaya qayıtdı, xəstəxana ona yenidən kimyaya ehtiyacı olduğunu söylədi,
amma nəticələrə baxanda əslində baş verən şey, xərçəngin mütləq olduğu oldu. geri qayıtdığını
ilk  gördükləri  zaman olduğundan çox kiçik idi,  əslində yoxa çıxdı.Onun necə kiçildiyinə görə
çaşdılar  (onlar  bütün növ dərmanlar  haqqında öyrənməlidirlər,  nəinki  zəhərli  olanları).Qalanı
çıxarmaq istədiklərini  söylədilər,  amma mən ona məsləhət  verdim ki,  əvvəllər  etdiyi  dozaları
davam  etdirsin,  çünki  bu,  açıq-aydın  müsbət  təsir  göstərib  və  o  qəssabları  heç  bir  yerə
yaxınlaşdırmaqdan  çəkinməsin.Xəbəri  eşitdiyimə  çox  sevindim  və  sizə  xəbər  vermək  üçün
səbirsizlənirdim. :)” Mark

-- Aferin, Mark, xəstənin özünü necə hiss etdiyinə bax, əksər hallarda skan lazım deyil.Altı ay
ərzində 120-180 q yeyirsə, çox narahat olmayacaq, görünür.JB

“Həkimlərlə  heç  bir  əlaqəsi  olmayan  insanlarda  xərçəngi  müalicə  etdiyinə  dair  minlərlə
sənədləşdirilmiş sübut var, sadəcə yağ.Məndə 4-cü mərhələdə xərçəng var idi.Mənim cəmi 3 ay
ömrüm var idi və bu, 14 ay əvvəl idi”. Tom

“Sizə  bildirmək  üçün  əmim  Tom  haqqında  yenilik  var.Onun  yeni  PSA  səviyyəsi  0,1  və
stabildir.Onun həyatını  xilas  etmək üçün bizə bilik  verdiyiniz  üçün təşəkkür  edirik.O,  prostat
xərçənginin 4-cü mərhələsində idi.Biz bir ifadə etmək üçün axtarırıq.Allah rəhmət eləsin”. Sherri

“Tom,  mən  bu  yağı  3  il  əvvəl  prostat  xərçənginin  4-cü  mərhələsini  öldürmək  üçün  istifadə
etdim.Başlamaq  üçün  hormon  terapiyasından  istifadə  etdim  və  sonra  RSO  haqqında
öyrəndim.Bu işləyir.Mən şəxsən hər  gün bir  çox xəstəliklər  üçün istifadə edən onlarla  insan
tanıyıram.Bu,  xərçəng  xəstələri  üçün böyük köməkdir,  amma məncə,  mənim ən  heyrətamiz
vəhyim  kiminsə  bədəninin  90%-dən  çoxunun  olduğu  ağır  sedef  xəstəliyini  müalicə  etmək
oldu.Bu insan 6 həftə ərzində gündə 1/4-1/2 qram yağ qəbul etməklə, uşaqlıqdan əziyyət çəkdiyi
bir vəziyyətdən sanki sağalmış olur.Bu yağın gördüyüm şeylər haqqında saatlarla davam edə
bilərdim.Görəcəksən, fikrini açıq saxla və Rikin göstəriş verdiyi kimi et, peşman olmayacaqsan”.
Dan

"Xoralı  Kolit  və  Xərçəngdən  sağaldığımdan  bəri  mənim  Qastroenteroloqum  indi  BÜTÜN
xəstələrini Cannabis məhsullarına malikdir, çünki onlar bildiyi ən güclü antiinflamatuarlardır...və
ONUN REZİB EDƏ BİLƏCƏĞİ HƏR NARMANDAN DAHA YAXŞI təsir göstərirlər!!!” Craig

“Bilirəm ki, xərçəngi müalicə edir...Anamı 3 dəfə sağaltdım və o, indi xərçəngdən azaddır”. Mc
Jay

“Mən 5 həftədir yağdan istifadə edirəm və dünənki ev heyvanlarının müayinəsi sümük şişlərində
nəzərəçarpacaq dərəcədə azalma olduğunu və artıq hiper metabolik qaraciyər şişlərinin heç bir
dəlil  olmadığını  göstərdi.Mən əvvəlcə 3 ay əvvəl  4-cü mərhələdə sümük və canlı  xərçənglə
müraciət etdim...Deyərdim ki, işləyir.Və bu, yalnız ilk 8cc idi, növbəti 52-ni söndürmək vaxtıdır!!”
Laura

--  Əla,  Laura,  bunu eşitmək əladır,  lakin mümkünsə, başqa skanlardan və ya rentgenlərdən
uzaq durun.Siz  bir  şişin  yayılmasını  istəmirsiniz,  onkoloqunuz bunu niyə  etməyin  yaxşı  fikir
olmadığını sizə izah edə bilməlidir.Ən xoş arzular, JB

“Qulaq  as,  mən  bunu  aylarla  araşdırdım.Harvard  tərəfindən  dəstəklənir.İspaniyada  bundan
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istifadə edirlər.Qanunsuz olduğuna görə,  təəssüf  ki,  sizə əlavə heç nə deyə bilmərəm.Deyə
bilərəm ki, ərim beyni ilə əlaqəli 4-cü mərhələ xərçəngidir.RS deyir ki, sağlamlığınızı heç kimə
etibar  etməyin.Yəni  etmədim.Mən  belə  desək,  “Ayın  üstündən  atladım”.Ayağımın  üstünə
möhkəm düşdüm və ərimin vəziyyəti yaxşıdır.:)” Lisa

“Hörmətli CureYourOwnCancer.com, bir müddət əvvəl mən Rik Simpson yağı haqqında oxudum
və  bir  az  da  hazırlamağa  qərar  verdim.Mən  çoxdan  marixuana  yetişdirirəm.Ən  yaxşı
qönçələrimdən bəzilərini istifadə etdim və bəzi premium çətənə yağı hazırladım.Mən cəhd etdim
və inanmadım.O qədər güclü idi ki, heç vaxt sahib olmadığım heç nəyə bənzəmirdi.

Bunu sınadıqdan sonra,  o  zaman təxminən 11 ildir  xərçənglə  (Hodgkin  Lenfoma)  mübarizə
aparan bir  xəstəni tanıdım.Mən onun tibbi  marixuana baxıcısı  olmağı təklif  etdim və tövsiyə
edildiyi kimi yağı götürəcəyi müddətcə ona heç bir ödəniş etmədən yağ verməyi təklif etdim.O
vaxt  o,  mənim üçün yad adam idi.Mən onunla təxminən bir  il  əvvəl bir  mərhəmət klubunun
iclasında tanış olmuşdum və sonra xərçəng olduğunu öyrəndim.Rik Simpsonun əsərində qeyd
olunduğu kimi, neftin xərçəngi müalicə edə biləcəyini həqiqətən görmək istəyirdimMüalicədən
qaçın.

Belə ki, bu xəstə ilə əlaqə saxlayıb ona təklifi təqdim etdikdən sonra dövlətimizə lazımi sənədləri
verib müalicəyə başladıq.Biz onu bitkilərə sahib olacağı yerə qoyduq ki, nəticədə o, özü yağı
təmin  edə  bilsin.Bu  da  razılaşmanın  bir  hissəsi  idi  ki,  o,  özünə  necə  kömək  edəcəyini
öyrənir.Müalicəyə başladıq.Əvvəlcə onun üçün çətin idi, çünki yağ çox güclü idi və gündə üç
dəfə  qəbul  etmək  olduqca  çətin  ola  bilər.
Üç  aydan  sonra  sinəsinin  yuxarı  hissəsindəki  şiş  kiçilməyə  başlayıb.Beş  aydan  sonra  şiş
tamamilə yox oldu.Daha sonra CAT skanına getdi.Nəticələr onun xərçəngdən azad olduğunu
göstərdi!Həkimlər ən azı 11 ildir ki, onun xərçəngini müalicə etməyə çalışırlar.Kimya, sümük iliyi
transplantasiyası  və  s.Bunun  üçün  lazım olan  hər  şey  təxminən  bir  funt  premium qönçəyə
çevrildiçətənə yağı.Onun diskdə CAT skanından əvvəl və sonrakı nəticələri  var (tezliklə bizə
təqdim olunacaq).O, qabağa çıxıb xalq qarşısında çıxış edib.Əslində, o, indi müalicəvi çətənə
yağı ilə digər xəstələrə kömək edən bir baxıcıdır!”Grow Goddess"

“Bir  il  bundan əvvəl  onkoloqum bizə dedi  ki,  tezliklə hospisə müraciət  edək,  kolon xərçəngi
ağciyərlərimdə  və  kolonumda  yenidən  yaranıb,  09-da  kolondan,  11-də  isə  qaraciyərdən
çıxarılıb.Ərim təkid etdi ki, daha bir dəfə kimya sınasınlar.Eyni zamanda sirr yağını kəşf etdim,
kimya ilə eyni gün yağı qəbul etməyə başladım.Şiş markerim 17,6 idi.BİR müalicədən (və 2
həftəlik yağdan) sonra mənim şiş markerim 10,6 oldu.Keçən cümə günü 2 müalicə və 5 həftəlik
yağdan sonra şiş markerim 4.8-dir.Tibb bacım mənə dedi ki,  o,  nə etdiyimi bilmir,  amma bu
kimyəvi  dərman bu nəticələr  verməməli  idi.Özümü uzun,  uzun  müddətdə  olduğundan  daha
yaxşı hiss edirəm." Diane

“Salam Jindrich,  dünən mən Rikin  kitabını  oxuyub bitirdim.Əla  şeylər!Düzünü desəm,  neftin
həqiqətən sehrli gücü haqqında daha çox sübuta ehtiyacım yoxdur!

Mən də bəzi təcrübələr etdim və hər gün bu dərmanın edə biləcəyi yeni bir şey kəşf edirəm!
Heyrətamiz!Təəssüf ki, mən əmin olsam da və sevgilim əmin olsa da, anası birtəhər tamamilə
“buraxmaq” iqtidarında deyil ...və hələ də o pis kimyadan imtina edib-etmədiyinə əmin deyil...
Mən daima yaxşı arqumentlər gətirməyə çalışıram, amma onun yerinə qərar verə bilmirəm!O,
xərçəng xəstəsidir və həyatı ilə nə edəcəyinə qərar verən yeganə şəxsdir.

Bilirəm ki, o, onsuz da sonunda sağalacaq, çünki onun içinə o qədər yağ dolduracağıq ki, onun
ölməsi  mümkün olmayacaq.Amma yenə də mən bu lanet  kimyəvi  maddələrlə  oynamaq çox
axmaq və çox təhlükəlidir, xüsusən də xərçəngi müalicə etdiyi sübut edilmiş təbii dərmanlara
çıxışınız olduqda!Xərçəng və tibb sistemi ilə bağlı təcrübənizi oxudum...Mən sizin itkiniz üçün
çox üzr istəyirəm... və indi sizin ənənəvi “tibb” adlanan müalicəyə münasibətinizi daha yaxşı
başa düşürəm!” Luici
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--  Salam Luici,  kitab haqqında xoş sözlərinizə görə təşəkkür edirəm və çox təəssüf ki,  sizin
başınıza  gələnlər  var.Hansı  müalicəni  seçdiyi  onun  seçimidir,  amma  mən  kimyaya
yaxınlaşmayacağam -  sadəcə  onun  üçün anamın hekayəsini  oxuyun,  bəlkə  o,  zəhər  qəbul
etməyin heç vaxt yaxşı fikir olmadığını başa düşəcək, xüsusən də əsaslandırılmamış və lazım
olmadığı  zaman.Əgər  o,  yağ  qəbul  etsə,  onun  sadəcə  kimyadan  sağ  qalma  şansı  xeyli
yaxşılaşacaq,  amma yenə də onun xəstə bədəninə daha çox ziyan vurmaq nəyə lazımdır?
Bunun heç bir mənası yoxdur.Ən xoş arzular, Jindrich

“Bir  dost  məni  izləmək  üçün  oturduMüalicədən  qaçıntəxminən  iki  il  yarım  əvvəl  sedef
xəstəliyimə kömək edə biləcəyini düşünürdüm.Yağı birlikdə hazırladıq - ilk dəfə ikimiz üçün - üç
həftə ərzində lövhə sedefim yox oldu.O vaxtdan yağ hazırlayıram və uduram.Əgər mən hər gün
udsam və yağı gecələr təsadüfi görünən fərdi ləkələrə tətbiq etsəm, sedef çox idarə olunur və
demək olar ki, görünməzdir.Bu təcrübəyə görə mən iki ayağımla atladım və indi Koloradoda ilk
tam  dövlət  lisenziyalı  Tibbi  Marixuana  Biznesinə  sahibim.İşimdən  bir  il  sonra  atama  IV
mərhələdə melanoma diaqnozu qoyuldu - bu,  ağciyərlərinə və qaraciyərinə yayıldı.Onkoloqu
ona 3 aydan 12 aya qədər vaxt verdi və hospis baxımına hazır olmasını söylədi.Mən onu dərhal
RSO rejiminə başladım və beş ay sonra onun xərçəngi getdi.Getdi.Dünyanın ən asan işi!Bu
heyrətamiz dərmanı dünyaya yenidən təqdim etdiyiniz üçün təşəkkürlər Rik!:-)” Erika

“2 həftəlik yağ kursu etdim...Mən bunu yalnız hər gün və ya daha çox ödəyə bilərdim, lakin
bədənimdəki sedef demək olar ki, getdi.verirəm7kartımı bu il açıq havada yetişdiriciyə verdim ki,
bu pisliyi birdəfəlik sağaltmaq üçün 60 günlük partiya hazırlamaq üçün bir dəfəyə kifayət qədər
xammal əldə edə bilim!!!” Sofi

“Cannabis  yağı  xərçəngi  sağaldır.Mən 3-cü  mərhələdə  döş  xərçəngi  xəstəsiyəm  və  özümü
müalicə etmək üçün yağdan istifadə edirəm. Adele

“Kimya yox, radiasiya yoxdur... RSO və pəhriz dəyişikliyi... RSO mədə xərçəngini heç bir şey
olmadan müalicə etdi...” Deyl

“Salam Rik,  mən sizinlə  bir  neçə ay  əvvəl  danışdım və o  vaxtdan  depressiyam üçün yağı
sınadım.Effektiv olub-olmadığını söyləmək çətindir, çünki bir unsiya (28 q) təxminən 10 günə
kifayət  etdi.10  günün  sonuna  yaxın  bir  neçə  gün  bir  az  depressiya  keçirdim.Həyatımda bir
stressor var idi, amma depressiya hissi ilə də olsa, fəaliyyət göstərə bildim.Odur ki, kim bilir,
bəlkə də neftsiz daha pis olardı.

Hər halda, mən də dostumun (76 yaşında) dəri xərçəngindən birində yağ sınadım.Bu, həqiqətən
iyrənc görünən bir xərçəng idi, təxminən 8 mm-lik çox sarı mərkəz, təxminən 75 mm diametrdə
uzanan qızartı ilə əhatə olunmuşdur.Cəmi 2,5 gün saxladı, çünki qaşınma və qoxu onun üçün
çox  idi.Lakin  örtük  çıxarıldıqda  (bu,  suya  davamlı  sarğı  idi)  xərçəng  demək  olar  ki,  yox
olmuşdu.Təəssüf ki, onun çoxsaylı dəri xərçəngi var və onların müalicəsi üçün tələb olunan pulu
ödəyə bilmir.Beləliklə, onları çox ağrı ilə yandırdı.O, skeptik xarakter daşıyır və nefti tərifləmək
onun üçün çox əhəmiyyətlidir.

BƏZİ YAXŞI XƏBƏRLƏR.Oğlum Universitetin Kimya ixtisası üzrə sonuncu kursunda oxuyur və
onun Üzvi Kimya Professoruna (Avstraliya əsilli çinli centlmen) nəticələr barədə danışdı və o,
olduqca maraqlı idi və dəri xərçəngi olan müxtəlif insanlarda yağı araşdırıb sınaqdan keçirməyə
hazırlaşır.Bunun  nə  qədər  vaxt  aparacağından  əmin  deyiləm,  amma  sizi
məlumatlandıracağam.Professorun  etibarlılığı  ilə  bürokratiyanın  qapısına  ayaq  basa
bilərik.Hörmətlə, Uorvik, Avstraliya”

“Bunu etdim, 18 yaşlı oğluma verdim... İndi heç bir xərçəng əlaməti yoxdur.Rik Simpsona böyük
təşəkkür borcum var.Oğluma oktyabr ayında biopsiyadan əvvəl şişi götürdükdən sonra sinovial
sarkoma diaqnozu qoyuldu...Xərçəngin hələ də qalacağı və aqressiv xərçəng növü olduğu üçün
ağciyərlərinə yayıla biləcəyi deyildi...Ən son sınaq nəticələrinə görə, onlar çaşqınlıqlarından heç
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bir iz tapa bilmirlər...Sirr yağı, diaqnozlardan dərhal sonra ona başladığım çox şeylərdən biri idi.
Amanda

“Yaxın bir  dostuma beyin şişi  ağrılarına görə morfin verilirdi.Morfinin özü asılılığa,  çəkilməyə
səbəb  oldu  və istifadəsi  zamanı  vəziyyəti  daha  da  pisləşdirdi.Sirr  özü  çəkilmə simptomları,
depressiya, ağrı və xərçəngin özünü rahatlaşdıran yeganə dərman idi.Dostumu xilas edən sizin
mesajınızdır”. Jasper

“Mən  neftlə  bağlı  çox  həyəcanlıyam.Keçən  ay  ilk  dəfə  idi  ki,  bu  haqda  oxuyurdum  və  ya
eşidirdim.heyran  oldum...Cənab  Simpson,  bir  çoxumuz  bütün  bəşəriyyət  üçün  göstərdiyiniz
təmənnasız və sevgi dolu işə görə sizə təşəkkür edirik.Sən mənim Humanitar tərifimsən!!!Mən
1998-ci  ildən  bəri  Hospisdə  könüllüyəm,  çoxlarının  əziyyət  çəkdiyini  və  qucağımda  belə
dünyasını dəyişdiyini görmüşəm.Bu əzabın çoxunun yüngülləşdirilə biləcəyini düşünmək sözün
əsl mənasında ağılları qarışdırır...” Sindi

-- Xüsusilə Rik Simpson yağının "möcüzəvi müalicəvi gücü" ilə bağlı bütün məlumatların doğru
olduğunu  düşünəndə,  şübhəsiz  ki,  belədir.Düzgün  istehsal  edilən  və  istifadə  edilən  yağ
həqiqətən xərçəng, diabet və minlərlə başqa vəziyyəti müalicə edə bilər.Morfinin toxunmayacağı
ağrılara  həqiqətən  kömək  edə  bilər.Bu,  həqiqətən  bədəni  cavanlaşdırır  və  əzələləri  bərpa
edir.Düşünürəm ki, ağılları qarışdıran sözlər onu tam təsvir etmir.JB

"AMAN TANRIM.Böyrək xərçəngi olan və demək istəyirəm ki, Phoenix'in göz yaşları verdiyim
adamdan indicə xəbər aldım.Yağı 90 gün qəbul etdikdən sonra ən yeni PET müayinəsi şişlərin
getdiyini göstərir..Bu inanılmazdır.Phoenix Tears ilə işlədiyimdən bəri çoxlarını müalicə etdiyini
görmüşəm.Başqalarının  sağalmasına  kömək  etməkdə  mənə  kömək  etdiyiniz  üçün  təşəkkür
edirəm." Gregg

-- Təbrik edirəm və başqalarına kömək etdiyiniz üçün təşəkkür edirəm, Gregg.Artıq skan yoxdur,
sadəcə yağ.Skan kanserogendir, xərçəngin geri dönməsinə səbəb ola bilər və bunu kim istəyir?
JB

“Salam əziz şirin Rik Simpson və Jindrich Bayer, ümid edirəm ki, siz həm yaxşısınız, həm də
xoşbəxtsiniz.Almalı  olduğunuz e-poçtun miqdarını  nəzərə  alaraq,  əminəm ki,  siz  məni  aylar
əvvəli  xatırlamırsınız,  ona  görə  də  əvvəlki  yazışmalarımızı  daxil  etdim.Ana  sağdır  və  çox
sağlamdır!Çox minnətdar olduğumuzu söyləmək azlıqdır.

2012-ci  ilin  fevral  ayında  diaqnoz  qoyulduqda  (qaraciyərə  və  ağciyərə  metastaz  olan  4-cü
mərhələ  pankreas  adenokarsinoması)  onun  proqnozu  3-6  ay  idi  və  bu  müddət  ərzində
sağlamlığında  gözlənilən  ciddi  azalma  var  idi.Əvəzində  10  ay  sonra  sağ,  xoşbəxt  və
sağlamdır.Bilirəm ki, siz həm kimyaya qarşısınız, həm də biz də... Amma onlar 3 ay deyəndə biz
dərhal RSO-ya başlamaqla birlikdə kimya da daxil olmaqla HƏR ŞEYİ ona atdıq.Bizə dedilər ki,
heç kim onun aldığı  qədər  Gemzar  kimyasında ana qədər  sağlam qalmaz.RSO bu müddət
ərzində onu sağlam saxlamalı idi.6 həftə əvvəl kimya zərərinin başlanğıcını hiss edə bildiyinə
qərar verdikdə kimya dayandırıldı.O, artıq 6 həftədir ki, kimyadan kəsilib və özünü əla hiss edir.

2012-ci ilin fevral ayında diaqnoz qoyulandan bəri, ilkin yığılmadan sonra o, gündə bir qram
RSO qəbul etdi (indiyə qədər cəmi 300 qram).Bazar ertəsi 12-17-12-də edilən son skan bəzi
şişlərin CT taraması ilə görüntüləmək üçün çox kiçik olduğuna dair sənədlər də daxil olmaqla,
daha  çox  şiş  kiçildiyini  göstərdi.Bu  inanılmaz  xəbər  idi!Sonra  çərşənbə  axşamı  onun
laboratoriya işinin nəticələrini aldıq.Belə yaxşı skan xəbərindən sonra onun şiş marker testinin
(CA19-9) 285-dən 2100-ə yüksəldiyini eşidəndə şoka düşdük.Daha əvvəl bunun baş verdiyini
görmüsünüzmü?Markerlərin niyə və ya necə artması ilə bağlı izahatınız varmı?Ümumiyyətlə hər
hansı bir fikir?Hər hansı bir təklif?Bu sual bir neçə RSO istehsalçısına çatdı, lakin indiyə qədər
qəti cavab yoxdur.

Bu günə qədər onun CA19-9 nəticələri.Normal səviyyə 37-DƏN AZ. Fevral ayında ilkin diaqnoz
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zamanı şiş marker testi aparılmamışdır. 4-30-12...23,568; 5-30-12...5,240; 6-18-12...4,458; 8-8-
12...538;  10-8-12...285  (Son  kemoterapi  10-29-12  idi);  12-17-12...2100.Hər  hansı  bir
məlumatınız mənim ailəm tərəfindən qiymətləndiriləcəkdir!Çox sevgi, B"

"Hörmətli B, CT taramaları böyük bir radiasiya dozası verir və buna səbəb ola bilərdi, üstəlik
kimya tamamilə lazımsız idi.Mən ona mümkün qədər tez 180 q ən keyfiyyətli yağ yeməsini xahiş
edərdim.Artıq CT taramaları və ya başqa kanserogen cəfəngiyyatlar yox, sadəcə yağ və götürə
biləcəyi qədər.Əvvəlcə kimya və radiasiyadan gələn zərəri aradan qaldırmalısınız və bu, bir az
vaxt  aparacaq,  sadəcə  olaraq  yağ  üçün  işi  çətinləşdirdi.Onun  damarlarına  zəhər  vurarkən
antidot vermək kimi, mənim üçün heç bir məna kəsb etmir.Ən xoş arzularla, Jindrich Bayer”

“Mənə  təxminən  4  həftə  əvvəl  döş  xərçəngi  olan  bir  qadın  müraciət  etdi  və  onu  düzgün
istiqamətə yönəldə bildim.Onun olduqca əhəmiyyətli bir şişi var (məncə birdən çox ola bilər) və
bunu hiss edə bilir.Yağa başladığından cəmi 3 həftə keçdi və artıq şiş mütləq yumşalır.3 həftə
pis  deyil!Mən onun  üçün  çox  ruhlandım və  sadəcə  BİLİRƏM ki,  bu  xanım başqa  bir  uğur
hekayəsi olacaq.Tək sevgi." Korri

“Atamın 89 yaşı var, üzündə dəri xərçəngi var.Mən onu üç dəfə kəsdirmək üçün xəstəxanaya
aparmışam,  bu  da  onu  infeksiyalara  yoluxdurur,  hətta  onu  qocalar  evindən  götürüb  geri
qaytarmaq onun üçün çətindir.Mən bir neçə həftə əvvəl sirr yağı ilə başladım.Bunlardan bəziləri
körpə barmağımın baş barmağıma qədər ölçüsüdür.Müalicə etdiyim 11 nəfər var idi, indi 4-ü
uşaq  barmağının  baş  barmağının  ölçüsündədir.Onlar  sadəcə  ölür  və  sağalmış  dəridən
düşürlər.Bütün tibb bacıları və həkimlər kimi mən də heyrətlənirəm”.Stiv

“Sadəcə  onu  demək  istərdim ki,  qayınatamın  xərçəngə  dair  skanının  ağciyərlərdə  ləkələrin
görünməsindən  sonra  ikinci  dəfə  tamamilə  təmiz  çıxdığını  elan  etməkdən  çox
məmnunam.Birincisi ləkələr göstərdikdən dərhal sonra onu yağda işə saldıq.Sirr onun ciyərlərini
götürüb təmizlədi!Ona dedilər ki, kimyaya ehtiyacı var.Biz bunun əleyhinə idik və onun yerinə
onu yağa qoyduq.Sirr xərçəngi müalicə edir!!!” Karen

“O, uşaqlıq boynu xərçəngini də müalicə edir!Müalicə ala bilmədim (hətta BİR də...) və bir il heç
bir tibbi yardım almadan getdim...amma demək olar ki, hər gün siqaret çəkirdim...sonra bir il
sonra illik imtahanımda həkim və tibb bacıları havaya uçurdular...xərçəngin olduğu yerdə yüngül
çapıqdan  başqa  bir  şey  tapa  bilmədilər...Mən  indi  100%  xərçəngdən  azadam...marixuana
sayəsində...həkimlər  deyil..."dərman"  deyil...müalicə  deyil...amma  saf,  bitki  mənşəli,  TƏBİİ
bitkiyə görə...Mən canlı sübutam...Həkimlər dedilər ki, heç bir müalicə almasam, 5-ci səviyyəli
xərçəng olmalıydım...amma yenə də getdi...onların köməyi olmadan...o qədər havaya uçdular
ki,  məni  daha  çox  müayinə  üçün  LITTLE  ROCK-dakı  (UAMS)  DÖVLƏT  XƏSTƏXANANA
göndərdilər...və UAMS də yüngül çapıqlardan başqa heç nə tapmadı...bunun möcüzə olduğunu
söylədilər...Məncə,  bu,  sadəcə  marixuana  idi...Artıq  qanuniləşdirin...insanlara  kömək
edin...Bəşəriyyətin istifadə etdiyi şey bu deyilmi?” Monika

“Mən baş boynum və üzümdəki bazal hüceyrəli karsinomanı müalicə etmək üçün sirr yağından
istifadə etdim.Uğurla.Bu, araşdırma aparmaq üçün ideal bir  xərçəngdir.O, çılpaq gözlə aydın
görünür  və  baş  verən  hər  hansı  bir  dəyişiklik  asanlıqla  görünür.Mən  ABŞ-da  buna  maraq
yaratmağa çalışdım, lakin federalların kimsəsi var və deyəsən, hamı toxunmaqdan ölür.Gör nə
edə bilərsən”. Yusif

“Budumda şiş var, əvvəllər sərt idi, demək olar ki, 2 sm idi, indi ölçüsünün yarısından azdır və
daha yumşaq olur (4 həftə). Katri

"Və mən düz 5 ay yağda qaldıqdan sonra xərçəngdən azad olduğumu bildim!!" Mimi

Q.JB, hemangioblastoma adlı  bəzi şiş növlərini  sağaltmaq üçün bir  şeyiniz varmı?Mən sizin
yazılarınızı,  eləcə  də  başqalarını  izləyirəm.Mən  heç  vaxt  bu  tip  şişin  kəsilmədən  başqa
müalicəsi görməmişəm.Məndə onlardan bir dəstə var”. Graeme
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A.Şəxsən yox, əlbəttə ki, insana məlum olan bütün diaqnozları müalicə etmək şansımız yox idi,
amma  indi  bu  barədə  oxuduqlarıma  əsasən,  neftin  kömək  etməməsi  üçün  heç  bir  səbəb
görmürəm.Bildiyimə görə, onlar yalnız CT-dən istifadə edərək diaqnoz qoya bilirlər və mənim
ona baxdığım kimi, KT keçirən hər kəs bundan sonra ən azı 60 q yağ yeməlidir.Və əməliyyatdan
əvvəl o 60 qramı yesələr, əksər hallarda əməliyyata ehtiyac olmayacağına əminəm, çünki şişlər
orada olmayacaq.Odur ki, mən mütləq yağı özüm sınayardım.Bütün xoş arzular, JB

“Pleseboların bəzi insanları sağaltması faktı dərmanı əbədi olaraq atmaq və plasebo sənətini
öyrənmək  üçün  səbəbdir.Effektiv  bir  müalicəniz  olduqda  heç  vaxt  plasebo  araşdırması
etmədiyinizi söyləsəniz, haqlısınız, bu, xəstə və qəddar xəstələrinizin yarısını öldürmək olardı."
Kristofer

--  Bu,  həqiqətən  xəstə  və  qəddar  olardı  və  buna  görə  də  şəxsən  mən  bunu
etməyəcəyəm.Başqaları  istəsələr  bilər,  amma  mən  istəmirəm.Mən  tibb  sisteminin  yağdan
plasebo kimi istifadə etməyə başlamasını istəyirəm - əgər onlar istifadə etmək istədikləri hər
şeyin  yağdan  daha  təhlükəsiz  və  təsirli  olduğunu  sübut  etsələr  (və  xəstə  üçün  daha
əyləncəli/xoşdur), o zaman davam edib onu sata bilərlər. .Əgər yoxsa, niyə də olmasın.Məncə,
olduqca sadə və çox rasionaldır.Onsuz da gələcəkdə belə olacaq, bəs niyə gözləmək lazımdır?
JB

“Kenevirin sadəcə dərman olduğunu qəbul etmək heç vaxt gec deyil.Eyni zamanda, vəziyyətiniz
nə olursa olsun və ya nə qədər ağır olursa olsun, yağı dərman kimi istifadə etməyə başlamaq
heç vaxt gec deyil.Yağın istifadəsi ilə, adətən, xəstənin sağalması üçün yaxşı bir şans var, ya da
yağ onları sona qədər maksimum həyat keyfiyyəti ilə təmin edəcəkdir.Və bu da vacibdir.JB”

“Kimya müalicəsi alan xəstələr yağdan istifadə etməyə başlayanda yağın etməli olduğu ilk şey
bədənlərini  zərərsizləşdirməkdir.Beləliklə,  bəzi  hallarda,  xərçəngin  özünə  hücum  etməzdən
əvvəl  xəstənin  kifayət  qədər  yağ qəbul  etməsi  lazım ola  bilər.Kimyavi  dərman qəbul  etmək
həqiqətən yaxşı bir fikir deyil, xüsusən də tibb sisteminin on illərdir xərçəngin müalicəsi kimi sirr
haqqında bildiyini nəzərə alsaq, bu tamamilə lazımsız olduqda.JB”

Q.'Terminal'  Xərçəng  xəstələri:  Onları  gündə  1  qrama aqressiv  şəkildə  başlayırsınız,  yoxsa
işləyirsinizonlara bir həftə və ya daha çox?Təcrübələrdən məsləhət?

A.Xeyr, biz həmişə kiçik dozalarla başlayırıq və demək olar ki, təlimatlara əməl edirik.Əlbəttə ki,
əgər onların sirrlə əvvəllər təcrübələri  varsa və qorxacaq bir  şey olmadığını bilirlərsə, bəzən
daha yüksək dozadan başlaya bilərsiniz.Ancaq xəstənin yağa necə reaksiya verəcəyini heç vaxt
bilmirsiniz, üstəlik, onlar adətən müxtəlif dərmanların qarışığında olurlar, ona görə də diqqətli
olmaq və xəstənin təzyiqini  izləmək və s.Ümumi tövsiyə təlimatlara əməl etməkdir,  daha az
rəsmi olan - instinkt və mülahizənizə əməl edin və xəstənin "itirəcək heç bir şeyi" olmadıqda,
lazım olduqda onlara yüksək doza verməkdən çəkinməzdim (kəskin bel ağrısı və s.) .Həqiqətən
yüksək dərəcəli yağın bir qramı təcrübəsiz bir istifadəçiyə çox yüksək qiymət verə bilər, lakin
yenə də heç bir zərər vermir.Bəzən hətta çətənə səbəb olduğu komanın faydası ola bilər və
əminəm  ki,  əməliyyatdan  əvvəl  anesteziya  üçün  gec-tez  istifadə  olunacaq,  amma  indi  biz
xəstələrin  mümkün  qədər  rahatlıq  zonasında  qalmasını  istəyirik.Ümid  edirəm  yaxşı  izah
etdim.Ən xoş arzular, JB”

“Korri,  dostum,  sən  mənə  kömək  etdin.Mən  ona  neyroendokrin  şişlərinə  görə  dərman
vermişəm.1 aydır ki, dərman qəbul edir və getdikcə azalmağa başlayıb.O qədər böyük idi ki,
qarnını sıxırdı, amma indi o, yenidən yeyə biləcək nöqtəyə çatdı və həkimi heç vaxt belə bir
şişin bu qədər TEZ kiçildiyini görmədiyini söylədi.Bu, onu vahiməyə saldı və bütün qan işləri
normallaşdı, buna görə də sağalmaq yolunda başqa biri çıxdı və bu MÖHTƏŞƏMDİR.Sən isə
MÖHTƏŞƏMsən və Allah böyükdür”.

“Beyin xərçəngi olan bir dostum var və məndə Cml var.Yağ ikimizə də işləyir!!!Dostum mənim
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gözümdə bu yağın bir möcüzə olduğunu sübut etdi ...Əvvəllər şübhələrim var idi, amma indi
yox!Yağı götür, İŞLƏYİR!” Tayler

"Bir illik istifadədən sonra sirr yağı və yalnız sirr yağı istifadə edərək, xərçəngi hörümçək toru
növündən şişə  çevirdi,  onlar  indi  müəyyən bir  kimya forması  ilə  hədəfə  ala  bilsələr,  o,  yağ
dozasını gündə 3 qrama qədər artırdı.18 ay əvvəl valideynlərə dedilər ki, onun beyin xərçəngi
son həddə çatıb və onun təxminən 18 ay ömrü var və kimya terapiyası ona yalnız bir neçə ay
alacaq, ona görə də sualınıza cavab olaraq hər ikisi remissiyaya kömək etdi, ümid edirəm ki, bu
sualınıza cavab verəcəkdir. Michigan CannabiscancerLayihəsi

“Keçən il məndən anamın dostu soruşdu ki, onun anası üçün ən yüksək dərəcəli sirrdən 6 aylıq
çətənə yağı hazırlaya bilərəmmi?Onun boyun xərçəngi var idi.Youtube məsləhətinə əməl edərək
ona yağ etdim, sonra Rusiyaya göndərdim.İlk 6 aylıq kursu heyrətamiz nəticələrlə istifadə etdi
və  başqa  6  aylıq  doza  istədi,  mən ona  başqa  bir  yük  göndərdim və  indi  14  aydan  sonra
sağlamlığı yaxşıdır.Möhtəşəm iş görürsən, Rik.Çox sağ ol." Gareth

“Salam mənim adım Alysa və mənim 16 yaşım var.2011-ci ildə mənə 3-cü mərhələdə anaplastik
astrositoma diaqnozu qoyuldu.Biz (ailəm və mən) sirr konsentratından istifadə etmək qərarına
gəldik.Miçiqan Universiteti bizə dedi ki, mənim bir neçə ildən çox sağ qala bilməyəcəyəm və
xərçəngin özü hörümçək formasında olduğu üçün əməliyyat olunmur.Keçən yanvarda Miçiqan
Universitetində müntəzəm MRT-yə getdim.Bütün şişlər getdi”.

“Anamın 4-cü mərhələdə ağciyər xərçəngi var və bu,  beyninə keçdi,  lakin RSO sirr  yağı  ilə
məşğul olduğu üçün yaxşı işləyir.Onun qan işi əla qayıtdı və mən sizə çox minnətdaram, çünki
RSO-nun anama bu xərçənglə mübarizə şansı verdiyini hiss edirəm...” Şennon

“Mən 68 yaşlı kişiyəm, heç bir ciddi problemi olmayan normal sağlam həyat tərzində yaşayırdım
və illik qrip peyvəndi və müayinələri ilə özümü qoruyurdum.Mənim bədən funksiyalarım yaxşı idi
və bir səhər dəhşətli mədə ağrısı ilə oyanana qədər hər şey yaxşı görünürdü.Bunun appendiks
və ya yırtıq olduğunu düşünən yoldaşım məni təcili yardıma çatdırdı.Təxminən 2 saat sonra, 15
avqust 2012-ci ildə təcili əməliyyat olundum və kolonumda 14 limfa ilə birlikdə çıxarılan böyük
bir şiş var idi.qovşaqlar.Bir həftə sonra içim açıldı və məni zəhərlədi və bu, ikinci əməliyyata
səbəb oldu.

4  gündən  sonra  özümü daha yaxşı  hiss  etməyə başladım,  ayaq  üstə  idim və yavaş-yavaş
hərəkətliliyi bərpa etdim və qanaxmağa başladım.3 nömrəli əməliyyata qayıtdı və bir gün sonra
yüngül infarkt keçirdi.Qısa müddət sonra -33 gün reanimasiya şöbəsində - mən xəstəxanadan
çıxdım  və  OSTOMİ  ÇANTASI  götürdüm.Çanta  mənimlə  8  ay  idi  və  heç  bir  komplikasiya
olmadan geri  qaytarma əməliyyatı  edildi.Cərrah xərçəngin düyünlərdən kənara yayılmadığını
söylədi.

Buna baxmayaraq, məni Xərçəng Klinikasına apardılar və kimya və radiasiyanı “ardıcıl olaraq”
müzakirə etməyə başladılar. Standart protokol dedilər.BULLSHIT dedim!Kimya və ya Radiasiya
ilə  bədənimin  şüalanması  və  ya  daha  çox  zəhərlənməsi  olmayacaq.Xərçəng  Klinikasının
onkoloqu mübahisə etmədi və bir il ərzində hər 3 ayda bir CT taraması və qan işini tələb edən
təqibləri qeyd etdi.

Mən materialı  Rik Simpsonun qeyd etdiyi kimi əldə etdim və RSO-nu hazırladım.Ekstraksiya
prosesi ilə bağlı bütün təlimatlara əməl edərək və həlledici kimi Naftadan istifadə edərək, hazır
yağı  şprislərdə  saxladım  və  onu  gündə  iki  dəfə,  hər  dəfə  az  miqdarda  qəbul  etməyə
başladım.Mən Xərçəng  Klinikasında  4-cü  müayinəmi  tamamladım və  onlar  bildirdilər  ki,  KT
müayinəsi  XƏRÇƏNGİN  varlığını  göstərəcək  heç  nə  GÖSTERMİYOR.Qan  analizi  CEA
səviyyəsini 1.4-də göstərdi,  amma hər kəsdə bir və ya iki xərçəng hüceyrəsi var.Narahatlığa
səbəb olan hər şeyi 5+ hesab edirlər.İndi başqa bir partiya hazırlayıram və profilaktik tədbir kimi
gündəlik qəbul edəcəyəm.Xərçəngdən əziyyət çəkən HƏR KİMSƏ, sizə də eyni şeyi etməyi
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təklif edirəm.İtirəcək heç nəyimiz və qazanacağımız hər şeyimiz yoxdur”. Gerry

"4-cü mərhələdə olan, artıq dərisi və sümükləri olan və güc itkisindən çətinliklə yeriyə bilən birini
xilas etmək çox gecdirmi?" Yıxılmaq

“Heç  vaxt  gec  deyil.Bu  yağın  istifadəsi  ilə  bir  çox  möcüzələr  görüldü.Əgər  onları  xilas  edə
bilmirsə,  ən  azı  əczaçılıq  preparatlarının  ağır  yan  təsirləri  olmadan  onların  əzablarını
yüngülləşdirmək  olacaq.Nəzərə  alın  ki,  əgər  onlar  yüksək  dozalara  başlasalar,  dözümlülük
formalaşana qədər çox yuxu olacaq.Çox güclüdür”. Nik

“Şəhərimizin ağsaqqallarından birinə qaraciyər xərçənginin 3-cü mərhələsində yaşaması üçün 3
həftə vaxt verilib.Ətrafına toplaşan ailəsi ona canlı  bir  oyanış verdi.Bu yağı sınadı.İki ildir  ki,
yaxşıdır.Xərçəngsiz, həkimlər onu yol boyu sınaqdan keçirdilər.Bu barədə danışmazlar.Dərman
tapmaqda pul yoxdur.İnanıram ki, işləyir.......” Bobby

"Mən də qalxanabənzər vəzi xərçəngindən azadam!!" Mişel

“Mənim haqqımda nə istəyirsən de, məni dostluqdan çıxar, məni mühakimə et...Arqumentiniz
etibarsızdır!Bu, ananın əldə edəcəyi son taramadır!!!XƏRÇƏNG XƏRÇƏNGİ ÖLDÜRÜR!” Sübh

Stacy:  Ananız  hansı  mərhələdə  idi?Bilirəm  ki,  siz  bunu  əvvəl  bir  dəfə  yazmısınız,  amma
unuduram.Bu dərhal inanılmaz hesabatdır!

Dawn: Stacy, bu, ağciyərin 3-cü mərhələ kiçik hüceyrəli karsinoması idi.Üst limfa sisteminə xırda
mets olan 5 şiş.

Debbi: Bu çox fenomenaldır!Mən heç kimin kiçik hüceyrəni müalicə etdiyini eşitməmişəm, hətta
bütün adi protokollarla belə.Bu əlamətdardır!Siz nəinki ananızın həyatını xilas etdiniz, həm də
bu,  digər  insanların  həyatını  xilas  edəcək,  çünki  bu,  sirrin  işlədiyini  sübut  edir.Bunu
paylaşdığınız  üçün  çox  sağ  olun!
Dawn:  Debbie,  o,  hər  şeyi  etdi,  sirr  yağı  -  kimya  -  radiasiya  AMMA kimya  və  radiasiya
müalicələri edilməmişdən əvvəl sağaldı, ona görə də qalan müalicədən imtina etdi və yağla ilişib
qaldı...Hansı ki, o, hələ də alır və ömrünün sonuna qədər HƏR GÜN alacaq!

Steve:  "Bu,  radiasiyadan  sonrakı  dəyişikliklərlə  ən  uyğundur"  deyir.Radiasiyaya  məruz
qaldıterapiya?

Dawn: Stiv, bəli etdi, amma heç bitirmədi ...Dr döşəməli!

Xəstə: Linda V., Xidmət Tarixi: 11/16/2013, Prosedur: KONTRASTLI Sinə KT.Döş qəfəsinin KT
müayinəsi aparıldı...7/8/13-dən əvvəlki döş qəfəsinin CT-si ilə müqayisə edilir.GÖSTƏRİŞ: Bu,
ağciyər xərçəngi olan 64 yaşlı qadındır ...

NƏTİCƏLƏR:  Artan  interstisial  dəyişiklik  və  interlobular  septal  qalınlaşma  var  ...əvvəlki
imtahanla müqayisədə yaxşılaşmışdır....Müəyyən mediastinal yumşaq toxuma düyünləri və ya
mediastinal  adenopatiya  nümayiş  etdirilmir.Aksilliar  limfadenopatiya  və  ya  təpə
limfadenopatiyasına  dair  qəti  sübut  yoxdur.Sağ  yuxarı  lobun  medial  tərəfində  radiasiyadan
sonrakı  dəyişikliklərdən  başqa,  heç  bir  əlavə  ağciyər  parenximal  şəffaflıqları  və  ya  şübhəli
ağciyər  düyünləri  nümayiş  etdirilmir.Traxeya  və  əsas  bronxlar  patentlidir.Plevral  efüzyon
yoxdur.Ürək  ölçüsü  normaldır.Perikard  efüzyonu  yoxdur.Qarın  yuxarı  hissəsinin  görünən
hissələri diqqətəlayiq deyil.Fokus aqressiv lusent və ya sklerotik sümük lezyonları yoxdur.

Təəssürat:  Sağ  təpədə  və  sağ  yuxarı  lobun  medial  aspektində  radiasiyadan  sonrakı
dəyişikliklərin yaxşılaşdırılması.Xəstəliyin təkrarlanması və ya qalıq olması ilə bağlı qəti sübut
yoxdur”.

“Məndə əməliyyat olunmayan Yulaf Xərçəngi var idi, bu, sol ağciyərimin aşağı hissəsinin kiçik
hüceyrəli xərçəngidir. Mən çox bahalı sirr yağlarını aldım və hüceyrələr kiçilir. Mən Terminal idim
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və Milad 2013-ə qədər öləcəyimi söylədim. Yaxşı, THC sayəsində hələ də buradayam.” John-
Miachael

"Neft bütün radiasiya zərərlərini geri qaytardı və inanılmayacaq qədər sağaldı ...Tibbi marixuana
məni xilas etdi və 5 dərmandan uzaqlaşdırdı.Sağ böyrəyimi kimya terapiyası nəticəsində itirdim
və üzərimdə dərinin olması ağrılı  olduğu yerə tutmağa başladı...və bir  tincture içində yağları
istehlak  etdikdən  sonra  bir  neçə  dəqiqə  içində  qıcolmaların  dayanmasını  və  aylarla
uzaqlaşmasını təmin edirəm ...

Təəccüblüdür və bu, yağların gözlərimdəki sinir zədəsini kimya ilə əvəz etdi, mənə qlaukoma
diaqnozu qoyuldu və cəmi 6 ay əvvəl son ziyarətimdə heç bir qlaukoma əlaməti göstərmədi və
dərman qəbul edəndə görmə qabiliyyətim daha yaxşı oldu. ..” Tereza

“Mən bir adam tanıyıram ki, 4-cü mərhələ dəli kimi yayılırdı.Ona il ərzində yaşamaq üçün 10%
şans verildi və işlərini qaydasına salmağı söylədi.Mən ona dedim ki, baxsınMüalicədən qaçınvə
dərmanı sınamaq üçün.Bir il ərzində o, 100% xərçəngdən azad olduğu diaqnozu qoyuldu və indi
bir neçə xəstəyə baxır və bütün bunlar sirrin gözəl müalicəvi gücləri və Rik Simpsonun rəhbərliyi
ilə bağlıdır.Buna görə də Rikə təşəkkür edirəm." James

“4-cü mərhələdə glioblastoma olan xalam cəmi üç dozadan sonra əlil  arabasından yeriməyə
keçdi!Onun  sol  tərəfi  bir  aydan  çox  idi  ki,  iflic  olub.Amma  indi  tam  funksional!!Çox
həyəcanlandım!” Nikolette

“Məndə ölüm nisbəti  yüksək olan qlioblastoma var idi.6 aylıq kimyaterapiya və radiasiyadan
sonra xəstələnmə və qusma, böyrək ağrıları  və hər şey zəhərlənmiş hiss olunur.Nəhayət ki,
daha heç nə edə bilməyəcəyimizi deyərək evə göndərildikdən sonra, bağçamdan üzvi şəkildə
yetişdirilən qidaları yemək üçün pəhrizimi dəyişdirdim.Yaşıl smoothies içmək, C vitamini iynələri
çəkmək.Sonra  turş  meyvəsini  əlavə  etdim.Sonra  bir  dostum  mənə  Rik  yağından  bir  az
aldı.Keçən cümə günü onkoloqum zəng vurdu ki,  XƏRÇƏNGDƏN SİZDİR.Ürəyimdən sənin
ürəyinə çoxlu sevgi.Bu, həyat xilasedici idi”. Tanya

“6 həftədir ki, xalam yağı qəbul edir.Onun terminal şişləri indi 50%-dən çox kiçilib.Bu işləyir."
Boosboys

"Bir dostum var ki, bunu 4 ay əvvəl atası kimyadan keçirdi və pisləşdiyi üçün dedim, indi o,
demək olar ki, xərçəngdən azaddır... və özünü əla hiss edir." Rut

"İşləyir - kimya/radio yayılanda həyat yoldaşımın xərçəngini sağaltdı - dedilər ki, baxalternativlər
üçün ... biz neft haqqında öyrəndik - xərçəng 3 ay / 90 gün ərzində getdi - onu indi ödəməklə."
Chris

“Mən  glioma  beyin  şişinin  yenidən  böyüməsinin  qarşısını  almaq  üçün  təxminən  bir  ildir  ki,
yağdan istifadə edirəm.Zəhmət olmasa, Rikə təşəkkürümü bildirin, görünür ki, müalicə mənim
ümumi sağlamlığıma kömək edir və heç bir artım olmayıb.ÜST-ün 2-ci dərəcəli beyin şişinin
təkrarlanmasının  qarşısını  almağa  çalışan  biri  üçün  yaxşı  bir  dozanın  nə  olacağını  bilən
varmı?“Standart”  məsləhət  ondan ibarətdir  ki,  o,  yenidən böyüyəcək və kimyaterapiya  tələb
olunacaq.Həkimim 3 il ərzində 50% böyüməyi təklif etdi, mən bunu bir neçə ay ərzində məğlub
etdim.İndiyə qədər, çox yaxşıdır." Dörd iyirmi

“İndicə bir dostumdan xəbər aldım ki, onun bir dostu IV Mərhələ ağciyər xərçəngindən sağalıb.9
həkim onun həftələrlə ömrünün qaldığını və bunun sümüklərinə və beyninə yayıldığını qəbul
etdi.Yağda  4-5  həftədir,  indi  də  həkimlər  deyirlər  ki,  səhv  diaqnoz  qoyublar,  kiçik  ağciyər
infeksiyası olub.Onun qanında şiş və ya xərçəng markerlərindən əsər-əlamət yoxdur.Mən onu
Phoenix Tears-a çevirdim və ona daha kiçik, daha münasib miqdarda otdan istifadə edərək bir
dəstə hazırlamağı göstərdim.Bundan istifadə etməkdən çekinmeyin, məni anonim saxlayın.Sağ
olun və Allah rəhmət eləsin”.
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“Mən uzun illər  kollektivdə işləmişəm və maşın sürərkən onu pəncərədən asdığım üçün sol
qolumda dəri xərçəngi var idi.İndi bilirəm ki, heç kimin mənə inanması lazım deyil, amma hər
gün üzərinə RSO yağı sürməyə başladım və and içirəm ki, o getdi.Bir neçə ay çəkdi, amma
həqiqətən illərdir olduğu yerdən getdi." Randy

“Həyat üçün təhlükə yaradan kimya və radiasiya... ona bir ildən az vaxt verilmişdi... artıq 5+ ildir
ki, xərçəngdən azaddır və heç bir saçını da itirməmiş və ya zəifləmiş və yağdan istifadə edən bir
sağ  qalan  şəxslə  tanış  oldum.  müalicələrdən  xəstə...təbii  olmayan  kimyəvi  dərman!!Fırıldaq
deyil!!” Qvendolin

“Mən indicə Peeplərimdən biri ilə mesaj yazdım.O, Hodgkin olmayan lenfoma 4-cü mərhələdə
və üç dəfə vuruşa məruz qalmışdı (bu o deməkdir ki, 3 sürücü var idi, onlar bunu ona izah
etdilər və xərçənglərdən birinin digərini  kimyadan qoruduğunu söylədilər),  ona görə də onun
yeganə tibbi seçimi sümük iliyi transplantasiyası idi.Bu gün gördüyü onkoloq, transplantasiyadan
imtina etdiyi  üçün  "xərçəngin  indiyə  qədər  qayıdacağını"  söylədi.Bu onun  mesajıdır:  “İndicə
onkoloqumu gördüm.Mənim qanım yaxşıdır.Mən doğru şeyi edirəm.Hooragh,  yaxşı  nəticələr,
yaxşı xəbər, xərçəng yoxdur. Sirr Xərçəngliləri Öldürür!” Korri

“Rik mənə sidik kisəmdə 4 müxtəlif xərçəng növü ilə mübarizə apararaq 3 il ərzində necə sağ
qalacağımı göstərdi. Artıq 2 yaşım var və RSO-dan istifadə edərək hər gün döyüşürəm. Bunu
qazanıb-qazanmayacağımı bilmirəm, amma bu, yaxşı döyüş oldu və mən artıq 3 il keçdi və hələ
də mübarizə aparıram.... Təşəkkürlər Rik və ekipaj... Allah rəhmət eləsin...” Qriqori

“Biz  ərim  üçün  RSO  hazırlayırıq.O,  revmatoid  artritdən  əziyyət  çəkir.O,  həmçinin  Hodgkins
Lenfomasını  da  məğlub  etdi.Biz  99,9%  İzopropil  istifadə  edirik.Biz  onu  həlledicidə  3-5
dəqiqədən artıq saxlamırıq.Bu şəkildə xlorofillə yaşıl deyil.Ərim RA üçün heç bir dərman qəbul
etməli deyil.O, şişmir və ağrı hiss etmir.Bu heyrətamiz dərmanı paylaşdığınız üçün Allah sizi Rik
və dostlarınıza qorusun!” Janice

“Mən şəxsən onun əmimdə hər iki dəri xərçəngini və dördüncü mərhələdə prostat xərçəngini
sağaltdığının şahidi olmuşam. Mən də onun lenfoma ilə uğurla mübarizə apardığını görmüşəm.
Biz itimizdəki şişləri də böyük uğurla müalicə edirik. Şişlər iki aylıq topikal tətbiqdən və onu qida
ilə qəbul etdikdən sonra təxminən 85% yox olur. Həmçinin artrit üçün 9 yaşlı Alman çobanımıza
verin. O, bunu sevir və bu, həqiqətən də onun həyat keyfiyyətini geri qaytardı, xüsusən də bir
neçə il əvvəl baytarın təyin etdiyi Rymadildən daha yaxşı!” Jason

“Mən  4-cü  mərhələdə  sümük  və  qaraciyər  xərçəngimi  sağaltdım,  qolumdakı  pis  yanığı
sağaltdım,  qan  təzyiqimi  tənzimlədim,  varikoz  damarlarımın  yox  olmasını  izlədim,  90  kilo
arıqladım,  ağrıkəsici  dərmanlar  qəbul  etməyi  dayandırdım,  topikal  yağla  günəş  yanığını
yüngülləşdirdim,  dostlarımın  itini  sağaltdım.  sümük  xərçəngi  ...  hmmm,  başqa
nə ...barmaqlarımda artrit,  məndə belə olduğunu unutmuşam. Bu bitkinin sehrinin qanunsuz
olması DƏLİDİR. Fiqurla get.” Laura

“Bu, demək olar ki, bir il əvvəl CML (xroniki miyelogen leykemiya) diaqnozu qoyulduqdan sonra
həyatımı  dəyişdi  və  mən  videoya  baxdım.Müalicədən  qaçınsirr  yağının  terminal  xərçəng
xəstələrini  necə  sağaltdığı  haqqında.Yaxşı,  mən  bunun  işlədiyinə  canlı  sübutam.Xərçəng
səviyyələrimi dəyişdi.Hələ sağalmamışam, amma ümid edirəm ki, bir gün tezliklə sağ qalanam
deyə  bilərəm,  ona  görə  də  hər  hansı  bir  xərçəng  xəstəsinin  ayaqqabısı  ilə  bir  mil
getməmişsinizsə, heç bir şey bilmədiyiniz bir şeyi söyməyə başlamayın." Denise

"Mən inanıram.Dostuma 3 növ xərçəng  diaqnozu  qoyuldu.Ona yaşamaq üçün  3  həftə  vaxt
verildi.İndi 2 ildən sonra o, 1 növə düşür və yaxşı işlər görür.” Sandra

“Hamınız anamın həyatını xilas etməyə kömək etdiniz.Bir il xərçəngdən azad olun!” Möhtəşəm

“Anamın hekayəsi: “2010-cu ilin sentyabr ayında anama yumurtalıq xərçənginin 4-cü mərhələsi
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diaqnozu qoyuldu və ona müalicəsiz yaşamaq üçün 6 ay və müalicə ilə yaşamaq üçün bir il
yarım  verildi.  O,  dərhal  kimyaterapiyaya  getdi  və  xərçəng  kifayət  qədər  yaxşı  cavab  verdi,
baxmayaraq ki, Guillain Barre sindromundan yalnız 85% sağalmış 70 yaşlı bədənini məhv etdi.

O, daha çox kimya ilə davam etdi və 2011-ci ilin dekabrında təcili əməliyyat keçirməli oldu, çünki
onun mədə-bağırsaq sistemi və ginekoloji sistemləri bir-birinə qarışıb və nəticədə ağır infeksiya
yaranıb.Çıxarılacaq  qədər  xərçəng  çıxarıldı;  o,  ölümün  qapısına  çox  yaxın  idi  və  birtəhər
əməliyyatdan və sağalmadan keçdi və hələ də xərçəngdən azad olmasa da, evə gedə bildi.

Bu vaxt bir dostum mənə marixuana/kannabis yağı və onun xərçəngə qarşı istifadəsi haqqında
məlumat  ötürməyə başladı.Yavaş-yavaş dinləməyə və öz  araşdırmalarımı  etməyə başladım;
Tapmağa başladığım şeydən heyrətləndim və araşdırmaya davam etdim...

Gələn il anam daha çox kimyadan keçdi; ağrı üçün morfin və oksikodon qəbul edirdi.Onun həyat
keyfiyyəti  pisləşirdi,  "heç  vaxt  təslim  olma,  Allaha  dürüst,  Muscogee-dən  Okie,  münasibəti"
pisləşdi.

2013-cü ilin yanvarına kimi o, beşinci kimya terapiyasından keçdi.Onun əvvəlki ili döyüşməklə
keçmişdi; o, taqətdən düşmüşdü, döyülmüşdü, ağrıyırdı və kimyanın daha müalicəvi təsiri yox
idi.

Bizə dedilər ki, xərçəng onun sidik kisəsinə və qaraciyərinə yayılıb və qaraciyər xərçəngi onun
içində olan şey olacaq; onlar buna mane ola bilmədilər, amma ümid edirdilər ki, onu yavaşlatıb
ona bir müddət vaxt ala biləcəklər.İlkin diaqnozdan sonra bizə verilən qrafiki keçmişdik, lakin
yenə də daha çox iş görməli olduğumuzu hiss etdik.

O, işini bitirdi və təslim olmağa hazır idi; o, kimya ilə müalicə olundu; "daha yox!" dedi.Mən onun
yanına  getdim və  keçən  il  ərzində  öyrəndiklərimi,  üstəlik  sirr  yağı  və  onun  xərçəngə  qarşı
istifadəsi haqqında danışmağa başladım.1950-ci illərin kasıb, dindar, Texas əkin sahələrində və
kənd təsərrüfatında ciddi tərbiyə almasına baxmayaraq, o, neft haqqında onlayn bir və ya iki
sənədli filmə baxmağa və bildirilən uğur hekayələri haqqında daha çox eşitməyə açıq idi.Çox
müzakirə  etdikdən  sonra  və  yalnız  ölüm ayağında  olan  ananın  oğlunun  verə  biləcəyi  satış
təklifindən sonra mən onu yağı sınamağa razılaşdım.

Boş vitamin kapsulalarında udulmuş düyü dənəsinin yarısından az olan dozaya başlayanda o,
iki gün ərzində narkotik istifadəsinin 50% azaldığını və bu azalma bu dərmanı qəbul etdiyi bütün
müddət ərzində saxladığını gördü.

Anamın  həyatında  heç  vaxt  THC  məhsulu  olmayıb  və  bu,  onun  üçün  böyük  bir  düzəliş
oldu.Bəzən təsirlər çox müsbət idi, lakin əsasən çox sakitləşdirici idi.Bəzən thc bir az çox güclü
idi, lakin həddindən artıq dozadan sizə zərər verə bilməzsiniz, ona görə də uzanıb keçənə qədər
dua edərdi.Yuxu şəfa prosesinin bir hissəsidir, buna görə də sedativ təbiət dizaynına görədir.

Tezliklə  ananın CT şişlərinin sayı  455-ə yüksəlməyə başladı  və  o,  bacardığı  qədər  tez yağ
dozasını artırmağa başladı.Həkiminin tövsiyəsi ilə o, ginekoloji xərçəng cərrahını gördü və o,
içəri girib mümkün qədər çox xərçəngi aradan qaldırmağa çalışmağa razı oldu.Əməliyyat iyunun
sonlarına planlaşdırılmışdı və o gələnə qədər şişlərin sayı 405-ə enmişdi və anam 100 qramdan
çox yağ qəbul etmişdi.

Cərrah atamla danışmaq üçün əməliyyatdan çıxanda onun dəqiq sözləri "Bu daha yaxşı ola
bilməzdi!" Orada olduğunu bildikləri böyük xərçəngi çıxardılar, lakin görməyi gözlədikləri daha
kiçik xərçəng şişləri yox idi.Ana əməliyyatdan sağaldı və 2013-cü ilin iyul ayından onun şişlərinin
sayı 20-nin altında qaldı (normalda 34); Dekabr ayında onun son catscan 2014-cü ilin iyul ayına
kimi hələ də xərçəngdən azad olduğunu təsdiqləyir. Möhtəşəm

“Qardaşımın limfoması var idi, mədəsi onurğasına metastaz vermişdi.Ona verdikləri dərmanlar
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onu hər gecə-gündüz bütün gecəni oyaq saxlayır, həftələrlə nə yatırdı, nə də yemək yedirirdi.Bir
qram  həb  yağ  və  o,  18  saat  yatıb  doyunca  yeyir.Bir  həftə  sonra  o,  78%  xərçəngdən
azaddır.Həkim çaşıb qaldı.Biz ona demədik, çünki o, qeyri-tibbi vəziyyətdə idi, lakin sirr onun və
bizim həyatını xilas etdi.İndi bir ildən sonra QARDAŞIM LİMFOMAYA DÖYÜŞDÜ!Heç kim bunu
etmir...sirr olmadan." Errl

“Bir müddət əvvəl məndə böyük bir pislik var idi.Gündə bir damla içərdim.Mənə verən şəxs onu
geri  istədi.Xərçəngdən  uzaqlaşan  bir  qadına  verdi.O,  yeyə,  içə  bilmirdi,  hətta  yaşaya
bilmirdi.Onun çəkisi 70 funtdan az idi.Rəfiqəm ona yağı verdi... voila!Yeməyə, içməyə başladı və
mübarizəsini  davam  etdirdi...  müvəffəqiyyətlə.Esrarın  müalicəvi  xüsusiyyətlərinə  möhkəm
inananlar." Tara

“Mən sizin yazdığınız hər şeyi oxuyuram.Atam xərçəng xəstəliyindən öldü.Onlar ancaq radiasiya
ilə  məşğul  olacaqdılar.Onun  bir  müalicəsi  var  idi  və  yeri  qaçırdılar,  ona  görə  də  onu
qızarddılar.O, 2 gün ərzində dünyasını dəyişib”. Anita

“Bu gün külli miqdarda ianə verdiyim bir adamdan xəbər aldım.Onun boğazında xərçəng şişi var
idi.O, 2013-cü ilin aprel ayının əvvəlindən boru ilə qidalanır.Xəstənin arvadı göz yaşları içində
hamını çağırır.Gündə 2 dəfə yağ qəbul etdikdən 4 həftə sonra yox oldu.Tamamilə getdi...O, bərk
yemək yeyib...Yeni müalicə və ya yeni dərman yoxdur, sadəcə RSO.Biliyi paylaşın, həyatınızı
xilas edin”. Jared

“Mən 4-cü mərhələdə xərçəngdən xilas olmuşam, kimya yolu ilə müalicə etdiyim müddətdə (bir
daha HEÇ VAXT) sizə ürəkbulanma ilə mübarizə, yuxuya kömək etmək və s. üçün yazılmış
bütün dərmanları deyə bilərəm. Məni daha da xəstə etdi!Yalnız tibbi THC-yə keçəndə yemək
yeyə, yata, istirahət edə və dözə bildim!!Allaha şükürlər olsun ki, mən qanuni olduğu CA-da
yaşayıram, ürəyim icazəsi olmayanlara çatır!” Heinz

“Lütfən  paylaşın  ki,  başqaları  da  bizim  kimi  səhv  etməsin.Pəhriz  çox  önəmlidir!!!!Və  sonra,
bəziləri üçün, burada 4 il əvvəl 4-cü Mərhələ kiçik hüceyrəli karsinoma diaqnozu qoyulan və
yaşaması üçün 2-3 ay verilən Sent-Johndakı xanım kimi, onunla telefondan indicə ayrıldım, o,
yaxşıdır!! !!!!!Və onun 73 yaşı var!!!2 bacını ağciyər xərçəngindən itirdi.Və...Bu barədə bizə onun
oğlu danışdı, ÇÜNKİ, kimsə ona bu barədə məlumat verdi!!!!” Bronven

“Mən beyin xərçəngi də daxil olmaqla, RSO ilə xərçəngi təxminən 6 dəfə sağaltdım, kiminsə
xərçəngini  ən  tez  sağaltdığım  müddət  13  gün  oldu!!!Lol,  məni  qıdıqlayır.Həmçinin  diabet,
katarakt, İBS, artrit, boz saçlar və yüksək qan təzyiqi müalicə olunur.Bu şeyə nə qədər şübhə
etdiyimi düşünmək dəli oldu!!!İndi mən hər şeyə inanacağam”. Jade

“Bəli,  boz  saçları  müalicə  edə  bilər.Əvvəllər  balzam  halına  salıb  saçıma  və  üzümə
çəkmişəm.Vay, əşyalar möcüzələr yaradır." Brittney

“Mən üç nəfərin neftlə sağaldığını görmüşəm.Bir ayağındakı diabetik xoradan, həkimi ayağın
amputasiya  edilməli  olduğunu  söylədikdən  sonra.Qaraciyərin  "terminal"  xərçəngindən biri.Və
birindənVyetnamda  Agent  Orange  ilə  yuyulduqdan  sonra  inkişaf  edən  yüksək  həssaslıq
pnevmoniti.Onun  VA həkimi  ona  vəziyyətin  "idarə  edilə  bilən"  olduğunu,  lakin  nəticədə  onu
öldürəcəyini söylədi.Bir neçə ay sonra bu adam qriplə xəstəxanaya yerləşdirildi və həkimi CAT
müayinəsi təyin etdi.Birincinin başqa bir xəstə ilə qarışdırıldığını düşündükdən sonra ikinci skan
edilməsini əmr etdi.Sonra dostumdan "nə baş verdiyini" soruşdu - ağciyərlərində çapıq toxuması
sağaldı və "əslində normal bir insanın ağciyərinə sahib idi" - geri dönməz olması lazım olan bir
vəziyyətdən. Bud

“Həyat yoldaşım deyir ki, artıq keçmiş xərçəngi üçün yağ qəbul etməkdən heç bir fərqi yoxdur.O,
artıq 3 aydır ki, təmir səviyyəsinə çatır və hər şey əladır!Nə möcüzəli otdur!” Debora

“Mədəaltı  vəzinin  başında  IV  neyroendokrin  mərhələ.Diaqnoz  tarixi  May  2012.2013-cü  ilin
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dekabrında neftə başlamışdır.Şiş 20% kiçildi.Şiş markerləri 73-dən 23-ə qədər azalır (normal
diapazon 0-30). Joanna

“Mən çətənə yağı səbəbindən TERMINAL xərçəngdən sağ qalmışam.2008-ci ildə mənə yumşaq
toxuma sarkoması diaqnozu qoyuldu.5 həftə radiasiya, 8,5 saatlıq əməliyyat keçirdim.və 8 həftə
sonra mənə xərçəngin ağciyərlərimə çox tez yayıldığı üçün terminal olduğumu söylədilər.25-40
metr aralığında olduğu üçün işləmirdi.Kimya terapiyası bir seçim deyildi.Mənə 3 aydan bir ilə
qədər vaxt verdilər.1 ay sonra yağı başladım, 1 ildən sonra CT müayinəsi ağciyərimdə xərçəng
əlaməti göstərmədi.Bu şey işləyir!Rik Simpson həyatımı xilas etdi!” Salobrena

“23 dekabr 2013-cü ildən bəri RSO qəbul edirəm, çünki 2012-ci ilin noyabrında mənə kolorektal
xərçəngin  4-cü  mərhələsi  diaqnozu  qoyuldu.Şişlərim  son  3  ayda  böyüməyib.Mən  neftin
işlədiyinə əminəm”. Susan

“Yağdan bir ay istifadə etdikdən sonra remissiyadayam.Çox sağ ol!Hisslərimi sözlər izah edə
bilməz.Yenidən səyahət edə bilirəm.Və daha yaxşı yeyin.Xilaskar sənsən....Bir daha təşəkkür
edirəm.Atam  Xərçəng  xəstəliyindən  vəfat  etdi,  ona  görə  də  kaş  ki,  o  zaman  bu  barədə
məlumatım olsaydı.

Həm  də  qeyd  etmək  lazımdır.Mən  iki  dəfə  Xərçəngdən  xilas  olmuşam.Demək  olar  ki,
alınmadı.Kaş  ki,  mən  də  o  zaman  xəbər  tutaydım.Məni  az  qala  öldürən  ənənəvi  yolla
getməzdim.Kimya,  Radiasiya,  3  cərrahiyyə  və  geri  çevrilmə  əməliyyatı  ilə  iliostomiya.Uzun
müddət yemək yeyə bilmirəm və ya evdən çıxa bilmirəm.Çox sağ ol!Çox sağ ol!Və.Bir daha
təşəkkür edirəm.Mən yenidən diriyəm”. Karin

“Mən şəxsən sirr qatranından istifadə edərək leykemiya, xərçəng, Lymes xəstəliyindən, boğaz
xərçəngindən, dəri xərçəngindən, hər cür şeydən insanları müalicə etmişəm.Mən hər zaman sirr
qatranından  istifadə  edirəm  və  bunu  kimin  bildiyi  məni  maraqlandırmır.Bəli,  polis,  əgər
dinləyirsinizsə,  mən  hər  zaman  sirr  qatranından  istifadə  edirəm  və  sizin  bu  barədə  nə
düşündüyünüzü vecimə almıram”. Maks İqan

“Şəxsən mən 4-cü mərhələ lupus və bir neçə işləməyən şişlərlə xərçəng görmüşəm; iki aydan
az vaxt verildi, sağaldı, 3 ildən sonra hələ də burada.Nöbet pozğunluqları getdi.Şəkərli diabet,
Crohn  xəstəliyi  və  bir  sıra  digər  bağırsaq  xəstəlikləri  sağaldı.Hep  C.Qaraciyər  çatışmazlığı,
böyrək çatışmazlığı.Fibro və neyropatiya da daxil olmaqla bütün ağrı pozğunluqları.YouTube-da
minlərlə rəy yoxdur.Amma tanıdığım insanlar xilas oldu.Müalicə olundu və həyat keyfiyyətinə
qayıtdı.

Mən müxtəlif xəstəliklər üçün tibbi marixuana istifadə edən xəstələri müalicə edən bir təşkilatın
üzvüyəm.Hamımız  Rick  Simpson  çətənə  yağını  tapdıq  və  istifadə  etdik.Marixuana
çıxarılması.Bunun  müalicə  etdiyi  və  sağaltdığı  saysız-hesabsız  şərtlər  var.Bütün  qanuni
dövlətlərdə  bəzək  və  qönçənizdən  əldə  edilə  bilən  bir  şeydir.Və  proseslər.Mən  şəxsən
dispanserlərdən  istifadə  etmirəm  və  onlara  əhəmiyyət  vermirəm,  ancaq  hər  birinin  öz.Mən
sadəcə  bu  həyatı  bərpa  edən  dərman  vasitəsi  ilə  özümə  və  sevdiyim  başqalarına  qayğı
göstərməyi sevirəm.

Bu bitki İncildə mövcuddur.Ölkəmizin qurulduğunu iddia etdiyi bir şey.Yenə də onu götürür və
planetlərimizin ehtiyatlarını  məhv edir  və hər şeyi əvəz edir.tapınsənin səsin.Danışın və tam
qanuni olana qədər dayanmayın.Çətənə tarlaları bütün qeyri-tibbi məqsədlər üçün bərpa edildi
və insanlara yenidən insan kimi münasibət göstərildi.Hamıya xeyirli olsun.Kaş ki, bu ilk protokol
olsun.İlkin müalicə aldığımdan daha çox sağlamlıq problemlərinə səbəb olan kimya və ya böyük
dərman deyil.Xoşbəxt şəfa.Niyə cəhd etməyək?” Bristy

“Bir dostum kimya almağı dayandırdı və yağ qəbul etməyə başladı və daha yaxşı oldu.Həkimlər
bunun sağalmaz olduğunu dedilər, amma indi onun təmiz olduğunu deyirlər!!!!” Katie
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“Kimsə  mənə  Rik  Simpson  yağı  hədiyyə  etməzdən  əvvəl  18  ay  kimyəvi  terapiya
keçirdim.Sağalmaz ölümcül xəstəlik getdi.Mən hələ də kimyanın vurduğu zərərləri yağla müalicə
edirəm.Təxminən üç il əvvəl kimya terapiyasını dayandırdı.Kimya terapiyası sağlamlığımın boşa
getməsi idi”. Xanok

"Təşəkkür  edirəm,  təşəkkür  edirəm  Rik,  mən  bunu  vaxtında  aldım  və  bu  gün  xərçəngdən
azadam və mən də həmişəkindən daha yaxşı görünürəm." Randa

"Vay, Rick Simpson Oil MÖCÜZƏTDİR!!Bu gözəl müalicəni hamı üçün necə edəcəyinizi dünya
ilə paylaşdığınız üçün təşəkkür edirik.Dostum Karmenə Hodgkin Lenfoma Xərçəngi diaqnozu
qoyulduqda yağı qəbul etməyə məcbur etdim.Artıq bir ildir ki, o, XƏRÇƏNGSİZDİR!!!Və mənim
Addison xəstəliyim heç bir iz qoymadan KEÇİB və həkimlər bunun necə və niyə olduğunu izah
edə bilmirlər, çünki bu, əvvəllər heç vaxt olmayıb.AMMA bacarıram və EDİRƏM!!!Sirr MÜALİCƏ
EDİR!!!” Amy

“1 il əvvəl bu gün mənə çox yaxın biri mənə onun ölümcül xərçəng olduğunu söylədi.Ona dedilər
ki, 8 ay ömrü var.5 gün ərzində ona düyü dənəsi ölçüsündə yağın yarısını yeyərək udmaq üçün
bir az sirr yağı verdim.6 həftə ərzində onun şişinin ölçüsündə bir azalma oldu və onun dedikləri
kimi yayılmasının heç bir əlaməti yox idi.

Şişin böyük bir qreypfrut ölçüsündə olduğunu söyləməkdən məmnunam və bu gün bir palamut
ölçüsüdür.Sirr yağı onun həyatını xilas edib.O, yağı yox olana qədər yeməyə davam edəcək.Bu,
təkcə onun ölümcül xərçəngini müalicə etmir, həm də sağlamlığına heyrətamiz təsir göstərir.O,
diabetdən əvvəl və obez idi və indi mükəmməl çəkiyə çatıb və həmişəkindən daha xoşbəxtdir!
Hər  kəsi  sirr  yağı  terapiyasına  baxmağa  dəvət  edirəm.Zəhmət  olmasa  Youtube-da  RICK
SIMPSON “RUN FROM THE CRE” videosuna baxın...Bu sadəcə sizin və ya tanıdığınız birinin
həyatını xilas edə bilər.Onlara həyat hədiyyə et!” Xose

“Bəli....Təşəkkür edirəm cənab Simpson, sizin böyük ixtiranız xərçəngə qalib gəlməyə kömək
etdi.20% və ya daha az sağ qalma şansı ilə 7/2007 diaqnozu qoyuldu, sonra bir tədbirdə Rik ilə
görüşdükdən  sonra  müalicələrə  başladım.Yağdan  istifadə  həyatımı  xilas  etdi.Leykozum
remissiyadadır  və  hələ  də  hər  gün  yaxşılaşıram və  yağ  sayəsində  sizinlə  həqiqəti  paylaşa
bilərəm.....Sülh və sevgi." Michael

“Dünən Janice (Nənə) üçün həyat qurtaran dərman hazırlamaq üçün gözəl bir gün idi.Artıq 6
aya yaxındır ki, RSO qəbul edir.Şişi getdi, gözlərinin arxasındakı şişlik getdi, 106 kq arıqladı,
böyrək  daşları  getdi,  qan  təzyiqi  normaldır.Lakin  onun  ümumi  sağlamlığındakı  dönüş
möcüzədən başqa bir şey deyildi.6 ay əvvəl evimə çatanda pilləkənləri çətinliklə qalxa bilirdi,
indi pilləkənlərlə yuxarı-aşağı qaçır və ətrafımda dövrə vurur!Pseudo Tumor Cerebri-ni sirr yağı
ilə necə müalicə etmək barədə daha çox öyrənmək istəyirsinizsə, Janice və ya mən bu barədə
sizinlə danışmaqdan çox məmnun olaram!Tək sevgi.sülhsevgi CURE.Mən səni sevirəm nənə!!”
Debra

“Həkimlər mənə dedilər ki, əgər onların kimya müalicəsini almasam, 6 ay ömrüm qalacaq.........
11 il bundan əvvəl...Yağ olmasaydı, yəqin ki, tozu dişləyərdim.Mən indi öküz kimi sağlamam və
saçlarımı itirməməliydim!!Bunu dünyaya gətirdiyiniz üçün təşəkkür edirəm." Craig

“Payıza daha 6 ay qalması lazım olan ən yaxşı dostum indi demək olar ki, xərçəngdən azaddır!!!
Kolon xərçəngindən qaraciyərində 40 metastaz var idi.Bütün araşdırmalarınıza və təcrübənizə
və  paylaşdığınıza  görə  Rikə  təşəkkür  edirik!Siz  də  Hollandiyada  bir  insanın  həyatını  xilas
etdiniz!Sizdən ilham alan bir naturopatdan sevgi.” Marloes

“Mənim dostuma 3 il əvvəl 4-cü mərhələdə ağciyər xərçəngi diaqnozu qoyuldu və yaxşı gedir.O,
bu şeylərə and içir”. Richard

“RSO işləyir.Mən lətifə deyiləm”. Tielman
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“Rik  Simpson,  çox  sağ  olun.  Mən  bilik  sayəsində  yaşayıram.  Qaraciyər,  sümük  və  prostat
xərçənginə qarşı mübarizə.Yağa başladıqdan sonra aylar ərzində qaraciyər və sümük xərçəngi
remisyonda idi, taramada bir daha görə bilmədik.Louis

“Xərçənglə bağlı araşdırmalar toplayıb qapıma gələndə onlara puldan çox verəcəyimi söylədim,
Rik Simpsonun adını yazdım və Google-a dedim. Allah rəhmət eləsin”. Jane

"Yalnız  insanlar  başqalarının  təbii  yolla  müalicələrini  dayandırmasına  icazə  verəcək  qədər
axmaq  ola  bilər...Demək  istəyirəm  ki,  bu  nə  qədər  gülüncdür?Cahillik  insanın  ən  böyük
düşmənidir”. Sol

Ağciyər Xərçəngi Xəstələri üçün Əlavə Məsləhətlər
Q.Bu, bir müddət yağda idi və hələ də ağrıkəsicilərdən istifadə etməli idi, ona görə də xəstəyə
necə kömək etmək üçün daha çox yol axtarırdıq.

A.1) Başqa bir partiya yağ hazırlayın və onu sizdə olanla qarışdırmağa çalışın, mümkün olan ən
sakitləşdirici yağı axtarın, xəstəyə enerji vermək istəmirsiniz.

2) Eyni anda birdən çox süzgəcdən yağ çıxarmağa çalışın, o, adətən bu şəkildə daha yaxşı
örtük effektinə malikdir və bir çox vəziyyəti daha effektiv müalicə edə bilər. Yenə mümkün olan
ən təsirli dərmanı istehsal etmək üçün mövcud müxtəlif indika suşlarından 20% THC və ya daha
çox olan ən güclü sakitləşdirici Indica qönçəsi materialını axtarın.

3) Kapsulalarda yağdan istifadəni dayandırsa, daha yaxşı olardı.Əlavə sublingual udma üçün
onun  bir  hissəsini  onun  ağzında  istəyirsiniz  (bu  şəkildə  daha  yaxşı  ağrıkəsici  təsirə  malik
olduğunu görə bilərsiniz)

4) Kakao yağı ilə 0,3-0,5 q süpozituar hazırlayın və gündə ən azı iki dəfə istifadə etsin, həm
anal, həm də ağızdan istifadə edə bilər.

5) Gündə bir neçə dəfə yağı buxarlamasını istəyin - öskürək arzu edilir,  o,  ağciyərlərinə aid
olmayan  hər  şeyi,  o  cümlədən  bu  şişləri  öskürməlidir  (onlar  sadəcə  kiçilməlidir  və  sonra
parçalanmalıdır və o, onları öskürəcək).

6) Spirtlə yağ tincture hazırlayın (nə qədər yağ olduğuna görə 20-30-50%; 4ml 96-99% spirtdə
1-2ml yağ) və əməliyyat olunduğu yerə çəkin. damcı ilə, adətən bir və ya iki damcı edər və bu
yolla çoxlu yağa qənaət edə bilərsiniz.Təbii ki, siz də birbaşa ləkəyə bir az yağ çəkib sarğı ilə
örtüb üç gündən bir və ya sarğı düşəndə təkrarlaya bilərsiniz.

7) Şi yağı ilə məlhəm hazırlayın və ya ilıq çətənə toxumu yağı və ya yüksək keyfiyyətli sızma
zeytun yağında bir az yağ həll edin və gündə bir neçə dəfə nahiyəyə sürtün.Bu, qabırğalarındakı
ağrıları  aradan qaldırmağa kömək etməlidir  və siz onu yataq yaraları  və dərisindəki hər şey
üçün istifadə edə bilərsiniz.

8) Pəhrizinə çətənə toxumu, çətənə ürəkləri və çətənə toxumu yağı daxil edin - ən azı bir ovuc
toxum/ürək və ya 1-3 xörək qaşığı çətənə toxumu yağı.

9) Ağrı kəsiciləri və yamaqları mümkün qədər tez yağla əvəz etməyə çalışın.Yağı yerli olaraq
tətbiq etməyə başlasanız, bu, çox kömək edəcəkdir.Süpozituarları ağciyər xəstəlikləri üçün də
möcüzələr yaradır.O, nə qədər çox yağ qəbul etsə və nə qədər tez etsə, bir o qədər yaxşıdır.O,
xəstəliyə qalib gələnə qədər gündə bir qram və ya daha çox qəbul etməli və sonra ayda 1-2 q
saxlama dozasında qalmalıdır. JB
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Artrit, Ağrı, Əzələlər

“Dostum  qəza  zamanı  əllərindəki  vətərlərin  bir  neçəsini  kəsdi  və  barmaqlarına  apardı.O,
əməliyyatdan dərhal sonra onun sağalmasına kömək etmək üçün üzərinə yağdan istifadə etdi
və o qədər tez sağaldı ki, tikişləri erkən götürməli oldular, bu, onun üçün çox ağrılı idi, çünki
onlar artıq dərisinə yapışmışdılar, həll olunmayan tikişlər deyildi.Onun cərrahı və fizioterapevti
bundan tamamilə heyrətə gəldi, lakin son görüşə qədər ona nə etdiyini demədi.Bilmirəm, ona
inanıblar, yoxsa yox, amma mən öz gözlərimlə gördüklərimi, o da yaşadıqlarını bilir”. Tina

“Sənə bir dəlil lazımdır?Bacımı evə bir-iki ay ömürlük yola saldılar.Ağciyərləri içində yatağından
çıxa bilmədi.5 həftə əvvəl neftlə məşğul olmağa başladı.3 həftə əvvəl və bütün bu həftə və
keçən həftə o, indi maşınını sürməyə, bağçasına baxmağa qayıtdı və o, bizim hər birimizdən,
digər 4 bacısından daha kökdür.Bu, Rik sayəsində realdır.Səni sevirəm insan." Andy

“Yeniləmə:  Keçən həftə  mən Qardaşın zəiflədən revmatoid  artritini  müalicə  etmək üçün Rik
Simpson  yağı  hazırlamaq  üçün  lazım  olan  materialı  əldə  edərək  qardaşına  kömək  etdiyini
xatırlatdım.O, bu gecə mənə zəng etdi və Qardaşının 2 günlük qar fırtınası və Super Bowl ilə
kifayət  qədər  yatdıqdan  sonra  yemək  yediyini,  güldüyünü,  dostları  və  ailəsi  ilə  telefonla
danışdığını söylədi.Heç vaxt belə hərəkət etmədiyi üçün bəlkə də ona çox şey verib-vermədiyini
bilmək istəyirdi.DOSTUM!(gülür) Mənə elə gəlir ki, o, Super Bowl yarışından başqa əla iş görür,
o, uzun nəfəs alıb deyir: “Təşəkkür edirəm, Qardaşımın geri qayıtması çox xoşdur, o, yenidən
gülür”. (Bu, hər şeyi dəyərli edir, insanlar)

Bu,  cəmi  üç  gündən  sonra,  MÜTLƏQ  OLAN  KİMSƏ  HƏQİQƏTİNƏ  KÖMƏK  EDƏ
BİLƏMƏYİMİZİ bilmək çox gözəl hissdirEÜMİT YOX.Bu, Rick Simpson Oil-in kömək etdiyi faktı
ilə  1-ə 1 üz-üzə bildiyim Romatoid Artritli  ikinci  insandır.Biz  öyrədilmiş həkimlər  deyilik  -  biz
sadəcə  neft  haqqında  eşidən,  bəziləri  onu  sınaqdan  keçirən  və  bunun  işlədiyini  öyrənən
uşaqlarıq, biz sizin kimi sevdiyiniz insana kömək etmək üçün hərəkətə keçən adi insanlarıq -
başqa heç nə yoxdur. Michael

“Artıq 78 gün yağda və bəzi müsbət nəticələr görürsünüz!!!Məndə RA var və bu çətənə yağı ilə
müalicəyə başlayandan bəri heç bir  alovlanma keçirməmişəm.Astma tutması,  ürtiker,  şikayət
yoxdur!!!” Beverli

“İllərdir ki, məndə RA var.Onu sirr yağı ilə müalicə etdiyim üçün məndə alovlanma olmadı və
birgə zədələrin bir hissəsi əslində yox oldu.Ağrılarım var, amma dərmanları kəşf etməzdən əvvəl
heç nə hiss etmirəm.Onsuz da uzun müddət toker olmuşam, amma xroniki xəstəliklər və ağır
ağrılar üçün siqaret kifayət deyil”. Mark

“Bir insana balıq verin, o, bir gün yeyəcək (əslində balıq deyilsə, sadəcə balıq yağı ilə soya
patty).Bir insana balıq tutmağı öyrət və o, ömürlük qarnı doludur.Bizə ən çox ödəniş edəcəyini
verdiyiniz üçün təşəkkür edirik.Hal-hazırda maliyyə səbəblərinə görə RSO-dan istifadə etmirəm,
lakin bacardığım zaman sinir pozğunluğumu (RSD) tamamilə idarə etdi.Müalicə edə bilmədim,
amma simptomları idarə etməkdən məmnun idim.Gündə 9 həb qəbul etməyi əvəz etdi.Çox sağ
ol." Təhlükəsiz

“Salam Rik və JB, mən şəxsən yağ qəbul etməyin başqa bir yaxşı nəticəsini bildirmək istədim:
Bu, yağın təxminən 8-ci günüdür.Gündə ən azı iki dəfə, gündə təxminən 1/4cc ilə 1/2cc arasında
qəbul  edirəm.Daban/ayaq/ayaq biləyi  ağrılarında müstəsna uğur qazandım – hər keçən gün
daha da yaxşılaşır!Elastiklik zədələnmiş çiynimə qayıdır və dünən gecə - Mən masaj zamanı
gördüm  ki,  sol  çiynimdə/boynumda  bu  qədər  ağrıya  səbəb  olan  BÖYÜK  düyün  əslində
ölçüsündə püstə  ölçüsünə  qədər  KIÇILIB.  qoz  böyüklüyündə.Çiyin  ağrılarımın  bu qədər  tez
azalmasının səbəbi bu ola bilər.Düyünün nə olduğunu/olduğunu bilmirəm, amma onun getdiyinə
əminəm.Testlər,  kannabinoidlərin  həqiqətən  toxuma  iltihabını  azaltdığı  və  oynaqların
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hərəkətliliyini  və  əzələ  elastikliyini  artırdığı  qənaətinə  gəldimi?Testlərin  nə  dediyi  məni  heç
maraqlandırmır -- satıldım və mən özümü bu qədər yaxşı hiss etməmişəmillər!!!

Mən  tamamilə  narahat  idim  ki,  enerjim  olmayacaq  və  onu  qəbul  edərkən  sadəcə  yatmaq,
yatmaq, yatmaq istəyirəm.Amma---mənim üçün tam əksinədir--enerjim artıb və gündüzlər heç
bir süstlük hiss etmirəm.Kaş ki, səni BÖYÜK qucaqlaya biləydim!!!” Heather

“Revmatoid artrit  üçün istifadə etdiyim kimya dərmanından imtina edə bildim.Baxmayaraq ki,
bura  necə  gəldim,  uzun  bir  səyahət  idi.1997-ci  ildə  mən  ciddi  MVA-da  idim,  məni  əlil  və
əczaçılıqdan asılı vəziyyətə saldı.14 il ərzində hər iki ayağımda 10-dan çox əməliyyat keçirdim,
depressiya,  qəzəb,  fibromiyalji  (həkimlərin  ənənəvi  dərmanları  olmadan  sağaldım),  illərlə
fizioterapiya, alternativ meditasiya, akupunktur, Reiki və s.Məni fiziki cəhətdən elə bir vəziyyətə
gətirdi  ki,  yenidən  qısa  gəzintilərə  çıxa  bildim,  hovuzda  dövrə  vura  bildim  və  fiziki  olaraq
bacardığım müntəzəm məşq proqramında geri qayıda bildim.Onillikdən çox vaxt ərzində mən
steroidlər,  hər  cür  ağrıkəsici  dərmanlar,  iltihab  əleyhinə  dərmanlar  və  digərləri  ilə  məşğul
oldum.İki  il  əvvəl  ağrı  artdı  və bədənimin bir  neçə yerində,  boynumda,  kürəyimdə və kürək
nahiyəmdə, eləcə də həm ayaqlarımda, həm də dizlərimdə zədələrim nəticəsində osteoartritimlə
yaşadığım  ağrıdan  fərqli  idi.Əllərim  və  ayaqlarım  çox  ağrılı  və  şişkin  idi,  həmçinin  əllərim
romatoid  artritin  zədələnməsi  nəticəsində  deformasiyaya  uğradı  və  bir  çox  testlərdən  və
revmatoloqa səfərlərdən sonra mənə diaqnoz qoyuldu və dərhal başlamağı ehtiva edən bir sıra
dərman sınaqları və protokolları tətbiq olundu. RA-nı müalicə etmək üçün bir kimya dərmanı
olan Metotreksat, bundan 6 ay sonra məni qorxunc yan təsirləri olan kimyəvi dərmanla birlikdə
başqa bir dərmana qoydular, lakin başqa daha yaxşı və daha bahalı dərmana keçməzdən əvvəl
protokoldan əziyyət çəkməli oldum. (Big Pharma-nın zehnində) hələ də kimyada idi, buna görə
də  bir  il  yarım  kimya  və  əlavə  RA  dərmanlarından  sonra  RSO  haqqında  hekayə  olan
"Müalicədən qaç" videosu ilə məni tanış edən bir dostum oldu. .Bəli, mənim üçün o videoya ilk
baxdığımdan və o vaxtdan bəri bir çox, daha çox şey həyatımı tamamilə dəyişdirdi.Mən son
həftəyə 2012-ci ilin noyabrında başladım və çox keçmədən rifahımda müəyyən dəyişikliklər hiss
etməyə başladım, mən yağdan çox yatırdım, amma bu, sadəcə olaraq sağaldığım deməkdir,
iştahımın qayıtması  bir  müddət çəkdi.  amma nəticədə oldu,  saçlarım böyük bir  inkişaf  oldu,
yenidən parlaq oldu və incəlmədi və tökülmədi. Wendy

“Yağ 5 saata podaqramı sağaltdı.Söhbət bundan gedir!ARTIQ AĞRI YOX!” Michael

“Mən ondan beyin zədəsinin mənfi təsirlərini və həmçinin bədənimdəki Xroniki Ağrıları müalicə
etmək üçün istifadə edirəm.Stress simptomlarımı daha da pisləşdirir, lakin marixuana stresslə
çox effektiv mübarizə aparmağa kömək edir.Bu, həm zehnimi, həm də bədənimi sakitləşdirməyə
kömək edir,  mənə tapşırıqlara daha yaxşı diqqət yetirməyə və əsəbi,  əsəbi,  əsəbi tantrums,
depressiya  və  s.Düşünürəm  ki,  bu,  əhvalımı  yaxşılaşdırır  və  xarici  stimullara  cavablarım
impulsiv bir hərəkətdən daha çox ölçülür və məhdudlaşdırılır.Ümid edirəm ki, bu məlumat sizə
bir  qədər  kömək  edəcək.Lisenziyam  yoxdur  və  məni  narkoman  kimi  çağırıb  şərləyiblər.Bu,
özlüyündə depressiyamı qidalandırır və sağalıb işə qayıtmağı mümkünsüz edir”. Fred

“Budur, ümumiyyətlə hash yağı mənim üçün nə etdi.Dörd il ərzində hər bir narahatlıq həbinin və
ağrı kəsicinin (heroin daxil olmaqla) çoxunu qəbul etməkdən əllərimi yalnız 1/8-ni qəbul etməyə
başladım.cigündə iki dəfə bir ağrı həbi.Bıçaqlanmış kimi hiss etdiyim əzələ spazmlarım var və bu
yaxınlarda yağım bitəndə qıcolmalar keçirməyə başladım.Mənə də miqren baş ağrıları gəlir və
bir sıra psixiatrik pozğunluqlar diaqnozu qoyulub.Bir həkimin mənə nə qədər sintetik dərman
yazacağını bilmirəm.Ancaq yağ hər şeyin qayğısına qalır.Həm də qeyd etməliyəm ki, mən hash
yağının təsiri ilə və ya təsiri olmadan IQ testləri etdim.148 xalla, 122 xalsız.Bu o deməkdirmi ki,
onu  daha  ağıllı  etdi...  demək  olar  ki,  dahi  səviyyəyə?Bəlkə  mən DEHB ilə  demək  olar  ki,
dahiyəm və hash yağı vəziyyəti müalicə edir?Onlayn dərslər keçəndə, əlbəttə ki, kollecdə daha
yaxşı  idim  ki,  dərs  zamanı  dərman  verə  bildim.Hər  halda  hash  yağı  dünyanın  əksər
problemlərinin cavabıdır”. Jimi
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“Daban/ayaq/ayaq biləyi ağrısı üçün yağ qəbulu ilə bağlı daha bir yeniləmə.4 gün oral 3x gün
yağ  qəbuluağrılarımdan  xilas  oldum  və  sağ  ayağım/dabanım/ayağımla  yenidən  mənə  tam
hərəkət imkanı verdi.Dünən səhər və günorta dozamı qəbul etməyi unutdum və günün sonunda
çətinliklə  yeriyə bildim, oynaqlarım yenidən sərtləşdi və yazıq oldum.Evə gəldim, bir  az yağ
yedim və  15  dəqiqə  ərzində  bu  elastikliyi  bərpa  etməyə  başladım və  ağrı  azaldı,  axsaqlıq
dayandı.Təəccüblüdür ki, çiynimdəki bütün sərtliyimi 20 il  əvvəl avtomobil qəzasında aldığım
köhnə zədədən götürür və çiynimdəki ağrıları yüngülləşdirir, daha sonra çiynimdəki əzələlərin
sıx  olmasından  və  onurğamı  düzənlikdən  çıxarmasından  bütün  boyun  ağrılarımı
alır. .Çiynimdəki sərtlikdən baş ağrısı da yoxdu.Bu, mənim üçün yağın bir çox digər sehrlərlə
birlikdə ağrıları idarə etmək üçün işlədiyinin tam təsdiqi idi.

“Bu, xərçəngin müalicəsi və ya başqa bir şey deyil, amma Rikə bildirmək istəyirdim ki, mən artıq
bir ildir  ki,  sağ dabanımda axsayıram, bunun nə olduğunu bilmirəm və həkim mənə dərman
verəcək” qəbul etməkdə rahat hiss etmirəm, ona görə də ağrı ilə məşğul oldum.

Biz bu yaxınlarda bir dost Çarlz vasitəsilə RSO ilə tanış olduq və biz bunu etməyə başladıq.Son
iki gündə gündə bir neçə dəfə yağı qəbul etdim və bu səhər oyandım və axsaq deyildim.Ərim
bunu dərhal hiss etdi.O qeyd etdi ki,  neft öz sehrini işlədir!Təşəkkürlər Rik Simpson![:)] Mən
özümü əla hiss edirəm!" H

-- Hörmətli H, xoş xəbər üçün təşəkkürlər, biz həmişə onlar haqqında eşitməyi xoşlayırıq.Mən
yağı çətənə toxumu yağı və ya zeytun yağı ilə qarışdırıb tincture hazırlayıb yağı da yerli olaraq
istifadə edərdim.Təbii ki, yağı yemək əsl şəfanın açarıdır və yağdan necə istifadə olunacağına
dair bütün təlimatlar saytımızdadır.Ən xoş arzular, JB (FB mesajından)

"İki  həftə  əvvəl  ayağımı  sındırdım  və  sadəcə  Big  Pharma'nın  mənim  üçün  nada  etdiyini
söyləyərək, dağlıq opiatlardan yağ və sirrdən daha çox rahatladım." Michael

“1987-ci ildə belimi iki yerdən sındırdım.1994-cü ilə qədər spirtli içki içib və həbləri atıb.Çoxdan
çıxın və NA və AA işi etdi, narkotik və spirt məsləhətçisi oldu.Xroniki bel ağrısı məni ağrıkəsiciləri
yenidən qiymətləndirməyə məcbur etdi.Mən LA, morf və heroinə aludə oldum.Pis amfizem üçün
siqaret  çəkməyə başladı  və  bütün  opiatları  dayandırdı.Tədqiqatlar  indi  göstərir  ki,  sirr  opiat
asılılığından  qurtulmağı  azaldır  və  sirrlə  birlikdə  istifadə  edildikdə  tələb  olunan  milliqramları
yarıdan çox azaldır.Hamısının möcüzəvi müalicəsidir.:)" John

“20 yaşımın əvvəlində kürəyimi zədələdim.Təxminən 2 onillik siyatik ilə əziyyət çəkdim.Sonuncu
dəfə 5 il əvvəl ağırlaşdırdım və bu, ən pisi idi.4 ay ərzində bu, məni ikiqat artırdı ki, mən daha
hamama gedə  bilməyəcəyim nöqtəyə  gəldim.Mən  2  aydan  çox  müddət  ərzində  10-cu  ağrı
səviyyəsində idim və yastıqlara  söykənmiş  divanda qalmalı  oldum.Yataqda uzanacaq qədər
bədənimi düzəldə bilmədim.

Oğlanlarımla dost olan bir gənc xanım mənə dedi ki, mən tibbi marixuananı sınamalıyam, çünki
bu,  anasına  MS ilə  kömək  etdi.Mən at  ona  güldüm və  dedim  ki,  bu,  xərçəng  xəstələri  və
məndən daha  pis  insanlar  üçün  nəzərdə  tutulub  və  mən uyğun  ola  bilməyəcəm.Mən bunu
bilmirdim,  amma  bu  gənc  xanım  mövzu  haqqında  çox  şey  bilirdi  və  bir  neçə  həftə  daha
pisləşdikdən sonra, deyəsən, o, mənim lüzumsuz əzab çəkməyimi izləməkdən yorulmuşdu, ona
görə  də  anasını  mənimlə  danışmağa  gətirdi.Anası  mənə  dedi  ki,  mən  asanlıqla  vəsiqə
qazanacam, sonra bunu etdim və bunun kömək edəcəyini söylədi.O, mənə dedi ki, qızardılmış
çörəkdə bir az yağda bişmiş qönçə yeyim.Mən çarəsiz idim və bunu etdim.Ailəm dedi ki, sirr
yeyəndən təxminən 15 dəqiqə sonra mən yatmışam və sızıldamışam...lol.

Ertəsi gün səhər oyandım, bu bir az qəribə idi, çünki 2 aydan çox müddət ərzində yaddaqalan
bir  yuxu keçirməmişdim və ilk  qeyd etdiyim şey ağrının  əhəmiyyətli  dərəcədə azalması  idi,
təxminən  20%  deyərdim  və  təxminən  eyni  hərəkət  diapazonunun  yaxşılaşdırılması.Mən
həyəcanlandım və çox təəccübləndim.Mən sirr yeməyə davam etdim və növbəti bir ay ərzində
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yenidən  ayağa  qalxdım.Rik  Simpsonu  belə  tapdım.Mən  sadəcə  olaraq  Google-da  sirr
antiinflamatuarını axtardım və Müalicədən Run bu mövzuda etdiyim ilk araşdırmalardan birində
idi.5 il sonra və mənim belim belə hiss ediretməlidir.Mən mütəmadi olaraq sirr yeyirəm və bu,
iltihabı heç bir şəkildə azaldır.Zədə hələ də var.Mən bir çuxura və ya başqa bir şeyə girsəm,
ağrıyır, amma sağalmaq üçün çox vaxt lazım deyil və axmaq bir şey etməsəm, belim heç vaxt
ağrımır. Jody

“Ortritimi və qan şəkərimi, narahatlığımı, depressiyamı və yuxusuzluğumu düzəltdim. Mən artrit
deyirəm, amma onun ağır degenerativ disk xəstəliyi. Mən sözün əsl mənasında yağsız yeriyə
bilmirəm (indi 2 ildir götürürəm). Mən hər 14 gündə 120 narkotikdən keçirəm. Bir ildən artıqdır ki,
bir ağrı dərmanı belə içməmişəm. Mən onu yalnız artrit və yan təsirlər üçün götürdüm (böyük
yuxu və qırışlar yoxdur). Mən həyatımın ən yaxşı formasındayam. 45 yaşlı nənə. 3 uşaq anası”
Everglade

“3 il oksikodondan tutmuş fentanil yamaqlarının istifadəsinə qədər hər şeyi qəbul etdikdən sonra
daha iki il gündə 160 mq morfin qəbul etdikdən sonra ağrı pompası taxmağım lazım olduğunu
söylədikdən sonra kifayət qədər olduğuna qərar verdim.Soyuq hinduşka dayandırdı (mən bunu
heç vaxt tövsiyə etmərəm) və sirrlə başladı.Ağrının hələ də nəzarətdən çıxdığı, az olan günlər
belə, ağlım belə fikir vermir”. Michael

“1981-ci  ildə  mən  MVA-da  idim.Sağ  çiynimi  çıxartdım.Sağ  qolum  əsəbdən  gərilmiş  onurğa
sütununa qədər iflic olmuşdu.Çəkdiyim dəhşətli ağrıdan heç bir rahatlıq ala bilmədim.Gecənin
bir yarısı əzab içində ağlayaraq oyanardım.Dırnaqlarımın altına iynələr vurulmuş kimi hiss etdim
və düz qolumdan yuxarı qaçdı.Sığortaçının mənə verdiyi 1-ci 400.00 dolları götürdüm və əmim
oğluma  bir  dostunu  MJ  ilə  xəstəxanaya  gətirməsini  tapşırdım.MJ-ni  çəkdikdən  sonra  ağrı
tamamilə yox oldu və mən yenidən yuxuya gedə bildim.Bu deyilir.Düşünürəm ki,  Rikin yağı
udmaq üsulu siqaret çəkməkdən və ya buxarlanmaqdan daha yaxşı işləyəcək, baxmayaraq ki,
hər ikisini etməkdən zövq alıram.sağol.” Ron

“Mən bilirəm ki, 3 günlük RSO müalicəsindən sonra mən qaça bilərəm... ağrısız!15 ildən sonra
ilk dəfə onurğanın birləşməsi səbəbiylə daimi sinir zədələnməsi və daimi ağrı.Hindistancevizi
yağı ilə doldurulmuş kapsullar da əla işləyir.Yağ kapsulu rejiminə başlayandan bəri nə həvəsim
olub, nə də Percocet qəbul etmişəm.Hətta kapsul alaraq marixuana çəkmək istəyini də kəsdi”.
Terri

“Yenilə, aman!Oğlumla güləşdim!Oğlanlarımla, xüsusən də kiçik oğlumla daim güləşirdim.İllərdir
onunla güləşə bilmirəm!İndi onun 22, mənim 52 yaşım var.Artrit səbəbiylə bütün bədən ağrıları
səbəbindən hərəkət etmək çox çətin oldu, daha az güləş!Ancaq bu gün etdim!Və demək olar ki,
mən də ona sahib idim, amma gülməyə başladım, lol.Bunun necə həyəcanlı olduğunu sizə ifadə
edə bilmərəm!!Bundan sonra da ağrım yoxdur, özümü əla hiss edirəm!!!” Casey

“Mənim belimdən sol ayağımdan barmaqlarıma qədər şiddətli ağrıya səbəb olan siyatik sinirimə
basan yırtıq diskim var.Yataqdan qalxıb yeriyə bilmək üçün dörd saatdan bir 3 ibuprofen qəbul
edirdim.Ağrı və iltihab üçün təxminən iki həftə əvvəl yağı qəbul etməyə başladım.İndi ibuprofenə
ehtiyacım yoxdur,  mən həmişəkindən daha yaxşı  yatıram,  iş  yoldaşlarım daha yaxşı  əhval-
ruhiyyəmi və ümumi xoşbəxtliyimi şərh etdilər.ÖZÜMÜ YAXŞI HİSS EDİRƏM!" Cennifer

“Xərçənginiz  olmasa  belə,  bədəninizdə  profilaktik  baxım  haqqında  düşünün.RSO  gündəlik
olaraq  kiçik  miqdarda  istifadə  olunur.Bədəninizə  hər  cür  pis  virus  və  böcəklərlə  mübarizə
aparmağa imkan verirsiniz.Cannabis və onun bütün müalicəvi xüsusiyyətlərinə görə 15 ildir ki,
“ilkin  tibb  həkimimi”  görməmişəm.Başımda  nə  olursa  olsun,  RSO  ilk  müraciət  etdiyim
maddələrdən biridir.

Yeri  gəlmişkən,  3  dəfə  belimi  sındırmışam.Fəqərələr  və  disklər  L-4-dən  S-2-yə
dəyişdirildi.Onurğamın  çanaq  nahiyəsinə  yenidən  bağlanması  lazım  idi...  AC  oynağımın
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çıxarılması lazım idi.Qaraciyər xərçəngi və Hep C ilə mübarizə aparır.Mən özümü 100% sirrlə
müalicə edirəm.RSO mənim arsenalımda sadəcə bir vasitədir”. Rik

“Əməyinizə görə çox sağ olun.Mən 25 ildir  onurğa beynimdən zədə almışamayaqlarımda və
ayaqlarımda yaralar və şişlik ilə bağlı narahatlıq.Ayağımın üstündəki pis yaraya az miqdarda
cəhd etdim və bir neçə gün ərzində əhəmiyyətli dərəcədə yaxşılaşdı.Şişkinlik də o qədər də pis
görünmür.Mənim sualım partiyanın hazırlandığı başlanğıc materialdır.O, yüksək qatran tərkibli
idi və kifayət qədər yetkin idi, lakin düzgün müalicə olunmamışdı və bir az küf qoxusu var idi
(bunlar güclü suşlar olsa da) Sizcə, bu, yağın ümumi keyfiyyətinə təsir edəcəkmi?Bundan əlavə,
mən qalan yağı bir qəhvə fincanı isidicisində bir neçə saatdan daha uzun müddətə buraxdım,
orada təxminən 7 saat saxladım.Sizcə bu keyfiyyətə də təsir  edərmi?Hazır məhsul dediyiniz
kimi görünür.Tünd qızılı kəhrəba qalığı olan ox yağı kimi.BTW, mən onu böyük ağrıları olan və
gəzməkdə  çətinlik  çəkən  köhnə  itimə  verməyə  başladım.O,  həmçinin  əhəmiyyətli  inkişaf
nümayiş etdirdi.Paylaşdığınız və etdiyiniz hər şey üçün bir daha təşəkkür edirəm.Əvvəlcə bir az
şübhəli idim, amma indi heyrətlənirəm!” XXX

-- Əldə etdiklərinizlə işləyin və daha yaxşı material axtarın.JB

“Artıq bir ilə yaxındır ki, mən RA-mın müalicəsi üçün sirr yağından istifadə etməyə başladım və
müsbət nəticələr görməyə davam edirəm və səmimiyyətlə deyə bilərəm ki, mənim fikrimcə, RA
remissiya mərhələsindədir.Bundan əlavə, kilo itkisi, normal qan təzyiqi səviyyələri (qan təzyiqi
30 bal azaldı), 50 ilə 60 vuruş arasında nəbz dərəcəsi, artıq depressiya və ən yaxşısı daha
zəhərli dərmanlar kimi bir sıra digər müsbət yan təsirləri gördük. Tom

“İndi  özümü  90  yaşında  hiss  etmək  əvəzinə  oyandıqdan  dərhal  sonra  yataqdan  qalxa
bilərəm.Oynaqlar  daha  asan  hərəkət  edir,  ağrıdan  əziyyət  çəkmirlər.Yaxşılıq  üçün  müəyyən
dərmanları dayandırın!PİS olmaqda ittiham olunmağı dayandırmalı olan həqiqətən heyrətamiz
bir bitki." Carol-Ann

"İnanıram ki, bədənimizin bərpası və sağalması üçün ona ehtiyacı var, mən artritdən əziyyət
çəkirdim - ağrıları yüngülləşdirdi və bir il əvvəl əllərimin elastikliyini yenilədim, hətta ciddi ağrılar
olmadan yaza bilmədim.Bu getdi indi əllərim normal və elastikdir yenidən yazıb tikə bilirəm.Göz
həkimim isə hər dəfə getdiyim zaman gözlərimin daha yaxşı olmasına təəccübləndi. Kelee

“Mən əməliyyatlar keçirmişəm və belimdə bir nöqtədə saysız-hesabsız onurğa vurmuşam.Bütün
bunlar  hiss  oluna  bilən  qalın  çapıq  və  fəqərənin  iltihabına  səbəb  oldu  və  bu,  həqiqətən
ağrılıdır.Çox  dərd  çəkdim,  çarəsiz  qaldım.Beləliklə,  Gayle  yerində  bir  az  (1  damcı)  RSO
(kannabis yağı) sürtdü və onu hopdurmaq üçün məni orada uzandırdı.Yaxşı, yağ bir az qarışdı,
amma bunun başqa bir şey etdiyini düşünmədim.Yaxşı, 20 dəqiqə sonra ağrı getdi və səhərə
qədər huşumu itirdim!Mən fantastik  yatdım və oyandığımda belim daha yaxşı  hiss etdim və
çapıq  toxuması  o  qədər  də  qalın  deyil.Bu,  mənim  üçün  vəhşidir,  amma  yağ  köhnə  çapıq
toxumasını parçalayır.Sirr yağı heyrətamizdir və mən bu kimi başqa hekayələri oxumasaydım,
mən dəli olduğumu düşünərdim!” Mikki

“Sevgilimin  nənəsinin  ağır  artriti  var  və  əllərini  aça  bilmir.Biz  Rik  Simpson yağı  ilə  kiçik  bir
təcrübə sınadıq və ona onu əllərinə sürtməsini dedik.Tətbiq edildikdən bir neçə dəqiqə sonra
əlləri boşalmağa başladı və bir neçə dəfə daha verildikdə, barmaqlarını ağrısız yenidən hərəkət
etdirməyə başladı.Belə bir şeyin baş verdiyini görmək həqiqətən heyrətamiz idi”. Duane

“Mənim fikrimcə bunun işlədiyinə heç bir şübhəm yoxdur.Dərhal nəticələri gördüm.Mən artıq A
planını yerinə yetirmişdim.Neft emalı B planı idi.Kaş ilk olaraq yağı sınasaydım.İllərdir əziyyət
çəkmədim.Hər 4 saatdan bir ağrıkəsici qəbul edirdim.Cəmi iki həftəlik yağ müalicəsi oldu, amma
özümü daha yaxşı hiss edirəm.Qələvi sudan da istifadə edin.Heyrətamiz!!!” James

“Rick Simpson Oil  xüsusidir.Mən illərdir  ağrı  simptomlarını  idarə etmək üçün sirrdən istifadə
etmişəm,  ancaq  simptomlarımı  ancaq  çətinliklə  əhatə  edirdim.Zədəmin  tam  sağalmadığını
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bilirdim.Rick  Simpson  Oil  qəbul  etməyə  başlayanda  mən  artıq  sirrdən  hazırlanmış  müxtəlif
ekstraktlar yeməyə çalışmışdım və onların hamısının qısamüddətli təsiri oldu, lakin sonra məni
ya yüksək,  ya  da yanmış  hiss  edəcəkdim.sadəcə kifayət  qədər  uzun  sürməyəcək.Heç vaxt
özümü mükəmməl hiss etməmişəm.Mən hətta Rick Simpson Oil kimi mənə satılan bir məhsulu
da  sınamışdım  ki,  o,  murdar  və  səmərəsiz  idi  -  heç  bir  iş  görməyəcək  aşağı  keyfiyyətli
ekstraktlara diqqət yetirin və bundan ruhdan düşməyin, çünki əsl sövdələşmə sadəcə olaraq
möcüzədir.Mən  sürətlə  artan  miqdarda  opiat  qəbul  edirdim.Rick  Simpson  yağı  opiatların
udulmasına kömək edir, lakin o, özü də çox güclü ağrıkəsicidir.Bütün gün davam edir və mən
artıq qəbul etdiyim dozadan heç bir yüksək və ya yan təsir hiss etmirəm.Mən ağrısız bir insan
kimi daha çox şey edə bilirəm və hərəkət diapazonumun artdığını hiss edirəm və sağaldığımı
bilirəm.Əslində mənim ümumi sağlamlığım inanılmaz idi – mən həmişə çoxlu xəstəliklər və ya
infeksiyalar keçirmişəm və bu yağı istifadə etməyə başladığımdan bəri olduqca təmiz sağlamlıq
hesabatım  var.İndi  özümü  daha  yaxşı  hiss  edərkən  yenidən  opiat  ağrıkəsicilərimi  qəbul
edirəm.Aralıqda  mən  bəzən  hash  yağı  və  ya  yeməklər  kimi  digər  müxtəlif  növ  ekstraktları
sınamışam.Mən hesab edirəm ki,  Rick Simpson Oil-dən olan ağrı  kəsici,  yeyilən və ya hisə
verilmiş hər hansı digər sirrdən daha güclüdür.Ən güclü sirr mumu ekstraktları ilə müqayisədə
belə simptomları aradan qaldırmaq üçün öz liqasındadır.İndi bir gün opiatlardan tamamilə imtina
etmək niyyətindəyəm." Mayk

“Mən bu yağdan istifadə edirəm.Məndə əzələ distrofiyası var və Stivens Conson Sindromu/TEN
ilə bağlı davam edən sağlamlıq problemlərim var.Bu işləyir.Bazarda HƏR Əczaçılıqdan daha
yaxşı  işləyir.Bu  təhlükəsiz  və  effektivdir.Mən  onsuz  fəaliyyət  göstərə  bilməzdim.Bu,  mənə
məhsuldar  olmağa imkan  verir.Mən tam iş  günü  işləyirəm.Yağı  qəbul  etməzdən əvvəl  məni
çoxlu  yan təsirləri  olan zombiyə çevirməkdən başqa heç nə etmədən ağır  dərmanlar  qəbul
edirdim.

Sözümü bitirmək üçün belə  deyim:  İman gətirənlər  üçün heç bir  izaha ehtiyac  yoxdur.Bunu
etməyənlər  üçün  heç  bir  izahat  kifayət  qədər  yaxşı  deyil.Mən  bunun  effektivliyinin  canlı
sübutuyam.Və bunu qanuniləşdirib hamı üçün əlçatan etmək lazımdır”. Laurie

Diabet
“Yağ mədəaltı  vəzini cavanlaşdırır və inanın ya da inanmayın, o, illərlə hərəkətsiz qaldıqdan
sonra da tez-tez insulin istehsal etməyə başlayır.Bir çox xəstə yağ üzərində bir neçə həftədən
sonra  insulin  vurmağı  dayandıra  bilər.Yağ  həmçinin  bədəndəki  diabetlə  əlaqəli  bütün  digər
problemləri müalicə etməyə və ya nəzarət etməyə kömək edir.

Mən yağı yeyərdim və/yaxud süpozituarda istifadə edərdim.Siqaret çəkmək və ya buxarlamaq
da qan şəkərinin səviyyəsini  azaltmağa kömək edə bilər,  lakin yağın qəbulu ilə müqayisədə
təsirlər çox məhduddur.Mən yağı diabetik xoralar üçün yerli olaraq istifadə edərdim, sadəcə yağı
tətbiq edərdim, sarğı ilə örtün və xora sağalana qədər bunu hər üç gündə bir təkrarlayın.Mən
çətənə toxumu yağını ekstraktı ilə qarışdırar və qan dövranını yaxşılaşdıracaq, şişkinlik və digər
narahatlıqların qarşısını almağa kömək edəcək masajlar üçün istifadə edərdim.Diyetimə çətənə
toxumu və çətənə toxumu yağını da daxil edərdim.JB”

"İkinci tip demək olar ki, getdi, demək olar ki, bütün dərmanlar kəsildi, sarkoidozla mübarizə
aparır, işləyir." Jeff

“Hindistan cevizi yağı da diabetdə qan şəkərinin səviyyəsini sabitləşdirməyə kömək edir!Yerli
dükan sahibim bunu sınadı və dedi ki, cazibədar kimi işləyir!O, həm də zehni cəhətdən daha
yaxşı hiss edir [daha çox enerji] və arıqlayır!Hər şey yaxşıdır!!” Robin

“Qan şəkərlərim çılpaqlaşırdı (aylarla 400+-ə qədər - çox təhlükəli) və bu, sözün əsl mənasında
məni  yıxırdı.Mən sükan arxasında başımı  tərpətdim -  buna görə də sürməyi  dayandırdım -
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həqiqətən pis şeylər!Sənədlər hətta mənə Nyu-Yorka uçmağı qadağan etdiMilad üçün anamı
görmək.

Yaxşı - həkimlər bir insulin sınadı, sonra iki - tamamilə heç nə etmədi.Beləliklə - nəhayət onlara
dedim - kifayətdir!Mən yağa gedirəm (heç vaxt bunu həkimə deməmişəm) və dozamı hər 2
saatdan bir artırdım.Yaxşı, təxmin etdiniz - mənim şəkərlərim normal diapazona qayıtdı.Mənim
doktorum Harvard universitetinin cəsarətli oğlanlarından biridir və o, heyrətə gəlib.Barbarlara bir
xal  verin!!!!Beləliklə  -  indi  bir  həyat  qurtaran  tam  sənədləşdirilmiş  Diabet  hadisəmiz  var  -
Mən!!!!!!-- :)" Janet

“Dramatik dəyişiklik, demək olar ki, bütün insulinləri dayandırdım.Bəzən mən Lantusdan uzun
müddət istifadə etməliyəmfəaliyyət göstərən insulin, lakin tez-tez deyil.Mən bir çox səbəbə görə
RSO-dan istifadə etməyə başladım, amma biri ümid edirdim ki, insulindən qurtula və nəhayət
qan şəkərinin daha sabit  səviyyəsini  görə biləcəm.Gündə 300 vahid Novoloq,  qısa müddətli
insulin  və  200  vahid  Lantus  və  gündə  4  Metformin  həbi  istifadə  edirdim.Mən  hələ  də
həblərdəyəm, amma artıq insulindən istifadə etməli olduğum üçün bununla yaşaya bilərəm.Artıq
gündə 6-8 dəfə mədəmə iynə vurmaq olmaz!Şəkər səviyyələrimə nəzarət etmək daha asandır
və mən artıq 2-dən 5-ə qədər olan göstəriciləri görmürəm.Mən də artıq 30-un dramatik aşağı
şəkər səviyyələrini görmürəm.Bu, Tanrının göndərdiyi və şəkərlərimi səviyyəsində saxlayan ilk
şey oldu. Dena

"Şəkərli diabetdən əvvəl qan şəkəri səviyyələrim 140-dan yuxarı idi və indi 100-dəyəm.Bir az
yağ etməzdən əvvəl qanınızı yoxlayın, təxminən 10 dəqiqə verin və yenidən yoxlayın və çox
düşəcək.Bir dəfə geri çəkilmək üçün bir az Gatorade içməli oldum." Mişel

"Mən insulindən asılı  diabet xəstəsiyəm və bir  60 qram yağla gündə 100 vahiddən 50 vahid
insulinə keçdim." Leslie

“Bu,  mənim  səviyyələrimi  tamamilə  balanslaşdırdı.Mənə  şifahi  olaraq  qəbul  etmək  üçün
“METFORM” verildi və ilk həbdən bəri heç bir həb qəbul etməmişəm və yenidən oyandım və
düşündüm: “Xeyr, mənə II Tip Diabet diaqnozu qoyulduğuna görə yağı artırın”. Səviyyələrim 3.4
ilə 7.2 arasında sıçrayır.Təcrübə olaraq bir şokolad çubuğu da daxil olmaqla bir çanta konfet
yedikdən sonra şəkər səviyyəmi artıra bildiyim mütləq ən yüksək göstərici 8,1 oldu.Mən onu 8.1-
ə  itələyərkən  çox  kiçik  bir  yağ  tökdüm  və  hər  10  dəqiqədən  bir  səviyyələrimi  yoxlamağa
başladım ki, onları aşağı sala biləcəm.Yağdan 10 dəqiqə sonra mən 7.3-ə düşdüm və yağdan
sonra 20 dəqiqədə sınaqdan keçirəndə 4.8-ə düşdüm. Mişel

“Mən yalnız kiçik dozalarda yağ istifadə edə bilərəm.Bu, mənim tam gücümlə hipoqlikemiyaya
səbəb olur.Ancaq bu yaxşı bir  şeydir,  çünki səkkiz il  əvvəl 45/10 uzun və qısa təsirli  insulin
atışları ilə başlamışam.Mən yeni xəstəliyim haqqında bir az araşdırma apardım və marixuana
darçın kimi digər ədviyyatlarla birlikdə təbii vasitə kimi daim ortaya çıxdı, ona görə də “əsl” yağ
mövcud olana qədər hash qapaqlarından istifadə etməyə başladım.Onlar o qədər güclü idilər ki,
ilk dəfə qapaq yeyəndə öləcəyimi düşündüm.RSO-nun yükləmə dozasını qeyd etmək olmaz.
(Ancaq o vaxtlar RSO mənim üçün belə seçim deyildi) Amma bir dəfə yağdan istifadə (gündə
taxıl) bədənimin gündə iki dəfə insulin enjeksiyonlarına qarşı həssaslığına səbəb oldu və mən
seçim etmək üçün yolda çəngəldə ilişib qalmışdım. RSO və ya çəkilişlər.Atışları dayandırıb yağı
davam etdirdim.

Pəhriz dəyişikliyi və artan gündəlik fəaliyyət (məşq) ilə yanaşı, mən indi 5.7 A1C-yə sahibəm, 60
kilo  arıqladım  və  daha  xəyali  yanma  ağrıları  (diabetik  neyropatiya)  yoxdur.Bir  neçə  aylıq
müalicədən sonra  mən qliserin  və  spirt  tinctures  keçmək və yalnız  illik  neft  müalicə  etmək
idi.Çünki şəkərim çox aşağı düşməyə başladı.

Möcüzəvi  diabetik  müalicə  imkanlarına  malikdir.Esrarın  bədənin  endokrin  sistemində  necə
işlədiyi qeyd edilməli və geniş şəkildə araşdırılmalıdır.Geni dəyişdirilmiş donuz DNT-sinin 730
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atışını etməkdənsə, ildə bir ay neftlə müalicə olunmağı üstün tuturam.Yağlarımı çıxarmaq və
tinctures  etmək  üçün  sativa  bitki  sortlarından  istifadə  edirəm.Simptomlarım  üçün  ən  yaxşı
işləyir.Mən indica sınadım və qeyd etdim ki, mən sadəcə işləyə bilmirəm və daha çox yemək
istəyirəm və hər zaman soyuq hiss edirəm.Sativa maddələr mübadiləsini və ürək döyüntülərimi
sürətləndirdi, iştahımı boğdu və məndə isterik gülüş tutmalarına səbəb oldu (sevdiyim yan təsir).

Şəkəriniz  yüksəkdirsə,  aşağı  ardıcıl  dozalarla  başlayın.Siz  hələ  də  vücudunuzda  nə  baş
verdiyini hiss etmək istəyirsiniz.(Mənim bir problemim yağdan və ya şəkərin azlığından başım
gicəlləndiyimi bilmirdim, ona görə də nə hiss etdiyinizi bilənə qədər ilk ay bəzi test zolaqlarından
keçəcəksiniz).Və çox susuz bir insan olacaqsan.Su bu müalicələrlə sizin dostunuzdur.Yüksək
şəkər hər zaman susamağınıza səbəb olur və yağ da susuzluq yaradır, buna görə də bunu
nəzərə alın.

Və əvvəlcə şəkərinizin düşməsi ilə bağlı çox narahat olmayın.Bu məcburi insulin damlası kimi
deyil.Yağ sadəcə içəriyə girir və inanmaq istədiyim şeyi edir, çünki bütün orqanlarınızı sıçrayışla
işə salır və bu da öz növbəsində qanı təmizləməyə kömək edir və onun sinir sistemi ilə də əla
əlaqəsi  var  və  beyninizin  vücudunuz  üçün  daha  yaxşı  hiss  etdiyinə  inanıram.  bu  kanallar
vasitəsilə  və  bütün  təbii  müalicəvi  qabiliyyətlərini  stresli  hissələrə  göndərməyi  bilir.(Mənim
vəziyyətimdə  mədəaltı  vəzi,  böyrəklərim  və  qanım.)  İndi  unutmayın  ki,  bu,  sadəcə  mənim
nəzəriyyəmdir  və mən alim deyiləm, mən sadəcə bunun mənim üçün necə işlədiyi  və onun
təsirlərini  rasionallaşdırdığım  ən  yaxşı  üsul  haqqında  danışıram.Gündəlik  saxlamaq  və
irəliləyişinizi  qeyd  etmək  üçün  müntəzəm  sağlamlıq  yoxlamaları  və  qan  analizləri  etmək
yaxşıdır.A1C-niz  yoxlanıldıqdan  və  böyrək  funksiyanız  yaxşılaşdıqdan  sonra  düzgün  yolda
olduğunuzu biləcəksiniz və o, sadəcə işləyəcəyiniz səviyyədə qalacaq və heç bir şəkildə oraya
çatmaq qədər güclü olmayacaq.Çox güman ki, diabet xəstələri üçün yad olmayan sabit dozalar
və  həyat  tərzinin  dəyişdirilməsi  tələb  olunacaq.(A1C-dən  11-dən  7-yə  enmək  və  onu  5-ə
çatdırmaq üçün pəhriz və məşqdə daha bir neçə düzəliş etmək mənə təxminən altı ay çəkdi.(Su
idmanı az təsirlidir və mənim üçün əla işləyir). Entoni

"Mən  ağır  degenerativ  periferik  neyropatiya  üçün  gündə  1  qram  yağ  istifadə  edirəm  və
rahatlama heyrətamizdir!" Laurie

“Ərim illərdir  sirr  və  bu yaxınlarda şəkərli  diabet  üçün  RSO yağı  qəbul  edir.Bu,  nəinki  qan
şəkərini sabitləşdirdi, həm də Xroniki Böyrək Xəstəliyini TƏRKİYƏ EDİR.Ona 3-cü mərhələ CKD
diaqnozu qoyuldu və onlar onu böyrək donorları siyahısına saldılar.O, tinctures və RSO yağı
qəbul  etməyə  başladı  və  indi  o,  1  CKD  mərhələsindədir.Həkimlər  ona  bunun  mümkün
olmadığını dedilər.Biz o həkimlərdən xilas olduq və yenisini aldıq!RSO yağı həm də onun qan
təzyiqini  aşağı  salıb,  anemiyasını  və Diabetik  Retinopatiyasını  stabilləşdirib  (o,  indiyə qədər
tamamilə kor olmalı idi, Western Medicine deyir).Gözəl Cannabis bitkisi və onun təmin etdiyi hər
şey üçün Böyük Ruha təşəkkür edirik!Cannabis Efir Yağını necə hazırlamaq barədə məlumatı
və bunu edənlərin rəylərini verdiyiniz üçün Rik Simpsona təşəkkür edirəm!” Julie

“Mənim  tərəfdaşım  1-ci  tipə  malikdir  və  bir  az  yağ  yemək  onun  şəkər  səviyyəsini
sabitləşdirməyə kömək edir.Bu, həqiqətən bir Hədiyyədir...” Spaceleaf

“Mən gündə 4 metformin və 4 diamikron qəbul edirdim, 12 saatlıq sürətli qan şəkəri testindən
sonra qan şəkərim 12% idi.Həkimim bir az məyus görünərək dedi: "Yaxşı, yəqin ki, diabetiniz
üçün  daha  çox  həblərə  ehtiyacınız  yoxdur."  Müalicədən  9  ay  sonra.Bütün  simptomlarım,
böyrəklərim, artritim, xolesterolum, qan təzyiqim, yağda həbdən daha yaxşıdır.Bu bir möcüzədir.

Müalicənin 6-cı həftəsində qan şəkərim daş kimi düşdü.Bir gecə gülməli oyandım, qan şəkərim
4% işarəsindən,  3,2% -dən aşağı  idi.2-ci  tip  diabet  üçün qəbul  etdiyim gündə 8  həb qəbul
etməyi  dayandırdım.Bu,  17  ay  əvvəl  idi.Ümumilikdə  gündə  15  həb  qəbul  edirdim,  indi
yox.Beləliklə,  Maykl,  müalicə  səviyyəsində  müalicə  edin.3  ay,  60  qram  [Rikin  saytındakı
təlimatları izləyin], diabetiniz yox olacaq." Peter
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“Cannabis yağı nevropatiyanın ağrısını dayandıracaq yeganə şeydir.Hətta Oxycontin də kremə
qarışdırılmış  sirr  yağında  olan  CBD  kimi  bütün  ağrıları  götürə  bilmədi.Bu,  bütün  növ  tibbi
məqsədlər üçün gözəl bitkidir və nəhayət, insanlar onu tanıyırlar”. Budaq

“Ürək mütəxəssisləri  ilə  keçirdiyim təcrübədən sonra  Rik  dolayı  yolla  məni  ölümdən də pis
aqibətdən xilas etdi.14 ay, 4 xəstəxana və tibb mərkəzində 22-dən çox fərqli test."Sən ən pis
ssenarisən, ürəyin bir tərəfi ölüb, ürəyin transplantasiyasına ehtiyacın ola bilər." Sonra 14 aydan
sonra daha test edə bilmədilər, bypass etdilər.

2 il sonra yeni bir kardioloqun müayinəsinə getdim, dedi ki, “Ürəyinizdə heç bir zədə yoxdur, sizə
kim  dedi  ki,  zədə  var  və  infarkt  keçirmisiniz?Bu  doğru  deyil”.  Məni  əmici  üçün
oynadılar.Beləliklə,  həkim  məni  böyrək  mütəxəssisinə  göndərən  bir  diabet  mütəxəssisinə
göndərəndə, qar bankında bir az yatıb, keçməyi üstün tutardım.yenə sağlamlıq mütəxəssisləri
kimi bir şey.Sonra yağ gəlir.İndi mən 20 ildə olmadığım qədər sağlamam”. Peter

“Mən 79 yaşında bir xanımam və Fransada yaşayıram.Çətənə yağı ilə bağlı şəxsi təcrübəmi
sizinlə bölüşmək istəyirəm.Ərim Jerome bir neçə ay əvvəl yıxılaraq quyruq sümüyü və ombası
sınıb.O andan hər şey yolunda getmədi, böyük ağrılar və əzablar onun üzərində güclü şəkildə
bürünürdü.Nəvəm mənə bu ağrılı  vəziyyətdə sizə kömək edə biləcək çox təsirli təbii  dərman
bildiyini söylədi.Biz onun yaralarında çətənə yağı istifadə edirik və sağalmış, lakin şişmiş və hər
gün az miqdarda şifahi olaraq veririk.

Deməliyəm ki, sağalma heyrətamiz idi, amma bilməli olduğunuz başqa bir şey var, mənim ərim
çoxdan erektil  impotensiyadan əziyyət  çəkirdi,  ona görə  də mən yağ  əlavə etmək qərarına
gəldim,  penisinə  sürtmək  qərarına  gəldim,  nəticə  ən  heyrətamiz  idi.  Mən  həyatım  boyu
görmüşəm ki, indi ərim gündə bir neçə dəfə intensiv cinsi əlaqədə olmağı mükəmməl bacarır,
üstəlik onun penisinin ölçüsü mən gənc olanda ərimin ölçüsünə qədər böyüyür.Yaşımda olan bir
insanın bu ifadəni  verməsi  qeyri-adi  görünə bilər,  amma məncə sağlamlıq yaxşı  cinsi  həyat
qədər vacibdir.Təşəkkürlər Rik.” Rochelle

--  Sağ olun,  Roşel.Bəli,  sağlamlıq  yaxşı  cinsi  həyat  qədər  vacibdir  və  bəli,  yağ sizin  təsvir
etdiyinizi edir.JB

“Hansı ştammlar kişi impotensiyasına kömək edir, JB?Kişilər bunu bilməlidirlər...” Tomas

--  Yaxşı  sualdır,  Tomas.Sadəcə  olaraq  bir  gərginlik  araşdırması  saytına  gedin  və  bildirilən
afrodizyak təsirləri  olan ştammları  axtarın.Sonra bir  az əldə edin,  siqaret  çəkərək sınaqdan
keçirin və effekti bəyənirsinizsə, yağı hazırlayın və istifadə edin.Təxminən bu qədər şey var.Bəzi
ştammlar sizi digərlərindən daha hornil edir və bəzi ştamm kombinasiyaları digər suşların və ya
yağların birləşməsindən daha təsirli  olur.Hazırda deyə biləcəyim hər şey budur.Yağı  sınayın,
əgər o, axtardığınız effekti vermirsə, doğru olanı tapana qədər başqa partiya hazırlayın və ya
alın.Belə də olmalıdır.JB

"Ayaqlarım neyropatiyaya görə son on ildə heç vaxt olmadığı qədər yaxşı hiss edir." Leon

“Deyərdim ki, hər hansı bir sirr istifadə etməzdən əvvəl mövcud olan psixi sağlamlıq problemləri
şansdır; ruhi xəstəliyin narahatlığı onları öz-özünə müalicə etməyə sövq etdi.Məndə C-TSSB
var və (ən azı) 12-dən 33-də təmizlənənə qədər aktiv asılılıq içində idim.Yəni 5,5 il əvvəl.Demək
olar ki, bacardığım bütün dərmanları sınadım, çünki özümü “doğru” hiss etmirdim. Mənim üçün
təmiz olmaq psixiatrik dərmanlar, reabilitasiya və bir neçə illik terapiya demək idi.

Bir il və bir qədər əvvəl (yenidən) sirr tapdıqdan və onu disk problemləri üçün istifadə etdikdən
sonra ən azı 3 ildir qəbul etdiyim bir neçə psixiatrik dərmana daha ehtiyacım olmadığını kəşf
edəndə şok oldum.Tibbi sirr kəşf etməzdən qısa müddət əvvəl mənə də tip 2 diabet diaqnozu
qoyuldu.Bu,  bəzi  psixi  dərmanların  birbaşa  nəticəsi  idi!İndi  normal  qan  şəkərim var  və  2  il
ərzində  son  2  dərmanı  (yavaş-yavaş  xaric  edilməli  olan  antidepresanlar)  dayandırmağa
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çalışıram. Jenn

“Məndə də 2-ci tip diabet var idi.Gündəlik olaraq sirrdən istifadə məni içəridən öldürən bir neçə
reseptli dərmandan istifadə etməyi dayandırmağa imkan verdi.Bu dəyişiklik mənə enerji və uzun
müddətdir hiss etmədiyim aydınlıq hissi verdi.Artan enerji o demək idi ki, mən əslində gəzintiyə
çıxmaq istəyirdim.Aquafit dərslərinə getməyə başladım.

Pəhrizimdə bir neçə asan dəyişiklik etdim.Bir dəyişiklik daha çox sirr  yeməyə başladım.Tipik
olaraq sirrlə infuziya edilmiş hindistan cevizi yağı ilə hazırlanmış şokolad şəklində (super sağlam
yağ, qaraciyəri zərərsizləşdirmək və arıqlamağa kömək etmək üçün çox faydalıdır).

Gündəlik sirr istifadə etdiyim ilk ildə mən 40 funtdan bir qədər çox arıqladım.Mən bir az geri
qazandım, amma mənBu barədə heç narahat deyiləm, çünki bilirəm ki, son vaxtlar bir az daha
çox stress keçirirəm və gündəlik sirrdən istifadə etməklə (xüsusilə yemək!) bədənim hazırlanmış
kimi xoşbəxtliklə özünə qayğı göstərəcək. Jenn

“Bilmirəm, siz bunu bilirdinizmi, amma 2011-ci ildə diabetim pis idi, böyrəklərim gündə 12 qram
protein sızdırırdı, dizlərim o qədər ağrıyırdı ki, yeriyə bilmirdim.85-ci ildə ombamda qopardığım
vətərlər,  demək  olar  ki,  dözülməz  bir  ağrı  ilə  qayıtdı.220  kilo  idim.Həkim  məni  diabet
mütəxəssisinə  göndərdi,  o  da  məni  böyrək  mütəxəssisinə  göndərdi.Artıq  gitara  çala
bilmirdim.Mən qayğı göstərməyi dayandırdım.

Bu yazıda Mayk mənə Rik Simpson adlı bir oğlanın xərçəngdən bir dəstə insanı zeytun yağı ilə
sağaltdığını söylədikdən sonra araşdırma apardım.bs düşündümamma baxdım.Və bunun 2-ci
tip diabetdə də işlədiyini öyrəndim - məndə nə var idi.

Mən  Rik  Simpsonun  saytında  onun  necə  hazırlanacağı  və  nə  qədər  götürüləcəyi  və  s.
təlimatlarına əməl etdim.bu məni xəstə etdi,  qrip olduğumu düşündüm, bunu etməyə davam
etdim və təxminən 6-cı  həftədə qan  şəkəri  səviyyələrim düşdü,  gündə  8  həb qəbul  etməyi
dayandırdım və qan şəkərim hədəfdə qaldı.

30 kq arıqladım, belim o qədər də ağrımırdı.3 aylıq müayinəyə getdim və həkimim orada çənəsi
açıq dayanmışdı.Bütün həyati vəziyyətim normaldı.Bu, 2 il əvvəl idi, mən 173 kq çəkiyəm, qan
şəkərim hələ də normaldır,  həb qəbul etmirəm, böyrəklərimin necə işlədiyini  öyrənmək üçün
başqa 24 saatlıq sidik testi etdim. böyrəklər çox yaxşılaşıb”. Dizimdə və ya kürəyimdə heç bir
ağrı  hiss  etmirəm,  amma bir  neçə  gündən  sonra  normala  qayıdır.Artıq  otu  demək  olar  ki,
çəkmirəm, siqaret çəkməyi çox sevmirəm.Neft mənim üçün belə etdi”. Peter

“Məni  xatırladığınızdan  əmin  deyiləm,  ağır  idiopatik  neyropatiya  üçün  gündə  1  q  qəbul
edirəm.Bir gün “High Noon”a zəng edən Rik və Janet mənə dedilər ki, sizi xəbərdar etdiyimdən
əmin olun...3 ay keçdi və mən bu gecə məəttəl qaldım...divanda oturub, birden anladım ki, itim
altimdadir, onu ne vaxtdan beri oxwayirdim, hec bir fikrim yoxdu, balalarimin arxasi ile.VƏ O
YUMŞAQ HİSS EDİRDİ!!!Son 10 ildə heç bir anesteziyasız diz altından ÜÇ cərrahi əməliyyat
keçirmişəm,  çünki  bunu  hiss  edə  bilmirdim.Bu  əməliyyatlardan  biri  də  SURAL  NERV
BİOPSİYAsıdır!BU şok və qorxudur insanlar!!” Laurie

"RSO yağı mənim üçün çox möcüzə oldu, mən yenidən yemək yeyə bildim, ağrılarım hələlik
idarə olunur və narkotik yoxdur, mənim çoxlu problemlərim var,  adları  da çoxdur, narkotiklər
yapışqanlarımı  yorur.  bağırsaqlarım  bir-birinə  yapışdı,  həkimlər  bir  maneə  olmasa  heç  nə
etməyəcək, iki gün əvvələ qədər mayedən başqa heç nə yeyə bilmədim, 4 gün RSO-da, ızgara
pendirli sendviç və dünən yarım ton balığı yedim sendviç, həkimlər mənim üçün heç nə edə
bilməzlər,  buna  görə  də  təkbaşınayam,  110  kilo  çəkirəm və  bu  mənim üçün  normal  və  ya
sağlam çəki  deyil,  mən 98-ə düşmüşəm, dərmanları  ilə Məni çay qaşığı  yemlə böyüt,  24/7,
sevimli, istədiyimiz kimi yemək yeməyə üstünlük verirəm...Allahın bizə bəxş etdiyi bitkini azad
edin...” Coys
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“Həqiqət.Qan  şəkəri  səviyyələrim  indi  normal  diapazondadır  və  mən  gündə  2000  mq
Metformindən çıxdım və indi sıfıra yaxın qlüten yeyirəm və pəhrizimi izləyin.Heç bir yağsız pislik,
pəhriz pisliyi və ya dondurulmuş Çəki İzləyicisi yeməkləri də yoxdur.Bu dondurulmuş yeməklərin
tərkibində natrium olduğunu görmüsünüzmü?Təcavüzkar!” Çeşir

-- O yeməkləri yağda sınadığınız zaman onların dadını bəyəndinizmi?JB

“Əvvəllər  onları  sevmirdim,  amma  yağdan  və  ya  yaşımdan  bəri  mən  qlütenə  həssas
oldum.Məndə daha çox migren, daha çox fibro alovları, sızanaqlar, mədə krampları var.Üstəlik,
natrium məni şar kimi şişirdir.Əsasən sirr istifadəçisi olduğum üçün və yağla, indi yeməkdə daha
çox çətənə, meyvə və tərəvəz, daha az yağ, daha az otlar yeyirəm.Mən onu sevirəm!Bununla
belə,Makaron və çörək kimi özü ilə əlaqəli qidaları, yağda olub-olmamasından asılı olmayaraq
SEVİRƏM.Nəticə odur ki, bədənim bunu bəyənmir və mən bundan razıyam”. Çeşir

“Salam  Greg,  mənim  sidik  kisəmdə  təmiz  sağlamlıq  sənədi  var.Həkim  Kimyaya  görə  belə
deyir.Deyir ki, indi tam remissiyadayam.Ancaq məsələnin həqiqəti o idi ki, mən 13 oktyabr 2012-
ci il  tarixindən başlayaraq, 19 dekabr 2012-ci  il  cümə axşamı günü təxminən 19 qram RSO
götürdüm.Prostatımdan və sidik  kisəmdən keçən penis  sahəsinə getdim və indi  sidik  kisəsi
xərçəngimin tam remissiyası var.Hamısı sağlam çəhrayıdır və xərçəng əlaməti yoxdur.Həkimim
deyir ki,  mən əvvəllər xərçəng olmamış kimi görünürəm.O, mənim necə gözəl göründüyümə
heyran  idi.Mən hələ  də  bu  narkotiklərlə  mübarizə  aparıram və bilirəm ki,  RSO məni  qəbul
etməzdən  əvvəl  bu  həblərdən  qurtulmağa kömək edə  bilər.Hələ  də  böyrəyimin  hər  birində,
sağda və solda kistlərimi azaltmağa ümid edirəm.

Yuxu  dərmanım  son  bir  neçə  ayda  çox  kəsildi  və  mən  də  indi  Cymbalta-dan  TAM  olaraq
istifadəni  dayandırdım  və  Baclifin,  Lyrica  və  OXYCOTIN-i  də  kəsdim  və  hələ  də  onlardan
tamamilə çıxmağa çalışıram, bu da həkimlərimi heyrətləndirir.  kəsirəm və bu mənə bir qədər
NORMAL HƏYATA sahib olmaq şansı verəcək.

Həyatımın  bu  narkotik  hissəsi  ilə  məni  yaşatdığına  görə  dərman  marixuana  çəkməyi
borcluyam.Həkimlər məni çoxdan yazmışdılar.Bu RSO mənə keçən ilin oktyabr ayında 6 fut
hündürlüyündə  135-ə  çatdıqdan sonra  kökəlməyə başlamağa imkan verdi  və  mən indi  149
çəkim -- RSO qəbul edərkən bu, 14 lbs QALQIMDIR.Mənim sərt kürəyim ağrıdan azaldı və son
bir  neçə  ay  ərzində  daha  çox  hərəkət  etdim  və  RSO  qəbul  etdiyimdən  bəri  boynum
ƏMƏLİYYATI da bu payızda dayandırıldı.

Ayaqlarımdakı psoriatik artritim də azaldı və mən daha ayaqlarıma steroid vurmamaq üçün dua
edirəm və belim üçün də eyni şəkildə dua edirəm, onurğa sütunumdakı son epidural steroid
çəkilişlərim keçən payızda olub və ümid edirəm ağrılarım daha baş verməməsi üçün səviyyələr
aşağı qalır.

Həkimim deyir ki, bədənim daha dözə bilməz (ƏGƏR YAŞAMAQ İSTƏYƏMƏM) həyat keyfiyyəti
üçün  iynələr  və  həblər  alver.BAXT,  DEYİRƏM.Bütün  xəstəliklərinizə  kömək  etmək  və  ağrı
dərmanlarınızı azaltmaq və xərçəngi əbədi olaraq öldürmək üçün RSO qəbul edin.Mən çox şey
götürməmişəm və çox da uzun müddət deyil,  əgər o, mənim üçün bu qədər qısa müddətdə
bunu edə bilərsə, düşün ki, bütün dünya bundan xəbərdar ola bilərmi?Allah şəfa versin!!!” Tony

“Atama  6  ay  əvvəl  mədəaltı  vəzi  xərçəngi  diaqnozu  qoyuldu.Kimya  zamanı  böyrəklərə  və
ağciyərlərə yayıldı.Onun hər yerdə ləkələri var idi və o, çox tez pisləşirdi.Mən neft haqqında
oxudum və qərara gəldim ki, onun itirəcəyi heç nə yoxdur.Biz bir az hazırladıq və o, üç aydır ki,
hər  gün orada  olur.Skandan  nəticələr  dünən  gəldi.Həkim heyrətləndi.Mədəaltı  vəzi  xərçəngi
kiçildi və digər ləkələr tamamilə yox oldu.Atam çox yaxşıdır.Ürək bulanması yoxdur, kökəlmişdir,
artıq bütün günü yatmır və yenidən çölə çıxır.Həqiqətən heyrətamiz.Ayın üstündəyik”. Lisa

--  Əla,  Liza,  amma  daha  skan  etməyin,  zəhmət  olmasa,  yalnız  yağ.Onun  yaxşı  olduğunu
görmək üçün həqiqətən kanserogen müayinəyə ehtiyacınız yoxdur.Dediyiniz kimi, itirəcək heç
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bir şeyiniz yox idi, ona görə də oyunu daha da pisləşdirə biləcək lazımsız skanlarla bu oyunu
itirməyin.

Radiasiya  təsirləri  bədəndə  toplanır.Xərçəng  xəstəsi  nə  qədər  az  skan  edirsə,  bir  o  qədər
yaxşıdır.Bu, yalnız sağlam düşüncədir, başqa heç nə yoxdur.Ümumiyyətlə, 100% sağlam olub
olmadığına əmin olmayanda daha 60 q yağ yemək həqiqətən daha yaxşıdır.

Həm də bütün bu testlər və həkimlərə baş çəkmək adətən xəstələri çox əsəbiləşdirir və onları
çox stressə salır.Bir xəstəliklə qarşılaşdıqda stress və narahatlıqdan qaçınmaq çətindir, buna
görə də bacardığınız qədər stress və narahatlıqdan qaçın -- və yağ mənim bildiyim hər hansı
digər maddələrdən daha yaxşı stress və narahatlıqla kömək edə bilər.JB

“Şəkərli diabetim üçün illərdir sirr istifadə etmişəm.Mən həmişə özümü pis hiss edirdim.Ailəmdə
ana  tərəfdən  şəkər  xəstəliyi  pis  idi,  ayaq,  ayaq,  görmə,  sonra  ölüm.Bibilərim,  əmilərim,
nənəm.Anaların hamısı şəkər xəstəliyindən keçib.Anamın 55 yaşı var idi.Bugünkü yaşım.Mənim
gənc bacım burada ballar gündə 570-dən yuxarıdır, gündə 3 atış, amma özümə gəldikdə, uzun
illərdir ki, diabet yoxdur.Mən olduqca sağlamam.

Yaxşı  dost,  70  yaşlarında.Təxminən  yeddi  ay  əvvəl  mənə  gəldi.Onun  xalları  500-cü  illərin
ortalarında  idi,  o,  həqiqətən  xəstə  idi.Yaxşı,  o,  RSO-dan  istifadə  etdikdən  sonra,  sadəcə
kəsmədən  sonra,  180-lərə  düşdü.Cəmi  bir  neçə  ay  ərzində.Gündə  iki  kapsul  qəbul  edilən
çətənə yağı ilə infuziya edilir.İndi o, yenidən ov edir, balıq tutur və odun kəsir.76 yaşında və o,
15 yaş cavan görünür.Mən bilirəm ki, bu gün çəkiliş etməməyimin səbəbi sirrdir.Mən hələ də
diabetdən azadam.Ailəmdə tək mənəm.Kaş ki, bacım özünü tərbiyə etsəydi, özünü çox yaxşı
hiss edərdi.Sanki hər səhər Qrizli ilə məşğul olmaq kimi.” Ron

“Mən sizə real olaraq deyə bilərəm ki, mənim vəziyyətimdə sirr yağının birləşməsi və tatlandırıcı
kimi bala keçmək şəkər səviyyələrimi məqbul (normal oxumaq) səviyyələrinə endirdi.Mən yalnız
uzun taxıl  düyü ölçüsünə bərabər miqdarda istifadə etməliyəm.Mən periferik neyropatiyadan,
yuxusuzluqdan, xroniki boyun və oynaq ağrılarından, pis qaraciyərdən (yəqin ki, tibbi termindir),
aşağı  trombosit  sayından,  xroniki  EBV-dən və çörək qutusu dalaqından daha böyük əziyyət
çəkirəm.Mən ifrat ehtimal olmadan əməliyyat oluna bilmərəm (demək olmaz).

İndi mən başqasına bunu TƏKLİF ETMƏYƏCƏM, amma on ildir ki, xəstəyəm.Mənə daha çox
dərman  və  prosedurlar  keçirdikcə  daha  da  pisləşdi.Nəhayət  “YETƏR”  dedim.OTC  yoxdur,
kommersiya dərmanı yoxdur, bütün bitki mənşəli və ya qida əsaslıdır.Mən ND-dən mənim üçün
testlər tələb etmək üçün istifadə edirəm, sonra onunla birlikdə keçirəm və təklif olunan üsulları
istəyə bilərəm.Amma!Son sözü mən deyirəm.Və mən daha yaxşıyam”. Hoody

“1-ci tip diabetli yeməklər və ya qan şəkərlərim həmişə tez yüksəlir.Yağlardan istifadə etdiyim
üçün şəkərlərim normal qalır.20 yaşında aldığımdan bəri ilk dəfədir ki, a1c testim indi 6.8-dir.”
Eugene

“Bir dostum var, birdən çox, amma onun şəkəri 20+ idi.Uzun müddət 35+ il siqaret çəkdik, ona
görə də bir az yağ aldıq.Həkimin etdiyi heç nə işləmirdi.Onun şəkərləri indi 10-dur.Hələ yüksək,
lakin o, Pepsi-ni sevir”. Donald

“Yağ, hər gün daha da güclənən sümük qığılcımları və zəif ağciyərlərdən ağrılarımı tamamilə
öldürdü!Və  mən  bu  yaxınlarda  yağa  başladım!Mən həm heyranam,  həm  də  minnətdaram!”
Həmişəyaşıl

“İnanılmaz.Möcüzə  bitkisidir.Nəyin  səhv  olmasından  asılı  olmayaraq  sisteminizi
normallaşdırmağa çalışır." Zed

“Arvadımın ayaqlarında daha nevropatiya yoxdur.Təxminən iki ay əvvəl neftimiz bitmişdi və bu
20 gün ərzində neyropatiya son bir neçə gündə qayıtmağa başladı.Dörd gün yağda və daha çox
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sancaqlar və iynələr yoxdur.O, artıq yüksək təzyiqə malik deyil və sadəcə gündəlik işinə sirr yağı
əlavə etməklə demək olar ki, 30 kilo arıqlayıb.Onun da atrial fibrilasiyası var.Yağa başlayandan
bəri aritmiya yox idi”. dostum

“Şəkərlərim nəzarətdən çıxdı.Maksimum insulin  miqdarında idim və şifahi  dərmanlar heç bir
fayda vermədi.Mən bu dərmanlardan bir ton çəki qazanmışdım və bədbəxt idim.Mən yağdan
istifadə etməyə başladım, damla-damla qalxdım, yaxşı olduğuma əmin olmaq üçün gündə 8
dəfə qanımı yoxladım.Bu işlədi!Yüngül bir  dozada şəkərlərim normala düşdü.İki il sonra mən
sağam, 67 kilo arıqladım, pəhriz dəyişikliyi etmədim və Rickə kömək etdim.Əgər rəqəmlərim
artarsa (bəzən pis oluram) yağımı artıraram”. Janet

“Salam, cənab Simpson, mən Aaron, mənim 17 yaşım var.Mən tip 1 diabetimə kömək etmək
üçün reseptinizdən istifadə edirəm.Mən yüksək dozada gündə dörd insulin inyeksiyası qəbul
etməliyəm,  lakin  sizin  yağ  reseptinizdən  istifadə  etdiyim  üçün  yalnız  gecə  bir  dəfə  qəbul
etməliyəm və şəxsən sizə təşəkkür etmək istərdim.Bu planetdə sizin kimi insanlar çox deyil və
indi sizdə bir vararxanızda daha çox dəstəkçi.Hörmətlə, Aaron”

“Bu hekayənin məqsədləri üçün mənim adım Aleksisdir.1994-cü ildən şəkər xəstəsiyəm.2010-cu
ilin payızında sol ayağımda sadə bir bağ yırtığı yarandı və tibbi müalicə gözlənilmirdi və aldığım
müalicə cüzi idi.Mənə məlumat verildi ki, məndə Charcot ayağı ola bilər və bu, xüsusilə kəskin
mərhələdə,  ağır  fəsadlar  baş  verənə  qədər  ümumiyyətlə  tanınmaz  olur.Erkən  tanınma  və
diaqnoz, dərhal immobilizasiya və profilaktik qayğı proqramı diabetik neyropatiyanın bu dağıdıcı
komplikasiyası  ilə  bağlı  xəstələnməni  minimuma endirə  bilər.Yanlış  idarə  olunarsa,  Charcot
ayağı amputasiya da daxil olmaqla fəlakətli nəticələrə səbəb ola bilər.

Dekabr  ayına qədər  çox şişmiş  ayağımın dibində xoralı  yara  var  idi.Təcili  ortopedik  yardım
axtaran həkim tez bir zamanda buna “xroniki Charcot osteomielit” diaqnozu qoydu. Ayağımda
hava cibləri və sümükdə ciddi infeksiya var idi.O, mənə dedi ki, yeganə effektiv müalicə ayağın
dərhal amputasiyasıdır.Fiziki, emosional və mənəvi olaraq şiddətli ağrılarım var idi.Həkim mənə
bir həftə vaxt verdi ki, bununla psixoloji mübarizə aparım.Mənə ayağımda tam yük daşımayan
bir əlil arabası verildi.

Hamımız bilirik ki, Allah sirli və ecazkar üsullarla işləyir.O, mənə iki insan “şəfa verən mələyi”
çoxdan  verdiyi  dərmanlarla  gətirdi.Ayağımdan  başqa  heç  nə  itirmədim,  dərmanı  içdim,
məhəbbətlə yanıma gətirdilər, həm dilaltı, həm də birbaşa açıq yaraya vurdular.Həftənin sonuna
qədər  mən  və  mənə  qulluq  edənlər  yalnız  yaranın  xarici  hissəsində  yaxşılaşma  görə
bildik.Həkimi yenidən görəndə, o, mənə bir həftə daha uzun bir sıra tövsiyələr verdi ki, nələrə
diqqət etməlisən, buna "OMG ..." anı adlandırdı.Mən sədaqətlə təklif olunan dərman dozasını
idarə etməyə davam etdim.Özümü daha yaxşı hiss etməyə başladım və daha da əhəmiyyətlisi
xoralı yara sağalmağa başladı.Aprel ayına qədər mənə gündə 10 dəqiqə ayaq üstə gəzməyə
icazə verildi.Yaranan bəzi pisləşmiş sümük kütləsini çıxarmaq üçün kiçik bir cərrahi əməliyyat
tələb olundu.

Dərman  qəbul  etməyə  davam  edirəm  və  həkimim  ehtiyatla  nikbindir  ki,  ayağımı  saxlaya
biləcəm.Sümüyümdəki infeksiya çox ciddi idi və onu təmizləmək bir az vaxt aparacaq, amma
sağalır.Hal-hazırda  həkim  yaxşılaşmağa  davam  edərsə,  bir  il  ərzində  ayağımda  mümkün
konstruktiv cərrahiyyə əməliyyatını nəzərdən keçirir”. Alexis

“Mən “Aleksisin” qeyd etdiyi dostlardan biriyəm.Mən ona bu yazının linkini göndərdim və o bunu
görəndə özünü açıqlamaq istəyə bilər, bunu onun ixtiyarına buraxacağam.Mən uzun müddət
marixuananın istirahət məqsədləri üçün leqallaşdırılmasının tərəfdarı olmuşam və bunun ağrı və
narahatlığı effektiv şəkildə aradan qaldıra biləcəyini bilirdim.Ancaq son 8 və ya 9 ay ərzində
sirrin müalicəvi gücündən həqiqətən xəbərdar oldum.Fevral ayında mən Aleksis ilə danışanda o
mənə təklif  olunan amputasiya haqqında danışanda Rikin “Müalicədən qaçın”  videosu,  lakin
həqiqətən şübhəli idi.Partnyorumla mən çətənə yağı hazırlamaq və onu müalicə vasitəsi kimi
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sınamaq imkanını müzakirə etdik və ortaq dostumuz Alexis əsas namizəd kimi görünürdü.O,
razılaşdı  və  biz  həmin  gecə  bir  partiya  yağ  hazırladıq  və  ertəsi  gün  onu  idarə  etməyə
başladıq.İlkin  nəticələr  ümidverici  idi,  lakin  mən  hələ  də  çox  şübhə  ilə  yanaşırdım.Amma
Aleksisə  dediyim  kimi,  “İtirməli  nəyin  var?ayağın?Həkim  artıq  qəbul  etmək  istəyir!”  Qonaq
otağıma girdiyi gündən heç vaxt qürur duymadım.Baxmayaraq ki, əməliyyata görə yenidən bir
müddət əlil arabasındadır.onun həkimi ona bildirib ki, Aleksisin gələn may ayında toyunda rəqs
etməsi “əsas prioritet”dir.Bu, dörd ay əvvəl ayağını kəsmək istəyən adamdan. Bud

“Təşəkkür edirəm Rik, mən yağı onun sağalma qabiliyyətindən xəbəri olmayan insanlara kömək
etmək üçün hazırladım.Birinci hal - dializdə olan diabetik, həftədə 5 gün, hər dəfə 6 saat.13%
böyrək funksiyası və böyük ağrı.Ağrı ilk gün keçdi.Müalicədən üç ay sonra həftədə 2 dəfəyə
qədər dializ, 3 saat.Və 54% böyrək funksiyası geri.Müalicədən 5 ay sonra artıq dializ və 98%
böyrək  funksiyası  bərpa  olunmur  və  ümumiyyətlə  reseptlə  ağrıkəsici  dərman yoxdur  və  25
yaşından sonra həyatı geri qayıdır.cəhənnəm illəri.Oh yah, yağ üçün heç bir ödəniş yoxdur və
mən  ona  kömək  edə  bildiyim  hər  dəqiqəni  sevirəm.Müalicə  etdiyimiz  digərlərinin  də  oxşar
uğurları  var,  buna  görə  də  mənə bunun  bir  parçası  olmağa icazə  verdiyiniz  üçün  təşəkkür
edirəm.” Dan

“Ərim 2-ci tip şəkərli diabet xəstəsidir və sirr qəbul edir və o, gündə 3 atışdan başqa, gecə 5
vahiddən gecə 5 vahidə qədər kəsilib, buna görə də kömək edir.Cəmi ay yarımdır qəbul edir”.
Gladys

“Mən də 5 nəfəri sağaltmışam.Mənim dostlarım.Tip 2 diabet.Yumurtalıq xərçəngi.Piylənmə.Dəri
xərçəngi.Və  mənim  HGG  şiddətli  səhər  xəstəliyini  müalicə  edir.Özüm  düzəldirəm.Mənim
həyətimdə.4 yaşındakı uşağıma dərs deyirəm.Bunun nə qədər vacib olduğunu başa düşürəm”.
HempGirl

Həzm və Crohn Xəstəliyi
“Yağ Crohn xəstəliyinə kömək edir.Bağırsaqlarınızdakı iltihabı dayandırır.Məndə şiş var idi və
mən yağdan xəbər tutana qədər qaraciyərimin və öd kisəsimin 1/3 hissəsini çıxarmışdılar.İndi
yağ mənim hep C və əməliyyatlarım üçün kimya təsirindən sonra bütün pisləri sağaltdı.18 kilo
arıqlamışam və özümü əla hiss edirəm”. Mişel

“Mənə sınamaq üçün kiçik bir məbləğ verildi.Heyrət! Vay.İllərdir yemədiyim kimi yedim!İştahım
qayıtdı!İndi bilirəm ki, bu, ucuz deyil, lakin bütün növ problemlər üçün işləyir.Çox sağ ol!" Danny

“Mən də eyni şeyi tapdım!205-dən bir il əvvəl 60 funt sterlinq.İndi mən 180-ə qayıtmışam və
stabiləm.Mən tamamilə qarınqulu oluram, nəinki munchies.Mən əslində gündə bir tam yemək
yeyirəm.Əvvəl?2 dişləmə və mən istədim ...Yaxşı, gəlin çox qrafika müraciət etməyək.” Hoody

"Və əlbəttə ki, pəhriz dəyişikliyinə RSO səbəb oldu ...İndi həmişəkindən daha sağlam yemək
istəyirəm...Şokolad problemim var idi...indi  1 ədəd kifayətdir  və çox vaxt  buna ehtiyacım da
yoxdur!!!Mən sağlam yemək istəyirəm, sağlam yaşamaq!!!” Laurie

“Kron  Xəstəliyi  Forumunda  mən  bu  “RSO”nun  nə  olduğunu  öyrənmək  üçün  praktiki  olaraq
“qorxuduqlarını” hiss etdim.Bundan cəmi iki həftə sonra o, mənim həyatımı xilas etdi və bunu
hər gün edir.29/12/12 aşkar edilmişdir.Həyat xilas oldu 11/13/13. Sarah

“Ümid edirəm ki, bağlanmamısan, mən səni indicə tapdım!Əvvəllər hiss etdiyim kimi, keçən ay
bədənimdə əmin bir ölüm hissi ilə yatağa uzandım.Bundan cəmi 2 həftə əvvəl mən sizin adınıza
rast gəldim və Crohn forumunda işləyirdim.Bu oğlan sizin adınızı o qədər təkrar etdi ki, mən az
qala sizin adınızı silmək üçün “qorxdu” hiss etdim.Bir az sonra adını və yağını axtardım.Çoxlu
məlumatlar ortaya çıxdı, ona görə də mən “Red Ice Radio” adlı internet radio tok-şousu və neft
mövzusunda Riklə müsahibənin yazısı  ilə başladım.Bitəndə ağladım.Evə getdim və hər şeyi
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ərimə danışdım.

FF - Yanvar11 gün ölməliydim.Ərim ayın 10-da yağ hazırlamaq üçün lazım olanı təzəcə almışdı
və bir günə yağ hazırlamağı planlaşdırırdı.11-də səhərlər özümü pis hiss etdim... əksər səhərlər
etdiyim kimi.Xəstəlik məni tez və güclü şəkildə yudu.Ölmək üçün yatağa uzandım... İşdə ərimi
çağırmağa  gücüm  çatmayanda  bunun  pis  olduğunu  bilirdim.Evə  gələndə  dərhal  yağa
başladı.Yulaf ezmesi böyüklüyündə bir top yedim və bədənimin bir saat ərzində geri döndüyünü
hiss etdim, ona görə də başqa bir top yedim və ondan 2 saat sonra öz başıma vanna otağına
gedə bildim.Səhəri  gün əvvəlki  gündən simptomları  çətinliklə hiss etdim və işə getdim!(həftə
sonu  iş-yavaş  və  asan)  15-də  əhatə  etdim  və  əlavə  gün  və  son  dəqiqədə  həftənin  qalan
hissəsini əhatə etmək istəndi.DÜNYAYA RSO HAQQINDA DANIŞACAQ!

Ağciyərlərimdən Crohn xəstəliyi, kolit və biokimyəvi yanıqlar (appendiks sızması) olduğunu qeyd
etməyi unutdum.Dekabrın sonunda 5 1/2 ay ərzində appendiksim sızdı.2008-19 May 2009.1
gallon yoluxucu tullantıların çıxarılması.

Artıq 39 gündür ki, bu yağı hər gün gündə 3 dəfə yulaf unu taxıl ölçüsündə götürmüşəm.Artıq
heç bir dərmana ehtiyacım yoxdur və siqaret çəkmirəm.Mən də 95% Aloe Vera suyu içirəm.Bu,
yağın  daha  yaxşı  işləməsini  təmin  edir.Hər  şeyi  qeyd  edirəm.Mən bir  daha  heç vaxt  insan
istehsalı olan başqa bir maddə qəbul etməyəcəyəm." Sarah

“Pot mənim ağır Crohn Xəstəliyimi remissiyaya məcbur edən yeganə vasitədir.Kenevir müalicə
edir." Alicia

“Mən  sirr  Kron  xəstəliyini  sağaldır  deyəndə,  bunu  nəzərdə  tuturam.Mən  naməlum  olan  bu
xəstəliklə  30  il  yaşadım  və  bunu  yalnız  marixuanadan  istifadəni  dayandırdıqdan  sonra
öyrəndim.Bu,  uzun bir  fasilə  idi  və mən sirr  istifadəsini  bərpa edənə qədər  Crohn'um idarə
olunan səviyyələrə qayıtmadı.Əvvəlcə bulantılarımı öldürürdüm, amma sonra Crohn's kömək
etdi.Arxaya baxma!” Sean

"Əla işdir!Mən dispanserdə işlədiyim zaman mənə Crohn xəstəliyindən çox inkişaf  etmiş bir
gənc (18) ilə tanış olmaq şanslı oldum.O, həmin vaxt RSO-dan istifadə etmirdi, sadəcə bizim
daşıdığımız  bəzi  dərmanlar.O,  kəşfiyyat  əməliyyatına  getdi  və  sirrindən  istifadə  edə
bilmədi.Xəstəxanada  olduqca  xəstələndi,  qızdırma,  infeksiya,  artıq  çox  nazik  bir  çərçivədə
sürətlə arıqladı.Həkimi nəhayət ona bir günlük icazə verməyə razılaşdı ki, o, bizə gəlib dərman
ala bilsin.

Ertəsi  gün  səhər  onu  yoxlamaq  üçün  içəri  girəndə  həkimi  heyrətdən  kənarda  qaldı  və  o,
çarpayıda oturmuş parlaq gözləri və gur quyruqlu, bir gecə əvvəl gözəl yemək yemiş və səhər
yeməyinə  dalmışdı.Sonuncu  dəfə  xəstə  ilə  danışdım,  o,  RSO  haqqında  eşitmişdi.Şübhə
etmirəm ki, o, heç vaxt Crohn xəstəliyindən bütün problemlərdən tamamilə sağalacaq." Jenn

“Məndə Crohn var.Rik Simpsonun sayəsində həyatıma qayıtdım!” Kathleen

“Bu,  Crohn  xəstəliyini  sağaldır,  mən  özümdən  bilirəm.Onu  udmaq  lazımdır.Ağrıları  aradan
qaldırmaq  üçün  də  illərlə  siqaret  çəkmişəm...  Yağı  qəbul  edənə  qədər  sağalmadı.Çalışın,
dözülməz xəstəlikdən başqa itirəcək heç nəyiniz yoxdur”. Sara

“Cannabis yağı Crohn xəstəliyimin sağalmasına kömək etdi ki, mən onu idarə edə bildim!İndi
Rick Simpson yağı və Shona Banda yağı sayəsində yenidən həyat keyfiyyətim var.Keçən ilin bu
vaxtında mən heç vaxt belə bir şey edə bilməzdim... Hamamın yanında olmaqdan qorxmadan
ərzaq alış-verişinə çətinliklə gedə bildim.Kron xəstəliyimin nə qədər pis olduğuna görə davamlı
olaraq incəsənət şoularından və canlı rəsm konsertlərindən imtina etməli oldum.Şükürlər olsun
ki, mən sirr yağı ilə tanış oldum və nəticədə mənim üçün uyğun yağı tapdım.Yenidən yaşayıram
və həyatı  sevirəm...Keçən il  bu  vaxtlar  heç  bir  fermer  bazarına belə  gedə bilmədim...həyat
darıxdı!ŞƏRƏR SAĞALIR!!!!
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Şona  Bandanın  ~  Azad  Yaşa  və  ya  Öl  kitabını  oxumaq  mənə  ayağa  qalxmaq  və  AZAD
YAŞAMAQ  və  sağalmaq  üçün  cəsarət  qazanmaq  üçün  güc  verdi.Rick  Simpsons  kitabını
oxuyun!Bu,  bilmək  üçün  dəyərli  məlumatlarla  dolu  gözəl  bir  tərcümeyi-haldır.Hər  iki  kitab
zehninizi  oyatmağa  kömək  edir  ki,  siz  artıq  qoyunların  bir  hissəsi  olmayasınız.Həqiqəti
öyrənin.Google-a yazın." Linzy

“Uzun  müddətdir  hiss  etmədiyim  ən  böyük  hisslərdən  biri,  pho-da  sriracha  ilə  jalapenos
yeməkdən MÖHTƏŞƏM istiliyi hiss etməkdir…..Bağırsaqlarımda ağrı olmadan!CƏTƏR YAĞINA
şükürlər olsun!Mən yalnız özümü pho ilə müalicə edə bilmək üçün ağrı çəkirdim….mənim ən
çox sevdiyim yeməyi…..İndi mən onu yeyə bilərəm və AĞRI HİSS ETMƏYƏM, çünki sirr yağı
mənim Crohn  xəstəliyini  idarə  etməyə kömək edir!!!Oh,  pho  dadını  və  isti  ədviyyatların  isti
yanmasını necə əldən verdim!Mən heç vaxt yağımı almağı dayandırmayacağam.Mmm mmm
olmaz!” Linzy

“Məndə Crohn var və bu möcüzələr yaradır!!!Onların mənə verdikləri hər hansı həbdən daha
yaxşı işləyir”. Andrew

“Hazırda otaq yoldaşımı kolitdən RSO ilə müalicə edirəm.Motosikletini sındıran zaman o, xarab
oldu və bir ay xəstəxanada qaldı.Xəstəxanada olarkən bizə dedilər ki, onun yoğun bağırsağında
kütlə var və bu, çox güman ki, xərçəngdir.Yaşından bəri kolitdən əziyyət çəkirdi17 yaşı var, indi
29 yaşı var.

Ölümə qədər  qorxduqdan və nə baş verdiyini  bilmədən dostumla RSO-nu sınamaq barədə
danışdım.O,  dostum  üçün  Rick  Simpson  Oil  hazırladı  və  oktyabr  ayından  bəri  onu  qəbul
edir.Həkimlər kütlənin özünü tənzimlədiyini, normal rənginin qayıtdığını və artıq bunun xərçəng
olduğuna  inanmadıqlarını  deyirlər.Oktyabr  ayından  bəri  heç  bir  alovlanmadan  onun
bağırsaqlarındakı  qanaxmanı  effektiv  şəkildə  dayandırdıq!İltihab  minimaldır.Biz  heç  vaxt
ailəmdə RSO-dan istifadəni dayandırmayacağıq!!!” Chris

“Mən kolit üçün yağ istifadə edirəm.İşləyir.Yeganə problem odur ki, düzgün gərginliyim yoxdur,
ona görə də ondan bir az başım gicəllənir.Amma kimin vecinədir, özümü yaxşı hiss edirəm”. İqor

“Mənim kolitli bir dostum var və o, inanılmaz dərəcədə kömək edir.Onun hər bir genetik dərmanı
var idi, məncə, o, bir bənd çantasına çox yaxın idi.Bir çox həkimə müraciət etdim, O, məsələyə
çox açıqdır, təfərrüatlar və s.Daha çox təfərrüat əldə etməyə çalışa bilərdim.” Justin

“Məndə  şüa  müalicəsi  nəticəsində  kolit  var...narkotik  faydasızdır.Cannabis  mənə  ağrıdan
rahatlıq verən yeganə şeydir." Li

"Kolit ilə işləyən ştammlara baxan insanlar üçün, bir çox Pendir və Chemdogg əyilmiş xaçlar,
istifadə edən bildiyim insanlar üçün ən yaxşısı kimi görünür." Chris

“Mən xoralı  kolitin  inkişafının qarşısını  almaq üçün 20 yaşımın əvvəlindən RSO-dan istifadə
edirəm.41 yaşımda tamamilə normal həzm sistemim var.Atam bir neçə dəfə Crohn xəstəliyindən
əziyyət çəkdi və təvazökar fikrimcə, mənim də eyni aqibəti yaşamağa mane olan yağ oldu. Todd

“Mən divertikulitin  alovlanması  zamanı  sirrdən istifadə edirəm,  bu,  mənə əsl  rahatlıq  verən,
mədə ağrılarına böyük kömək edən və qarın əzələlərinin rahatlamasına kömək edən yeganə
şeydir ki, bu da yalnız ağrıları gizlədən reseptli ağrıkəsicilərdən daha yaxşıdır. qısa bir müddət!"
David

“Kronlarım üçün də RSO-dan istifadə edirəm.Bu mənim üçün möcüzə oldu”. Bobby

Ürək, qan təzyiqi
“Ürək həyati  orqandır  və yağ həyati  orqanları  cavanlaşdırır.Xəstələr  yağdan istifadə etməyə

- 108 -



başlayanda, adətən ürək dərmanlarının dozalarını azaldırlar və əksəriyyəti onlardan istifadəni
dayandıra  biləcəklərini  hiss  edən  kimi  dərmanlardan  istifadəni  dayandırırlar.Yağ  ürəyə  çox
faydalıdır, amma məncə xəstə onlara yazılan bu dərmanları buraxan zaman həkimə müraciət
etməlidir.

Yağ qan təzyiqini və bəzi hallarda aritmiyanı çox təsirli şəkildə tənzimləyə bilər.Adətən təzyiqi
aşağı salır, ona görə də təzyiq dərmanı istifadə edənlər yağdan istifadə edənə qədər diqqətli
olmalıdırlar.Qan təzyiqi dərmanları və yağın birləşməsi təzyiqi çox aşağı sala bilər və buna görə
də qan təzyiqi ölçən cihazdan istifadə edərək qan təzyiqinə nəzarət etmək yaxşı bir fikirdir.Bir
çox hallarda xəstələr də yağın ürək dərəcəsini bir qədər artırdığını da görəcəklər.

Bu  sahə  daha  çox  araşdırma  tələb  edir,  buna  görə  də  xəstələr  yağa  başlayarkən  sağlam
düşüncələrinə  əməl  etməlidirlər,  lakin  onlar  da  həkimləri  ilə  əlaqə  saxlamalıdırlar,  çünki  bu
dərmanlardan imtina edərkən bəzi  problemlər  yarana bilər.Ürək  xəstələri  evlərində və ya iş
yerlərində  elektrik  naqillərini  yoxlamalıdırlar.Ürək  elektromaqnit  impulsları  üzərində  işləyir  və
buna görə də onlar mümkün qədər elektromaqnit sahələrində qalmaqdan çəkinməlidirlər.

Yağını yeyərdim, süpozituarlarda da istifadə edərdim.Topikal tətbiqə gəldikdə, heç vaxt zərər
vermir, lakin hazırda həqiqətən nə qədər faydalı olduğunu deyə bilmərəm.Həmişə olduğu kimi,
çətənədən istifadə edərdimbütün yollar mümkündür.Diyetimə çətənə toxumu və çətənə toxumu
yağını da daxil  edərdim, həm toxumların, həm də yağın bir  çox ürək vəziyyətinə çox faydalı
təsirləri məlumdur.

Əgər mən həkim olsaydım və ürək əməliyyatı və ya transplantasiya və s. etsəydim, əvvəlcə ən
azı  60 qram yağla  orqanı  cavanlaşdırmağa çalışardım.60 q xəstəni  kifayət  qədər  sağlamlıq
vəziyyətinə gətirməsəydi, yenə də onlara yağ verməyə davam edərdim.JB”

“Qan təzyiqim həddən artıq aşağı olduğu üçün təzyiq həblərimi azaltdım və dayandırdım.Qan
təzyiqi həblərini buraxdıqdan sonra təzyiqim normallaşdı.Ürək döyüntüləri daha nizamlı görünür
və  o  qədər  də  narahat  edici  deyil,  çünki  doğuşdan  bəri  nizamsız  ürək  döyüntülərim  olub”.
George

“2 aprel 2012-ci il doğum günümdən bir gün sonra infarkt keçirdim.Həkim mənə deməyə çalışdı
ki, bütün bunlar artritdir və bu, yalnız infarktdır.Onlar mənim sirr istifadə etməyimi bəyənmirlər,
burada yalnız əczaçı olan və həbləri itələyən bir həkimlə təbiətşünas əczaçı arasında böyük bir
zərbə aldım, reqim doktorum da məni öldürdü, bir tərəfdən 100% bloklandım və Digər tərəfdən
80%, mən şikəst olacağımı düşündüm, keçən həftə sizdən kömək istəyirəm və tək rahatlığım
sirr idi, hələ də yağ axtarıram, artritim var, bu dul qadındır dedilər istehsalçı, bəxtim gətirdi, ER-ə
getdim, mənə dedilər ki, stent qoymuşam və digəri ilə bağlı nə edəcəyimi görmək üçün gözləyin,
təşəkkür  edirəm  Rik  əla  bir  şey  edirsiniz  və  sizi  çox  qiymətləndirirlər.Hey,  mən  hələ  də
buradayam və başqa bir qeyd: Ərim həkimə getmir, içki içmir,  siqaret çəkmir,  sadəcə olaraq
bütün bu illər ərzində sirrdən istifadə edir.Onun da bir yeniyetmə kimi qan təzyiqi var, sağlam,
Allah sizi və hamımızı qorusun, Barbie hələ də ağrıdan əziyyət çəkir (@ O@ ).” Barbie

"Ürək çatışmazlığı olan itim hələ də davam edir və o, mart ayından bəri yağdadır.Sülh sevgisi və
RSO!!” Jenna

“Mənim  qan  təzyiqim  139/99-dan  114/80-ə  düşdü,  heç  vaxt  bu  qədər  aşağı
olmamışdı.Təşəkkürlər Rik.” Jayson

Q.salam menim sualım varMaraqlandım ki, ARTERİAL FİBRİLASYAYA kömək edən yağ üçün
hər hansı bir ifadə varmı?Düzensiz ürək döyüntüsü növü.Çox sağ ol!!!!" Məryəm

A.Əziz Məryəm, bəli, əlbəttə.Yağın təlimatlarımıza uyğun istehsal edildiyinə və istifadə edildiyinə
əmin olun və onu ürək dərmanları ilə birləşdirərkən diqqətli olun.JB

- 109 -



“İndi  mən  hekayəmi  və  Yüksək  Qan  Təzyiqi  (Hipertoniya)  ilə  uzun  mübarizəmi  hamı  ilə
bölüşəcəyəm.25 yaşımdan bəri həmişə yüksək qan təzyiqi ilə bağlı problemim olub, lakin hələ
2008-ci  ildə  həyat  sığortamın sığorta haqqını  vaxtında ödəməmişəm.Mənə dedilər  ki,  bərpa
olunmaq üçün fiziki müayinəyə ehtiyacım var.Şirkət məni qan təzyiqimi ölçən yerli tibb bacısının
yanına göndərdi.180/120 idi.O, mənə "gəzinti vuruşu" olduğumu söylədi və təcili yardım otağına
getməyimi tövsiyə etdi.Mən xüsusilə xəstəxanaları sevmirəm, buna görə də evə getdim və təbii
müalicə üsulları ilə məşğul oldum - bunların hamısı heç bir şey etmədi.İdman da daxil olmaqla,
nəyin işlədiyini görmək üçün tez-tez qan təzyiqimi yoxlayırdım.Hələ çox yüksək idi  və orada
qaldı.

Bir ildən sonra və qan təzyiqi 180-dən yuxarı olan bir dostum dedi ki, həkimə getsəm yaxşı olar,
mən  də  bunu  etdim.Bəzi  dərmanlar  qəbul  etdim,  bu  da  az  təsir  etdi,  həm  də  məni  çox
gicəlləndirdi və dumanlı etdi.Dərmanları buraxdım və bir ay ərzində damarları təmizləmək üçün
"zəmanətli" bir MLM məhsulu tapdım.Yaxşı, mən dördqat doza qəbul etdim və 9 aydan sonra
hələ də yüksək qan təzyiqim var  idi.Keçən oktyabr  ayında qan təzyiqim 235/135-ə yüksəldi
(təhlükəli  yüksək)və özümü sönməyə hazırlaşdığımı  hiss etdim və nəhayət  təslim oldum və
xəstəxananın təcili yardım otağına getdim.Məni bağladılar və qan təzyiqini 150/110-a endirən iki
dərman - Lisinopril və Diltazem - sınadılar.Dərmanları bir aydan sonra qurtarana qədər qəbul
etdim.Bir aydan sonra müayinə üçün həkimimə qayıdanda və qan təzyiqim hələ də 160/110
civarında idi.Mən çox məyus idim, çünki hələ də "gəzməkdə olan insult" idim.

Yanvar ayında məni xüsusi olaraq Cannabis Oil ilə işləyən Koloradodan olan Aamann ilə tanış
etdilər.O,  mənə yağın  MS xəstələri  və ağrılar  üzərində möcüzələr  yaratdığını,  mənim həyat
yoldaşımın  da  olduğunu  söylədi.Mənə  filmə  baxmağı  da  dedi  -Müalicədən  qaçınbir  çox
xərçəngin müalicəsi üçün xüsusi olaraq sirr yağından istifadə etdi.

Həyat  yoldaşım satıldıqdan və bir  az daha açıq fikirli  olduqdan sonra hələ də qəbul  etmək
istəmirdi, ona görə də qan təzyiqimə nə etdiyini görmək üçün dozamı götürdüm.Aamann dedi ki,
çox kiçik bir dozadan başlayın və tolerantlığıma çatmağa çalışın.Mən bir düyü taxılının ölçüsü ilə
başladım  və  başqa  dərmanlar  olmadan  səhər  qan  təzyiqim  138/90  idi  -  böyük  bir
inkişaf.Başlayanda köhnə dərmanım da bitmişdi.Mən aşağı dozada davam etdim, lakin dozanı
iki  dənə qədər artırana qədər dramatik təsirlər  baş vermədi.Təəccüblüdür ki,  BP dərhal geri
düşdü.Mən hələ də öz bədənimdə eksperimental rejimdəyəm və son bir neçə gün ərzində qan
təzyiqim normal idi və mən yatmazdan əvvəl təxminən 3 taxıl qəbul etməklə və heç bir reseptsiz
dərman qəbul etməklə onu saxladım.Mən də heç bir yan təsir görmədim və onu “yüksək olmaq”
həddində saxlamaq niyyətindəyəm.

Tibbi kart üçün müraciət edəndə həkim dedi ki, əvvəllər qan təzyiqi üçün sirr yağı vasitəsinin heç
bir anamnezi yoxdur.İllərdir çəkdiyim oynaq ağrılarına görə hələ də icazə ala bildim.Təxmin et
nə?Başqa bir böyük yan təsir/fayda var idi - artıq oynaq ağrısı yoxdur.

Mən də daxil olmaqla bir çox insan siqareti sevmir.Fəaliyyət göstərə bilməyən və bu ixtiyardan
sui-istifadə edən “qabağalar” sənayeyə qara göz bəxş etdi.Ümid edirəm ki, dövlət körpəni bu
gözəl dərman vasitəsi ilə hamam suyu ilə çölə atmaz”.

Q.Qan təzyiqinə nəzarət etmək üçün gündəlik nə qədər qəbul edirsiniz?Joe

A.Təlimatlara  uyğun  olaraq  ən  azı  60  q  müalicə  almaq  və  sonra  baxım dozasına  düşmək
həmişə ən yaxşısıdır.JB

“Xərçəng  üçün  qəbul  etdiyim  müddətdə  tam  miqyaslı  qan  testindən  keçdim...  həkimlər
xolesterolum, qan şəkəri səviyyələrimə və qan təzyiqimə heyran qaldılar!Dedilər ki, yeniyetmə
kimidir.Mənim isə 49 yaşım var!” Lindsey

“Mən 240  kilo  idim və diabetdən  əvvəl  idim.İtirilmiş  qoxu və dad hissi,  aşağı  ayaqlarda  və
ayaqlarda iltihab və şişkinlik, barmaqların uclarında karıncalanma.Həmçinin ağır OA var.RSO 2
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düyü ləpəsi/gündə təxminən 6 aydan sonra diabetin  bütün simptomları  yox olur  və  OA-dan
xroniki ağrı yoxdur.40 lbs-dən çox arıqladı.Yağı özüm hazırlamışam”. Ron

“Xolesterolum haqqında bilmirəm, amma bilirəm ki, bir həftədən sonra hər gün bir düyüdən az
yedikdən  sonra  arıqlamağa  başladım.İkinci  həftəyə  qədər  qarın  yağlarım  getdi  və  dərimi
itirdim.Üçüncü həftə boş dəri yenidən dartılır...” Daniel

“Xolesterolum normal  göstəricilərə  düşdü və həkimlərin  dərmanlarını  dayandırdım.Çox əvvəl
dedilər ki, ömrümün sonuna qədər dərman içəcəyəm.Şəkərim də normaldır, 126 yaşım var idi,
indi 80-90-cı illərdə”. Xose

"Bir  neçə ay  əvvəl  mən qan testi  keçirdim  və doktor  10  ay  əvvəl  dayandırdığım xolesterol
dərmanlarını  qəbul  etmədiyim  barədə  danışırdı.Mən  ondan  xolesterin  səviyyələrimin  necə
olduğunu  soruşdum və  o,  alçaq  səslə  cavab  verdi  ki,  yaxşıdır,  amma mənim arxamca pis
xolesterolum  yaxşı  xolesterolumdan  yüksəkdir,  amma  həmişə  belə  olub,  məncə  bədənim
belədir. .Artıq bir ildir ki, RSO-dayam və 30 kq arıqlamışam və şəkər səviyyələri düşmüşdür, o
qədər  də  narahat  deyiləm  və  bir  neçə  başqa  dərmanı  dayandırdım,  buna  görə  də  yağı
bəyəndiyimə əminəm. Al

“İnternetdə  rəyləri  oxuyanda  çox  şübhə  ilə  yanaşırdım.Ancaq  iki  dostum  müntəzəm  olaraq
istifadə  etdikdən  sonra  onların  sağlamlıq  problemlərini  əvvəllər  bilirdim  və  bunu
görürəmhəyatlarında  və  sağlamlıqlarında  inanılmaz  yaxşılaşma,  marixuananın  qadağan
olunmuş maddələr siyahısından çıxarılmasını çox istərdim.Hər kəsə özünü yetişdirməyə icazə
verilməlidir.

Keçmişdə  marixuana  qarşı  çox  olduğum  vaxtlar  olub,  amma  bəzi  dostlar  fikrimi
dəyişib.Onlardan biri  kifayət  qədər uzun müddət yüksək qan təzyiqindən əziyyət  çəkirdi  -  o,
həblərdə idi (çox uzun müddət buna qarşı idi) kimsə onu sadəcə bir həftəlik müalicə etməyə
inandırana qədər.O bunu etdi və təsiri onu heyrətə gətirdi, çünki adi təxminən 200 vahiddən 140
vahidə düşdü.

Digər bir dost 4 ildən artıqdır ki, boğaz və mədə ağrısı və xora ilə bağlı problemlərlə mübarizə
aparırdı.Çay, tüstü və damcı kimi marixuananın müntəzəm dozalarından bir neçə həftə sonra o,
daha yaxşı görünür.Daha yaxşı yatır, daha heç bir həb lazım deyil”. Alex

Astma, Nəfəs alma, Ağciyərlər
“Mən mükəmməl sağlamlıq vəziyyətindəyəm, artıq astma yoxdur, heç bir məşq etmədən artıq
çəki itirdim və özümü hər gün əla hiss edirəm.Bunu edə biləcək bir həb adlandırın?" Edvard

“Yağ  üçün  təşəkkür  edirəm,  ağır  pnevmoniyaya  qalib  gəlməyə  kömək  etdi.Neft  NyQuil  və
həkimin antibiotiklərinin edə bilmədiklərini etdi.Və bir gecədə sağaldım!!!Rik Simpson həyatıma
rahatlıq və şəfa əlavə etdi və bunun üçün mən həmişə Rik Simpsonun işinə və onun yağına
görə minnətdar olacağam.Sağalmağa davam edin!” Joe

“Yağların buxarlanmasının astma və digər tənəffüs problemlərinin müalicəsində təsirli olacağını
gözləmək  olardı.Ancaq  təəccüblüdür  ki,  çətənə  yağı  süpozituarlarının  tənəffüs  yollarını
açmaqda son dərəcə təsirli olduğunu gördük.Adətən, xəstə süpozituar qəbul etdikdən sonra 30
dəqiqə ərzində ağciyərlərinin açıldığını və daha asan nəfəs ala bildiklərini bildirirlər.Əlbəttə ki,
hər hansı digər xəstəlikdə olduğu kimi, mən üç ay ərzində standart 60 q doza qəbul edərdim və
özümü tamamilə sağlam hiss edənə qədər gündə bir  qram qəbul edərdim.Sonra,  əlbəttə ki,
ömrümün sonuna  qədər  baxım dozasını  qəbul  edərdim.Mən yağı  şifahi  olaraq,  yerli  olaraq
boğazımda və sinəmdə və süpozituar şəklində istifadə edərdim.JB”

“2002-ci  ildə  mənə  xroniki  amfizem  diaqnozu  qoyuldu.Dedilər  ki,  məndə  90  yaşlı  xəstənin
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ciyərləri  var.Tütün çəkməyi  dayandırdı  və sadəcə yaxşı  sirr  çəkdi.Bu gün ağciyər  funksiyası
yaxşıdır.Onurğa zədəsi ağrıları üçün gündəlik yağdan istifadə etməyə başladım. John

“21 ildir ki, astmadan əziyyət çəkirəm, 14 yaşımdan siqaret çəkirəm və mmj çəkirəm.93-cü ildə
marixuana  ilə  təcrübə  apardığımdan  bəri  inhalyatordan  istifadə  etməmişəm.Məndə  hələ  də
xilasedici inhalyator var, lakin buna ehtiyac yoxdur.Migren üçün əzələ boşaldıcılarımı, 800 mq
ibuprofenimi, antidepresanları və ya digər iki dərmanı qəbul etməyin.Mən MMJ-ni sevirəm.Bu,
mənim həyatımı xilas etdi”. Kari

“RSO ilə ilk dəfə bir həbdə 1,7 qram dəyərində aldım.Düz yeriyə bilmirdim, özümü əqli cəhətdən
zəif hiss edirdim, amma bunun nəticəsi idi ki, ertəsi gün ağır pnevmoniyadan sağaldım!!Yenidən
edərdim, lol." Joe

“Çətənə yağını  ekzema və astma üçün istifadə etməyə başladım və hamısı  getdi!Mən artıq
steroid inhalerlərimi və ya steroid kremlərimi istifadə etmirəm.Bir milyon ildən sonra nə vaxtsa
yox olacağını heç düşünməmişdim.QƏLƏBƏ ÜÇÜN ÇƏTƏNƏ!Düzünü desəm, həmişə istifadə
etməməyim deyilən bitkinin mənim üçün zərərli olduğunu, əslində mənim üçün yaxşı olduğunu
öyrənənə qədər problemlərim üçün rahatlıq tapacağımı heç düşünməmişdim!” Matt

“Neft  ağciyərlər  üçün işləyir!Buxarlanma da kömək edir.Yağı  qəbul  etdikdən sonra ilk  5 gün
ərzində ağciyərləriniz bəlğəmi xaric etməyə başlayacaq və əgər ağciyər xərçəngi ilə mübarizə
aparırsınızsa,  yağ xərçəng hüceyrələrini  öldürərkən şişlər  kiçilməyə başlamalıdır.Şişlərin  60-
80%-i  Candida  ilə  doludur,  buna  görə  də  THC-nin  antifungal  xüsusiyyətləri  immunitet
sisteminizdə  kimyəvi  prosesi  tetikleyen  kannabinoidlərlə  birlikdə  bu  prosesə  kömək  edir!
Siqaretdən fərqli olaraq sirr ağciyərlərinizi açır və genişləndirirbədəninizi homeostaz vəziyyətinə
qaytararkən bronxial borular.Ağciyər problemləri və bir çox digər xəstəlikləri olan bir çox insan
buğda  və  şəkəri  diyetlərindən  çıxarmalıdır,  çünki  bu  gün  buğda  95%  GMO-dur  və  insan
orqanizmi onu necə emal edəcəyini bilmir, ona görə də saxlayacaq və immunitet reaksiyasına
səbəb ola bilər. bədənin hər hansı bir hissəsində iltihab və ya histamin!Düşünmək üçün yemək!"
Metyu

Q.Salam JB, KOAH-dan əziyyət çəkən hər kəsi yağdan istifadə edərək müalicə etmək imkanınız
olubmu?amfizem?astma?Shawn

A.Bəli, bunların hamısı.KOAH və angina pektorisi olan ilk xəstələrimdən biri altı pilləkən qalxa
bilmədi  (altı  pilləkən  yox,  nəfəs  ala  bilmədiyi  üçün  çətinliklə  yeriyə  bilirdi).İki  aydan  sonra
yenidən badminton oynayırdı.Yağ bütün bu şərtlərlə  çox  təsirli  və  təhlükəsiz  şəkildə  kömək
edir.Mən  yağı  yeyərdim,  süpozituarlarda  istifadə  edərdim  (ağciyər  xəstəlikləri  üçün  də  əla
işləyir), yağı gündə bir neçə dəfə buxarlandırardım (öskürəni artırar və istədiyiniz budur, bütün
çirklənməni aradan qaldırmalısınız. ağciyərlər, və siz bunu öskürməklə edirsiniz) və mən də yağı
boğazımda, sinəmdə və kürəyimdə yerli olaraq istifadə edərdim.Ən xoş arzular, JB

“Məndə KOAH var, mən son mərhələdə idim və sadəcə fişini çəkməyi düşünürdüm.Bir aydır ki,
sirr yağı qəbul edirəm və indi sağalma yolundayam!” Qordon

“Deyəsən,  Mənim  Gramps  mərhəmətdən  faydalana  bilən  yeganə  Gramps  deyil!
Bu qoca çətənə yağından istifadə edərək amfizemini sağaltdı.My Gramps həmçinin sirr bitkisinin
efir  yağından  istifadə  edərək  oksigen  və  astma  inhalyatorlarından  (son  mərhələdə  ağciyər
xərçəngindən ölməsinə baxmayaraq) çıxa bildi.Bu,  Gramplərimin həyatının son 8 həftəsində
istifadə  etdiyi  yeganə  dərmandır...O,  KOAH  və  amfizem  və  ağciyər  xərçəngi  olmasına
baxmayaraq,  birtəhər  antibiotiksiz  sətəlcəmdən  qurtula  bildi.Mənim  Gramps  100%  oksigen
səviyyəsi ilə keçdi, tənəffüs aparatlarının və ya əlavə dərmanların köməyinə ehtiyacı olmadı."
Lindsay

“Mən özüm aşağıdakı nəticələri görmüşəm: Uşaqlıq və Yetkin Leykemiya ~ Qaraciyər Xəstəliyi ~
Xroniki Ağrı ~ Diabet ~ Piylənmə ~ Astma ~ Xroniki bronxit ~ İBS ~ İltihab ~ Artritli əllərə yerli
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olaraq  tətbiq  olunur  -  ağrı  təxminən  bir  dəqiqə  ərzində  yox  oldu.Yanmış  barmaqlara  tətbiq
olundu  və  ağrı  bir  neçə  dəqiqəyə  keçdi...KETDİ  Mən  əmin  oldum  ki,  bütün  bu  dərinin
soyulduğunu və orta barmağın yalnız bir nöqtəsinin dərini itirdiyini düşünürdüm.İndi o barmaqlar
o qaynayan kanola yağından çıxanda dəri bişmiş toyuq kimi ağ idi!Yanıqlar üçün daha yaxşı bir
şey yoxdur.Mən bundan sonra mətbəxdə banka saxlayacam!Təşəkkürlər Cannabis!” Debra

-- Sağ ol, Debra.Yağın yanıqlar üçün nə edə biləcəyi ilə bağlı bir təcrübə, rasional bir insanın
mətbəxdə ondan bir banka istəməsi üçün kifayətdir, mən razıyam.Hər bir sobanın, açıq ocağın,
sobanın və s. yanında yağı olan banka olmalıdır.Hər ehtimala qarşı.JB

“Hələ 70-ci illərin sonlarında və 80-ci illərin hamısında mən həkimimə (Haşmi) getməli idim və
ildə ən azı iki dəfə (payızda və yazda, hava həmişə olduğu zaman) bronxit tutmaları üçün həb
almalı  idim.  nəm).1990-cı  ildə  siqareti  buraxdım və daha çox  siqaret  çəkməyə başladım (o
zaman daha çox böyüməyə başladım və özüm üçün təxminən 5 kq qönçə saxlayırdım, indi yağ
hazırlamaq və yemək bişirmək üçün daha çox istifadə edirəm.  AMMA 1990-cı  ildən bronxit
həbləri  üçün  həkimə  müraciət  etməmişəm.YƏNİ  22  İL  BRONXİT  HƏBƏ  EHTİYACINIZ
OLMAZ...SƏNƏR  ÇƏKMƏKLƏRİN  AĞĞƏYƏRİNİZ  ÜÇÜN  XEYRİ  OLMADIĞINI  MƏNƏ
DEYİLMƏYƏ ÇALIŞMA...ANAMDAN SORUŞUN,  ZƏMANƏT VERİRƏM HEÇ KİMƏ YALAN
SÖZLƏMƏYƏCƏYƏYƏCƏYƏCƏYƏYƏN...” Fleyta

“Gündə bir qram RSO mənim KOAH üçün qəbul etdiyim şeydir və bu, isti lənət kimi işləyir.Mən
onu  kapsullara  düzəldirəm  və  hər  altı  saatda  250  mq  qəbul  edirəm.Mən  60  il  tütün
çəkmişəm.Aptek inhalyatorları əslində vəziyyəti daha da pisləşdirən zibildir.Həkimim axmaqdır,
çünki  o,  mənə dedi  ki,  heç bir  müalicə yoxdur və puffers daha işləməyəndə mən oksigenə
davam edəcəm.Nə demək istədiyimi bilirsinizsə, içində mismar olan bir çubuqla götünü yuxarı
qaldırın.Dekabr  ayında  neftə  başladım.Təəccüblüdür  ki,  köhnəlmiş  və  yazıq  yerinə  yenidən
normal bir insan kimi hərəkət edirəmtez çevrildiyim qoca varlıq.2011-ci ilin noyabrında mənə
diaqnoz qoyulmuş şüalanmamış və kimyəvi müalicə olunmamış mədə xərçəngi üçün RSO-dan
istifadə  etdikdən  sonra  bu müalicəni  bir  növ  büdrədim.Mən yalnız  "İrlandiyalıların  şansı"nın
hərəkətdə  olduğunu  sübut  edən  bütün  bu  səhnədən  sağ  çıxdım.Vəkilim  mənim  düşdüyüm
vəziyyəti eşitmişdi.O, çox düzgün fikirləşdi ki, öz ixtiyarımda qaldım, yəqin ki, bu dünyanı tərk
etmək üzrəyəm.O, RSO-dan xəbərdar olmuşdu.Mənə məlumat verdi və mən buradayam.Mənim
vəkilim bu məsələlərdə mənim fırıldaqçımdan qat-qat savadlıdır.Hər halda Rikə və bizə kömək
edən bütün insanlara bir daha təşəkkür edirəm”. Dale

"Mən KOAH üçün RSO istifadə edirəm ...Mən spirt və H202-nin 2 gün ərzində kömək etmədiyi
soyuqdəymə inkişaf etdirdim.Səhər və günortadan sonra üzərinə bir nöqtə yağ sürdüm və bu
səhər getdi?Arıq köhnə dodaqlarımın hər tərəfində hiss etdim və orada heç nə yox idi...Mən dəli
oluram???Mən vanna otağına girib yeri işıqla doldururam və nəhayət dartıb dartdıqdan sonra
onu sındırıram, sağaldığı yerdə... Üzərinə başqa bir nöqtə qoyuram və heç vaxt şüurlu şəkildə
ona baxdığımı düşünmürəm. yenə... Ən heyrətamiz dərman RSO...” Deyl

“Anam ağciyər xərçəngi var.Dedi ki, kimya əməliyyatı etmirəm.Dedim o zaman nədən istifadə
edəcəksən?RSO.O dedi hə?O, mənə linki verdi və o, orada idi.O, 4 ayda 60 kq arıqlayıb.Heç bir
aptek dərmanı qəbul etmir və yaxşı görünür və indi şəhərdə səs-küy salır!Mən onun amfizem
olduğunu söylədimmi?Onun artıq  oksigen çənlərinə  belə  ehtiyacı  yoxdur.Paylaşan  hər  kəsə
təşəkkür  edirəm.Rik  -  mənim Fkn  qəhrəmanım zarafat  deyil!JB  --  dayanma qardaş.Bu  baş
verəcək”. Bill

“JB, mən ərimə PT videosunu göstərdim və son 2 ildə minlərlə ifadələri onunla bölüşdüm.O,
əsasən  neftin  etdiyi  hər  şeylə  razılaşır.Keçən  həftə  sonu  qızğın  müzakirə  apardıq.Çətənə
çəkmək  mövzusunun  necə  gündəmə  gəldiyini  heç  bilmirəm...Mən  siqaret  çəkmirəm  və  ya
çəkmək istəmirəm.O, iddia edir (və bunu harada eşitdiyinə dair heç bir fikrim yoxdur, o, özünü
öyrədə biləcək heç bir  şey oxumur!)  siqaret  çəkəndə və ağciyərlərdə nəfəs aldıqda sərbəst
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buraxılan ammonyak var, buna görə də o anda zəhərli  olduğunu iddia edir...  bu barədə heç
eşitməmişdim və onun üçün geri dönüşü olmadı.düşüncələr?” Pam

-- Siqaret çəkmək ağciyərləriniz üçün ən yaxşı şey deyil.Siqaret çəkən çətənə, şübhəsiz ki, ola
biləcək hər hansı mənfi təsirləri asanlıqla aradan qaldıran sağlamlıq faydalarına malikdir, lakin
yenə  də  yağı  qəbul  etmək  yaxşıdır.Kimsə  istirahət  və  ya  digər  tibbi  məqsədlər  üçün  yağı
buxarlandırmaq istəyirsə,  bu,  onlardan asılıdır.Yağın buxarlanması  xərçəng də daxil  olmaqla
ağciyər  xəstəliklərinin  müalicəsi  protokolunun  bir  hissəsidir,  siz  xəstələrin  ağciyərlərində
olmaması lazım olan hər şeyi öskürmələrini istəyirsiniz.Baxdığım şəkildə, əgər sirr çəkmək zərər
verirsə, yağı yemək onu düzəldə bilər, bəs problem tam olaraq haradadır? JB

“Anamın ağciyər fibrozu var... 70 kilo arıqlasa transplantasiya ola bilər, amma idman etmək üçün
nəfəs ala  bilmirsinizsə,  demək olar  ki,  mümkün deyil...Mən etdiyim araşdırmalardan səmimi
olaraq  inanıram  ki,  onu  müalicə  etmək  olar,  amma  həkimlər  tərəfindən  deyil  və  vaxtımız
daralır...Bu barədə kiminsə danışacağına ümid edirəm...Mən eyni  vəziyyətdə olan insanların
RSO-dan istifadə edərək  onu döymək üçün istifadə etdiyi  videoları  görmüşəm...Anamı xilas
etmək üçün hər şeyi edəcəm...Həkimlər ona “ailənizlə vaxt keçirin” nitqi verdilər, amma bilirəm
ki, onun dünyaya verəcəyi çox şey var, o, cəmi 55 yaşında və ürək dolu gözəl bir xanımdır.”
Angela

-- Angela, ona yağ sür, arıqlayacaq və yəqin ki, yağ da ağciyərin vəziyyətini düzəldəcək.Onu
yesin,  süpozituarlarda  istifadə  etsin,  həmçinin  gündə  bir  neçə  dəfə  yağı  buxarlandırsın,
ciyərlərinə aid olmayanı öskürməsini istəyirsən.JB

“2009-cu ildə mənə idiopatik peritoneal fibroz diaqnozu qoyuldu. Son mərhələdə reanimasiyaya
daxil oldum. Qan təzyiqi 223 130-dan yuxarı, böyrək çatışmazlığı 90%, aorta sızması, nizamsız
ürək  140-40.  Liflər  mədə  divarımın  arxasına  yığılaraq  bütün  bədən  orqanlarımı  sıxaraq,
həddindən artıq ağrıya səbəb olurdu. sağ qaldım. Növbəti 12 ayda uğursuz bir  sıra kimyəvi
dərmanlar. Sonra Rick Simpson Oil-a başladım. İmkanım olmadığı üçün mənə hədiyyə etdilər.
Yavaş-yavaş  daha  6  ayyağı  qəbul  edərkən  kimyadan  imtina.  Birdən  dayandırmaq  immun
sistemimi çökdürəcək. Hətta neftlə. Sürətlə irəliləyin və çox şey buraxın. İki ay əvvəl həkimlərim
dedi;  bədənimdə  idiopatik  liflərdən  əsər-əlamət  tapa  bilmirlər.  Kimyanın  mədəmə  və
bağırsaqlarıma nə etdiyi ilə bağlı  hələ də problemlərim var,  lakin bu da davamlı şəkildə həll
olunur.  Həkimlər bunu tibbi möcüzə adlandırırlar.  Baxmayaraq ki,  onlar xəbərdardırlar və əla
qeydlər aparırlar, mən Rick Simpson Oil-dən istifadə etdiyim barədə danışanda. I. Həmçinin bitki
qliserin tincture hazırlayın və qəbul edin. İlk tibbi yardım həkimim terminal diaqnozumun ilk ayı
ərzində  sirr  tövsiyə  etdi.  O,  əslində  bildiyi  yeganə  ümidin  bu  olduğunu  söylədi.  Bu  cavabı
vermək üçün çoxlu təfərrüatlar var. Ümid edirəm ki, bu kömək edir.” Xanok

“Ot  mənim  həyatımı  astma  tutmasından  xilas  etdi.İllərlə  mənə  güldülər,  çünki  bu  barədə
danışdım - siqaret astmaya necə kömək edə bilər, deyərdilər?Necə olduğunu bilmirəm, mən
alim deyiləm, amma bu işlədi və ona görə yaşayıram”. David

“Bir çox insan bu dərmanın qarşısını alır.Kaş bilsələr ki, bu qədər xəstəliklə mübarizə aparmaq
və  ya  qarşısını  almaq  üçün  özlərinin  və  ailələrinin  buna  ehtiyacı  var.Kaş  biləydilər  ki,  bu
dərmanın  çoxlu  gözəl  təsirləri  haqqında  əsl  həqiqəti  biləndə  ailə  üzvləri  onlara  nə
deyəcəklər.Kaş biləydilər ki,  neftin yoxluğunda nə qədər əzab-əziyyət çəkiblər.Düşünürəm ki,
onlar  daha sürətli  hərəkət  edəcəklər  və nəhayət,  bunun əleyhinə deyil,  bununla  bağlı  nəsə
edəcəklər.Yalnız bir axmaq və ya məlumatsız bir insan bu qədər istifadə olunan dərmana qarşı
dura bilər.JB”

“2011-ci ilin sonundan mənə Mədə Xərçəngi diaqnozu qoyulduqda, mən KOAH üçün də əsasən
RSO-da sabit olmuşam... Onun qayğısına qaldığı digər şeylər heyrətamizdir...Görmə, eşitmə və
dəri  əksər  75-lilər  kimi  deyil...Varikoz  damarları  ən  azı  50%  geriləyib...Qızlar  bunu
istərdi...Sadəcə özümü sağlam hiss edir...” Dale
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“Daha  çox  qadın  bunun  yaşlanma  əleyhinə  xüsusiyyətlərə  malik  olduğunu  başa  düşdükdə
parlamentə  hücum  edəcəklər.Lol.”  Lupus
-- Onlar mütləq edəcəklər, Lupus, buna şübhəm yoxdur.JB

"Mən bundan istifadə etdim və bütün dərmanlardan imtina etdim,  həmçinin KOAH-ı  məğlub
etdim.Artritim məni o qədər çox dərman qəbul etdi ki, nəfəsim pisləşdi.5 ildən çox oksigen qəbul
etdim və bütün ağrı dərmanlarını götürdükdən sonra nəfəsim əla oldu.Hələ də artrit var, amma
həyat indi yaşamağa dəyər." Laurel

"Anamın  kürəyində  yavaş  böyüyən  dəri  xərçəngi  həyatının  çox  hissəsini  keçirdiyi  iki  həftə
ərzində  öldürdü  ...Daha  çox  deməyə  ehtiyacım  var!Bu,  tanıdığımız  bir  çox  insana  bir  çox
müxtəlif xəstəliklərlə kömək etdi və indi onun KOAH ilə çox kömək etdiyini izləyirik!Bu möcüzəli
bitki üçün Allaha həmd olsun!” Bonny

--  Dəri  xərçəngi  getdi,  xroniki  obstruksiya  ağciyər  xəstəliyi  getdi.Bildiyim  tək  şey  budur  ki,
həkimlər adətən bunların hər ikisini müalicə etməkdə böyük çətinlik çəkirlər.Təəccüblü deyil ki,
qeyd edilmiş tarixdə ən qədim ənənəvi dərmanlardan biri olan sirrdən istifadə edə bilməyəndə
onların işləri üçün düzgün alətləri yoxdur.Bunu ilk tələb edənlər olmalıdır.JB

Hepatit
"Hep C getdi, yüksək qan təzyiqi və bağırsaq problemləri getdi." Janet

"Hep C diaqnozu qoyuldu - 2006.Klinik sınaq.Dünya üzrə 1000-dən 1-i.Albuferon + Ribavirin -
İyul  2007  -  Dekabr  2007.Bu  kimyəvi  kokteylə  başladıqdan  sonra  bir  həftə  ərzində  şiddətli
ağrılarım oldu və morfin qəbul etdim, arıqlamağa başladım, səpgilər və s.Sınaqın sonunda mən
47 kilo arıqlamışdım və 24-7 dəfə şiddətli ağrı hiss edirdim.Mən 47 yaşımda təqaüdə çıxmaq
məcburiyyətində qaldım və iki il əlilliyə görə şirkətimlə, dörd il Kanada hökuməti ilə mübarizə
apardım.Keçən il  mənə məlumat  verildi  ki,  klinik  sınaq dərmanı  ölüm və yan təsirlərə  görə
dayandırılıb.

Keçən  yay  2012-ci  ilin  iyun  ayında,  udmaq  mümkün  olmayan,  tarazlıq  itkisi  də  tutmağa
başladı.Uzun  sözün  qısası,  əlil  arabasında  qaldım.Bu  nöqtədə  bütün  taramalar,  rentgen  və
testlər üçün göndərildim və nevroloq fiqurlu MS ???MRT əlamətsiz...

Ailə  həkimi  dedi  ki,  bəlkə  mini  insult  keçirmişəm.Hər  ikisi  məni  onunla  yaşamaq üçün  evə
göndərdi,  çünki başqa testlər etməyəcəklər!Hər ikisini işdən çıxardım.Sonra bir  dostum məni
Mr.Keçən  ilin  avqustunda  Rick  Simpson  və  mən  indica  tumurcuqlarını  ovlamağa
başladım.Dekabrın 29-u mənim 60 qram çəkdiyim gün idi və eyni zamanda o gecə sonuncu
dəfə tutma keçirdim və səhəri gün Ağır Neft Proqramına başladım.

Kimyadan sonra heç vaxt belə rahat yatmamışdım, 1-2 saatım nəsib oldu...İndi 7-8.Özlüyündə
qeyri-real.Reçetesiz dərman qəbul etmirəm və hər opiat, yuxu həbi və antidepresanları qəbul
edirdim, hamısı pis yan təsirləri ilə.Həm də ağrılarımı hər şeydən daha yaxşı idarə etdi.

İndi  bitirdim  və  ömür  boyu  saxlayacağım  doza  üçün  növbəti  gərginliyi  axtarıram.İşdən
çıxardığım Qərb sənədlərindən aldığım diaqnozlar belədir ...Hep C, Fibromayalgiya, Raynauds,
IBS, CFS, depressiya, həddindən artıq narahatlıq,  MS???Mən reseptsiz dərmanam, qıcolma
yoxdur və ağrılarımı idarə edirəm...Bunu həblərlə sınayın!Güclü qalın - Mübarizə edin." Roy

“Mən karyeramda uğur qazandım və gözəl bir həyat yaşadım... gözəl ev, maşınlar, qayıqlar və
s.Mənim Psixi Sağlamlıq üzrə bakalavr dərəcəsi var və buna görə hələ də 28,000.00 borcum
var.Mən  böyük  səhvlər  etmişəm...  BÖYÜK!Və  bunun  nəticələrini  çəkdim.Mən  heç  kimdən
yuxarıda və ya aşağıda olmağımı bəyan etmirəm.Hamımızın özümüzə xas olan bir hekayəsi,
səyahəti var.
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Mən xəstə olmağı seçməmişəm.Amma mən etdim.Mən SSD-də olmağı seçmədim, lakin bu,
istifadə etməli olduğum bir seçim idi.Mən nə utanıram, nə də fəxr edirəm.Mən ayda cəmi 980.00
ilə  yaşayıram,  çoxlarından  az,  bəzilərindən  çox.Şikayət  etməməyə  çalışıram,  amma
edirəm.Qida  markaları  və  Medicare  alıram.Mən itimlə  tək  yaşayıram.Bəzən özümü ümidsiz,
dəyərsiz və çarəsiz hiss edirəm.Sevdiyim şeylərə marağım azalır, günlər bir-birinə qarışır və çox
vaxt yataqdan qalxmaq istəmirəm.

Bununla  yanaşı,  mən  də  sevən,  xeyirxah,  şəfqətli  və  insanlara  həqiqətən
qayğıkeşəm.Dostlarıma sevgi və dəstəkdən başqa təklif edəcəyim çox az şey var, amma yenə
də məndən oğurlanan və məni öz xeyrinə istifadə edənlərin çoxunun qurbanı olmuşam.Mən
sızıldamıram,  sadəcə  olaraq  bildirilir.
Hər gün xroniki ağrı və yorğunluqdan əziyyət çəkirəm.Hər gün yataqdan qalxıb qalxmaq üçün
özümü məcbur  etməliyəm.Bunu adətən mənim balam edir.Ancaq dostlarım heyrətamizdir!Və
yəqin ki,  heç bilmirlər ki,  mən onlara görə oyanıram.Bəli,  depressiyadayam.Ağrı,  xroniki  ağrı
sizə bunu edəcək.

Mən hiperəm, bir az dəliyəm...amma mən mənəm, ALLAH zibil yaratmayıb.Bunu sizə deyirəm,
sizə bunu demək üçün…..Mən spirtli içkilər, həblər, narkotiklər sınamışam…..Mənə aşağıdakılar
təyin olunub: Oxycotin, Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, çoxsaylı iltihab əleyhinə
dərmanlar, Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin və başqa neçəsini unutduğumu ancaq
Allah bilir.

MƏN  TİBBİ  MARIXUANA  XƏSTƏYƏM.Niyə?Yaxşı,  yüksək  olmaq  istədiyim  üçün  deyil.
Mən  baxıcımla  mənim  üçün  işləyən  dərmanlar  üzərində  işləyirəm.Bu  bir  prosesdir.Mən
daşlanmaq  istəmirəm.Mən  aydın  düşünmək  və  ağrıdan  azad  olmaq  istəyirəm.Qaraciyərimə
daha çox ziyan vurmaq istəmirəm.Məndə Hepatit C var və uzun illərdir var.Beləliklə, bütün bu
reseptlər ... yaxşı, onlar yalnız daha çox zərər verirlər.Mən Rick Simpson Oil qəbul edirəm və
iltihabımı azaltmağa və rahatlamağa kömək edən dərmanlardan istifadə edirəm.Ağrıdan nadir
hallarda yatıram.Ancaq baxıcımla işləmək daha yaxşı yuxuya getməyə imkan verir!Mən sirrin
faydalarını kəşf edirəm və mərhəmətli, sevgi dolu və xeyirxah insanların köməyi ilə ağrıdan bir
yol tapıram!Reçeteli dərmanların qurbanı olmaq məcburiyyətində deyiləm.

Beləliklə,  qeyri-ənənəvi  təbabətə  qapalı  olanlarınız  mühakimə  etməzdən  əvvəl  özünüzü
öyrətməlidirlər.Bilirəm  ki,  bir  çoxunuz  yalnız  mənfi  cəhətləri  görə  bilərsiniz.Mən  başa
düşürəmki.Və ola bilsin  ki,  tibbi  marixuana sizin üçün deyil...  və bu,  yaxşıdır.Ancaq ənənəvi
tibbdən daha çox zərər görmək istəməyənlərimiz üçün...yaxşı, lütfən...qərarımızı dəstəkləyin və
qərar verməzdən əvvəl özünüzü öyrədin.Mən daşqalaq deyiləm, mən ağrılı  bir insanam... və
mən sirrin çoxlu istifadəsindən bəhrələnirəm.

Mən MM icmasında sevən, mehriban və həqiqətən qayğıkeş insanlar yaşadım və mənə çox
xeyir-dua verildi.Mən də pul üçün orada olan icma üzvlərinin vurduğu ziyanı görmüşəm… və
küçə  davranışından  başqa  heç  nə  təmin  etmirəm.Bu  mükəmməl  bir  dünya  deyil.
P.S. Mən bunu yazmağa qorxuram.Amma cəmiyyətimiz naminə... Mən bunu ora qoyuram.Sülh.”
Cathy

“Yağ  Crohn  xəstəliyinə  kömək  edir.Bağırsaqlarınızdakı  iltihabı  dayandırır.Məndə  şiş  var  idi,
qaraciyərimin 1/3 hissəsi və öd kisəsi yağdan xəbərim olmamışdan əvvəl çıxarılmışdı.İndi yağ
mənim hep  C və  əməliyyatlarım  üçün  kimya  təsirindən  sonra  bütün  pisləri  sağaltdı.18  kilo
arıqlamışam və özümü əla hiss edirəm”. Mişel

“35 ildir ki, məndə Hep C var.İnterferon iynələri və digər dəhşətli müalicələrdən keçdi.Gələn il
hemangiomanı və qaraciyərimin 1/3 hissəsini də çıxardılar.Və məndə xəstə bir öd kisəsi vardı,
onlar çıxardılar.3 ildir yağdan istifadə edirəm.Hələ virussuz, qaraciyər bərpa olunur və yağ qan
şəkərimi normal saxlayır.Mən də may ayından bəri təxminən 45 kq arıqlamışam.Mən də şəkərli
yaralarımın üzərinə yağ sürdüm və hamısı sağaldı.Heç bir yara izi olmadan." Mişel
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“Mən öz versiyamı, ən yaxşı qönçəmi, daha çox ağrı kəsicisini və bəzi yaxşı CBD nömrələri ilə
birlikdə daha çox psixoaktiv THC hazırlayıram.Ağrı kəsici 90 mq morfin dayana bilmədi.Mənim
yağım  ağrıları  3  dəqiqəyə  kəsir.Morfin  kimi  20  deyil.Və  morfin  kimi  2  deyil,  4  saat  davam
edir.Lakin versiyanızın əlavə xüsusiyyətləri ilə razılaşın.Amma mənim üçün daha yaxşı işləyir,
mən də RSO-nu sınamışam.Mən özümü dilimin altındakı diş çubuğuna qoyub 5 saatdan çox
ağrısız rəqs edə bilərəm.Ehtiyacı olan hər kəs üçün yaxşı dərman mənim fikrimdir." Jim

“Bu,  ərimin  həyatını  xilas  etdi.Hepatit  C  müalicəsi  onu  öldürürdü.Yeyə  bilmədim,  70  kq
arıqladım,  ürəkbulanma  üçün  5  skript,  heç  biri  işə  yaramadı.Allaha  şükürlər  olsun  ki,  biz
Arizonada yaşayırıq və kooperativdə 24 saat ərzində bizə kömək edən çox qayğıkeş insanlar
var idi.Yeməyi aşağı  saxladı  və müalicəni başa çatdıra bildi.Hep C pulsuzdur və iştah üçün
damcılardan istifadə edir.Narkotiklər  yaxşı  şeyləri  öldürdü.Müalicə zamanı yemək vacibdir.Bu
işləyir və biz çoxlu faydalı böyük insanlarımız olduğuna görə minnətdarıq.Sirr, Arizona və yaxşı
insanlar üçün Allaha şükürlər olsun." Julie

"G'day Rick, sadəcə təşəkkür etmək istəyirəm.Hep c-dən qaraciyər sirozum var və mən sadəcə
6 oz  chemdogdan bir  az  yağ  hazırladım,  amma 4  litr  izopropil-spirt  istifadə  etdim.O qədər
güclüdür!Düyü  dənəsi  boyda  bir  tikəm  var  idi  və  Allahım  bir  buludda  üzürdüm...lol.Sadəcə
məbləğlərimi tənzimləməliyəm.Hər halda, 18 aydan çox dəhşətli qaraciyər ağrısından sonra ilk
dəfədir  ki,  Ağrılarım  Yoxdur.Bu,  yağ  qəbulunun  1-ci  günündən  sonra  idi.Bu,  həqiqətən  də
Tanrının İnsana Hədiyyəsidir...Avstraliyadan xeyir-dualar...:-))” Nigel

"Yaxşı  xəbər.Atanın  qaraciyər  fermentləri  normaldır  və  o,  10  ildən  çoxdur  ki,  HEP  C-yə
malikdir.O,  2,5  aydır  ki,  RSO  qəbul  edir,  Doktor  HEP  C-nin  getdiyini  demədi,  lakin  onun
qaraciyər fermentləri normaldır,  bu, yaxşılaşmadır!Atam isə son 1-2 onillikdə Hep C-dən çox
içən olub, onun qaraciyəri vurulub və indi sağalıb!” Rocer

“Xərçənginiz olmasa belə, bədəninizdə profilaktik baxım haqqında düşünün.RSO-nu gündəlik
olaraq istifadə edilən kiçik miqdarda qəbul etməklə.Bədəninizə hər cür pis virus və böcəklərlə
mübarizə aparmağa imkan verirsiniz.Cannabis və onun bütün müalicəvi xüsusiyyətlərinə görə
15 ildir  ki,  “ilkin tibb həkimimi” görməmişəm.Mənə nə olursa olsun.RSO, müraciət etdiyim ilk
maddələrdən biridir.Yeri gəlmişkən, 3 dəfə belimi sındırmışam.Fəqərələr və disklər L-4-dən S-2-
yə dəyişdirildi.Onurğamı yenidən özümə yapışdırmalı idimçanaq nahiyəsi...mənim AC oynaqımı
çıxartmalı  idim.Qaraciyər  xərçəngi  və  Hep  C  ilə  mübarizə  aparır.Mən  özümü  100%  sirrlə
müalicə edirəm.RSO mənim arsenalımda sadəcə bir vasitədir”. Rik

“Mən bilirəm ki, bu, yalnız xərçəng üçün işləmir, mən hep c var idi və dörd ay yağda idim.Hep C
yoxdu,  qaraciyər  təzə  kimidi,  həkimlər  heyrətlənir.Bu  hədiyyəyə  görə  təşəkkürlər,  Rik,  sən
həqiqətən həyat xilasedicisən.” Jason

“Hep  C  və  Kenevir  yağı:  Mənim  qohumumda  Hep  C  var,  13-cü  ilin  mayında
aşkarlanıb.Əməliyyat zamanı/sonrası çirkli xəstəxanadan müqavilə bağladı.Sonsuza qədər onu
incitdi.Həqiqətən ağlı  ilə vidalaşdı.Dərhal yağa getdi  və o, o vaxtdan bəri  yağı  qəbul etməyi
dayandırdığı bir müddət ərzində üzərində idi!Və bu barədə əsl dürtük idi.İnterferon verəcəyini
düşünərək (bunun yan təsirlərinə baxın!Dəhşətli!Və onu müalicə etmir!!!),  ölmək və "gələn il
burada olmamaq" haqqında danışır.Ağıl çox güclüdür.

Qaraciyər nömrələrinin harada olduğunu öyrənmək üçün 5 qan testi keçirdi.May '13-dən bəri
onun  nömrələri  yüksək  olan  108-dən  hazırda  63-ə  düşdü  (normal  diapazon  0  -  41-dir)!Bu
inanılmaz xəbərdir!O, ayın üstündədir və yavaş-yavaş payızın sonunda və indiki vaxta qədər
onun əhval-ruhiyyəsi yüksəldi.

Mən sizə yağda olmağın nə etməyə başladığını göstərəcəyəm, sonra o, onu tərk etdi və sonra
əsl həvəslə və istiqamətə əməl edərək geri qayıtdı.Bu rəqəmlər ALT (normal diapazon 0-63) / və
AST (normal diapazon 0-41)-dir.Bu fermentlər üçün qaraciyəri sınayın: '13 may: 99/93, '13 iyul:
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84/79 (sürətlə düşür!Yaxşı xəbər).13 avqust:  108/99!(Yaxşı deyil.4 həftə görə bilərsiniz ki,  o,
yağı  tamamilə  dayandırdı  və çox depressiyaya düşdü).13 noyabr:  87/78!(108 onu qorxutdu!
hahahaa!yenidən yağa).14 fevral: 72/63!!!(Demək olar ki, evdə!).

Bu rəqəmlər fenomenaldır!Dünyaya qışqırın, sizdə və ya sevdiyiniz bir insanda Hep C varsa,
onları ASAP sirr yağı ilə təmin edin.İnterferona YOX deyin!Mən onun 2014-cü ilin may ayına
qədər normal həddə olmasını gözləyirəm (diaqnozun qoyulduğu tarixdən cəmi 1 il sonra)!Sonra
ömürlük saxlama dozası." Kathy

Uşaqlar
“Jayden çox yaxşı  işləyirdi,  biz  onu 22 həbdən 8  həb aldıq.Və bizdə onu gündə 10-dan 1
topamaks aşağı salırıq.CBD-dən əvvəl biz onu 1 topamaxdan çıxarardıq və bir həftə ərzində bir
saat nöbet keçirərdik.O, çox xoşbəxtdir  və fərqli  səslər çıxarmağı və daha yaxşı göz təması
qurmağı daha yaxşı başa düşür.O, bu həftə 1 dəfə tutma keçirdi və bu, cəmi 1 dəqiqə davam
etdi  və mən valiumdan istifadə etməli  olmadım.Allaha şükür.Yaxın bir  neçə gün ərzində biz
Jayden-i  son topamax həbindən götürəcəyik,  bu,  onsuz 4 ildə  ilk  dəfə olacaq.Xahiş edirəm
Jayden'i bu zibildən çıxardıqdan sonra yaxşılıq etməsi üçün dua edin.Çox sağ ol."

“Mən  3  ay  əvvəl  internetdə  sızanaq  və  rosacea  üçün  müalicə  axtararkən  yağ  haqqında
bildim.Bunu dərhal aydınlaşdırdı!Kokos yağına iso yağı əlavə edirəm və gündə bir dəfə üzüm və
boynumda  istifadə  etməyə  davam  edirəm.Ərim  deyir  ki,  mən  15  yaş  cavan  görünürəm!Bu
məlumatı  paylaşdığınız üçün çox sağ olun.Allah hamınızı qorusun.Yaxşı işlərə davam edin”.
Toni

“Mənim  23,6  həftəlik  hamiləlikdə  dünyaya  gələn  əkizlərim  var,  çəkisi  bir  funtdan  bir  az
artıqdır.Onlar  möcüzədir  və  sağ olduqları  üçün şanslıdırlar!Onların  indi  2  yaşı  var  və  bütün
terapiyalarına  (peşə,  nitq,  fiziki,  inkişaf  həftəlik)  baxmayaraq,  inkişafda  təxminən  1  il  geri
qalırlar.Mən çətənə yağının xərçəng və beyin  zədələri  də  daxil  olmaqla  çoxsaylı  xəstəlikləri
sağaltdığını oxumuşam...Sualım budur - çətənə yağı mənim möcüzəli  körpələrimin inkişafına
kömək edə bilərmi?!?Əgər belədirsə, mən gündəlik nə qədər idarə edirəm?Dəstəyinizə görə çox
sağ olun!” Jenna

-- Hörmətli Jenna, gündə üç dəfə kiçik dozalarla (0,005 - 0,01 g) başlayın.Həkimlər nə etdiklərini
bilsəydilər,  uşaqlar  ilk  gündən yağda olmalı  idilər.Əminəm ki,  görəcəksinizçox tezliklə  böyük
irəliləyişlər.Onların  pəhrizinə  çətənə  toxumu  və  çətənə  toxumu  yağını  da  daxil  edərdim,
həmçinin onların vannalarına bir çay qaşığı çətənə toxumu yağı və çətənə yağı qarışığı əlavə
edərdim - bu, onların dərisi üçün əla iş görür, ekzema və səpgiləri uzaqlaşdırır.JB

“Salam, görəsən qızım üçün aldığım şprisdə neçə qram yağ var?” Mari -- Bir qram təxminən 0,9
ml-dir.JB

“Sonunda Cashy-nin anası ilə əlaqə saxladım və o, radiasiyaya getməyimi təklif etdi və mən
bunu etdim, çünki  neft  hələ daxil  olmayıb və o,  nəfəsini  kəsib.Beləliklə,  o,  4 dəfə radiasiya
müalicəsi aldı və o, azaldı və nəhayət,  yenidən nəfəs ala bildi.Yağı dayandırmıram, hələ də
gündə bir qram verirəm.İndi inşallah işə başlayacaq...Bilirəm ki, siz radiasiya yoxdur deyirsiniz,
amma mən nə etməli idim?Radiasiya olmasaydı, indi ölmüş olardı...Çünki şiş onun boğazında
böyüdü...” Mari

-- Salam Marie, etməli olduğunuzu etdiniz.Növbəti altı ay ərzində 120-180 q yüksək dərəcəli yağ
zərəri  aradan  qaldırmalıdır.Mən  xəstəyə  gündə  beş-on  qram  yağ  yedizdirməyə  üstünlük
verərdim, amma yenə də onu geri qaytara bilmərik.Ən xoş arzular, JB

“Onun cəmi 7 aylıq yaşı var.Gündə 10 qram körpə üçün çox görünür, çünki o, gündə 1 qramı
qəbul etməkdə çətinlik çəkir”.Mari
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-- Bilirəm, Mari.Xəstəni görmədən, yağın keyfiyyətini bilmədən internet üzərindən bu məsləhəti
vermək həqiqətən  çətindir.Etməli  olduğunuzu etdiniz,  mən bundan razıyam.Dediyim tək  şey
odur ki, vurulmuş zərəri aradan qaldırmaq üçün çoxlu yağ yesin.JB

“Salam, görəsən qızımın şişinə yağ vura bilərəmmi?Yenidən böyüdüyü üçün şişi alt dodağında
və hər iki yanağının iç tərəfindədir...Yaxşı xəbər odur ki, o, nəhayət hidromorfini dayandırdı və
yenidən böyüməyə başlasa belə, ağrısı yoxdur...Beləliklə, onların döş xərçəngi xəstələri üçün bir
az yağ vurduqlarını gördüm və bu, məni Kaylie üçün eyni şeyi etməliyəmmi?Əgər belədirsə,
mən ona nə qədər iynə vurmalıyam və yenə də ona ng borusu ilə bir az verə bilərəmmi?Mari

-- Salam Mari, mən onu yerli olaraq istifadə edərdim, kifayət qədər olmalıdır.Bir tincture yaxşı bir
iş görəcək, ya da düz.Həqiqətən zərurət olmadıqca şiş sahəsinə çox iynə vurmazdım.Əlbəttə ki,
nə  qədər  çox  yağ  alsanız  və  şişə  nə  qədər  yaxınlaşsanız,  bir  o  qədər  yaxşıdır,  amma bu
vəziyyətdə aktual istifadə edəcəyini düşünürəm.Zəhmət olmasa foto və ya video çəkin və ən xoş
arzularımı yetirin.Jindrich

“Mən neftin Kayli  üçün işləyəcəyini  düşünmürəm.Yenə çox böyük olur...Tezliklə keçən dəfəki
kimi olacaq, şiş onun nəfəs almasına mane olacaq...İndi gündə 2 qramdan çox qəbul edir və
hələ də dəyişiklik yoxdur...Gündə 5-10 qrama dözə bilmədi, çünki gündə 2 qrama belə dözə
bilmədi...və üstəlik, hər 2 gündə 200 dollara başa gəlir, gündə 5 qram almağa imkanımız yoxdur,
hələ də təmin etməli olduğumuz 2 qızımız var ...Biz kabus yaşayırıq...”

-- Yaxşı, itirəcək bir şeyin yoxdur, dozanı geri götür və sonra iynə vurmağa başla.Tez kiçiləcək,
ona görə  də nə etdiyinizi  bilirsinizsə,  vaxt  itirməyin  və  ümid  edirəm ki,  edəcəksiniz.Ən xoş
arzular, JB

“Mənə  inyeksiya  haqqında  daha  çox  təlimat  lazımdır,  bunu  etmək  üçün  yağı  nə  ilə
qarışdırmalıyam və s.?...Əgər  imkanınız  varsa,  bütün təlimatları  mənim üçün  yazsanız,  çox
istərdim.”

-- Düzünü desəm, mən bunu heç vaxt etməmişəm - hələ də mənim göstərişlərimi istəyirsən?JB

“Bəli...Siz bunu sınayan birini tanımalısınız?"

-- Yağı əritməzdim, düz şişin yanına vurardım.Yağın axması üçün şprisi qızdırmalısınız.Sonra
bacardıqca iynə vur, bəlkə yarım qram desin, kim bilir.Və ya daha az ilə başlayın.Ancaq yenə də
- həkim bunu ideal vəziyyətdə etməlidir,bunu ikimiz də bilirik.JB

"Tamam...Kaylie'nin  həkimləri  onun  yağda  olmasından  xəbərsizdir...Burada  tibb  bacılarının
dərmanları  geri  götürmək  üçün  verdiyi  iynələr  var...Əgər  onun  şişinin  yanına  bir  az  iynə
vurmuşamsa, yenə də onun borusuna bir az da verməliyəmmi?”

-- Sınayın, onun necə cavab verdiyinə baxın və ikisini birləşdirin.Düşünürəm ki, gündə bir dəfə
bir inyeksiya kömək edəcək, lakin bu onlayn məsləhəti vermək həqiqətən çətindir.Onun içində
nə qədər çox yağ varsa, şans o qədər yaxşıdır, bəzi xəstələr bütöv bir boru götürüb üç dörd gün
yatdılar,  lakin  bu  arada  onların  şişləri  kapsula  ilə  örtülmüşdü,  həqiqətən  nə  deyəcəyimi
bilmirəm.JB

“Robunol yağ müalicəsi zamanı verilə bilərmi?Çünki onun seliki həqiqətən pisdir və Robunol
verməsəm, düşünürəm ki, bəlğəmində boğulacaq.Amma qorxuram ki, yağ onun şişini kiçiltmir,
hələ də buna səbəb olur...”

-- Yağ onun mucusuna qulluq edəcək, ona görə də Robunol verməzdim.JB

"Hələ  yoxdur,  mən  yaxşı  dərəcəli  yağ  almamalıyam,  çünki  heç  nə  işləmir..."
-- Bu da mümkündür.JB

"Qızım cümə günü səhər saat 4-də vəfat etdi."
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-- Mari, sən əlindən gələni etdin.Jindrich

“4 YAŞ BEYİN ŞİŞİ OLAN UŞAQ.Ah bəli,  bir  daha bu NİYƏ Xərçəngi öldürən Cannabis Oil
haqqında susmuram.Aşağıdakılar,  onurğa beyninə sarılmış son mərhələdə beyin şişi  olan 4
yaşlı  uşağın  anasından bir  yeniləmədir.Təxminən 6  həftə  əvvəl  R.2  ay  yaşamaq üçün vaxt
verildi.O,  şişdən  beldən  aşağı  iflic  olub.Əvvəlki  hesabatda,  ana  sol  ayağını  bir  az  hərəkət
etdirdiyini söylədi.Aşağıdakılar indicə aldığım yeniləmədir.==

Salam,  Korri,  necəsən?Burada  hər  şey  yaxşıdır!!R.deyəsən  yaxşı  gedir!Ağırlığını  yaxşı
yeməkdə  saxlamaq  və  bir  az  ağrı  olan  S.və  mən  və  fizioterapevt  onun  gövdəsində  zəif
əzələlərin olduğunu düşünürəm!!Rahat yatır və əlil arabasında bir neçə saat otura bilir.Mən çox
müsbət hiss edirəm ki, hər şey düzgün istiqamətdə gedir!!

O, 3 saat oturur və ağrı çox azdır!!Gecələr oyanıb onu yuvarlamamızı və ya bəzən ayaqlarını
masaj etməyimizi xahiş edə bilər, amma bu belədir.Şişin olduğu yerdə ağrıdan şikayət etmir və
qabarıq heç nə görmürük!!!Mən ona dozanı verdikdən təxminən 3 saat sonra o, qıcıqlanır və
təxminən 4 saat yatır.Biz hələ də gündə 1 qrama çatmaq üzərində işləyirik, amma yolun yarısını
keçmişik!!!Sizinlə görüşdüyümüz vaxtda görüşməkdən çox xoşbəxtik!!Mən həqiqətən də bunun
nəzərdə  tutulduğuna  inanıram!!R.22  apreldə  onun  MRT-si  planlaşdırılır!!!İnsanlara  iman
edin.ŞƏRƏR XƏRÇƏNGİ ÖLDÜRÜR”. Korri Yelland

“Analar yağı yeməlidirlər, bu, həm özləri, həm də uşaqları üçün daha yaxşı olardı.Bu dərmanı
çəkmək  demək  olar  ki,  təsirli  deyil,  dərman  təsirlərinin  90%  -i  tüstü  ilə  artır.Və  məndən
soruşsanız ki, uşaqlar yağdan dərman kimi istifadə etməlidirlər, mən bəli, mütləq, tercihen hər
gün deyəcəm.Uşağa dərman olaraq başqa nə vermək istərdiniz?JB”

“İndicə  oğluma  çay  ağacı  yağı  ilə  kanna  yağı  qarışdırılmış  arxa  masajı  etdim.Aşağıdakı
ağrılardan şikayətlənirdi.Beləliklə,  dərman çıxdı.İki  dəqiqə ərzində işlədi.O,  ağrının  tamamilə
keçdiyini söylədi.O, çöldə öz traktorları ilə tikinti işləri aparır”. Xose

“Qızım epilepsiya xəstəsidir, ilk tutmasını 13 yaşında keçirdi.Onun indi 31 yaşı var və hazırda
gündə 3 dəfə böyük dozada qəbul etdiyi 5 növ dərman qəbul edir.Onun həmçinin 2000-ci ilin
aprelində aldığı VNS implantı (vagal sinir stimulyatoru) var.O vaxt onun qıcolmaları o qədər pis
idi ki, o, işləməyən bir insan idi və əlil kürsüsünə bağlanmalı idi.VNS-ni qəbul etməliyəmbunda
çox kömək etdi!Amma onun hələ də nöbetləri var və bunlarla bütün dərmanlar arasında həyatı
ola bilməz.Onun hər kəsin qarşılaşmalı olduğundan daha çox ştapel, tikiş və sınıq sümükləri var.

Hər  halda,  inşallah  şəkli  alırsınız.Oğlum  və  qardaşım  bipolyar  və  ağrı  üçün  marixuanadan
istifadə edirlər.Onlar məndən bir neçə dəfə soruşdular ki, mən nə vaxtsa nöbet üçün istifadə ilə
bağlı hər hansı araşdırmaya baxmışammı?Mən nəhayət onu araşdırmağa başladım və o zaman
feniks göz yaşlarını tapdım.Yağın onun üçün işləyəcəyinə tam əmin deyiləm, lakin bütün bədən
ağrısı və kütləvi yuxusuzluq üçün keçən bazar günü özüm qəbul etməyə başladım.Mənə deyə
biləcəyimdən daha çox kömək etdi!

Amma araşdırmalarımda Jason və Jayden hekayəsinə də rast gəldim.Güman edirəm ki,  siz
onunla tanışsınız, amma hər ehtimala qarşı bir kişi oğullarının tutmalarını yüksək CBD tincture
ilə müalicə edir.Mən də bunu araşdırmağa başladım və qızım üçün sınamağa qərar verdim.O,
ilk  dozasını  30 dekabr  2012-ci  il  bazar  günü aldı.Bu gündən ona gündə 5  dəfə  1/2  damcı
verirəm.Bir həftədən az müddətdə o, hər gün bir neçə tutmadan son iki gündə heç tutmadı!Mən
hər  şeyi  yazıram  və  məqsədim  onu  dərmanlardan  və  ciddi  şəkildə  tincturesdən
çıxarmaqdır.Sənədlərim  hər  hansı  bir  şəkildə  kömək  edərsə,  məmnuniyyətlə  sizə
göndərərəm.Mən sizin və Rik Simpsonun gördüyünüz işə görə son dərəcə minnətdaram!Çox
sağ ol." Casey

-- Salam Casey, xəbərə görə təşəkkür edirəm.Bu, kifayət qədər tipikdir, insanlar yağda olanda
qıcolmalar çox olmur.Yaxşı olardı ki, o, saytımızdakı göstərişlərə əməl edərək müalicəni düzgün
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aparsın.Əlbəttə ki, sənədlər, həmçinin Youtube klipləri və ya buna bənzər hər şey əla olacaq.Ən
xoş arzular, Jindrich”

Q.Onların buna başlaya biləcəkləri  yaş varmı?Oğlumun 3 yaşı  var  və  pis  ekzeması  var  və
burada ilin yaxşı hissəsi soyuq keçir”. Roxanne

--  Roxanne,  yağı  uşaqlara,  hətta  yeni  doğulmuş  körpələrə  vermək  tamamilə  təhlükəsizdir,
xüsusən də çətənə toxumu yağı və ya şi yağı ilə qarışıqda yerli olaraq istifadə edildikdə.Çətənə
toxumu yağını yağla qarışdırmaq yaxşı bir strategiyadır (yağ 1%-i təsir edər, lakin 20-30%-i ideal
olardı) və sonra hər gün ondan bir neçə damcı hamama əlavə edin.Bu, bütün bədəndə nazik bir
film buraxacaq və bu,  adətən,  lazım olan hər şeydir  (və ya ən azı  baxım üçün).Şəkillər  və
videolar  çəkin,  təkmilləşmə  çox  tez  baş  verməlidir.Qaşınma  və  qıcıqlanma  saniyələr  və  ya
dəqiqələr içində yox olacaq və ekzema sadəcə bir həftə və ya daha çox müddət ərzində yox
olmalıdır.Ən xoş arzular, JB

“RSO,  döyüldüyüm  və  evim  dağıdıldığı  üçün  qrup  evinə  bağlı  olan  autizmli  oğlum  üçün
indiyədək ən yaxşı terapiya olub.Mən pəhrizlər, şelasiya terapiyası, hiperbarik oksigen, metil b
12 iynələri və bir çox əczaçılıq öldürücü dərmanları sınamışam və heç bir  şey sirr yağından
daha yaxşı nəticə verməyib.

Yetkinlik  yaşına  çatmayanlar  üçün  tibbi  kart  almaq  çətindir,  sadəcə  zəng  edib  autizmli  bir
azyaşlıya kart verib-verməyəcəyini soruşsan.Çətin anlar yaşayan valideynlər üçün uşağınızın
qəzəbləndiyi  vaxt  zəng  edin  ki,  vəziyyətin  nə  qədər  ciddi  olduğunu  bilsinlər.O,  divarlarını
deşərək qışqırarkən zəng etmək qərarına gəlməzdən əvvəl 3 dəfə rədd edildim...sonra ona kart
verəcəklərini dedilər”. Robin

“Təşəkkür edirəm Rik Simpson yağı...Sizə nə qədər təşəkkür edə bilmədim!Kəskin limfoblastik
leykemiyadan əziyyət çəkən yeddi yaşlı kiçik qızıma davam etmək üçün güc verirsən!Təsəvvür
edin daha nələr?!O, kapsul şəklində yağı qəbul etdikdən bir həftə sonra remissiyaya keçdi!!!
(Həkiminin tövsiyə etdiyi leykemiya üçün sirrdən qanuni istifadə etmək üçün OMMP kartı var)

Bizə kiçik qızımızın bədənini dəyişdirən narkotik dərmanlarla dolu həyatla doldurmamaq fürsəti
verdiyiniz  üçün təşəkkür  edirik.Ona yemək verdiyiniz  üçün təşəkkür  edirəm...normal  uşaqlar
mədələri  bulandıqda!Üzündə  təbəssüm yaratdığınıza  və  yüksək  dozalı  steroid  müalicəsində
uzun bir ay ərzində bir dəfə də olsun çökməməsinə icazə verdiyiniz üçün təşəkkür edirik.

Rick Simpson yağını bizim üçün istifadə etməyin yeganə uğursuzluğu...daha əvvəl həyatında
olmamış kinli bioloji ata bununla razılaşmır və ona qəyyumluq etmək istəyir.Ancaq mən sizin
malik  olduğunuz  müalicəvi  güclərə  inanıram  və  mən  bizim  və  tibbi  marixuana  üçün  uca
duracağam  və  bunun  kiçik  qızlarımın  müalicəsinin  ən  vacib  hissəsi  olması  üçün  mübarizə
aparacağam. Erin

"Bazar ertəsi Cəsur Mykayla laboratoriyalarını kimyaterapiyasını davam etdirmək üçün kifayət
qədər yüksək olub olmadığını yoxlamaq üçün yoxladı (4 iyundan bəri aşağı neytrofil sayına görə
gecikir) ...təəssüf ki, onlar hələ çox aşağı idi.

Mən onun üçün narahatam...onun bədəni...onun sağlamlığı...onun gələcəyi...onun rifahı.Mən
onun  üçün  ən  yaxşısını  istəyirəm  və  onun  bədənini  belə  pis  vəziyyətdə  görmək  ürəyimi
parçalayır.Hamınız  təbəssümlər  və  enerjili  yarı  sağlam  görünən  xoşbəxt  8  yaşlı  uşaq
görürsünüz  (bu  inanılmazdır  və  mən  buna  sevinə  bilməzdim),  amma  əslində  onun
laboratoriyalarını  görsəniz...və  kimyanın  bədəninə  nə  etdiyini  sən  mənim  hiss  etdiyimi  hiss
edərdin.Üzümdən rəng sürüşdükcə parçalanan ürəyimin kiçik parçaları parçalanır...boğazımda
yumru  əmələ  gəlir...və  gözlərim  yaşla  şişir.O  çox  gözəldir...o,  çox  xoşbəxt  və  sağlam
görünür  ...onun  xərçəngi  yoxdur...və  xərçənglə  mübarizə  üçün  ən  yaxşı  təbii  dərmana
sahibdir...Mən buna və bunun ona nə etdiyinə dözə bilmirəm.Bunun tez bir zamanda edilməsini
istəyirəm...lakin Havayaya getməzdən bir gün əvvəl onun müalicəsinin bitmə tarixi 13 noyabr
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2014-cü il oldu.Düşündüyümdən 8 ay tez bitdiyi üçün çox şükür etdim, amma əslində...1,5 ildən
çox müddətdə hər gün kimyaterapiya qəbul etməyi təsəvvür edə bilərsinizmi?!Bundan əvvəl 10
ay ərzində intensiv həftəlik kimyaterapiya?!

Baxım kimyaterapiyası bizə kimyaterapiyanın daha asan dövrü kimi izah edildi...və heç də asan
olmayıb.Onlar deyirlər ki, virusla mübarizə apararkən onların neytrofil sayı uzun müddət aşağı
qala bilər...hələ virusa yoluxmadan onu dövlət  məktəbinə göndərməliyəm?!Bu qeyri-mümkün
olacaq...bizə dedilər ki, o, virusa yoluxmuşdur *hərçənd heç bir simptom göstərməmişdir...onun
körpə bacısı çox xəstə idi* və biz 20 gündən sonra hələ də çox az saydayıq.

Zəhmət olmasa, dostlar Cəsur Mykayla üçün dua edin ki, bu uzun müddət davam edən aşağı
saymalara səbəb olan hər şeyi aradan qaldırmaq üçün güc tapsın.Xahiş edirəm, Allah onun
bədəninə  şəfa  versin  və  ona  heç  bir  yan  təsiri  və  ya  uzunmüddətli  yan  təsirləri  olmadan
kemoterapiyaya  dözmək  üçün  enerji  ver.Allah  onu  mənim  üçün  qorusun...Onun  gözəl
təbəssümü və isti təsəlliverici qucaqları olmadan heç bir günü təsəvvür edə bilməzdim.Gələn
həftənin  çərşənbə  axşamı  yenidən  laboratoriyaları  yoxlayacağıq...  və  hamınızı  xəbərdar
edəcəyəm.sülhsevgi CURE.” Cəsur ana

--  Bunu  oxumağın  mənə nə  etdiyini  təsvir  etmək  çətindir.Və  bütün  bu  zəhərin  Mykayla  nə
etdiyini  təsəvvür  etmək  çətindir.Cəmiyyətimizin  ən  yüksək  səviyyələrində  xəsislik  və
korrupsiyadan başqa heç bir səbəbə görə.

Mykayla'nın  uzunmüddətli  bərpası  mümkün  olmayan  bir  zəhərə  deyil,  immunitet  sistemini
gücləndirəcək bir dərmana ehtiyacı var.Doğrudanmı onun həkimləri bunu bilmir?Heç bir səbəb
olmadan zəhər vermək üçün hansı ixtisasa sahibdirlər?Uşaqlara zəhər verməkdən qazanc əldə
edən qanqsterlərin də öldürmək hüququ varmı?Onlara kim verdi?

Dünən qadınların hərəkətə keçməsindən danışdıq.Səbəbiniz budur.Həkimlər öz işlərini lazımi
şəkildə  yerinə  yetirməyəndə  praktikada  belə  görünür.Bunu  dəyişmək  isə  siz  qadınlardan
asılıdır.Ömrünüz boyu uşaqlarınızı qoruyursunuz, ona görə də edilməli olanı edin.İndi hərəkətə
keçin, gözləməyin, hər gün vacibdir.JB

"Sən bilirsən...Keçən gün biz Mykaylanı həkimlərə gətirdik və onlar  adi laboratoriyaları  idarə
etdilər...Onun hemoglobini çox kritik aşağı 5,2 idi (bu, texniki olaraq bədəninizin işləməsi üçün
kifayət qədər qandır...Həkim bizə dedi ki, orta uşaq bu aşağı səviyyədə demək olar ki, QEYRİ-
CAVAB  VERMİR)  Mykayla  divarlardan  sıçrayırdı,  hiper,  çarpayısına  tullanmaqdan  əziyyət
çəkirdi,  danışan,  gülərüzlü  və  xoşbəxtdir!!!Həkimlər  niyə  görəsən...yaxşı  doktor  nə
fərqlidirMykayla və digər uşaqlar arasında...onun sirr var!!!

Əlbəttə  ki,  həkimlər  heç  vaxt  bu  kimi  şeyləri  sirrlə  əlaqələndirmirlər  ...amma
etməlidirlər.Həkimlər, tibb tədqiqatçıları və əczaçılıq irqimizin lazımsız əzab çəkməsinə səbəb
olur və bu, dağıdıcıdır.Kimsə bu və ya digər səbəbdən müalicə olunmasa belə...onların həyat
keyfiyyəti sirr ilə çox yaxşılaşdırıla bilər.Babanız xərçəngin çox inkişaf etdiyini və bütün bədəninə
yayıldığını sübut edir...amma görün sirr onun üçün nə etdi!

Mykayla  körpə  olanda  nənəsi  xərçəngdən  öldü...çox  sürətli  və  aqressiv  xərçəngdir.O,  sirr
istifadə etməyib.Onu hospis evinə yerləşdirdilər və morfinlə doldurdular...əslində bizə deyirdi ki,
bu, onun ağrısından azad olmaq və ölüm prosesini sürətləndirmək idi.Bu qəddardır...qeyri-adi...
və  mənasız...və  bu,  STANDART  TİBBİ  MÜALİCƏ  olur.Mən  heç  vaxt  ölənə  qədər  morfin
damcısına ilişib əziyyət çəkmək istəməzdim.Bu qəddardır...və mən hər gün dua edirəm ki, bu
fitnə bitsin”. Cəsur Mykayla

“Son iki  yazım çoxlu  suallar  və “sübut”  üçün bir  neçə tələb yaratdı...Mən sirr  və  immunitet
sisteminin  xərçəngi  (leykemiya/lenfoma)  arasındakı  bütün  elmi  sizinlə  bölüşmək  istərdim.Bu
məlumat  Jurkat  lösemi  hüceyrə  xətlərinə  xasdır...CD4+  t-hüceyrəli  kəskin  lenfoblastik
lösemi...Mykayla'nın leykoz xəstəliyi ilə TAM eyni nəsil.
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Cəsur Mykaylanın spesifik xərçəng növü sirrin effektiv müalicə olmasının arxasında çoxlu sübut
edilmiş elmlərə malikdir, çünki elm adamları immun sistem hüceyrələrində apoptoza (hüceyrə
ölümünə) səbəb olan SPESİFİK cb2 reseptorunun olduğunu aşkar ediblər.

THC üç fərqli mexanizm vasitəsilə Jurkat (t-hüceyrəli kəskin lenfoblastik lösemi) hüceyrələrində
apoptozu  induksiya  edir.(1)  THC  CB1  və  CB2-yə  bağlanır  və  serin  palmitoiltransferaza  ilə
keramid sintezinə səbəb olur.(2) Seramid mitoxondriyaya daxil olur və sitokrom c-nin sitozola
sızması ilə nəticələnir.(3) Sitokrom c Apaf-1, kaspaz 9 ilə birləşərək apoptosomu əmələ gətirir.
(4) Apoptozom prokaspaza 3-ü aktiv kaspaza 3-ə çevirir, nəticədə apoptoz olur.THC həmçinin
xarici yolu (kaspazlar 8 və 10) aktivləşdirir və Raf/Mek/Erk yolunu inhibə edir.Hüceyrələrin sağ
qalma  yolunun  maneə  törədilməsi  Bad-ın  defosforilasiyasına  və  bu  Bcl-2  zülalının
mitoxondriyaya köçürülməsinə və sonradan apoptoza gətirib çıxarır. Cəsur Mykayla

-- Nə qədər çox yağ alırsa, bir o qədər yaxşıdır, xüsusən də hələ də keçirdiyi və keçməli olduğu
lazımsız  tibbi  müalicələri  nəzərə  alsaq.Havaya  ən  xoş  arzular,  Cəsur  Mykayla,  arzunuzun
gerçəkləşdiyini görmək çox xoşdur.Yağın bir az köməyi ilə.JB

“Bu tüstü uşaqlar  və ya analar  üçün sağlam DEYİL...  axmaq analar  və siz  uşaqlarınıza nə
deyirsiniz?Neft və ya nada!Xüsusilə uşaqlara! ” Naia

-- Bu qədər radikal olmazdım, siqaret və ya buxarlanmanın da faydalı təsiri var, məsələn hamilə
qadınlarda ürək bulanmasına qarşı.Uşağa zərər verməyəcək.JB

“Siqaret o qədər də böyük deyil... xüsusən də allergiyaya meyliniz varsa... sadəcə olaraq.Mən
tüstünün öhdəsindən gələ bilmirəm!Həmçinin, uşaqlar nə vaxt dayanacaqlarını bilmirlər... şəkər,
kofein, yemək və s.Sən onların bələdçisi olmalısan.Hesab etmirəm ki, sirr siqaretini təbliğ etmək
yeniyetmələr üçün əla fikirdir.Sadəcə deyirəm.Sadəcə gördüklərimdən öz fikrim.Həm də diqqəti
məktəb işlərindən və vacib məsələlərdən yayındıra bilər”. Naia

-- Mən də məktəb işlərindən və vacib məsələlərdən yayınırdım və bizdə ümumiyyətlə sirr yox
idi.Mənim üçün lazım olan hər şey ətrafda hardasa yaraşıqlı bir qız görmək idi və bu, məktəb işi
və mənim üçün deyil, başqaları üçün vacib olan məsələlər idi.

Uşaqlarınızın nə qədər çay içdiyinə nəzarət edirsinizsə, əlbəttə ki, davam edin və nə qədər sirrə
nəzarət edinalacaqlar və ya udacaqlar.Uğurlar.Bu, boş bir səydir, lakin əminəm ki, bir çox insan
sirrin nə qədər təhlükəsiz olduğunu və onun həddindən artıq dozasının ölümcül şəkildə mümkün
olmadığını başa düşənə qədər növbəti bir neçə il ərzində məşğul olacaq.

Bəs, kimin nə qədər udduğu kimi maraqlandırır?mən yox.İnsanların gündə neçə stəkan çay və
ya kofe içdiyi məni heç maraqlandırmır, təsəvvür edin.Niyə etməliyəm?Bu mənim işim deyil.Və
bu həyat xilasedici və profilaktik dərmanın nə qədərini kimin qəbul etməsi heç kimin işi deyil.

Sizdə nə qədər  çox yağ varsa və daha tez-tez sağlamlığınız  üçün bir  o  qədər  yaxşıdır.Bu,
həqiqətən tətbiq olunan yeganə qaydadır.Uşaqlar və hamilə analar daxil  olmaqla, hər yaşda
olan insanlar üçün.Əgər bu ideyanı bəyənmirsinizsə, bunun üstündən keçin, onunla yaşamağı
öyrənin, edə biləcəyiniz ən yaxşı şey budur.Sirrlə bağlı heç bir  tənzimləmə işləməyəcək, hər
halda  onu  tənzimləmək  mümkün  deyil.Üstəlik,  onu  tənzimləmək  üçün  heç  bir  real  səbəb
yoxdur.JB

“Mən bütün hamiləliyimi doğumun 4 həftəsinə qədər çəkmişəm.Həkimim də hər həkimə gələndə
dərman testi aparırdı.Beləliklə, o, qönçə çəkdiyimi bilirdi.Körpə dünyaya gələndə sağlam, 10,6
funt sterlinqlə doğuldu və THC üçün mənfi test edildi.Mən də əmizdirirəm və hələ də qönçədən
istifadəni davam etdirirəm.Və təxmin edin, o, hər mil daşında üstündür.Bu beyin zədələnməsinin
tam əksidir.Beynin sağlam motor inkişafı üçün kannabinoidlərə ehtiyacı var, ona görə də nifrət
etməyi dayandırın." Nessa
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“Oğlum  8  funt  1  unsiya  çəkidə  doğuldu.Ödəmə  müddətini  5  gün  üstələyir.Hamiləlik,  aşağı
doğum çəkisi və vaxtından əvvəl doğuş zamanı siqaret çəkmə ilə bağlı gördüyüm iki “narahatlıq”
bunlardır.Oğlum demək olar ki, 9 aylıqdır, onun bilişsel inkişafını, eləcə də motor funksiyasını və
dilini qiymətləndirmək üçün bayley qiymətləndirməsi etdi.O, bütün kateqoriyalarda yüksək orta
və çox üstün bal toplayıb.Odur ki, cəfəngiyyatınızı götürün və onu götünüzü partlatın.” Ashley

“Burada cinayətkar olan hökumətdir...Məndə dağınıq skleroz var, oğlum da... beynindəki əsəb
ağrılarını öldürmək üçün hər həftə beyninə 26 iynə vurmalıdır...

Mənim  3  nəvəm  var  və  “NARKOLOJİK”  DEYİL,  NƏ  MƏNİM  OĞLUM  DEYİL,  SİNFİNDƏN
YAXŞI  məzun olmuş və zəkasına görə  sinif  müəllimi  olmaq üçün  maaş  almışam.Böyrəkləri
bağlandı,  yoğun bağırsağı işləmirdi və ağrı o qədər güclü idi ki,  hərəkətsiz idi.O, MS inkişaf
etməmişdən əvvəl heç vaxt narkotik qəbul etmədi və ya içki içmədi, yalnız bəzən həyatında.

Onun əmisi oğlu onu nahara dəvət edəndə kürəyinə bir az qazan sürtdü, ona məlum deyil... və
təxmin edin nə oldu?Böyrəkləri yenidən işləməyə başladı, titrəmələr azaldı və o, tincture qəbul
edəndə gecə yata bildi.O, titrəmələri sakitləşdirir və gecələr yata bilir...O, beynindəki sinirdəki
ağrılara görə hələ də hər həftə beyninə 26 iynə vurmalı olur...

Sən kimsən ki, bu inanılmaz dərmanı mühakimə edirsən...??????və yeri gəlmişkən, Hepatit B
peyvəndi etməmişdən əvvəl mənim bir uşağım var idi və o, MS-dən azaddır, lakin peyvənddən
sonra bir həftə ərzində eynək almalı oldum və sonra 2 həftə ərzində sol gözüm tamamilə kor
oldu. ...Mənim 17 yaşım var idi və kor gedirdi.Qorxdun?Bəli...Bu dərman olmasaydı, hələ də əlil
arabasında olardım...

Bu xəstəliyi heç kimə arzulamazdım...amma sən başqa yerdə qərar verməlisən...sizcə ALLAH
niyə bu dərmanı planetə qoyub?Yoxsa Allahın səhv etdiyini düşünürsən?

Ümid  edirəm  ki,  övladlarınız  heç  vaxt  mənim  ailəmin  başına  gələnləri
yaşamayacaqlar...uşağınızın  gözünüzün  qabağında  öldüyünü  seyr  etmək...şəkli  alın,
mister...Harper həyətinizdə bir  bitki yetişdirməyi cinayət hesab etdi...Deyəsən, onun ailəsi də
heç vaxt MS və ya xərçəngdən keçməyib...ya da RCMP.Dərman şirkətləri əvəzinə qanunların
xalqın xeyrinə dəyişdirilməsinin vaxtıdır”. Laurel

“Beləliklə,  qızım  bu  həftə  sirrlə  bağlı  ən  dərin  emosional  müalicə  təcrübəsini  yaşadı.Onun
emosional  xasiyyətə  malik  olduğunu  söyləmək  kobud  ifadə  olardı.O,  anadangəlmə  qüsurla
doğulub və bununla bağlı həddindən artıq çətinliklər var.Onun şəxsi həyatına hörmət edərək,
onun təfərrüatları barədə danışmayacağam, amma deyək ki, bu, həddindən artıqdır.Və onunla
yaşamaq mənim dünyamı daha tez-tez sarsıdan bir problemdir.Onun fiziki problemlərindən biri
miqrendir.Onlar gələndə həqiqətən edə biləcəyi yeganə şey uzanıb yorğanlarda barama yığmaq
və yatmaqdır.Həqiqətən kömək edən yeganə şey budur.

Beləliklə, bir neçə ay əvvəl mən onu nəhayət sirr yağı ilə doldurulmuş gofreti sınamağa məcbur
etdim  və  15  dəqiqə  ərzində  onun  miqrenləri  yox  oldu.Beləliklə,  bu  həftə  bir  gecə  erkən
yatacaqdım və o düşündü ki, daha sonra miqren ola bilər, çünki onların gəldiyini hiss edir ...ona
görə də çarpayısının yanında saxlamaq üçün içində bir neçə vafli olan kiçik bir qab verdim ki,
mən yuxuda olanda birinin yandığını hiss etsə, götürə bilsin.Yaxşı, o gecə dörd götürdü.Onlar
bir-birinə yapışmışdılar və o, hamısını götürdü.Və onun bir təcrübəsi var idi.Və bir yarım.

Ertəsi gün, gecə və səhər tezdən çox yatdı.Mən bilirdim ki, o, bir növ təcrübə keçirir... Mən onun
fikirlərini görürdüm və bilirdim ki, o, nədənsə keçir.Hazır olmadığım şey qızımın yaşadığı tam
180 idi.O, xoşbəxt, şirin, diqqətli  və yanında olmaqdan xoşbəxtdir.Düzdür, mən də vəziyyətlə
bağlı bəzi böyük dəyişikliklər etmişəm.Ancaq bu, ertəsi gün idi, buna görə sirrdən keçidin nə
qədər heyrətamiz olduğunu inkar etmək olmaz.Heç bir  şəkildə onu bu qədər çox götürməyə
məcbur  edə  bilmədim.O,  bundan  imtina  edərdi.Səninlə  düzünü  desəm  bunu  ağlıma  belə
gətirməzdim.Mən  sadəcə  olaraq  minnətdarlıqla  baş  əymək  istəyirəm.Onunla  iplə  getdiyimi
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deyəndə,  zarafat  etmirəm.Bizim  üçün  “qəza”  səbəbindən  baş  verən  yerdəyişmə  və  açılış
təsadüfi  deyil.Mən ona heç vaxt  dərman almaq üçün bir  şüşə də verməmişəm.Həmin gecə
etdiklərim möcüzədir”.

“Mən nəhayət  ki,  şirin  körpə oğlumun kemoterapi  və  radiasiyanın  yan  təsirləri  ilə  mübarizə
aparmaq və onun heç bir yeni şiş əmələ gətirməməsini təmin etmək üçün sirrdən istifadə etdiyini
elan edə bildiyimə görə çox şadam!Bu dərman ona çox kömək etdi.Bu dərmanı almamışdan
əvvəl daim qusurdu, yemək yemirdi, çox süst və huşsuz idi...indi yeyir, yeməyini az saxlayır,
kökəlir və ətrafında olan hər kəs onun nə qədər xoşbəxt olduğunu bilir.”

--  Bədənində zəhər olmasaydı,  uşaq daha yaxşı  olardı.Yağla birlikdə kimya və radiasiyadan
istifadə etməyin həqiqətən mənası yoxdur, bu, xəstənin damarlarına zəhər vurarkən ona antidot
vermək kimidir.Yalnız ən yaxşı nəticələr üçün yağ.Həkimlər bunu bilməlidir,  lazım olmayanda
uşaqlara zəhər vermək yaxşı fikir olmadığını başa düşmək o qədər də çətin deyil.JB

Q.Mən 29 yaşında tək anayam.Oğlumun indi 8 yaşı var və orta autizmlə yaşayır.Onun həyatını
bir az da asanlaşdırmaqdan başqa, öz minimi bu dünyada heç nəyə dəyişməzdim.Maraqlıdır,
sənin yanına gələn başqa valideynlərin olubmu neftlə bağlı?Və ya autizm/Asperger ilə hər hansı
bir  uğur hekayəsi?Əgər bu yolu getməyə qərar versəm, hansı  dozaya baxardım?Mən bütün
məlumatları qiymətləndirirəm!Çox sağ ol.Əsəbi bir ana və kiçik oğlandan.

A.Mən bunu ona oxuyanda Rik dedi:  “Yağ işləyə biləcək yeganə şeydir”.Dozaj təlimatları  və
yağın  istehsalı  və  istifadəsi  ilə  bağlı  digər  məlumatlar  saytımızda  və  orada  mövcud  olan
kitablarda var.Keçmişdə bir  neçə autizmli  uşağa kömək etmişəm və bu dərman onlar  üçün
möcüzələr  yaradır.Uşaqlar  bu  dərmanı  qəbul  etməyi  çox  sevirlər,  qərəzli  deyillər,  “səhv
etdiklərini”  bilmirlər  və  valideynlər  özlərinə  vaxt  tapanda  bundan  çox  həzz  alırlar.Ən  yaxşı
nəticələr üçün, həmişə olduğu kimi, mən həbsiz standart 60 q müalicə ilə başlayardım və sonra
uşağı uzun və dinc həyatının qalan hissəsi üçün onun seçdiyi miqdarda saxlama dozasında
saxlayardim.Və videodakı uşaq, əgər varsa, eyni şeyi etməlidirmümkündür.Ən xoş arzular, JB

"Meri Jane hamilə olduğum zaman mənə çox kömək etdi və heç vaxt iki körpəmə təsir etmədi."
Samanta

“Salam Rik, bu yaxınlarda sol sinəmdə orta və ya yüksək riskli şiş olduğunu aşkar etdik.Mənim
34 yaşım var və qızım cəmi 1 1/2 yaşındadır - dəhşətə gəldim!Mən də qızımın doğulmasından
sonra Doğuşdan Sonra Depressiyadan əziyyət çəkdim - buna görə də bütün bunlar həddən
artıq çox idi.Ancaq xoşbəxtlikdən mən Cənubi Afrikada yaşayıram, burada hələ də qeyri-qanuni
olsa da, sirr  (və ya dagga, biz bunu burada adlandırırıq) burada bolca böyüyür və münasib
qiymətə layiqli alaq otu əldə etmək olduqca asandır.

Dərhal yağ hazırlamağa başladım - münsiflər heyəti hələ də döşümdəki şişlə bağlı deyil, çünki
mən yalnız 2 aydan sonra növbəti müayinəyə qayıdıram - amma doğuşdan sonrakı depressiya
bir aydan sonra yox oldu. yağ.Mən özümü güclü, motivasiyalı hiss edirəm və gündəlik işlərə nail
ola bilirəm - bu, çox keçmədən xəyal idi!Cənubi Afrikada biz əsasən yalnız Sativa suşlarını və ya
qarışıq sativa ştammlarını alırıq.Mən sadəcə hekayəm haqqında sizə məlumat vermək istədim,
çünki  orada  lazımsız  yerə  depressiyadan  əziyyət  çəkən,  onlara  mənfi  təsir  göstərən  iyrənc
əczaçılıq  dərmanları  qəbul  edən çoxlu  insan var,  əslində isə yağ heç bir  xoşagəlməz tərəfi
olmadan asanlıqla düzəldilməsi lazım olan hər şeyi düzəldir. effektləri!Özümü yenidən köhnə
kimi hiss edirəm və bu, ƏLA hissdir!Yaxşı işləməyə davam edin və mən sözü bu tərəfə yaymağa
davam edəcəyəm!Çox sevgi, Kelly"

-- Bu gözəl ifadəyə görə təşəkkür edirəm, Kelli.Əminəm ki, bu, bir çox başqa analara kömək edə
bilər.Baxdığım  şəkildə,  analar  hamiləlik  dövründə  yağın  kiçik  dozalarını  qəbul  etməli  və
doğuşdan sonra, həqiqətən də, uşağına ən yaxşısını vermək istəyirlərsə, istifadə etməyə davam
etməlidirlər.Bu mübahisəli görünə bilər, amma ana və uşağına yağ kimi təbii bir şeydən başqa
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hansı dərman vermək istərdiniz?JB

“Bütün hamiləliyim boyunca siqaret çəkdim və yedim və oğlum indiyə qədər tanış olduğum ən
ağıllı  və ən sağlam kiçik  oğlanlardan biridir.Səhər  bulantı  həbləri  və baş ağrısı  üçün həblər
almağa çalışdım və heç nə kömək etmədi.Siyatim davamlı olaraq sıxılırdı və bədənim ağrıyırdı
(yəqin ki, mən doğuş zamanı o, 10 funt 23 düym uzunluğunda idi, ona görə də bunun böyüməni
ləngidir deyən hər hansı bir skeptik üçün, siz çox səhv etdiniz.) Mən şirniyyatlar yedim və ya bir
şey yedim.  kiçik  üfürmə mən demək olar  ki,  ani  relyef  almaq olardı.Razılaşmalıyam ki,  bu,
mövcud olan ən təhlükəsiz dərmandır”. Sarah

“İkinci hamiləliyim işgəncə idi!1-ci trimestrin sonunda 20 kilo arıqlamışdım, hər gün qusurdum,
heç iştahım yox idi.Şübhəsiz ki, onu itirdim.Siqaret çəkməyə çalışdım və günahkar oldum!Lakin
onun həyatını xilas etdi...Həmişəkindən daha yaxşı yeyir və dincəlirdim!O, sağlam xoşbəxt və
tamamilə gözəldir!İndi 9 yaşındadır, səhhətində heç bir problem yoxdur”. Cennifer

“Ana yeməyi  saxlaya  bilmir.Bunun inkişaf  etməkdə olan  dölə  hansı  təsiri  var?Döl  üçün çox
zərərlidir.Bəs ananın yeməyini aşağı saxlamağa necə nail olmaq olar?Siz zərər vermə ehtimalı
ən  az  olan  dərmanı  istifadə  edirsiniz.sirr.Həkimlərin  istifadə  edə  biləcəyi  hər  hansı  digər
ürəkbulanma  əleyhinə  dərmanların  yan  təsirləri  var.Esrarın  yeganə  yan  təsiri  rifah  və  yuxu
hissidir”. Gersh

Q.Həyat yoldaşımın 7 aylıq hamilə olması səbəbindən şiddətli bel ağrısı var, o, bunu çox ağrılı
olan sinir seğirmesi kimi təsvir edir.Mən sizin saytınıza və bura baxmağa çalışdım.RSO ağrıya
kəskin şəkildə kömək edəcəkmi?Bu mövzuda əvvəlki mövzuya keçidiniz varmı?Mən narahatam
ki, ona kodein tətbiq etsələr, uşağa zərər verər

A.Onun kiçik dozalarda yağını qəbul edin və yağı kürəyinə yerli olaraq tətbiq edin.Ona yağ və
çətənə  toxumu  yağı  qarışığı  ilə  masaj  edin.Bəli,  kodeinin  körpəyə  zərər  vermə  ehtimalı
yüksəkdir.Yağ heç bir şəkildə körpəyə zərər verə bilməz və etməyəcəkdir.JB

“Oğluma oktyabr ayında biopsiyadan əvvəl şişi götürdükdən sonra sinovial sarkoma diaqnozu
qoyuldu.Xərçəngin  hələ  də  qalacağı  və  onun  xərçənginə  də  keçə  biləcəyi  bildirilibAğciyər
xərçəngi səbəbiylə aqressiv tipdir.Ən son sınaq nəticələrinə görə, onlar çaşqınlıq üçün heç bir iz
tapa  bilmirlər.Sirr  yağı,  diaqnozlardan  dərhal  sonra  ona  başladığım  çox  şeylərdən  biri  idi.
Amanda

“RSO ilə  müalicə  olunduğunu  bildiyiniz  ən  gənc  insan  hansıdır?Pediatrik  müalicə  protokolu
varmı?Baxmayaraq ki, biz indiyə qədər nənənin fikrini dəyişməkdə və babanı müalicə etməkdə
uğursuz olmuşuq.Mənim 2 yaşında naməlum mədə problemləri var (bəli o, bir ildən artıqdır ki,
“tibbi” müalicə alır və bütün həblər, kremlər, losyonlar və Big Pharma iksirləri uğursuz oldu.İndi
onlar zülal sindromuna meyl edirlər.Aydındır ki, 25 kiloqramlıq uşaq 175 kiloqramlıq bir kişi ilə
eyni  dozanı  qəbul  edə  bilməz,  buna  görə  də  pediatrik  tətbiqlər  üçün  ümumiyyətlə  tövsiyə
edirsiniz?” Sara

--  Hamilə  analar  yağdan  istifadə  etməli,  daha  sonra  doğuş  zamanı  dozanı
artırmalıdırlar.Doğuşdan  sonra  analar  uşağın  optimal  şəkildə  inkişaf  edəcəyinə  əmin  olmaq
üçün kiçik dozalarda yağ yeməlidirlər.

Beləliklə,  məndən soruşsanız,  mənim ən kiçik  xəstəm mənfi  səkkiz  aylıq idi  və hələ də əla
işləyir,  o,  bağçasında  ən  yaxşı  inkişaf  etmiş  uşaqdır  və  digərlərindən  daha  tez  danışmağa
başladı.Anası  onu  dünyaya  gətirməzdən  əvvəl  yağdan  istifadə  etmişdi  və  uşağa  da
heksavaksinlə  peyvənd  edildikdən  sonra  yağ  verildi  ki,  təhlükəli  kimyəvi  maddələr  onun
bədənindən tez bir zamanda yuyulsun.

Kenevir  yağı  hər  yaşda  olan  insanlar  üçün  təhlükəsiz  bir  dərmandır.Bunu  başa  düşməkdə
probleminiz varsa, yağın ekzema və ya uşaq bezi döküntüsü üçün nə etdiyini görün və sonra
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qayıdıb mənə deyin ki, heç vaxt uşağınıza sirr verməzsiniz.Məndən eşitdiyiniz tək şey budur ki,
övladına dərman kimi sirr verməyən valideyn ya pis məlumatlandırılır, ya da başqalarının əziyyət
çəkməsinə baxan psixopatik sadistlərdir.

Yağın diş ağrılarına qarşı nə qədər təsirli olduğunu bilirsinizmi?Uşağa dişlərin böyüməsi ilə bağlı
ağrı ilə mübarizə aparmaq üçün yağ verərdinizmi?Mən istərdim ki.Heç bir tərəddüd etmədən.

Uşaqlar üçün dozaj əsasən ciddi bir şeyi müalicə edərkən böyüklər üçün olduğu kimidir.Gündə
üç dəfə kiçik bir doza ilə başlayın, xəstəni buna alışdırın, dozanı dörd gündən bir və ya nə qədər
münasib olursa olsun artırın və həmişə xəstəyə mümkün qədər tez mümkün qədər çox dərman
daxil etməyə çalışın. onların rahatlıq zonasında.JB

“Uşağınız varsa və “tövsiyə olunan” peyvəndləri almaqdan imtina edirsinizsə, yaşadığınız dövlət
tərəfindən uşağınızı sizdən zorla almağa hazır olun.Bu, daha tez-tez, həyəcan verici sürətlə baş
verir.Google-a baxın və dövlətinizin "tələblərinə" baxın. Sosial işçilər hər gün daha çox “Tanrı
kompleksi” nümayiş etdirirlər və hər bir uşaq üçün nəyin ən yaxşı olduğunu hər bir valideyndən
daha yaxşı  bildiklərinə inanırlar.Ailə həkiminizlə bu mövzuda danışarkən belə ehtiyatlı  olun.”
Platypus

“Mən  iki  nəfər  tanıyıram  ki,  onların  uşaqları  heç  vaxt  peyvənd  olunmayıb.Hər  ikisi
şiroterapidir.Uşaqlardan biri  özəl məktəbə gedir.Düşünürəm ki,  evdə təhsil  alırsınızsa,  bunun
heç bir əhəmiyyəti yoxdur.Əmin deyiləm.” Lorinda

“Mən  xərçəng  xəstəsi  olan  kiçik  uşaqları  və  körpələri  görürəm,  müalicədən  əvvəl  yaxşı
görünürlər, əməliyyatdan və kimyadan sonra ölür kimi görünürlər və tez-tez olurlar.Bu yağın bu
qədər sağaldığı bir vaxtda insanların necə əziyyət çəkib erkən ölməsi ürəyimi ağrıdır.Mən artıq
bir həftədir yağdayam və özümü əla hiss edirəm, böyrəyimdəki şişi kiçildiyinə inanıram, hələ heç
bir sübutum yoxdur, amma tezliklə edəcəyəm”. Lannah

"Bir  tibb bacısı  dostu onu 3-cü mərhələdə uşaq bezi döküntüsündə istifadə etdi,  bir  gecədə
getdi!" Alice

--  Uşaqların  sirr  istifadə  etməməsi  lazım  olduğunu  düşünənlər  üçün.Başqa  hansı  dərman
olardıminlərlə  ildir  istifadə  edilən  bu  ən  qədim,  ən  təhlükəsiz  təbii  dərmanı  onlara  vermək
istərdinizmi?Yoxsa uşaqlarınızın heç bir səbəb olmadan bütün bu ekzemadan və səpgilərdən
əziyyət  çəkdiyini  izləyəcəksiniz?Mən deyərdim ki,  bu,  xoş bir  iş  deyil.Xüsusilə bütün bu dəri
problemlərinin belə sadə həlli olduqda.

Övladlarınızın ağrıdan qışqırmasına baxmaq, onlara sadəcə olaraq bir damla yağ vermək olar
və onlar ağrısız olarkən, yaxşı olarmı?Hm?JB

“Admin  zəhmət  olmasa,  ölmək  üçün  evə  göndərilən  8  yaşlı  uşağa  hansı  dozanı  verməyi
məsləhət görə bilərsən?” Rikardo

-- Kiçik bir dozadan başlayın, uşağın necə reaksiya verdiyinə baxın və sonra uşağın qəbul edə
biləcəyi qədər tez dozanı  artırın.Gündə üç dəfə.Adətən onlar ölmək üçün evə göndərilərkən
həblərlə dolu olur, ona görə də əvvəlcə onları zərərsizləşdirmək istəyirsən, çünki qarşılıqlı təsirin
nə edəcəyini bilmirsən, adətən o ölümcül kimyəvi maddələrlə qarşılıqlı əlaqənin nə etdiyi çox
xoş deyil.Ancaq bunun səbəbi, yağın işləməyə başlaması üçün masanı təmizləməyə çalışır.

Və ya itirəcək bir şeyiniz yoxdursa, siz də böyük miqdarda yağla başlaya və xəstəni bu şəkildə
idarə  olunan  komaya  sala  bilərsiniz.Yəqin  ki,  mən  bunu  edərdim,  amma  hansı  müalicə
istiqamətini seçəcəkləri valideynlərdən asılıdır.

Bircə onu bilirəm ki,  aqressiv  xəstəliklərə aqressiv  yanaşmaq lazımdır.Və onu da bilirəm ki,
ümumiyyətlə, xəstəyə nə qədər çox yağ daxil ola bilsən və bunu nə qədər tez etsən, uğur və
sağ qalma şansı bir o qədər çox olar.Amma onu da bilirəm ki, dozaj göstərişləri bir səbəbdən
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qeyd olunub.

Mənim uşağım olsaydı, onu yağla doldurardım, bilirəm ki, uşaq orada üzürdü və çox güman ki,
heç  bir  həkimi  ona  yaxın  buraxmazdım.Amma bu  mənəm və  nə  edəcəyimi  bilirəm.Ən  xoş
arzular, JB

“Yaxşı,  mən bu dəqiqə qaçıram.Dave's  Dr.  onun Shingles ağrısını  müalicə etmək üçün onu
Lyrica'ya qoydu.Son iki gündə (və daha da pisləşdi), Dave halüsinasiyalar görür.Əvvəlki kimi, o,
sadəcə dedi: "Qırmızı saçlı oğlan burada çatdırılmamalıdır." Mən “Nə?” deyəndə, Dave cavabı
belə oldu:  “Ah,  ağlıma gəlmir,  onun burada olmadığına əminəm”. Mən onunla indicə söhbət
etdim və o, nəyinsə səhv olduğunu başa düşdüyünü söylədi, çünki gözlərinin ucu ilə baxanda
pəncərəmizin kənarında cəngəllik görə bilər.WTF!!!O, bir müddətdir ki, sirr yağı qəbul edir və
heç vaxt belə bir şey olmayıb.Lyrica-da bir həftədən az vaxt keçdi və o, demək olar ki, bütün
motor idarəetməsini itirdi və indi halüsinasiyalar görür.Şingles lezyonlarına (DMSO ilə) bir az
Cannabis Oil sürdüm və ağrı dayandı.Mən doktora zəng etdim və BAZAR ERTİ İLK ŞEYİ Dave
gətirirəm.BTW, mən indicə Lyrica saytına baxdım, “anormal düşüncə” və “halüsinasiyalar” yan
təsirlərdən biridir.” Kim

“Spenser  hər  kəs  üçün  inanılmaz  bir  həftə  keçirdi!O,  ilk  dəfə  əmisi  oğlu  ilə  tanış  oldu  və
Gürcüstandan olan əmisi  və xalası  ilə  görüşdü!!O,  Sara xalası  ilə  tam aşiq oldu,  hətta onu
mənim və ya atamın üstünə seçdi!!Ən gözəl  tərəfi  onun xalası  qucağında  ikən  ƏLİNƏ VƏ
RƏNGİNDƏ QARANDAN TUTUŞUNDA görmək idi!Hətta bir transfer etdi, sağ əlindən sol əlinə!!
O, ayaq barmaqlarından istifadə edərək tam dəqiqliklə taxta avtomobili rənglədi!Tezliklə onun
videosunu yükləməyə çalışacağam!O, yeni sözlər söyləməyə davam edir və tamamilə cazibədar
olun!Biz onu çoxlu dəstəklə ayaqlarına ağırlıq gətirə bildik!O, ən yaxşı vaxtını gəzinti aparatında
gəzdirirdi...Körpəmin bunu etdiyini görəndə hiss etdiyim sevinc hissini təsvir edə bilmirəm.Böyük
oğlanlarla  oynamağı  bacararkən  üzündəki  saf  sevinc...onların  hamısı  velosiped  və  skuter
sürürdü və onun edə biləcəyi tək şey həsrətlə baxmaq idi...Üzündə ona qoşulmaq arzusunu
görürdüm və niyə sadəcə qaçıb onlarla oynaya bilmədiyini anlamırdım...Və sonra qızıl  ürəkli
əmisi oğlu Ceyson onu özünə tərəf çəkməyə başladı və digər oğlanlara daha sürətli sürmələrini
söylədi,  yoxsa polislər  onları  tutacaqlarını,  Spenseri gəzdiricisində onların arxasınca çəkərək
siren çalmağa başladı.digərləri atını gəzdirərkən səslənir.Əgər onun üzünü görə bilsəydiniz...
nəhayət, nəhayət, oğlanlardan biri idi!Ürəyimi milyardlarla parçaladı, sonra gözlərinin bir parıltısı
və səsindəki gülüşlə onu yenidən bir yerə yığdı.Uzun müddət ərzində ən yaxşı həftə.Spenser
böyük oğlan olmalıdır  və mən bunu sevirəm!Spenser dediyimiz bu kiçik  möcüzə üçün məni
daha çox itələmək, daha çox mübarizə aparmaq, daha uzun dua etmək istəyi yaradır.”

"Və onun şişləri yüksək THC sirr yağı istifadə edərək kiçilir!Spenser Loma Linda onkologiyası
tərəfindən terminal  hesab edilmişdir.Ancaq son MRT şiş  ölçülərində azalma göstərdi!Yüksək
THC yağı onun yeganə dərmanıdır!Yüksək CBD tincture onun qol funksiyasını yaxşılaşdıran,
əslində beyin və onurğa əməliyyatı zamanı məhv olmuş sinirləri sağaldan şeydir. Suzetta

“Neftin mənə nə etdiyinə hələ də inana bilmirəm.Diabet, böyrək zədələnməsi, artrit, siyatik, yırtıq
vətər, piylənmə hamısı getdi və bəzi neyrogenez mütləq baş verdi.Üstəlik, indi uşaq olsaydım,
DEHB olduğumu deyərdilər.Mən manyak özünü məhv edən canavar idim.Mən dərsə getdikdən
sonra məktəbi  vandalizmlə  daha çox  vaxt  keçirdim.Valideynlərimi  cəhənnəmə saldım.Qazan
çəkməyə başlayana qədər.Məktəbdə orta hesabla 30-dan 80-dən yuxarıya, hətta bir neçə fənn
üzrə 90-a  qədər  keçdim.Və artıq  vandalizm yoxdur.Gülməli,  onlar  qazanın uşaqlar  üçün pis
olduğunu düşünürlər.Mən razılaşmamalıyam.” Peter

“6 yaşlı oğlumuzu AA3 beyin şişi və nadir genetik xəstəliklə müalicə edirik.Həkimlər heç nə təklif
edə bilmirlər və onun cəmi bir neçə ay ömrü qaldığını deyiblər.Hələlik heç bir nöbet və növbəti
MRT bizə daha çox məlumat verəcəkdir.Beyin şişi istisna olmaqla, sonuncu müayinədən sonra
onun səhhəti MÜKEMMELdir.O, heç kimya, şüalanma və əməliyyat keçirməyib.YALNIZ yağ!!!”
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Penne

“Oh, mən burada gözlərim sızmış halda oturmuşam, indicə aldığım telefon zəngindən gələn
xəbərləri mənimsəməyə çalışıram.Cəmi 2 həftə əvvəl mən 5 yaşlı qızı yenicə residivi olan bir
ata ilə danışdım.**** Mərhələ 4 Yüksək Riskli Neyroblastoma (Uşaq Xərçəngi) diaqnozu qoyuldu
- pis  proqnoz (MYCN Amplified).Onlara dedilər  ki,  heç bir  ümid yoxdur və əsasən onu evə
aparıb son günlərini onunla keçirəcəklər, vaxtı azdır.Atam məni çağıranda çox narahat idi.Biz
onu  düzgün  istiqamətə  yönəltdik  və  onlar  tibbə  başladılar.Onlar  xəstəxanada  onkoloqların
qəbulunu təzəcə bitiriblər.**** şiş markerinin sidik analizi TAM NORMALDIR!!!O, 80-dən getdi,
sonra  növbəti  həftə  90-a  qalxdı  və  indi  8.7-ə  düşdü.(2  ilə  9  arası  normaldır).Düzdür,
XƏRÇƏNGİN ƏLAMƏTİ  YOXDUR.2  həftə  ərzində  bu  uşaq  ölümcül/kritik  xəstəlikdən  aydın
sağlamlıq hesabatına keçdi.Onkoloq əvvəllər belə bir şey görmədiklərini söylədi”. Korri

“11 yaşlı oğlum son 10 ay ərzində kimyadan əziyyət çəkir (və bu müddət ərzində o, 6 həftə də
radiasiyaya məruz qalmışdır) və biz ona son 4 ay ərzində yağ veririk və bu, həqiqətən də bir çox
cəhətdən kömək etdi. .” Angela

“Neft  mənim həyatımı xilas etdi.Eynən.Şiddətli  ürək çatışmazlığı,  osteoporoz, osteoartrit,  boş
bağ sindromu və regional ağrı sindromu var.Başqa heç bir dərman qəbul etmirəm və səhhətim
getdikcə yaxşılaşır.Mənim 11 yaşlı otistik/epileptik oğlum aylardır dərman qəbul etmir və Rikin
neftlə bağlı təhsili sayəsində yüksək səviyyədə işləyir.Həyatımızı xilas etdiyiniz üçün təşəkkür
edirik”. Maria

“Baxdım ki, bir neçə şey edir, mənim balaca övladım daş atma və ya hər hansı bir səbəbdən
başını vurduqda və bir parça əmələ gələndə, yağ onu bir gün ərzində dağıtır!Dəridə sızanaq və
ya çibanlar  və ya hətta kistlərin  buraxdığı  dəlikləri  bağlamaq üçün də işləyir.Bəzən üzümdə
çibanlar olur və onlar bir az ixthammol məlhəmi ilə quruyurlar, lakin bəzən bir çuxur qalır.Mən bu
yaxınlarda sirr yağını çuxura qoymağa başladım və onun diametri təxminən bir millimetr olan
böyük bir çuxur bağladığını bilmirsən!İndi bu sahə mənim dərimlə eynidır!Etmədiyi yeganə şey
dərimin bir az daha tünd olan bölgəsini soldurmaqdır, lakin bunun üçün istifadə edə biləcəyim
başqa şeylər də var.Dərini möhürlədiyinə şadam!” Mahndisa

“Ən yaxşı dostum onu oğluna verdi və onun tutması dayandı.Səndən şübhələndiyim üçün üzr
istəyirəm dostum.Uşağınız üçün ən yaxşı şeyin nə olduğunu bilirdiniz və haqlı idiniz”. Məryəm

“Dərimin  altında  nə  olduğunu  bilirsinizmi?Bu  valideynlər  böyrək  çatışmazlığı,  koma,  inkişaf
ləngimələri və ehtimal ki, ölüm kimi yan təsirlərə malikdirlər.Ancaq mümkün yan təsir "yüksək"
olduqda, hamı dərhal qorxur.Bu qədər beyinləri yuyulub.Ölüm nədənsə yüksəkdən daha məqbul
bir yan təsirdir.Çox vaxt bunlar da savadlı, ağıllı insanlardır.Bu, inanılmazdır”. Missy

“Yenə  də  deyirəm,  uşaqların  dərmanlarında  da  THC  lazımdır.Qarğıdalı  və  ya  çayı
tənzimlədiyiniz  kimi  sirri  də  tənzimləyin.Bütün  lazım  olan  budur.Əlavə  vergilər,  xüsusi
lisenziyalar,  heç  bir  şey  yoxdur.Bu,  yeganə  rasional  yoldur.30% THC kosmetikası  ən  yaxşı
şəkildə  işləyir,  sadəcə  olaraq  unutmayın  ki,  siz  “sirri  tənzimləmək”  haqqında  düşünməyə
başlayanda. Hətta onu “tənzimləməyə” cəhd etmək vaxt və səy itkisidir. Mən deyərdim ki, biz
artıq kifayət qədər həddindən artıq tənzimlənmişik”.JB

Süpozituarlar
"Rick  Simpson Oil  (RSO)  ilə  süpozituarları  PMS ilə  əlaqəli  problemləri  olan bütün qadınlar,
həmçinin  hemoroid,  Crohn,  bağırsaq  və  bağırsaq  problemləri  olan  hər  kəs  üçün  bir
xeyirdir.Onlar həmçinin tənəffüs və ağciyər xəstəlikləri üçün əladır, qripə qarşı mübarizəni qeyd
etmirəm.Bədəndə  çox  xoş,  uzunmüddətli  hisslər  yaradırlar.İlkin  tərəddüdlərini  dəf  etdikdən
sonra onları qəbul etməyi sevməyən adam görmədim”.JB
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“Salam JB, bunun heç kimə faydalı olduğunu bilmirəm, ona görə də sən buna hakim olasan.Bu
yaxınlarda  bir  növ  bağırsaq  tıkanıklığı  problemi  yaşadım,  heç  vaxt  tam  diaqnoz
qoyulmadı.Bağırsağı  tamamilə  bağlayan  daxili,  çox  ağrılı  bir  şişlik.Ən pis  halda  ağrıdan  nə
otura, nə də ayaq üstə dayana bilmədim və rahatlıq üçün yan üstə uzana bildim.Həkim yəqin ki,
təcili qan testləri nəticəsində xərçəngi istisna etdi, lakin bir neçə həftədən sonra məsləhətçi təyin
etməkdən  başqa  mənə  kömək  edəcək  heç  nə  yox  idi.Mən  axmaqcasına  aptek  xovlu
müalicələrini sınadım, qısa bir sakitləşdirmədən sonra vəziyyəti daha da pisləşdirdi.

Bundan bir ay əvvəl mən eBay-də süpozituar qəlibi  almışdım, ona görə də sınamağa qərar
verdim.Kokos yağını (otaq temperaturunda bərk) RSO ilə qarışdırdım və bir neçə damcı çay
ağacı yağı əlavə etdim.Sakitləşdirici dərhal oldu və 24 saat ərzində yaxşılaşmanı hiss etdim,
müəyyən bir  sağalma hissi  və  şişkinlik  azaldı.7 gün ərzində normala  qayıtdım və tamamilə
sağaldığımı hiss etdim, süpozituarlardan istifadə etməyi  dayandırdım.Bu,  bir  az erkən idi  və
daha 7 gündən sonra şişlik geri gəldi.Mən birbaşa süpozituarlardan istifadə etməyə qayıtdım və
bu  dəfə  şişlik  getdikdən  sonra  14  gün  (mümkün  olduğu  qədər)  davam  etdi.Bunu  deyəndə
barmaqlarımı  keçdim,  amma  görünür,  bu  işlədi  və  yağ  məni  bir  mütəxəssis  görmək  üçün
gözləmə  müddətində  qorxunc,  ağrılı  təcrübədən  xilas  etdi.İndi  soyuducuda  bir  boru  yağ
olmayanda özümü çox həssas hiss edirəm.

Ağrılarımı yüngülləşdirdiyim və tez sağaldığım üçün, mütəxəssis həkimin dəyərli vaxtına qənaət
etdiyim üçün mən yəqin ki, qanunu pozan cinayətkaram!Nə qəribə dünyadır!” M

Süpozituarları necə hazırlamaq olar?
Kakao yağını əridin, yağ əlavə edin, 100 q ərinmiş kakao yağı üçün təxminən 1-2 q yağ əlavə
edin.Sonra xəstə hər bir süpozituarda təxminən 0,33 q yağ istifadə edənə qədər dozanı hər dörd
gündə artırın.Uşaqlar üçün 1 q (ümumi çəki) süpozituar, böyüklər üçün 2 q, vaginal problemlər
üçün 3 q (toplar).Yeni başlayanlar üçün 0,01-0,02 q yağ yaxşı işləyəcək.Əgər kimisə suppoda
0,05 q ilə başlasanız, onlar da bunu çox hiss etməyəcəklər, lakin kiçik dozadan başlamaq daha
yaxşıdır  (keçmişdə heç vaxt  çətənə sınamayanlar  və  s.).Əsl  RSO çox güclüdür  və  siz  heç
vaxtxəstənin necə reaksiya verəcəyini dəqiq bilmək (qan təzyiqi və s.), lakin şamlar insanları
yağa alışdırmaq üçün yaxşı bir yol olardı.

Süpozituarların maraqlı tərəfi onların 20 dəqiqə ərzində ağciyərləri necə açması və nəfəs almağı
asanlaşdırmasıdır - KOAH və ya astma və s.Xəstələr onları sedef, yüksək qan təzyiqi, Crohn,
PMS krampları və s. müalicə etmək üçün də istifadə etdilər.

Süpozituarlara başqa təbii yağlar da əlavə edə bilərsiniz, bu, onları nə üçün istədiyinizdən və
məqsədinizdən asılıdır.Sadəcə olaraq bəzi təbii tibb saytlarına gedin və müxtəlif efir yağlarının
nə etdiyini oxuyun və lazım bildiyiniz qədər təcrübə edə bilərsiniz.

Həmçinin, şamlar yağı yeyə bilməyən və ya nədənsə mədəsində saxlaya bilməyən xəstələri
müalicə etmək üçün əla üsuldur.Mənə gəldikdə isə, təsirlərinə görə, çətənədən istifadənin ən
yaxşı və ən xoş üsulu süpozituarlarda yağı qəbul etməkdir.Əvvəlcə gülməli səslənir və görünür,
bunu etiraf edirəm, amma cəhd edənlər razılaşır.Bəlkə çakraları aşağıdan yuxarı açır, kim bilir,
amma bu, əlbəttə ki, əla hissdir.

Qadınlar  süpozituarları  qəbul  etməyi  çox istərdilər  -  onlar  həm də hər  cür bakterial  və viral
infeksiyalara,  "mikrobioloji  məlumatların  tərəfdaş  mübadiləsinə",  prezervativlərə  və  onlarda
istifadə olunan sürtkülərə qarşı allergiya və s.Yağın hormonal balanssızlıqlara (səviyyələrə) nə
qədər təsirli yanaşdığını qeyd etdimmi?Ən xoş arzular, JB

“RSO  ilə  süpozituarlardan  maya  infeksiyaları,  HPV,  kondiloma,  herpes  və  bir  çox  başqa
xəstəliklər və ya infeksiyalar daxil olmaqla, lakin bununla məhdudlaşmayaraq, hər cür vaginal
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problemlər üçün də istifadə oluna bilər.Xüsusən də yağdan istifadə olunarsa, onlara qayğı çox
asan olarsa.JB”

“RSO çətənə yağı süpozituarları bütün növ anal və ya vaginal problemlər, hemoroid, Crohn,
bağırsaq  və  ya  bağırsaq  problemləri,  leykemiya,  astma,  beyin  şişləri,  qan  təzyiqi,  hormon
balansına nəzarət və s. o cümlədən ağciyər xəstəlikləri üçün əla işləyir.JB”

“Zəhmət  olmasa,  çətənə  yağının  hamiləlik  dövründə  istifadəsinin  təhlükəsiz  olub-olmaması
barədə  mənə  məsləhət  verə  bilərsinizmi?Orada  tapa  biləcəyim  çox  məlumat  yoxdur.Mənim
dostuma indicə dedilər ki, onun körpəsinin ölümünə səbəb olan qan laxtalanmasına səbəb ola
biləcək göbək kisti  var.Mən çətənə yağının təsirini və faydasını görmüşəm, hamiləlik zamanı
onun təhlükəsiz olub olmadığına əmin deyiləm”. Christine

-- Hörmətli Kristina, əlbəttə ki, ondan istifadə etmək təhlükəsizdir, çətənə əsrlər boyu hamiləlik
zamanı və doğuş ağrıları üçün də istifadə edilmişdir.Hər birində 0,01-0,06 q yağ olan süpozituar
hazırlamağı məsləhət görürəm (100 q kakao yağı üçün 1-2 q yağdan başlayın).Kist adətən bir
neçə  həftə  ərzində  yox  olur.Gündə  üç  dəfə  və  narahat  olmayın,  yağ  körpəyə  zərər
verməyəcək.Ən xoş arzular, JB

“Migrendən əziyyət çəkirsiniz?Bir düyü ölçüsündə sirr yağı götürün, akaRSO və bir neçə göz
qırpın.Daha yaxşısı yoxdur, icazə ver sənə deyim!” Sarah

--  Əla  məsləhət,  Sara.Bu,  həqiqətən  işləyir.Dərhal  rahatlamaya  olduqca  yaxın  olan
süpozituarlarda sınamağı  təklif  edə bilərəm və hər  gün dini  olaraq qəbul  etsəniz,  profilaktik
olaraq  işləyir.Migren  çox  zəiflədə  bilər.(Jindrich  məni  şamlar  haqqında  öyrətdi  və  o,  bütün
məsələlərdə haqlı idi.)" Tracey

“İstədiyimi aldım, təşəkkür edirəm.İstərdim ki, yağın gücündən asılı olmayaraq dərman olduğunu
etiraf edəsiniz.Müalicəvi əhəmiyyətə malik olmaq üçün yağın 95-98% olması şərt deyil.Mümkün
olan ən yüksək faiz deyilsə, bu, sadəcə olaraq "boş" deyil.Mənə çox insanın sirrin axmaq ola
biləcəyi barədə yanlış məlumat almaq üçün bura müraciət etməsi zərərli görünür.O, müqəddəs
bir bitkidir və istənilən formada mütləq dəyəri var.

Düşünürəm ki, bir az isidilmiş yağla yağlanmış şpris (əlbəttə ki, iynəsiz) birbaşa bağırsaqlara
daxil  edilə  bilər.Düz orda  vur.Böyük  ərazilərdə  aktual  tətbiqlər  üçün seyreltmə daha mənalı
görünür. Bleyk

-- Əgər istədiyin budursa, deməli, sən hələ də mətləbi itirmisən, Bleyk.45% THC yağı ən yaxşı
son dərəcə güclü və sakitləşdirici 95-98% THC RSO ilə müqayisədə pisdir və heç vaxt eyni və
ya müqayisə edilə bilən təsirlərə malik olmayacaq.Eşitmək istədiyin budurmu?

İndi  lütfən,  fikrinizi  daha  yaxşı  sübut  etmək  istəyirsinizsə,  düz  bağırsağınıza  bir  az  yağ
sürtməkdən çəkinməyin, beləliklə ondan düzgün istifadə etmək üçün daha praktik təcrübə əldə
edəcəksiniz.Yağ tez bir zamanda sizə süpozituar şəklində istifadə etməyin daha yaxşı olduğunu
və yaxşı  düşünülmüş məsləhətdənsə qulaq asmağın daha yaxşı  olduğunu tez bir  zamanda
göstərəcəkdir.Əgər  hələ  də ipucu almamısınızsa,  yağ yapışqan kimi  işləyə bilər.Təcrübədən
həzz alın, zəhmət olmasa bu haqda video hazırlayın ki,  başqaları  yeni başlayanların səhvini
təkrarlamasın.Ən xoş arzular, JB

“Qaraciyər  qan  tədarükünün  çox  hissəsini  həzm sistemindən  alır  ki,  o,  zülalları,  digər  qida
maddələrini və zəhərli maddələri daha da emal edə bilsin.Buna görə də, Simpson Oil-in qəbulu
qaraciyərə,  daha sonra qan tədarükünə və bədənin  qalan hissəsinə əmin və tez çatdırılma
təmin  edir.Bundan  əlavə,  yağın  bir  hissəsi  qan  dövranınızdakı  dərmanı  əlavə  etmək  üçün
birbaşa kolona yol verəcəkdir.Uğurlar!" Stiv

“Dostum, sirr yağı süpozitoriyası nəhayət mənim şiddətli mədə ağrımı aradan qaldırdı!Mən də
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heç daşlanmış hiss etmədim!(Bununla seçim etməyi üstün tuturam) Nəhayət ağrısız yata bildim
və daha yaxşı  hiss  edərək  oyandım.Bir  dost  mənə sirr  yağının  müxtəlif  idarə  üsulları  üçün
bioavailability izah edən bir məqalə verdi.Uzun və elmidir, amma hamısını oxudum.

Ağızdan qəbul edildikdə, mədə turşuları udma sürətini azaldır.İnsanlar yağı udduqda həqiqətən
"yüksək"  və  ya  "daşlaşmış"  hisslər  keçirirlər  və  öz  növbəsində  yağın  "həqiqətən  işlədiyini"
düşünürlər.Ancaq oral yolla, o, əslində daha yüksək sürətlə udulmur, sadəcə psixoaktiv şəkildə
yaşanır.

Təxminən 2 ilə yaxındır ki, şifahi olaraq sirr yağı qəbul edirəm və əla şəfa tapdım.Butt (pun
nəzərdə tutulur), 2 günlük süpozituarları sınadıqdan sonra əmin oldum!Özümü daha yaxşı hiss
edirəm!Oynaqlarımda daha az iltihab, o qədər də sərt deyil, sinir ağrıları və əzələ spazmları çox
yaxşıdır  və  mədə  ağrısı  yoxdur!Nəhayət!Xəstəlik  və  xroniki  ağrılar  dəhşətlidir.İndi  bu  yağ
haqqında daha müsbət hiss edirəm.Mənə həqiqətən bir ümid lazım idi.Mən onun əlindən gələni
etdiyini düşünməyə başlamışdım, indi isə buna ümid edirəm”.

"Daha  yüksək  absorbsiya  və  aşağı  ilk  keçid  metabolizması  səbəbindən  rektal  yolun
bioavailability oral yolla olandan təxminən iki dəfə yüksək idi." Mikki

--  Güman ki,  bir  çox  şərtlər  üçün  əladır.Mən onları  CR-də məşhur  etdim və minlərlə  insan
onlardan böyük uğurla istifadə edir.Buna görə də təbrik edirəm, Mikki.;) JB

“Deyəsən, süpozituardan daha böyük dozalar qəbul etmək olar və mənfi  psixoaktiv reaksiya
yoxdur.Rektal  yolla udma üçün doyma dərəcəsi varmı?Yəni,  daha böyük dozada süpozituar
hazırlamaqla sağalmağımı sürətləndirə bilərəmmi?” Mikki

-- Ağızdan istifadə zamanı olduğu kimi dozada da diqqətli olun.Təcrübəsizlər üçün 5 mq-a qədər
suppo, təxminən 10 mq adətən çox yaxşı tolere edilir.Daha yüksək dozalarda xəstənin necə
reaksiya  verəcəyini  heç  vaxt  bilmirsiniz,  buna  görə  də  dozanı  tədricən  artırmaq  daha
yaxşıdır.Ancaq  tolerantlığınızı  artırdıqdan  sonra  sərbəst  şəkildə  sınaqdan  keçirə
bilərsiniz.Şəxsən mən 0,3-0,5 q yağ olan supposları xoşlayıram -- amma bu, digərlərinin çoxu
üçün çox olardı, ona görə də nə etdiyinizi bilmirsinizsə və iki günlük yuxuya və ya buna bənzər
bir şeyə qarşı deyilsinizsə, cəhd etməyin.;) JB

“Mən  başa  düşürəm  ki,  o,  niyə  bir  az  qorxduğunu  hiss  edir,  çünki  yağ  sizə  hiss  etdirə
bilər,xüsusilə  əvvəllər  heç  vaxt  yaşamamısınızsa.Anamın  62  yaşı  var  idi  ki,  biz  onu  yağla
müalicə  etməyə  başladıq,  o,  əvvəllər  heç  vaxt  marixuana  çəkməmişdi.O,  çox  zəif  və
başgicəllənmişdi  və  bir  müddət  yemək  yeyə  bilmədi,  AMMA bu,  yağın  yan  təsirləridir.İndi
süpozituar edirik və fərq heyrətamizdir.O, indi tam qramını gündə 3 kapsula ayıra bilər.O, hələ
də içəri girəndə hiss edir, lakin şifahi olaraq qəbul etdiyi zamanki qədər ağır deyil.Biz də eyni
nisbətdə çətənə toxumu yağını qarışdırırıq və bu günə qədər yaxşı işləyir.Ümid edirəm ki, mən
bir məna kəsb etdim”. Nikkita

“Salam JB, mənim anam ağciyər xərçəngi (mərhələ 3) var və mən onun üzərinə yağ sıxıram,
indi  onun  10-cu günüdür  və  demək olar  ki,  gündə  1  qram çəkirik.Düz  deyirdin,  öyrəşdi  və
gündüz  Zombi  effektləri  daha  yaxşıdır,  gecələr  10-12  saat  yatır.Mən də  anamla  süpozituar
etməliyəm?Çox sağ ol." Rio E

-- Bəli, Rio, niyə də olmasın.Onları qəbul etməkdən zövq alacaq, həqiqətən bədəndə çox xoş
hisslər yaradırlar.Şifahi olaraq qəbul etdiyi dozada eynidir, kakao yağı ilə qarışdırın.Mümkünsə,
əlavə olaraq dozalar arasında və ya şifahi dozanın əvəzinə qəbul edə bilər.Rektal və ya vaginal
yolla qadınların kişilərə nisbətən bu baxımdan bir qədər üstünlüyü var.

Əgər  qadınlar  yağ  tərkibli  süpozituarların  menstruasiya  öncəsi  və  hormonal  problemlərə  nə
qədər kömək edə biləcəyini bilsəydilər, hamısı onları qəbul edərdi, buna şübhə etmirəm.
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Həmçinin, tərkibində 0,005-0,01 q yağ olan şamlar yeni başlayanlar üçün müalicəyə başlamaq
üçün əla üsuldur,  xəstələr  adətən tərkibində kiçik dozalarda yağ olan süpozituarlardan həzz
almırlar  və  bu  təcrübədən  çox  həzz  alırlar.Ancaq  öyrəndiyimiz  kimi,  süpozituarların  qəbulu
ümumiyyətlə yağdan istifadə etməkdən daha çox mübahisəli mövzudur.

Yenə  də reallıq  budur  ki,  hemoroid  sizi  gec-tez  tutacaq və tutduqda  bir  və  ya iki  sirr  yağı
süpozituarı  qəbul  etməkdən  məmnun  olacaqsınız,  mən  sizə  zəmanət  verə  bilərəm.Çünki
rahatlama dərhal olur və inanın ki, yalnız bir neçə insan belə vəziyyətlərdə süpozituar qəbul
etməmək üçün kifayət qədər sərtdir.Sirrə qarşı qərəzlərə görə, hemoroid onları çox tez sıralaya
bilər.JB

“Hormonal problemləri dediniz...Böyük əməliyyatımın hormonal səbəbi olmadığı üçün Estrogel
qəbul edirəm.Bunun üçün kömək edirmi?” Elizabet

“Əlbəttə...55 yaşım var və hər gün istifadə edirəm”. Christy

Qidalanma boruları
“Mən anamı müalicə edirəm.Onun boğaz xərçəngi var və onu ardıcıl olaraq qidalanma borusu
vasitəsilə tətbiq edib.Bir az isidib kokos yağı ilə qarışdırın!Boru heç vaxt tıxanmayıb!” Stiv

“Oğlum udmayanda onu qidalandırma borusu ilə  verirəm -  bir  fincandakı  yağın üzərinə çox
qaynar su tökürəm, sonra səpilir, sonra bir az soyuducu su əlavə edirəm (çox deyil) ki, su çox
isti deyil, sonra boruya tökün.Çox yaxşı işlədi, baxmayaraq ki, bəzən neft borunun içərisinə bir
az səpilir, lakin heç vaxt bloklanmamışdır.Hələ çox isti ikən onu tökməyin sirri”. Angela

“Kiməsə çətənə  yağını  qidalanma borusu vasitəsilə  necə vermək barədə  hər  hansı  bir  fikri
varmı?Qalın olmasın deyə zeytun yağı ilə qarışdırdım amma yenə də boruya tıxanmasından
qorxuram.Hər hansı bir fikir?” Steven

-- Stiven, seyreltilmemiş yağı necə idarə etməyin yolunu tapmaq həmişə yaxşıdır, bu, getmək
üçün ən yaxşı yoldur.Bir yol tapa bilməyəndə onu xəstənin yeməyinə qarışdırıb ona belə yedirə
bilərsiniz.Bəli, o, borunu tıxaya bilər, yəni yağ qalın konsistensiyaya malikdirsə.Bəzi yağlar qalın,
bəziləri  daha  axıcı  olur.Ancaq  onları  bədən  istiliyinə  qədər  qızdırdığınız  zaman,  borunun
tıxanmaması üçün kifayət qədər axıcı olmalıdır.

Başqa bir yol, kakao yağı ilə süpozituarlarda xəstələrə verməkdir.Yenə də, mümkün olduqda, bu
dərmanı qəbul etmək üçün yağ yemək üstünlük təşkil edir.Yağı idarə etməyin bir çox yolu var və
bu, çox vaxt fərdi olur, buna görə də xəstəyə ən uyğun olanı tapmağa çalışın.Ən xoş arzular, JB

“Dəhşətli səsləndiyini bilirəm, amma viskoz maddələr tətbiq etdikdən sonra onu təmizləmək və
ya ümumiyyətlə  tıxacları  təmizləmək üçün borudan bir  az  koka-kola  yaxşı  işləyir.Köhnə RN
gözləmə rejimi.” Ellen

Cərrahiyyə, Kimya və ya Yağ?
"Mən RSO qəbul edə bildiyim zaman heç vaxt döşlərimi götürməzdin!" Chloe

“Döş xərçənginin “faiz riski” olması fikri tamamilə yalandır.Əslində hər kəsin bədənində xərçəng
mikroşişləri var, o cümlədən mən.Xərçəng təsadüfən ildırım vurmaq kimi “aldığınız” bir xəstəlik
deyil.Bu, D vitamini əlavəsi, qidalanma, super qidalar, tərəvəz şirələri və xərçəngə səbəb olan
kimyəvi maddələrdən və radiasiyadan qaçınmağı əhatə edən həyat tərzi seçimi vasitəsilə hər
gün, yeməklə yemək “idarə etməli” və ya “qarşısını almalısınız” bir şeydir. Beləliklə, bir həkim
xərçəngə tutulma şansınız olduğunu söyləyəndə, o, xərçəngə nəzarət etmədiyinizi nəzərdə tutur
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və bu, açıq yalandır.Xərçəng şarlatanlığı, başqa sözlə.”

--  Xərçəngə  tutulma şansınız  olduqda,  sadəcə  olaraq yağa girin.Bu,  daha  sağlam və  daha
təhlükəsiz bir seçimdir.JB

“Xərçəngə və ya hər hansı digər ciddi xəstəliyə yanğın kimi baxın.Yanğın nə qədər böyükdürsə,
onu söndürmək üçün bir o qədər çox güc lazımdır.Beləliklə, öz eviniz yanırsa, yüz vedrə su
(RSO) və ya bir stəkan su (digər növ yağlar) istifadə etməyi üstün tutursunuz?Yoxsa peşəkar
yanğınsöndürənlərin gəlib sizə kömək etməsini istərdinizmi?Mən buna üstünlük verərdim, amma
indiki yanğınsöndürənlərə, yəni həkimlərə bütün bu yanğınları söndürmək üçün sudan istifadə
etməyə  belə  icazə  verilmir  və  onlar  onilliklər  ərzində  sirrdən  istifadə  etməmək,  beyinləri
aşılamaqdan sonra ondan necə istifadə edəcəklərini belə bilmirlər. dərman.

Şəhərdəki böyük yanğına kiminsə təcrübəli  yanğınsöndürənlər  göndərməsi  və onlara sudan,
yəni yanğınla mübarizənin ən sadə və ənənəvi formasından istifadə etməyə icazə verməməsi
sizə məntiqli gəlirmi?Mənə yox.Ancaq yenə də hakimiyyətdə olanların bugünkü tibb sisteminə
etdikləri məhz budur.

Çoxlu  yanğınlar,  su  yoxdur,  yəni  işlərini  bacardıqları  qədər  yerinə  yetirə  bilməyən
yanğınsöndürənlər/həkimlər üçün çoxlu əlavə iş.Bu belə olmamalıdır, məncə.Onların işi üçün ən
yaxşı  avadanlıq  və  ən  yaxşı  alətlər  olmalıdır,  elə  deyilmi?Mən  onların  meneceri/hökuməti
olsaydım bunu edərdim.Bu şəkildə baxmaqda qəbahət varmı?Mən belə düşünmürəm”. JB

"Bunu oxuyan hər  hansı  bir  qadın üçün ümid edirəm ki,  bu,  seçimləriniz  olduğunu bilməyə
kömək  edəcək"  dedi  xanım  Coli.
-- Əgər xanım Coli hesab edir ki, ikiqat mastektomiya xərçəngdən qorunmağın ən yaxşı yoludur,
o zaman deyim ki,  mən bununla qətiyyən razı deyiləm.Və mən onun yerində olsaydım, yağı
yeyərdim  və  hər  gün  şübhəli  yerlərə  sürərdim,  bu,  onun  keçdiyindən  daha  təhlükəsiz  bir
seçimdir.Və gülməli odur ki, o, onsuz da yağı yeməyə hazırlaşır, çünki məcbur olacaq.

Məsələn, əməliyyatdan əvvəl və sonra neçə KT müayinəsi aparmalı idi?Bir CT taraması 200-
500  ağciyər  rentgen  şüasına  bərabərdir  və  ya  bərabər  ola  bilər  və  radiasiyanın  təsiri
kümülatifdir.Beləliklə,  əslində "profilaktik  cərrahiyyə"  onun qarşısını  almaq əvəzinə xərçəngə
səbəb olacaq.O, əla.

Çox xərclədiyiniz zaman və gələcəyinizi proqnozlaşdırmaq üçün gen testi etdikdə əldə etdiyiniz
budur.Həmin fırıldaqçılar ona döş xərçəngi olacağını söylədilər, buna görə də o, "hərəkət etdi"
və indi döşləri olmadan yaşayacaq, bu barədə depressiyaya düşəcək, hər zaman bu barədə
düşünəcək,  bir  çox  başqa  xəstəliklərə  tutulacaq.  bu  və  onun  əldə  etmək  ehtimalı  daha
çoxduronsuz da başqa yerdə xərçəng var və o, çox güman ki, həkimlərin ona etdiklərindən və
ona dedikləri bütün BS-dən sonra olacaq.

Evdə oturub yağ yemək və heç bir şey üçün narahat olmamaq daha yaxşıdır.Və ya heç olmasa
belə düşünürəm.Gəlirsə, gələcək, niyə iyirmi ildən sonra baş verə biləcək bir şeydən narahat
olub, ən yüksək səviyyədə sadə bir korrupsiya və oğurluqdan başqa heç bir səbəb olmadan
döşlərini kəsdirirlər.JB

“JB-də  haqlı  olduğuna  inanıram!2005-ci  ildə  sağ  döşümü çıxartdırdım,  əgər  RSO haqqında
bilsəydim, heç vaxt belə əməliyyat keçirməzdim.Bildiyiniz kimi, indi məndə ağciyər xərçəngi var
və mən inanıram ki, RSO getməyin yeganə yoludur”. Bonnie

“O qədər doğrudur ki,  JB,  1-ci  mərhələdə döş xərçəngindən sonra profilaktik  histerektomiya
etdim,  indi  peşmanam.Əgər  RSO  haqqında  bilsəydim,  o  zaman  heç  bir  əməliyyat  və  ya
şüalanma keçirməzdim!Üstəlik radiasiya protokol idi!!!!!RSO-ya o qədər İNAM var ki,  növbəti
mamoqrafiyamı ləğv etdim.Xərçəng sənayesi ilə işim bitdiyimi söyləmək üçün məsləhətçimi son
dəfə görəcəyəm, müalicəni bildiyimə inandığım üçün xəstəxana qeydlərimə RICK SIMPSON
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PHOENIX TEARS yazacağam.:) Dəstəyiniz və fədakarlığınız üçün sizə kifayət qədər təşəkkür
edə bilmirəm.Xərçəng ianələrim indi feniksin göz yaşlarına gedir.mən mübarək!!!SUL, dostum.:)”
Tina

“Həyatınızı  xərçənglə  riskə  atmamaq  üçün  mastektomiya  ilə  həyatınızı  riskə  atmaq  çox
axmaqlıqdır.Və  sonra  bütün  bu  taramalarla  xərçəngə  tutulma  riski!Bütün  bunlardan  sonra
ağciyərlərdə xərçəngə tutulsanız, özünüzü nə qədər axmaq hiss edərdiniz?Yoxsa əməliyyatdan
yaranan ağırlaşma zamanı öldü?Xərçəng diaqnozu qoyulduqdan sonra mastektomiya, çətənə
yağı  ilə birlikdə və mən mühakimə etməzdim, lakin xərçəng olmadan bunu etmək xərçəngə
tutulmaq qədər risklidir.Sadə məntiq”. Carla

"Təəssüf ki, qadınların bunu hər zaman"profilaktik" olaraq etdiyini görürəm. Və onlar bundan
qorxurlar, çünki bunun yeganə variant olduğunu düşünürlər.Biz daha yaxşı bilirik amma vallah
daha  neçə  nəfərin  bu  pis  xəstəliyə  tutulması  lazımdır?!!Hökumətlərimiz  faydasızdır.Sərbəst
istifadə  etmək  üçün  burada  sirrimiz  olsaydı,  çoxları  yuxarıdakı  xanımın  mövqeyində
olmazdı.Çox kədərlidir və əslində məni qəzəbləndirir”. Gürcüstan

“Yəni o, özünü öldürdü və bunu profilaktik tədbir adlandırdı?Bu dəlilikdir...Üstəlik, genetika belə
işləmir.Bizdə  hər  şey  üçün  bütün  genlər  var...Müəyyən  genlərin  aktivləşməsinə  səbəb  olan
MÜHİTİMİZDİR.Onlar “ailədə işləyir” dedikdə, bu, həqiqətən də eyni genetik tətiklərə səbəb olan
vərdişlərin bir nəsildən digərinə ötürülməsinin əlamətidir.Bu, təkcə genetika məsələsi deyil.Bunu
demək tamamilə cahillikdir...” Alistair

“Həkim kimisə nəyə inandıra bilər...İnsanlara qulaq asın, genetik skrininq "Oh, sizdə o gen var,
ona görə də xərçəngə tutulma şansınız 87%"dən daha mürəkkəbdir. Çoxlarının bilmədiyi başqa
bir fakt budur: hər kəsdə xərçəng hüceyrələri var; həyati bədən quruluşunu qorumaq və ətraf
mühitdəki toksinləri minimuma endirmək sağlam qalmaq üçün hər kəsin ən yaxşı bahisidir...Bu,
həddindən artıq çox görünür.Həkim/xəstə münasibətindən ciddi sui-istifadə.” Cek

"Görəsən, Brad Pitt indi testis xərçənginin qarşısını almaq üçün toplarını kəsirmi?" Mayk

“JB, bunu səninlə və Riklə bölüşmək istədi.Onun danışdığı yağ həbi RSO-dur.Düşündüm ki, bu
sizi maraqlandıra bilər.Mənim də sizin üçün şəkillərim var.Bunu işçi və təbii dərman istifadəçisi
göndərib”. Rik

“Yaxşı,  bunu  ilk  dəfədir  ki,  dünyaya  deyirəm,  bir  az  dolaşsam,  bağışlayın.
Mən  ağır  endometrioz  xəstəliyindən  əziyyət  çəkirəm.Normalda  uterusun  içini  əhatə  edən
endometrium adlanan toxumanın uşaqlığın xaricində böyüməyə başladığı bir xəstəlikdir.Adətən
yumurtalıqları, bağırsaqları və çanaq qabığının selikli qişasında olan digər orqan və toxumaları
əhatə edir.Eyniləendometrium menstruasiya zamanı reaksiya verir, uterusdan kənar yerdəyişmiş
endometrium  da.Hər  menstruasiya  dövrü  ilə  qalınlaşır,  parçalanır  və  qanaxır.Köçürülən
toxumanın  bədəndən  çıxma  yolu  yoxdur,  tələyə  düşür.Bu  da  öz  növbəsində  ətrafdakı
toxumaların qıcıqlanmasına və iltihabına səbəb olur, nəticədə çapıq toxumasına və yapışmalara
(orqanları bir-birinə bağlayan anormal toxuma) çevrilir.

Bu, dəhşətli yan təsirlərə səbəb olur.Pain Kb daimi gündəlik ürəkbulanma.Dismenoreya, adətən
bütün  dövrü  davam  etdirə  bilən  ağrılı  menstruasiya.Həddindən  artıq  qanaxma,  sonsuzluq,
yorğunluq,  ürəkbulanma,  qəbizlik  və  s.İndi  endometroz  üçün  müasir  tibbi  yardım  əsasən
hormonlar və ağır ağrı dərmanlarıdır.Şiddət dərəcənizdən və müalicə planlarınızdan asılı olaraq,
ən çox tövsiyə olunan və effektiv müalicə histerektomiya etməkdir.

Mənim cəmi 21 yaşım var.Mən daim gündəlik ağrı və gələcək ailə və yaxşı sağlamlıq ümidi ilə
mübarizə aparıram.Bu, gündəlik həyata o qədər mənfi təsir edir ki, bəzən yataqdan çətinliklə
qalxa bilirəm.Hormonları və məni çox xəstə edən tonlarla dərmanı sınamışam.İndiyə qədər heç
nə işləmir...təxminən bir  ay əvvələ qədər.Sahibi  və yaradıcısı  və ya MOTH (otların dərmanı)
məni “yağ həbi” adlanan bu gözəl dərmanla tanış etdi. Pəhrizimi dəyişdirməklə yanaşı, keçən ay
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böyük  irəliləyişlər  gördüm.Mən  tam  8  saat  yatmışam,  bu  mənim  üçün  tabudur!Ağrının
əhəmiyyətli  dərəcədə azaldığını gördüm, əslində çox az və ya yox.Ürəyimin bulanması artıq
tamamilə keçib və həkimlərimdən aldığım ağrıkəsici  dərmanların təsirindən fərqli  olaraq, indi
heç bir problem olmadan həzm edə və yeyə bilirəm. Düzünü deyim ki, 15 yaşımdan bəri özümü
bu qədər gözəl hiss etməmişəm!”

“Bir xəstəxanada kiminsə məni polad masanın üstündə oymağındansa, təbii səbəblərdən ölməyi
üstün  tuturam.Cərrahların  hər  zaman  100%  müvəffəqiyyət  nisbəti  olmur,  dostum  Margie
histerektomiyadan öldü, əməliyyat masasında qan axdı”. DeYoung

“Bacılarımın  öd daşlarına  qulluq  etdim.Yağı  qəbul  etməyə başlayan kimi  dəhşətli  hücumları
dayandırdı.Heç  vaxt  başqa əməliyyat  olmayıb  və  əməliyyatı  ləğv  edib!!!!Səhhətim  də 180-ə
çatdı”. Kelly

“19 ay əvvəl  kolonumda xərçəng şişi  çıxarıldıqdan sonra Xərçəng Klinikasına xəstəxanadan
çıxanda zəng gəldi.Kimya və radiasiyanın gələn həftə başlaması planlaşdırılır - standart protokol
dedilər.Cəfəngiyat dedi mən!!!Sirr yağı mənim standart protokolun versiyası olacaq.Keçən ay bir
illik yoxlama.QAN TƏMİZDİR - Cərrahım Sitat, Gerry tərəfindən mənə diktə edilən CT SCAN
nəticələri - bağırsaqlarınız ləkəsizdir." Gerry

“Salam JB, mənim təcili tibbi sualım var.Atam yıxıldı, başını vurdu və beyninin xarici qişasında
qan laxtalandı, əslində beyində deyil.O, xəstəxanadan buraxılıb və ağrıkəsicilər baş ağrısına
təsir etmədiyi üçün onları dayandırıb.Həkimlər ümid edirlər ki, qan laxtası vaxtında azalacaq,
əks  halda  əməliyyat  etməyə  çalışacaqlar...O,  qan  təzyiqi  üçün  Coversyl  2,5  mq,  prostatın
böyüməsi  üçün  Flomackstra  qəbul  edir  və  həmçinin  müəyyən  əhəmiyyət  kəsb  edən
Qammofasiyaya səbəb olan trombositlərin olmaması qan vəziyyətinə malikdir.Onun 80 yaşı var
və heç vaxt RSO-nu sınamayıb.Bir ildir soyuducuda bir qabda otursa da, məndə var...Bu tip qan
laxtasının azaldılması ilə bağlı təcrübəniz olubmu?Ağrı bölgəsində başın topikal tətbiqində hər
hansı bir fayda varmı və ya udma ən yaxşısı olacaqmı?Mən sizin e-kitabınızı bu gün mütləq
alacağam,  lakin  hər  hansı  bir  xüsusi  ÖZƏL məsləhət  çox  yüksək  qiymətləndiriləcək...Çox
güman ki, RSO-nu kokos yağı və ya o, italyan olduğu üçün seçə biləcəyi zeytun yağı ilə udma
və/və ya yerli  tətbiq üçün qarışdıracağam.Düşünürəm ki,  bilmək istədiyim əsas şey budur --
RSO-nun  qəbulunun  qan  laxtasına  mənfi  təsir  göstərmə  ehtimalı  varmı?Hər  yerdə  şişləri
azaltmaq üçün çox şey var, amma beynin xarici membranında qan laxtalanması ilə bağlı bir şey
tapa bilmirəm???!!!Zəhmət olmasa kömək edin." Ross

--  Salam Ross,  bu elektron kitab  sizin  üçündür.Yağ  qan  laxtalanmasına da kömək  edəcək,
asan.Düşəndən  dərhal  sonra  onun  sistemində  sirr  olmalı  idi.İndi  onu  nə  qədər  tez  götürə
bilərsinizuğur şansı daha yüksəkdir.Arzuolunmaz yan təsirlərin qarşısını almaq üçün onu yağa
başladığınız  zaman  dərmanları  yarıya  bölərdim  və  sonra  dediyiniz  kimi,  daxili  və  yerli
olaraq.Yağlı süpozituar əla işləyə bilər - fərziyyələr ağciyər və beyin xəstəlikləri üçün əladır. JB

“Mən təxminən yarım unsiyanı 60 ml zeytun yağı ilə qarışdırdım (nə qədər keyfiyyətli olduğunu
bilmirəm).Oraya getdi, ölüm istiləşmiş kimi görünürdü (yalnız başını yerli olaraq tətbiq etməyə
icazə verərdi).Mən pipetdə 0,5 ml sınaqdan keçirdim və hələ də işləyirəm, lakin mən yüngül
çəkiyəm.Onun  başına  ən  azı  ikiqat  sürtdüm.Yarım  saatdan  sonra  hər  şeyin  içəri  girdiyi
qənaətinə gəldi və başını dəsmal ilə sildi...Gətirdiyim hisə verilmiş qızılbalıq yedik, sonra çörək
və süd üçün bayıra çıxdım və onun digər uşaqları  ilə telefonda cızıltısını  eşitmək üçün geri
qayıtdım,  onlar  da  onun  adi  halına  qayıtmaqdan  məmnun  idilər.Yadayada,  işiniz  üçün
təşəkkürlər uşaqlar!...Ross

“Mən  4  dəfə  Xərçəngdən  Sağ  qalmışam,  son  diaqnozum  Aqressiv  İnvaziv  Mərhələ  4  Döş
Xərçəngi idi, ona görə də 2014-cü ilin fevralında ikiqat mastektomiyadan keçdim. Bu dəfə Kimya
və Radiasiyadan imtina etdim və özümü müalicə etmək üçün THC və CBS Yağlarından istifadə
etdim. Artıq 2 ildir ki, remissiyadayam. Bəli, canım, işləyir. Hər hansı bir sualınız varsa, mənə pm
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göndərin. Mən sizə kömək edə biləcəyimi düşünürəm. Mən əvvəllər 3 dəfə Radiasiya və Kimya
terapiyasından keçmişəm və bu dəfə ondan imtina edib alternativ üsullarımdan istifadə etdim.
Bu dəfə həyatımın ən yaxşı keyfiyyətini yaşadım. Həmişə xəstə və ürək bulanması deyil. Ağrı
səviyyəm  THC  və  CBD  Yağları  və  konsentratları  ilə  idarə  olunur.  Bu  dəfə  dərman  deyil.
Opioidlər yoxdur. Allaha şükür.” Tina

“Bir az əvvəl bir centlmenlə tanış oldum, o, mənə yetmişinci illərin əvvəllərində hökumət üçün
işləyən xüsusi layihələrin direktoru olduğunu söylədi.O, mənə dedi ki, o vaxt tibbi çətənə yağını
öyrəniblər və onu atıblar.NİYƏ?Çünki İŞLƏDİ!!Bəli,  o dedi:  “Güclər bilirlər ki, yaşamaqda pul
yoxdur,  yalnız  ölməkdir.”  Hamımızın  bildiyi  kimi,  ölkəmizdə  və  ABŞ-da  siyasətçilərin  kimya
laboratoriyalarına, dərman şirkətlərinə investisiyaları var.Bəli, uzun müzakirədən sonra o, mənə
dedi ki, o və bütün komandası o vaxtdan bəri tibbi çətənə yağı istifadə edir və bu gözəl bəy, elə
bil,  altmışıncı  yaşının əvvəlindədir,  əslində o,  yetmişin  sonlarındadır  və əla  görünür.  !!Onun
komandasının digər üzvləri də hələ də yaşayırlar, indi bu barədə düşünmək lazımdır!!Və hey, siz
də  bilirdinizmi  ki,  planetimizdə  yaşayan  ən  yaşlı  insan  131  yaşındadır,  bütün  həyatı  boyu
dərman çətənə yağında olub və hələ də gedib hər gün fermasında işləyir... Bizə etibar etməli
olduğumuz insanlar tərəfindən xəyanət edilir! ” Brian

PMS, Menopoz
“Bu, xüsusilə çətənə və çətənə yağının ən yaxşı olduğu bir şeydir, heç biri yoxdur.Siz sadəcə
olaraq  çətənədən  daha  yaxşı  kömək  edə  biləcək  və  ya  kömək  edəcək  bir  şey  tapa
bilməzsiniz.Bu,  hormonal  tarazlığı  bərpa  etməyə  kömək  edəcək  və  aqressiyadan,  əhval
dəyişikliyindən  və  s.O,  həmçinin  menstruasiya  əvvəli  ağrıları  və  krampları,  narahat  hissləri,
narahatlığı və s. azaltmağa kömək edəcəkdir.

Bir qadının bədənində PMS ilə əlaqəli hormonal balanssızlıqlar səbəbiylə qəribə davranmağa
başladığını  görsəm,  dərhal  ona  bütün  üsullarla  və  ya  formalarda  və  ya  formalarda  çətənə
verərdim.Kiminsə lüzumsuz əziyyət çəkməsinə səbəb görmürəm.Qeyd etmək lazım deyil ki, bir
nəfər  əziyyət  çəkəndə ətrafdakı  hər  kəs buna görə əziyyət  çəkir,  bunu menstruasiya  əvvəli
qadınla  qarşılaşan  hər  kəs  təsdiq  edə  bilər.Mən ona  yağı  yedirərdim,  süpozituarda  istifadə
edərdim və qarnında və kürəyində yerli istifadəni laqeyd qoymazdım.O, xoşuna gələcək, çünki
bu,  ağrıları  aradan qaldıracaq və dərisini  bu  hissələrdə yaxşılaşdıracaq.Mən də onunla  yağ
çəkərdim ki, o, “tək olmadığını” və kiminsə qayğısına qaldığını bilsin.Çətənə ilə, menstruasiya
iştirak edən hər kəs üçün sinir bozucu və xoşagəlməz bir təcrübə olmamalıdır.JB”

“Cannabis  yağı  mənim  menopoz  dərmanım  və  1985-ci  ildə  anamı  qəbul  edən  Yumurtalıq
Xərçəngi  üçün  profilaktik  dərmanımdır.Əgər  neftdən  xəbərim  olsaydı,  anam  məni
görərdiböyüyün  və  uşaq  sahibi  olun!Menopoz  əlamətlərimi  sağaltdı.48  saat  ərzində  işlədi!
Yenidən yaşaya bilərəm!Bu məlumatı bacardığım hər yerdə paylaşıram.Müalicə hər kəs üçün
əlçatan olmalıdır!Xəbəri yaydığınız və insanları sağlamlaşdırdığınız üçün Rikə təşəkkür edirəm!”
Shelagh

“Hormonlarımı  işlətdiyimə  görə  50  kq  arıqlamışam  –  mən  bunu  dərhal  hiss  edirəm  –
ümumiyyətlə bütün gecə-gündüz davam edən isti flaşlar yoxdur.37 yaşımda xəstələnəndə mən
də  dərhal  menopauza  atıldım  və  xəstəlik  hər  bir  hormonla  qarışdı.Mən  inanıram  ki,
xəstələndiyimdən 100 kilo aldım və bir az istifadə ilə 50 kilo verdim. Joann

“Mən uzun müddətdir  ki,  Rikin səhifəsini  izləyirəm və orada əldə etdiyim məlumatlara görə,
mənim astma xəstəliyim və çox çətin  menopoz səbəbiylə  ÇOX AĞIR gecə tərləmələrim və
qızdırmalarım yoxdur.Yaxşı işlərə davam edin”. Lize

“Məndə xərçəng və yuxu apnesi var.Mən nəinki inanılmaz yuxu alıram, həm də isti flaşlardan
oyanmıram.Bu bir nemətdir”. Stefani

- 137 -



“Başqa kimsə yağın menopoz əlamətlərini aradan qaldırmaq üçün həqiqətən yaxşı olduğunu
bildirdimi?Yağ qəbul edəndə qızdırmalarım və gecə tərləmələrim demək olar ki, tamamilə yox
oldu”. Gill

Q.Lənət olsun, JB...o, estrogen əleyhinə iynələrə qədər əla işləyirdi.Onu ölümcül xəstə edirlər.
A.Sürpriz, sürpriz, Valeri.Təəssüf ki, hazırda “həkimlərdən uzaq durun” oyunun qaydasıdır.Biz
bunu zövqdən demirik, reallıqdır.Tibb mütəxəssisləri müdaxilə edənə və bəzi lazımsız yüksək
alternativ və eksperimental kimyəvi dərmanlarla qarışdırana qədər xəstələr adətən yağda yaxşı
işləyirlər.Buna görə də, həkimlər bu dərmanı düzgün istifadə etməyi öyrənənə qədər onlardan
uzaq  durmaq ən  təhlükəsizdir  (əlbəttə  ki,  şərait  imkan  verirsə).Peyvəndlərə  ehtiyac  yoxdur,
əvvəlki tibbi müalicələrdən gələn zərəri aradan qaldırmaq və vəziyyətini nəzarət altına almaq
üçün bacardığı qədər tez yağ qəbul etməlidir.Əgər yağ kömək etmirsə, başqa bir şeyin kömək
etməsi ehtimalı çox azdır.JB

Bədən çəkisinin tənzimlənməsi
“Cannabis yağı bədən çəkisini tənzimləyir və sizi mütləq sağlam çəkiyə çatdıracaq!Bu, həm də
ləzzətli  yeməkləri  çox  istəməyinizə  səbəb  olur.Bu,  həqiqətən  heyrətamiz  bir  dərmandır.Bu,
arıqlamaq üçün yeganə REAL dərmandır." Rik

“Mən də arıqlayıram ---Gedib kəmər almalıyam.:) Mən tərəziyə çıxdım və indi 139# oldum --
Orta məktəbdən bəri bu çəki görməmişdim.Mən heyranam və insanların mənə kilo itkisinin nə
qədər nəzərə çarpan olduğunu söyləmələrini davam etdirirəm.Mənim də demək olar ki, heç bir
iştahım yoxdur  və əvvəllər  heç  vaxt  itirmədiyim bəzi  yağlı  şirniyyatları  ötürmək istəyini  hiss
edəndə qəribədir.Qəribə.Mən çox yağ və ya başqa bir şey qəbul etdiyim üçün bir nano saniyə
narahat  oldum,  amma  tez  başa  düşdüm  ki,  bu,  mənim  bədənimin  sağalmasıdır...  oraya
getməməli  olanları  tökürəm  və  pəhrizimi  üzvi  qidaya  nə  qədər  dəyişsəm,  o  qədər  sağlam
olur.Pəhriz  yoxdur,  həddindən  artıq  idman  yoxdur,  sadəcə  at  sürmək,  bağçılıq  və  ana
olmaq.Düşünürəm ki, bu, RSO-nun təbii yan təsiridir.:)" Heather

“Mən 2 aydır yağdayam və çəki itirməyi də müşahidə edirəm...Reçeteli dərmanlardan tamamilə
kənar...Qan təzyiqi həbləri dayandırıldı...təzəcə təzyiqimi ölçdüm (yağ qəbulundan sonra 2 ay
ərzində həb qəbul etmədim)...nəticələr 124/80 oturarkən nəbz dərəcəsi 79...AMAN TANRIM...bu
sadəcə zəhmlidir!!!Tezliklə qan işləri aparılacaq və sonra HƏMİNİN görməsi üçün MÜKƏMMƏL
rəqəmləri bildirəcəyəm... Təşəkkür edirəm RS, YAŞIL Mələyim.” Suzanne

“Yaxşı  iş  Suzanne!!Artıq  bir  ildən  çoxdur  ki,  hər  gün  sirr  yeyirəm  və  orta  məktəb  çəkimi
saxlamaq hərbi karyeram ərzində reseptlə verilən dərmanlarla saxlanarkən heç bu qədər asan
olmamışdı!Sirrlə də nə qədər asan olduğunu sevirəm!!!” Tammy

“Bir az yağ çəkdikdən sonra qan şəkərimin sürətlə aşağı düşdüyünü görürəm.Mən qönçədən
daha çox yağ çəkirəm və bir qədər arıqladım və həzm sistemim həqiqətən sakitləşdi. Mişel

“Bir müddətdir ki, neftlə məşğulam.Bu, həqiqətən qan şəkərimi normal saxlamağa kömək edir,
amma bir  problemim var.Ağrı  idarə  edən yeni  həkimim sidik  etdi  və  müsbət  çıxdı.Mən ona
dedim ki, ondan istifadə edirəm ki, insulinə getməyə ehtiyacım olmasın.Dedi ki, testi müsbət
etsəm,  digər  ağrı  dərmanlarımı  kəsəcək.Mən  indi  40  kq  arıqlamışam  və  qan  şəkərim  indi
normaldır  və  özümü  əla  hiss  edirəm.Dərmanlarımı  kəssələr,  çəkimi  geri  alacağam,  çünki
kürəyim və  dizlərim  pisləşir  və  idman  edə  bilmirəm.Mən  indi  Oreqonda  yaşayıram,  burada
dispanserlər  səbəbindən  neft  daha  asan  alınır.Həkimə  nə  deyəcəyimi  bilmirəm.Mən  onlarla
öndə olmuşam.VA mənim dərmanlarımdan imtina edir və hər zaman real degenerasiya ağrıları
yaşayan bizimlə məşğul olmaq istəmir.Nə qarmaqarışıqlıqdır”. Mişel

“Mənim Chiropractor, indi RSO haqqında məni eşidir.İndi heç bir məşq etmədən 5 ayda 65 kq
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arıqlamışam,  insulinlə  özümü  gücləndirməyi  dayandırın,  indi  həblərimin  miqdarının  1/2-si
olsun.Tezliklə bunları da atacaqlar.Mən ona Rik və onun hekayəsini danışanda ürəyi açıldı.O,
digər xəstələrini, əziz adamını istədi, xatırladım ki, ona RSO-dan danışdım, onun üçün!lol O,
bunu bəyəndi, buna görə də davam edin, hamımız!” Dave

“Mən  arıqlamaq  məqsədi  ilə  sirr  yağı  yeyir,  həmçinin  pəhrizimi  və  müntəzəm  idmanımı
izləyirəm.İndiyə qədər 8 həftə ərzində 8 kq arıqlamışam.bu təsir edicidir?Hələ əmin deyiləm,
amma sizə xəbər verəcəyəm.6 ay ərzində hər gün bunu etməyə qərar verdim.Diqqət etdim ki,
demək olar ki, ac deyiləm və şirniyyatlara həvəsim yoxdur (yaxşı şokoladdan başqa) və şirin bir
şey yeyəndə yalnız az miqdarda yeyə bilirəm.Bunu yerləşdirdiyiniz üçün təşəkkür edirik.Mən
görmək istərdim ki, başqaları neftdən bu şəkildə faydalanırmı?” Robin

“Salamlar JB.Ümid edirik ki, bu mesaj sizi yaxşı iş görür.Sadəcə gündəlik əlavə olaraq sirr yağı
ilə  bağlı  təcrübəmi  paylaşacağımı  düşündüm.Rik  Simpson  və özünüz  vasitəsilə  sirr  yağının
faydalarını və onun insan orqanizmi üçün nə edə biləcəyini öyrənməzdən əvvəl məndə mövcud
olanlarla yanaşı, qarşıdan gələn bəzi tibbi problemlər də yaşayırdım.

Sağ dizimi xarab edən ağac kəsmə qəzası nəticəsində ağır OA-dan xroniki ağrılar çəkirəm.Bu
zədəyə görə artıq tam işləyə bilmədim.Mən də bir il ərzində sağ qolumun iflic olmasına səbəb
olan  sağ çiynimdə,  qolumda və əlimdə braxial  pleksusdan  sağ çiynimə doğru  OA-dan  ağrı
çəkirəm.Barmaq  uclarımda  karıncalanma,  eləcə  də  hər  iki  ayağımda  iltihab  və  şişlik  hiss
edirdim.Həkimim barmaqlarımdakı  karıncalanmadan 6 ay əvvəl mənə xəbərdarlıq  etmişdi  ki,
həyat tərzimi dəyişməsəm, şəkər xəstəsi olma yolundayam.

O  vaxt  mənim  çəkim  260  kq  idi.Mən  də  qoxu  və  dad  hissimi  itirdim.Bütün  bunlar  diabet
xəstəliyinin  əlamətləri  idi.Həkim  qan  şəkərimi  yoxladıqdan  sonra  dedi  ki,  1-10-dan  6,5-də
yaxşıyam.Təxminən 6 ay əvvəl yağ qəbul etməyə başladım.Səhər və yatmazdan əvvəl bir düyü
ləpəsi.İndi çəkim 203 funtdur, barmaqlarımda karıncalanma yoxdur, qoxu hissim geri qayıdır və
mən  hər  şeyi  yenidən  dada  bilirəm.Aşağı  ayaqlarımda  və  ayaqlarımdakı  şişlik  və  iltihab,
həmçinin  OA-dan  gələn  ağrı  getdi.Bu  müalicəvi  bitki  haqqında  həqiqəti  bəşəriyyətin  qalan
hissəsi ilə yaydığınız üçün çox sağ olun.Sən və Rik bizə ehtiyacı olanlara əsl ilahi nemətsiniz.

Oh!Qızım məişətimizdə yağ topları (doz kiçik bir çörək parçasına yuvarlanan) kimi tanınan şeyi
edir,  yağ topumuz bitdi.Mən özüm etmək üçün çox tənbəl  idim və axmaqcasına bir  həftəyə
qədər  dozamı qəbul  etməyi  dayandırdım.Mən 217 lbs-ə qayıtdım.Yağı  qəbul  etməyə davam
edəndə çəkim yenidən 203 lbs-ə düşdü və düşməyə davam edir.Boyum 5'8 düymdür, ona görə
də  tezliklə  biləcəyəm  ki,  bu,  məni  nikahdan  əvvəlki  175  lbs  çəkimə  qaytaracaq.Mən  çox
yorğunam.Dərs  öyrənildi.Heç vaxt  yağı  qəbul  etməyi  dayandırmayın.Həyat  yaxşıdır!Çox sağ
olun.” Ron

“Oğlum Crohn xəstəliyi üçün Simpson yağından istifadə edir, amma onun arıqlamağa kömək
etdiyini  eşidirəm.Əgər  belədirsə,  necə?”  Kristal
--  Bəli,  ola  bilər,  yağı  yeyin  və  artıq  çəki  varsa,  arıqlayacaqsınız  və  çəkisiz  olanda
kökələcəksiniz.Səbəbini  soruşma,  necə  ola  bilər,  cavabını  bilmirəm.Bu,  sadəcə  olaraq  baş
verir.Mən özüm yağda 50 kilo arıqladım və inanın ki,  Riki təkzib etmək üçün əlimdən gələni
etdim.Ancaq uğursuz oldum və yağ mənim əzələlərimi  də bərpa etdi.Qəribə idi  və inanmaq
çətindir,  etiraf  edirəm.Amma bir  damcı  tər  də  çəkmədən,  idman etmədən bütün  bu  çəkiləri
itirməyimə  etiraz  etmirəm.Əslində  bu,  olduqca  xoş  idi  və  mən  yağdan  istifadənin  yeganə
diqqətəlayiq yan təsiri kimi gələn yaxşı yuxuya fikir vermədim.JB

“Hey Rik, həyatımı xilas etdiyiniz üçün sizə həqiqətən təşəkkür etmək istədim.Mənim 17 yaşım
Hindistanın Dehli şəhərindəndir.Mən həqiqətən çox kökəlmişdim.Keçən may ayından etibarən
RSO istehlak etməyə başladığım üçün 10 ayda 40 kq (88 funt) arıqladım.Qardaşım da 23 kq,
anam isə o vaxtdan 15 kq arıqladı və buna görə də mən onlardan qat-qat çox yağ yeyirəm,
çünki bir qram istehlak etsəm də, heç yağ almıram.
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Beləliklə, yağı nə qədər çox və tez yeyirsinizsə, bir o qədər sürətli və daha yaxşı nəticələr əldə
edirsiniz.Mən çox istəyirəm ki, hamı bilsin ki, o, bütün dünyada ən böyük xəstəliklərdən biri olan
piylənməni müalicə edə bilər.

Hər  dəfə  tələb olunan məlumatı  bizə  təqdim etdiyi  üçün JB-yə təşəkkür  edirik.Siz  ikiniz  də
mənim qəhrəmanlarımsınız və sizə nə qədər təşəkkür edə bilmirəm”. Şobhit və Şaşank

Narahatlıq, Paranoya

“Dürüst, lakin yanlış məsləhətin necə zərər verə biləcəyinə dair bir nümunə: Kimsə yüksəklikdən
şikayət etdi və CITICOLINE qəbul etməyi söylədi. CITICOLINE qan durulaşdırıcıdır və məsləhət
verilən şəxs qan durulaşdırıcıya dözə bilməyən bir şəxsdir. Məsləhət verən şəxs yaxşı niyyət
etdi, lakin bu vacib məlumatı açıqlamadı. Bilirəm ki, kömək etmək istəyən çoxlu yaxşı niyyətli
insanlar var, lakin LÜTFƏN OLUN, həm həyata, həm də ölümə təsir edə biləcək məlumatları
yaymaqda DİQQƏT OLUN. Yeri gəlmişkən, yüksəkliyi azaltmağın asan yolu ağzınıza bir neçə
bibər atmaqdır...təhlükəsiz, ucuz və effektivdir”. Gary

“Sitikolin  haqqında bilmək çox  xoşdur,  çünki  mən də varfarin  qəbul  edirəm.  Eynilə  qanınızı
durulaşdıran zerdeçal kimi”. Randy

“Sitoxolin metastatik hüceyrələrin öz qan tədarükünü inkişaf etdirməsinə səbəb olur/yardım edir.
Xərçəng üçün o qədər də yaxşı deyil”. Jim

“Dünən  bir  qadın  dərman  almağa  başladı.Bu,  onun  ilk  gündən  verdiyi  hesabatdır.Sadəcə
möhtəşəm!Budur mənim birinci gün hesabatım:

Dünən səhər  dodağımda ekzema ilə  oyandım və üzərinə yağ sürtdüm.Singing təxminən 10
dəqiqə dayandı.Ağrı 30 dəqiqəyə yox oldu.Bir neçə saat ərzində şişkinlik azaldı.Dodaqlarımdakı
qabarcıqlar bu gün təxminən yarısı getdi - onların sağalması adətən 2 həftə çəkir.Dodağımdakı
yağın  buxarlarını  nəfəs  alıram.Bir  neçə  həftədir  sağ  sinusumda  olan  ağrıların  dayandığını
gördüm.Və burnumun axması dayandı.Dünəndən bəri cəmi bir dəfə asqırdım.Yorğunluğumun
həmişəki  kimi  dərin  olmadığını  gördüm.Özümü rahat  hiss  etdiyimi  və  narahatlığın  getdiyini
gördüm.

Axşam saatlarında bədən ağrılarının azaldığını hiss etdim - normalda axşama qədər bədənimdə
o  qədər  ağrı  olur  ki,  bir  yerdə  otura  bilmirəm  (ayaq  biləyində  sinir  və  əzələ  ağrıları,
diz/çiyin/dirsək/bilək/baş barmaq ağrıları əhəmiyyətli dərəcədə azalıb).Həm də hər dozada çox
yüngül  bir  parıltı  əldə  edirəm.İşləməkdə  və  ya  diqqəti  cəmləməkdə  çətinlik  çəkmirəm  və
sürməkdən çəkinmirəm.Bu səhər Citicoline qəbul etməyi  unutmuşam, baxmayaraq ki,  başım
çox aydındır.Mən bir  Craisen-ə  təxminən  yarım dənli  yağ  ekvivalenti  qoyuram və  onu  belə
götürürəm.”

“Mən sirr yağına 2012-ci ilin dekabrında ümumi tonik olaraq başladım.Mən 2-ci tipdən əziyyət
çəkirdimo  dövrdə  diabet.Qan  şəkərlərim  300-də  idi,  burada  100  normaldır.Hər  dəfə  qəbul
edəndə məni xəstələndirən Metformin qəbul etdim.Başqa bir diabet dərmanına keçməyi xahiş
etdim və Metformini çıxartdım və Januvia təyin etdim.Tək dərman qəbul edərkən qan şəkərlərim
kifayət qədər aşağı düşdü.Mənim nömrələrim günün çox hissəsində 100-ə çatırdı.Yağı rejimimə
əlavə edəndə rəqəmlərim normaldan bir qədər yuxarı qalxdı.Sonra Januviyanın mədəaltı vəzi
xərçənginə səbəb olduğu aşkar edildi.Mən bu dərmanı dayandırmaq istədim və həkimimdən
Metforminə  qayıtmağı  xahiş  etdim.Razılaşdı.Əlbəttə  ki,  Metformin  qəbul  edərkən  hər  dəfə
xəstələnirdim.

Neftə alışmaq mənim üçün kifayət qədər sınaq idi.Marixuananın mənə verdiyi yüksəkliyə nifrət
etdim.Mən neft istifadə etməzdən əvvəl 35 ildən çox marixuana istifadə etməmişdim.Mən yağı
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sancaq başı böyüklüyündə bir damla ilə başladım və hətta bu çox idi.Corrie Yellandın təklifi ilə
yağdan yüksəkliyi aradan qaldırmaq üçün Citicoline qəbul etməyə başladım.Bu yaxşı işlədi və
mən bir  ildən  çox  idi  ki,  bu  yolda  idim.2013-cü  ilin  may  ayında  məni  öd  kisəsi  üçün  təcili
əməliyyata apardılar.5 gün yağsız xəstəxanada qaldım.O vaxt məlum oldu ki, maqneziumum
azdır.Xəstəxanada  mənə  əlavə  maqnezium  verməyə  başladılar.Evə  gələndə  yenidən  yağa
başladım.Bir  həftə  maqnezium  əlavələri  qəbul  etdikdən  sonra  yağdan  çox  xoşagəlməz  bir
yüksəklik  hiss  etdim.Bu  mənim  təcrübəm  olmaqda  davam  etdi.Yüksəkliyi  azaltmaq  üçün
Citicoline istifadə etməyi  dayandıra bildim.O zaman yağ dozamı gündə 1 dənə qədər  artıra
bildim.Qan şəkərim çox aşağı düşməyə başladı.Metformini gündəlik rejimimdən çıxardım.

Yağ  dozamı  gündə  1  düyü  ölçüsünə  qədər  artırdığım  üçün  şəkərlərim  tamamilə
normaldır.Mənim a1c bir il  və 1/2 əvvəl 7.2-dən 6.1-ə düşdü.Mənim MDmənim əczaçım kimi
heyrətlənir.Neftin haram olduğu bir ölkədə yaşadığım üçün uğurumun səbəbini onlarla bölüşə
bilmərəm.Bu hekayənin maraqlı bir qeydi odur ki, əməliyyata girəndə anestezioloqla təkbətək
danışmaq  istədim.Qorxurdum  ki,  yağ  mənə  təhlükəsiz  prosedura  keçməyə  mane
olacaq.Anestezioloq mənim yağda olmağımdan tamamilə narahat idi və dedi ki, bir şey varsa,
əməliyyatımı asanlaşdıracaq, çünki qan damarlarım genişlənəcək və mən altında olanda nəfəs
daha asan olacaq.Bütün bunlara baxmayaraq, Aamann mənim yanımda olub.O, həmişə mənə
lazım olan cavablara sahib deyil, amma mənə bədənimə və intuisiyama sual verməyi və etibar
etməyi tapşırıb.Bu, mənim üçün asan deyil,  amma nəhayət, 2-ci tip diabetimin sadəcə yağla
uğurla müalicə olunduğu böyük uğur yerinə gəldik.İndi 2014-cü ilin may ayıdır.Hörmətlə, Alisa”

“Heck,  mən hətta  başqa  yağlarla  infuziya  edilmiş  sirr  yağında  çimirəm.Ağrı  və  narahatlıqla
kömək etmək üçün hamam kimin ağlına gələrdi.Lol.” Tonya

“Artıq 13 gündür ki, mən onu qəbul edirəm və depressiyam artıq sinir ağrıları  keçirmir,  mən
normal yuxu dövrü inkişaf etdirmişəm və heç bir qəzəb, depressiya, narahatlıq və ya İraqdan
gələn  TSSB-nin  təsirini  hiss  etmirəm.Məqsəd,  İraqdakı  partlayış  nəticəsində  yaranan  fosfor
dumanlarından ağciyərlərimdəki dəliklər və zəhərli hissəcikləri tənəffüs etmək, həmçinin məruz
qaldığım  tükənmiş  uranın  xərçəngi  ilə  bağlıdır.İraqdan  üç  il  sonra  mən  bazal  hüceyrəli
karsinoma inkişaf etdirməyə başladım. Yeremya

"Çox  sağ  ol!Dostlarımla  bir  neçə  partiya  yağ  hazırlamışam  və  digər  dostlara  əl  şprisləri
vermişəm.Mən fərqi  çox hiss edirəm!Mənim TSSB azaldı,  ağrı  azaldı  və oynaqlarım WD-40
fışqırması aldıqlarını hiss edirlər.Narahatlıq pisləşəndə yağdan bir az siqaret çəkirəm və o yox
olur.Əks təqdirdə, təxminən üç həftə ərzində gündə üç dəfə dozada oluram.Mən bu üç həftədə
son  üç  ildəkindən  daha  çox  yürüş  etdim!Phoenix  Tears-da  hamınıza  sevgi  və  heyranlığımı
bildirirəm!Sizə  cənab  Simpson,  ömrümün  sonuna  qədər  təşəkkür  edirəm.Bilirəm  ki,  indi
xəstəxana çarpayısında olmaqdan ləzzət ala bilərəm”. Fred

“Ağrı  azaldı  və mənim oynaqlarım WD-40 fışqırması  aldıqlarını  hiss  edir?Bakirə  kokos yağı
daha təhlükəsizdir” Hunter

“Mən RSO ilə kəsmək üçün üzvi bakirə kokos yağından istifadə edirəm.Bu, daha yaxşı udma
dərəcəsinə  imkan  verir,  həmçinin  yağın  hər  şeyə,  o  cümlədən  dişlərə  yapışmasından
qoruyur.Mən  də  ondan  20  dəqiqə  ağzımda  bir  xörək  qaşığı  silkələmək  və  zibil  qutusuna
tüpürməklə toksinləri çıxarmaq üçün istifadə edirəm”. Fred

“Həyatımın elə bir nöqtəsində idim ki, səhhətim çox pis idi və çox ağrılar keçirdim.Mən intihara
meyilli  idim,  çünki  həyat  çox  sıxıcı  idi.Sonra  rast  gəldim  "Müalicədən  qaçın.”  Öyrəndiyim
məlumatları  tətbiq  etməklə  həyatım  çox  yaxşılaşdı.İndi  səhhətim  əladır  və  mən  daha
optimistəm, çünki bilirəm ki, sirr bədənimi zərərdən qoruyacaq.O vaxtdan bəri heç bir  intihar
fikrim olmayıb və sirr yağının müxtəlif müalicəvi xüsusiyyətləri haqqında daha çox öyrəndikcə
həyat daha da yaxşılaşır”. Peter
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“Narahatlığımın necə idarə olunduğu qeyri-realdır...Mən xroniki idim... Normal hiss edirəm, əgər
normal xoşbəxtlik və daha çox yaşamaqdırsa... Təşəkkür edirəm, Rik.” dostum

Depressiya

“Mənim Travma Sonrası  Stress  Bozukluğum var  və  sirr  mənə dincəlməyə,  yemək yeməyə,
yatmağa, diqqəti cəmləşdirməyə kömək edir.Mən artıq klinik depressiyada deyiləm...və s...Mən
antidepresanlar, əhval stabilizatorları, əhval artırıcılar, yuxu dərmanları qəbul edirdim...ki, mən
onları döymürəm ...Mən sadəcə yan təsirləri sevmirəm...və sirr səbəbiylə onlara artıq ehtiyacım
yoxdur...Mən həqiqətən dua edirəm ki,  insanlar  ALLAHIN verdiyi  BİTKİ,  sirr...  onun çoxsaylı
istifadəsi və müalicəvi möcüzələri haqqında özlərini öyrətsinlər...sadəcə deyirəm...” Ale

“Bu,  həqiqətən  də  heyrətamiz  bir  dərmandır.Dozumu  udmaq  üçün  bir  kapsula
qoyuram.Ağrılarım və TSSB simptomları ilə kömək edir.Mən nöbet, Crohn, çəkilmə simptomları
və s. üçün bundan faydalanan bir neçə xəstə tanıyıram.Bəzi dispanserlər onu daşıyır”. Ümid

“Başqaları  üçün  danışa  bilmərəm,  amma  mənim  üçün  bu,  bipolyar  pozğunluq,  gecikmiş
diskineziya,  gecikmiş  distoniya,  böyük  depressiya,  xroniki  ağrı,  TSSB,  kədər  və  narahatlıq
əlamətlərini idarə edir.Sentyabrdan bəri zəhərdən (əczaçılıqdan) azadam və sağalıram və əla
hiss edirəm.Bu möcüzəvi müalicədir.Mənim itim demək olar ki, xərçəngdən azaddır, həmçinin
yağ və topikal maddələrdən azaddır.Bu bitki ətraf mühiti, həyatı və iqtisadiyyatı xilas etmək üçün
Allah tərəfindən yaradılmışdır.Cəmiyyətin məlumatlandırılması lazımdır”. Kathy

“Mən sadəcə təşəkkür etmək istəyirəm, Rik. Mən bütün 50 il depressiya ilə əziyyət çəkmişəm,
artıq 8 gündür neftdəyəm və özümü yenidən doğulmuş kimi hiss edirəm. Çox sağ ol!" Sue

Çox Skleroz (MS)
“Sadəcə sürətli yeniləmə, Jindrich...Arvad [59] yuxuya və ümumi sağlamlığa kömək etmək üçün
gündə bir doza yağlı düyü taxılının ölçüsündən istifadə edir və 30 funt aşağı sabitləşənə qədər
arıqladı.O,  mənim  kimi  yağdan  istifadə  edərək  gözəl  təcrübə  yaşayır.Həm  riyaziyyat
bacarıqlarının, həm də MS ilə nəzəriyyə üzərində düşünmə itkiləri bir çox hallarda əksinə oldu
və mən gənc olduğum kimi yenidən beynimdə əsas riyaziyyatla məşğul oluram.Biz ilk istifadə
ilində həyatda böyük məqsədlərə nail  olmaq üçün həm səy göstərmişik,  həm də onlara nail
olmuşuq.Rick  və  sənə  təşəkkür  edirəm,  dostum.Oh,  və  Betti,  Qızıl  Retriever  hələ  də
həmişəkindən daha yaxşı, sağlamdır və Baytarlar hələ də tamamilə inkar edirlər. Mark

“Yaxşı  dostum,  MS  xəstəsi  olan  yaşlı  bir  adam  MS  xəstəliyini  yüngülləşdirmək  üçün
marixuanadan istifadə edir.O, buna and içir”. Ron

“İşdə olan köhnə dostum mənə həyat yoldaşının MS xəstəliyindən əziyyət çəkdiyini və bunun nə
qədər  pis  olduğunu  söylədi.Ona  güclə  toxuna  bilirdi  və  həmişə  ağrı  çəkirdi.Mən  ona  neft
haqqında danışdım, çünki onların sınadıqları başqa heç nə işləmirdi.Bunu sınadılar və işləyir!O,
özünü daha yaxşı hiss edir və bacarırhəqiqətən ayaqlarını hiss edir (əvvəllər bunu edə bilmirdi)
o, indi  döşəmənin isti  olub-olmadığını deyə bilir  və onlar çox sıxılırlar.Hey, neft  işlədiyi üçün
qanuniləşdirilənə qədər qeyri-qanuni yollarla almağa davam edəcək.MS-i başqa heç nə sağalda
bilməz,  onlar  az  qala  vaz  keçdilər...Cannabis  yağı  onlara  həyata  yeni  bir  baxış  və  birlikdə
gələcəkləri  üçün  çox  ümid  verdi.Mən bu  tibbi  möcüzə  haqqında  məlumat  yaymağa  davam
edəcəyəm!Təşəkkürlər  Rik,  Phoenix  Tears  olmasaydı,  bu  məlumatı  heç  kimə  verməzdim."
(Ontariodan)

“Sabahınız xeyir Rik, sizi Facebook-da izləyirəm.Mən sizdən çox şey öyrəndim və zəhmətinizi
və sədaqətinizi yüksək qiymətləndirirəm.Dərman məqsədləri üçün marixuananı düşünməyimin
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səbəbi yalnız mənim vəziyyətim, Dağınıq skleroz idi.Ancaq MS və Xərçəng də daxil olmaqla
digər  xəstəliklər  üçün  faydaları  üçün  tapdığım  araşdırma  ilə  qərara  gəldim  ki,  başqalarını
məlumatlandırmaqda  öz  işimi  görməsəm,  deməli,  öz  işimi  tam  yerinə  yetirməmişəm.Ümid
edirəm ki, Arkanzas əhalisini 2014-cü ildə keçiriləcək növbəti seçkidə tibbi marixuanaya bəli səs
verməyə  inandırmaqda  faydalı  bir  vəkil  olacağam.Bu  il  çox  yaxınlaşdıq.Bir  daha  təşəkkür
edirəm.Hörmətlə, Nensi”

"Biz  Simpson yağı  və aktual  müqəddəs yağların  bizim versiyamızın MS xəstəsi,  dəri  sedef
xəstəliyi,  xərçəng xəstələri kimi hər şeyi sağaltdığını və hətta insult xəstəsinə o vaxtdan bəri
danışmadığı çoxlu söz və cümlələr danışmağa kömək etdiyini gördük. vuruş!Etdiyiniz hər şeyə
görə təşəkkür edirəm!” -- Təşəkkür edirəm, Maykl, amma heç kimin RSO-nun "öz versiyasını"
hazırladığını  görməyi  xoşlamıram.Təlimatlara mümkün qədər  əməl  edin.Həmişə olduğu kimi,
kiminsə həyatı təhlükə altında ola bilər və siz həmişə mümkün olduqda xəstələrə bu dərmanın
ən güclü forması ilə təmin etmək istəyirsiniz.JB

“Orada hər cür dəlil  və sübut  var,  araşdırın.Mən MS olan bir  yoldaş tanıyıram, o,  illərdir  ki,
var.Yağla müalicə edir, mənim kimi yeriyə bilir, fəaliyyət göstərir.Sonra mən MS xəstəsi olan bir
adamı tanıyıram, o, Drs və müasir tibbin ona dediyi hər şeyi edir.O, əlil arabasındadır və bədəni
bağlanır”. Jeff

“Məndə də MS var və 13 skriptimi götürməyi dayandırdım.Həftədə 108 həb və 3 enjeksiyon...Və
mən indi yalnız sirrdən istifadə edirəm." John

“Beş  həftə  əvvəl  mənə  MS  xəstəsi  olan  bir  qadından  zəng  gəldiO,  15  ildir  ki,  əlil
arabasındadır.Heç  bir  yaxşılaşma  görməmək  üçün  mübahisəli  CCSVI  terapiyası  da  daxil
olmaqla  düşünə  biləcəyi  hər  şeyi  sınadı.Biz  onu  düzgün  istiqamətə  yönəltdik  və  o,  yağı
götürməyə başladı.Onun mənə son zəngi belə oldu: “Salam Korri.Mən sadəcə sizə bildirmək
istəyirəm ki, əlil arabam qarajdadır”. (Beləliklə, onun xarab olduğunu düşünürəm, çünki cəmi 5
həftədir).“Mən qalxıb gedirəm!Mən sehrlənmişəm.Mən asılılığımdan qurtuldum və alış-verişdən
evə gəldim.Korri, 3 ildir ki, alış-verişə gedə bilmirəm”. Bu zaman o, ağlamağa başladı və dedi:
"Korri, həyatımı mənə qaytardın." Korri

Həblər, Siqaretlər və Detoksifikasiya
“Siqareti atmaq istəyirsinizsə, Rick Simpson Oil istifadə edin.Çıxarma ilə sadəcə yatın.Hər hansı
digər  xəstəlik  üçün  eyni  protokol  və  eyni  dozaj,  sadəcə  saytımızdakı  təlimatlara  əməl
edin.Düzgün istehsal edilən və istifadə edilən RSO həmçinin bütün digər maddələr əlavələri
üçün də işləyir, məsələn, heroin, kokain, spirt, morfin, yüksək dərəcədə asılılıq yaradan və güclü
dərman vasitələri və s.JB”

“Mən şəxsən sizə və hər bir əkinçiyə, distribyutora və siyasi ofis sahibinə bu möcüzəvi yağı
ictimaiyyətə  çatdırdığınız  üçün  təşəkkür  etmək  istəyirəm.Qısa  deyim,  mən  dəhşətli
spazmlardan, ürəkbulanmalardan əziyyət çəkirəm və bu və digər gözəl simptomlara görə çox
uzun müddətdir ki, opiat aludəçisi olmuşam.Sağlamlığımla amansız mübarizə apardıqdan sonra
geri  çəkilməyə qərar  verdim.Həblər  ağrıya heç bir  kömək etmədi,  onlar  məni  çəkilmələrdən
saxladılar.Siqaret  dərmanı  yaxşı  idi,  amma  heç  bir  şey  yağın  mənim  üçün  etdiyinə
yaxınlaşmır.Bu qədər minnətdarlıqla dolmadan bunu yazmaq mənim üçün çox çətindirki, göz
yaşlarım arasından görə bilmirəm.

Mən yağla tamamilə detoksifikasiya olunmaqla mübarizə apardım!Bunu əvvəllər bir neçə dəfə
etməli olmuşam və hər dəfə daha da pisləşir, amma bu dəfə heç bir problemim olmayıb.Bədən
qıcolmaları,  dəri  qaşınması,  tərləmə yoxdur...opiatlardan  qurtulmağın  adi  kabuslarından  heç
biri.Məncə neft möcüzədir!Bu, mənim həyatımı xilas etdi!
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Opiatlardan  imtina  edəndən  bəri  pəhrizimi  əsasən  bütün  qlütensizliyə  dəyişdirdim.Buğda
problemlidir, lakin bəzi digər taxıllarda problem yoxdur.Ancaq pəhrizimin böyük bir hissəsi yağlı
pastillərimdir.Mən onlarla məşğul ola bilirəm, işləyə bilirəm, düşünə bilirəm, etmək istədiyim hər
şeyi edə bilirəm, bunun əvəzinə dərmanı içdiyimdən daha çox enerji və ayıqlıqla.

Qısa tutacağımı  dedim,  həqiqət  budur  ki,  bu  möcüzə yağı  və  mənim üçün edilən  hər  şeyi
tərifləyən bir kitab yazmağı düşünürəm.Buna görə də sizə dərin minnətdarlıq və sevgi ilə Rik
Simpsona təşəkkür edirəm.Mahalo, Lois”

"Opiatlara  qarşı  allergiyam  olduğunu  görüb...  (Ən  az  zəhərli???)  Zəhmət  olmasa,  sirri
götürərəm." Heather

“Əgər siz xüsusilə opiatlardan istifadə edirsinizsə, başa düşməlisiniz ki, “sinergiya” olacaq ki, bu
da əsasən 1+1=3 deməkdir,  çünki  opiatla  birlikdə qəbul  edilən yağ sizə sadəcə birini  qəbul
etdiyinizdən daha çox təsir edəcək. və ya digəri, onlar bir-birinin təsirini artırır, ona görə də sizin
adi  ağrı  kəsicilərinə  ehtiyacınız  olmayacaq.Qəbul  etdiyiniz  dərmanların  miqdarını  azaltmaq
barədə doktorunuzla danışın, özünüzə zərər vermədən əksər həblərlə soyuq hinduşkaya gedə
bilməzsiniz.” Jim

“Mən və ərim ilin əvvəlində neftlə məşğul olmağa başladıq.Onun ağciyər emboliyası var və 2-ci
tip şəkərli diabet diaqnozu qoyulub.Gündə iki dəfə yalnız bir damla istehlak edirik, çünki hələlik
əlimizdə  olan  budur.Yeri  gəlmişkən,  təlimatlara  əməl  etmək  asan  idi  və  əla  alındı.Mən
bacarıramsa, hər kəs edə bilər.Nafta Kanadada Home Hdw-dən əldə edilə bilər və qoxusuz
boya tiner kimi etiketlənir.Bunun üzərində MSDS tələb edin.

Mən hələ də əmin deyiləm ki, bu, ərimə kömək edir, ya yox, bəlkə hələ də iki CT-nin təsirlərini
sağaldır?Mənimlə bu, çox qısa müddət ərzində nəzərəçarpacaq dərəcədə fərq yaratdı.Mənim
laktoza  dözümsüzlüyüm  sağaldı  (əgər  mən yağdan  çıxsam,  o,  geri  qayıdacaq),  amma indi
mütləq  keçib.Mənim  qoxuya  qarşı  allergiyamda  da  nəzərəçarpacaq  dəyişiklik  oldu.Mən
xatırladığım qədər uzun müddətdir ki, xroniki sinus infeksiyası keçirmişəm, antibiotiklər heç nə
etmədi  və  illər  əvvəl  onlardan  imtina  etdim.Məmnuniyyətlə  demək  istəyirəm  ki,  sinuslarım
təmizləndi və nəfəs ala bilirəm!Mən hələ də qoxudan təsirlənirəm, amma onun qoxusuna yaxın
deyiləm.

Bu  məlumatı  ictimaiyyətə  çatdırdığınız  üçün  Rik  və  JB-yə  təşəkkür  edirəm  və  hekayələrini
yazmağa  və  paylaşmağa  davam  edən  hər  kəsə  təşəkkür  edirəm.Kaş  ki,  bunu  damın
zirvələrindən qışqıra bilsəydim,  amma yəqin  ki,  həbs olunardım ;-))  Esrar  ətrafında belə  bir
damğa var və insanlar (burada) sadəcə qulaq asmaq istəmirlər.Təəssüf ki,  o qədər çox şey
tanıyıram ki, bu kömək edə bilər." Clemmie

“Lisa, mən də sizə bildirməliyəm ki, izlədiyim bir çox ifadələrdə və sənədli filmlərdə bu insanların
bəziləri müəyyən bir xəstəlik üçün yağ qəbul etməyə başladılar və nəticədə fayda əldə etdilər və
başqa xəstəliklərdən qurtuldular ki, onlar belə deyil. yağdan istifadə etməzdən əvvəl xəbərdar
olun.

Məsələn, deyək ki, siz şəkərli diabet üçün yağ qəbul etdiniz və sonra yağdan istifadə etdikdən
sonra kəşf etdiniz ki, xolesterin səviyyəniz normallaşdı, dəri səpgiləri və ya ekzema təmizləndi
və  hemoroidiniz  birdən-birə  sizdə  qəribə  bir  şişlə  yox  oldu.  sinus  infeksiyası  birdən
təmizlənir.Araşdırmalarımda bunu çox görürəm.

Həmçinin, bir çox insanlar kilolu olduqları təqdirdə tez-tez arıqladıqlarını və ya normal çəkiyə
qayıtdıqlarını,  çox  vaxt  pəhriz  saxlamağa  çalışmadan  bildirirlər.Əgər  siz  xam  sirrdən  şirə
çəkirsinizsə, çəki və sağlamlıq baxımından nəticələr daha da nəzərə çarpır.

Bilirəm ki, Rik Simpson da bitki əsaslı pəhrizi təbliğ edir.Bir çox başqa tədqiqatlarda görürəm ki,
tibbi sirrdən istifadə etməklə yanaşı,  bitki əsaslı  pəhrizə keçidin sağlamlıq üçün o qədər çox
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faydası var ki, bu insanlar çox vaxt həyat üçün özlərinə sadiq qalırlar və bitki əsaslı pəhrizə
keçidin faydalı  olduğunu tərifləyir  və təbliğ edirlər.  sözün əsl mənasında həyatını xilas etdi."
Donna

“Salam Jindrich, narahat etdiyim üçün üzr istəyirik, lakin Bred bu gün mənə bir məsələdə düzəliş
etdi  ki,  siz  onu  düzəldə  bilərsiniz.Onun  şəkərli  diabet  qan  şəkərinin  göstəricilərinin
normallaşması 7-10 gün çəkdi, nəinki növbəti gün...yenə də diqqətəlayiqdir.Bu, həm də mənə
onun  e-poçtunun  qalan  hissəsini  yönləndirmək  imkanı  verir,  məncə,  PT-də  də  dərc  etmək
istəyəcəksiniz:

“Sol qolumda 5 dəri xərçəngi var, bilirəm ki, bu illər ərzində dalğıc zamanı qolumu pəncərənin
kənarına dayaması nəticəsində yaranıb.Mən onları 24/7 yağda saxlamışam və böyük olandan
başqa  hamısı  yox  olub.Böyük  olanı  çətinliklə  aşkar  etmək  olar,  lakin  mən  hələ  də  bir  az
qaldırılmış  sahə hiss  edirəm,  ona  görə  də  hər  gün yağ saxlayıram.Çox  yaxın  olduğu üçün
həftənin sonuna qədər bitəcəyini düşünürəm.Nəzərə alın ki, mən bunları keçmişdə bir neçə dəfə
dondurmuşam və onlar həmişə geri qayıdırdılar, bu dəfə əminəm ki, etməyəcəklər, əgər belə
olsa, nə edəcəyimi dəqiq bilirəm.Sənə və Rikə ən yaxşısı, Deyl.”

-- Sağ olun, Dale, nə edəcəyinizi dəqiq bildiyinizi bilmək xoşdur.JB

“Ağrıcı dərmanları və siqareti atmaq üçün yağı götürdüm...Və mən uğurluyam!Artıq bir aydan
çox vaxt keçib ki, heç biri yoxdur!” Randy

-- Təbrik edirəm, Rendi.Neftin istifadəsi ilə sonda o qədər də çətin olmadı, elə deyilmi?JB

“Bəzi  insanlar  cahildir  və qorxur.Rick Simpson səbəbiylə mən özüm ağrıkəsici  dərmanlarımı
xeyli azalda bildim, demək istəyirəm ki, səhərlər 60 mq OxyContin 3 və yatmazdan əvvəl 3 mq
qəbul edirdim və 8 ildən çoxdur ki, qəbul edirdim...Bu uddu!

İndi yağa başlayandan mən yalnız səhər 1 və axşam 1 qəbul edirəm!Bir  möcüzə haqqında
danışın,  heç  olmasa mən bunu belə  görürəm!Həkimlər  mənə dedilər  ki,  mən heç vaxt  enə
bilməyəcəm və ya onları  qəbul  etməyi dayandıra bilməyəcəm.Oğlan "Rick Simpson" etdi  və
mən həkimlərimin səhv olduğunu sübut etdim,

Mən bunu edirəm və o lənətə gəlmiş zəhər həblərini qəbul etdiyimdən daha yaxşı hiss edirəm!
OxyContin-in  bu qədər  yüksək dozasını  qəbul  etməmə baxmayaraq,  mən hələ də ağrı  hiss
edirdim, gündüz və gündüz, yatmadım və yemək yemədim ...Bu gün mən ağrısızam, normal
yatıram və daha çox yeyirəm!Və mən bu həbləri atmaq üçün axtarışımı dayandırmıram, ümid
edirəm ki, bir aydır ki, yağ qəbul edənə qədər tamamilə yox olacağam!Mənə uğur arzula!" Nensi

“İnsanlara hər növ opiatlardan və tez bir zamanda qurtulmağa kömək etdim...RSO ilə...üstəgəl
yuxu həbləri və s.Heç bir çəkilmə, kramp olmadan.Əla.Bir dost dedi ki, bu, yatmaq və təmiz
qalxmaq  kimi  bir  şeydir,  heç  nəyə  həvəs  yoxdur.Eşitdiyim  hər  səhər  boz  ayı  ilə  mübarizə
aparmaq kimi özlərini əla hiss edirlər.Onlar özlərini yenidən gənc və sağlam hiss edirlər.Bütün
bu Detoks problemlərini həll etmək üçün bizə “RSO Detox Center” lazımdır.Hamıya sülh.” Ron

“Salam Jindriç, yağ mütləq qonşumun qırılan xayasını xilas etdi.Həftə yarım ərzində qanlı sidiyi
və  dözülməz  ağrıları  var  idi.Həkim,  bu  cür  ağrılara  kömək  edəcək  heç  bir  şey  yaza
bilməyəcəyini söylədi və qanaxmanı dayandırmasa, xayanın çıxarılmasından üç gün əvvəl ona
vaxt verdi.RSO ağrı  üçün saatlar  ərzində işlədi və 3-4 gün ərzində o, qan sidiyini  tamamilə
dayandırdı.Artıq iki həftədir və o, yaxşıdır.Mən hələ də onun üzərində işləyirəm rəy vermək üçün
amma o, bunu etməkdən bir az qorxur (sözləri... “Video çəksəm gəlib məni apararlar”) və o,
həqiqət haqqında çox şey bilmir. RSO-nun gücünə görə o, neftin onun kişiliyini xilas etdiyinə bir
az şübhə ilə  yanaşır,  lol.Mən şahidi  olduğum kimi,  yağ ən çox  hiylə  işlətdi,  lakin  bu 100%
sənədləşdirilməyib, mənim bildiyim odur ki, onu ilk dəfə görəndə onu çıxartmaq üzrə idi və bir
neçə  gün  ərzində  yağı  yeyəndən  sonra  daha  yaxşı  oldu,  yerli  olaraq  istifadə  etdi,  və
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kimisüpozituargecə  papağı,  lol,  amma  o  bunu  etiraf  etməyəcək.Mən  indi  də  ona  hər  gün
deyirəm: “Dostum, mən sənin qozunu saxladım!” lol Hər halda, mən sadəcə sizə bunun necə
getdiyini bildirmək istədim və onu ifadə verməyə məcbur edə bilsəm, sizə xəbər verəcəyəm.”
Stiv

“Biz Cashy-ni metadon, fentanil, Clonapin, Versed, Ativan və Oxycodone-dən yağla iki həftədən
az müddətdə ayıra bildik!Çıxarma əlamətləri/simptomları olmadan.Bu inanılmaz işləyir! ” Kalli

“2012-ci ilin avqust ayında oğlum “Pnut” qıcolma, katapleksiya, həddindən artıq sızma, gündəlik
maye qəbulu və ümumi yorğunluq hiss etməyə başladı.Onun zehni qabiliyyətləri gözümüzün
qabağında sürətlə azaldı.Yalnız bir il əvvəl o, futbol, futbol oynamışdı və skaut idi.Ümumiyyətlə,
o, 2012-ci ilin avqustuna qədər adi bir uşaq idi.

2013-cü  ilin  mart  ayına  qədər  irəliləyin  və  nəhayət  ona  Niemann  Pick  növü  C  diaqnozu
qoyuldu.NPC  terminal  bir  xəstəlikdir  və  ən  əsası  lizosomal  saxlama  problemidir.Mən  buna
davamlı  beyin  zədəsi  kimi  baxıram.Həkimlər  bizə  ağlınıza  gələn  hər  bir  qıcolma dərmanını
verdilər, klonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, təcili qruplar üçün Diastat gel və s. və
HEÇ BİR ŞEY işə  yaramadı.(Göründüyü kimi,  bizə  yalan ümid verməklə  vəziyyəti  daha da
pisləşdirmək idi.Hər  dəfə işə yaramayanda həkimlər  dozanı  artırırdı.Onları  qınamıram, çünki
bildikləri bu idi.) Divanda uzanardı, bəlkə ondan təbəssüm yaranardı, bəlkə də yox.O, sadəcə
orada uzanıb sızlayardı.Hərəkət edə bilmədi.O, çox aktiv kiçik oğlandan zombiyə çevrilmişdi.Biz
ona təkərli kreslo, epilepsiya iti almalı olduq və o, hospisə xidmət göstərdi.

2014-cü ilin yanvar ayında əsl dosta çevrilmiş əsl qərib “S dayı” işə girdi və Rick Simpson Oil
şəklində bizə kömək təklif etdi.Biz bir saat yarım telefonda danışdıq və o, bütün bitki təbabətinə
o qədər həvəsli  idi  və o,  Rik yağının başqalarına kömək etməkdə öz əməlləri  ilə etdiklərinə
həqiqətən  inanırdı  və  bizə  kömək  etmək  məcburiyyətində  olduğunu  hiss  edirdi.Ürəyinin
xeyirxahlığı sayəsində o, bizə çox ehtiyac duyduğumuz dərmanı əldə etmək üçün bir yol tapdı.

Yanvarın  31-də  oğlumuz  oyaq  olarkən  ən  azı  15  tutma  keçirdi,  bunların  hamısı  hətta
Klonazepam və Diastatda da oldu.O, bəzi günlərini digərlərindən daha yaxşı keçirdi, bəzi günləri
tutma  və  qorxu  ilə  dolu  idi.Əgər  bu  yolu  keçmiş  valideyn/sevilən  biri  deyilsinizsə,  içində
olduğunuzu hiss etdiyiniz qaranlıq yeri başa düşməyəcəksiniz.

O, fevralın 1-də Rik yağının ilk dozasını qəbul edib.Həmin gün onun cəmi 3 tutması var idi.Aylar
sonra  ilk  dəfə  çarpayıda  oturdu  və  tam  bir  cümlə  dedi.Mən  öz-özümə  düşündüm  ki,  bir
təbəssüm.Amma hər halda hədsiz sevindim.4-cü gündə o, aylar sonra ilk dəfə həyat yoldaşıma
“ana” dedi.O gün sevinc və göz yaşları  haqqında danışın.Ertəsi  gün,  5-ci  gün,  ümumiyyətlə
tutması yox idi.Bu yazıdan etibarən biz cəmi 2 tutma ilə 58 gün keçdik və bunlar xarici amillərə
aid edilə bilər.

Bu gün oğlumuz daha çox danışır, aktivdir, bir neçə prezidentin adını sifətinə görə çəkə bilir,
təkbaşına xüsusi velosiped sürə bilir.Gözümüzün qabağında baş verənlər möcüzədən başqa bir
şey deyil.Mən ən dindar adam deyiləm, amma Allaha inanıram.Mən həqiqətən inanıram ki, o “S
dayı”nı bizə göndərib.İnanıram ki, o, Rikə bunu necə edəcəyini göstərdi və o, sizə JB-yə söz
çıxarmaqda rəhbərlik etdi.

Bütün bunlara, oğlumuzu mənə, bizə qaytarmağa kömək etdiyinə görə.Həyat yoldaşımı ən dərin
depressiyadan çıxartdığına və ailəmə kömək etdiyinə görə.Rik Simpson, JB və “S əmi”, mən
həmişə sənə borcluyam.Çox sağ ol!!!" Kevin

Asılılıqlar
“Mən bu yaxınlarda ölümcül xəstə olan morfindən asılı xərçəng xəstəsinin “SOYUK TÜRKİYƏ”
morfini dayandırdığını müşahidə etdim.Bir dəfə morfindən qurtulduqdan sonra o, aclıq etdi; artıq
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qəbizlik  yox  idi;  çox  sağlam  yatdı  və  ağrıları  daha  yaxşı  idarə  olundu.O,  bir  daha  ardıcıl
oldu.MÜRACİƏT.Bu 180 dərəcə dəyişikliyi özüm görməsəydim, buna heç vaxt inanmazdım.Mən
əvvəllər heç vaxt marixuana tərəfdarı olmamışam, amma bu şəxsi müşahidə məni inanclı etdi”.
Janice

“İndi 3 aydır RSO qəbul etdiyim zaman fərqinə vardığım bir şey odur ki, o, demək olar ki, alkoqol
istəklərimi aradan qaldırdı.Əvvəllər hər gecə bir və ya 2 içki içirdim, amma indi nadir hallarda
içki  istəyirəm  və  içəndə  o  qədər  də  içmirəm,  şalvarımın  daha  boş  olduğunu  da  müşahidə
etdim.10 kilo arıqlamışam.Daha az etdiyim tək şey spirt içməkdir.

Mən hələ də eyni yeyirəm və hələ də qarışığı olan qoz-fındıq, peçenye və s. yemək yeyirəm.
Mən munchies olanda və mən hətta Neftdən əvvəlkindən daha çox yemək yeyə bilərəm.Bəli,
Yağ sizi ac edə bilər.

Beləliklə, ya spirtin olmaması, ya da yağ mənim 3 ayda 10 kq itirməyimə səbəb oldu.Və mən
həqiqətən artıq çəki deyildim, 5' 10" və təxminən 198 funt.Mən gənc olanda həmişə təxminən
186 kilo idim və fit idim.İndi sonuncu dəfə yoxladığım 187 lb-a düşmüşəm.İstənilən halda yağ və
ya spirtin olmaması arıqlamağıma səbəb oldu.Sadəcə xoşbəxt bir yan təsir." Scott

“Opiatlar  məni  qəbizliyə,  ürək  bulanmasına  səbəb  olur,  effektiv  relyef  üçün  düzgün  dozanı
almaq çətindir.Onlar  məni  “qeyrətli”  edir,  sürməyi  və  davam etməyi  təhlükəli  edir.Marixuana
deyil.Kifayət qədər dedi." Fred

“15 illik opiat asılılığı neftlə sağaldı.Rik olmasaydı, sınamazdım.Ona görə də deməliyəm ki, mən
ona  həyatımı  həqiqətən  borcluyam,  ona  görə  də  indi  onun  ən  böyük  dəstəkçilərindən
biriyəm.Həmişə  siqaret  çəkirdim,  amma bu,  həb  qəbul  etməkdən  çəkdiyim  ağrıya  heç  vaxt
kömək  etmədi.Mən  sadəcə  dəfələrlə  ölmək  istəyirdim,  çünki  artıq  həyatıma  cavabdeh
deyildim.RSO-ya görə deyə bilərəm.Mən morfin,  oksi,  perc, vic və ya suboxone DEYİL...  bu
məni hər şeydən uzaqlaşdırdı!!!!!Mən 40 yaşındayam və yenidən 20 yaşında hiss edirəm.Hər
səhər hiss etdiyim artritim indi KEÇİB.10 dəfə yağ içmişəm və həyatım yenidən başlayıb.Nə
qədər minnətdar olduğumu ifadə etmək üçün sözlər yoxdur.Əgər həb qəbul edirsinizsə, yatmaq
üçün bir  həftəniz  olmasa,  gecə  yağınızı  qəbul  etməyə  başlayın,  mən bu yolu  gedəcəyəm.”
Rebecca

"Cannabis məni 15 ildən çox əvvəl 30 ildən çox asılılıqdan sonra Benzodan çıxardı,  onsuz,
olduğum kimi davam etsəydim, indi ölmüş olardım ..." Phil

“Mən suboksondan xilas olmaq üçün sirr istifadə edən birini tanıyıram. Cannabis ona çox kömək
edir.Dediyi ağrıya kömək edir.Ancaq düşünürəm ki, həblərin çoxları üçün asılılıq yaradan hissəsi
"yuxarı" hissədir... burada sirr o qədər də "yuxarı" deyil... amma fikrimcə, əvvəldən ona sadiq
qalsanız və qurarsanız tolerantlıq həddindən artıq yorğunluq hissi yox olacaq.DÖZÜMLÜLÜK
əsasdır”. Erin

"Mən bütün ağrıkəsici dərmanlardan əl çəkmişəm və indi fəaliyyət göstərə bilirəm - arzu edirəm
ki, daha çox insan təbiətin gücünə inansın!" Sue

“2000-ci  ildə qırılan onurğa sinirim var və illər  boyu mən sirr  sınamağa qərar verənə qədər
nəhayət  ondan  şikəst  olacağımı  və  təxminən  on  il  Oxycontin-də  ilişib  qalacağımı  qəbul
etdim.İndi,  MRT-lərimi  müqayisə  edərkən,  həkimlər  sinirdəki  mielinin  necə  sağalmağa
başladığını  və  çapıq  toxumasını  tökməyə  başladığını  düşünürlər.Son  iki  ildə  duruşum
yaxşılaşmağa, hərəkət diapazonum, eləcə də qıcolmaları azaltmağa başladı”. Ann

Q.Bəs metadon?RSO metadondan qurtulmağa kömək edirmi?Bu, tamamilə atılması ən çətin
dərmandır.Mən bir neçə dəfə bir neçə fərqli şeylə cəhd etmişəm!Çıxarışlar o qədər uzun çəkir ki,
bu qədər uzun müddət idarə etmək çox qorxuncdur!Hətta Alabamadakı Bradford Rehab dedi ki,
ondan detoks etmək ən çətindir!Aaron
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-- Aaron, metadon asılılığı yağ üçün bir tort parçasıdır, xüsusən də bizim təlimatlarımıza uyğun
istehsal və istifadə edildikdə.Xərçəngin 4-cü mərhələsi olan xəstələrimizi təsəvvür edin - onlar
adətən təsəvvür edə biləcəyiniz ən pis şeylərdən ibarət kokteyldədirlər və buna baxmayaraq,
onlar adətən hər hansı bir şeyi qəbul etməyi dayandıra bilərlər.bir-iki həftəyə aparırdılar.Yenə də,
bu  ləzzətlərlə  müqayisə  edildikdə,  metadon  yağ  üçün  bir  parça  tortdur.İllərdir  narkomaniya
mütəxəssislərinə bu barədə danışıram, onlar buna inanmaq istəmirlər və heç vaxt görünmürlər
ki, sadəcə onlara göstərim.JB

“Qardaşımın heroin asılılığı üçün sirrdən istifadə etdim.O, iş yerində öldürüldü, lakin ölənə qədər
sirrlə əla nəticələr gördük”. Laura

-- Düzgün istifadə edilən RSO insana məlum olan bütün maddə asılılıqlarını məğlub etmək üçün
istifadə  edilə  bilər.Xəstənin  asılılıq  yaradan  dərmanları/həbləri  qəbul  etməyi  dayandırması
adətən  bir  və  ya  iki  həftə  çəkir  və  adətən  əhəmiyyətli  çəkilmə simptomları  olmur.Hansı  ki,
xəstələr və onlara baxanlar üçün xoşdur.JB

“Mənim nəzərimcə, bütün pilotlar gün ərzində yerə enən kimi yağı yeməlidirlər.Beləliklə, onlar
yaxşı istirahət və yaxşı yuxu alacaq və ertəsi gün yenidən yaxşı işləyə biləcəklər.Bundan əlavə,
onlar özlərini radiasiya xəstəliyindən və pilotların onlarla sağlamlıq problemlərindən başqa necə
qoruyacaqlar?

Mən  THC  testi  ilə  razıyam,  bu,  insanın  sağlamlığına  görə  məsuliyyət  daşıdığını  və  ya
məsuliyyətsiz  olduğunu  söyləmək  üçün  yaxşı  bir  yoldur.Əvvəlcə  sağlamlıq.Mənə  görə
sistemlərində THC olmayanlar sadəcə həyatları  ilə oyun oynayırlar.Yaxud onlar ətraf mühitin
çirklənməsi, Fukusima və chemtrails inkar sindromundan əziyyət çəkirlər.Bilmək yaxşı şeydir ki,
yağ da bu işdə kömək edə bilər.JB”

“Mən sağalmaqda olan heroin aludəsiyəm.Mən məsləhət mərkəzimdə hər həftə sirr və ya BHO
və  ya  marixuanadan  deyil,  valium  və  digər  reseptlə  satılan  dərmanlar  kimi  xanax  və
benzodiazipenlərdən olan insanları bir  gün, digəri isə ölü görürəm.Bunların əksəriyyəti qeyri-
qanuni alınıb!Bütün tarixdə sirr heç vaxt heç kimə zərər vermədi və öldürmədi.Siyasi partiyalar
şlüz nəzəriyyəsini və şizofreniya nəzəriyyəsini irəli sürdükdə.Anlamadığınız odur ki, açıq-aşkar
yalan  danışırlar!Şizofreniya  xəstəsi  olan  sirr  çəkənlər,  oynaq  almadan  əvvəl  şizofreniya
keçirdilər.Və  çox  güman  ki,  diaqnoz  qoyulmamış  bir  problemi  müalicə  etmək  üçün  istifadə
edirdi.Gateway  isə  cəfəngiyatdır.MARİXUANADA  SİZİ  DAHA  ÇƏTƏR  NƏRKƏMƏLƏRƏ
HƏLLƏT EDƏN BİR ŞEY YOXDUR!Əsl “qapı” qeyri-qanuni dilerlərdir ki, onlar alaq otu kimisə
hər gün və ya saatda yüzlərlə dollar xərcləməyəcəyini bildikləri üçün “Alaq otu xoşlayırsansa,
bunu sevəcəksən” iddiası ilə başqa dərman təklif edirlər.Amma heroin və ya kokain sizi gündə 7
dəfə onun qapısını döyməyə məcbur edəcək.Bizim böyümək vaxtıdır.Gözümüzü açın və anlayın
ki, hökumətin bizə ehtiyacı bizim onlara və onların yalanlarına daha çox lazımdır”. Che

“30 ildən çox əvvəl öyrəndim ki,  əgər içki  içməyə getsəm və həddindən artıq içki  içməkdən
yatağımın fırlanmasından qorxsam (bunları xatırlayın), yatmazdan dərhal əvvəl bir qazana bir
zərbə vurardım və bunun mənə kömək etdiyini düşünürəm. xəstələnməkdən və ya xesteliyimi
bu zərbə almasaydım, o qədər də pis etməmişdim”. Scott

“THC  qan-beyin  baryerini  keçir  və  alkoqol  və  digər  narkotik  maddələrə  olan  asılılığın
amigdalasını  düzəldir...Bu,  adətən  alkoqol  və  opiatlardan  sui-istifadə  edən  şəxsin  öz  idrak
qabiliyyətini bərpa etməsi və sui-istifadələrini özbaşına dayandırması ilə nəticələnir”. Robert

“Mən bunu qeyd etdim.Mən daha heç içmirəm.Ya da hər hansı bir istəyiniz var”. Brittney

“Çox doğru.Mən bunu yaşadım.Qaraciyərimi məhv edən o zəhərli zəhəri içməyə heç həvəsim
də  yoxdur.Mən  ondan  uzaqlaşdıqca  bütün  mədəniyyət  getdikcə  qəribələşir.Ətrafda  dayanıb
boğazlarına zəhərli  sidik  tökən insanlar.Mənə qəribə gəlir.:)  Baxmayaraq ki,  otlardan istifadə
etmək belə bir nemətdir.Möhtəşəm hissdir, ASLANMASINIZ!!!” Camuche
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“Kimin və ya hansı heyvanların endokannabinoid sisteminə malik olduğunu necə bilirsiniz?Və
endokannabinoid nə deməkdir? Trisha

“Böcəklər  istisna  olmaqla,  bütün  heyvanların  endokannabinoid  sistemi
var.Kannabinoidreseptorlar  dərimizdə,  beynimizdə,  immun  sistemimizdə,  bağırsaqlarda,
qaraciyərdə, onurğada, qabırğalarda, ağ qan hüceyrəsində və sümük iliyində (kök hüceyrələr)
və s.600 milyon illik endokannabinoid sistemi olmasaydı, “kök hüceyrələr sürücüsüz avtomobil
kimi  hərəkət  edərdi”.  Dr.  Guy,  GW  Pharmaceuticals-ın  İcraçı  Sədri,  London,  Böyük
Britaniya.Bədənimizdəki  bütün  funksiyaları  tənzimləyir.Omeqa  yağ  turşuları  (3,  6,  9)
endokannabinoidlər yaradır,  buna görə də onlar bizim üçün vacibdir.Sirr  yağı (RSO) əsasən
endokannabinoidlər  sistemini  gücləndirir,  buna  görə  də  hər  hansı  bir  sağlamlıq  problemini
müalicə edə və ya müalicə edə bilər. Rik

Həyat keyfiyyəti
“Kenevir yağının yüzlərlə müalicəvi xüsusiyyətə malik olduğunu öyrəndikdən sonra çiçəyə aşiq
olacaqsınız.Əslində, mən sirr yağının bu qədər güclü olduğuna inanan və hələ də aşiq olmayan
heç kəsə rast gəlməmişəm”. Peter

“Yağdan əvvəl 3 pilləni çətinliklə endirdim, indi 4 saatlıq velosiped sürə bilirəm.Sadəcə daha da
yaxşılaşacaq”. Peter

“Bu məlumat üçün təşəkkür edirik!Mən TSSB-dən olan çaxnaşma hücumlarımı RSO ilə müalicə
etdim və eyni nəticələri tapdım.Lyme xəstəliyi də malyariyanı təqlid edən başqa bir xəstəlikdir ki,
bir çox insanlar yoluxmuş bir gənə tərəfindən dişlənildikdə onların olduğunu dərk etmirlər.Gəlin
bu paylaşımlara MİLYONLAR baxsın!!!Gəlin bu Facebook-dan bir dəfəlik yaxşı istifadə edək!!!!”
Linnea

“Qardaşımın dişi pis və ağrılı idi.Ona görə də dedim ki, üzərinə yağ sürt və o dedi ki, iki həftə
keçsə də, hələ də ağrımır və indi də yoluxmayıb.Fiqurla get, RSO yenidən köməyə!!!!! Stiv

“Hey, bilmirəm, siz bunu heç eşitmisinizmi, amma mən kəşf etdim ki, yağ DƏ SALAM EDİB,
daha doğrusu, iki ön dişimdə olan böyük boşluğu sağaltmağa başlayıb. Mən təsadüfən orada bir
az yağ aldım və boşluq dəliyi yağla DOLU idi və bir neçə gündən sonra boşluğun kiçildiyini və
indi yarısı kimi olduğunu gördüm!Bunu əvvəllər kimsə deyibmi?RSO diş pastası həqiqətən yaxşı
bir fikir kimi səslənir!Çürükləri müalicə etmək çətindir və əminəm ki, hər kəs dişlərini çəkdikdən
sonra  onları  sağaltmağa  üstünlük  verəcək!Neftlə  bağlı  xoşbəxt  hadisəni  deməkdən
məmnunam”. Kim

“Cannabis Oil NƏ ETMƏYİR?Bu dişlər haqqında eşitmək üçün əla xəbərdir.Şona Banda ölü
dişin  çəkildiyi  yoluxmuş  absesdən  ağzında  nekroz  var  idi.Nekrozu  aradan  qaldırmaq  üçün
həkimə və ya diş həkiminə getməyə pulu yox idi.Əvəzində o, həmişə RSO qoydu və heç vaxt
diş həkiminə getməməli  idi,  heç vaxt antibiotiklərə və ya iltihab əleyhinə dərmanlara ehtiyac
duymadı  və  təmiz  saxlamaq  üçün  heç  bir  xüsusi  məhsuldan  istifadə  etməyə  ehtiyac
duymadı.Rick Simpson Oil sayəsində nekroz dayandı və indi yenidən çəhrayı diş ətləri var!

Mən də qeyd etdim ki, sirr yağına başlayandan bəri məndə BOŞLUK YOXDUR.Əvvəllər ağzım
o qədər asidik və boşluqlarla dolu idi ki, çürük/boşluqlar olmasaydı, mənə qəribə gəlirdi.Keçən
gün Sean da bu haqda danışırdı.

Mən neft haqqında rəyləri eşitməyi sevirəm!NƏYƏNİ DÜZƏLƏ BİLMƏYİR?Jindřich Bayer-ə bu
insanın  dişləri  ilə  bağlı  ifadələrini  bölüşdüyünə  görə  təşəkkür  edirəm,  insanların  ümumi
xəstəliklərin müalicəsində və ya homeostazın qorunmasında öz təcrübələrini bölüşməsi mənim
xoşuma gəlir." LinZy
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"Hər gün bir doza qəbul edərək xərçəngdən əvvəlki poliplərdən xilas oldum." Donna

“Kanabis qadının həyat dövründə hansı rolu oynaya bilər?Anam xoşbəxt olanda hamı xoşbəxt
olur” bildiyim tək şey budur.Yağ isə dövrün hansı mərhələsində olursa olsun qadını xoşbəxt edə
bilər.JB”

“Neft  hansı  hallarda  kömək  edə  bilmədi?Onlarda  bir  nümunə  varmı,  yoxsa  daha  çox
sınaqdırsəbəblərini anlamaq lazımdırmı? Danny

--  Neftin  həkimlərin  ilk  dəfə  düzəltməkdə  problemləri  var,  ağlıma  gələn  yeganə  nümunə
budur.JB

“Mənim  qız  yoldaşım  ağcaqanad  dişləmələrinə  çox  allergiyası  var  və  dünən  gecə  onun
məbədində  bir  şey  var  idi...  bu,  çox  böyük  idi,  hər  halda  mən  bandaj  almağı  və  sirr
yarpaqlarından  hazırladığımız  RSO-nu  dişləmənin  üzərinə  qoymağı  təklif  etdim.Bu  səhər
oyananda qabar tamamilə yox olmuşdu”.

-- Təşəkkür edirəm, Cimmi.Əminəm ki, bu məlumat bir çox insana kömək edəcəkdir.Ağcaqanad
mövsümü buradadır.Yağ da bir kovucu kimi işləyir, cəhd edin.Problemləri yağla həll etmək çox
asan  olsa  da,  onların  qarşısını  almaq  həmişə  daha  yaxşıdır.Yağ  qaşınan,  yandıran  və  ya
ağrıyan hər şeyə yerli olaraq istifadə edilə bilər.Yağı nə qədər tez tətbiq etsəniz, problemlər bir o
qədər tez aradan qalxar.Yadda saxla.JB

“RSO mənim böyük nöbetlərimi tamamilə dayandırdı.Mən heç vaxt başqa bir süni dərmandan
istifadə etməyəcəyəm, kaş ərim keçməmişdən əvvəl bu barədə bilsəydim.O, Hodgkin lenfoma
xəstəliyindən keçib.Bəlkə də hələ də burada olacaqdı.O zaman bizə dedilər ki, 70% sağalma
faizi var.O, iki ildən az müddətdə yox oldu.” Kelli

“Bir əczaçı mənə dedi ki, bu, bir dəstə axmaqlıqdır!!Bu may ayında atamı xərçəngdən itirdim,
onun Klivlend Klinikasında və Geauga Xəstəxanasında ən yaxşı iki həkimi var idi!!Atamın cəmi
62 yaşı var idi, o, mənim kitabımda hələ körpə idi!Mənə sübut et ki, mənim əmim oğlu atam indi
xərçənglə məşğuldur.Atamı və qayınanamı itirəndən sonra bildim”. Tammy

"Aydındır ki, bir əczaçı sizə bunun cəfəngiyat olduğunu söyləyəcək, çünki dünya sirr yağının
xərçəngi sağaltdığını bilsə, işsizdir." Moni

“JB sizin  qətiyyətinizə  heyran oldum.Kimsə məndən sübut  “tələb etsəydi”,  mən onlara  hara
getməli olduğunu deyərdim, amma bu Youtube olmazdı!Eyni zamanda, əgər kimsə bunu özü
araşdırmayıbsa  və  əsas  mediaya  bağlı  olubsa,  onlar  faktları  bilməyəcəklər  və  məncə,  bu
cəfəngiyyatı hesab edə bilər.JB və Rick-də əsgər!PSƏczaçınıza deyin ki, onun "sənayesi" bir
dəstə axmaqlıqdır!!" Qord

“Mən onu ağrı, yuxu, xroniki həzm problemi, ürəkbulanma, narahatlıq/depressiya üçün istifadə
etmişəm.Ağrı  kəsicilərdən,  əzələ  gevşeticilərdən,  qusmaya  qarşı,  yuxu  həblərindən  və
sakitləşdiricilərdən uğurla qurtulmuşam.MMJ həyatımı xilas etdi.Həkimin dəhşətinə görə MMJ
səbəbiylə həyatımı geri aldım." Mərhəmət

“Ardıcıl olaraq yağ qəbul edəndə, yoldaşım 4 ay ərzində heç bir miqren hiss etmədi, biz aşağı
düşəndə onlar geri gəldi və o, gündəlik çox yağ qəbul edə bilmir, lakin o, ayda 2-4 dəfə sıfıra
enir. RSO, o zaman o, xroniki yorğunluq üçün Norco, Baclofen, prozac da getdi, hətta bir neçə
aydan sonra səviyyələr düzəlməsə də, tiroid dərmanlarını da buraxdı, o, imtina etmir və özünü
kifayət qədər yaxşı hiss etdiyinə görə levotiroksini təşviq etmirəm, mən çox maraqlanıram ki,
nəticədə onun tiroidi ardıcıl RSO istifadəsi ilə normallaşacaq, bizə sadəcə material üçün ardıcıl
mənbə lazımdır!Şəxsən mən RSO-dan istifadə edən ağrıkəsicilərdən və əzələ gevşeticilərdən
imtina edirəm." Whitney

“Mən sərt danışmağa nifrət edirəm, əgər onlar Klivlenddə 2 ən yaxşı Həkim idilərsə, onda nə
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səhv oldu?Ənənəvi Xərçəng müalicəsi işləmir!Kimya, işləmir, radiasiya, işləmir...və əczaçınız,
başqa  nə  deyər?Qanuni  olaraq  RSO-nu  nə  vaxt  ayırdığını  ondan  yenidən  soruşun.Atanın
rəhmət eləsin, sənə və ailənə başsağlığı versin.Xahiş edirəm kritik araşdırma aparmaq üçün
başqa bir ölümü gözləməyin...xeyir-dua.” Laurie

"Mən  siqaret  çəkməzdim,  amma  lənət  olsun  ki,  1990-cı  ildən  bəri  keçirdiyim  dəhşətli
miqrenlərdən qurtula bilsəm, yağ və ya başqa bir şey sınayardım." Rebeka

--  Yağa  nə  qədər  tez  girsən,  miqrendən  bir  o  qədər  tez  qurtulacaqsan,  Rebeka.Bu  qədər
sadədir.JB

“Yaxşı,  mən prostat  problemi olan 63 yaşlı  kişiyə yağ verdim.Yağ bir  neçə gün ərzində ona
kömək etdi, heç bir problem olmadan işə gedə bildi ...yağdan əvvəl hər gün bir kateter qoymaq
lazım idi, ağrılı və dəhşətli prosedur.Sülh.” Juergen

“Mən təbiətcə skeptikəm, lakin onun qısa müddətdə Cenniferin həyatı üçün etdiklərini izlədikdən
sonra tamamilə SATILmışam.Onun 30 yaşı var.qoca, lakin 70 yaşlı depressiyaya düşmüş kimi
davranırdı.Həkimin yeganə məsləhəti hər cür rahatlama üçün məmnuniyyətlə edəcəyi əməliyyat
idi, lakin tibbi sığortası yoxdur.O, sadəcə bu şəkildə yaşamalı olduğunu qəbul etmişdi.

Onun anası kimi onun əzabını seyr edərkən ürəyim parçalandı.Uşaqları da əziyyət çəkdi, çünki
analarının  dözümlülükləri  yox  idi,  hətta  onlarla  ayaqlaşmağa enerjisi  də  yox  idi.Digər  qızım
lisenziyalı  masaj terapevtidir  və ağrılarının bir  hissəsini azaltmaq üçün səylə çalışdı.Masajlar
kömək etdi, ancaq çox qısa müddətə.

Bu yağ bir lütf oldu!!Cenni indi gülümsəyir (çox uzun müddətdir ki, bunu görməmişdik).. Mən
ondan  özünü  necə  hiss  etdiyini  soruşuram  və  o  deyir:  “Ana,  bu  qədər  yaxşı  hiss  etdiyimi
xatırlamıram”.

Bacardıqca  tez-tez  daha  çox  material  almağı  və  bu  yağı  bacardıqca  çox  saxlamağı
planlaşdırıram (əbədi qalacağını deyirlər).Həyat yoldaşım və mən gündəlik işlərimizi bitirdikdən
sonra axşamlar istifadə etməyə başlayacağıq ki, yaşımızın bir çox xəstəliklərinin qarşısını ala
bilək.MƏNİ SATILDIM...TƏŞƏKKÜRLƏR RİK SİMPSON.!!!“ Tonda

“Təzə diaqnoz qoyulmuş prostat xəstəsi, təxminən 60, ovçu tip.Bir qram yağ verdim, açıq etiraf
edirəm.O, bu gün zəng edib ki, daha çox neft istəyirəm.Özünü əla hiss etdiyini, yağ qəbulunda
heç  bir  problemi  olmadığını,  daha  yaxşı  olduğunu  və  s.O,  həmçinin  1-ci  gündən  etibarən
"məlum nəticələr"  hiss  etdiyini  söylədi.O,  bunu deyəndə mən güldüm və sevindim.Mən ona
daha çox verməkdən məmnun olacağam - belə hekayələrdən çox zövq alıram.JB”

“Öyrəndim ki,  prostat  problemlərim 2 həftəlik  yağ istehlakından sonra  yox  oldu...Yağı  özüm
düzəldirəm.İndi əminəm ki, THC səviyyəsi yuxarı olmalıdır...Məndə bir neçə gərginlik var.Hamısı
işləyir  və  mən  onları  birləşdirirəm.Uroloqum  rentgen  və  ultrasəs  müayinəsinin  nəticələrinə
baxaraq şok və qorxu içində idi...Hər kəsə bir böyümə çadırı  almağa, öz bitkinizi yaratmağa
dəvət  edirəm,  onda  şəxsiyyətinizin  bir  hissəsi  olacaq...Özünüzlə  tanış  olmaq  şansınız
olacaq...Və qüsursuz sağalın.Həm də silkələməkdən və s.Sadəcə Qönçələr.Onların düzgün və
lazımi  vaxtda  yığılmasına  diqqət  yetirin...Bu  yağ  sadəcə  səmavi  müalicədir.Həqiqətən...Mən
bunu indi bilirəm”. Gagi

“16 yaşımdan miqrendən əziyyət  çəkirəm.İndi mənim 56 yaşım var.Mənim və mənim çoxluq
miqrenlərim üçün işləyən yeganə müalicə dərmandır.Gecə yatmazdan əvvəl düyü ölçüsünün 1/4
hissəsini  alıram.Dərman bütün klaster  və qeyri-klaster  miqrenlərini  sanki aradan qaldırır.Mən
bitəndə miqren yenidən gəlir.Mən orada hər bir migren dərmanını sınamışam və heç biri dərman
kimi  yaxşı  təsir  göstərmir.Kodein  beyni  və  ya  hər  hansı  bir  yan  təsirdən  əziyyət  çəkməli
deyiləm.Bu, Allahın mənə göndərdiyi bir şeydir."
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“Migrenimin  başlanğıcından,  bir  az  yağ  qəbul  etdikdən  30-45  dəqiqə  sonra
sağaldım.Ağrısız.Ürəkbulanma/qusma  yoxdur.İşıq/səs  həssaslığı  yoxdur.Getdi!RSO  getmək
üçün yoldur.Tək sevgi." Allen

“Bu, lupus, fibromilagiya, miqren, narahatlığıma kömək edir.Mən onsuz yaşaya bilməzdim.Bütün
həblərdə özümü daha pis hiss etdim.Bu dərman məni hər gün xilas edir”. Jessyca

“O, həmçinin dərimdəki lupusumu təmizləyir!Həkimlərim mənə heç vaxt demirdilər, yalnız steroid
resepti təklif edirdilər.Lakin bu, qabarları sakitləşdirdi və onlar heç bir mənfi təsir göstərmədən
getditəsirləri.” Holly

“Mən kokos yağı bazasında olan yağı kəllə sümüyümdə, məbədlərimdə və alnımda miqren üçün
istifadə edirəm...saniyələr ərzində işləyir." Şirli

“Mən əslində şizofreniya xəstəsiyəm və narahatçılıq və yuxusuzluq kimi vəziyyətimlə bağlı yan
təsirlər  üçün  tibbi  sirrdən  istifadə  edirəm.Dərman  işləyir,  daha  tez-tez  dərman  verməyə
başlayandan bəri  yata  bilirəm,  əvvəllər  də bunu edə bilmirdim.Bir  çox simptomlarım yuxum
olmadığı zaman görünür.Mən sirr içində olarkən heç vaxt səslər yaşamamışam, hiss edirəm ki,
bu məni onlardan qoruyur...” Xose

-- Razıyam, Xose, yuxusuzluq bir çox psixi vəziyyətlərin səbəbidir.Kifayət qədər məntiqlə desək,
insan kifayət qədər yuxu görmədikdə, yağ yeməkdən sonra on saatlıq təravətləndirici yuxudan
sonra özünü yaxşı hiss etmir.JB

“Mən Lyme-ni  sirr  yağı  ilə  müalicə  edirəm.Əsasən hazırda Bartonella.Onsuz yata bilmirdim,
onsuz yemək yeyə bilmirdim və onsuz daim tərləyirdim.Əminəm ki, bir çox başqa xoşagəlməz
şeylər var, amma öyrənmək üçün onu tərk etmək istəmirəm!Və əlavə etmək üçün, mən ilk həftə
və ya daha çox hərks etdim, amma sonra oradan rahat yelkənli oldu!!! Maggie

“RSO VƏ BALA ALLERGİYA.Bir dostumun yanına getdim.Boğazı soyuqdur və həkimindən bir
dəstə antibiotiklə təzəcə qayıtdı.Mən dünən ona bir damcı yağ verdim, boynuna və boğazına
sürtdü və yatmağa getdi.O, adətən çox danışır, hərdən fikirləşirəm ki, danışmağa başlayanda
heç nəfəs alırmı, bu dəfə onu gördüyüm ən sakit adam idi.

Səhər ona çay dəmlədim, o birisinə bal qoyduğum üçün ağ stəkanı götür dedim.Onun bala qarşı
allergiyası var, onun bir damlası təcili tibbi yardım tələb edən kütləvi allergik reaksiyaya səbəb
ola  bilər.Yarım  saatdan  sonra  onun  otağında  vəziyyətini  yoxladım  və  əminəm  ki,  mətbəx
lavabonun  üstündə  ağ  fincanı,  o  birisini  çarpayısının  yanında  üç  qaşıq  bal  ilə  birlikdə
gördüm.Xoşbəxtlikdən, o, bədənində heç bir nasazlıq hiss etmədi, boğazında cızıqlanmadı (bu
adətən  allergik  reaksiyanın  başlanğıcının  əlamətidir).Mən  ona  daha  bir  böyük  damcı  yağ
verdim.O, hələ də yataqdadır, filmə baxır, sevinclə gülümsəyir və deyir ki, bu, həyatının ən yaxşı
“xəstə vaxtı”dır.

Mənə görə, bu, düzgün şəkildə istehsal olunan RSO-nun hər cür allergiyaya nə qədər təsirli
olduğunun başqa bir təsdiqidir.Mən də xoşbəxtəm ki, xəstəxanada bir yerdə oturub bal ilə çay
içib sağ qalacaqmı deyə düşünməkdənsə, burada oturub bunu yaza bilərəm.JB”

“Dişimdəki absesi 2 günə ayırdım, getdi!!” Susanna

“Bu həqiqətləri oxuyanda əsəbiləşirəm, çünki onların həqiqət olduğunu bilirəm.Mən narahatlıq
və şiddətli  ürəkbulanma ilə birləşən bipolyar xəstəlikdən əziyyət çəkirəm və dövlət vasitəsilə
tibbi  kart  saxlamağıma baxmayaraq.Mən siqaret  çəkə bilmirəm,  çünki  bu gün  əksər  işlərdə
narkotik testi aparılır və təsadüfi işlər görülür.Sirr fikrimi rahatlaşdırır və mənə həqiqətən yenidən
nəfəs ala biləcəyimi hiss etməyə imkan verir.

Mən hökumətə sahib  olduqları  və  ya bizdən  almağa çalışdıqları  hər  şeyə və bu  qəzəb və
narahatlığa  görə  özümü  lazımi  şəkildə  müalicə  etmədən  tamamilə  nifrət  edirəm.Psixi
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vəziyyətimdən qorxuram.Mən tam bağlanmışam və bundan hökumət yox, yalnız mən əziyyət
çəkəcəyəm”.

-- Bu hissi çox yaxşı başa düşürəm, Amanda.Çətənə çay qədər tənzimlənməlidir.JB

“Bu, məni daha yaxşı hiss etdi və həyatımda heç olmadığım qədər yaxşı yatdı.Mənim belimdə
nadir  epilepsiya  forması,  fibromiyalji,  degenerativ  disk  xəstəliyinin  2-ci  mərhələsi  və bir  sıra
həzm  problemləri  var.Daimi  ola  bildikdən  sonra  hazırkı  simptomlarımı  azaldan  bütün
dərmanlarımı dayandırmağa ümid edirəm." Mələk

"Atam vəfat etdi, sağalmaq mümkün olanda, ürəyim 2 ilə yaxındır qırıldı, kaş bunu biləydim."
Ann

“Eyni, amma anam idi.Nə hiss etdiyinizi bilin." Robert

"Xərçəng  xəstəliyinə  düçar  olduğum  müddətdə  bu  yağdan  xilas  olan  bir  insandan  insanlar
oyanmalıdırlar!!Mən gündə 52 həb alırdım!Məni az qala öldürəcək müalicələr etmək!Bir dostum
yağ  aldı  və  mənə  gətirdi!100%  əleyhinə  idim!!Düşündüm  ki,  yol  yoxdur  və  məni  həbsə
atacaqlar!!O, Google Rick Simpson-a göstərişlərlə onu tərk etdi.

Bir  neçə gün keçdi,  mən tamamilə ağrıyırdım və bu müalicələrin  mənim üstümə çıxmasına
səbəb olduğu yan təsirləri  düşünməməyə çalışırdım!Bildiyim növbəti  şey 11 saat  sonra idi!!!
Heyrət! Vay!!Müalicələri dayandırdım, demək olar ki, hamısını bu dərmanlardan qurtarmaq üçün
yavaş-yavaş daha az və daha az dərman qəbul  etdim və yağa başladım!Lənət  olsun,  bir  il
ərzində özümü bu qədər yaxşı hiss etməmişdim!Dostuma zəng etdim və o, mübarizə apardı,
amma mənə daha çox yağ ala bildi!Mən bunun işlədiyinə canlı sübutam!!Mən ola bilsəydim hələ
də ola bilərdim, amma bu, maliyyə məsələsidir!Oh və mən hələ də xərçəng var, lakin o qədər də
pis deyil  və heç bir  skan etməmişəm, sadəcə yaşamaq!Məndə BRCA geni var, ona görə də
həmişə xərçəng olacağam, amma bu yağa görə mən sağam!Çox sağ ol." Celiia

“Rey  Peatın  uzun  illər  araşdırmalarından  sonra  tam  olaraq  çatdığı  tezisi  budur  ki,  mədə
turşusunun məqsədləri üçün şəkər, nişasta, duz qəbulu nisbətən yüksək, zülal isə yüksək, lakin
4:1  nisbətində  olmalıdır.  karbohidratlar,  doymamış  yağlar  lazım  deyil  və  bundan  əlavə
mitoxondriyaya zərər  verir,  kofein zülalları  və ya yağları  cannibalizasiya edən hüceyrə stres
dövrünü dayandırır  və bu doymamış yağları  estrogenə çevirmək üçün aromataza istifadəsini
dayandırır.Progesteron düzgün hüceyrə mübadiləsinin əsas qoruyucu hormonudur və E vitamini
artıq  bədəndə  olan  doymamış  yağların  oksidləşməsinin  qarşısını  ala  bilər.Rey  Pit  və  Rik
Simpsonun birgə işi məlum tarixdə yaradılmış ən böyük səfalət ponzi sxemini tamamilə məhv
edərdi.” Andrew

“İBS-imə  kömək  edir  və  məndə  olan  kolon  ağrısı  üçün  təbii  antispazmotik  kimi  fəaliyyət
göstərir.Doktorun mənə vermək istədiyi həblərdən daha yaxşıdır, reseptin etiketində yazılıb ki,
bu dərman istifadə edildikdə, zamanla təbii həzmi maneə törədə bilər və həzm üçün ondan asılı
ola bilərəm?Ondan asılıdır?Ancaq Dr müəyyən etdi ki, faydalar risklərdən üstündür?smh!?Xeyr,
təşəkkürlər!" Mari

“Budur, mənim şəxsən gündə yalnız 1,5 düyü ölçüsündə taxıl ölçüsündən istifadə edərək əldə
etdiyim istifadə və uğurları - xərçəngin müalicəsi üçün lazım olan bir qrama yaxın heç nə yoxdur.

1 - qan təzyiqimi 189/99-dan 145/84-ə endirdi, bu əladır.

2 - 3-cü dərəcəli yanıqda sağalmış infeksiya yalnız 2 istifadədə yerli olaraq istifadə olunur!

3 - Şişmiş limfa düyünü bir aydan çox şişdikdən sonra normal vəziyyətinə qayıtmaq üçün 3 gün
çəkdi

4 - 14 yaşında və burun xərçəngi olan itimə çox kömək edir, burnuna mikro duman və zeytun
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yağı səpirəm - həm də ona enerji, birə nəzarəti və artrit ilə kömək edir

5 - Mən çox arıqlamağa başlamamışam, amma bir ay ərzində heç bir dəyişiklik olmadan 4-5 kq
çəki itirmişəm, amma ümid edirəm ki, arıqlayacaq

6 - yuxuya kömək edən vasitələrdən artıq istifadə etməyin, rahatlıqla dərin yuxuya dalın

7 - sıxılmış siniri istirahətlə müalicə etməyə kömək etdi, lakin heç bir dərman vasitəsinin edə
bilmədiyi  ağrıya  toxundu.
Sevin bu yağı...həqiqətən həyat xilasedicidir." Sağ qalma

“Rik Simpson mənim həyatımı həmişəlik dəyişdi.Sirr haqqında bildiyimi düşündüyüm hər şey
yalandır.Mən 2012-ci ilin oktyabrından bəri RSO-dayam və həyatımda özümü daha yaxşı hiss
etməmişəm.Metabolizmim  varnormallaşdırılıb.Mən  yüksək  təzyiq  həblərini  qızarmışam.Orta
məktəbdən  bəri  ilk  dəfə  mədəm  normal  işləyir.Hamısı  Rick  Simpson  sayəsində.Mən  cəhd
etmədən 30 kq arıqladım və cəhd etsəm onu  geri qoya bilmədim.Gündə 1-2 qram oral qəbul
edirəm.Mən neft alıb Rik Simpson kimi xəstələrə pulsuz paylayıram və mərhum atam Solomon
Marsdenin şərəfinə bunu davam etdirəcəyəm.RSO əsl tibbdir və bunu tanımayan hər hansı bir
həkim məktəbə qayıtmalıdır”. Vilhelm

“Məni iki qütblü narahatlıq və yuxu problemləri üçün bütün dərmanlardan uzaqlaşdırdı!!! Doza
vacibdir və düzgün əldə etmək üçün bir az vaxt lazımdır!!” Qara

“Mən Parkinson xəstəliyinə səbəb olan dərmanlar qəbul etməyə məcbur oldum, amma mənim
əsl tanrımın verdiyi  dərman diabetin öldürücü təsirlərini  aradan qaldırmağa kömək etdi.RSO
mütləq bir müalicədir.Təşəkkürlər Rik!” David

“Məndə  Parkinson  var...  Və  4-cü  mərhələdə  kolorektal  xərçəngdən  keçmişəm.Onu  Rick
Simpson  yağı  ilə  müalicə  etdi.Ümumi  dəyəri  2000.00  azdır.Tipik  bir  xərçəng  xəstəsi  tibb
müəssisəsinə 200.000.00-a yaxın pul verəcəkdir.Bunun çıxmasını  istəməmələrinin bir  səbəbi
var və buna görə də xəstəxana əczaçılıq şirkətlərinə məxsusdur və idarə olunur.KENAN YAĞI
İŞLƏYİR!!!Həkimlərim əczaçılıq şirkətlərindən qorxduqları üçün bu barədə danışmaqdan belə
imtina etdilər!” Li

“Bəli.Parkinson xəstəliyinə kömək edir.Bir kişinin ondan istifadə etdiyi bir video var və yaxşılığa
doğru  dəyişikliyi  görə  bilərsiniz.Böyük  xalam  Parkinson  xəstəsidir  və  ona  yenicə  beyin  şişi
diaqnozu qoyuldu.O, nənəm və babamla yaşamaq üçün Ohayodan Pensilvaniyaya köçür və biz
onu tez bir zamanda neftlə məşğul olmağa başlayırıq”. Darlene

Yuxu, Yuxusuzluq
“Bəli, yuxusuzluq. Pis idi, indi qaya kimi yatıram”. Laura

“Mən ən gözəl yuxunu alıram.Artıq iki həftədir ki, RSO-dan istifadə edirəm və saylarım yaxşıdır,
özümü sağlam hiss edirəm və yuxu heyrətamizdir.Çoxlu şişlərin  ölçüsünü yoxlamaq üçün 3
həftə ərzində heyvan taraması...Güvənim var”. Laura

“Aaryn: Düşünürəm ki, bir az çox böyük bir tikə yedim...amma pis bir şey deyil!Bəlkə də yatmaq
vaxtıdır.

-- Yuxu necə idi, Aarin?JB

Aaryn: Əla!Mən hələ də istirahət edirəm!Mən bunun artıq depressiya və narahatlığıma kömək
etdiyini görürəm.Yağ məni güldürür, lol.

Burada başqa bir  pasiyentim var idi,  yağı  necə düzəltdiyini  göstərirdim, onun da narahatlığı
var.O da gülürdü.Bu əla idi.
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Son 2 gündə gündə 4 dəfə düyü böyüklüyündə yemək yeyirəm və dərmanı daha az nəfəs
almağa məcbur oldum və minimum ağrı hiss edirəm”.

-- Ciddi xəstəliyin müalicəsi belə olmalıdır, elə deyilmi?Xəstə yatır, gümrah oyanır, özü və bütün
vəziyyətin  axmaqlığı  haqqında  çox  gülür,  stress,  narahatlıq  və  ya  kimyəvi  dərmanların  yan
təsirləri və s.Şəxsən mən bunu çox istərdim.JB

“Mən bir neçə şərt üçün çətənə yağı üzərindəyəm və heç vaxt bu qədər yaxşı yatmamışam və
ya bu qədər yaxşı hiss etməmişəm....Rick Simpson və JB-yə bu bitkinin ağlasığmaz hər şey
üçün  möcüzələr  yaratdığını  bildirdiyiniz  üçün  təşəkkür  edirik!Sadəcə  bunu  insanlar  edin  və
özünüz baxın!!Bunu edə biləcəyiniz yeganə yoldurhəqiqi mömin ol, mənə etibar et!!”Val

-- Təşəkkür edirəm, Val.Düzdür, heç bir şey neftin edə biləcəyi şeylərlə şəxsi təcrübədən üstün
ola  bilməz.Bir  dəfə  sınadığınız  zaman,  məsələn,  yanıq  və ya ağcaqanad  dişləməsi  zamanı
qaşınma və ağrı saniyələr ərzində keçəcək, hər kəs sizə nə istədiyini deyə bilər,  amma yağ
yenə də mövcud olan ən yaxşı dərman olacaq.Və bir şey baş verərsə, evdə bir vedrə almaq
istəyəcəksiniz.

Dediyimiz sözə güvənmək lazım deyil,  sadəcə yağı  düzəldin,  yanığı,  dəri  xərçəngi,  diabetik
xorası olan birini tapın, sonra yerli olaraq tətbiq edin və nə olduğunu izləyin.Sonra unutmayın ki,
yağı qəbul etdiyiniz zaman bədəninizdə də eyni şey baş verəcək və həqiqətən bilmək lazım olan
hər şey budur.JB

Tibbi  sirr  haqqında  heç  bir  araşdırma  aparılmadığını  düşünənlər  üçün.Bu  gün  sirri
qanuniləşdirmək üçün kifayət  qədər  çox məlumat  var,  sadəcə olaraq yalandır  ki,  onun tibbi
dəyəri  yoxdur və təsirləri  elmi cəhətdən sübut  olunmayıb.Sirr  səmərəsiz olduğu üçün tibbdə
istifadə edilmir, onun əsas problemi bu qədər təsirli (və ucuz) olmasıdır.JB

“Hazırda sirrin psixoz/şizofreniyaya səbəb olub-olmadığı ilə bağlı mübahisə edirəm.Çünki onlar,
sitat  gətirirlər  ki,  "çoxlu  siqaret  çəkən  və  indi  müxtəlif  psixi  sağlamlıq  problemləri  olan  çox
böyükləri  tanıyırlar."  Sizə  bunu  deyən  adama  nə  deyərdiniz?Valideynlərin  övladına  sirrin
faydaları  haqqında  danışdıqları  cizgi  filmindəki  bəyənmə  düyməsini  basmağım  mübahisəyə
səbəb oldu!!”

--  Keti,  mən  onlara  deyərdim  ki,  Rikin  kitabını  oxusunlar.Yağ  yeyildikdə  psixoz/şizofreniya
xəstəliyini  sağaldır,  sağaldıqda isə  tamamilə  məntiqi  olaraq buna səbəb olmur.Birinin  etməli
olduğu şey bu vəziyyət üçün düzgün ştammı və ya ştammı, yağ və ya yağları və ya onların
birləşmələrini tapmaqdır.Bütün bunlar, həqiqətən, var.JB

“Nə qədər  sakitləşdirici  olsa,  bir  o  qədər  yaxşıdır.Gecə yatmazdan əvvəl  istifadə edirəm və
işləyir.İndi  düz  8  saat  yatıram.İstirahət  mənim  üçün  ən  yaxşı  şeydi.80%  və  yuxarı  gücə
öyrəşməyiniz üçün bir az vaxt lazımdır, ancaq ora çatacaqsınız.Təlimata uyğun olaraq 0,01 ml
ilə başlayın və oradan davam edin.Başlamaq üçün 0.025 cəhd etdim...növbəti dəfə yalnız 0,01
ml  götürdüm.0,025  ml  məni  10  saat  divanda  qoydu.Ehtiyatlı  olun,  amma  götürməyi
unutmayın.Dediyim kimi, gecə vaxtı mənim üçün ən uyğun vaxtdır.Gündüzlər fəaliyyət göstərə,
gecələr isə İSTİRAFAT edə bilər”. John

“Mənim MS xəstəm var və mən hər yerdə son dərəcə pis baş ağrıları da daxil olmaqla daim
ağrılardan  əziyyət  çəkirəm.Ayaqların  verdiyi  titrəmələri  alıram  və  sairə.Mən  hələ  də  ağrıya
kömək edəcək bir şey ala bilmirəm.Mənə güclü bir şey qoymalarına icazə verməyəcəyəm, çünki
narkotika  aludə  olmaq  istəmirəm.Buna  görə  əziyyət  çəkirəm  !!Bəlkə  bunu  sınayacağam,
yuxunun nə olduğunu unutmuşam, davamlı olaraq.” Donna

-- Donna, yağı sına, o, sənə mütləq yatmağa imkan verəcək.JB

“Mən bir neçə şərt üçün çətənə yağındayam və heç vaxt bu qədər yaxşı yatmamışam və özümü
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bu qədər  yaxşı  hiss  etməmişəm....bu bitkinin ağlasığmaz hər  şey  üçün möcüzələr  yaratdığı
mesajını çatdırdığınız üçün Rick Simpson və JB-ə təşəkkür edirəm!Sadəcə bunu insanlar edin
və özünüz baxın!!Bu, əsl mömin olmağın yeganə yoludur, mənə inanın!!” Val

“Nişanlıma yağ verirəm və o,  çox  qəbul  etməyib  və bu onu çox yorur.Günün çox hissəsini
yatır.Mən onu bir-iki günə ondan uzaqlaşdıracağam ki, görüm nə dəyişəcək...sonra bəlkə ona
1/2 düyü dənəsi kimi kiçik bir parça verək (ən azı bunu oxuduq), bəlkə də onun üçün tez bir
zamanda vurduq.” Glioblastoma döyüşçüsü

--  Jason,  yuxululuq  hissi  yaxşıdır  və  sən  xəstənin  mümkün  qədər  yatmasını
istəyirsən.Sakitləşdirici təsir bir neçə həftə ərzində keçəcək, lakin bu, əksinə, arzuolunmaz bir
şey deyil.Ən xoş arzular, JB

S: Ağ xalatlıların dediyinə görə, iki həftə ömrünün qaldığını və onun üçün edə biləcəkləri heç bir
şeyin olmadığını söylədiyi adam üçün bu gün bir az şey hazırlamaq.Ümid edirəm ki, tezliklə
hamıya şad xəbərim olsun.Həm də onu siqareti dayandırmağa, pəhrizini dəyişdirməyə və daha
çox immunitet sisteminə mübarizə şansı verməyə çalışır.Biliyiniz və bizə əsl müalicə verdiyiniz
üçün Rik və JB-yə təşəkkür edirik.

A: Dave, qoy siqaret çəksin, yağı yesə, fərq etməz.Həm də çox yatacaq, ona görə də onsuz da
çox çəkməyəcək.İndi pəhrizin dəyişdirilməsinə gəlincə, yaxşı, onu əsaslı şəkildə dəyişdirməlidir,
amma kəskin şəkildə deyil,  nə hiss edirsə, onu yesin.Mütləq bir  kolbasa deyil,  ağlabatan bir
şey.Bədəninin pH-nı  artırın,  hər gün iki  almanın toxumunu yesin.Ən başlıcası,  ona mümkün
qədər tez mümkün qədər çox yağ almaqdır.Hələ şans var.Ən yaxşı nəticələr əldə etmək üçün
yağı, süpozituarları, buxarlanmanı və topik istifadəni birləşdirin.Bunu bacarmasa belə, sonuna
qədər maksimum həyat keyfiyyəti yaşayacaq və bu da çox vacibdir.Əminəm ki, iki həftədən çox
olacaq, amma görəcəyik.Neft işə düşəndə həkimlər həmişə öz proqnozlarında haqlı olmurlar.Ən
xoş arzular, JB

“Mən çox sağlam və həmişəkindən daha uzun yatıram.Ayağa qalxdıqdan sonra özümü çox
dincəlirəm, siqaret çəkəndəki kimi yorğun deyiləm”. Terri

“Mən yaxşı yatıram və yuxu görürəm, amma yorğun oyanıram.Gəlmək üçün saatlar çəkir və
sonra uzun, uzun müddət davam edir.Mən hər gecə istifadə edirəm.O, artrit ağrılarımı götürür və
yatmağıma imkan verir”. Ketrin

“Məndə xərçəng və yuxu apnesi var.Mən nəinki inanılmaz yuxu alıram, həm də isti flaşlardan
oyanmıram.Bu bir nemətdir”. Stefani

"Xoşbəxt ölmək kimi bir hissdir!" Mal

“Onsuz ağlım Nyu-York tıxacına bənzəyir.Bununla - o, hələ də normal səviyyədə işləyərkən onu
Zen bağı vəziyyətinə gətirir." Andris

“20 ildir yuxu pozğunluğum var, RSO yağı ilk dəfə yatmağıma kömək etdi və oyananda ağrım
yoxdur!Yay!” Bonnie

“Mənim belimdən sol ayağımdan barmaqlarıma qədər şiddətli ağrıya səbəb olan siyatik sinirimə
basan yırtıq diskim var.Yataqdan qalxıb yeriyə bilmək üçün dörd saatdan bir 3 ibuprofen qəbul
edirdim.Ağrı və iltihab üçün təxminən iki həftə əvvəl yağı qəbul etməyə başladım.İndi ibuprofenə
ehtiyacım yoxdur,  mən həmişəkindən daha yaxşı  yatıram,  iş  yoldaşlarım daha yaxşı  əhval-
ruhiyyəmi və ümumi xoşbəxtliyimi şərh etdilər.ÖZÜMÜ YAXŞI HİSS EDİRƏM!" Cennifer

“14 yaşlı  oğluma artıq 4 həftədir  ki,  xərçəng xəstəliyinə görə Pit  yağı  verirəm.Mən ona çox
verdiyim zaman o, bəzən bir az 'qıcıqlanır' və sərxoş olur, amma həyəcanı keçəndə o, balalar
kimi yatır.O, baytar dərmanları  qəbul etməkdən imtina etdi,  ona görə də əvəzinə bir  az yağ
aldıq.Hələ erkən günlərdir, amma onun gedişatını qeyd edirəm.Onun yağa alışması və yenidən
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iştahının  yaranması  üçün  təxminən  bir  həftə  vaxt  lazım  olub.Mən  qısqanıram,  çünki  bu
mərhələdə biz ancaq onun yağını ödəyə bilərik, hamının gözəl hekayələrini sevin!”

“Məndə sosial fobiya (daha yaxşı sosial anksiyete pozuqluğu deyilir), depressiya və yuxusuzluq
var.Heç vaxt yağı götürməmişəm, çünki yaşadığım yerdə onu tapa bilmirəm, özüm də becərib
çıxara bilmirəm...amma təxminən on dəfə siqaret çəkdim, hiss etdiyim şey o idi ki, ilk dəfədən
sonra indi nə vaxt yorğun olsam yata bilirdim, “bütün həyatımın depressiyaya uğramadığı bir ay”
keçirdim, heç vaxt bu qədər xoşbəxt hiss etməmişdim (depressiya yox) və bütün bu canlılığa
baxmayaraq, hətta ən güclü dərmanları qəbul etmək (bu, məni digər sağlamlıq problemlərinə
aparır)  bunun üçün mənim sosial  narahatlığım (fobiya) çox azaldı və bunu hiss etmək üçün
"yüksək" olmağıma ehtiyac yox idi. Mən 1, hətta 2 gün əvvəl siqaret çəkmişdim və çölə çıxıb
başqa insanlarla danışmalı, ictimai yerdə qalmalı idim (bu pozğunluğu qeyri-mümkün edir), İNDİ
BUNU EDƏ BİLƏRDİM, “normal insan” kimi yenidən canlı hiss edirdim, heç bir dərman bunu
etmədi.Problem  qanunlara,  otun  üstünlüyünə,  üstəlik,  bitki  haqqında  sosial  təsəvvürlərə  və
məlumatsızlığa görə, məndaha siqaret belə çəkə bilmirəm, “yüksək olmaq” istəmirəm, sadəcə
həyatı  məhdudlaşdıran  problemlər  olmadan yenidən  yaşamaq istəyirəm.Mənim kimi  bir  növ
fobiya və digər pozğunluqlarla yaşayan bir çox anonim insanlar var və düşünürəm ki, neft həll
yolu ola bilər." Pablo

"Rick və ya JB-dən soruşa bilərsiniz, biz gördük ki, 20-30% sativa olan bir məhsuldan istifadə
narahatlıqla əlaqəli problemlər üçün ən yaxşı birləşmələrdən biridir." Brewster

-- Biz məhz bu səbəblərə görə 20% THC və ya daha çox olan göstərici dominant sativa xaçları
ilə işləməyi sevirik.Ən yaxşı yağların təsiri son dərəcə güclü və sakitləşdiricidir, lakin eyforik və
daha  yaxşı  afrodizyakdır.Xəstəyə  bu  cür  təsiri  olan  bir  dərman  verdiyiniz  zaman  onun
qəbulundan həzz alacaqlarına demək olar ki, əmin ola bilərsiniz.Kim etməzdi?Yaxşı yatırsınız,
yaxşı dincəlmiş, eyforiyalı və kimisə xoşbəxt etmək arzusu ilə oyanırsınız.Bunu kim istəməz ki?
JB

“Təbrik edirəm, çox yaxşı xəbərdir!Çox şey üçün çox təsirlidir...Dayımın ağciyərində qreypfrut
boyda şiş var idi.Ona 6 ay ömür verdilər...Əsasən sinəsinə və kürəyinə sürtdü, çünki yeyəndə
çox yatırdı...lol.Bu müalicə onu qoz ölçüsünə qədər kiçiltdi... demək olar ki, yox oldu...və bir il
yarım idi...həkim heyrətləndi, amma yenə də kimyaterapiya buyurdu...Həmin gecə əmim infarkt
keçirdi... o, bir neçə dəfə infarkt keçirdi və xərçəngdən yox, onlardan öldü... kimyaterapiya çox
sərtdir...Təbii dərmanlarla qalın və yaxşı olacaqsınız!” Doug

“INDICA yaxşı mənada sakitləşdiricidir!Yuxu zamanı gözlərin və boğazın qurumasına görə çoxlu
floridsiz təmiz su (limon sıxıb əlavə edirəm) içirsinizsə.Nəhayət ki, düzgün qəbul etmək üçün
mənə maksimum doza iki ay çəkdi, ona görə də bütün gecəni yatıram və gümrah oyanıram!
Artıq xəstəlik yoxdur!Mən özümü yaradan xoşbəxt möminəm!” Linnea

“Sedativ,  yatmaq üçün yatmaq kimi sakitləşdirici.Heç bir  ağrı,  ağrı  yoxdur,  sadəcə sağlamlıq
üçün xoş bir səyahət. John

“Hər  gün RSO haqqında öyrənməyi  və onun insanlar/heyvanlar  üçün nə etdiyini  öyrənməyi
yüksək  qiymətləndirirəm.Əgər  bu  neft  onların  dediklərini  edirsə,  onu  ən  yüksək  dağdan
qışqırmaq lazımdır - sakitləşmək deyil.Bununla bağlı şəxsi təcrübəm olmayıb, amma mən və ya
maraqlandığım  hər  kəs  buna  ehtiyacımız  olduğunu  bilsəydi,  şübhəsiz  ki,  edərdim.
Bu  arada  bacardığım  qədər  yazı  oxuyuram.Mən  hələ  ki,  "Rik  Simpson  təşəkkür  edirəm  -
tamamilə daşqalaq oldum, gözəl idi, dostum" deyən bir yazı oxumamışam. Debbi

-- Dəstəyiniz üçün təşəkkür edirik, Debbi, əminəm ki, çox yaxında məhz bunu deyəcək bir yazı
yazacaqsınız.Onlar üçün doğru RSO-nun düzgün dozasını qəbul edərkən bədəndəki hiss yalnız
"çox sərin" kimi təsvir edilə bilər. Və ya çox sərin.Və ya bəlkə də inanılmaz dərəcədə sərin.Bu,
insanın yaşaya biləcəyi ən xoş hisslərdən biridir, çox təbii, sakitləşdirici və sakitləşdiricidir.
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Dediyimiz  kimi,  ən  yaxşı  yağlar  qəbul  edildikdə  çox  sakitləşdirici,  lakin  eyforik  təsirə
malikdir.Beləliklə,  yaxşı yatırsınız və sonra uşaq kimi gülərək oyanırsınız.Yaxşı yatıb gülərək
oyandığınız  zaman  yaxşı  yatıb  gülərək  oyanmadığınız  zamanlardan  daha  yaxşı  və
dincələcəksiniz.Özünüzü  yaxşı  hiss  etdikdə  və  istirahət  etdikdə,  vücudunuz  məntiqi  olaraq
sağalacaq və daha yaxşı  fəaliyyət  göstərəcəkdir.Heç bir  raket  elmi,  həmişə olduğu kimi  sirr
dərmanı ilə.JB

“Yatmaq?Bir  həftə  yağda  oldum və  çoxunu  yatdım.Rickin  bədənin  belə  sağaldığını  dediyini
oxumuşam, bu normaldır?İstifadə etdiyim yağın yaxşı bir şey olduğunu sübut edirmi?” Sharon

“Heç bir problem yoxdur... :) Mən əslində ondan çox gözəl yuxu alıram.Mən onu nazik tualet
kağızının  içinə  qoyurdum və onu  həb kimi  yuvarlayırdım və ya  çörəyə  yuvarlayırdım.Sonra
kimsə tp-nin təhlükəli olduğunu söylədi, ona görə də başqalarının nə etdiyini bilmək istədim.;)
Təşəkkürlər  uşaqlar.@jb  Mən  qrama  çatmışam,  heç  bir  problemim  yoxdur,  gözəl  yuxu  və
oyananda bir az yavaş hərəkət istisna olmaqla.” Christina

“TSSB, yuxu pozğunluğu, bel ağrısı (paraşüt qəzası nəticəsində), narahatlıq və böyrək xəstəliyi
olan bir hərbi veteran olaraq, RSO sirr qəbul edə biləcəyim yeganə üsullardan / formalardan
biridir.Nəhayət,  gecə  yatıram,  keyfiyyətli  yuxuya  görə  20+  funt  arıqlamışam  və  dünəndən
etibarən  iki  illik  böyrək  laboratoriyalarım  yaxşılaşdı.Laboratoriyalarım  çox  yaxşılaşdı,  indi
dərmanların dozasını azaltmalıyam, çünki qan təzyiqim çox aşağıdır.Bütün müsbət əlamətlər
gecə RSO qəbul etməyin mənim həyat keyfiyyətimi yaxşılaşdırdığını göstərir. Corwin

“Qardaşım şiddətli qəzəb problemlərindən əziyyət çəkir və ona sərhəddə şəxsiyyət pozğunluğu
diaqnozu  qoyulub.Gündəlik  sirr  çiçəyi  və  ekstraktları  ilə  deyilənlərə  görə,  o,  bir  qəpiklik  bir
qəpiklə pul qazana bilir, bununla o, əhval-ruhiyyəsini tarazlaşdıra və normal xoşbəxt həyat sürə
bilir və təsadüfi epizoddan başqa heç kimdən azaddır. mükəmməl amma şəxsən deyə bilərəm
ki, sirr olmasaydı, qardaşım yəqin ki, tamam başqa yerdə olardı.

...Hesab edirəm ki, sirr istehlakı səbəbiylə paranoyyadan əziyyət çəkən insanlar onun təbii ağıl
açmaq  qabiliyyətinin  öhdəsindən  gələ  bilməmələri  və  şüuraltınızı  dərk  etmələri  səbəbindən
əziyyət çəkirlər.Mən sirr istifadəsi ilə əlaqəli bir çox paranoyanın ciddi şəkildə plasebo olduğunu
və sirr qadağasının erkən dövrünün Reefer Madness təbliğatından qaynaqlandığını hiss edirəm.
Corey

“Qarışıq...Bəzilərinə  kömək  edir,  amma  digərləri  daha  da  pisləşir.Bu,  şübhəsiz  ki,  mənim
narahatlığıma kömək  edir!Çox  stresli  bir  işim  var  idi,  bu  da  seğirməyə  səbəb  olurdu,  mən
əzələlərim...Yağ  götürəndən  sonra  hamısı  getdi.Artıq  o  pis  işə  ehtiyacım  olmadığını  başa
düşmək məni rahatlaşdırdı və mən işdən çıxdım. Heather

"Mən iki qütblüyəm və hər dəfə RSO yağı götürəndə, sadəcə olaraq, mən artıq Bipolyar deyiləm
kimi hiss edirəm, bu, yaxşı hissdir." Yusif

“Mən TSSB və narahatlığı olan bir veteranam.Hücumları idarə etmək üçün artıq xanax almalı
deyiləm.Mən hələ də onu sakitləşdirən bir ssri qəbul edirəm, amma bir az yağa nəsə gəldiyini
hiss etsəm, boru və ya vapı çıxarın və mən yaxşıyam”. JR

"Bəli, düzgün qəbul edilərsə, TSSB və yüngül manik davranış və panik pozğunluğu üçün əhval
stabilizatoru kimi çox şey edir." Cennifer

“Bəli, çox çox belə.Həm Fabry xəstəliyi, həm də nörofibromatoz ilə narahatlığa səbəb olan çoxlu
sinir  zədəsi  var.Həyata  tamamilə  fərqli  baxışım  var.Marixuana  həyatımı  dəyişdi  və  mənə
yaşamağın nə qədər gözəl olduğunu göstərdi”. James

“Həyatımda zehni olaraq heç vaxt yaxşı olmamışam.Artıq iki ildir ki,  RSO istifadə edirəm və
bütün  dərmanlarımı  dayandırıram  və  hərdən  bir  yağa  ehtiyacım  var.Mən  bir  neçə  nöqtə
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çəkəcəyəm və özümü heç də iki qütblü olmadığımı hiss edirəm ...və bu qədər uzun müddət
əziyyət çəkmişəm...İnanıram ki, o, mənim həyatımı xilas etdi və bir çox başqa xəstəliklərə də
kömək etdi...Böyümək və öz REAL dərmanımı yaratmaq üçün bilik və bacarığım olduğu üçün
özümü xoşbəxt hiss edirəm.

Mən iki  il  əvvəl bu iyun ayında başladım və gündə yalnız 65 mq qəbul  etdim.Mən CBD-də
üstünlük təşkil  edən və yüksək və THC-də daha aşağı  olan Mavi Pendir  ştamından istifadə
etdim.Mən də güclü olan və məni bir az çox narahat edən sativa ləkəsini sınadım, ona görə də
indika ləkəsinə qayıtdım və möcüzələr  yaratdı...30 gün ərzində hər gün qəbul etdim və indi
yalnız  özümü  bir  az  zəif  hiss  edəndə  götürməliyəm...O,  həmçinin  ərimin  şəkərli  diabeti  və
atamın  tutmaları  və  dostumun xərçəngləri  remissiyadadır...Həyatımda həqiqətən  böyük  işlər
gördü.Uğurlar və ümid edirəm ki, sizin üçün yaxşı işləyən bir gərginlik tapacaqsınız." Sara

“Tamamilə.Anksiyete və TSSB ilə  mənə kömək edən yeganə şeydir.Reçeteli  4  antidepresan
dərmanından  özümü  dayandırdım  (on  il  mövcud  olan  hər  qarışqa  depressantını  sınaqdan
keçirdikdən sonra və zəiflədən yan təsirləri olmayan birini tapa bilmədim) və artıq spirtlə özümü
müalicə etmirəm.2007-ci ildə pis bir avtomobil qəzasından sonra illərdir Anksiyete və TSSB ilə
əziyyət çəkmişəm.4 ildir heç maşın sürməmişəm.İndi Homecare Agency üçün sürücülük işinə
qayıdınvə həyatımı bu bitkiyə borcluyam”. Donna

“Xroniki xəstəliklərlə müşayiət olunan depressiyaya çox kömək edir.Mən orta məktəbdə qalmaq
üçün diqqətimi cəmləyə bilmirdim, lakin sirrdən istifadə edərək 6 ay ərzində kollecdə Gr.9-12-
dən “təkmilləşdirə bildim”.Mütəmadi olaraq sirrdən istifadə etdiyim istisna olmaqla, məndə uzun
illər şiddətli fiziki zorakılıq nəticəsində TSSB olmadığına dair heç bir fikrim yoxdur, buna görə də
bəlkə də bununla bir əlaqəsi var.Bunlar sayılırmı?” Laurie

“Bəli.Mən  DEHB,  TSSB,  depressiyadan  əziyyət  çəkmişəm.İndi  yağa  görə  dərman  qəbul
etmirəm”. Jerissa

“Narahatlıq, panik atak və depressiya.Yağdan çox çiçəklər.Siqaret çəkən Indica çiçəkləri yaxşı
bir  hücumun  ortasında  olsam,  narahatlığı  daha  da  pisləşdirməyə  meyllidir.Bununla  birlikdə,
yağla infuziya edilmiş dərmanlar bunu heç vaxt etməmişdir.Neftin hansı ştamdan alınmasından
asılı olmayaraq”. Sarah

“Atam baytardır və TSSB-dən əziyyət çəkir.Yağ və qönçə ona bir ton kömək edir! ” Cenni

“Qızımın narahatlıq hücumlarına kömək edir.Tezliyi və intensivliyi azaldır." Suzanne

“Məndə  bipolyar  pozğunluq,  TSSB  (1991-ci  ildə  Küveytdə  döyüş)  var  və  narahatlıq  və
yuxusuzluqdan əziyyət çəkirəm.Sirr bütün bu simptomların öhdəsindən gəlməyə kömək etdi və
həkimlər bunun simptomları daha da pisləşdirdiyini söyləsələr də (öküz xokkeyi) Mən bilirəm ki,
bu,  özümə  nəzarət  etməyimə  kömək  etdi  və  çox  çətin  anlarda  başqalarının  çoxlu
zədələnməsinin qarşısını aldı. .Mən buna and içirəm”. Adrian

"Şübhəsiz  ki,  iki  qütbü  sabitləşdirməyə  kömək  edir,  həkimdən  aldığınız  dərmanlar  ya  sizi
öldürəcək, ya da cinsi həyatınıza zərər verəcəkdir." Andrew

“Mən TSSB və narahatlıq problemlərim üçün ağrı  və sativa üçün indica istifadə edirəm.Mən
görürəm ki, iki ştammın qarışığı mənim problemlərimi tarazlaşdırır və hiperaktivliyimi özüm üçün
təhlükə yaratmağa mane olan səviyyəyə qədər yavaşlatır. Stuart

“Hazırda  biz  yavaş-yavaş  onun  bipolar  üçün  psixotrop  dərmanlarını  azaltmaq  üzərində
işləyirik.Onun  həkimləri  buna  qarşıdırlar.Görürəm  ki,  yazılan  dərmanlar  onun  zehnini
“şişdirir”.Artıq RSO ilə inanılmaz uğur qazanmışıq, buna görə də indi buna baxırıq.

Ərim bipolyardır və maniyaya çox diqqət yetirir.Uzun illər alkoqolla özünü müalicə etdi, lakin 4 il
əvvəl ayıq olduqdan sonra maniya ilə mübarizə apardı.Yalnız narahat edici müxtəlif dərmanlar
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maniyadan qoruyur.Amma bu həm də onu Alzheimer  xəstəsi  kimi  göstərir.Alkoqol  ilə  özünü
müalicə uzun illər kömək etdi, lakin alkoqolizm də həll edilməli olan bir problemdir.İndi sadəcə
dərmanlardan bezmişik.Odur ki, mən bir daha məsələni öz əlimizə alacağam.

Dərmanlar  onun  həyat  keyfiyyəti  bir  qədər  pisdir.Sadəcə  gündə  bir  çox  həbdən  birinin
azaldılması fərq yaradır (azalmağa başladım, ona görə də manik hücum qorxusu ilə tədricən
olmalıdır).O,  ən  inanılmaz  nəticələrlə  digər  məsələlər  üçün  təxminən  2,5  aydır  RSO-da
olub.Beləliklə, indi onun dərmanlarını yavaş-yavaş azaltmaqla özümü təhlükəsiz hiss edirəm.Bu,
indi bu digər sağlamlıq probleminə hücum etməyi mümkün etdi! ” Debora

“Kimyəvi maddə asılılığından 12 ay istifadə etdim.Bu, nəinki yatmağıma kömək etdi, həm də
TSSB,  depressiya,  narahatlıq  və  bir  çox  digər  psixi  sağlamlıq  problemləri  kimi  yaşadığım
“dərslik”  çəkilmə simptomlarına  kömək etdi.Müalicə  zamanı  THC və  dərman preparatlarının
ağlım  və  psixi  sağlamlığımı  bir  yerdə  saxladığı  faktını  paylaşmağa  çalışdığımı  söyləməyə
ehtiyac yoxdur. Chantelle

"Alkoqolizm / Maddələrdən sui-istifadə məsələləri bu cür tibbi qanunları olan dövlətlərdə" uyğun
şərtlər " hesab edilməlidir.Tibbi marixuana bir çox alkoqoliklərin həyatını xilas etdi”. Jim

"Təxminən  beş  ay  ərzində  bir  günə  dəyər  olan  bir  düyü  dənəsi  mənim  narahatlığımı  və
depressiyamı tamamilə sağaltdı... Yağı qəbul edəndən təxminən 2 il keçdi və simptomlar geri
qayıtmadı." Daniel

“Mən yağ qəbul etdikdən sonra bir həftə ərzində antidepresanlar, narahatlıq əleyhinə dərmanlar
və opiatlarımı dayandırdım.Düşünürəm ki, mərmərlərimi itirmək təhlükəsi var idi.Feniksin göz
yaşlarına görə Allaha şükürlər olsun”. Edie

"Depressiyama kömək edir və ciddi şəkildə əlil olduğum üçün fəaliyyətsizlik və ağrıdan bir qədər
depressiyadan əziyyət çəkirəm." Rik

“Oğlum doğulandan sonra pis aybaşı keçirdim, ayrılıqdan sonra depressiya keçirdim və hər iki
valideynimi itirdim.Sirr Tanrının göndərdiyi idi!!” Loren

“Son bir  neçə il  ərzində bu,  mənim stress və narahatlığımın bitməsinə kömək etdi,  əslində,
sözün əsl mənasında yaxşı bir müddət ərzində yox olur.Heç bir dərman eyni şəkildə işləmir...”
Stüart

“Yatmazdan 1 saat əvvəl qəbul olunarsa, gecələr narahatlıq və panik ataklara bağlı yuxu itkisinə
qarşı  kömək  edir.Bu  rahatlamadır,  aylarla  yuxusuzluq  yaşayan  hər  kəs  bunun  nə  qədər
boşaldığını bilir.Bu, həm də günün yaxşı bir hissəsində sizi yaxşı sakit əhval-ruhiyyədə saxlayır."
Kat

"Mənə  miqren  baş  ağrıları,  obsesif  kompulsif  pozğunluq,  narahatlıq,  etibarsızlıq,  aşağılıq
kompleksi ilə kömək etdi, hamısını ümumiləşdirdi və 3 həftə ərzində depressiyaya düşmüş bir
varlığı sağaltdı." Riddhi

“Yüksək  təzyiq  yaradan  xroniki  stress  problemləri.Stress  səviyyələrim  dərhal  sirr  vasitəsilə
sakitləşir.Vaping  pis  anlardan  qurtulmağa  kömək  edir.Mən  yalnız  yeməli  olanlara  doğru
irəliləyirəm  və  bu  metodun  çatışmazlığı  sistemimin  udulmasını  gözləmək
məcburiyyətindədir.Kifayət qədər məşq etdim ki, səbirlə yarım saat gözləyə bilirəm və xüsusilə
stresli bir an olarsa, buxarlayıcıma qayıdıram.” Andie

"Belim və sinirlərim zədələnmişdir  və sirr  mənə yatmağa və günümün öhdəsindən gəlməyə
kömək edən yeganə dərmandır!" Leslie

"Bu, mənə gecələr huşunu itirməyə kömək edir ki, işə çox erkən oyanım." Matt

- 160 -



Nadir və ya çox yaygın olmayan xəstəliklər və xəstəliklər
“Rick Simpson yağı sizi oyanmaq və başqa nəyin sağaldığını görmək üçün həyəcanlandırır.Mən
bir növ buna aludə olmuşam”. Natalya

Q.Salam Rick/JB, siz heç nadir xəstəlik Porfiriya haqqında eşitmisinizmi?Əgər belədirsə, RSO
ilə kiməsə müalicə etmisiniz və nəticələri nə oldu?

A.Xeyr,  etməmişəm.Ancaq  bu  barədə  oxuduqlarıma  əsasən,  neftin  müalicəsinə  kömək
etməməsi və ya nəzarət altına almaması üçün bir səbəb görmürəm.Bu nadir və əlbəttə ki, çox
xoşagəlməz vəziyyətin simptomları ilə mütləq kömək edəcəkdir.

Saytımızdakı protokola əməl edərdim, yağı yeyərdim və süpozituarlarda istifadə edərdim (belə
şəkildə qana gedər).Mən yağı dəri xəstəlikləri üçün tincture və ya məlhəmdə yerli olaraq istifadə
edərdim (bütün qaşınma və digər narahatlığı aradan qaldıracaq).

İki-üç ay ərzində ən azı 60 q yeyərdim, heç bir kimyəvi maddə istifadə etməzdim, sadəcə Rick
Simpsonun  göstərişlərinə  əməl  edərdim.Əgər  60  q  onu  sağaltmasa  və  ya  nəzarət  altına
almayacaqsa,  mən  daha  120  q  yeyərdim.Və  əgər  bu  qənaətbəxş  nəticə  verməsəydi,  mən
sadəcə olaraq içimdəki yağı döyməyə başlayardım, gündə bir iki üç qram və ya daha çox qəbul
edə bilsəm, mümkün qədər tez yeyərdim. .Niyə?Çünki yağ sizə kömək etmədikdə, başqa bir şey
tapmaq ehtimalı azdır.Həmçinin, aqressiv xəstəliklər aqressiv şəkildə müalicə edilməlidir.Ən xoş
arzular, JB

“Bu kobud ola bilər, amma hər halda bunu deməliyəm və yaxşı ki, təqdirəlayiq deyiləm.Deməli,
məndə hələ yağ üçün lazım olan hər şey yoxdur, amma körpə addımları ora çatacaq.Ancaq
məndə həmişə geri dönən bu hemoroid var.5,3,1 yaşlarında 3 uşağım olub və birinci körpəmdə
hemoroid yoxdu ikinci körpəmdə yalnız bir hemoroid üçüncü quyuda bir hemoroid idi və getdi və
geri qayıdıb gedir və qayıdır.Mən günəş altında hər şeyi aldım, heç bir şey işləmir.Ona görə də
dedim ki,  cəhənnəm.Mən təxminən 1/8 çay qaşığı kief 1/4 çay qaşığı kokos yağı bir  çimdik
qurudulmuş  lavanda  və  bir  çimdik  qurudulmuş  çobanyastığı  və  iki  nanə  yarpağı
götürdüm.Hamısını bir yerə yığdım.Dünən bir dəfə tətbiq etdim, saniyələr ərzində artıq ağrım
yox idi, bu səhər o, söndürülmüş bir şar kimi hiss etdi.Yenidən tətbiq etdim, əminəm ki, bir-iki
günə  tamamilə  yox  olacaq.Hər  halda,  mənim  fikrim  odur  ki,  mən  onu  evdə  hökumətin
versiyasından daha sürətli və daha sağlam olan şeylərlə müalicə edərək pula qənaət etdim və
onun sübutu sirr çılğın müalicəvi gücə malikdir və sadəcə təsəvvür edin ki, mən yağdan istifadə
etsəm, artıq yox olardı.Başqa bir üç yaşlı uşağım yük maşınından düşdü, mən səyahət edərkən
üzərimdə heç bir məlhəm yox idi, peroksid yox idi.Ona görə də mən hazırladığım qarışığı onun
dizinə vurdum və səhərə qədər  qaşınma bir  ay əvvələ aid idi.Neosporinlə vidalaşın,  mənim
qəpiklərimi xilas edin!Sülh eşqi və sirr.” Moni

"Hörmətli cənab.Rik Simpson, əvvəlcə deyim ki, ailəm səni heyrətamiz hesab edir və arzulayırıq
ki, sizə daha yaxın ola bilək və heyrətamiz işinizdə sizə kömək edək.Mən 14 ildir ki, politeist
yumurtalıq sindromu və artrit səbəbiylə xroniki ağrılar üçün tibbi sirrdən istifadə edirəm.10 illik
aptek zəhərlərinə görə mən daha çox xəstələndim, 90 kq çəki qazandım və doktorun təyin etdiyi
Fentinoldan dəhşətli dərəcədə asılı oldum.Mən yağı 7 həftə əvvəl başladım və deyə bilərəm ki,
möcüzələr  baş verir!Altı  həftə ərzində qan şəkərim həblərə ehtiyac qalmayacaq qədər  idarə
olunur, heç bir səy göstərmədən 28 kq arıqladım.Özümü həmişəkindən daha yaxşı hiss etsəm
də,  xəstələnirəm  deyə  çaxnaşmaya  başladım!Çoxlu  testlərdən  sonra  həkimlər  başlarını
qaşıdılar və bunun möcüzə olduğunu söylədilər!İndi nəinki yeni fibroidlər, şişlər və ya kütlələr
yoxdur, lakin əvvəllər mövcud olan miomalar və s. GETDİ!Xəstəliyin heç vaxt mövcud olduğuna
dair heç bir əlamət yoxdur!Böyrəklərdən də çıxıb-çıxmadığını yoxlamaq üçün hələ də testlərim
var,  amma ürəyimdə bilirəm ki,  onlar  da yox olacaq.Təşəkkür edirəm Rik Simpson,  səhifəni
tapmaqla Rəbbin işini görürsən, Allah səni qorusun, çünki o, mənə sahibdir.” Annie

“Yaxşı  xəbər  JB  &  RICK!!!Bu  gün  test  nəticələrim  üçün  həkimlərə  getdim!22  il  ərzində  az

- 161 -



fəaliyyət göstərən və dərmanla müalicə olunan tiroidim artıq aktivdir!Bir aydır ki, mən RSO-nu
yalnız tam zamanlı qəbul edirəm, mən də boğazıma tincture sürtürəm və RSO-nu buxarlayıram!
Mən  buna  çox  şadam!O,  həqiqətən  də  əla  həkimdir  ki,  orada  olmuş  və  bütün  bunlara
baxmayaraq məni dəstəkləmişdir və yaxşı bilir, MƏN ƏSASINDA RSO OIL İSTİFADƏ EDİRƏM!
O, həkim olduğu üçün hələ də hər hansı düyünləri yoxlamaq üçün tiroidimdə ultrasəs etmək
istəyir!Ultra səs haqqında nə düşünürsünüz?Mən həmişə qalan günlərim üçün bu yağı qürurla
qəbul edəcəyəm.Reçeteli dərmanlar ŞƏRDİR!Mənim də bir çox başqa sağlamlıq problemlərim
var ki, onları bu gözəl yağla müalicə edirəm!

Chiari Beyin sapının 1-ci tip qüsuru da məndə ağır karpal tunel var və daha çox!Mən bu gün 45
yaşında gəncəm, əvvəllər hiss etdiyim kimi döyülmə və incimə hiss etmirəm!Qeyd etdimmi, mən
də 7 ay əvvəl beyin əməliyyatı keçirmişəm və dərmanlardan qaraciyər çatışmazlığı səbəbindən
əməliyyatdan sonra heç bir narkotik istifadə etməmişəm!Mən həqiqətən də bu yağın ALLAHdan
olduğuna sübutam!Dərman olaraq qəbul etməmiz lazım olan hər şey budur!Ürəyimin altından
etdiyiniz hər şey üçün JB və Rick-ə təşəkkür edirəm!Artıq tiroid dərmanları yoxdur, YAY!!!!!!!!"
Margene

-- Təbrik edirəm, Margene.Ultrasəsə gəlincə, məncə cavabı bilirsiniz.Nə qədər az skan olsa, bir
o  qədər  yaxşıdır,  deyə  biləcəyim  tək  şey  budur.Şəxsən  mən  22  ildir  mənə  neft  haqqında
danışmayan  adama  yaxınlaşmazdım,  amma  düşünürsən  ki,  bu  insanların  hələ  də  sizə
deyəcəkləri var, onlarla danışın, daha doğrusu, onların dedikləri ilə həqiqətən maraqlanırsınızsa.
tibb  haqqında.Ancaq  mən  onlara  icazə  verərdim  ki,  yalnız  danışsınlar,  əgər  onlar  sizi  öz
seçdikləri  həbləri  qəbul  etməyə  razı  sala  bilsələr,  sizə  o  qədər  zərər  verə  bilməzlər.Ən
yaxşısıarzulayır və 22 ilini sizə yanlış məsləhətlər verənlərdən uzaq tutun.Xoşbəxt olun ki, siz
onların “müalicələrindən” sağ çıxdınız, digərləri o qədər də şanslı deyildi.JB

“Məndə də hipotiroid var (Graves xəstəliyi).Biz bunu 17 il  əvvəl hamilə olanda və qızımı 15
həftəlik premiyaya görə dünyaya gətirəndə kəşf etdik (belimdəki ağır degenerativ disk xəstəliyi
və yuxarı onurğamdakı skolioz / hipertiroidizm üçün 3 narkotik ağrı dərmanı daxil olmaqla, cəmi
14 dərman qəbul etdim. (Qəbir xəstəliyi)  /  Şəkərli  diabet (II  tip) / Mavi sklera / Psoriasis və
Egzema /  Hipertoniya /  Böyrək problemləri  /  Narahat  Ayaq Sindromu (Mən bunu başqa bir
dərmanın  yan  təsiri  kimi  əldə  etmişəm)  /  Yüksək  Xolesterol  səviyyələri  /  Artıq  çəki  (artıq
itirmişəm) Dərman kokteylindən çıxandan bəri 100 lbs ~ keçən yay) **MƏN PİXOR DEYİRƏM**
və həmişə sağlam qidalar yemişəm, o cümlədən qırmızı ətsiz ~ üzvi tərəvəzlər və s...gündəlik
şirəçəkmə və s...16 il fasiləsiz həb yaratma dərmanları indi gündəlik SIFIR həb təşkil edir!!!!

Rikin  xüsusi  təlimatlarına  uyğun  olaraq  öz  evimdə  Rick  Simpson  Oil-dən  gündə  təxminən
dörddə birindən yarım qrama qədər alıram ~ **ŞƏRH BİLDİRMƏLİYƏM...ETMƏYİN, TƏKRAR
EDİRƏM YAPMAYIN, BAŞLANGIÇ MATERİALLARINIZIN KEYFİYYƏTİ ÜZRƏ UCUZ EDİN >
QƏDƏT ETDİYİNİZ YAĞ ŞƏFFAF VƏ KƏHRABAR RƏNGLİ OLMALIDIR >> ƏSQSƏSQSƏ
OLARAQ DƏRMANI YEYİLƏ BİLƏN KEYFİYYƏTDƏ DEYİL**” Michele

"Keşr yağı quduzluğu müalicə etmək üçün istifadə edilə bilərmi?" Aami

-- Aami, bəli, amma çox güman ki, xəstəni çox yüksək dozada yağla, xüsusən də inkişaf etmiş
hallarda bir müddət komaya salmaq lazımdır.JB

“Dünən xəstəxanaya gedəndə suçiçəyi olan dostuma bir az yağ verdim.Mən bu adama təklif
etdim ki, bir az zeytun yağı qızdırsın, onu RSO-ya, sonra isə bu adamın istifadə etdiyi kremə
qarışdırsın.Bu adam sadəcə mənə mesaj göndərdi:  “Piter,  o heyrətamiz neft  üçün nə qədər
minnətdar olduğumu deyə bilmərəm!MÜQƏDDƏS BAX.Yalandan heç bir  söz yoxdur: məndə
olan ən pis “cib”, xəstə olduğum müddət ərzində ən böyük və ən iyrənc olaraq qalan ilk “yer
sıfır” - sadəcə qurudu və qaşınma TƏMİZ çıxdı. yağı tətbiq etdikdən sonra təxminən iki saat
ərzində.Mən  mübadilə  edənəm!müqəddəs  cəhənnəm!Mən  onu  bütün  baş  dərimə  və
bədənimdəki ən pis ləkələrə tətbiq etdim - saçlarım bir az yağlı görünür, amma artıq özümü çox
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daha yaxşı hiss edirəm.Bu, həqiqətən heyrətamizdir.HEYRƏT! VAY!Kimisə həqiqətə inandırmaq
üçün çox şey lazım deyil”. Peter

--  Təşəkkür  edirəm,  Peter,  yaxşı.Çətənə  toxumu yağı  və  RSO da  əla  işləyir.Bazarda  çoxlu
zeytun yağı zeytunlardan istehsal olunmur, dünyada istehsal olunan və satılan bütün “zeytun
yağı” üçün dünyada kifayət qədər zeytun yoxdur, buna görə də çətənə toxumu yağı alarkən
aldadılma  şansınız  daha  az  olur.  .Üstəlik,  dəriyə  nüfuz  edir  və  toxumanın  bir  yarım  düym
dərinliyinə keçir, bu da müalicə üçün əladır.Və zeytun yağı kimi yağlı deyil.JB

“Əgər disleksiya siyahıda yoxdursa, bəlkə də olmalıdır.Özümü başqa şeylərdən sağaltmazdan
əvvəl etdiyimdən 100 dəfə daha yaxşı hərf etmək qabiliyyətini müşahidə etdim.2-ci tip diabetdən
qurtulmağımın dəhşətli yan təsiri: artrit, siyatik, piylənmə və ya disleksiya yox.Hahaha!!” Peter

“Bu, xərçəngin müalicəsi və ya başqa bir şey deyil, amma mən Rikə bildirmək istəyirdim ki, mən
artıq  bir  ildir  ki,  sağ  dabanımda axsayıram.Bunun  nə  olduğunu  bilmirəm və  həkimin  mənə
dərmanlar verəcəyini bilirəm, qəbul etmək rahat deyil, ona görə də ağrı ilə məşğul oldum.Biz bu
yaxınlarda bir dost Çarlz vasitəsilə RSO ilə tanış olduq və biz bunu etməyə başladıq.Son iki
gündə gündə bir neçə dəfə yağı qəbul etdim və bu səhər oyandım və axsaq deyildim.Ərim bunu
dərhal hiss etdi.O qeyd etdi ki, neft öz sehrini işlədir!Təşəkkürlər Rik Simpson![:)] Mən özümü
əla hiss edirəm!" H

-- Hörmətli H, xoş xəbər üçün təşəkkürlər, biz həmişə onlar haqqında eşitməyi xoşlayırıq.Mən
yağı çətənə toxumu yağı və ya zeytun yağı ilə qarışdırıb tincture hazırlayıb yağı da yerli olaraq
istifadə edərdim.Təbii ki, yağı yemək əsl şəfanın açarıdır və yağdan necə istifadə olunacağına
dair bütün təlimatlar saytımızdadır.Ən xoş arzular, JB

“Altı gün əvvəl mən qaraciyər xərçəngi və diabet xəstəsi olan iki kişiyə kömək etdim.Bir dostum,
kimya, ağzı yandı, dodaqları yandı.225 kilo idi, indi 139, yemək yeyə bilmədi, yata bilmədi, çox
yorğun idi.O, məndən RSO haqqında çox soruşur.Mən onu həmişə öyrədirəm.Artıq 6 aydır ki,
onun yanındayam.Amma iki əmisi oğlu vəfat etdikdən sonra 6 ay əvvəl hər ikisi Xərçəng, 1
Qaraciyər  beyin.Və  tiroid  xərçəngi.Mən  hər  iki  ailə  ilə  danışıram,  onlar  RSO-nu  sınamaq
istəyirdilər, lakin hökumətin evlərini alacağından və ya onu həbsə atacağından qorxurdular.Hər
ikisi dünyasını dəyişdi.RIPQardaşlar.

Amma  bu  adamlar  artıq  6  gündür  ki,  RSO-dadırlar,  söz  verdiyim  kimi  onu  yoxlamağa
getdim.Yenə  yeyə  biləcəyinə  heyrətləndi  və  yeməyə  dayana  bilməyəcəyini  söylədi.Bu  yaxşı
şeydir.Çünki o, neftə başlayanda sümük idi.Xəstə görünürdü.Ancaq 6 gündən sonra...ağrılı ağız
getdi.Dedi ki, "haqlı idin, özümü daha yaxşı hiss edirəm". Yenə enerjisi var, çoxlu.O, çox gözəl
və çox rəngli  görünürdü.RSO.Bir  daha təşəkkür edirəm Rik Simpson.Daha bir neçə xoşbəxt
xərçəng xəstəsi.Yaşamaq və fantastik hiss etmək.Sülh, sevgi və sirr müalicə edir” Ron

“Mənim  baxıcımın  bədənində  Lupus  və  civə  zəhərlənməsi  diaqnozu  qoyulmuş  bir  xəstə
var.Təxminən  bir  ildən  sonra  evdə  hazırlanmış  yağdan  istifadə  edərək,  civə  zəhərlənməsi
tamamilə yox oldu və Lupus lənətə gəldi.Müvəffəqiyyətinin yenilənməsi üçün bədənində tam
olaraq  nə  və  nə  qədər  zəhər  olduğunu  görmək  üçün  hər  2  həftədən  bir  saç  folikülləri
götürüldü.Təbii  yolla müalicə edilə bilən şey həqiqətən heyrətamizdir.Bir  az baha başa gəlir,
amma yenə də daha sağlam və həyata dəyər!” Jesse

“Mənə ilkin miyeloid fibroz diaqnozu qoyuldu, kömək edən dərmanlar aldım, lakin artan ağrılar
və iştahsızlıq  və  qan  sayının  azalması,  dalağın  ölçüsünün  artması,  yuxusuzluq  səbəbindən
qane olmadı.Bir il bu dərmanı qəbul etdikdən və heç bir real əsaslı dəyişiklik hiss etmədikdən
sonra RSO-nu sınamaq qərarına gəldim, cəmi 1 ay yağda, ağrım yox idi, iştahım qayıtdı, qan
sayı artır, qaya kimi yatıram. Aquae

“Mən  ondan  tibbi  anomaliyamı  müalicə  etmək  üçün  istifadə  edirəm...  Ərazimdəki  bir  neçə
xəstəxana  bunun  mümkün  olmadığını  söyləyir...lakin  RSO  heyrətamizdir...  Bədənimdə  VP
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şuntunu  rədd  edirəm,  birləşdirici  toxuma  xəstəliyim  və  bir  sıra  digər  nadir  xəstəliklər  var.
problemlər...  36  gündə  4  beyin  əməliyyatı  keçirdim  və  mən  narkotik  doldurmaqdan  imtina
etdim……təkcə tibbi marixuana, RSO və nəfəs alma... Mən həyatımda heç vaxt bu qədər tez
sağalmamışam...  Laboratoriyalarım  bədənimin  bu  qədər  bərbad  olduğunu  göstərsə  də,
ağrılarım çox güclüdür. əslində o qədər də pis deyil...” Katie

“Kenevir  yağı  mənim  PCOS  (Polikistik  Yumurtalıq  Sindromu)  müalicə  edir.Simptomlarımın
əksəriyyəti  nəzarət  altındadır.Bunun  üçün  istifadə  etdiyim  7  dərmanın  hamısından  imtina
etdim.Məndə  olan  Periferik  Neyropatiya  getdi  və  hiss  yenidən  ayaqlarımdadır.Metabolik
sindromum idarə olunur.130 kiloqrama qədər çəki itirirəm.

PCOS və Metabolik sindromun bir çox simptomları yox oldu: Hormonlar balanslıdır (testosteron
180-də  çox  yüksəkdir,  indi  40-a  düşür).İnsulin  müqavimətim  (qan  şəkəri)  nəzarət
altındadır.Leptin  müqaviməti  (tox  olduğunuzu  bildirən  hormon)  idarə  olunur.15  illik
ammenoreyadan (menstruasiya olmaması) və anovulyasiyadan (ovulyasiyanın olmaması) sonra
aylıq dövr alır.Diabetik sinir ağrısı getdi.

İştahım  idarə  olunur.Yağ  şəkər  asılılığından  qurtulmağa  kömək  etdi.Bir  il  ərzində  120  lb
arıqladınız (ayda 10 funt sterlinq) - PCOS simptomlarına piylənmə, yuxarı bədən piylənməsi və
çəki  itirməkdə  çətinlik  daxildir.Qollarımın  altındakı  və  biləyimdəki  kistalar  getdi.Artrit  nadir
hallarda ağrıyır və bu, daha çox yağ üçün vaxtdır.

Hidradenitis suppurativa (deformasiya edilmiş follikullar, kistik sızanaqlar, qara nöqtələr) nəzarət
edilir/azaldılır.Acanthosis  nigricans  (dəridə  tünd  ləkələr,  kobud  dəri,  dəri  etiketləri)  yox
oldu.Visseral yağ dərhal itirilir (ürək orqanının və qaraciyərin ətrafındakı təhlükəli yağ).Daha az
sızanaq, kist və batmış tüklər.Daha yaxşı dəri (kiçik məsamələr, göz ətrafındakı qara dairələr
getdi.) Hirsutizm (qadınların üzündə, boyunda, sinəsində, kürəyində və mədəsində arzuolunmaz
tüklər).azaldı, amma getmədi.Daha dərin və gecə boyu yatmaq daha yaxşıdır.Heels Spurs və
Plantar Fasciitis-dən artıq ağrı yoxdur.Artıq Baş Ağrıları Yoxdur Kəllədaxili Hipertenziya aradan
qalxdı,  əzələ  və  sinir  ağrıları,  çiyinlərdə,  boyunda və başın arxasında təzyiq  kəskin  şəkildə
azaldı.Vertigo kimi daimi başgicəllənmə və başgicəllənmə əlamətləri yox olur.Əhval dəyişmələri
idarə olunur.Daha hemoroid yoxdur.

Xroniki boğaz ağrısı (turşu reflü nəticəsində təkrarlanan boğaz ağrısı) sağalır və yox olur.(turşu
reflü qalır, lakin qida ona gündəlik təsir edir).Mövsümi allergiya aradan qalxdı (burun axması,
səhərlər  həddindən  artıq  bəlğəm  və  gözlərdə  qaşınma).Qida  allergiyası  azaldı  (təsadüfən
karides  yedim,  reaksiya  adi  haldan  daha  yavaş  idi,  lakin  yenə  də  benadril  qəbul  etməli
oldu).Arxa  ağrıların  aradan  qaldırılması.Tətik  barmağı  getdi.İrritabl  bağırsaq  sindromu  İBS
simptomları  nəzarət  altındadır.Qan təzyiqi  azaldı.Karpal tunel əməliyyatı  etdiyim zaman yara
tamamilə sağaldı.

Mən sirr  yağı  və kokos yağı  qarışığı  ilə  bir  neçə yanığı  sağaltdım.Mənim sevgilim əlini  çox
yandırdı və yağdan istifadə edəndən bir gün sonra heç bir əlamət yox idi.Xolesterolum hələ də
yüksəkdir.Mən yağdan imtina etməli  olduğum bir  detoxing/herxing dövründən keçdim,  yoxsa
daha da pisləşərdim.Mən eyni dozaya qayıtmaq üçün çalışıram.Ailəmdə zəif qaraciyərlər işləyir
və  PCOS  candida  albicans  ilə  əlaqədardır  və  maya  qaraciyər  vasitəsilə  həddindən  artıq
işlənirsə, bir çox insan herxheimer reaksiyası ilə qarşılaşmalı olur.Mən də üzvi qidalara keçdim
və  zərif  şəkər  yeməyi  dayandırdım  ki,  bu  da  detoksun  bir  hissəsi  ola  bilsin.Yağ  mənim
xolesterinimə təsir  etmir deyəsən, amma nə qədər çox araşdırma aparsam, bir  o qədər çox
görürəm  ki,  xolesterol  insanların  düşündüyü  qədər  pis  deyil  və  iltihab  olduğu  müddətdə
xolesterol  olacaq.Bədənin  ona  qarşı  müdafiə  mexanizmidir.Ona  görə  də  narahat  deyiləm”.
Aamann vasitəsilə

“Oğlumun FSGS adlı nadir böyrək xəstəliyi var və o, son 2 ildir ki, dərmandan istifadə edir.Onun
qan  analizi  həmişə  aşağı  albumin  göstərdi  (protein  sidikdə  albumin  səviyyəsini  aşağı
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salır).Dərman qəbul etməyə başlayandan (PM-də düyü ölçüsünün 1/4 dənəsi) onun qan analizi
o  qədər  yaxşılaşmışdır  ki,  onun  nefroloqu  heyrətlənir.Geri  gələn  son  nəticələr  "normal"  bir
insanın albumin səviyyələrini göstərdi.Nefroloq dedi: “Nə etdiyini bilmirəm, amma davam et”. Bu
tip  böyrək  xəstəliyi  ilə  xəstə  adətən  diaqnozdan  sonra  8  il  ərzində  transplantasiya  gözləyə
bilər.Oğluma 2 yaşında diaqnoz qoyuldu və indi 25 yaşı var.Onun hər iki böyrəyi hələ də var və
hər ikisi böyrək xəstəliyi olmayan “sağlam” insan kimi işləyir.Nefroloq başını qaşıyır.Biz də bir
naturopat görürük və bunu son 17 ildə görmüşük.O, həm də çox kömək etdi, amma BİLİRƏM ki,
dərman albumin istehsalını düzəldən şeydir.Bununla müalicə edilə bilən bir çox xəstəlik var və
mən həqiqətən inanıram və bilirəm ki, bu dərman həm mənə, həm də oğluma kömək etdi.Çox
sağ ol!!"

“Oğlumuzda Niemann Pick  növü C var  və  biz  fevralın  1-dən Rickin  yağ üsulundan istifadə
edirik.O, son 56 gündə yalnız 2 böyük mal yatarkən oyaq və saysız-hesabsız ikən gündə 15+
orta  tutma  keçirdik.Biz  indi  kiçik  fokus  tutmaları  yaşamağa  başlayırıq.Bəlkə  yeni  bir  yağ
hazırlamağı və ştammları dəyişdirməyi təklif edərdiniz? Kevin

-- Bəli, Kevin.

"Başqa yüksək THC ştammı ilə yapışmaq və ya Harlequin kimi yüksək CBD ştammını Candy
Kush kimi başqa bir yüksək THC ştammı ilə qarışdırmaq yaxşıdır?"

--  İki  ayrı  yağ  hazırlayardım,  RSO-nu  CBD  ilə  seyreltmək  istəməzdim.Nə  qədər  güclü  və
sakitləşdirici olsa, dərman kimi bir o qədər yaxşı işləyəcək.JB

“Bir müddətdir ki, bunu etdiyiniz üçün daha yüksək CBD yağlarından fərqli olaraq daha yüksək
THC yağlarına yapışmağı təklif edərdiniz?Mən Charlotte's Web marşrutu ilə getmək istəmirəm,
çünki istifadə etdiyimiz daha yüksək THC ştammında əla nəticələr gördük.Amma mən Harlekinlə
maraqlanıram.Ya daCW-yə çox bənzəyir?"

- Yenə, Kevin, mən RSO-nu əldə edə biləcəyim ən güclü və sakitləşdirici indikator dominant
ştammından düzəldərdim.O zaman, ola bilsin, ayrı-ayrılıqda yüksək CBD yağı edərdim və sonra
xəstəyə onlar üçün ən yaxşısını seçməsinə icazə verərdim.İdeal vəziyyətdə xəstələr yüzlərlə
yağ növü arasından seçim edə biləcəklər.Bir şərab mağazasında olduğu kimi - hamı bəyəndiyi
şeyi bəyənir və hansı şərabı daha çox bəyənəcəyini söyləmək mümkün deyil.

Görmə qabiliyyətinin bərpası
“Mən bir neçə gecə əvvəl bir partiya “çətənə yağı” və bir dəstə kərə yağı hazırladım.Beyin şişi
xəstəsinə yağ verdim, yağı götürməzdən əvvəl o, az qala kor idi, yağı qəbul edəndən bir ay
sonra  onun  görmə  qabiliyyəti  tam  bərpa  olundu.Kərə  yağından  eyni  nəticə  əldə
etməyəcəksiniz.Kərə  yağından  müalicəvi  nəticələr  əldə  edirsiniz,  lakin  yağ  daha  çox
konsentratlaşdırılmış  dərman  formasıdır  və  o,  demək  olar  ki,  hər  şey  üçün  işləyir,  məhsul
sadəcə heyrətamizdir." Dion

“Şifahi  qəbul  etmək  anamın  görmə  qabiliyyətini  bərpa  edir.Onun  sol  gözü  qanuni  olaraq
kordur.Zədəsi  onu linzasız qoyub və bir  neçə əməliyyat  nəticəsində qlaukoma olub.O,  bir  il
yarımdır  ki,  RSO-da  işləyir  -  gündəlik  istifadə  edir.Bir  az  göz  makiyajı  edənə  qədər  görmə
qabiliyyətinin nə qədər geri döndüyünü heç fərq etmədi.O, 40 ildir ki, bu gözdə kor olub, buna
görə  də  gözləri  bağlı  halda  göz  makiyajını  necə  tətbiq  edəcəyini  özünə  öyrətdi.Onu  yaxşı
gözünə tətbiq edə bilməsinin yeganə yolu yaxşı gözünü bağlamaq və onu tamamilə kor etmək
idi.Axırıncı  dəfə o,  yaxşı gözünü bağlayanda, kor gözündən həqiqətən görməyə və diqqətini
toplamağa başladı.O, yalnız bəzi hallarda makiyaj edir, ona görə də görmə qabiliyyətinin geri
qayıtmasına nə qədər vaxt keçdiyini dəqiq bilmir, lakin bir ildən çox yağda qaldıqdan sonra o,
indi şəkilləri, rəngləri çıxara və hətta bəzi şeyləri oxuya bilir. onun pis gözü!Mən bir çanta Lays
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Chips tuturdum və o, masanın o tayından lays oxuya bilirdi.O fikirləşir ki, əgər ona yeni linza
qoyulsa, görmə qabiliyyəti tamamilə bərpa olunacaq.Yeni lens almaq üçün onu orqan donorları
siyahısına  salmaq  lazımdır  -  onun  sığortasının  hələlik  belə  bir  şeyi  əhatə  edəcəyinə  əmin
deyiləm - Bu yağ ona bir möcüzə verdi - bir vaxtlar yalnız qaranlıq olan yerdə görmə möcüzəsi !
Ona görə deyərdim ki, DAMLA LAZIMDIR - Sadəcə sabit bir tədarük!İndi müalicənizi əkməyə
başlayın!Oh Bəli- Onun HEÇ QLAUKOMA DÜŞÜLÜ YOXDUR!” Lindsay

“Qlaukoma üçün canna yağı istifadə edirəm və o, 10 dəqiqə ərzində işə başlayır.Gözümdəki
uyuşmuş yumurta hissi  yox olur və dumanlı  ikiqat görməmi təmizləyir.Heç vaxt bədən ağrısı
yaşamamışam,  ona  görə  də  ağrıya  təsir  edib-etmədiyini  bilmirəm,  amma  bunun  olacağına
əminəm.Mənim  47  yaşım  var  və  ağrım  yoxdur,  bəlkə  də  artıq  canna  yağı  istifadə
etdiyimdəndir.Mənə artıq Wellbutrin və ya Adderall lazım deyil, sirr depressiyamı və ADD/DEHB-
ni  sağaltdı.Bu  da  mənim  narahatlığıma  kömək  edir,  həkim  məni  Klonopinə  qoymaq
istədi.Hahahaha vay." Rebecca

“Bu gün makulyar degenerasiyadan əziyyət çəkən və hər iki gözü demək olar ki, tamamilə kor
olan atam son 6 aydır  Phoenix göz yaşlarımı  içdikdən sonra yenidən Həkimə getdi.Bu gün
həkimlər  təəccübləndilər,  çünki  onun  pisləşməkdən  başqa  heç  nəyə  yaramayan  görmə
qabiliyyəti yaxşılaşmağa başlayıb.Sinir ucları yenidən birləşməyə başlayıb və o, bu gün SAĞ
GÖZÜNDƏ 20/20  ilə  sınaqdan  keçirib.KƏNABİ  SALAM EDİR.Rik  Simpsondan  necə  etməyi
öyrəndiyim Feniks göz yaşlarını ona vermişdim.Bu, çox yaxşı gündür.Bu, sirrin gücünü sübut
edir." Gregg

“Yaxşı,  məncə,  oxucularımızın  əksəriyyəti  çətənə  yağının  xərçəngi  sağaltdığına  öyrəşiblər,
xüsusən  də  düzgün  istehsal  edildikdə  və  istifadə  edildikdə  və  xəstə  Rik  Simpsonun
göstərişlərinə əməl etdikdə.Sonra siz mənim diabet, artrit, Crohn, MS və hər cür digər xəstəliklər
haqqında danışdığımı gördünüz.Bəziləri artıq bunun öhdəsindən gəldilər və bilirlər ki, yağ, çox
güman ki,  həqiqətən bir  müalicədir  və ya ən azı  bu şəkildə  görünür,  bəziləri  isə  yox.Sonra
yanıqların müalicəsi və köhnə çapıqların aradan qaldırılması ilə məşğul olduq - sübut etmək çox
sadədir,  çoxları  bunu  etdi.Sonra  dedik  ki,  yağ  keçəl  ləkələrdə  saçları  bərpa  edir  -  və
buedir.Sonra erektil disfunksiyalardan bəhs etdik və bir çoxları bunun həddindən artıq olduğunu
düşündülər.Ancaq bu ifadəni oxuyana qədər gözləyin:

“Mənim  iki  valideynim  var  ki,  onların  ifadələrinin  lentə  alınması  lazımdır!Anam  saytını  kor
gözünə qaytarır, (yağda olduqdan sonra) o, indi yaxşı gözləri bağlı olsa da, rəngləri və formaları
görə bilir və atam diabetini sağaltdı. Lindsay

-- Təşəkkür edirəm, Lindsay Bunn Rogers, bu bizim günümüzü etdi.Bircə onu deyə bilərəm ki,
yəqin ki, onun görmə qabiliyyəti daha da yaxşılaşacaq və mən də ona yağı şamlarda istifadə
etməyi tövsiyə edərdim.Göz xəstəlikləri üçün şamlar?Əlbəttə.JB”

“Mən bir ildən artıqdır ki, xərçəng üçün RSO qəbul edirəm... bu, təkcə şişlərimi kiçildirmir, həm
də görmə qabiliyyətim -650-dən -400-ə qədər yaxşılaşır.Göz həkimim görmə qabiliyyətimin nə
qədər yaxşılaşdığına inana bilmədi.İndi iki dəfə eynəklərimi dəyişməli oldum”. Debbi

Heyvanlar - Testimonials
“Buğa  mastifimizi  sağaltdı.Hemangiosarkoma  diaqnozu  qoyulduqdan  sonra  təxminən  11  ay
əvvəl ona yaşamaq üçün 4 ay vaxt verildi!Rik Simpsonu və sirr yağını tapdığımıza çox şadıq!”
Amanda

“Dərmanlı sirr haqqında heç bir fikrim yox idi.14 yaşlı itimiz çox itaətkardır və sən yerə tikə qoya
bilərsən,  otaqdan  çıxa  bilərsən  və  sən  yaxşı  deməyincə  o,  ona  toxunmayacaq.Yaxşı,  odun
yanında bir neçə dəqiqə yumşalmış bir az dəmlənmiş kərə yağı var idi və Tozlu Köpək bunun
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yaxşı  olduğunu  bilməlidir,  çünki  çox  yedi!Bu,  bir  oturuşda  təxminən  30  güclü  insan  dozası
idi.Özümü olduqca  pis  hiss  edirdim,  xüsusən də onun ayaqları  boşaldıqda və yarı  komaya
düşəndə.Mən onun yanında qaldım və növbəti iki gün ağzına şəkərli su tökdüm, sonra o oyandı,
yaşıl qusdu, böyük yaşıl qusdu, titrədi və o vaxtdan bəri təzə it kimi oldu.O, bala kimi idi.Əvvəlcə
bunu yaşamaqdan xoşbəxt olmaq üçün yazdım, amma bundan daha çox idi.Sanki kimsə onu
zavod  parametrlərinə  qaytarıb.Bu,  bizi  müalicəvi  xüsusiyyətlərə  baxmağa vadar  etdi  və  Rik
Simpson hekayəsini kəşf etdi. Adəm

“Bəzi Uşaq limfoması T hüceyrəli CLCT-1 xərçəngi KETDİ!

Biz  yalnız  hər  üç  həftədən  bir  CBC-lərin  kalsium səviyyələrini  ölçmək  və  İİA-da  xərçəng  t-
hüceyrələri  üçün  qırmızı-ağ  qan  sayına  nəzarət  etmək  üçün  testlər  üçün  baytara
gedəcəyik.Onun artıq təyin olunmuş dərmanlara ehtiyacı yoxdur, lakin biz onu ömrünün sonuna
qədər hər gün xərçəngi müalicə edən Rik Simpson yağı ilə saxlayacağıq.Biz Minnətdar Ailəyik”.
Bəzi Uşaq

“İtimdə  osteosarkoma  (sümük  xərçəngi)  var.Mən  onun  ayağını  bir  həftə  əvvəl  amputasiya
etmişdim  və  o,  bir  həftədən  sonra  kimya  terapiyasına  başlamalıdır.Onun  xərçəngi  ilə
ümumiyyətlə ağciyərlərə yayılır, itlərin 95% -i bir il ərzində ağciyər xərçəngindən ölür.Bu sizin
itiniz olsaydı, indi yağa başlayardınız və hələ də kimya ilə məşğul olardınız, yoxsa kimya və düz
yağsız?İnsanlar  üçün  düyü  taxılından,  70  lb  itlə  başlasanız,  gündə  iki  dəfə  bunun  3-dən
başlayardınız?Bunu oxuduğunuz üçün təşəkkür edirəm və cavabınızı səbirsizliklə gözləyirəm."
Eda

“Eda,  yağ  bizim  qiymətli  itimiz  Sofini  xilas  etdi.O,  ölürdü.Köpəyinizə  tez  bir  zamanda  yağ
verin ...Kimya onu öldürəcək.Sizinlə dualar...” Brewster

“İtimin qulağındakı şişi RSO ilə müalicə etdim...BÖYÜK idi və indi getdi!!!!” Andrea

“Mənim itimdə  baytar  əməliyyat  etmək  istəmədiyi  bir  şiş  var  idi!O,  açılmağa və  yoluxmağa
davam edir.RSO yağımı koko yağı ilə qarışdıraraq istifadə etdim və şiş yox olana qədər gündəlik
olaraq tətbiq etdim.Oğlumun daxilində və ya xaricində böyümə yoxdur!!" Boris

“Bizim 10, 9 və 8 yaşlarında üç xəz körpəmiz var, mən onları hər gün profilaktik tədbir olaraq
RSO ilə  müalicə edirəm.Mən də onların müxtəlif  yaralarını  və aktual ləkələrini  böyük uğurla
müalicə etmişəm.Təşəkkür edirəm Rik!” Virciniya

“Mən indicə dostlarımın iti ilə bağlı çox gözəl xəbər aldım ki, onu paylaşmalı oldum!Bir neçə ay
əvvəl  onun pitbull  Maximusun arxa ayaqlarından birində nəzarətdən çıxan şiş  var idi.Baytar
dostuma dedi ki, onun ayağını kəsdirmək üçün 3 qr-dan çox pul ödəməlidir, yoxsa bu, yayılacaq
və bir il ərzində öləcək.Bu, təxminən 4 ay əvvəl idi.O vaxtlar, onun planlaşdırılan əməliyyatı ilə
bağlı statusunu görəndə ona mesaj göndərdim və əvəzinə ona sirr yağı verməyi təklif etdim.O,
amputasiya kimi kəskin və geri dönməz bir şey etməzdən əvvəl təbii  müalicəni sınayacağını
düşündü.Xoşbəxtlikdən onun (və Maximus) Kaliforniyada yaşadığı üçün artıq Cannabis kartı var
idi.Beləliklə,  o,  bir  Cannabis  dispanserinə  getdi  və  bir  az  götürdü.Gündə  iki  dəfə  yeməklə
birlikdə ona noxud böyüklüyündə 1 damcı yağ verdi.Dərhal dedi ki, onun daha az ağrıdığını və
özünü daha rahat hiss etdiyini görüb.Üstəlik, onun yemək vərdişləri də normala qayıtdı.Bir neçə
həftədən sonra o, hətta axsamadan da qaça bildi, ona görə də o, əməliyyatını ləğv etdi və təbii
müalicə ilə bağlı qaldı.O, bu gün baytar müayinəsindən evə gəldi və məlum oldu ki, onun şişi
TAM KEÇİB.Şişdən heç bir əsər-əlamət qalmayıb.Baytar onu necə müalicə etdiyini söyləyəndə
həqiqətən şok oldu.

FYI: Bu, sirr yağı ilə xilas edilən 3-cü itdir.Mən də xilas edilmiş çoxlu insan tanıyıram.Əgər siz
hələ  də  sirrin  xərçəngi  müalicə  etmədiyini  düşünürsünüzsə,  deməli  diqqət  etməmisiniz.Mən
həqiqəti illərdir bilirəm və sirr yağının xilas edə bilmədiyi heç bir heyvan və ya insan tapmadım."
Lara
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“Mənim  bir  qonşum  var  ki,  bir  ay  ərzində  itindəki  şişləri  ona  dərman  yedizdirərək  uğurla
çıxartdı.Davam edin və bəli, çox kiçik dozalar, Rik onların maddələr mübadiləsinin çox yüksək
olduğunu, buna görə də bizdən daha sürətli yaxşılaşdıqlarını söylədi. Covey

“Bəli,  itinizə kömək edəcək.Köpəyimin nöbeti  var idi,  amma mən onu yağla müalicə etməyə
başladıqdan sonra bir dəfə də tutmadım!” Shelagh

“Biz ondan sevimli basset it qlaukomasını müalicə etmək üçün istifadə edirik.Onun 12 yaşı var
və onun göz təzyiqi göstəricisi 60-70 arasında idi və onlar dedilər ki, əgər 80-ə çatarsa, gözü
çıxarmalı olacaqlar, ona görə də biz son bir neçə ay ərzində yağdan istifadə etməyə başladıq və
onun son göz təzyiqi  testi  YALNIZ 8  olaraq ölçüldü!  !!Bu normal  göz  təzyiqi  səviyyəsindən
aşağıdır və göz həkimi bunun qlaukoma müalicəsində yaxşı sənədləşdirildiyi ilə razılaşır.Biz ona
hər gün çox kiçik bir sancaq başı veririk və daha böyük olan hər şey o, həqiqətən daşlanır,
ancaq  yaxşı  yuxuya  gedir  və  oyananda  gözünün  yaxşılaşdığını  görə  bilərsiniz.Yağ  həm də
mənə çox nifrət etdiyim Warfarin qan durulaşdırıcı dərmanlardan qurtulmağa kömək etdi və onu
hər gün qəbul etdim və heç vaxt yaxşı hiss etmədim və mümkün olduqda GMO-suz pəhriz və
ümumi  yaxşı  yemək  və  bir  az  məşqlə  birləşdirdim  və  mən  həqiqətən  yeni  bir  insanam.Bu
heyrətamiz yağa güc və Rikə və bu heyrətamiz müalicəvi bitkini təbliğ edən hər kəsə təşəkkür
edirəm." Dekan

“ALLAH  JB  və  Rik  Simpsona  ən  çox  ehtiyacı  olan  insanlara  sədaqətinizə  görə
QORUSUN.Naəlaclıqdan ehtiyacı olan tanıdığım insanlara kömək etmək üçün əlimdən gələni
edəcəm.Qızım köpəyinin üzərindəki şişə görə bir az düzəldib.Dörd günlük istifadənin dediyinə
görə,  sanki  yıxılacaq  kimi  görünürdü.Yekun  nəticələri  hələ  də  gözləyirəm.ALLAH  kimyaçı
qarşısında!” Greg

“Heyrətamiz  hekayə!Ailəmdə  çoxlu  xərçəng  olduğu  üçün  sağlamlığımı  qorumaq  üçün  RSO
hazırlayıram və qəbul edirəm.Mən onu itlərimə verməyə başladım, çünki onların hər ikisinin kiçik
şişləri var və mənim Shetland çoban köpəyimdə it lupusunun bir forması olan Diskoid Lupus
var.Bu inanılmazdır!Bir  neçə həftə ərzində itin  şişlərindən biri  70% kiçildi  və lupuslu digər it
heyrətamizdir!İllər  sonra  ilk  dəfədir  ki,  onun  qızarmış,  şişmiş  və  ağrılı  burnu  sağalır!Mən
reseptlər, steroidlər, pəhriz sınadım və heç bir şey kömək etmədi.RSO mənim itimin lupusunu
sağaldır, bilirəm ki, o, insanlara da kömək edə bilər!♥♥♥ "Ashley

“Heyvanları  sağaldan hər  kəsə xeyir-dua versin!HƏR İKİ  itimi  xərçəngdən sağaltdım.Birində
uşaqlıq xərçəngi.Digər tərəfdən dəri xərçəngi.İKİSİ də tam sağalıb.Mən də RSO ilə sol qolumda
3-cü dərəcəli kütləvi yanıqları sağaldıram.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Goblin

“İtim axsadığı üçün baytara apardım.Həkim rentgen çəkdi və mənə göstərdi (çiynindəki kütləni
gördüm) və təxminən iki həftə olduğunu söylədi.Ona çoxlu ağrıkəsici dərmanlar qoydular və bu,
onu çox xəstə etdi və məncə o, hər şeyi görür və eşidirdi.

Hər  halda  bir  dostum  THC  yağı  ilə  şirniyyat  əmzikləri  hazırlayır,  ona  görə  də  ağrıkəsici
dərmanları dayandırdım və ona hər 4 saatdan bir əmzikdən 1/4 verirdim və o, əla etdi, hətta
yenidən  yeməyə  başladı.Uzun  sözün  qısası,  2  həftə  sonra  onu  geri  apardılar  və  yenidən
rentgen  çəkdirdilər  və  getdi,  həkim  indiyə  qədər  belə  bir  şey  görmədiyini  söylədi...Şəkil
qoyacam...NEFT HƏQİQƏT İŞLƏYİR...NO BULLSH___” Tammy

“Sən və sənin məlumatın olmasaydı, mən dostlara və çox ehtiyacı olan insanlara kömək edə
bilməzdim.Onlara  necə kömək etdiyinizi  görəndə içinizdə çox gözəl  hisslər  yaranır.Məlumatı
yaymağa davam edin, edəcəyəm.Hətta itimin artritinə də kömək edir.Onun axsamasını 2 günə
dayandırdı”. Xristal

“Mən itim Ellienin üzündəki xərçəng şişini çıxartdım.O, mənim ən yaxşı dostum olur.Riki təsvir
etmək üçün üç söz... təmənnasız mütərəqqi lider.”

“Rik bildiyi kimi, biz özümüzlə yanaşı itlərimizdə və atlarımızda RSO-dan istifadə etmişik.Bizə
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elə gəlir  ki,  heyvanlar insanlardan daha çox cavabdehdirlər.Biz bunu təkcə onların nə qədər
reseptoru  olması  ilə  deyil,  onların  həqiqətən  də  günahsız  xəstə  olması  ilə  əlaqələndiririk”.
Brewster

“Köpəmə alışana qədər gecələr gündə təxminən yarısı düyü taxılına başladım.Bilin ki, bu, iti
yuxuya aparacaq və bu, onları  yuxusuzlaşdıra bilər,  lakin JB-nin dediyi  kimi,  onlar  buna tez
cavab verirlər.Mən onu birbaşa şişin üzərindəki bir  şiş üçün müalicə etdim və gündə 2 dəfə
şifahi olaraq verdim və bir aydan az müddətdə işlədi, şiş getdi.Uğurlar!" Feniks

“Ən yaxşı yol onu dilinə sürtməkdir – bəzi itlər dadı sevir – bu, onları sakitləşdirə bilər və hətta
sidik qaçırmağa səbəb ola bilər, ona görə də onların yaxşı olduqlarından narahat olmayın.İtlər
üçün çiy ət və sümük pəhrizi də idealdır və xərçəngə qarşı kömək edəcəkdir.Bir homeopatik
baytar tapın." Whitney

“Hər  iki  itim gündəlik  yağ alır  (qulluq).Əgər  itlər  üçün təhlükəli  olsaydı,  şübhəsiz  ki,  heç bir
təcrübəsi olmayan təxminən 1,5 qram yağ yeyən bir it yatmaq və yatağa işməkdən başqa bəzi
ciddi yan təsirlərə səbəb olardı.Yağla müalicə etdiyim 5 itdən hər birinin daha çox enerjisi var və
müalicəyə müsbət cavab verdi.Onların yaşı 4 aydan 10 yaşa qədər idi və kəsiklərdən xərçəngə
qədər hər şeyi müalicə edirdi.Bu, itlərimin aldığı yeganə dərmandır, mən Holistik Vetdən istifadə
edirəm və o, mənim arxamda onları müalicə edir.

Mən hər bir itə (20 funtdan 80 funt-a qədər) dozada təxminən 1/4 düyü ilə başladım.İnsanlar
kimi,  onların  hamısının  fərqli  tolerantlıqları  var,  amma  mən  bundan  daha  aşağı  dozadan
başlamağa ehtiyac görmədim.Baş verəcək ən pis şey odur ki, onlar yüksələcəklər, əgər narahat
görünürlərsə,  sadəcə  onlarla  yatın,  rahatlaşacaqlar,  çünki  siz  rahatsınız  və  onlar  yuxuya
gedəcəklər.Sonra oyandıqda enerji ilə dolu olacaqlar, bu, hər bir itə uyğundur.Dozalar kifayət
qədər tez, hər iki gündə artırıla bilər.

Əgər  itlər  bundan yaşadıqlarını  bəyənməsəydilər,  mənim qoyduğum yeməkləri  və yeməkləri
götürməzdilər.Onların  üzüm çəyirdəyi  ekstraktı  ətrafında  yeməklə,  qablarına  qoyub  yeməklə
bağlı heç bir problemi yoxdur, amma üzərində yağ olan yemək parçası heç vaxt geridə qalmır”.
Jay

"Bir neçə il əvvəl mən" Rick Simpson Oil "-a getdikcə daha çox istinad görməyə başladım və
uzun müddətdir Cannabis istifadəçisi olduğum üçün daha çox maraqlandım.Bu müddət ərzində
biz  Golden  Retrieverimizi  Hemangiosarkoma  adlı  qanla  doğulan  xərçəngə  görə
itirdik.Baytarımızın diaqnozundan 3 həftə sonra onu öldürdü.Ən yaxşı halda pis sürətli xərçəng.

Bu müddət ərzində həyat  yoldaşım və mən həm dağınıq sklerozuma, həm də onun onurğa
sinirinin  zədələnməsinə  nəzarət  etmək  üçün  RSO  hazırlamağa  və  istifadə  etməyə
başladıq.Dostlarımızdan birinin Golden Retrieverqəflətən xeyli xəstələndi və Hemangiosarkoma
diaqnozu  qoyuldu  və  Vet  tərəfindən  ona  maksimum  2  həftə  yaşamaq  verildi.Sahibləri  ilə
məsləhətləşdim və biz it Bettiyə RSO ilə gündə təxminən bir “düyü dənəsi” dozasını qida ilə
birlikdə verməyə başladıq.

3-5 gün ərzində o, təkcə YUXARIDA və HAQQINDA deyildi, həm də qaçıb yenidən oynayırdı.O,
bütün günü yerli torpaq yollarında ustası Dağ Velosipedini təqib edir və heç vaxt olmadığı qədər
sağlam görünür.Baytar həkimə təkrar səfərində əvvəlcə əvvəlki diaqnozuna görə çaşqın idi və
düzgün diaqnoz qoyduğu bütün digər heyvanlar kimi onun tez öləcəyini gözləyirdi.Daha sonra o,
dərhal üz-üzə gəldi və onun vəziyyətinə AÇIQ DİQQAZI qoyduğunu bəyan etdi, lakin onun RSO
ilə müalicəsi barədə danışıldıqdan sonra o, fikrini pozdu və bunun effektivliyinə dair heç bir tibbi
sübut olmadığını söylədi.Onun həqiqi “Tibb Möcüzəsi”nə inanmaqdan imtina etməsi onun Sərt
Başlı İnanmayanlar Cəmiyyətinə [Həkimlər] üzvlüyünün sübutudur.

RSO mənim MS-ə dramatik təsir etdiDavam edən testlərlə sübut edildiyi kimi, mən xəstəliklərin
gedişatını izləmək üçün edirəm [kompüter oyunları,  eyni oyun, eyni versiya, fərqli  il,  əslində
bunu daha sürətli və daha dəqiq edirəm].Həkimlərin 15 il ərzində mənə verdiyi bütün Əczaçılıq
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Dərmanlarından tamamilə soyuqqanlı hinduşkadan çıxdıqdan sonra arıqladım və həmişəkindən
daha sağlam oldum.Və bəlkə də birbaşa nəticəsi  deyil,  amma buna baxmayaraq,  RSO-nun
istifadəsi ilə güc qazandım, 50 İL tütün çəkdikdən SONRA, nəhayət, 60 gün əvvəl son siqaretimi
söndürə bildim və bütün külqabıları çölə atdım.Mən bununla çox fəxr edirəm və RSO-nun mənə
gündəlik cinlərimlə mübarizə aparmaq üçün verdiyi gücə görə minnətdaram.Halbuki dünya indi
daha çox iy verir!!!!!Həmçinin, tütünə xərclənən ayda təxminən 250 dollar, indi daha keyfiyyətli
qida məhsulları və daha yaxşı HƏYAT dərəcəsi üçün istifadə edilə bilər.Rick və JB təşəkkür
edirəm.Siz mənim ailəmin həyatını yaxşılığa doğru dəyişdiniz!!!!!Kitabınızı bəyəndim!!!” Mark

“Mənim pişiyim xroniki iltihablı İİİ-ni müalicə etmək üçün gündə 2-3 dəfə 1/4-1/3 dənli düyü aldı,
çünki çoxsaylı mayelər, antibiotiklər və dərmanlar qəbul edə bilmədiyi üçün onu xam pəhrizə
qoydu və o, yemədi. yenidən baş verir.Əlbəttə ki, xərçəng üçün daha yüksək dozadan istifadə
edərdiniz.Ümumiyyətlə,  mən  onlara  çox  təsir  göstərməyən  dozanı  tapmağa  çalışıram  -  bu,
onlara heç vaxt zərər verməyəcək, lakin sahibi yuxululuq, idrar tuta bilməmə, bəlkə də bir az
sərxoşluq hiss edəcək.Əlbəttə ki, xərçəngdə sizə əhəmiyyət vermirsiniz - sadəcə onları mümkün
qədər tez artıraraq tədricən daha yüksək dozalara keçirin.

Bu,  "baxım"  üçündür  -  məsələn,  gözü  qlaukomadan çıxarılan  (və  MÖHTƏŞƏM işlər  görür)
mənim itimin digər gözündə qlaukoma riski var, ona görə də gündə ən azı iki dəfə bir az yağ ilə
dozalayıram və yaxşı nəticə tapdım. səbirsizliyə səbəb olmayan doza və s. lakin o, hələ də
yağını alır.Mən onun ağrı üçün göz enuc əvvəl daha çox alaraq idi.Mən həqiqətən də yağın ona
əməliyyatdan sonrakı adi ağrıkəsicilərdən daha çox kömək etdiyini hiss edirəm - 1-ci və ya 2-ci
gün  o,  1-2  doza  baytar  rx'd  ağrı  dərmanı  qəbul  etdi,  sonra  mən  yalnız  RSO-ya  getdim,
əməliyyatdan  sonrakı  gün o,  artıq  yenidən top oynamaq istədi  və  xoşbəxt  bir  qız  idi.Chloe
əslində RSO-nu barmağımdan yalayacaq - ona nifrət edən pişiyimdən fərqli olaraq.LOL (...)

RSO-nun heyvanlarda narahatlığa səbəb olduğunu tapmıram -  işığa həssaslıq daha yüksək
dozalarda müşahidə edilə bilər.

Hətta ferretimdə RSO istifadə etdim - o, çox qocalmışdı və bir gün çox zəif oyandı, bəlkə də
insult keçirdi.Mən ona gün ərzində kiçik dozalarda RSO verdim ki, onu yatsın - elə həmin axşam
oyanırdı  -  başını  buladı  və itlərim sirr  yeyəndə etdiyi  kimi  davrandı,  bədəninin  nə olacağını
düşünərək onu yuxuda buraxdım. heç olmasa ağrı və ya əzab çəkmir - məndə onun yuxudan
oyanacağı barədə yarım fikrim var idi - təəssüf ki, o vəfat etdi, lakin o son günə qədər onun
həyat keyfiyyəti əla idi, ona görə də RSO-nun ona son günü ən yaxşısını verdiyini hiss edirəm
mümkündür.Bilirəm ki, o, ağrımırdı və çox dinc yatırdı və bilirəm ki, bu, çox RSO deyildi, çünki o,
səhər və günortadan sonra dozada qəbul edilmişdi, sonra heç nə yox idi və mən onu çox gec
yoxladım, o, sadəcə yatırdı - oyana bilərdi, ancaq yatmaq istəyirdi”. Whitney

-- Sona qədər ən yaxşı həyat keyfiyyəti, bu da neftə qarışdıqda çox önəmlidir.Təşəkkür edirəm,
JB

“Əminəm ki, siz əvvəllər bu suala cavab vermisiniz.Təxminən 135 funt ağırlığında İngilis Mastiff
iti  üçün tövsiyə olunan doza nədir?Onun qasıq nahiyəsində çox  böyük böyümə var.Düzünü
desəm, 3-cü top çuvalına bənzəyir.Onun təxminən 12 yaşı var və mən RSO müalicəsinin bu
artımı idarə edib-etməyəcəyini görmək istərdim.Təşəkkürlər!”

-- Janette, əsasən həmişə eynidir, gündə üç dəfə kiçik dozalarla (yarım düyü və ya daha az, 1-2-
5 mq) başlayırsan, xəstənin necə reaksiya verdiyini görürsən və sonra hər dörddə bir dozanı
artırırsan. günlər və ya hər dəfə itə/xəstəyə yağ verdikdə.Sonra onları 100% sağalana qədər
gündə bir qramda saxlayırsınız və sonra onların baxım dozalarını yeməyə davam etdiyinə əmin
olursunuz.JB

"Dünən  Chloe,  mənim  8  yaşlı  dişi  Heeler  tülkü  teriyerinin  bir  gözündə  qlaukoma diaqnozu
qoyuldu.Onun 1 gözündə təzyiq çox yüksək idi və o, daimi olaraq kor ola bilər.Biz IV maye və
mannitolla təcili müalicə etdik və o, bir neçə dərman qəbul edir.Təzyiq bir qədər azaldı, lakin çox
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deyil və o, hazırda yarı kor həyata uyğunlaşmaqdan həzz almır.Mən onu RSO ilə müalicə etmək
istəyirəm, çünki bu mənim sevgilim və mənim öz ağrım üçün inanılmaz olub və mən həqiqətən
neftə inanıram və insanların burada danışdıqları  hekayələr  inanılmazdır.Mən Chloe-nin digər
gözündə qlaukoma xəstəliyinə tutulmasını istəmirəm və təsirlənmiş gözdə bacardığım hər şeyi
sağaltmaq istəyirəm.Mən başa düşürəm ki, bir çox ev heyvanlarına yağ kömək edib və Chloe
görmə qabiliyyətini bərpa edə bilsə, çox xoşbəxt olardım...Hər hansı bir kömək və ya məsləhət
üçün təşəkkür edirik! ” Whitney

--  Whitney,  sadəcə  olaraq  onu  yağla  doldur.Bəzi  yağlar  qlaukoma üçün  digərlərindən  daha
yaxşıdır.Bunun nə qədər təsirli ola biləcəyini öyrənməyin ən asan yolu bir doza qəbul etmək və
səhər gözlərinə baxmaqdır.Əgər  onlar  təmizdirsə,  başqa bir  ştam və ya ştamm birləşməsini
axtarın.Əgər onların üzərində təmizləyəcək çox şey varsa, bu, çox güman ki, göz içi təzyiqini
azaltmaq üçün yaxşı bir gərginlikdir.Ən xoş arzular, JB

“Təşəkkürlər JB!Dünən düşündüm ki, biz inanılmaz irəliləyiş əldə edirik, göz aydın idi (bütün gün
onları çıxartdım) və göz bəbəyi tam genişlənməmişdi və digər gözün bəbəyinə uyğun gəlməsə
də, onun işığa cavab verdiyini düşündüm, amma bu səhər yenə buludlu görünür.Bəlkə dünənki
kimi parlaq işıqda daha yaxşı  görünəcək...Ona nə qədər  və nə qədər  tez-tez doza verməyi
məsləhət görürsən?İndiyə qədər mən çox kiçik noxud ölçüsü dozası ilə məşğul olmuşam, o,
cəmi 30#-dir  və görünür,  ona təsir  edir,  bu itlər  həmişə gövdə,  yarpaq və ya hamamböceği
yeməyi, tüstü çəkməyi və s. yeməyi sevirdilər. yağ da və bu, onun gövdə yediyi kimi bir az da
ona təsir edir, bu məni narahat etmir, mənə elə gəlir ki, bu, “işləyir” deməkdir”. Whitney

-- Whitney, mən ona gündə iki-üç dəfə yaxşı bir şey verərdim.Onun içinə nə qədər çox girsən və
nə qədər tez olsa, bir o qədər yaxşıdır.Bir-iki gün yatmalı olsa belə, kimin vecinədir.Bir az çətənə
səbəb olduğu koma zərər verə bilməz.JB

“Mənə yaxşı  səslənir!Mən bunu  bu  gün  edəcəyəm.Dünən də  o,  olduqca  zonklanmışdı.Belə
sürətli cavab üçün təşəkkür edirik JB! ” Whitney

“Dostlarımın 1/2 qurd 1/2 huskisi xəş yeməyi çox sevirdi və onun qonaq otağında dibçək bitkisi
olanda  it  onu  qoruyurdu.Onu  ondan  uzaqlaşdırmaq  üçün  ona  rüşvət  verməli
oldular.Düşündüyümüzdən daha çox vəhşi heyvanın sirr yeyən olduğunu hiss edirəm. Peter

“Mənim  boston  teryerim/  pug,  gizlətməsəm,  mənimkimi  oğurlayır!LOL...  ondan  uzaqlaşanda
bobble baş kimi görünür.” Sarah

“Mənim çuxurum da alaq otu sevir!Mən kəsirəm, o, yarpaqları yalvarır...” Melodiya

"Mənim huskim hər fürsətdə yağlı kekslərimi oğurlayır...Əminəm ki, o, hansı effekti bilironun da
üstündə var...Bəlkə də buna görədir ki, mən ona bala olanda çeynəmək üçün bütün ehtiyatımı
vermişəm”. Brian

"Heyvanlar  nəyə  ehtiyac  duyduqlarını  bilirlər  və  ehtiyac  duyduqlarından istifadə  edəcəklər  -
ağıllı!" Sheri

"Kiçik dozalarda başlasa da, həddindən artıq çox olur və onlar əzələ nəzarətini itirirlər." Zac

"Mənim itim dünən bir  bitkinin  bir  hissəsini  yedi,  çünki  o,  toyuq yeməyində artıq  yağ qəbul
etdikdən sonra onun mədəsinə kömək edəcəyini bilirdi və bir dəstə yeyirdi, o, çox addımladı və
sonra qusdu və sonra rahat istirahət etdi.Onun qusmasında nə olduğunu təxmin edin - qazan
yarpaqları.Ağıllı it." Donna

"Fikirləşin  ki,  70-ci  illərdə  FDA  ilk  dəfə  sirrlərin  xərçəng  hüceyrələrini  öldürdüyünü
bildirdi ...Bildiyim tək şey odur ki, pişiyimin mədə xərçəngi yoxa çıxıb, o, indi yaxşı yeyir, kökəlir
və yeni pişik balası kimi qaçır...” Toni

“Mən 19 yaşlı pişiyimə 2011-ci ilin dekabrından dekarboksilləşdirilmiş sirr verirəm.O, çox letarji

- 171 -



idi, nəcis axırdı, pişik qocalığının əlamətləri...baytarda işləyən bir tanışım ona 1/4 aspirin, 1/4 t
metamucil verməyi təklif etdi ...bir neçə gün bunu etdi, sonra sirr sınamağa qərar verdi ...Hər iki
gündə bir az miqdarda onun yaş yeməyinə səpirəm...o hələ də bizimlədir!!!” Lori

“Bəli, mən iyun ayında pişiyimi xərçəngdən sağaltdım, baytar onu yerə qoymağı söylədi.Sadəcə
onu Yağla qidalandırdı və 10 gün ərzində ölümcül şiş yox oldu!Baytar bunun möcüzə olduğunu
söylədi!” Charlie

"Mənim onun pişiyinin şişini müalicə edən bir müştərim var idi və eyni şey baş verdi - o, dərhal
çıxdı və arxasında parlaq yeni dəridən başqa bir şey qalmadı." Sita

"Bir  insan kimi  pişiyə  yağı  yedizdirirsən ...>YE!14 yaşlı  pişiyimi  bir  həftə  yarım sirr  yağı  ilə
qidalandıraraq ağzındakı şişdən sağaltdım...sonra POOF!...>GETDİ!Baytarım dedi: "Möcüzələr
baş verir".

-- Haqlıydı, Çarli, neftin yanında möcüzələr tez-tez gözlənilmədən baş verir.Təşəkkür edirəm və
sizə və pişiyinizə ən xoş arzularımı bildirirəm.JB

"Mənim 12 yaşındakı laboratoriyamda böyüyən şişlər və artrit  ilə eyni problem var idi,  o, 6+
aydır Simpson yağı qəbul edir və o, demək olar ki, 20 kq arıqladı (çox çəki idi) və özünü daha
yaxşı hiss edir və daha asan gəzir.Onun şişləri də getdi!Onun indi nə qədər götürdüyündən
əmin deyiləm, amma bu, 3 dən çox düyü ölçüsündədir”. Andrea

“JB, biz ona bir neçə partiya hazırladıq, çünki o, gündə 1 cc qəbul etdiyi üçün hər 2 aydan bir
yeni partiya hazırlayırıq.2 fərqli  suşdan istifadə etdik.O, hazırda pişiyimin xərçəngini  müalicə
edən eyni partiyadan istifadə edir”. Charlie

“Rik, sənə təşəkkür etməliyəm.14 yaşındakı  sevimli  pişiyimə iyunun 1-də skuamöz hüceyrəli
karsinoma diaqnozu qoyuldu.Mən onu BİR HƏFTƏDƏ RSO ilə sağaltdım!Baytar bunun möcüzə
olduğunu deyir.İyunun 8-də onu yanına qaytardım və o, məndən soruşdu ki, bu, eyni pişikdir,
çünki ağzındakı şiş demək olar ki, yox idi və o, onu yerə qoymağım üçün qayıtdığımı tamamilə
gözləyirdi.İndi o, demək olar ki, tam sağalıb.Mən onu çox sevirəm və dərmanı PULSUZ necə
düzgün hazırlamağı bölüşdüyünüz üçün sizə təşəkkür etməliyəm!”

“Mənim pişiyimə keçən iyun ayında xərçəngin sürətlə böyüyən, aqressiv, müalicə olunmayan,
əməliyyat olunmayan forması, çəpərindəki skuamöz hüceyrəli karsinoma diaqnozu qoyuldu, bu
da göründüyü qədər çirkindir.Ona maksimum 1-3 ay vaxt verildi və baytarım yumşaq bir şəkildə
"onu  indi  buraxmağımı"  təklif  etdi.Ağladım,  düşündüm  və  onun  ölümünü  seyr  edə
bilməyəcəyimə  qərar  verdim.İnternetə  girdim,  xərçəngin  çoxlu  müalicəsinin  olduğunu  kəşf
etdim.Ona bir sıra əlavələr verməyə başladı və s.O, yaxşı idi, lakin xərçəng hələ də böyüyür və
nəfəs  almasına  təsir  göstərirdi.Şiş  nəhayət  burnunun  o  biri  tərəfində  böyüməyə başladı  və
dekabrda o, aşağı enməyə başladı.Fikirləşdim ki, yaxşı, indi vaxtıdır.

Sonra  sirr  və  onun  xərçəngi  necə  öldürə  biləcəyini  kəşf  etdim.Uzun  sözün  qısası,  Ted
dekabrdan bəri RSO-nu qəbul edir.Başlanğıcda düzgün kiçik bir  doza almaq bir az çətin idi,
çünki o, pişikdir.Və insandan çox kiçikdir.O, ÇOX daha yaxşı yatır, yatarkən nəfəsi daha yaxşı
olur,  iştahı  əvvəlki  kimi  olmasa da,  geri  qayıdır.Bütün bunlar  davam edən bir  səyahətdir  və
bunun necə bitəcəyini bilmirəm.

Ancaq şiş çox yavaş olsa da, sanki düzləşir.Düşünürəm ki, bu belə pis bir xərçəng olmasaydı,
yəqin ki, aylar əvvəl sağalacaqdı.Baytarım onun işindən məmnun və heyrandır.Buna görə də
mən  bunu  hər  gün  qəbul  edirəm  və  xoşbəxtəm  ki,  o  günlərin  çoxu  yaxşı  günlər  kimi
görünür.Onun maksimum istifadə müddəti keçən sentyabr idi, buna görə də vəziyyəti yaxşıdır.
Anne-Mari

“Yay!!!!Mənim də sirr pişiyim var.Yüksək dərəcəli sirr yağı məni qəssab üçün baytarlara 4800
dollar pul xərcləmək məcburiyyətində saxladı...Mən uh...şişi çıxarmaq üçün pişiyimin qulağında
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əməliyyat olun.Cannabis Kitties n Cannines üçün yaş!" LinZy

“RSO-ish maddə 40 lb itin həyatını xilas etdi -- 'qonşunun antifrizini içən itimi xilas etmək üçün
RSO ilə eyni olan etil ekstraktı yağ.Baytar telefonla dedi ki, işini çox gec bitirib və evtanizasiya
olunmaq üçün 40 dəqiqəlik yolda sağ qala bilməyəcək və mənə onu rahat etmək tövsiyə olundu.

Mənim  sadiq  yoldaşım  ağzından  köpüklənirdi,  tez-tez  qıcolmalar  keçirirdi,  həddindən  artıq
qızdırılırdı  və  boğazı  o  qədər  şişirdi  ki,  nəfəs  ala  bilməyib,  huşunu  itirib.  Mütləq  ölür,  sual
yoxdur.Onun bu dünyadan gedişini asanlaşdırmağa çalışaraq, 1/2 qram yağı bir çay qaşığı kərə
yağı  içinə  qızdırdım  və  barmağımla  onun  şişkin  boğazındakı  açılışı  itələyərək  sözün  əsl
mənasında boğazına doldurdum.On dəqiqə ərzində onun ağzından köpük çıxmadı, qızdırması
pozuldu, normal nəfəs aldı, bütün qıcolmalar və qıcolmalar dayandı.

O, həvəslə su içdi, sonra 12 saat yatmağa uzandı və oyandıqdan bir neçə dəqiqə sonra qaçaraq
və oynayaraq mükəmməl görünən vəziyyətdə oyandı.Baytarıma dedim və ondan hadisəni bir
nümunə araşdırmasında dərc etməyi xahiş etdim və o, sirrin itlər üçün zəhərli olduğunu iddia
edərək imtina etdi! ” Alan

“Mənim bir  itim var,  onunla da eyni  şey olub.Sinəsindəki  bütün dəri  iltihablanmış,  sinəsində
softbol  ölçüsündə  şiş  var  idi.3  baytar  ona  6  hefte  verdi  ki  burda  ağrılar  yaşatsam.Biri  onu
öldürmək üçün iynəyə iynəni çəkmişdi.Mən onu evə gətirdim və müalicəyə başladıqdan 3 gün
sonra o, çıxdı.İki gündən sonra o, özünə qayıtdı və xoşbəxt oldu”. Zəngin

“Biz  onu  tutması  olan  14  yaşlı  çihuahuamızda  istifadə  edirik.Bir  neçə  ay  əvvəl  onun  uzun
sürməyəcəyini  düşündük,  ona görə də düşündüm ki,  niyə bir  az yağ sınamayaq?Bir  günün
içində o, tamamilə yeni it kimi oldu!O, daha yaxşı yemək yeyirdi və özünü çılğın hiss edirdi və
oynamaq istəyirdi!Bu şey həqiqətən çox şey üçün işləyir! ” Mindy

“Biz çox böyük bir insan tərəfindən tapdalanmış bir bala aldıq.O, oyuncaq çihuahuadır, onun
bütün alt yarısını örtən dörd-dörd düymlük qaynağı var idi.O, çox pisləşdi və üşüməyə başladı,
ona görə də qərara gəldim ki, göz yaşlarını sınamaq ona çox zərər verə bilməz.

Mən  ona  ilk  dəfə  dərman  verəndə  başını  çətinliklə  hərəkət  etdirə  bildi.Bununla  belə,  sizə
deməkdən çox məmnunam ki, bir həftə gündə üç dəfə göz yaşı tökdükdən sonra o, xoşbəxt,
sağlam və şıltaq bir balacadır.Bizi həqiqəti ifşa etdikləri üçün Rik və JB-yə təşəkkür edirik.Həyat
yoldaşım və mən göz yaşlarının onu xilas etdiyinə inanırıq.

Unutmayaq ki, gündə 3 dəfə bir qram RSO ilə bir funtdan az olan bir oyuncaq chihuahua dozası
verirdim.Bu, çəkisi bir funtdan az olan və 300 funtdan çox olan bir oğlanın ayağına basdığı üçün
ölüm qapısında olan bir bala üçün gündə 3 qramdır.Əgər sirr həqiqətən zəhərli olsaydı, kaimana
hələ də bizimlə olmazdı, qoz-fındıq qaçar və alaq otu tüstüsü üçün atlanırdı. Joshua

“Mən itlərim üçün istifadə edirəm.Ancaq özümüz üçün istifadə edəcəyimizdən xeyli azdır.Mənim
12 yaşım varaşdı və ombasını çıxartmalı idi, əvəz etmədi...silindi!4 həftə ərzində...Əməliyyatdan
heç bir çapıq yoxdur, yeriyir, hələ də axsaqdır, amma yaxşı gedir və mən ağrı dərmanı əvəzinə
yağdan istifadə etdim... əla nəticə verdi! Dolly

"Onu 13 yaşlı uşağa verdik ki, arxa ayaqları və kalçalarındakı artritdə ona kömək etsin...sürpriz,
biz də təkcə yaylı itimiz yox, həm də 4 balamız var.Heç bir şəkildə o, hələ də bir litrə sahib ola
bilməzdi və hamısı sağlamdır və əla işləyir!RSO-nu sevirəm!” Julie

“İtimdə dəri problemi (kürkünü qoparmağa səbəb olan səpgi) və təkrarlanan qulaq infeksiyası
var  idi.Məndə  RSO  yox  idi,  amma  ona  dostumun  hazırladığı  tincture  verdim.Onun  tükləri
böyüyüb və qulaq infeksiyası təmizlənib.Tincture bu qədər yaxşı işləsəydi, mən RSO ilə onu
tamamilə müalicə edə biləcəyimi düşünürəm.Ona görə deyərdim ki, bəli, RSO insanlarda olduğu
kimi it xərçəngində də işləyəcək.Rick və sənə də xeyir-dua ver, JB."

-- Sağ ol, Bette.Fikriniz məntiqli və düzgündür.Heyvanlar daha sürətli maddələr mübadiləsinə
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malikdirlər və buna görə də yağ onları insanlardan daha sürətli müalicə edir.Heyvanları yağla
müalicə etmək çox xoşdur, onu qəbul etməyi sevirlər.JB

“Mən də zorbalarımı sevirəm.Maraqlananlar üçün Smokey hələ də bizimlədir.Mərhələ 4 kütlə
hüceyrəsi zorakılığı dayandıra bilməz.Xüsusilə də o, neftin üstündə olanda.İndi həyat üçün.Çox
hörmət.” Bocaj

“Mən itlərim üçün istifadə edirəm.İstədiyimizdən bir qədər azdır.Mənim 12 yaşlı uşağım var, o,
qaçdı və ombasını çıxartmalı oldum.Əvəz olunmayıb...çıxarılıb!4 həftə ərzində...Əməliyyatdan
sonra  çapıq  yoxdur,  yeriyir,  hələ  də  axsaqdır,  amma yaxşı  gedir  və  ağrıkəsicilərin  əvəzinə
yağdan istifadə etdim...Əla işlədi!(...) Ürək qurdları, dəhşətli allergiyası, çox aşağı enerjisi olan
və quyruğunda saçlarını itirən 9 yaşlı Rotty var.Bu gün ona başlamaq ...İndicə 3 şişi olan 10
yaşlı Chihuahuanı xilas etdim və bunun onu sağaltacağını bilirəm!!!” Dolly

“Bizim itimiz burnunda böyük yırtıqla içəri girdi.Biz fermada yaşayırıq, buna görə də bunun necə
baş  verdiyini  bilmirik.Təmizlənmiş  yara  və  RSO  ilə  doldurulmuş  kəsik.Yuxuya  getdi.Yara
tamamilə sağaldı.Bəli, çoxlu su içdim.Rik üçün başqa biri!!” Arı

“RSO  OIL  Dog  Peçenyesi  və  ayağındakı  xərçəng  yaralarına  yerli  məlhəmlə  bir  dollar
əskinasının ½ ölçüsündə idi.Ayağa qalxaraq ağlamağa başladı  və titrəməsi  pis  idi.RSO-nun
işləyəcəyini bilirdim...Ertəsi gün o, ağlamadan və titrəmədən ayağa qalxdı və bir neçə gün sonra
kiçik dostu, siçovul teryeri Nugget ilə həyətdə qaçdı.Bu, 6 ay əvvəl idi.O, indi 12 deyil, 6 yaşlı it
kimidir.Bu, son 2 ildə şahidi olduğum çoxlu hekayələrdən biridir.

Mənim hekayəm daha uzundur...RSO mənim həyatımı xilas etdi.Daha opiatlar yoxdur.Və çox
vaxt çox az ağrı.Təşəkkür edirəm Rik Simpson...Sülh sizə yar olsun." Ron

“Başqa bir dostumu müalicə edirdim, o, arxasında böyük şişi olan Cek Russell teryeridir. 'Dr Jay
bunu min dəfə gördüyünü və bir  dəfə fərq edildiyində bunun erkək it  üçün yaxşı  olmadığını
söylədi.Yaxşı,  mən  ona  RSO  damcıları  verməyə  başladım,  həm  də  şişə  RSO
qoydum.Düşündüm ki, bir neçə günə gedəcək.Necə ki, eyni şişi əvvəllər bir dostumun itində
görmüşdüm.O, bir neçə gün sonra keçinib.

Yaxşı, Nugget əla işləyir, şiş dəriyə düzdür və onun rəngi yoxdur.Əsl iyrənc qara, bənövşəyi
qırmızı  və  qanaxma görünürdü.Bir  gün  ərzində  şişdəki  çat  yarı  ölçüdə  oldu,  iki  gün  sonra
tamamilə yox oldu və qanaxma dayandı, qaşındı.Bu iki həftə əvvəl idi.O, 1/2 ga gündədir və
yaxşı qəbul edir.İlk bir neçə gün çox yatdı, indi gəldi, yalayır və yaxşıdır.Ayaqları titrəmir, Nugget
əla  işləyir.Xərçəngi  vaxtında  tutduğuma inanıram.Şiş  sürətlə  kiçilir  və  o,  yeni  itdir.Yenə  çox
oynaq.Bir daha təşəkkür edirəm Rick S." Ron

“Düşünürəm ki, əsas insanların beyni yuyulub və əczaçılıq şirkətləriinsanların çoxu öz əlindən
yeyən, acgöz insanlar.Onlar çox güman ki, heç vaxt xəstəxanada və ya hər hansı qərb tibb
həkimi  vasitəsilə  sirrdən  istifadə  etməyəcəklər.Patent  ala  bilməsə,  dərman  şirkətlərinə  pul
qazandırmayacaq.Xoşbəxtlikdən  mən  Kaliforniyada  yaşayıram,  orada  qəbul  edilib  və  qəbul
edilib.

Keçən ay RSO-nun ilk partiyasını hazırladım.Mən onu hər iki itimə verdim, çünki onların hər
ikisində  kiçik  şişlər  var,  eləcə  də  mənim  Shetland  çoban  köpəyimdə  köpək  lupusunun  bir
forması  var.Bir  neçə həftə ərzində şişlərdən biri  nəinki  50% kiçildi,  həm də hər  ikisinin gün
ərzində daha çox enerjisi var və gecələr həqiqətən yaxşı yatırlar.Və hətta görünür ki, o, mənim
Shetland Sheepdog-a lupus ilə kömək edir.Mən onlara yeməkdən istifadə edərək kiçik RSO
düyü  ölçüsünü  verirəm.Mən  də  RSO-nu  birbaşa  onun  burnuna  qoyuram,  çünki  lupus  onu
yeyir.Bir həftə ərzində onun burnu ən azı 4 ildə ən yaxşısı kimi görünür!

Bu yaxınlarda mən də bəzi RSO ilə üz kremi hazırladım, Rikin kitabında bu haqda danışdığını
xatırlayıram.Mən  bunu  sevirəm!Dərim  hər  gün  daha  hamar  və  hamar  görünür.Mən  hətta
profilaktik olaraq özüm də şifahi qəbul edirəm.
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Bu yaxınlarda mənim hamstringimdən çıxarılan vətər qabığının xoşxassəli nəhəng hüceyrəli şişi
var  idi.Bu  portağal  ölçüsündə  idi  və  siyatima  sarılmışdı.Həkimim  bunun  çox  nadir  bir  şiş
olduğunu və niyə  göründüyünə əmin olmadığını  söylədi.Mən əməliyyata  qədər  təxminən üç
həftə yağ götürdüm.Şişin ölçülməsi ilə yekun patoloji hesabatını geri almağı səbirsizlənirəm.Mən
həqiqətən RSO-dan daraldığını düşünürəm!

Həyatınızı bu işə həsr etdiyiniz üçün Rikə təşəkkür edirəm, bilirəm ki, biz birlikdə fərq yarada
bilərik.Özlərini  "müalicə  edən"  insanlar  bütün  tibbi  qeydlərini  toplamalı  və  sözü
yaymalıdırlar.Düşünürəm  ki,  yaxşı  sənədlərlə  kifayət  qədər  sübut  varsa,  bir  gün  RSO-nun
xərçəng öldürücü faydalarının əsas axını sübut etmək və inandırmaq şansımız ola bilər.

Bir daha təşəkkür edirəm Rick.Mənə insanlığa inam verən sizin kimi insanlardır.İnancınızı və
qətiyyətinizi davam etdirin və bilin ki, ehtirasınız çoxlarını sağaltdı və bir çox insandan möminlər
etdi.Sən gözəlsən." Ashley

“Kitaba əlavə etmək üçün başqa bir hekayə!Mənim atım sürüşdü və yıxıldı (yalnız güman edə
bilərəm,  nə baş verdiyini  görmədim) və hər iki  çəngəlini  parçaladı.Ata minmək,  sarılmaq və
təmiz saxlamaq asan bir şey deyil, əslində, bu, mənasızdır!Ən bahalı sarğıları ala bilərsiniz və
onlar hələ də sürüşərək yaraya yapışırlar.Təxminən 4 gün onun qarmaqlarını bağladıqdan sonra
imtina etdim.Yaralarını yumşaltmaq üçün su şlanqı ilə isladarkən sarğıları  soymağım heç bir
faydası olmadı.O xoşbəxt deyildi, mən də, yazıq oğlan!!Hər şeyi sağaltmaq üçün bildiyim tək
şeyə müraciət etdim...RSO!Bizdə yatmağımıza kömək etmək üçün yerli  olaraq və ya boruda
istifadə etdiyimiz “qalıq” RSO qabımız var.Mən o bankadan tutdum və qablara tərəf getdim!!
Onun yaralarını  yağla sürtdüm.Onları  bükdü və ən yaxşısına ümid etdi.Səhər gəldi,  sarğılar
tövlənin döşəməsində idi (sürpriz deyil) və mənim ilk fikrim o oldu ki, bu, RSO israfı idi!Lakin
əlavə yoxlamadan sonra RSO hələ də xok yaralarına yapışdırılmışdı və qatran kimi bir maddəyə
qədər  bərkimiş,  milçəklər  və  yaraları  bağlamaq  üçün  maneə  yaratmışdı.buraxdım.Yenidən
sarmağa və ya başqa bir şey etməyə çalışmadım.Ertəsi gün... eyni şey.

Ən azı 4 gün idi ki, mən onun çəngəllərində hər hansı bir şeyi yenidən düzəltməli oldum, çünki
yağ belə gözəl bir bandaj yaradıb!

Bu gün onun zədəsinin təxminən 3-cü həftəsidir, mən onun çəngəllərini suladım və köhnə RSO-
nu çəngəllərdən çıxarmaq, altındakı yeni sağalmış/debrid edilmiş dərini ifşa etmək mənə yaxşı
1/2 saat çəkdi.Mən RSO-nu yenidən tətbiq etdim və görək daha 4 gün bizə nə verəcək.Şəkilləri
mütləq yükləyib paylaşacam.

Təşəkkürlər Rik -- İlk RSO partiyanızı hazırlayarkən onun hətta atlar dünyasına da daşınacağını
düşünürdünüzmü?Sən möhtəşəmsən!!" Heather

--  Sağ  ol,  Hizer.Yağ,  bütün  digər  heyvanlar  üçün  möcüzələr  yaratdığı  kimi,  atlar  üçün  də
möcüzələr yaradır.Hər bir at sahibinin atları üçün bir vedrə yağı olmalıdır.Onların necə olduğunu
bilirsən - səni necə təəccübləndirəcəklərini heç vaxt bilmirsən.JB

“Mənim itim sümük xərçəngi idi.Baytarın mənə dediyi bütün müalicələrdən imtina etdim, hətta
çiynini  və  ayağını  çıxartdım.Mənə  dedilər  ki,  2  həftə  var  və  çoxlu  ağrıkəsici  dərmanlar
verildi.Onu çox xəstə etdilər və o, bok görürdü.

Dostuna zəng edib yağdan əmziklər aldım.Mən ona ağrı üçün verirdim və əla işləyirdi.Əvvəllər
yeriyə bilmirdi.

Yaxşı, bir ay sonra həkim hələ də burada olduğuna inana bilmədi və daha çox rentgen etdi və
XƏRÇƏNG KEÇDİ...İstəyirsinizsə gedim rentgendən əvvəl və sonra çəkilişləri alıb sizin üçün
yerləşdirərəm.Əsl Çətənə XƏRÇƏNGİ ÖLDÜR...” Tammi

“JB, keçən il mənə dedilər ki, atıma 3 ay ömrü var, sirr onu yaşatdı, amma mən RSO hazırlamaq
üçün  toyuq  olduğum  üçün  yalnız  yarpaqlarını  bəslədim.Mən  bunu  edəcəkdim,  sonra  8-ci
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sinifdən dostum olan Jeannie Herer mənə söz verdi ki, mən zahid olduğum üçün kimsə mənim
yanımda olana qədər bunu ETMƏYƏCƏM və bunu bəyənirəm.Hər halda, yalnız yarpaqlar bir
şişdən başqa hamısını yox etdi və siz heç vaxt onun melanoma olduğunu bilməyəcəksiniz.O,
2011-ci  ilin iyulunda ölməli  idi.O, sağlam və xoşbəxtdir,  amma hər səhər onu qidalandırmaq
üçün  qabım  yoxdursa,  əsəbiləşir.Bölgəmdə  onun  üçün  məhsul  bağışlayan  bəzi  baxıcıları
tanıdığım yaxşı ağa təşəkkür edirəm!Bir az lovğalanaraq deyəcəm ki, Cek Herer sonuncu dəfə
işlənmiş kitabında azadlıq döyüşçüsü olduğum üçün mənə təşəkkür etdi,  mən artıq 40 ildən
çoxdur  ki,  sirrin  faydası  haqqında  qışqırıram!Döyüşdə  qalib  gələcəyik,  düşünürəm  ki,
görünəcək!Ümid ümid!” JoAnn

-- Əla, Coan.Onu qəzəbləndirməyin və onun üçün RSO-nu yaratmayın, bu göründüyü qədər
çətin və ya təhlükəli deyil və siz bir və ya iki unsiya ilə bunu etməyə və bu yolla özünə inamınızı
artırmağa cəhd edə bilərsiniz.Ən xoş arzular, JB

“Mənim pişiyim üçün eyni  nəticə!!!Amma yenə də şişi  əməliyyatla  çıxartdım.Bu,  3-4 il  əvvəl
idi.Heç bir şişin yenidən yaranması yoxdur!Onun 16 yaşı varcigələn ay ad günü!Mən bilirdim ki,
şənlik etməkdən daha çox “ot” var!” Rayan

"16 yaşlı pişiyimin gözündə xərçəngi sağaltdım." Dan

Q.Əziz dostlar, ümid edirik ki, bu sizə yaxşılıq gətirəcək.Bədəninin sağ tərəfində böyüyən şişlər
üçün 8 yaşlı, 40 lb it RSO verirəm.Bu gün onun müalicəsinin ilk günüdür və o, yıxılıb yatıb.Mən
ona bir düyü dənəsi qədər verdim.Bu çoxmu?Ona yağı nə qədər müddətə və nə qədər tez-tez
verməyi  tövsiyə  edərdiniz?Mən  özüm  yağdayam.Zaman  keçdikcə  “yüksəkliyə”  getdikcə
öyrəşirəm.  Gələn ay əməliyyat  olmalıyam və ağrılarım və sağalmaq üçün RSO-dan istifadə
etməyi  planlaşdırıram.Əgər  işləyə  bilsəm,  ömrümün  sonuna  qədər  bu  işlə  məşğul
olacağam.Bərəkət və Çox Təşəkkürlər

A.Katherine, üç dozada gündə bir qramda (və ya daha çox) 180 qr yağ yeyənə qədər mümkün
olsa,  əməliyyatı  təxirə  salardım.İndi  əldə  etdikləri  ilə  rahat  olmadığını  düşünürsünüzsə,  itə
bunun yarısını  verin.Yatmaq şəfa  prosesinin  bir  hissəsidir,  narahat  olmaq üçün heç bir  şey
yoxdur  və  bu,  yağın  sakitləşdirici  olduğuna  işarədir,  istədiyiniz  budur.Nə  qədər  güclü  və
sakitləşdirici olsa, bir o qədər yaxşıdır.Ən xoş arzular, JB

“Salam Jindrich!Mən sizinlə iyulun 9-da oğlumun sağ ön ayağının (diametri təxminən 1 düym)
arxasında böyüyən şişi olan siçovulu (1,5 yaşında) haqqında danışdım.Mən ona gündə 3 dəfə
RSO verməyə başladım və 1 həftə sonra şiş demək olar ki, görünmürdü.2 həftə sonra yox oldu!
Mən ona gündə 3 dəfə bir doza verməyə davam etdim və bacısı da baxım dozası alır.Onlar hər
ikisi çox xoşbəxtdirlər və onlar və ailəm adından oradakı ən vacib məlumatları təqdim etdiyiniz
üçün Rikə və özünüzə böyük təşəkkür etmək istəyirəm!Sirr xərçəngi müalicə edir!”

“Sizə itimə sümük xərçəngi diaqnozu qoyulması ilə bağlı yeniləməni göndərirəm.İyunun 1-də
yeddi ay keçdi, son rentgendə ağciyərlərə yayılma olmadı.Ayağındakı şiş yerinin yaxınlığında
bütöv bir qırıq tapdılar, bundan nə edəcəklərini bilmirlər.Normalda ara verən bu itlər, onları yerə
qoymaq lazımdır.Onlar belə nəticəyə gəliblər ki,  Zometa adlı  dərmanın aylıq infuziyaları  onu
bütöv saxlayır, ona görə də onu sınaqda davam etdirəcəklər, o isə Zometanın aylıq infuziyalarını
alacaq.Ancaq Xərçəng Yayılmadı və 7 ay əvvəl orada olan şişi götürə bilmirlər.Sadəcə bilmək
istərdiniz.Bu aqressiv xərçəng adətən diaqnozdan sonra 4-6 ay ərzində itin həyatını alır.İşdə o,
7 aylıqdır, xərçəngə yoluxmamışdır.Sağlam bir sınıq, amma hələ də heç bir şey olmamış kimi
yeriyir”. Linda

“9 həftədən sonra itimdəki dəri xərçəngləri TAMAMİLƏ yox oldu!Ömrünün qalan hissəsi üçün
indi  baxım  dozası.İndi  hiss  edirəm ki,  onun  üçün  nəinki  daha  rahat  olacaq,  həm də  uzun
ömür.BLESSINGS RS & JB!!>;-)” Yaşıl

“Mənim itim başlanğıcda pin ölçüsündə yaxşı idi,  sonra 1-2 düyü ölçüsündə parça götürənə
qədər artırdı.O, 80 lb pitdir.Təəssüf ki, əldə edə biləcəyim yağ kifayət qədər yüksək faiz deyil

- 176 -



(82%), ona görə də onun iştahını yaxşılaşdırsa, artritinə kömək etsə də, paltosunu və dərisini
yaxşılaşdırsa da, burun xərçəngi olan sümüklü burnuna kömək etmədi.Əgər burada olan hər
kəs WA-dadırsa və 90+% yağı varsa, mən məmnuniyyətlə bunun üçün ianə edəcəyəm.” Sağ
qalma

-- Yağı da onun burnuna topikal olaraq çəkməyə çalışın və əgər o sizi dişləməsə, Q-ucu və ya
buna  bənzər  bir  şey  istifadə  edərək  burnunu  yuxarı  qaldırmağa  çalışın.Siz  həmçinin  yağı
təxminən bir  saat  ərzində 130°C-də quraşdırılmış sobaya qoymağa və bu şəkildə onu daha
konsentratlı/güclü etməyə cəhd edə bilərsiniz.Yaxud səbr edin və yağa daha çox vaxt verin”. JB

“İtimin 3 həftə ömrü var idi.Onun saf cins pitbull bədənində kütləvi hüceyrə şişləri...3 həftədən
sonra şişlər  ISO/RSO-da kiçilir.And  içirəm.O,  bir  neçə  dəfə  özünə  işdi  və  sərxoş davrandı,
amma bunun daha yaxşı olduğunu bilirdim.O, hələ də üstündədir.Onlar yoxa çıxanda belə, mən
yenə də onu dərman edəcəm.Səni sevirəm, JB və Rik." Bocaj

“14 yaşlı  oğluma artıq 4 həftədir  ki,  xərçəng xəstəliyinə görə Pit  yağı  verirəm.Mən ona çox
verdiyim zaman o, bəzən bir az 'seğirilir' və sərxoş olur, amma təsirləri keçəndə, o, balalar kimi
yatır.O,  baytar  dərmanları  qəbul  etməkdən  imtina  etdi,  ona  görə  də  əvəzinə  bir  az  yağ
aldıq.Hələ erkən günlərdir, amma onun gedişatını qeyd edirəm.Onun yağa alışması və yenidən
iştahının  yaranması  üçün  təxminən  bir  həftə  vaxt  lazım  olub.Mən  qısqanıram,  çünki  indiki
mərhələdə onun üçün yalnız nefti ödəyə bilərik.Hər kəsin gözəl hekayələrini sevin!” Janine

“Köpəyinizin yan təsirləri varmı?Köpəyimin də üstündə olmasını istəyirəm.O, beagledir”. Mari

“Heç bir yan təsiri yoxdur.O, itlərin ot və ya hər hansı bir şeyi çeynəyərkən etdiyi kimi, udmaq,
özünü təmizləmək üçün etdi.Heç kim (ev heyvanları daxil olmaqla) mənfi yan təsirlərə səbəb
olan hər hansı bir şeylə özünü müalicə etmir.Biz sadəcə olaraq belə fəaliyyət göstərmək üçün
qurulmamışıq”. Tielman

“İtimin həyatını  steroidlərin  üzərində işləməyi  dayandırdığı  avtomatik  immunitet  xəstəliyindən
xilas etdi.Heç bir əks təsiri yoxdur!” John

"Mən RSO qəbul edən bir itin təsirini ilk əldən görmüşəm ...İlk bir neçə gün Ruby (12 yaşlı it)
hələ  də  xəstə  idi  və  bir  az  titrəyirdi,  əgər  mövzuya  şübhə  ilə  yanaşırsınızsa,  narahatedici
simptomlar idi, lakin sizi əmin edə bilərəm ki, müalicəyə 1 ay keçdi və it həyatla dolu fırlanır.
pilləkənləri qalxaraq çarpayıya və enerji dolu stullara atılaraq yenə çox oynaq.Gözlər əvvəllər
sulu idi və boz örtüyə malikdirlər, indi tamamilə normal vəziyyətinə qayıdırlar.Ruby'nin ayağının
içərisində illərdir orada olan kifayət qədər böyük bir böyümə var idi və indi yağ yeyəndən sonra
az qala düşəcəkdi!!!Rick Simpson sayəsində xxx bu yağa xeyir-dua verir, o, həqiqətən işləyir,
niyə belə olmadığını söyləmək üçün heç bir ifadə yoxdur..?” Brett

“Bu  gün  bir  çox  ciddi  xəstəliklərin  dərman müalicəsi  üçün  sirr  konsentratı  olan  RSO (Rick
Simpson Oil) ilə itimin müalicəsinin 3-cü günüdür.Onun 13 yaşı var və təxminən 7 yaşı varaylar
əvvəl o, həddindən artıq snottiness,  böyük selik səbəb olan bir  şey aldı  və bir  neçə gün o,
letargik idi.İnternetdə axtardım, "köpək öskürəsi və ya soyuqdəymə" dedim, ona görə də burada
bir neçə antibiotik aldım və onu kursa başladım.Heç bir kömək etmədi, ona görə də onu baytara
apardıq.

Təbii  ki,  qan  analizi,  rentgen  və  selikli  skrininq  etmək  istəyirdilər.Təxminən  500  baytar
hesabında, mən imtina etdim, ona görə də ona bir ay ərzində toxunmayan geniş bir antibiotikə
başladıq.Onu  geri  götürdüm  və  iki  daha  güclü  antibiotik  aldım,  dini  olaraq  onlara  bir  ay
getdi.Ona da toxunmadı!

Beləliklə, baytar funqisid dərmanı sınadı ...HƏLƏ ONUN XƏSTƏLİYİNƏ TOXUNMADI!!13 yaşlı
itə nəyin xərclənməsinin haqlı olduğunu müəyyən etmək çətindir...Beləliklə, mən onun bədənini
bərpa etmək üçün təxminən bir ay əvvəl bütün dərmanları dayandırdım və onu cəmi 3 gün əvvəl
RSO-ya başladım, cəmi 6 doza və o, tamamilə yeni bir itdir!
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Sümük yoxdur, öskürək yoxdur, o, yeməkləri var və ümumiyyətlə, biz MÖHTƏŞƏK yaxşılaşma
gördük.İnanılmaz həqiqətən.Şəxsi təcrübəmdən təsdiq edə bilərəm ki, bu, bəzi zəhmli sürreal
dərmandır.Sizə ürəkdən təşəkkür edirəm!” Sağ qalma

“Boksçum tüstünü tutmaq üçün məni axtarır.O, bizim buxurumuzun üstündə dayanıb səs-küy
salmağa  çalışarkən  tutuldu...o  öyrənir  ki,  bütün  tüstülər  dost  deyil.Ümid  edirik  ki,  köpəyiniz
tezliklə yağı hiss edəcək!!” avqust

“Mənim 13 yaşlı 14 yaşlı qızıl Nyufi (50% golden retriever 50% yeni tapılmış torpaq) var və o,
çox  pis  ağlayırdı,  çünki  ombası  onu  çox  incidirdi,  çünki  açıq-aydın  artrit  (köhnə  it  +  taxta
döşəmə) və mənim ata və qardaşı onu baytarlara aparmaqdan imtina etdilər, buna görə də mən
onun əvəzinə itimə 40 dollarlıq çanta alardım və o ağrıyanda onu bir az siqaret çəkərdim və o, it
kimi davranırdı.Heç bir sızıltı, sızıldama, gəzməkdə və ya bir şey etməkdə heç bir problemi yox
idi və rahat yatardı.

Bu müddət ərzində onun da şişi var idi.Mən nəhayət, atamı onu baytarlara aparmağa inandırdım
(dedim ki,  əgər  onu yerə  qoymaq lazımdırsa,  edəcəyik,  amma görüş təyin  etməzdən əvvəl
VETS rəyini  istəyirəm)  oraya  çatırıq  və  o,  itimi  müayinə  edir.Görüşün  sonunda  o,  yaşında
gördüyü ən sağlam it olduğunu söylədi!

O, KİÇƏK artriti var və onun necə daha pis olmadığı və onun şişinin beysbol topu ölçüsündə
olması barədə heç bir fikri olmadığını söylədi?Bəli, o, indi bir gumball ölçüsü idi!O, istifadə etdiyi
artrit dərmanının 30 günlük resept üçün 150 dollar olduğunu və onun məzmununu saxlamağa
kömək etməli olduğunu söylədi.Dərmanların buna dəyər olub olmadığını öyrənmək üçün hətta
siqaret çəkməyi də dayandırdım.Xeyr.Onları götürmək üçün mübarizə apardı, qəbizlik etdi və
hər zaman ağrılı idi!

Otla o, düz yanıma gəlib orada oturub nə aldığını bilirdi və onu sevirdi!Şişinin yox olmasına
kömək etdi, artritinin elə bir şey olmadığına əmin oldum ki, mən onu demək olar ki, heç vaxt
siqaret çəkməməliyəm, çünki bu, onu siqaret çəkməzdən əvvəl istifadə etdiyimin yarısına yaxın
heç bir yerdə narahat etmir.Marixuana möcüzəvi bir bitkidir və itlərimin ömrünü daha uzun və
sağlam etdi!Qızım üçün hər şeyi edərdim!O, mənim fəxrim və sevincimdir!” Bethany

“Mənim itim 13 yaşlı Belçikalı Çobandır.Bir neçə il əvvəl onun tərəfində kiçik bir şiş meydana
gəldi.Bir  neçə  ay  əvvəl  qəflətən  həyəcan  verici  sürətlə  böyüməyə  başladı.Təəssüf  ki,  ona
xərçəng diaqnozu qoyuldu...və yalnız  bir  parça deyil.Müayinə zamanı  çoxlu  idi.Onun başqa
problemləri  də  var  idi...Əsasən artrit  və omba disfaziyası.Onun anesteziyadan sağ çıxacağı
şübhə doğurduğundan əməliyyat  mümkün deyildi.Onun əzab çəkməsinə dözə bilmədim...  o,
çətinliklə yeriyə bildi və yemək yeməyi dayandırmışdı.Ona kömək etmək üçün son cəhd olaraq
ona sirr yağı vermək qərarına gəldim.Partnyorum Pat və mən ona kiçik bir miqdar (təxminən bir
düyü dənəsi ölçüsündə) peçenye verdik.Bu, həqiqətən ona təsir etdi ...ayaq üstə dayanmırdı və
saatlarla yatırdı.

Növbəti  bir  neçə gün ərzində dozanı dəyişdirdik və iştahının dərhal yaxşılaşdığını gördük.O,
daha asan hərəkət etməyə başladı və onun münasibəti daha parlaq idi.Günlər keçdikcə onun
dozasını  yavaş-yavaş  artırdıq.3  həftə  keçdi  və  mən  onu  eyni  it  kimi  çətinliklə  tanıyıram.O
xoşbəxtdir!Quyruğunu yelləmək, oynaq, yemək yemək və ən yaxşısı, yağa başlamazdan əvvəlki
şişin  yarısı  qədərdir!!!!Onun  müalicəsini  davam  etdirəcəyəm  (biz  öz  neftimizi  təmin  edə
bildiyimiz üçün bəxtiyarıq) və sizi məlumatlandıracağam.Mən bu şişlərin tamamilə yox olacağını
gözləyirəm!!!!!!!” Josie

“Mən  balaca  pomeranianımı  yağda  başladım,  çünki  onun  nəfəs  borusu  çökmüş  və
anadangəlmə ürək çatışmazlığı var.O, yaydan bəri müntəzəm dərman qəbul etmir və yaydan
bəri  ilk  dəfə çətinliklə  öskürmür (həkimin  verdiyi  dərmanları  belə davamlı  olaraq öskürür  və
ağzını qapardı).Onun daha çox enerjisi var və dərman qəbul etdiyi vaxtdan daha yaxşı işləyir.
Karen
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"Mənim itimdə də şişlər var və mən ona yağ verdim, amma məncə, o, çox titrəyirdi, yuxulu,
sərxoş  kimi  görünürdü,  Rottweiler  135  funtdur,  ona  görə  də  ona  verdiyim  məbləği
tənzimləməliyəm. .Amma inanıram ki, bu, ona kömək edəcək”. Peter

Q.Salam, görəsən, arxa ayaqlarından biri sınmış və indi təzəcə amputasiya olunmuş qurbağa
üçün aktual RSO uyğun olacaqmı?Bəlkə açıq sümüyə kiçik bir damcı vurmaq bu balaca oğlana
kömək edərdi?Və ya bəlkə belə kiçik bir məxluq üçün çox güclüdür?Mesajı çatdırdığınız üçün
təşəkkür edirəm və Allah rəhmət eləsin!

A.Etiraf  etməliyəm  ki,  mən  heç  vaxt  bir  qurbağanı  yağla  müalicə  etməmişəm,  ona  necə
baxıramsa,  nə  qədər  çox  yağ  və  nə  qədər  sürətli  olsa,  bir  o  qədər  yaxşıdır.Mən  də  onun
yeməyinə bir az qoyardım.Ən pis ssenari odur ki, yazıq qurbağa daşlanacaq.Böyük iş.Ən xoş
arzular, JB

"Bir dostum var idi, itində qlaukoma var idi və "təcrübə" etdi, itinə bir həftə sirr verdi və göz
təzyiqini yoxladı ... baytar dedi ki, heç vaxt təzyiqin bu qədər tez azaldığını görməmişdi ... bir
həftə ona heç nə vermədim və onu qəbul etdim...  veterinar onun nə etdiyini  soruşdu, çünki
təzyiq o qədər yüksək idi ki, əslində görmə qabiliyyətini pozdu ...O, baytar həkimə "təcrübəsi" ilə
bağlı cavab verəndə, veteriner onu sirr müalicəsini davam etdirməyə təşviq etdi!!!!!" Garrett

“Mən  dəfələrlə  köhnə  itimə  sirr  vermişəm.Ağrıya  çox  kömək  etdi  və  son  günlərini
asanlaşdırdı.Onu yerə qoyduğum gün, mən ona biftek verdim ki, bir neçə sirrlə bağlanmış it
şirniyyatı ilə günəşi islatsın.O, mənimlə sonuncu dəfə xoşuna gəldi və vaxtı gələndə rahat idi”.
Samanta

“Heyvanlarım və mən xilas etmək üçün bəzi naməlum Bug, dəhşətli  yaralar,  sirrlə mübarizə
aparırdıq.Ev heyvanlarım qaya heykəli  kimi  daşlansa da,  mənim kimi  yaxşılaşırlar.Nə olursa
olsun, bu dəhşətlidir, baytarlar və ya həkimlər bunu anlaya bilməyiblər”. -- Qaya heykəli kimi
daşlanmaq soyuq və ölü olmaqdan yaxşıdır.Bütün bildiyim budur, JoAnn.lol, JB

“Mən heç vaxt yağlara çox diqqət yetirməmişəm.Sonra bir tincture sınadım ... müqəddəs sikilmiş
moly ...Mən onu itimə verirəm, o, 12 yaşındadır və bu, həqiqətən ona kömək edir, o, oynayır və
o,  köhnə  özünə  bənzəyir.Qlükozamin  sınadı,  amma  ağrılarına  belə  toxunmadı...Buradakı
başqalarının  bunu  etdiyini  görənə  qədər  onu  itimə  vermək  haqqında  heç
düşünməmişdim ...amma bəli,  yağ  çox  yaxşıdır...  hər  kəsə  təşəkkür  edirəm,  əgər  itim  sizə
təşəkkür edə bilsəydi, əminəm ki, o... barışacaq.. ." Kary

“Mən bizim Ferretimizi insulinoma yaratdığı mədəaltı vəzi xərçəngindən sağaltdım.Diqqət yetirin,
'tüklü ailənizin' sizə ehtiyacı var.Bax, Çiçək müalicə zamanıdır, o, burada bir az gözünü qapadır
və rahat yuxuya hazırdır...!” Çətənə

"İki itimdən birində sirr yağı səbəbindən artıq epilepsiya yoxdur." Çarlz

“Mənim bir Rottweiler var və Miladda onun mədə xərçəngi olduğunu və heç bir şey olmadığını
söylədilər.edə bilərdilər və onun maksimum yaşaması üçün 2 ay var.Ona görə də onu özüm
hazırladığım yağda sınadım.Onu 2 həftə əvvəl skan etmişdilər.Xərçəng hamısı getdi." Ian

“Mən onu 13 yaşlı laboratoriyama verirəm.Sonra 2 yaşındaymış kimi topu qovur”. Stefani

"Pitbullumun melanomasını sağaltdım." Brandon

“Rottweilerimi 2-ci əməliyyatdan sonra baytardan götürdüm ki, “ilk dəfə əldə edə bilmədiyimiz
xərçəngin qalan hissəsini almaq”. Mən ona bir aydır ki, RSO verirəm, həmçinin kəsik yerində sirr
balzamı sürtürəm.Təxmin et nə?Cərrah "GÖRÜNƏN XƏRÇƏNG YOXDUR" gördü.Əmin olmaq
üçün  laboratoriya  nəticələrini  gözləməli  olacaq,  amma  deyərdim  ki,  mənim  öz  100  funt
möcüzəm var.” Joni
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“Əmimoğlumun pişiyində Parkinson xəstəliyinin pişik  forması  var idi.Weed onu sakitləşdirən,
spazmlarını  dayandıran  və  həyatını  mütləq  uzadıb  yaxşılaşdıran  yeganə  şey  haqqında
idi.Ölümünün səbəbi olmaqdan və ya onun üçün zəhərli olmaqdan uzaq!Yeri gəlmişkən, əmim
oğlu epilepsiyasını nəzarətdə saxlamaq üçün həmin vaxt ondan istifadə edirdi!Həm insanlar,
həm də heyvanlar üçün təsirli dərman!” Ennio

“Pendir və ya ətə çox az miqdarda yeyəcəkləri hər şeylə başlayın!Mənim rottie 100 lbs və yarım
taxıl düyü kifayətdir!Tam düyü böyüklüyündə dənəsi onu 4-6 saat oturmuş vəziyyətdə qoyur”.
Greg

"Mənim itim çox uzun yuxudan başqa heç bir mənfi təsiri olmayan bir aylıq kosmik tortlar yedi."
Ned

“Belə  doğrudur.Sevimli  dörd  ayaqlı  ailə  üzvlərimizdən  birinin  dirsəyinin  bir  az  altında  beş  il
ərzində dəri şişi var idi.Hansı ki, hər il daha da böyüyürdü.11 yaşı tamam olanda. köhnə omba
diplaziyasının əlamətlərini göstərməyə başladı.Qaraciyərini və böyrəyini poza biləcək ağrıkəsici
dərmanlarla doldurmaq əvəzinə.Biz onun yeməyinə və ya müalicə olaraq təkrar vape qönçələri
səpməyə  başladıq.O,  yüngül  qızardılmış  çiçəklərin  dadını  sevirdi.Sonra  daha  aktiv  olmağa
başladı.Bir neçə il  onu təkrar buxarlanmış sirrlə dini  müalicə etdikdən sonra dirsəyindəki şiş
azalmağa başladı.O, 14 yaşına qədər yaşadı.O, heç vaxt bizə sevgi dolu gözlərlə baxmadı.O,
artıq qaçıb tullana bilən it  ola bilməyənə qədər.Beləliklə,  on ildən artıqdır  birlikdə işlədiyimiz
mehriban və mehriban bir  ailə baytarı  vasitəsilə onun əziyyətinə son qoymaq üçün ən çətin
qərarı  verdik.Miladdan bir neçə gün əvvəl baytar və arvadı evə qayıdarkən evimizə gəldi ki,
onun keçidində bizə kömək etsinlər.*göz yaşları* Ümumilikdə sirr bir çox dərdin dərmanıdır.O,
bizim məhəbbətimizə və əsl müqəddəsliyə olan sevgimizə görə öz yetkin qocalığına qocaldı...
KANNABİS.

“Bəli,  bilirəm ki, itim aprelin sonunda öldü və birlikdə etdiyimiz sonuncu şey onunla bir az ot
çəkdim və nəhayət ağrıdan çıxdı.Rahat yuxuya getdi”. Morganna

“Bilmək yaxşıdır.Sizcə, bu, insan ev heyvanları üçün də, onurğada işləyəcək? Brenda

"İnsan ev heyvanınız var?" Colin

“Bu  insan  ev  heyvanlarından  birini  haradan  ala  bilərəm?Maraqlı  səslənirlər.Mən  bağçılıqla
məşğul olmaq üçün özümü öyrətmək istəyirəm.Onlar bunu etmək üçün kifayət qədər ağıllıdırlar,
sizcə?” Saşa

“Bəli,  o,  insan  ev  heyvanları  üzərində  də  işləyir.Bunun  üçün  təşəkkür  edirəm  -  bu  məni
güldürdü." JB

“Bir  gözü  üzərində  böyüməsi  olan  dovşanıma  qab  qönçələri  (az  miqdarda)  istifadə
etdim.Böyümə getdi və görmə qabiliyyətini saxladı.Yalnız bir aylıq müalicə və o, hər şey aydın
idi.(Baytar nəzarəti altında).İndi mənim beyin problemləri və nöbetləri olan böyük bir danimarkalı
var.Mən lupusum üçün siqaret  çəkirəm (heç bir  həkim skripti  yoxdur,  sadəcə marixuana və
doktor bilir) və böyük Danimarkalı yanımdakı divanda yatır.Tutma dərmanları və evimdə olması
(mən  onu  6  həftə  əvvəl  övladlığa  götürmüşəm)  yanımda  olanda  5  1/2  həftədir  qıcolma
keçirməyib və çəki alır, daha yaxşı yeriyir və daha rahat olur. .Mən də gündəlik 2 xörək qaşığı
kokos  yağı  əlavə  etdim  və  o,  hərəkətliliyində  və  xəstəliyində  müstəsna  irəliləyiş  göstərir.
Dumanlı

“9 yaşlı boksçımın kürəyində “atıcı” mərmər ölçüsündə şiş var idi... stolüstü tennis topu qədər
böyük deyil.Mən onu şifahi RSO 3xdayda başladım.O, dozaya yaxşı dözürdü və nəticədə şiş
dəridən çıxdı və əsasən bir  deşik buraxdı.Tamamilə bağlanana qədər RSO və antibiotiklərin
davam etdirilməsi rejimi.O, heç bir şişi və heç bir yan təsiri olmayan yeni kimi yaxşıdır.Mənim
Dobermanım RSO-ya  çox  yaxşı  dözmür  və  əhəmiyyətli  dərəcədə  daha  kiçik  dozalar  qəbul
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etməlidir.Amma o da bundan sağalıb”. Karen

“Mən köhnə itimin qulağına tüstü üfürərək dərman verirdim.O, bunu sevirdi və 21 yaşlı itburnu
və artriti olan 21 yaşlı itdən (insan illəri) daha çox it kimi davranırdı”. Gina

"Çətənə yağı, mənim Alman Çoban Köpəmə dalaq xərçəngi diaqnozu qoyulanda xilas etdi, o,
indi 9 yaşındadır və remissiyadadır və yaxşı işləyir." Paul

“Mənim 6 yaşlı  oğlanda ağır  artrit  inkişaf  etdi.Onu yenidən işə salmaq 3 həftə çəkdi.3 itimə
həftədə iki dəfə profilaktik doza verirəm...Heç vaxt baytar hesabım yoxdur...Mən onları hər gün
zirvəsində  görürəm...Mənə  görə  sirr  yağı  pəhrizimizin  zəruri  hissəsidir...Mən  o  bitkiyə
heyranam...hər zaman...” Sparky

Nəticə 

«Jindrich Bayer: Çətənə olmadan İQTİSADİYYATI RASONAL İDARƏ EDƏ BİLMƏZSİN.

Rik Simpson: Doğrudur!

JB:Sadəcə olaraq bunu etmək olmaz.

Sadə bir misal... Təbabətə sadiq qalsaq.Çexiya yalnız diabet xəstələrinə təxminən bir milyard
dollar xərcləyir.Onların 800.000-i var!

[İndi JB, Rik və ona solda oturan JAKA-musiqiçi, sirr aktivisti, DİABETİK-ə müraciət edir...]

Yağın diabet üçün nə etdiyini özünüz bilirsiniz.ƏGƏR GÜNDƏ 4 QRAM YEYƏ BİLƏSƏYSİNİZ
SİZƏ İNSULİNƏ ƏMƏK EHTİYACINIZ OLMAZ.

Və biz hər il bir milyard dollar xərcləyirik...pul isə Çexiyadan çıxıb harasa gedir...Və heç vaxt geri
qayıtmayacaq!

[İnanmazlıqla gülür...]

Və  bu  yalnız  diabetdir!Sonra,  Rikin  dediyi  kimi  yanacaq  əlavə  edin...  Ok  [Sənə
verirəm...bəlkə...], bütün avtomobillər deyil, hər şey deyil… Amma əgər 50%… Əgər [sadəcə]
bütün traktorlar o [ÇƏTƏN YANACAQ] ilə işləyirsə... Niyə də olmasın???

Sonra  ərzaqların  qiyməti  aşağı  düşür,  məntiqlə...Çünki  yük  maşınına/traktora  yanacaq
doldurmaq üçün bir litr benzinə 1, 2, 3 avro ödəməli olmayanda... Onda məntiqlə yemək daha
ucuz  ola  bilər.
İnsanların isə pulu yoxdur...

Dövlət təmin etməlidir ki, xalq yeyib dolansın.Öldükləri yox...

RS:Həm də təkcə bu deyil, fermerlərin mövcudluğunu davam etdirməyə kömək etmək üçün bu
məhsulu  yetişdirmək  hüququ  var.Tarix  boyu  bu  bitkinin  heyvandarlıq  üçün  gözəl  yem  kimi
istifadə edildiyi, çətənə toxumu yağını toxumdan çıxardıqdan sonra bu toxumların heyvanlara
qidalandığı məlum olub.Bu, planetdəki ən yaxşı heyvan yemlərindən biridir!Deməli, bu, onların
mal-qaralarını müalicə etmək üçün dərmanla təmin etməklə yanaşı, həm də mal-qarası üçün
qida mənbəyini təmin edərdi.

Və Jindrichin dediyi kimi...Hər hansı bir ölkə üçün, çətənə istifadə etmədən iqtisadiyyatı idarə
etməyə  çalışmaq  ...  Və  ya  hər  hansı  bir  fermerin  həqiqətən  bu  peşə  ilə  məşğul  olmağa
çalışması  və  çətənə yetişdirməsinə icazə verilməməsi,Bu,  ancaq boş yerə  bir  məşq olardı'!
Fermerlərin  bu  bitkini  yetişdirmək  hüququ  lazımdır.Və  hər  kəs  öz  tələblərini  təmin  etmək
hüququna malik olmalıdır.Hamımızın bu azadlığa ehtiyacımız var...
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JB:Siz qeyri-sağlam qidalarla qidalanan və antibiotik vurulan heyvanların ətini, yoxsa çətənə ilə
bəslənən və heç bir antibiotik tələb etməyən heyvanların ətini yeməyə üstünlük verirsiniz?

Çətənə toxumu ilə qidalanan və sağlam olan - bütün bu pis şərtlərdən əziyyət çəkməyən - toyuq
əti yeməyə üstünlük verirsiniz, yoxsa sənaye məhsulunu yeməyə üstünlük verirsiniz?Omeqa-3,
6, 9 ilə zəngin olan sazan və ya balıq yeməyə üstünlük verirsiniz, çünki o, çətənə toxumu ilə
qidalanır, yoxsa üyüdülmüş yarpaq və ya ölü heyvanlarla qidalanan balıqları yeməyə üstünlük
verirsiniz?Bu  qədər  sadədir...  İQTİSADİYYAT...  Siz  çox  pul  ödəyirsiniz  və  pul  ölkəni  tərk
edir.Burada  pul  istəyirsən.VƏ  ƏN  YAXŞI  NƏDİR  -  PUL  XƏRCLƏMƏYƏ  MƏCƏL
OLMAYANDA...[sonra]  SİZ  PUL  QAZANMALISINIZ...”  (danCannabis
Manifestosusənədli,Youtube-da mövcuddur)

“İcazə  verin,  Rick  Simpson  Oil  ətrafında  baş  verənlərin  çoxunu  ümumiləşdirim.Təlimatlar
insanlara A, B, C və D-yə deyir.İnsanlar onları oxuyub soruşurlar - A-nı etməsəm, B, C və D hələ
də  işləyəcəkmi?B-ni  etməsəm,  A,  C  və  D  hələ  də  işləyəcəkmi?C-ni  etməsəm,  A,  B  və  D
işləyəcəkmi?D-ni etməsəm, A, B və C yenə də işləyəcəkmi?Bəs mən A, B, C və D-ni fərqli
şəkildə etsəm, o, yenə də əsl şeyi yaradacaqmı?

Ümumi  cavab  belədir:  yox,  olmayacaq.RSO  istehsal  etmək  istəyirsinizsə,  təlimatlara  əməl
edinXərçəngin  Müalicəsi:  Rik  Simpson  Protokolundaelektron  kitab  məktuba.Başqa  bir  şey
istehsal etmək istəyirsinizsə, digər təlimatlara əməl edin.Amma lütfən, başqa növ yağ istehsal
etdikdə  və  müalicə  uğursuzluqla  nəticələnərək  xəstənin  lazımsız  ölümü  ilə  bitəndə  bizi
məsuliyyətə cəlb etməyin.

A,  B,  C  və  D-ni  etsəniz,  yağ  ən  yaxşı  şəkildə  işləyəcək,  buna  görə  təlimatlar  var.Əgər
etməsəniz, işləməyə bilər.Bu qədər sadədir, elə deyilmi?Dərmana ehtiyacınız olsa, şəxsən nə
almaq istərdiniz?Bu qədər yaxşı işlədiyi sübut edilmiş bir şey və ya naməlum tibbi keyfiyyətlərə
malik başqa bir  şey, sadəcə olaraq, yağı  yaradan hər kəs öz fərziyyəsini  və ya “metodunu”
sübut və ya təkzib edə bilsin?” JB
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